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UVOD 

 
Dvanaesta je godina od kako Zvonimir Hodak piše svoje kolumne. Ova knjiga je 

trebala izaći još prije dvije godine. Nije pa sam dodao još nekoliko tekstova. 

Vjerojatno bi bilo bolje da nisam već da sam počeo pisati i nastavak na tu knjigu 

od prije dvije godine. Uvjeren sam da je on najčitaniji hrvatski kolumnist pa bi 

tako nešto i zaslužio. Srećom i on tiska knjige u kojima su njegove kolumne, pa 

mi je – nadam se – oprošteno. Hodak i ja smo bili članovi Hrvatskog nacionalnog 

etičkog sudišta, a sada smo i u Inicijalnom krugu TUĐMAN 100. 

 

Nastavak ovog Uvoda je pisan 02./11./2020. 

. 

Na Wikipediji o njemu možemo naći slijedeće: 

 

Zvonimir Hodak 

Zvonimir Hodak rođen je u Sertić Poljani 1938. godine. Bio je jedino dijete u 

obitelji Ruže i Ante Hodak. S majkom je 1945. godine doselio u Zagreb. Živio je 

na Trešnjevci, loše je učio, često se tukao te je u 13. godini života završio u 

Popravnom domu za maloljetnike u Ravnoj Gori pokraj Delnica gdje je ostao 

dvije godine. Nakon povratka iz Popravnog doma koji je na njega djelovao 

šokantno nastavio je sa školovanjem. Pravo je završio u Zagrebu. Specijalizirao 

se je za kazneno pravo i poznat je kao branitelj u nekim od najpoznatijih suđenja 

u posljednjih nekoliko desetljeća. Zastupao je stožernoga brigadira HV Milu 

Dedakovića Jastreba, zapovjednika obrane Vukovara, bio je prvi hrvatski 

odvjetnik u Hagu na Međunarodnome sudu za ratne zločine počinjene na 

području bivše Jugoslavije, zastupao je generala HVO Tihomira Blaškića, branio 

okrivljenike u financijskom inženjeringu te generala HV Vladimira Zagorca.  

https://hr.wikipedia.org/wiki/1945.
https://hr.wikipedia.org/wiki/Zagreb
https://hr.wikipedia.org/wiki/Kazneno_pravo
https://hr.wikipedia.org/wiki/Brigadir
https://hr.wikipedia.org/wiki/Oru%C5%BEane_snage_Republike_Hrvatske
https://hr.wikipedia.org/wiki/Mile_Dedakovi%C4%87
https://hr.wikipedia.org/wiki/Mile_Dedakovi%C4%87
https://hr.wikipedia.org/wiki/Zapovjednik
https://hr.wikipedia.org/wiki/Bitka_za_Vukovar
https://hr.wikipedia.org/wiki/Vukovar
https://hr.wikipedia.org/wiki/Hag
https://hr.wikipedia.org/wiki/Me%C4%91unarodni_sud_za_ratne_zlo%C4%8Dine_po%C4%8Dinjene_na_podru%C4%8Dju_biv%C5%A1e_Jugoslavije
https://hr.wikipedia.org/wiki/Me%C4%91unarodni_sud_za_ratne_zlo%C4%8Dine_po%C4%8Dinjene_na_podru%C4%8Dju_biv%C5%A1e_Jugoslavije
https://hr.wikipedia.org/wiki/General
https://hr.wikipedia.org/wiki/Hrvatsko_vije%C4%87e_obrane
https://hr.wikipedia.org/wiki/Tihomir_Bla%C5%A1ki%C4%87
https://hr.wikipedia.org/wiki/Vladimir_Zagorec
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Kolumnist  

Od 2011. godine piše kolumne Lijevom našom, objavljivane na portalu Dnevno i 

u tjedniku 7Dnevno, te kasnije na portalima kao što su direktno.hr i 

projektvelebit.com. Humornu je monodramu Žikina dinastija u lijevoj našoj po 

tekstovima njegovih kolumni za kazališnu izvedbu prilagodio Dražen Stjepandić.  

Godine 2016. objavio je knjigu kolumni, Lijevom našom: kolumne (Alfa, Zagreb). 

U knjizi su obuhvaćene kolumne objavljene u razdoblju od 13. siječnja 2014. 

godine do 11. siječnja 2016. godine.  

 

Osobni život 

Godine 1977. upoznao se je s Ljerkom Mintas-Hodak, koja je bila ministrica u 

Vladi Republike Hrvatske za vrijeme 1990-ih, a vjenčali su se 1981. godine. Kćer 

Ivana im je rođena je 5. veljače 1982. godine. Bila je pravnica po zanimanju a 

ubijena je 6. listopada 2008. godine na stubištu njezine zgrade u Ulici Pavla 

Hatza 2, u središtu grada Zagreba.  

https://hr.wikipedia.org/wiki/Zvonimir_Hodak  

Da, predstavljao sam njegovu prvu knjigu. Na predstavljanju sam rekao: „Moram 

priznati da mi svaki ponedjeljak počinje s Hodakom tj. njegovom kolumnom na 

portalu.” Tako je i danas.  

Na tom predstavljanju je jedan Hodakov tekst pročitala Anja Šovagović Despot. 

To je bilo toliko dobro da me nije iznenadila činjenica da je uskoro napravljena  

spomenuta monodrama.  

Ove godine predstavljen je drugi dio knjige “Lijevom našom”. 

Pišući svoje publicističke tekstove volim navoditi dijelove njegovih kolumni. Ne 

samo da uglavnom mislimo isto, nego je on i nevjerojatno duhovit. Zato je puno 

njega u mojim tekstovima, pa je ova knjiga i sastavljena od takvih tekstova.  

 

Akademik Josip Pečarić 

 

 

 

  

https://hr.wikipedia.org/wiki/2011.
https://hr.wikipedia.org/wiki/Dnevno
https://hr.wikipedia.org/wiki/7Dnevno
https://hr.wikipedia.org/wiki/Humor
https://hr.wikipedia.org/wiki/Monodrama
https://hr.wikipedia.org/w/index.php?title=Dra%C5%BEen_Stjepandi%C4%87&action=edit&redlink=1
https://hr.wikipedia.org/wiki/2016.
https://hr.wikipedia.org/wiki/13._sije%C4%8Dnja
https://hr.wikipedia.org/wiki/2014.
https://hr.wikipedia.org/wiki/11._sije%C4%8Dnja
https://hr.wikipedia.org/wiki/2016.
https://hr.wikipedia.org/wiki/1977.
https://hr.wikipedia.org/wiki/Ljerka_Mintas-Hodak
https://hr.wikipedia.org/wiki/1990-ih
https://hr.wikipedia.org/wiki/1981.
https://hr.wikipedia.org/wiki/5._velja%C4%8De
https://hr.wikipedia.org/wiki/1982.
https://hr.wikipedia.org/wiki/6._listopada
https://hr.wikipedia.org/wiki/2008.
https://hr.wikipedia.org/wiki/Zvonimir_Hodak
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DVIJE KNJIGE 
 

PREDGOVOR KNJIGE HRVATSKI GENOCID: 

NAPRAVILI ZEČEVE OD SRBA, ZAGREB, 2014. 

 
Kada sam se pohvalio jednom svom prijatelju kako me akademik Josip Pečarić 

zamolio da mu napišem predgovor za njegovu novu knjigu, on je s blagim 

čuđenjem u glasu rekao: Pa on je matematičar, a ne književnik! 

Čuo si, rekoh, za Winstona Churchilla, koji također nije bio književnik, nego 

političar, a ipak je 1953. godine dobio Nobelovu nagradu za književnost. Čitajući 

knjigu akademika Pečarića shvatio sam jedan neumoljivi redoslijed i jedno 

nesmiljeno demaskiranje hrvatske ljevice. Pečarić, kao i svaki matematički genij, 

ne ispušta u svojoj analizi ni jedan zarez, ni jednu točku, a kamoli neku od bitnih 

činjenica kojom želi razotkriti svu bijedu i povijesni blef takozvane hrvatske 

ljevice. I opet mi padne na pamet Winston Churchill, koji je jednom izjavio da 

ljudi koji u mladosti nisu bili ljevičari u pravilu nemaju srca, a ljudi koji i u starosti 

ostaju ljevičari, u pravilu nemaju mozga. Hrvatska je danas premrežena onima 

koji su u mladosti bili ljevičari, a u svojim ozbiljnijim godinama nisu imali, a ni 

danas nemaju mozga.  

Povijest hrvatske ljevice ujedno je i anacionalna povijest Hrvatske. Izuzetci kao 

što su August Cesarec, dr. Ante Starčević, Antun Gustav Matoš i ostali, na žalost 

su ipak samo izuzetci koji potvrđuju pravilo. Hrvatska ljevica koja danas vlada 

Hrvatskom politički, medijski, ako baš hoćete i duhovno, Hrvatsku shvaća i 

prihvaća kao dijete koje nisu željeli, ali je ono stjecajem okolnosti ipak došlo na 

svijet i mora ga se, barem zbog okruženja, tolerirati. 

Gledajući danas što se događa oko hrvatske tužbe za genocid pred Međunarodnim 

sudom pravde u Haagu, ne mogu se oteti dojmu da se 80 % hrvatskog političkog 

vrha unaprijed raduje što se tužba ne će prihvatiti. Mnogi javno, ali još više u 

kuloarima, raspredaju priču kako nam je ta tužba bila nepotrebna i na kraju krajeva 
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nitko u tom, tobože dogovorenom ratu, nije bio nevin. Slušajući predsjednika 

Republike i njegovog savjetnika dr. Dejana Jovića, Vesnu Pusić, Antu Nobila i 

mnoge druge, kod svih njih provlači se jedna zajednička crta razmišljanja, a to je 

da je ratnih zločina i svega onoga prljavoga što donosi rat bilo i na jednoj i drugoj 

strani, stidljivo se u kuloarima spominje genocidnost hrvatskog naroda koja je 

posebno došla do izražaja u akciji Oluja itd, itd.. Međutim, te floskule i zakulisna 

prodaja boze kod akademika Pečarića ne prolaze. Pečarić, kao svaki matematičar 

cijeni više od svega egzaktne činjenice, lišene demagoških improvizacija i 

ispraznih tvrdnji. U svojoj knjizi, na 5. stranici Pečarić donosi preambulu svojih 

stavova sažetih u poznatoj izjavi Slobodana Miloševića na sjednici Vrhovnog 

savjeta obrane Jugoslavije 14. kolovoza 1995. godine:  

Molim vas, šest tisuća Hrvata branilo je Vukovar pola godine (kao što znamo 

Milošević nije matematičar jer je Vukovar branilo 1500 Hrvata, ne pola godine 

nego tri mjeseca); napadala je cijela Prva armija, zrakoplovstvo, čudo, sva sila 

koju je imala JNA, a oni nisu obranili Knin, kojemu se može prići samo iz tri 

pravca; nisu ga mogli braniti ni 12 sati!?(...) Tamo je palo naređenje da svi izađu 

iz Krajine istog dana, čak bez ostvarenog kontakta s hrvatskom vojskom na 

najvećem dijelu fronte. (...) Pitanje je tko je, zaista, donio odluku da krajiško 

rukovodstvo napusti Krajinu? Takva je odluka, kada su imali sve uvjete za obranu, 

izazvala egzodus. Sada to treba biti razlogom da Jugoslavija jurne tamo braniti 

te teritorije, s kojih su oni utekli kao zečevi?!! 

Naslov je knjige Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba. Uvjeren sam da bi 

pravnoj ekipi koja zastupa interese Hrvatske pred Međunarodnim sudom pravde 

u Haagu knjiga matematičara Josipa Pečarića došla kao naručena i pomogla im i 

da sami riješe neke vlastite dileme i frustracije koje su pokazali u iznošenju 

hrvatskih stavova u prvom tjednu suđenja. Izjavu o Srbima koji su za vrijeme 

Oluje utekli iz Krajine kao zečevi nisu izmislili ustašoidni Hrvati niti su to riječi 

neke Thompsonove pjesme, nego je to izjava čovjeka koji je krenuo u rat za 

stvaranje velike Srbije i pripojenje tuđih tj. hrvatskih krajeva tzv. Velikoj Srbiji. 

Na kraju krajeva u tom, tobože, dogovorenom ratu i nakon njega Srbija je ostala i 

bez Crne Gore i Kosova, ali infantilna optužba o genocidu poslana je samo 

Republici Hrvatskoj.  

Ali u Republici Hrvatskoj prosrpske stavove i priču o Jasenovcu i NDH studenti 

u Lijepoj Našoj slušaju na studijima povijesti, na filozofskim fakultetima u 

Zagrebu, Splitu i Rijeci. Mladi jugonostalgičari kao što su Tvrtko Jakovina, 

Hrvoje Klasić, Dragan Markovina i slični likovi koji sustavno prodaju hrvatskim 

studentima povijesti ideje zbog kojih Hrvati u jesen 1991. nisu krenuli u rat. Kada 

spomenutoj gospodi dodamo još i dr. Ivu Goldsteina, koji u Parizu u hrvatskom 

veleposlanstvu drži Titovu sliku, onda je više nego jasno da je na djelu ljevičarska 

revizija hrvatske novije povijesti i da je knjiga akademika Josipa Pečarića 

Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, ne samo dobro došla, nego i prijeko 

potrebna da se stane na kraj prostituiranju Domovinskog rata u cijelosti, a posebno 

akcije Bljesak i Oluja.  
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Zvonimir Hodak 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE ZVONIMIRA HODAKA 

„LIJEVOM NAŠOM / KOLUMNE“ 
 

Dozvolite mi da vas sve pozdravim i izrazim svoje veliko zadovoljstvo što me je 

dragi prijatelj Zvonimir Hodak pozvao da večeras sjedim za ovim stolom s njim. 

S obzirom da ste se okupili u tako velikom broju ja ću iskoristiti priliku pa ću 

nešto i reći o njegovoj knjizi „Lijevom našom / Kolumne“, Alfa d.d., Zagreb 2016. 

Kao što vidimo iz naslova to je knjiga njegovih kolumni. Kolumne Hodak 

redovito objavljuje već pet godina na portalu dnevno.hr i u tjedniku 7Dnevno, a u 

knjizi je dan niz onih objavljenih u razdoblju od 13. siječnja 2014. do 11. siječnja 

2016. Predgovor je napisao još jedan Josip za ovim stolom prof. dr. sc. Josip 

Jurčević koji je posebno naglasio činjenicu da Hodak i u životu govori onako kako 

i piše i u tome uživaju svi oni koji imaju tu sreću biti s njim u društvu. S obzirom 

da je Hodak jedan od najistaknutijih članova HNES-a i sam sam imao sreću 

upoznati takovog Hodaka. Kao što znate najčešći komentatori na hrvatskim 

portalima su najistaknutiji članovi HNES-a i Hodak i Jurčević, i Šeparović, 

Tomac, Olujić... Sam Hodak je toliko puno puta komentirao dnevna događanja na 

pozive s raznih portala i novina, da bi vjerojatno posebnu knjigu mogao objaviti 

samo s tim svojim komentarima.  

Ali vratimo se njegovim kolumnama i ovoj knjizi. Moram priznati da mi svaki 

ponedjeljak počinje s Hodakom tj. njegovom kolumnom na portalu. Sigurno se i 

on sjeća kako sam ga jednog ponedjeljka u panici zvao jer njegove kolumne nije 

bilo do 11h. Očiti pokazatelj teške ovisnosti, zar ne? Siguran sam da i mnogima 

od vas njegove kolumne znače tako puno, pa ću ovdje pročitati jedan komentar s 

portala narod.hr dan povodom izlaska ove knjige:  

„Zaista je g. Hodak, u vrijeme najveće komunjarske obijesti (2011.-2014.) bio 

melem na dušu hrvatsku ranjenu. Upravo tako: svaki ponedjeljak - hop na kolumnu, 

pa se malo nasmiješ, pa - usprkos njihovoj sili i vladavini osjetiš i vidiš da su toliko 

šuplji i bijedni-da ti je jasno da će im se sve raspršiti ko mjehurčić od pjene!“ 

Zapravo ovaj komentar pokazuje kako je Hodak popunio jedan važan vid otpora 

silnicima koji nas često dovode do uvjerenja kako smo nemoćni išta učiniti za 

boljitak naše domovine, za naš ponos i dostojanstvo. A da je poruga, ironija, vic i 

sarkazam itekako ubojito sredstvo za to, zar ne? Na žalost moj dojam je da u 

Hrvatskoj malo ljudi to zna. Ispričat ću vam jedno moje iskustvo s tim u svezi: 

U vrijeme kada se predsjednika Tuđmana napadali da je s Miloševićem u 

Karađorđevu dijelio BiH nastala je moja priča „Dobar čovek Slobo“. Naime, kada 

bi netko napadao Predsjednika zbog te navodne podjele, odgovorio bih mu: 

-Znači Vi tvrdite da je Slobodan Milošević dobar čovjek! 

-Nisam to rekao! 

-Ali to je istovjetno s tvrdnjom o podjeli BiH. Vi očito razgovor Tuđman-

Milošević doživljavate ovako. Kaže Slobo Franji: „Znaš Franjo mi Ti imamo 2000 

aviona, 3000 tenkova, 2000 teških topova,.... A vi ono imate ona dva kamiona 
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kalašnjikova koje ste nedavno prošvercali preko Mađarske, nekoliko stotina 

minobacača. Imate i ono grozno oklopno vozilo iz Splita. Ali Franjo bre, ja sam 

Ti dobar čovek. Evo ruke – pola Bosne meni pola Tebi! 

Učinak je bio razoran pa sam to pokušao i objaviti u Hrvatskom slovu i nisam 

uspio. Prvi put sam objavio u „Spremnosti“ iz Sydney-a 1999., a u Hrvatskoj tek 

2000. Naravno u Hrvatskom slovu, gdje sam je već objavljivao nekoliko puta. I 

ne samo u Slovu.  

S pojavom tekstova Zvonimira Hodaka je popunjena jedna velika praznina u 

hrvatskoj publicistici, ali na nezgodan način. On je doslovno popunio tu prazninu 

jer se sada nitko neće tako lako upustiti u takovu vrstu pisanja svjestan da će ga 

uspoređivati s Hodakom. A tko bi poželio tako nešto? 

Ovim predstavljanjem svoje knjige Hodak je, vjerovali ili ne, pokazao i svoju 

racionalnost. Vi vidite da je nas trojica ovdje, a on je zamislio nas četiri. Naime, 

Hodak zna da ja u svojim tekstovima volim citirati još jednog sjajnog hrvatskog 

kolumnistu g. Marka Ljubića. I eto, igrom slučaja, Marko Ljubić je objavio sjajan 

prikaz ove knjige Sa Zvonimirom Hodakom putevima “Lijeve naše” na portalu 

narod.hr 

Evo nekoliko misli g. Ljubića: 

Njegova knjiga kolumni je knjiga pripovijetki, snažnih, netipičnih utoliko važnih, 

pripovijetki koje, kako su godinama otvarale svaki radni tjedan ranojutarnjim 

čitanjem i relaksacijom mnogima, a mnogima i gorkom mukom i nevoljom, ovisno 

o tome kako se tko u tome prepoznavao i snalazio, ovisno i o intelektualnim 

mogućnostima projekcije tako običnih poruka na svoju svakodnevnicu, zapravo 

danas u njegovoj knjizi „Lijevom našom“ nude sustavniji pristup i nužno nameću 

čitav niz pitanja svakome od nas. Tko hoće i zna, naravno. 

Hodak kakav jest na taj način je otišao i od – ponedjeljka, pretvarajući ga u cijeli 

tjedan svakome tko uživa u njegovim rečenicama, prispodobama, ironiji, vicu i 

sarkazmu. 

(...) 

On refleksom sjajnog intelektualca ne pridaje gotovo nimalo značaja 

svakodnevnim prolaznicima u politici, tipovima s margina pristojnoga društva i 

koliko toliko pristojnih vrednota, tu i tamo će čisto da u svojim kronikama 

prethodnoga tjedna ostavi jasan znak ili uporište o realnom vremenskom trenutku, 

spomenuti nesretnike, naročio progresivce iza kojih stupaju trupe antifa u javnosti 

i po zagrebačkim ulicama. Iz priče u priču, iz kolumne u kolumnu Hodak 

nasilnicima ponavlja da su progresivci, nadriknjiževnicima da su književne 

veličine, antifa feministkinjama da su ženstvene ističući snažnom ironijom njhove 

primitivne ispade i svodeći ih na karikature a ne na žene, polunovinarima će 

priznati gigantizam njhove misli i dijela, budalama će pripisati svu pamet svijeta 

zadajući im nužnost pronalaženja kakve podrumine za smještaj tolikoga znanja, a 

sebi i svojim čitateljima, zapravo već pokretu, jednostavno prisvojiti ognjište, 

dom, tradiciju. I grijati srca i um. 

http://narod.hr/kultura/marko-ljubic-zvonimirom-hodakom-putevima-lijeve-nase  

I Ljubić, slično Jurčeviću posebno komentira Hodakov pojam „Žikina dinastija“. 

Naime Jurčević u svom Predgovoru kaže kako ga „Hodak često koristi kao naziv 

http://narod.hr/kultura/marko-ljubic-zvonimirom-hodakom-putevima-lijeve-nase
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moćnog društvenog sloja koji je fatalistički zarobljenik jednoumne 

jugokomunističke paradigme – sadržajniji je i jasniji od svih opisa i nabrajanja 

koje za istu skupinu koriste društvene znanosti“.  

Mene posebno obraduje kada Hodak piše o zečevima iz jednostavnog razloga što 

i ja često parafraziram poznatu Miloševićevu izjavu od 14. kolovoza 1995., dakle 

tjedan dana poslije „Oluje“. Napisao sam i knjigu s naslovom „Hrvatski genocid: 

Napravili zečeve od Srba“. Prije Kazala stavio sam Hodakove riječi: 

DOMOVINSKI RAT 

Fašisti te napadnu, okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih 

napokon učiniš zečeve, oni te proglase fašistom! 

Uz ovo spomenimo da za današnju srpsku vlast bivši predsjednik Srbije Boris 

Tadić kaže da vodi makijavelističku pa i nacističku politiku. 

Kaže mi kolega kako su ga Tadićeve riječi podsjetile na moje, dakle i Hodakove, 

tvrdnje. Još 1987. godine bio sam šokiran koliko ljudi u Hrvatskoj nisu bili svjesni 

rastućeg fašizma u Srbiji. Ni pred rat mnogi nisu bili svjesni, Tako sam u to 

vrijeme na jednoj tribini o Hrvatima u drugim republikama tadašnje države u HIC-

u bio iznenađen velikim pljeskom prepune dvorane predstavniku Hrvata iz 

Slovenije koji je uvjeravao naše Janjevce da trebaju ostati živjeti na svojim 

ognjištima u takovoj Srbiji. Rekao sam im da ću polemizirati s njihovim pljeskom: 

„Zamislite da su sada tridesete godine i da smo Židovi u Njemačkoj. Istim riječima 

kolega vas uvjerava da ostanete živjeti ovdje. Što mislite koliko će vas za 10 

godina biti živih?“ 

Samo je jedan od nazočnih dva puta udario dlanom o dlan i potom tajac. 

A danas mi u Hrvatskoj vidimo da su se fašističkom agresoru u takovim 

optužbama pridružili „hrvatski“ ljevičari. Nedavno je Hodak i njih uključio u 

gornju definiciju poručivši im:  

„Oluja će vas pratiti do kraja života u vašim zečjim dušama.“ 

Istina mnogo ranije je Hodak ukazao na fašistički karakter tzv. hrvatskih 

antifašista navodeći riječi Winstoni Churchilla: 

„Fašisti će u budućnosti sebe nazivati antifašistima.“  

Zapravo nije ni važno je li Churchill autor ovih riječi ili nije. One doista sjajno 

opisuju tzv. hrvatske antifašiste koji su otvoreno ili prikriveno bili uz velikosrpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku, pa će ih „Oluja“ doista pratiti do kraja njihovih 

života u njihovim zečjim dušama, zar ne? 

Zanimljivo je da sam i u ponedjeljak čekao na Hodakovu kolumnu. Valjda zbog 

izbora, koje Hodak komentira: 

Izbori su prošli. Za HDZ dobro, za ljevicu loše, a za duboko podijeljenu Hrvatsku 

još lošije. 

Čini mi sa da nam on samo najavljuje kako ćemo itekako i ubuduće čekati na 

njegove kolumne bez obzira što nam se smiješi „Europska Hrvatska“.  

Ili upravo zbog toga. Sjetimo se riječi bivšeg francuskog vojnog biskupa Michela 

Dubosta, na međunarodnom vojnom hodočašću u Lourdesu, kada je rekao da se 

divi nama Hrvatima, jer imaju nešto što sve više nestaje, imamo vrijednosti koje 

se u Europi gube, a bez kojih ona ne može živjeti. Čini mi se da će nam Zvonimir 

Hodak i ubuduće pisati s nostalgijom o hrvatskoj Hrvatskoj! Na radost svih nas!  
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HODAK U PEČARIĆEVIM KNJIGAMA 
 

 

VUKOVAR I NJEGOV STOŽER, ZAGREB, 2013. 

 

I NA OVČARU SU LJUDE ODVODILI 

PO NOĆI, TO JE U NJIHOVOM MENTALNOM KODU 

 

– Dovoljno je pogledati u kojoj je stranci Milorad Pupovac da bi čovjeku 

postalo jasno kako mu smetaju svi koji misle prohrvatski – ističe naš 

sugovornik. Također vjeruje kako Pupovčevi sunarodnjaci u ratu brojnim 

zločinima nisu uspjeli dobiti ono što žele pa sada pokušavaju mirnim putem. 

– Govore o pravima Srba u Vukovaru, a Pupovac se 15 godina nije pojavio u 

koloni sjećanja – tvrdi Penava.  

Kada su nedavno srpski navijači haračili po Vukovaru uz povike "Ovo je Srbija", 

Milorad Pupovac svoj stav nije iznosio. No, nije trebalo dugo da se oglasi o 

skidanju ćiriličnih ploča u Vukovaru. Pupovac je dakako skidanje ploča nazvao 

nasiljem. Pupovac smatra da je to sprečavanje predstavnika vlasti da provedu 

zakon. Ćirilica se, kaže Pupovac, označava pismom koje je nasilno i agresorsko, 

što je prema njegovim riječima pokazatelj netolerancije i nerazumijevanja. Neki 

ljudi, tvrdi dalje, ne mogu prihvatiti da se na području Vukovara i Hrvatske može 

upotrebljavati ono što je zakonski omogućeno, a to je ćirilično pismo i specifičnost 

jezičnog izraza Srba u Hrvatskoj. U svome oglašavanju prozvao je i Ivana Penavu, 

ravnatelja Ekonomske škole u Vukovaru i HDZ-ovog kandidata na 

gradonačelnika toga grada. Pupovac ističe kako je licemjerno da kao ravnatelj 

jedne škole Penava potpisuje svjedodžbe koje su napisane dvojezično. 
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– Što znači Pupovčeva izjava? Da Hrvati koji imaju stav poput mene ne smiju 

raditi u dvojezičnim institucijama, govori ogorčeno Ivan Penava. Objašnjava kako 

su se u Ekonomskoj školi u kojoj je ravnatelj tek pet godina dvojezične diplome 

dijelile i prije njegovog dolaska na tu funkciju. Izjave Milorada Pupovca identične 

su onima koje ima Željko Sabo, misli Penava i dodaje kako mu smeta što ne žele 

shvatiti da ima svoj privatni stav. – Nisam želio miješati politiku u školu, no oni 

to uporno čine – priča Penava. 

– Dovoljno je pogledati u kojoj je stranci Milorad Pupovac da bi čovjeku postalo 

jasno kako mu smetaju svi koji misle prohrvatski – ističe naš sugovornik. Također 

vjeruje kako Pupovčevi sunarodnjaci u ratu brojnim zločinima nisu uspjeli dobiti 

ono što žele pa sada pokušavaju mirnim putem. – Govore o pravima Srba u 

Vukovaru, a Pupovac se 15 godina nije pojavio u koloni sjećanja – tvrdi Penava. 

Osvrnuo se Penava i na Pupovčeve izjave u kojima kaže da se u Vukovaru ne 

poštuje zakon. Penava mu odlučno poručuje da nije u pravu. – Pupovac je za 

selektivnu primjenu zakona – ističe naš sugovornik. On se kako kaže zalaže za to 

da se prava manjina poštuju, ali pri tom se ne smiju zanemarivati prava većine 

koja živi na nekom području. U ovom slučaju to nije tako. – Popis stanovništva 

prema kojem se ova odluka provodi nije istinit – naglašava mladi HDZ-ovac. 

Zakon se poštuje na temelju lažnih podataka, a time se uvjeren je Penava guraju i 

nečiji interesi. On vjeruje da i Pupovac u ovoj situaciji vidi priliku za proguravanje 

svojih interesa. – Vukovar je s obzirom na značenje mjesto od posebnog pijeteta 

– smatra Penava te dodaje kako je današnja reakcija Vukovaraca poruka Vladi da 

s ovim potezom ne idu u dobrom smjeru. 

Hodak o situaciji u Vukovaru 

– Europski standardi za uvođenje dvojezičnosti su 50 posto, ako ima toliko 

pripadnika nacionalne manjine onda je logična dvojezičnost – objašnjava 

odvjetnik Zvonimir Hodak. No, u Hrvatskoj ta odredba nije prihvaćena. Naime, s 

dolaskom SDP-a na vlast, sada već davne 2000. godine, prag se snižava na 30 

posto i tako provodi manipulacija premda se konstantno priča o poštivanju 

europskih standarda. 

– Konstantno se govori da je riječ o pismu, ali nitko ne spominje sintaksu – smatra 

Hodak. Primjerice, Policijska postaja u Vukovaru prevedena je kao policijska 

stanica. 

– Zašto se postaja ne može napisati na ćirilici – pita se Hodak. – Kada bi se ovakva 

situacija ne daj Bože dogodila u Biogradu, postao bi Beograd – dodaje odvjetnik 

koji smatra da se u Vukovaru siluje sintaksa. Odvjetnik smatra da mu postaje jasno 

zašto je Bušić javnosti poručio da ne želi živjeti u Platonovoj špilji. 

Osvrnuo se ugledni odvjetnik i na postavljanje spomenika po noći. – Ljude su po 

noći vodili i na Ovčaru – tvrdi Hodak i dodaje kako ova vlast voli raditi po noći 

ističući da je tako maknut i Jelačićev spomenik. – To je u njihovom mentalnom 

kodu – zaključio je za kraj naš sugovornik. 

 

Autor: Iva M. / Dnevno.hr, 2. rujna 2013. 
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PRIJEDLOG ZA HIMNU NOVE ZAJEDNICE SA 

SRBIJOM 

 
Subject:   Prijedlog za himnu nove zajednice sa Srbijom 

Date:   Tue, 10 Sep 2013 08:24:58 +0100 

From:   Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

To:   undisclosed-recipients:; 

Dragi prijatelji, 

šaljem vam novu kolumnu uvijek sjajnog Zvonimira Hodaka. 

Istina, nisam bas sve razumio. Prije svega, to je problem u  

"kilometarskoj srpskoj zastavi na kojoj je ćirilicom pisalo Vukovar". 

Pa ljudi su samo omogućili našem predsjedniku Vlade da bude ponosan što 

Vukovar može čitati i na ćirilici, zar ne? 

Ne razumijem ni što su se svi okomili na ministra Željka Jovanovića. Pa tko bi se 

od naših pokvarenih četnika tako brzo sjetio da treba reagirati na nešto njima tako 

drago kao što je paljenje hrvatskih zastava, ili tako dragih im povika: "Šaljite 

salate, bit će mesa, klat ćemo Hrvate" i "Nož, žica, Srebrenica". Dapače, treba 

predložiti da to budu obavezni napjevi na svim utakmicama zajedničkih liga koje 

su u planu. A ako im se posreći, i u himni željene im nove zajednice sa Srbijom. 

Na kraju i nešto osobno. Taj Hodak me i naljutio podsjećajući me na veliki 

prosvjedni skup u Splitu povodom uhićenja Gotovine. Čak sam bio član 

organizacijskog odbora i pozvan u Split da govorim na tom skupu.  

Kada sam došao, nisam smio govoriti (govor sam tiskao više puta, pa i u mojim 

knjigama). 

 
Vaš, 

Josip 

 

P. S. Slijedi ono dobro, Hodakov tekst: 

 

MUDRONOSNE ANALIZE NACIONALIZMA U HRVATA 

 

Završena je "majka" svih utakmica u Regionu! Hrvatska je uhvatila bod na 

beogradskoj Marakani. Objektivna beogradska publika izvjesila je kilometarsku 

srpsku zastavu na kojoj je ćirilicom pisalo "Vukovar". Naši beogradski prijatelji 

oduševljeno su pjevali hrvatsku himnu s nešto izmijenjenim tekstom "šaljite salate, 

bit će mesa, klat ćemo Hrvate" i "nož, žica, Srebrenica". U ozračju tradicionalne 

balkanske tolerancije spaljeno je nekoliko hrvatskih zastava, a na Šimunića kad 

je bio isključen, pastoralni gledatelji su bacali stolice, flaše i upaljače... 
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Kako je tim neriješenim rezultatom Hrvatska ostavila Srbiju devet bodova iza 

sebe, i kao nositeljica skupine osigurala kvalifikacije za svjetsko prvenstvo, 

hrvatski su novinari odmah zatražili ostavku Igora Štimca.  

Gledajući s čisto športskog aspekta, Štimac i nije sasvim bez grijeha.  

Neoprezno je dopustio da nam nacionalna vrsta u jednom razdoblju padne na 

sramotno četvrto mjesto na svijetu, dopustivši Španjolskoj, Njemačkoj i Argentini 

da se ugnijezde ispred nas. Osim toga, snimljen je ne jedanput s provokativnom 

krunicom u ruci umjesto da je na glavu nabio partizanku. Vodio je "vatrene i na 

pripreme u Međugorje umjesto u Vrnjačku banju. Nakon utakmice u Beogradu, 

šireći međunacionalnu mržnju, pozdravio je Vukovar i Hrvate diljem svijeta. Time 

je ogorčio ne samo gledatelje Žikine dinastije, nego i Olivera Frljića, Milu 

Kekina, Davora Butkovića i američkog veleposlanika u Beogradu, koji se 

diplomatski neutralno derao za vrijeme utakmice "Naprijed Srbija!". Zato se i ja 

odmah spremno pridružujem zahtjevu da se Štimca mora odmah smijeniti, a da 

novog selektora imenuje ministar športa Željko Jovanović u liku progresivnog 

Dinamovog trenera Branka Ivankovića. Dotični nas je mudro podučio kako u 

Vukovaru moraju biti ćirilični natpisi jer je on, kao svjetski putnik, to vidio u 

razvijenom i kulturnom svijetu! Bravo Brankić!!! Baš si faca! Treća sreća kad te 

Mamić po treći put izabrao za trenera Dinama! Brankec je, gostujući u Rusiji, 

vidio u bivšem Staljingradu natpise na njemačkom jer je tamo poginulo puno 

Nijemaca za vrijeme II. svjetskog rata. Vidio je on i u Armeniji kako su svi natpisi 

na armenskom i turskom jeziku jer su Turci i Armenci dva bratska naroda – nešto 

k'o Srbi i Hrvati u Vukovaru! Dobro, Tanac je napokon trener koji će Dinamu 

donijeti jednu novu liberalno-politički prihvatljivu dimenziju i napokon neke 

simpatije ministra Jovanovića. 

Međutim, ne će Srbi zbog svega što se događalo u Beogradu proći "lišo".  

Svoja pera su naoštrili Miljenko Jergović i Branimir Profuk. Sjećam se kako su ta 

dvojica boraca za Dražu i Beogradsku filharmoniju bili ogorčeni prigodom 

ovogodišnje utakmice istih protivnika u Zagrebu.  

Doznali tada Miljenko i Brana da srpski navijači, pitomi i umiljati, kakvi već jesu, 

ne će moći "da deluju na fudbalskoj utakmici u Zagrebu".  

Brana Profuk, prosto ne vjerujući, upitao se tada u Večernjaku hoće li uopće 

srpskim igračima biti dopušteno tu u Zagrebu da zabiju gol. Imao je zapravo 

dobar nos! Srbi nisu zabili u Zagrebu gol – zabranili im hrvatski nacionalisti, na 

čelu s Pletikosom. Sad će ta dvojica objektivnih kolumnista Jutarnjeg (Pofuk samo 

na posudbi u Večernjaku) tako oštro reagirati i na sve ono što se nedavno 

dogodilo u Beogradu i Borovu Selu za vrijeme juniorskog europskog prvenstva 

košarkašica?  

Možda i ne će? Ne mogu vjerovati da će na sve to odmučati! Usput rečeno, Pofuk 

i Beogradska filharmonija postali su čista destilirana istina o kulturnom i 

totalnom suživotu dvaju bratskih naroda. Ovih je dana glavni dirigent Beogradske 



24                                      ZVONIMIR HODAK  

 

filharmonije postao ministar u srpskoj vladi, nešto kao naša Andrea Zlatar, samo 

s manje rumenila na nosu. Dirigent je sada ministar u srpskoj vladi koja ima 

jedinstven stav o Oluji kao najvećem genocidu nakon II. svjetskog rata, u kojoj 

2/3 ministara misli i govori kako je Vukovar srpski, a o Dubrovniku da i ne 

govorimo. Ministar je u vladi u kojoj vjerojatno većina ministara još pritajeno 

sanja staru velikosrpsku granicu Virovitica – Zadar – Karlobag te da bi cijelu 

Hrvatsku trebalo moći vidjeti s tornja zagrebačke katedrale. Čekam sa 

zanimanjem hoće li se kolumnistička ergela u Jutarnjem osvrnuti na festival 

bratstva i jedinstva u Beogradu ili će svoj raskošni antitalenat i dalje trošiti tek 

na Štimca i njegovu krunicu. A Štimac svoj cilj zna! Henry Ford je jednom rekao: 

"Prepreke su one strašne stvari koje možete vidjeti tek kad maknete oči sa cilja!" 

Davor Butković je uvjeren kako je u Vukovaru na djelu industrija mržnje.  

HDZ je najprije uništio industriju u Hrvatskoj, a sada – radikalni nacionalisti 

povezani s HDZ-om – industrijaliziraju mržnju prema pastoralnim Srbima koji 

autobusima dolaze u Vukovar samo na glasovanje i prema ćirilici protiv koje, 

kako kaže premijer, nikada nismo ratovali.  

Čak su i ogromne čahure kojima je JNA razarala Vukovar imale dvojezične 

natpise na ćirilici i latinskom. U Jutarnjem od 7. rujna o. g., Bule nam otkriva 

genezu ustašoidnosti Hrvata. Kirurški precizno Bule nas srpom i čekićem operira 

od bolesti zvane "hrvatski nacionalizam". On je pedantan s pamćenjem nosoroga. 

Tako se sjeća splitske rive i 100 000 zajapurenih nacionalista koji su tvrdili kako 

su svi oni Mirko Norac. To još i danas zbunjuje A. Tomića, koji se ponekad noću 

probudi u lokvi znoja, vičući kako on nije Mirko Norac, već vodnik I. klase. To što 

je na splitskoj rivi tada bilo 170 000 ljudi koji su dostojanstveno prosvjedovali 

protiv početka progona generala pobjedničke Hrvatske vojske – toga se Bule ne 

sjeća jer mu u takvim stvarima uvijek zakaže memorija pamćenja! Sjeća se, 

međutim, kad je Gotovina bio uhićen i predan Haškom sudu da je na protestu 

protiv vlasti bilo samo 10 000 ljudi. Sjećam se kako je i mene tada bio razočarao 

tako mali broj prosvjednika. 

No, sada nam Bule, u svom člančiću, napokon otkriva strogo čuvanu tajnu do koje 

je on ipak dopro. Veliki se lovac na Gotovinu, njegov prijatelj Ivo Sanader, 

dogovorio sa splitskim nadbiskupom Barišićem za takozvanu "pacifikaciju" 

prosvjeda. Kaže da mu se tom crkveno-hadezeovskom transakcijom pohvalio 

osobno sam Sanader. Valjda ne kao i kad mu je onda jednom navodno dao intervju 

koji je Bule izmislio. Bule nepoderivom logikom zaključuje kako su branitelji 

željezna šaka HDZ-a. Znači i Fred Matić! Dobro, sad bar napokon znamo da je 

Fred zapravo HDZ-ova peta kolona u kukurikavskoj koalicijskoj vlasti. Kao svi 

"veliki" analitičari, Bule nije zaboravio ni ulogu koju u svemu tome po njemu igra 

Katolička crkva. Podsjeća nas kako župnici i biskupi zaboravljaju da je papa Ivan 

Pavao II. još 1994. g., poručio kako Hrvati ne smiju mrziti Srbe već ih trebaju 

poštivati. Umjesto toga, veli naš Bule, svećenici "razjaruju najgoru vrstu 

nacionalizma!" Amen! U tom komentaru Bule nije našao za potrebno ni zucnuti o 

svemu što se dešavalo u Beogradu i u Borovu Selu za vrijeme košarkaške 
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utakmice. Ni riječi o parolama koje su nosili Srbi kao npr: "Ovo je Srbija", 

"Vukovar je Srbija", "Nož, žica, Srebrenica", "Kosovo je srce Srbije" itd. 

U svojoj mudrosnoj analizi nacionalizma u Hrvata naš Bule nije našao vrijednim 

ni spomenuti zašto nitko nije kažnjen zbog vjerske, rasne i međunacionalne 

mržnje. Ma siguran sam da bi Bule pisao naveliko o tome kad bi se bar moglo 

nekako progurati da su i iza tih svih dogođaja u Beogradu i Borovu Selu stajali 

HDZ i Katolička crkva. Kaže naš vrli Bule kako samo deset godina nakon čuvenog 

Sanaderovog "Hristos se rodi!" svjedočimo brzom rastu industrije mržnje. Bule 

silno žali što se internet kod nas, kao u Kini, ne može kontrolirati. Po njemu su 

glavni protagonisti internetske mržnje mladi ljudi koji nemaju pojma što se na 

ovim prostorima zbivalo prije 15, a kamoli prije 30 ili 60 godina. Bule je uvjeren 

kako bi se ti mladi ljudi sigurno drugačije ponašali kad bi znali sve o Bleiburgu, 

Jazovkama, marševima smrti, ubojstvima svećenika i novinara nakon 1945. g., 

likvidacijama tzv. neprijateljske emigracije, Golom otoku, Staroj Gradišci, 

zatiranju hrvatskog bunta i inteligencije 1970. g., te o deset godina tzv. 

Tuđmanovog mraka. Kad bi mladi sve to znali, oni bi sigurno žestoko osudili 

vulgarni hrvatski šovinizam i nacionalizam. Međutim, mladi i nisu tako blesavi 

kako se to čini našem mudrom Buletu i ljevičarskim novinarima. Mogu razni 

Butkovići, Jergovići, Tomići, Pavličići, Lovrićke i Pofuci pisati i mračiti po papiru 

koliko ih je volja, ali mladi ipak dobro znaju da je u tih deset godina tobožnjeg 

mraka nenaoružana Hrvatska, pod embargom koji je predložio da se donese u UN 

Buda Lončar, uspjela pobijediti u krvavom Domovinskom ratu i osigurati svoje 

granice dok je istodobno zbrinjavala preko milijun prognanika i izbjeglica. 

Buletovih deset godina mraka su deset najsvjetlijih godina u hrvatskoj povijesti, 

znaju to naši mladi, tako da to nikakvi mutikaše više ne mogu promijeniti ma 

koliko hračkali.  

Ne mogu to promijeniti ni ljevičarska novinarska falanga, ni desni 

detuđmanizatori tipa Sanadera, Šeksa i Kosorice, ni zabrana ili kontrola 

interneta, niti uvođenje ćirilice u Vukovar. Ta bitka je za oronule jugofile, 

orijunaše i one tobožnje antifašiste koji su u biti staljinisti, izgubljena konačno i 

potpuno za sva buduća vremena. Bez obzira na sve to, ne možemo šutjeti i ne 

reagirati na neokomunizam koji ovih dana jaše Lijepom Našom. Arturo Graf je 

napisao: "Ponekad treba zatvoriti jedno oko, ali zatvoriti oba dva u isto vrijeme 

nije baš mudro!" 

Zvonko Bušić je izabrao radije otići negoli se miriti sa svom bijedom naše 

hrvatske zbilje. Odmah nakon njegovog odlaska u vječna lovišta javili su se razni 

Burkovići s tezom o tzv. kontroverznoj osobnosti hrvatskog junaka i teroriste u 

istoj osobi. Bez imalo stida, o tome pišu oni koji su bombaški proces Titu 

desetljećima slavili kao herojski čin borca za slobodu. Butković, Krešić, Jakovina 

i slične sjene iz Platonove špilje kao pokvareni telefoni ponavljali su "oteo avion", 

"smrtno nastradao policajac"… Siguran sam da kad bi ti tipovi proveli samo 32 

sata u zatvoru, cmizdrili bi k'o slijepa kuja na kiši. Nelson Mandela, Ernesto Che 

Guevara, niz izraelskih predsjednika države i vlade postali su od deklariranih 
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terorista prvi ili najvažniji ljudi svojih država i kao takvi zapisani u povijesti. 

Samo u narodu pizdojalaca, zadrtih individualista bez ikakva osjećaja za 

nacionalno zajedništvo i u zemlji u kojoj nije nikada provedena istinska lustracija, 

raznorazni komunistički bijednici usuđuju se pljuckati po čovjeku koji je dao 32 

najbolje godine svog života za san o samostalnoj državi svih Hrvata – državi u 

kojoj ti bijednici danas dobro žive, a mnogi je i dobro kradu za svoj lagodan život. 

Kad je vidio kakva su smeća danas uhvatila pozicije i sUstavno upropaštavaju 

državu za koju je on i mnogi u ratu žrtvovali cijele svoje živote, nije imao više 

snage i rekao je "hvala" te dostojanstveno otišao. I umjesto da mu se svi 

poklonimo bar sada kad ga više nema, oni pljuckaju po njemu zadovoljni što je 

eto još jedan naš manje! A Zvonko Bušić će nas i iz groba uvijek podsjećati na to 

da trebamo zadržati razum te govoriti i djelovati. To se ovih dana i ostvarilo u 

Vukovaru kad su branitelji progledali i usprotivili se ćirilizaciji Grada heroja! A. 

Schopenhauer je napisao: "Ako se teški grijesi okajavaju tek na onom svijetu, neka 

se barem glupi okaju na ovome 

Autor: Zvonimir Hodak  

Dnevno.hr, 9. rujna 2013. 
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Subject:   ZVONIMIR HODAK, Let iznad kukavičjeg gnijezda+  

Date:   Mon, 07 Oct 2013 09:19:17 +0100 

From:   Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

To:   undisclosed-recipients:; 

 

ZVONIMIR HODAK 

LET IZNAD KUKAVIČJEG GNIJEZDA 

 
"U velikim se stvarima ljudi pokazuju onakvima kakvi bi htjeli biti, a u malima 

onakvima kakvi jesu!" 

Javio se ovih dana u Jutarnjem još jedan od briljantnih Goldsteina – Danijel Ivin, 

osuđen zbog gospodarskog kriminala u Gortanu. Ovaj se puta Ivin bavi poviješću 

i ukazuje na naše povijesne pogrješke. Dok su, pod njegovom dirigentskom 

palicom nestajale u Gortanu stotine tisuća kuna (kuna je i danas crvena krpa u 

očima komunjara), Danijel je uspješno upozoravao Hrvatski sabor na razbacivanje 

mrskih kuna za obilježavanje bleiburške klaonice. Koliko je naš Danijel spiskao 

love u Gortanu, toliko je uštedio hrvatskom proračunu jer je Sabor jedva dočekao 

kako bi našao motiv da ukine financijsku pomoć za obilježavanje bleiburške 

tragedije.  

Ivin je pred Županijskim sudom dokazivao dijalektički kako on nije nikada nikoga 

oštetio jer je onih u Gortanu zamračenih oko 500.000 kunića vratio državi 

prijedlogom kresanja skoro istog iznosa za financiranje bleiburške komemoracije. 

Bez obzira na presudu, ostao je predsjednikom Savjeta antifašista Hrvatske i 

nastavio dijeliti svoja mudra povijesna saznanja i uvjerenja neukom hrvatskom 

puku. 

Naš mudri antifašist kaže u Jutarnjem: "Glavni državni praznik Republike 

Hrvatske nije određen sukladno njezinom Ustavu. Dovoljno je navesti odnos 

prema ZAVNOH-u koji Ustav jasno označuje kao izvorište hrvatske državnosti. 

Osnivanje ZAVNOH-a nesumnjivo je jedan od najdemokratskijih događaja svog 

vremena … Usred nacističkog mraka i strahovlade nad Europom, predstavnici 

više političkih stranaka Hrvatske, na svom slobodnom području, uspostavili su 

osnove današnje države."  

Stvarno genijalna manipulacija! Kao da ponovno gledam Let iznad kukavičjeg 

gnijezda. Zamislite sad "predstavnici više političkih stranaka" koje su, čim su 

partizani iz šume ušli u gradove, odmah sve bile zabranjene, a njihovi cijenjeni 

predstavnici poslani u logore. Ivin sigurno nije nikada pročitao što je o tome bio 

napisao dr. Ivan Ribar!  

Kad se 1991.g., trebalo odcijepiti od ljubljene Juge, potomci onih sa zasjedanja 

ZAVNOH-a napustili su Hrvatski sabor i tako konkludentno dali do znanja što 

zapravo misle o slobodnoj i samostalnoj hrvatskoj državi.  
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Dobro, ne ćemo generalizirati! Bilo je i onih koji su shvatili da je "sada ili nikada", 

uzeli oružje u ruke i prešli jedni u HV, ali mnogi drugi u jednu od SAO krajina te 

se počeli boriti protiv hrvatske države. Ovi zadnji ili slični njima danas traže da 

se 12. lipnja, kad je osnovan vampirski ZAVNOH, proglasi nacionalnim 

praznikom hrvatske države. Na kraju još jedno pitanje s medicinskog stanovišta: 

postoji li neki lijek kojim bi se moglo ukloniti kaos u glavama onih koji su nas 

1945.g., navodno "oslobodili" zabranivši sve stranke osim komunističke, koji su 

poubijali stotine tisuća ljudi bez suda i suđenja, koji su punili Goli otok, Staru 

Gradišku i Lepoglavu političkim neistomišljenicima. To su isti oni koji su do kraja 

Juge stalno ubijali ljude kao tzv. neprijateljsku emigraciju i koji su 1991. – 2000. 

stalno rovarili i borili se protiv Tuđmanove Hrvatske. Naravno, lijek postoji, zove 

se lustracija! Malo je gorak, ali iskustva ostalih tranzicijskih zemalja govore da je 

vrlo djelotvoran. Čini mi se da je Daniel Ivin pročitao misao Maxa Bunkera: 

"Bolje je ispasti budala nego ispasti iz vlaka!" 

Ne spašava se samo u filmu "Vojnik Ryan". U Hrvatskoj je pokrenuta akcija 

spašavanja vojnikinje Jadranke Kosor. Skočili su je spašavati njeni ideološki 

istomišljenici: Arsen Bauk koji sanja o autonomiji Dalmacije, inače 

nedosanjanom snu dalmatinskih orijunaša i autonomaša.  

Dokaz više da bauk komunizma još uvijek jaše Hrvatskom! Na stranu Jace stao je 

i vukovarski gradonačelnik Sabo, stručnjak za "sve što zamisliš, ja ti mogu 

ostvariti" ili tako nekako. Kao glas naroda javila se i Ankica Benček, učiteljica u 

mirovini koja kaže kako se ne bi začudila da oni koji traže opoziv počasti gđi 

Kosor već u pripravi imaju neku svoju ikonu umjesto naše Jace. Idemo redom 

analizirati samo ženske osobe koje su proglašene "građankama Vukovara": 

Jadranka Kosor i Vesna Škare Ožbolt. Je li ikada ikome u ovoj državi palo na 

pamet predložiti za počasnu građanku Vukovara Katu Šoljić, majku koja je u 

Domovinskom ratu izgubila četiri sina? Je li se ikad itko sjetio dr. Vesne Bosanac 

ili čak i ponekog muškarca kao, npr.: Mile Dedakovića, Branka Borkovića, 

bračnog para Toth, dr. Juraja Njavre? Razmišlja li uopće itko o tome da bi takvu 

počast trebao dobiti netko tko je krvario u obrani grada, a nakon toga preživio i 

sve ljepote srpskih logora. Sad se počasna građanka Jadranka Kosor usprotivila 

saborskoj raspravi o Vukovaru kao mjestu posebnog pijeteta. Grada, čija je ona 

počasna građanka! Zato sam na početku teksta i napisao da je Kosor doista 

"briljantna". Uzmimo teoretski da je Stožer za obranu Vukovara u krivu, a Sabo, 

Bauk i Benčak su u pravu! Kako ipak progutati drugi Jacin biser sa institutom 

IFIMES koji se bavi problemima Bliskog istoka i Balkana. Jaca kao 

potpredsjednica instituta, zajedno s generalom Blagojem Grahovcem, iste one 

JNA koja je razarala grad u kojem je naša junakinja počasna građanka. 

Predsjednik instituta je Bude Lončar, visoki funkcioner umilne OZNA-e, dočim 

je počasni predsjednik tog slavnog instituta Patria-halni boljševik Stipe Mesić. 

Idealno društvo za jednu počasnu građanku Vukovara! Mogu zamisliti kako 

general Blagoje, uz kafu, evocira Jaci svoje uspomene iz rata pa i one o opsadi 

Vukovara, žilavim ustašama i njihovim zločinima. 
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Institut, da pokaže svoju moć, odmah je krenuo u rušenje Theodora Merona, 

predsjednika Haaškog suda. Napravili su znanstvenu studiju (koju valjda nije Jaca 

prevela na engleski) pod zgodnim nazivom: Meronizacija svih nas. Kad je Amer 

shvatio kako su ga čelnici IFIMES-a pročitali, protrnuo je. Odmah je obavijestio 

američki i izraelski vojni establishment u kakvoj se našao frci. Ovi su brzo 

organizirali izbor za reizbor predsjednika Haaškog suda i Meron je sa 12 : 6 

glasova pobijedio treći put, ovaj puta suca Kwona. Meron je pobijedio 

dvotrećinskom većinom glasova! Baš mi je žao što je popušio "vrhunski pravnik 

Iz Groningena" Alphons Orie, kako su mu nakon osuđujuće presude Gotovini i 

Markaču tepali ljevičarski mediji u Hrvatskoj. Da su suci, koji su birali 

predsjednika Suda, slučajno znali da iza "vrhunskog pravnika" stoje Buda, 

Blagoje Stipe i Jaca možda bi ipak ….. Mislim da bi možda onda ipak pobjeda 

Merona bila još veća! Postavlja se pitanje: je li Jadranki Kosor ikada postalo jasno 

što oslobađajuća presuda Gotovini i Markaču znači za RH? U to sam prvi puta 

posumnjao kad je oktroirana predsjednica Vlade počela bjesomučno proganjati 

Gotovinine prijatelje i odvjetnike tražeći, po nalogu Haaškog tužiteljstva, 

izmišljene topničke dnevnike. U tim ju je progonima morao zaUstaviti sam Haaški 

sud. Na stranu to da bi osuđujućom presudom nastradali hrvatski generali koji su 

cijelo vrijeme bili nevini. Da je presuda bila potvrđena, nitko više nikada ne bi 

uspio promijeniti ni dići sa Hrvatske stigmu države nastale na zločinu. Što bi to 

značilo za cijeli narod te kako bi se osjećali branitelji, osobito oni iz Vukovara? 

Zamislite kakav bi to izazvalo sjaj u očima Save Štrpca, Zorana Pusića, Lončara, 

Mesića, Snježane Pavić, Slavice Lukić te gledatelja Žikine dinastije koji bi 

sigurno u zboru ponavljali "prosto ne možemo da verujemo kako je država 

proizašla iz ZAVNOH-a nastala na zločinačkom pothvatu!?" Stvarno smo 

premala država za toliko izdajica! Možda nam jednog dana i Veselin Šljivančanin 

postane počasni građanin Vukovara. Počasno građanstvo nekog grada možda je 

mala stvar po važnosti za visoku politiku, ali Nicolas Chamfort je napisao:  

"U velikim se stvarima ljudi pokazuju onakvima kakvi bi htjeli biti, a u malima 

onakvima kakvi jesu!" 

U Večernjem od 4. listopada o. g., članak pod naslovom "Ćirilica je u Udbini 

uvedena nelegalno jer Srba nema ni 20 %". Tada vladajući HDZ političkom je 

trgovinom žrtvovao interese HDZ-a zbog vlastitih fotelja, tvrde branitelji. Kad 

znamo da je 2009. g., HDZ u Vukovaru glasovao za dvojezičnost po načelu 33 % 

(a SDP je bio protiv), a sada u Udbini podržava ćirilicu vjerujući da je tamo 51 % 

Srba i 49 % Hrvata, onda je potpuno jasno da je 2000. g. bila izvršena pretvorba 

HDZ-a u trgovačko društvo d. d., ili čak d.o.o. U Udbini se ponavlja stara priča iz 

Vukovara. U samo pet ličkih zaseoka otkriveno je 338 fiktivnih stanovnika i time 

lažnih glasača. U Sačkovom selu prijavljeno je 77 ljudi, a stvarno tamo živi tek 7, 

dok u selu Visući prijavljeno je 159 ljudi, a prebiva u selu tek 39. Na djelu je 

primitivni demografski inženjering. Što se događa u Vukovaru, Lici, Banovini 

neovisno o stranačkoj boji ministra. SDP je nešto pokušao napraviti kako bi se 

stanje biračkih popisa sredilo. Počeli su lov na fiktivne stanovnike, ali u Vrgorcu. 

To je u redu! Neka nam iz BiH dolaze Srbi i napredna lijeva inteligencija, a ne 
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obični desničari i ognjištari koji ne glasuju za SDP. Dolaze glasovati s 

Thompsonovim kazetama u autima i tako kvare glazbeni ukus naroda u Vrgorcu 

i okolici. Prilikom provjere birača nisu pronašli nijednu kazetu Beogradske 

filharmonije. Kod tog zatucanog fiktivnog življa nije na cijeni čak ni Mica 

Trifrtaljka. A naš Bauk, ponosan je što je napokon uspio očistiti Vrgorac od 

desničarskih mina.  

Točno toliko koliko su očišćene i srpske mine, zaostale u Domovinskom ratu. 

Čitam kako se u razminiranje Hrvatske uključila i poznata bosanska glumica 

Angeline Jolie sa sumom od 10.000 eura. Dobro, recesija je pa treba shvatiti da 

žena mora malo prištedjeti! Ipak, hvala joj na svakoj pari! Zlobni i nezahvalni 

novinari, indignirani i zajedljivi, tvrde kako je Anđa nedavno paketić posebno 

dizajniranih gaćica platila čak 15.000 eura. Što onda? Nisu njene gaćice kao naše. 

Naše sve sliče na "gaće na štapu"! Trenutno su u masovnoj upotrebi diljem 

Hrvatske! Pustimo ipak našu Anđu nek' troši svoju sirotinju kako joj drago! Oscar 

Wilde je mudro zaključio:  

"Nije vrijeme novac, već je vrijeme trošenje novaca!" 

Autor: Zvonimir Hodak 

Dnevno.hr, 7 listopada 2013. 
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Subject:   SUZANINE (KOSORIČINE) SUZE II. 

Date:   Mon, 14 Oct 2013 21:15:27 +0200 

From:   josip pecaric <pecaric@element.hr> 

To:   undisclosed-recipients:; 

 

SUZANINE (KOSORIČINE) SUZE II. 

 
Moram priznati da je Jadranka Kosor izmamila suze u mojim očima kada sam 

danas pročitao sljedeći tekst: 

JADRANKA KOSOR PREKINULA SURADNJU S MESIĆ-

LONČAREVIM IFIMES INSTITUTOM 

 
Jadranka Kosor u subotu je prekinula suradnju s kontroverznim ljubljanskim 

institutom IFIMES u kojem je bila u savjetodavnom odboru, nakon što su je 

novinari Večernjeg lista obavijestili da taj čudni institut vodi bitku protiv 

predsjednika Haaškog suda Theodora Merona koji je oslobodio hrvatske generale 

te predlaže Sergea Brammertza za Nobelovu nagradu za mir. 

– Šokirana sam tim ocjenama Merona, one su potpuno suprotne svim mojim 

političkim i ljudskim stajalištima. Vjerujem da je Meron napravio pravu stvar ne 

samo za naše generale, nego za pravdu općenito – rekla je Kosor. 

"Ni pola sata nakon što je na našem portalu u subotu navečer objavljen tekst 

"Mesić i Kosor u institutu koji je predložio Brammertza za Nobela", Kosor je na 

internetskoj stranici IFIMES-a izbrisana s popisa članova Savjetodavnog 

odbora", navodi Večernji list. 

Podsjetimo, počasni predsjednik IFIMES instituta je posljednji jugoslavenski 

predsjednik Stjepan Mesić, a predsjednik Savjetodavnog odbora je Budimir 

Lončar, posljednji jugoslavenski ministar vanjskih poslova. 

M. M. 

HRsvijet, 14. listopada 2013. 

Zašto sam zaplakao? Pa kako ne bih kada sam shvatio da je naša Suzana prekinula 

suradnju sa IFIMES-om kada je uvidjela da čak ni prijedlog tog instituta za 

Nobelovu nagradu nije prošao. Pa tko sve nije dobivao Nobelovu nagradu, a 

prijedlog njenog instituta nije prošao. Pa tko ne bi prolio suze kad spozna takvu 

nepravdu, zar ne? 

A kako bi bilo dobro da je glavni haški tužitelj, Serge Brammertz dobio tu 

nagradu! Onda Jaca ne bi morala prekidati suradnju s Institutom i pokazala bi se 

sva pokvarenost Stožera za obranu hrvatskog Vukovara, koji je prvi ukazao na 

njenu ulogu u Institutu koji je imao tako plemeniti prijedlog za Nobelovu nagradu. 
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Zapravo bi posramili i mene osobno. Dok sam ja u 12 pisama predsjedniku Vlade 

predlagao generala Gotovinu za tu nagradu, Jaca, Stevo i Buda bi imali dobitnika 

nagrade. Šteta! 

Cijeli slučaj oko tog neuspjelog (nezasluženo) prijedloga komentirao je i sjajni 

Zvonimir Hodak: 

NAJLAKŠE JE REĆI DA JE PROBLEM SAMO U 

PLOČAMA 

Jesen je pred vratima! Kiše dolaze. Kanalizacija se tu i tamo začepi i govna 

isplivaju na površinu. Domaća. Nostalgična. Uvijek je bila dobra vijest kako 

ne pada snijeg da prekrije brijeg već … 

Opet famozni IFIMES iz Ljubljane. Predložili Mesić, Lončar, Grahovac i 

Kosorica ovogodišnjeg lauerata za Nobela nikog drugog doli glavnog haškog 

tužitelja, Sergea Brammertza. Svaka čast, svirači! Oni drmaju svjetskom 

politikom k'o majmun s plotom! Kao prvi cilj odredili su maknuti predsjednika 

Haaškog suda Theodora Merona jer je, po njima, djelovao "konzervativno i 

anticivilizacijski". Meron se, naime, prvi usprotivio "civilizacijskoj praksi" da 

koga god Tužiteljstvo optuži, taj mora biti i osuđen. To se odnosilo i na Gotovinu 

i Markača, pa i na Hrvatsku kao agresora i državu osnovanu na zločinačkom 

pothvatu. Toj oznaško-boljševičko-kumrovačkoj inicijativi za smjenu Merona 

odmah se pridružio i tužitelj Serge. Kad je Meron ipak ponovno izabran za 

predsjednika Haaškog suda, Buda, Stipe i Jaca predložiše Sergea za nobelovca. 

Jaca sanja kako gomila gledatelja Žikine dinastije uzvikuje "Tužioca za 

nobelovca!". Evo zore, pa i dana i Jaca se izvuče ispod jorgana. Od tog njenog 

sna ostala je samo jugo-magla. Nobela za mir nije dobila ni hrabra djevojčica 

Malala, a ni tužitelj Sergo koji je, po našim prodavačima magle, djelovao "realno 

i pozitivistički". Pazite, za njih realno i pozitivistički djeluje osoba koja za tzv. 

prekomjerno granatiranje Knina, u kojem je poginula jedna jedina osoba, traži 

kaznu za Gotovinu od četrdeset godina zatvora! Tvrdim da, ako je djelovanje 

Stipe, Bude i Jace sukladno hrvatskim nacionalnim interesima, onda Nobela za 

mir mogu dobiti i Šešelj, Karadžić i Mladić. Ako je sudac Meron djelovao 

anticivilizacijski, onda se bojim da je u ogromnoj masi onih koji su na Jelačić 

placu dočekali hrvatske generale civilizacijski sukob nastao upravo između cijele 

te mase oduševljenih građana Hrvatske i Bude, Stipe i Jace. Svi koji su pročitali 

esej američkog intelektualca Samuela Huntngtona "Clash of Civilisations" u 

časopisu Foreing Affairs, a koji je preveden na sve jezike svijeta, shvatit će kako 

je u Hrvatskoj na djelu permanentni sukob dvaju svjetonazora: hrvatski i 

srednjoeuropski pogled na svijet i događaje u njemu, te neojugoslavenski koncept 

onih koji se nikako ne mogu pomiriti s gubitkom Juge i nastankom neovisne 

hrvatske države. Jedna od zadnjih nada bila je neojugoslavenima upravo 

osuđujuća presuda Gotovini i Markaču te osuda Hrvatske da je nastala na 

udruženom zločinačkom pothvatu. Međutim, Serge Brammertz, pišući optužnicu 

protiv hrvatskih generala, doista nije bio krajnje zlonamjeran. Optužio ih je samo 
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za prekomjerno granatiranje, prekomjernu upotrebu nuklearnog ili kemijskog 

oružja blagonaklono je izostavio. 

Suđenje Ivi Sanaderu u aferi Planinska teče sporo i uspavljujuće. Na TV uvijek 

standardna slika. Pompozni Sanader i preplašeni, oprezni i nepovjerljivi svjedoci. 

Sve dok se nije pojavila supruga Fiolića, gđa Katica. Na licu su joj se jasno 

ocrtavali tragovi duševnih boli kad se počela prisjećati kako je suprug Štef izlazio 

iz kuće s kartonskom kutijom u kojoj je bilo 10 milijuna kunića i 1 milijun eura. 

Sve to za dragog Ivu. Iz njenog se iskaza dalo zaključiti kako se Štef Fiolić itekako 

pokajao što je uzeo 24 milje kunića za zgradu u Planinskoj. Kako to suđenje, 

između ostalih, prate i moji bolski prijatelji Pikolo, Ufo, Štujo, Veva i Puko koji 

su mi odmah dali do znanja da su se odmah spremni pokajati za daleko manji 

iznos. 

Hrvatski atletski savez je krajem 2011. g., ponovno postao ponosni član Balkanske 

atletske federacije (BAF). Homo balkanicus athleticus! BAF će sljedećeg mjeseca 

proglasiti najbolje atletičare u ovoj sezoni. Već se sad zna kako će u ženskoj 

konkurenciji mjesto najbolje atletičarke pripasti srpskoj skakačici u dalj Ivani 

Španović. Zasluženo, jer je Ivana ovog ljeta na Svjetskom prvenstvu u Moskvi 

osvojila brončanu medalju u skoku u dalj. Mala balkanska nezgoda sastoji se u 

tome što Hrvatska ima Sandru Perković koja je na istom prvenstvu u Moskvi 

osvojila zlatnu medalju u bacanju diska, a ujedno je i pobjednica Dijamantne lige. 

Direktor HAS-a Siniša Ergotić šizi "odabir je notorna glupost. Ako se bira 

najbolji onda neka doista budu izabrani najbolji." Kvaka je u tome da onaj koji 

nije nastupio na prvenstvu Balkana ne može biti najbolji pa makar bio prvak 

svijeta, olimpijski pobjednik, dvostruki europski prvak i dvostruki pobjednik 

Dijamantne lige. To je sve osvojila naša Sandra Perković. A kako Hrvatski atletski 

savez može biti član Balkanske atletske federacije kad politički i dijelom 

zemljopisno nije na Balkanu, već na Mediteranu i u srednjoj Europi? Molim 

atletske slijepce da malo pažljivije pogledaju globus. 

Ovo me sve podsjeća na jedan stari vic iz Juge. Hodaju Hrvat i Srbin cestom i 

nalete na poveći grumen zlata. Uze Hrvat zlato, oči mu zasiju dok Srbin reče: 

"Uh, koja sreća! Podijelit ćemo ga bratski!" Hrvat ga nepovjerljivo pogleda i 

odvrati: "Ja bih, ako se ikako može, da ga podijelimo po pola!" 

Nije me sram reći da se potajno i u sebi divim Srbima. Nema teorije da bi Srbi 

zatražili glavu suca koji je oslobodio Perišića i ostale osumnjičene za ratne 

zločine. Nema teorije da Srbi predlože Carlu del Ponte za Nobela. Da je ona malo 

dulje ustrajala sa svojim blefovima na mjestu tužiteljice, Zoran Pusić i Oliver 

Frljić, ako ne i Bude, Stipe i Jaca, bi je sigurno predložili za Nobela. U Srbiji se 

to ne bi usudio ni Čedomil Jovanović. Srpski političari nisu pronašli nikakve 

"četničke zmije" kao što naš Predsjednik posvuda vidi "ustaške zmije". Četničke 

su se zmije već odavno u Srbiji pretvorile u umiljate kućne životinjice koje vole i 

deca i matori. Divim se stoga i Aleksandru Saši Miloševiću, potpredsjedniku 

Pupovčeve stranke. On je neki dan na korporacijskoj HRT izjavio otprilike ovo: 

prosto ne mogu da verujem da Srbi u Hrvatskoj nemaju status žrtava rata. I meni 
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nije jasan taj propust hrvatskih vlasti. Srbi su valjda u povijesti ratovanja prvi 

agresor koji, nakon što je rat završio, nije dobio status žrtava rata. Taj su status 

već odavno dobili Francuzi u Rusiji nakon što je Napoleon dobio po prstima pred 

Moskvom. I Nijemci su nakon 1945. g., dobili status žrtava rata u Rusiji, Britaniji 

i napose u bivšoj Jugi kod Tite. Japanci takav status uživaju još i danas u Kini, na 

Tajlandu i Filipinima. Ameri u Vijetnamu, Rusi u Afganistanu itd. Jedino Hrvati 

tvrdoglavo ne daju taj status žrtve Srbima već zatvaraju oči pred općepoznatim 

činjenicama da su nas prvo počastili balvanima, razorili Vukovar, pobili 

ranjenike na Ovčari, okupirali više od 1/3 hrvatskog teritorija. Saša misli da kad 

Srbi dobiju status žrtava rata, da će s Hrvatima – koji taj status već imaju – osnuje 

Klub žrtava rata. Rječnik kojim bi se sporazumijevali u tom klubu bio bi onaj 

srpsko-hrvatski Snježane Kordić. Ako bi našli grumen zlata, dijelili bi ga u klubu 

bratski. Sašu Miloševića je inače ustašoidni Vrdoljak 1991.g., šupirao s Prisavlja. 

Za Sašom i novinarima tog profila novinarska lijeva falanga nariče k'o seoske 

narikače već punih dvadeset godina. Mrki diktator Tuđman osakatio je HRT 

otjeravši vrhunske profesionalce. Za ružnom i netalentiranom Karolinom Vidović 

Krište nitko ne nariče, osim oko 50 000 ustaških zmijica na Facebooku. Saša je 

sad, navodno, čak i kandidat da postane voditelj emisije Dobro jutro Hrvatska i 

to od Virovitice, Karlobaga i Zadra do Karlovca. Sjećam se jedne dramatične 

izjave srpskog političara Milana Đukića kad je otprilike izjavio da su srpski civili 

nakon Oluje bili šikanirani, a kao kruna svega i razoružani. 

Nedavno su novinari upitali jednog naprednog saborskog zastupnika: "Što je 

novoga u Vukovaru?" "Mislim", reče on, buljeći u mikrofon "da je tamo još uvijek 

status quo vadis!" Slažem se! Pusićka tvrdi kako se radi o maloj i opasnoj grupici. 

Ministar Matić, bez namjere da se istakne, misli da Stožer želi zavladati 

Hrvatskom, prvo tako da smjeni gradonačelnika Sabu, onda njega Freda, i na 

kraju da pometu Zokija i Josipovića. Diogen je svijećom tražio čovjeka. Nije 

naletio na Freda, ali su njega počeli tražiti vatrogasci. Izgleda kako je svima 

najlakše reći kako je problem samo u pločama. Što ćemo kad se problem ploča 

pojavi i u Pločama? Najmudriji mi se ovaj čas čini Čedo Prodanović. On je, nakon 

duljeg razmišljanja, došao do važnog zaključka: "Prosvjedi u Vukovaru nisu 

spontani. Ne kažem da ih organizira HDZ, ali ih koristi za politički dobitak." 

Bravo, kolega! Logika k'o armirani beton! Stožer ima svog predsjednika, tajnika, 

vodstvo i članstvo koje ujedinjuje isti svjetonazor i cilj. Međutim, Čedo ipak misli 

da se ljudi ne bune spontano. To je istinski kompliment vodstvu Stožera. Čudi me 

da Čedo nije bacio oko na članak 8. Ustavnog zakona o pravima nacionalnih 

manjina. Članak 8., je ispred članka 12. Da bi se primijenio članak 12., trebaju 

se ispuniti pretpostavke iz članka 8. A taj članak kaže da uvođenje dvojezičnosti 

ne smije dovesti do pogoršanja međunacionalnih odnosa između većinskog i 

manjinskog stanovništva, itd. Jeste li ikada čuli od vladajućih, lijevih medija ili 

kolumnista naših novina nešto o članku 8., Ustavnog zakona? Ako niste, upitajte 

se sami zašto je tomu tako? Što se tiče Čedinog komentara o spontanosti, podsjeti 

me na jednu predratnu američku karikaturu. Kartaški stol. Trojica sjede, a jedan 

s crnim povezom preko oka. Četvrti stoji i govori: "Gospodo, jedan od nas vara 
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na kartama! Ne želim ga imenovati, ali ako odmah ne prestanete, izbit ću mu i 

drugo oko." 

Autor: Zvonimir Hodak 

Dnevno.hr, 14. listopada 2013. 
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HRVATSKI GENOCID: NAPRAVILI ZEČEVE OD 

SRBA, ZAGREB, 2014. 

 

DOMOVINSKI RAT 

Fašisti te napadnu, okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih 

napokon učiniš zečeve, oni te proglase fašistom! 

Zvonimir Hodak 

 

VISOK STUPANJ TOLERANCIJE 

PATRIJARHA IRINEJA 
 

Zvonimir Hodak (Dnevno.hr, 6. siječnja 2014.) upozorava nas kako, za razliku od 

hrvatskih biskupa i nadbiskupa, srpski patrijarh Irinej posjeduje visok stupanj 

tolerancije: 

...istinoljubivi patrijarh Irinej, bez obzira što se radi o stranom teritoriju, pun 

ljubavi zaželio je sretan Božić svojim sunarodnjacima riječima: "u Dalmaciji, 

Hrvatskoj, Slavoniji, Lici, na Kordunu i Baniji!" Naravno, apolitični Patrijarh 

dobro zna kako se Hrvatska proteže samo dotle do kamo se vidi s vrha Katedrale 

iz Zagreba, a ostalo su samo pokrajine, valjda izvan Hrvatske. Time pokazuje 

visok stupanj tolerancije jer se sa vrha katedrale, kad je jako vedro, vide i 

Karlovac, a ponekad i Petrinja, ali to za njega valjda nije Hrvatska. Sreća što se 

s vrha Katedrale ne vidi Dubrovnik jer bi možda netko počeo tvrditi kako je to 

njegov, a ne hrvatski grad.  

Hrvatska akademska zajednica "Kralj Tomislav" posebno upozorava kako 

Patrijarh nije spomenuo Gorski kotar i Istru, gdje inače ima relativno dosta 
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pravoslavaca, pa se nedvojbeno izvlači zaključak da ta područja patrijarh smatra 

talijanskim teritorijem. 

Istina, matematičar sam pa mi povijest i logika i nije jača strana, pa nisam siguran 

misli li patrijarh da je i Hrvatska srpska pokrajina (stavljena je između Dalmacije 

i Slavonije)? A ne spominjanje Gorskog kotara i Istre samo pokazuje svu 

tolerantnost srpskog patrijarha, jer i pored toga što tamo ima mnogo pravoslavaca, 

ipak ih ne smatra srpskim, nego talijanskim teritorijem. 

Da, pogledajmo samo taj Dubrovnik. Srbi stalno i ističu da se radi o srpskom 

gradu, ali i dalje tolerantno dopuštaju da je taj grad u RH, mada je u njemu pedeset 

posto od ukupnog srpskog kulturnog i spomeničkog blaga (ako ne i mnogo više). 

A koliko bi bilo tek ukupno srpsko kulturno i spomeničko blago kada bi mu se 

pridodalo ono u srpskim pokrajinama Dalmaciji, Slavoniji, Lici, na Kordunu i 

Banovini, ako im se već to blago najmanje udvostruči dodavanjem onog iz 

Dubrovnika? 

Međutim, patrijarh (a i Hodak) mi je ipak ovom podjelom razjasnio zašto je 

svojevremeno Račanova partija promijenila naziv Hrvatskog državnog sabora u 

Hrvatski sabor. A i to zašto mi Sabor još nije odgovorio na pismo koje sam im 

uputio 5. 8. 2012. (Hrsvijet, 5. 8. 2012., Hrvatski fokus 8. 8. 2012.).  

Ipak, Knin se ne nalazi u Hrvatskoj. Koliko sam tek grješan kada nisam razumio 

takve tvrdnje Srba iz Knina u dalekoj Australiji. Naime, u Pismu Hrvatskom 

saboru spominjem i patrijarha i njegov tolerantni pogled na Oluju I veliku 

podudarnost njegovih i mojih stavova. Vidjet ćete kako tolerantni Irinej, za razliku 

od mene, čak i ne spominje kako se radilo o velikom genocidu Hrvata nad 

njegovim sunarodnjacima: 

UVEDIMO DAN DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI I DOMOVINSKE ŽALOSTI 

ZBOG SRBA ZEČEVA 

Poštovani Predsjedniče Hrvatskog sabora, 

obraćam Vam se ohrabren praksom Hrvatskog sabora da veoma brzo reagira na 

prijedloge hrvatskih građana, kao što je to bilo u slučaju kada je poznati hrvatski 

povjesničar predložio da se ukine potpora spomen danu u Bleiburgu, a Sabor je 

to prihvatio. Vjerojatno vam je poznato da se ja obično ne slažem s Goldsteinima, 

Teršeličkom, Pupovcem ili patrijarhom srpskim Irinejem. Međutim, već više puta 

sam naglasio da doista smatram da je Hrvatska načinila neviđeni zločin prema 

Srbima u Oluji i da se konačno moraju početi obilježavati ta srpska stradanja. 

Podsjetit ću da su se svi spomenuti javili uoči obilježavanja ovogodišnjeg Dana 

domovinske zahvalnosti s jednakim zahtjevima. Hrvatskoj javnosti su oni poznati, 

pa ću ovdje dati samo potpuno istovjetnu priču koja nam stiže iz Beograda: 
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ODRŽAN POMEN NASTRADALIMA U "OLUJI" U CRKVI SV. MARKA 

BEOGRAD – Parastos nastradalima u vojnoj operaciji "Oluja" održan je 

danas u crkvi Svetog Marka sa koje je patrijarh srpski Irinej poručio da 

opravdanja za takvo bezakonje i zločine koji su se dogodili sigurno nema.  

Parastosu, koji je patrijarh služio zajedno sa svećenstvom SPC-a, nazočili 

su prvi potpredsjednik Vlade i odbrane Aleksandar Vučić, načelnik 

glavnog stožera VS Ljubiša Diković, pripadnici VS i brojni građani, među 

kojima je bio i ruski veleposlanik Aleksandar Konuzin.  

Patrijarh je okupljenima rekao da se obraća svima koji su stradali u jednome 

"bezumnom vremenu" i dodao da su stradala naša braća, sestre i djeca, 

samo zato što su bili Srbi i što su prihvaćali pravoslavnu vjeru (Zato su i 

krenuli u agresiju na Hrvate, nedvojbene zločince jer Hrvati ne žele 

prihvatiti istu "veru", op. JP).  

Oni su, kako je istaknuo, bili ne samo prognani, već i strašno stradali na 

tom putu i bjekstvu i traženju spasa u Srbiji (Doista, i hrvatski ratnici su se 

zgražavali kada su nailazili na srpske izbjeglice koje su pregazili srpski 

tenkovi u svojoj paničnoj bježaniji, op. JP).  

On je rekao da se sjećamo mnogih koji su izgubili "svoje živote i svoje kosti 

rasuli u krajevima Banije, Like, Korduna i sjeverne Dalmacije", koji su 

ostavili svoje domove u kojima su vjekovima živjeli i ostavili ih onima koji 

su im bili neprijatelji." (Jasno, neprijatelji su oni koji nikako ne priznaju da 

su to dijelovi Velike Srbije i da se i danas Srbi, potpomognuti hrvatskim 

vlastima, trebaju truditi da u to uvjere te Hrvate – srpske neprijatelje, op. 

JP).  

"A neprijatelji su im bili, draga braćo i sestre, kršćani koji pripadaju jednoj 

crkvi, zapadnoj crkvi, protiv kršćana, koji su pripadali apostolskoj Istočnoj 

pravoslavnoj crkvi", rekao je on. (Dodajmo, kako su ti neprijatelji napali 

Veliku Srbiju koja se prostire i na teritoriju nekakve Hrvatske. Strašno, zar 

ne? op. JP)  

Prema njegovim riječima, teško je naći riječi opravdanja za strašne zločine 

koji su se dogodili prije 17 godina u "zapadnim našim krajevima (strašno 

je vidjeti kako Hrvati uzurpiraju zapadne srpske krajeve I još se oružjem 

bore protiv poštenih srpskih vojnika I do zuba (ne)naoružane srpske nejači, 

op. JP) ili se kasnije dogodili u našim južnim krajevima gdje su Srbi stradali 

kao nikada u svojoj historiji.".  

On je ocijenio da je 20. stoljeće za Srbe predstavljalo stoljeće najstrašnijeg 

stradanja u njihovoj "dugovječnoj historiji. 

"Zašto se to dogodilo, zašto je tako bilo i ima li opravdanja za takvo 

bezakonje i zločine koji su se dogodili – sigurno da nema", rekao je 

patrijarh. (Doista Srbi su tri put ratovali, kako kaže njihova pjesma koja 
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veliča njihove zasluge za sve ratove, a neprijatelji nisu odmah položili 

oružje iako znaju da Srbi baš i nisu neki ratnici i nisu nikada u povijesti 

pobijedili kada su sami ratovali. Op. JP)  

On je naveo i da je poslije toliko vremena i toliko "nekakvoga prava 

demokratskog u svijetu u kome živimo", 250.000, a po nekima i 350.000 

onih kojih je rasuto daleko po svijetu. 

"I to se sve događa danas, u 21. stoljeću pred demokratskim svijetom 

Europe i Amerike, i desetci tisuća čekaju vratiti se odakle su prognani, ali 

pravde za naš narod u svijetu nema", rekao je patrijarh. 

(Naravno, problem je bio dok su Hrvati ustrajavali na "ustaškim" vlastima. 

Sada imaju svoje teršelićke, josipoviće, goldsteine i dr. pa će sve lakše ići. 

Pa već sama činjenica da je patrijarh govorio o zapadnim srpskim 

krajevima u nazočnosti ruskog veleposlanika potvrđuje opravdanost želja 

naših političara da se izađe u susret što je više moguće, jer stalno moraju 

imati u vidu da u Hrvatskoj ipak živi većina tih neprijatelja o kojima govori 

patrijarh, zar ne? Op. JP)  

On je napomenuo da se svi nadamo da će kad-tad progovoriti, ako ne 

ljudska onda će sigurno "progovoriti pravda Božja". 

Irinej očekuje, kako je istaknuo, "da moćnici ovog svijeta učine da se 

pravda provede, da se ljudi vrate svojim domovima, njivama, stanovima i 

da pravda bude ista prema nama kao i prema drugim narodima". (Doista, 

Srbi su samo provodili želje svjetskih moćnika i doista s pravom traže da 

ih se za to nagradi. Pokušali su pobiti i 180000 muslimana u UN-ovoj 

zaštićenoj zoni Bihać, ali su ih u tome spriječili Hrvati, što je doista strašan 

zločin sam po sebi – Gotovina i Markač i ne bi bili u zatvoru da UN i 

svjetski moćnici nisu željeli to "čišćenje" muslimana kao i ono u Srebrenici, 

zar ne? Vidimo danas da vlasti u Hrvatskoj sve to dobro razumiju i traže 

sve moguće načine da udovolje takvim zahtjevima svjetskih moćnika. 

Problem su jedino ti zločesti Hrvati, koji slave umjesto da se stide svojih 

veličanstvenih pobjeda. Op. JP) 

Porodice nastradalih u akciji "Oluja" položile su vijenac, upalili svijeće na 

spomen obilježje nedaleko od crkve Svetog Marka.  

Tanjug-Beta (objavljeno: 4. 8. 2012.) 

 

Ispričavam se čitateljima što se stalno ponavljam. Ali ljudi u Hrvatskoj moraju 

shvatiti da se strašan zločin tijekom Oluje doista dogodio. I dok svi gore 

spomenuti ne uviđaju stvarne razmjere tog strašnog zločina, moram po tko zna 

koji put citirati balkanskog krvnika i miljenika svjetskih moćnika Slobodana 

Miloševića koji je to sjajno opisao na sjednici Vrhovnog savjeta obrane 

Jugoslavije 14. kolovoza 1995.: 
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Molim vas, šest tisuća Hrvata branilo je Vukovar pola godine; napadala je cijela 

Prva armija, zrakoplovstvo, čudo, sva sila koju je imala JNA, a oni nisu obranili 

Knin, kojemu se može prići samo iz tri pravca; nisu ga mogli braniti ni 12 sati!? 

Oni ga nisu branili, jer prema svim izvješćima koje smo dobili od policajaca, 

građana i ostalih, čim je prestala topnička priprema u sedam navečer, oni su 

naredili – bježaniju! Prema tome, tu nije bilo nikakvog otpora niti je bilo 

borbenog dodira s hrvatskim snagama. (...) Tamo je palo naređenje da svi izađu 

iz Krajine istog dana, čak bez ostvarenog kontakta s hrvatskom vojskom na 

najvećem dijelu fronte. (...) Pitanje je tko je, zaista, donio odluku da krajiško 

rukovodstvo napusti Krajinu? Takva odluka, kada su imali sve uvjete za braniti 

se, izazvala je egzodus. Sada to treba biti razlog da Jugoslavija jurne tamo braniti 

te teritorije, sa kojih su oni utekli kao zečevi?! 

 

A doista je strašno od ljudi napraviti zečeve, zar ne? Siguran sam da čitatelji zato 

i razumiju zašto se slažem s Goldsteinima, Teršeličkom, Pupovcem i patrijarhom 

srpskim Irinejem, Josipovićem… Zapravo, srpski zahtjev da se zabrani proslava 

dana kada su od njihova naroda pravljeni zečevi doista je opravdan. Samo 

vrhunski političari kakve imamo mi u današnjoj Hrvatskoj uspijevaju (razumljivo, 

vrlo teško) uvjeriti Srbe da odustanu od zabrane i samo dodaju tom obilježavanju 

i srpske žrtve. Na žalost, ono što oni traže ne definira u potpunosti veličinu srpskog 

stradanja u ovoj akciji hrvatske vojske. Zato sam duboko uvjeren kako se 5. 

Kolovoza u Hrvatskoj treba obilježavati DAN DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI 

I DOMOVINSKE ŽALOSTI ZBOG SRBA ZEČEVA! 

* 

Doista je izuzetna tolerantnost patrijarha kada ni povodom ovogodišnjeg Božića 

nije spomenuo genocide na koji sam upozoravao Sabor iako je svjestan 

ugroženosti svojih sunarodnjaka: 

Progone se Srbi i žele ih istjerati nesrbi iz Hrvatske, Bosne i Kosova.  

Ili: 

Čitav slobodoljubivi i pravdoljubivi svijet stoji nijem i zapanjen pred činjenicom 

da se brutalno progoni jedno pismo, u ovom slučaju ćirilica, pismo svete braće 

Ćirila i Metoda. Posebno smo zabrinuti pred činjenicom da se pitanje ćirilice 

koristi kao paravan za nastavak progona srpskog naroda u Hrvatskoj, za 

zastrašivanje Srba i njihovog odvraćanja od povratka na ognjišta." 

Doista je u pravu patrijarh. Taj Stožer spominje potpuno razoreni grad, ubijene, 

zatočene u konc-logorima, silovane,... Pa što je to u usporedbi s pravljenjem 

zečeva od ljudi? 

A da i ne spomenem vinkovačke braniteljske i stradalničke udruge koje čak tvrde 

kako je Irinejeva poslanica u duhu Memoranduma SANU-A i to zato što je 

patrijarh govorio o ugroženosti svojih sunarodnjaka. Pa kako se mogu osjećati 

drugačije nego tako poslije tog genocida u kome su napravljenu zečevi od ljudi. I 
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braniteljske, a pogotovo stradalničke udruge, trebale bi biti osjetljive kada se radi 

o takvim stvarima, zar ne? 

Istina, Sabor nije odgovorio na moje pismo, ali je puno pokazatelja kako su svjesni 

tog hrvatskog genocida na koji stalno upozoravam. Zato i Ivo Josipović i Vesna 

Pusić s pravom insistiraju na povlačenju tužbi za genocid. 

I na tom pitanju se vidi izuzetna tolerancija koja uvijek dolazi iz Srbije. Tako je 

srbijanski šef diplomacije Ivan Mrkić za RTS kazao kako bi za Hrvatsku bilo bolje 

da tužbu nikad nije ni podnosila. Ova Mrkićeva izjava reakcija je na riječi Vesne 

Pusić izgovorene na pravoslavnom domjenku Srpskog narodnog vijeća kada je na 

povlačenje tužbi pozvao i Milorad Pupovac.  

Slično Mrkiću govori i savjetnik srpskog predsjednika za vanjsku politiku Marko 

Đurić. Uostalom nakon nedavnog susreta s Josipovićem i srpski predsjednik 

Tomislav Nikolić je u pomirljivom tonu pozvao na povlačenje tužbi za genocid 

podignutih na Međunarodnom sudu pravde. Nitko od njih (tolerantno) nije 

spomenuo Oluju, ali jest šef srpskog pravnog tima pred Međunarodnim sudom 

pravde u Haagu, Saša Obradović. On je pravljenje zečeva od Srba u toj operaciji 

nazvao etničkim čišćenjem, ali nije isključeno da će Srbi na samom suđenju i 

ukazati na to kao stravičnu genocidnost (sigurno i oni znaju za izjavu Slobodana 

Miloševića). 

Domovinski rat i stravičan genocid pravljenja zečeva od ljudi samo su pokazali 

koliko su nekadašnje vlasti i posebno hrvatski komunisti bili u pravu kada su 

govorili o genocidnosti hrvatskog naroda. Pa samo genocidan narod može 

napraviti tako nešto užasno kao što je pravljenje zečeva od ljudi, zar ne? 

 

Dnevno.hr, 14. siječnja 2014. 

Glas Brotnja, 14. siječnja 2014. 
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AKADEMIJA REDIKULA 

 
Zvonimir Hodak u tekstu Tko studentima u Lijepoj našoj predaje noviju hrvatsku 

povijest?, Dnevno.hr, 24. 2. 2014. kaže: 

Tko studentima u Lijepoj našoj predaje noviju hrvatsku povijest? Tko na studiju 

povijesti objektivno, racionalno i na temelju neospornih činjenica objašnjava i 

rasvjetljava sve naše "pijane novembarske noći", "antifašistički" ustanak u Srbu, 

Bleiburge, marševe smrti, naših 800 jama na sjeverozapadu Hrvatske i Slovenije, 

Jasenovac i stvarni broj žrtava u tom logoru, Goli otok i Staru Gradišku, Vukovar 

i Ovčaru, Bljesak i Oluju, Haag i presude hrvatskim generalima? Naravno, teret 

je na našim profesorima povijesti na Filozofskim fakultetima u Zagrebu, Splitu i 

Osijeku. Sve su to poznata i cijenjena jugonostalgičarska imena. Titov apologet 

Tvrtko Jakovina, nova povijesna zvijezda na našem znanstvenom nebu, Hrvoje 

Klasić koji je došao do važnog otkrića da su svećenici ubijeni nakon 1945.g. bili 

ustvari ustaše s kamom u zubima. On kaže: "Većina njih je aktivno sudjelovala u 

ustaškom pokretu, a neki su i okrvavili ruke." Sad napokon znamo tko su bila 663 

katolička svećenika i među njima 88 bogoslova i sjemeništaraca te 31 časna 

sestra. Naoružane do zuba i s bombama u rukama naročito su se isticale časne 

sestre sve dok ih Klasić nije bezumno hrabrim jurišom slistio sa lica povijesti. 

Klasić, do zuba naoružan svojim predrasudama i jugonostalgičarskim 

mentalitetom, krenuo je u spašavanje vojničke časti hrabrih boljševika koji su u 

poslijeratnoj idili porazili znatno bolje nenaoružane civile, svećenike, novinare i 

časne sestre. Njegovo spašavanje boljševika asocira me da bi Klasiću bolje 

pristajalo ime Spasoje negoli Hrvoje. Nakon njegovih tekstova ime Hrvoje zvuči 

pomalo tragikomično! 

U čemu griješi Hodak? On nije samo sjajni kolumnist, nego i vrsni odvjetnik. Bavi 

se profesijom u kojoj je logika itekako važna. O logici i povijesti razgovarao sam 

s dvojicom povjesničara. Jedan od onih koji zastupaju hrvatsku paradigmu u 

hrvatskoj povijesti objašnjavao mi je kako je logika nešto strano mnogim 

njegovim kolegama, dok me je drugi, pripadnik jugokomuinističke paradigme u 

hrvatskoj povijesti, uvjeravao kako je različita logika u povijesti u odnosu na onu 

u matematici. Uvjeren sam da Hodak ne misli kako je logika različita u različitim 

znanostima, tj. nije drugačija ni u njegovom pravu, pa zato tako oštro sudi o 

Klasiću. 

A da je doista problem u logici potvrđuje već sam naslov kolumne Tvrtka Dolića 

U Hrvatskoj su mnogi 'znanstvenici' posvađani s elementarnom logikom, 

Dnevno.hr, 28. 2. 2014.: 

Protiv ustaša se nije borilo zbog ideoloških razloga, niti ih se zatvaralo, ubijalo 

ili proganjalo jer nisu bili komunisti, nego zato jer su bili zločinci, 

kolaboracionisti Hitlera i Mussolinija i jer su ubili stotine tisuća nevinih ljudi" ‒ 

umuje nam Klasić, koji je nekako previdio da su komunisti bili značajni 

"kolaboracionisti Hitlera i Mussolinija" sve do Hitlerovog napada na Staljina. 
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Svijet je bio zaprepašten kada su Slovenci otvorili Hudu jamu, a ono žrtve ustaša 

krasno naslagane, ubijene i zbijene, da ih što više stane. Kako nas obmanjuje 

Klasić, ispada da su ustaše na Križnom putu ubijale partizane i mrtve trpali u 

Hudu jamu. Suradnja talijanskih fašista i njemačkih nacista sa sovjetskom 

agenturom u prvoj Jugoslaviji započeta je prije raspada te tvorevine, da bi se 

nastavila sve do nacističkog pohoda na Sovjetski Savez, da bi se usprkos tome 

obnavljala sve do okončanja rata, kroz talijansko djelovanje protiv NDH i kroz 

njemačke i ustaške pokušaje da se komunistička partija odvoji od jugoslavenske i 

sovjetske. Slično Stipi Mesiću i Tvrtku Jakovini, Klasić posredno opravdava 

genocid nad Hrvatima, zločinačka ubojstva bez suda, počinjena tijekom Drugoga 

svjetskog rata i nakon njega, u drugoj Jugoslaviji. Kako nam svjedoči Klasić, 

rođen nakon gušenja Hrvatskog proljeća, neki katolički svećenici su okrvavili 

ruke, a partizani su ubijali tako da ne okrvave ruke! Nameće se zaključak da je za 

titoiste i titoističke komuniste ubijanje posve normalna stvar! Nekakva radna 

obveza. 

Istine radi treba reći kako bi uz Mesića trebalo spomenuti prof. dr. sc. Ivu 

Goldsteina koji je s tatom Slavkom napisao cijelu knjigu o tome (Jasenovac i 

Bleiburg nisu isto). 

Meni je mnogo zabavnije kada Klasić smatra kako bi bilo dobro da Katolička 

crkva konačno osnuje nekakvo povjerenstvo koje bi konačno pokazalo i dokazalo 

ove njegove tvrdnje kojima se rugaju i Hodak i Dolić o velikom broju svećenika-

ustaša s kamom u zubima. Naravno, jasno je da su u skoro pola stoljeća Tito, 

Partija i njegovi povjesničari krili iz ideoloških razloga te zločince i red bi bio da 

napokon Crkva počne iznositi istinu, zar ne? 

Sjetimo se i Klasićeva intervjua Ako izbacujemo Tita zato što je bio diktator, 

hoćemo li i Dioklecijana? Ili Tuđmana? Jasno je da je i dolaskom Tuđmana, koji 

je slično Titu – kako nam je lijepo objasnio Klasić – opet nisu istraživali zločini 

svećenika i časnih sestara, doista bi već bilo vrijeme da Katolička crkva posluša 

ovu novu zvijezdu jugokomunističke povjesnice.  

Golema je Klasićeva skromnost. Naime tu se radi o njegovom velikom otkriću, a 

on zamjera što o tome nije pisano i govoreno prije nego što je on to otkrio! Ili opet 

ta prokleta logika? 

Naravno, nekome je zabavniji dio kada Klasić, Goldsteini i dr. opravdavaju 

poslijeratne zločine tvrdnjom kako je to ipak bilo iz osvete, a neki su tu bili i krivi. 

S druge strane, oni koji su se oružjem pobunili protiv države nevini su. Naravno, 

jugokomunističkim povjesničarima je to logično. To i jest njihova logika.  

Ja nemam problema reći da su partizani u osvetničkom bijesu nakon rata počinili 

brojne zločine do kojih nije smjelo doći – kaže Klasić i, naravno, dodaje ono 

čuveno 'ali'. – Ali bih volio da već jedanput netko od tih desnih povjesničara i 

intelektualaca kaže jasno i glasno, posebice mladima: ustaški režim je bio 

zločinački. 
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Čitam i ponovno čitam i ne mogu vidjeti gdje je on rekao kako je režim u 

Jugoslaviji bio zločinački. Ako ja dobro razumijem, oni priznaju da su tu i tamo 

po nekoliko stotina tisuća Hrvata i ubili, ali režim nije bio zločinački. Tito jest 

među deset najvećih zločinaca u povijesti, ali radio je i dobra djela. Eto postoji 

puno snimaka kako on miluje malu djecu, a slike one djece koje je dao pobiti ne 

ćemo pokazivati. Kad se ne vide – to se nije ni dogodilo.  

Inače, Damir Galić je već pisao u Dnevno.hr 10. 9. 2013. o sličnim tvrdnjama 

ovog "povjesničara" u svezi poslijeratnih likvidacija hrvatskih emigranata: 

Kada "povjesničari" daju izjave kako bi se dodvorili aktualnoj vlasti, onda 

stradaju i činjenice i istina … Drugim riječima, objašnjava Tuđman, prema 

Klasiću, likvidacije su bile normalne u "onim" vremenima jer se ne radi o 

likvidacijama nekih romantičara i pjesnika, nego o okorjelim ubojicama. Klasić 

je, naime, ustvrdio da su ubijeni "nerijetko bili ljudi koji su bez problema bili 

spremni ubiti", ali i "spremni s oružjem ući u Jugoslaviju, postavljati bombe". 

Tada mi je ove tvrdnje ovog "povjesničara" komentirao sjajni hrvatski publicist 

Javor Novak: 

Koje krasno priznanje i puni dokaz zločinstava Titove vlasti. Ne samo da su bez 

suđenja otimali i ubijali ljude, nego evo, to su opravdano činili jer su emigranti 

POTENCIJALNO bili "spremni ubiti, s oružjem ući u Jugoslaviju i postavljati 

bombe". To je zaista jedno krasno pravo i uvjerljiv zakon, koji odobrava ubojstva 

svih onih koji bi možda mogli počiniti kazneno djelo. Kako je tu riječ o djelu 

nedokazive namjere, Titu i suradnicima pošteno suđenje takvim "zločincima" nije 

bilo ni potrebno, a niti je bilo izvedivo. Oni su ih ubijali unaprijed i za svaki slučaj. 

Zaista socijalizam s ljudskim likom. 

I dok se Klasić bori za trg jednog od najvećih svjetskih zločinaca, pardon čovjeka 

koji je toliko volio mlade barem one koje nije dao pobiti, ovdje ću vas samo 

upoznati s e-pismom koji mi je poslao jedan kolega sa sveučilišta 11. 12. 2013.: 

Bok Joško,  

Zbog jednog događaja danas napisat ću par rečenica. Neka ostanu zabilježene.  

Na putu prema zgradi Sveučilišta primijetio sam mnoštvo ruža, na trgu koji još 

uvijek nosi ime "najvećeg sina naših naroda i narodnosti".  

Nakon par pogleda našao sam i sjećanje na ujaka kojeg nikad nisam imao prilike 

upoznati. Pokoj mu duši. 

Moja je majka posljednje dvije godine učiteljske škole završila u Mariboru, kamo 

je bila preseljena njezina škola iz Mostara. Tako ju je kraj rata zatekao u zbjegu 

prema Bleiburgu. Postrojili su ih u red i kratko ispitivali. Tko si, što si. Kućna 

pomoćnica sam, izrekla je laž koja joj je spasila život. Učiteljice su bile razvrstane 

na drugu stranu.  

Taj tren nije znala da će kroz kratko vrijeme u tom istom metežu ostati bez starijeg 

brata. Nije niti znala da će sutradan upoznati svog budućeg muža s kojim je u 

ljubavi proživjela preko šest desetljeća.  
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Onaj na čiju dušu pada ma i jedan ljudski život ne može biti nevin i nikakve 

zasluge ne mogu oprati njegove ruke. Kad to shvate i priznaju njihova djeca, moći 

ćemo zajedno ići naprijed.  

Hodak i Dolić vjerojatno ne znaju kako se Klasić žali jer mladi će prije prihvatiti 

mišljenje jednog pjevača (Thompsona, J. P.) ili nogometaša (Šimunića, J. P.) nego 

doktora povijesnih znanosti. Nakon Šimunićeve izjave da nema ništa loše u 

pokliču "Za dom – spremni!" jer se radi o "starom hrvatskom pozdravu" ja sam 

se potrgao od objašnjavanja i dokazivanja da to nije istina. Ukazivao sam na 

dokumente koji potvrđuju da se radi o ustaškom pozdravu a ne nikakvom starom 

hrvatskom pozdravu, pozivao da netko javno protuargumentira tj. pokaže dokaze 

da se kao pozdrav koristio i prije, ali ništa. 

Još bi bilo dobro da se radi samo o mladima. Ne vjeruju Klasiću ni hrvatski sudovi. 

Neobično je za znanstvenika da to ne zna pa samo kaže kako je stotine tisuća ljudi 

na facebooku dalo podršku Šimuniću, u anketama je većina "zaključila" da se radi 

o starom hrvatskom pozdravu. 

Čak misle kako je smiješan "dokaz" kako nešto nije stari hrvatski pozdrav jer on 

to kaže s argumentom da su u NDH u dokumentima to tvrdili. Znali su u NDH da 

će netko kasnije tvrditi da se radi o starom hrvatskom pozdravu pa su sve takve 

preduhitrili dokumentima! Tako Eva Kirchmayer Bilić u tekstu GLAZBOM I 

RIJEČJU ZA DOM KROZ POVIJEST (posvećeno hrvatskim braniteljima), 

Hrvatsko slovo, 6. 2. 2014. daje niz hrvatskih pjesama koje sadrže Šimunićev 

poziv "Za dom", pa kaže: 

Za Dom spremni pozdrav je star 447, a možda i više, godina: 

1566. Nikola Šubić Zrinjski 

1684. Pavao Ritter Vitezović 

1848. ban Josip Jelačić 

1861. Ante Starčević 

1894. Josip Eugen Tomić 

(…) 

Ovaj primjer zapravo pokazuje svu bijedu jugo-komunističke povjesnice. Valjda 

im u ono "jugo" spada i Srbija? A poznato je kako svi športaši iz Republike Srbije 

i Republike Srpske svoje pobjede proslavljaju s uzdignuta tri prsta (npr. Novak 

Đoković i mnogi drugi). Naime, pripadnici velikosrpske soldateske i tzv. JNA su 

tijekom ratova 1990-tih u Hrvatskoj, BiH i na Kosovu s tri uzdignuta prsta 

proslavljali masovna zvjerstva, ubojstva, silovanja, terorizam i razbojstva što se 

po međunarodnom pravu smatra elementima genocida, kulturocida i urbocida. 

Poznato je kako su prije Drugoga svjetskog rata Srbi polagali prisegu s tri 

podignuta prsta, ali spojena. Međutim, tri raširena prsta kakva danas podiže i 

Đoković i mnogi drugi pojavio se tek 1988., u vrijeme kada je već počela 

vladavina Slobodana Miloševića. Srpski povjesničari smatraju (Dnevno.hr, 8. 12. 

2013.) da bilo koji nacionalni pozdrav može biti njegovanje tradicije, ali može i 
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napredovati. Jadno je raditi nešto što nitko drugi ne radi. Povjesničarima u Srbiji 

ovi naši koji zastupaju jugokomunističku povijest koriste, ali im se moraju gaditi, 

zar ne? 

Sjećam se kako sam se već smijao Klasiću kada se u jednom intervjuu zapitao 

kako je moguće da se po Dalmaciji kliče Anti Paveliću i NDH ako se zna da su 

ustaše taj dio Hrvatske prepustili Italiji?! Znate, Trojni pakt vam nisu pravile 

Njemačka, Japan i Italija, nego NDH, Njemačka i Japan. I to Hrvatska koja je tek 

u nastajanju. I onda tako moćna NDH prepusti taj dio Hrvatske jadnoj Italiji. 

Strašno, zar ne? Za razliku od današnjih srpskih slugu, koji izručuju Srbima cijelu 

Hrvatsku. 

Naravno, besmisleno je ukazivati na sve bedastoće ovih jugokomunističkih 

povjesničara i zabavljati se s time. Hodak u svom članku doista spominje i druge 

slične povjesničare: 

U Rijeci studente povijesti educira izvjesni Perica. Jugoslaven od glave do 1995. 

Ni Oluja 1995.g. nije mu razbistrila njegove nepročešljane misli i ideje. 

A u Splitu povijest predaje Dragan Markovina. To je isto kao da izraelsku povijest 

u Tel Avivu predaje Goebbels. 

Ti egzotični primjerci nekadašnjeg bratstva i jedinstva pokazuju koliko je 

kvalitetan posao obavio povijesni guru jugoslavenstva prof. Mladen Zvonarević 

na zagrebačkom Filozofskom fakultetu. Časni je profesor 1971.g. otkucavao 

UDBI svoje studente, naravno – tajno. Međutim, javno je za njih tražio rigorozne 

kazne. Njegovo sjeme zla je niklo bolje negoli se mogao i nadati. 

Hodak je svoj tekst počeo ovako: 

Oscar Wilde je napisao: Povjesničar je osoba koja će dati točan opis događaja 

koji se nikada nije zbio. 

To me je podsjetilo na prof. dr. sc. Damira Agičića koji je povodom neizbora Ive 

Goldstein za redovitog člana HAZU-a u svojstvu tadašnjeg predstojnika odsjeka 

za povijest FF-a komentirao moje riječi na Izbornoj skupštini, koje ja uopće nisam 

tamo izrekao.  

Zato mi je sada mnogo jasnije zašto mi je jedan hrvatski povjesnik, poslije tog 

neizbora Ive Goldsteina, napisao: 

Prijatelju, jest da je tužno i ružno ali priznajem nisam se već danima tako zdušno 

nasmijao. Izvrstan i drag jesi, no ti si vraški duhovit. Braniti prvu crtu znanosti u 

nas – HAZU iskričavom duhovitošću to može samo akademik J. Pećarić i još k 

tome čovjek je iz havlije matematike. Poznat mi je "znanstveni" opus našeg Ive. 

Dakle, nije mi nepoznato što je napisao i što su drugi o njegovim "istraživanjima" 

napisali. Međutim, godinama u našim staleškim krugovima govori se: svaki 

fakultet i znanstveni institut ima svoga redikula, bar jednoga. Naš je bio i ostao 

Ivo Goldstein. Najprije u tom kontekstu mogu shvatiti njegovu želju da uđe pod 

krov naše nacionalne palače znanosti i umjetnosti. Njegovi zagovornici i rijetki 



            ZVONIMIR HODAK  47 

 

defenzori pripadaju odreda skupini naših redikula. Od vremena do vremena oni 

postaju glasniji. Na pomolu je, čini se, nova koalicija ‒ Akademija redikula" 

Ovo treba usporediti s gornjom izjavom prof. Miroslava Tuđmana koji govori o 

takvim povjesničarima (i sa svog Filozofskog fakulteta) s navodnicima. To ima 

posebnu težinu jer je Tuđman jedan od najvećih, ako ne i najveći znanstvenik s 

tog fakulteta. 

S druge strane, osnivanje nove akademije – Akademije redikula doista postaje sve 

izglednije. Istina, očito je postojala želja za preimenovanjem HAZU u SAZU 

(Srpska akademija znanosti i umjetnosti). Naime, i pored toga što se pokazalo 

kako je Ivo Goldstein na prethodnim izbora pokušao prevariti Izbornu skupštinu 

HAZU-a (vidjeti npr. Dnevno.hr, 18. 2. 2014: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/115288-nema-dvojbe-milanoviceva-

kritika-crkve-je-potpuno-ispravna.html),  

nekoliko akademika je ipak predložila Goldsteina i u najnovijim izborima koji su 

u tijeku. Kako su bili upoznati s Goldsteinovom prijevarom (moje pismo 

akademicima i knjiga "Zabranjeni akademik") očito im je draža činjenica kako je 

Srbima laž najviše pomogla u njihovoj povijesti pa su bili uvjereni kako bi izbor 

Goldsteina od strane onih koje je pokušao prevariti zapravo najveća garancija da 

je došlo vrijeme kada se od HAZU može napraviti SAZU. Na njihovu žalost, 

Goldstein nije prošao u razredu, a ovaj put ga nije predložio ni njihov fakultet, pa 

će se morati sačekati s projektom pretvaranja HAZU u SAZU.  

Ili im je jednostavnije odmah krenuti u stvaranje Akademije redikula. Već iz 

gornjeg teksta razvidno je koliko sjajnih povjesničara imamo kao kandidate za 

takvu akademiju. Zato nam ne ostaje ništa drugo nego samo konstatirati: 

Kakva bi sjajna akademija bila ta Akademija redikula, zar ne? 

Dnevno.hr, 19. 03. 2014. 

 

  

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/115288-nema-dvojbe-milanoviceva-kritika-crkve-je-potpuno-ispravna.html
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/115288-nema-dvojbe-milanoviceva-kritika-crkve-je-potpuno-ispravna.html
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TKO JE BEZ MOZGA? 

 
Hrvoje Hitrec (Portal HKV-a, 14. siječnja 2013.) piše: 

Pomoćnog biskupa zagrebačkog Valentina Pozaića ne poznajem osobno, koliko 

me pamćenje služi, niti sam bio nazočan njegovu istupu, šteta. Dr. Adalberta 

Rebića ponešto bolje poznajem. Taj je čovjek za mene bio devedesetih primjer 

kako se duhovnik u odsudnim vremenima tvarno uključuje u pomoć svojoj 

domovini, svome narodu, ali i svima koji su u Hrvatsku dobjegli pred nasiljem. 

Miran, pribran i organiziran, ponio je tih godina tako teško breme da i on treba 

biti proglašen junakom Domovinskoga rata. 

Ostao je isti i u prošlome desetljeću, mnogo manje izložen javnosti ali je njegov 

autoritet ostao snažnim... Pa kada takav jedan čovjek zagalami jakim glasom i na 

rubu strpljenja, znači da su stvari otišle doista daleko. I jesu, doista 

Đuro Vidmarović (Portal HKV-a, 12. siječnja 2013.), spominje i pitanje tko to u 

Hrvatskoj ima mozga. Zapravo, nevjerojatno je kako neki naši političari najbolje 

definiraju sebe same kada govore o drugima. Vidmarović piše: 

U četvrtak, 10. siječnja 2013. u emisiji "Veto", TV-postaje "Jabuka", gostovali su 

prof. dr. Adalbert Rebić i neki prof. Danijel Turk koji predaje na nekom fakultetu 

u Chicagu. Mlađahni, ali rodno usmjereni voditelj, doveo je uvaženog teologa u 

studio zbog toga što je on, prof. Rebić, kako je voditelj naveo na početku emisije, 

"glasnogovornik Kaptola". Voditelj nije skrivao bijes zbog predavanja pomoćnog 

biskupa, prof. dr. Valentina Pozaića, održanog dan ranije na Okruglom stolu koji 

su organizirali predstavnici Crkve, građanskih i braniteljskih udruga na temu 

"Jovanovićev zakon o spolnom odgoju u školama je poguban". 

Za one koji to možda ne znaju, treba navesti da je mons. Pozaić, osim što obnaša 

dužnost pomoćnog biskupa Zagrebačke crkve, ugledan znanstvenik i sveučilišni 

profesor. Od 1990. do 1994. predavao je predmet bioetiku na Papinskom 

sveučilištu Gregoriana u Rimu, a sada je profesor kršćanske etike na Filozofskom 

fakultetu Družbe Isusove u Zagrebu. U znanstvenom radu osobito se istakao na 

području bioetike pa je na Filozofsko-teološkom institutu Družbe Isusove osnovao 

i Centar za bioetiku, a istraživanja je vršio i usavršavao se u svojoj specijalizaciji 

na "Joseph and Rose Kennedy Institute of Ethics" u Washingtonu, na "Linacre for 

Health Caren Ethics" u Londonu te na "Instituto Borja de Bioetica" u Barceloni. 

Od 1990. do 1993. bio je član Vijeća HBK za nauk vjere. Od 1991. duhovni je 

asistent Hrvatskog katoličkog društva, a od 1996. duhovni savjetnik Europske 

udruge katoličkih liječnika (Ecclesiastical Assistant ‒ FEAMC European 

Federation of Catholic Medical Associations). Od 1994. do 2000. godine bio je 

rektor Kolegija Družbe Isusove na Jordanovcu. Objavio je više znanstvenih 

članaka u stručnim časopisima, a autor je i više knjiga s područja moralne 

teologije. Papa Ivan Pavao II. imenovao ga je pomoćnim biskupom nadbiskupa 

zagrebačkog, 2. veljače 2005. godine, a za biskupa je zaređen u zagrebačkoj 

katedrali na blagdan sv. Josipa, 19. ožujka 2005. godine. 
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Čovjeku s takvom reputacijom i takvim znanstvenim statusom kazati da je bez 

mozga, kao što je kazao Jovanović (za sve biskupe) je nešto što spada u horor 

literaturu. 

Dakle, prof. dr. Valentin Pozaić je apsolutno kompetentan za ocjenu novoga tzv. 

"medicinskog odgoja", što ga nasilničkim putom nameće ministar Jovanović. 

Uostalom, taj se Jovanović hvali da je docent na Medicinskom fakultetu u Rijeci. 

Na osnovu kojih je znanstvenih radova to postao nije želio odgovoriti. Očito bi se 

uspjeh sveo na partijsku knjižicu. 

Nama može biti posebno zanimljivo to što su Hitrec, Vidmarović, Rebić i Pozaić 

među potpisnicima mnogih naših otvorenih pisama koja su sakrivena od hrvatske 

javnosti. Recimo da se samo radi o četvorici među brojnim sjajnim hrvatskim 

uglednicima koji su potpisivali ta pisma iako su znali da će ih mediji prešutjeti. A 

kakvi su to mediji koji prešućuju takva pisma, ne treba posebno ni objašnjavati, 

zar, ne? 

Posebno me je obradovalo što je Vidmarović dao biografiju biskupa Pozaića jer 

vjerojatno malo ljudi u Hrvatskoj zna o njemu sve te podatke. Doista je smiješno 

uspoređivati biskupa i ministra, kako to i konstatira Vidmarović. 

Zašto spominjem naša otvorena pisma? Zapravo, radujem se vidjeti kako naše 

jugonostalgičare bole ta pisma. To komentira i Zvonimir Hodak u tekstu: 

HRVATSKA JE I DALJE PUNA FANATIKA 

(...) 

Kaže naš Premijer da nam je nova počela eksplozivno! Napokon jedna od rijetkih 

točnih procjena. Jesu li tri amaterske eksplozije doista djelo nekog terorista ili 

one predstavljaju taktičko-političko upozorenje da nam i nije tako loše kao što bi 

nam tek moglo postati? To ćemo uskoro doznati. Naš narod ima "izvanredan 

pregled igre” kad je o politici riječ – nešto kao Ray Charles! Nitko nas ne može 

preveslati. Klasni su neprijatelji pokušali utjecati na Hrvate da ne glasuju za 

Mesića, ali su ih oni pročitali k’o "Vjesnik u srijedu” i izabrao čak dva puta Stipu, 

naš ponos i diku! Čim Crkva otvori usta, odmah ju poklopi neki uspješni političar 

željeznom logikom koja mu je ostala još iz vremena kad je živio pod željeznom 

zavjesom. "Mi smo odabrani voljom naroda na demokratskim izborima", kliču svi 

takvi uspješni političari uglas! Kad biskup Pozaić kaže da je i Hitler izabran 1933. 

g., na demokratskim izborima onda Inoslav Bešker i Robert Bajruši dobivaju 

mlade! Neki idiot čak javno traži da se pokrene kazneni postupak protiv biskupa. 

Zamislite Pozaić naše socijaldemokrate uspoređuje s nacistima! Kakva glupost! 

Hitlerova partija se zvala "nacional-socijalistička", a naši su samo "socijal-

demokrati". Sličnost im je jedino u tome što ni jedni ni drugi nemaju nikakve veze 

sa socijalizmom. Kad sam ja svojedobno trubio da je i naš Mesić izabran na 

demokratskim izborima kao i Hitler, nitko od mojih lijevih čitatelja nije me zbog 

toga napao! Svima im je valjda godilo biti u društvu tako briljantnog i genijalnog 

političara kao što je Mesić. 
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Križarski mač za obračun s "klerofašistima" u Crkvi dobio je Robert Bajruši, 

elitno pero propalog Nacionala. On je odlučio u Jutarnjem sasjeckati biskupa 

Pozaića kao peršin! Odmah mu je našao neizbrisiv feler! Po njemu je Biskup 

uskogrudni pripadnik desnice. Valjda treba biti širokogrudni pripadnik ljevice! 

Onda bi mu se sigurno više sviđao! Nisam siguran uopće što je Bajruši svime time 

htio reći. Kad bi, recimo, ministrica Ana Mrak kojim slučajem mogla postati 

svećenica u Katoličkoj crkvi, onda bi eventualno ona mogla predstavljati 

širokogrudnog pripadnika ljevice u Katoličkoj crkvi. Kaže tako naš Robi da 

Pozaić, umjesto da se etablira u raspravama o važnim društvenim temama, on 

napada lijevo-liberalne političke krugove koji za Pozaića imaju zajednički 

nazivnik "komunisti". Robi bi valjda da Pozaić glorificira bivše komuniste, da ih 

hvali kako su se preko noći pretvorili u socijal-demokrate, časne članove HDZ-a, 

kako nas danas (umjesto na Goli otok) odašilju u EU itd. Pozaićev neoprostiv 

grijeh, kaže Pukijevo udarno pero, jest što je potpisao peticiju za obnovu postupka 

ustaškog književnika i ministra Mile Budaka koji je u roku odmah osuđen i 

strijeljan od strane komunista. Nadalje, kaže naš Robi kako su oni koji su potpisali 

tu peticiju "defakto sugerirali da je Budak nevin". Nije nevin ni Neven Budak, 

bivši rektor Zagrebačkog sveučilišta, a kamoli Mile Budak – tu je Robi u pravu! 

Bajruši denuncira potpisnike sporne peticije pa navodi i Igora Zidića, Ivana 

Aralicu, Nenada Ivankovića, Zvonimira Šeparovića itd. 

Robijev redakcijski kolega Miljenko Jergović misli i javno tvrdi kako je Draža 

Mihajlović nevin, a Tvrtko Jakovina misli da je drug Tito neviniji od Mihajlovića, 

ali takve izjave našem Robiju ne smetaju. Stavovi Jergovića i Jakovinu su valjda 

za njega početak suživota lijeve političke elite u Hrvatskoj s radikalnom 

političkom elitom Tome Grobara u Srbiji. I kako bi do kraja demaskirao Pozaića, 

naš Robi, nakon dugog razmišljanja, dolazi do zaključka kako je "Pozaić 

konzervativac koji se protivi iole liberalnijim stanovištima kad je riječ o 

eutanaziji, umjetnoj oplodnji, pobačaju, a kamoli istospolnim brakovima". To je 

stvarno senzacionalna devijacija za jednog katoličkog biskupa!!! Nije naš Robi 

primijetio kako naši ministri pomirljivo i argumentirano poručuju biskupima kako 

nemaju mozga i da će ih, kad sruše nenarodnu vlast, odlikovati. Ovakvim izjavama 

naši su ministri napokon počeli komunicirati s Crkvom na svojoj intelektualnoj 

razini! Za Bajrušija su valjda takve izjave početak pomirljivog i argumentiranog 

dijaloga države i Crkve – baš kao što je to bilo u dobroj, staroj Jugi! Tada je 

Crkva, sa svojim dobro uvježbanim elitnim jedinicama okušavala srušiti narodni 

režim druga Tita koji je na slobodnim i demokratskim izborima bio dobivao 120 

‒ 150 % glasova svih birača. Naš Robi, umjesto da se bavi Crkvom koja ruši 

demokratsku lijevu vlast, mogao bi se primiti i koje veselije teme. Recimo teme o 

370.000 nezaposlenih i 80.000 onih koji rade bez plaće! Zato je Crkva, zajedno s 

par eksplozija u Aleji Bolonje, dobro došla kako bi olakšala život hrvatskoj 

glasačkoj populaciji, a i lakše će se postrožiti neki zakoni kao npr.: Zakon o tajnim 

službama jer se u tim službama doista nakupilo previše HDZ-ovaca koji su tamo 

došli po podobnosti. Sad će, umjesto HDZ-ovaca, doći "stručni ljudi" iz kadrova 

SDP-a i HNS-a. 
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Eksplozije će nam dobro doći da istisnemo iz podsvijesti starce i sirotinju koji po 

ovoj cičoj zimi odgrću snijeg s kontejnera kako bi pronašli kakvu praznu bocu. 

Eksplozije će nam sigurno pomoći i da što prije zaboravimo svinjariju koju je 

doživjela novinarka HRT-a Karolina Vidović Krišto. Karolina Vidović Krišto radi 

na HTV-u emisije s potpisom, ali ne zna se autocenzurirati jer je živjela i radila u 

Njemačkoj (gdje nema autocenzure). Naši lijevo-liberalni talibani krenuli su na 

nju kao da živimo u doba inkvizicije. Ukinuvši joj emisiju na HTV-u liberalno je 

vodstvo HRT-a 30. prosinca 2012. g., izbrisalo cijelu rubriku sa svim arhivskim 

emisijama "Slika Hrvatske" s javnog hrt.hr. weba, gdje se inače nalaze sve emisije 

na zahtjev. Uskoro se očekuje da se i sama autorica tih emisija izbriše s lica 

zemlje. Nije ovo više vrijeme kad se Mile Budak u par dana osudio i odmah 

strijeljao. Danas je puno humanije vrijeme, sukladno stečevinama EU-a u koji 

ulazimo! Kao što vidite, Hrvatska je i dalje puna fanatika. Winston Churchill je 

rekao: "Fanatik je osoba koja ne može promijeniti mišljenje, a ne želi promijeniti 

temu razgovora" 

http://www.dnevno.hr/kolumne/zvonimir-hodak/75774-hrvatska-je-i-dalje-puna-

fanatika.html 

 

"Naši lijevo-liberalni talibani" sjećaju se prvoga našeg otvorenog pisma. Radilo 

se o zahtjevu za obnovom političkih procesa koji smo pokrenuli povodom slučaja 

uklanjanja spomen ploče književniku Mili Budaku. O tome slučaju zajedno s 

akademikom Dubravkom Jelčićem napisao sam i knjigu Književnik Mile Budak 

sada i ovdje, Zagreb 2005. 

Zapravo, to otvoreno pismo bilo je svojevremeno razlog novog pisma 50 hrvatskih 

intelektualaca: 

PISMO PREDSJEDNIKU VLADE 

Vlada Republike Hrvatske 

predsjednik dr. Ivo Sanader 

Izražavamo veliko čuđenje i nevjericu što je hrvatska Vlada iz saborske procedure 

povukla prijedlog o imenovanju uglednog hrvatskog povjesničara Milana 

Kruheka, bivšeg ravnatelja Hrvatskog instituta za povijest, članom Odbora za 

etiku u znanosti i visokom obrazovanju, zbog primjedbe jednoga ideološki 

ostrašćenog zastupnika iz redova oporbe da je Milan Kruhek potpisnik apela o 

Mili Budaku i da stoga ne može biti članom spomenutog Odbora. 

Je li tim činom hrvatska Vlada neizravno poslala poruku javnosti kako nitko od 

potpisnika Apela o Mili Budaku, opet: deset činjenica i deset pitanja s jednim 

apelom u zaključku, dakle više stotina uglednih znanstvenika, profesora, javnih 

radnika, akademika, biskupa ne može biti u javnoj ili društvenoj funkciji? Ili, s 

obzirom da se radi o Odboru za etiku, hrvatska Vlada misli da su etični politički 
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procesi u kojima od pokretanja postupka do izvršenja smrtne kazne prođe manje 

od 24 sata?  

U spomenutom apelu predlaže se obnova procesa održanih u doba komunističke 

i drugih totalitarnih vlasti, pa tako i procesa protiv Mile Budaka.  

Je li za Vladu zahtjev za obnovom svih komunističkih i drugih totalitarnih 

političkih procesa i sudskom rehabilitacijom nevinih žrtava humani i etički stav 

ili nije? Napominjemo kako takav zahtjev ne pretpostavlja svrstavanje uz bilo 

koga, kako je to saborskim zastupnicima podvalio nekadašnji ministar znanosti te 

aktualni zastupnik Gvozden Flego u svojoj saborskoj inicijativi glede imenovanja 

Milana Kruheka. 

Umjesto odgovora mjerodavnih na takav jedan demokratski apel, koji je u 

međuvremenu osnažila Rezolucija vijeća Europe o osudi komunističkih zločina i 

Deklaracija o osudi zločina počinjenih tijekom totalitarnog komunističkog 

poretka u Hrvatskoj od 1945. do 1990. (donio je Hrvatski sabor 2006.), uslijedila 

je hajka, za kakvu smo mislili da je za nama. Suočavamo li se to mi s nečim što 

smo mislili da je, kao i totalitarizam, za nama, samo još u perfidnijim oblicima? 

 

U Zagrebu 4. lipnja 2008. 

 

A spomenuti Apel, koji je evo zanimljiv hrvatskim Jugoslavima i poslije osam 

godina, meni je posebno zanimljiv zbog jedne priče vezane upravo za biskupa 

Pozaića. 

Jednom su mu predbacili što je potpisao taj Apel. Odgovorio im je: 

Gospodo, pa ja bih i danas potpisao zahtjev za obnovu političkih procesa! 

 

Da, to je naš biskup Pozaić! 

akademik Josip Pečarić 

 

Hrsvijet, 15. siječnja 2013. 
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TKO ĆE BITI HRVATSKI LOUIS XIV.? 

 
Na veoma važno pitanje za hrvatsku budućnost Tko će biti hrvatski Louis XIV.? 

navela me je knjiga Darka Belušića Bele Stražnjičari. To je već treća njegova 

knjiga pod zajedničkim naslovom Priče iz Stare Tkalče. Poslije prvog dijela 

Purgerska sjećanja i drugog Tajni puteni život sada je na redu taj treći dio: 

Stražnjičari. Iako se poslije knjige o prostituciji mogla očekivati i ovakva 

Belušićeva knjiga, ipak je ona posebna jer se pojavljuje poslije referenduma o 

braku.  

Vjerojatno je to bio razlog zašto je g. Belušić baš mene zamolio da mu napišem 

predgovor, kako je rekao opisujući mi svoje stavove:  

...koji govori o današnjoj problematici društva, posebno našeg hrvatskog, košnje 

sa starim tisućljetnim moralom i svjetonazorom u kojem se ja snalazim kao riba 

u vodi. Sagledavam činjenice, sagledavam istinu kao kršćanin i vjernik, ne 

osuđujem nikoga, ne namećem nikome svoje životne poglede i stavove proizašle 

iz kućnog i crkvenog odgoja. Svojim ocjenama života dozvoljavam svakome da 

bude ono što želi biti, ali ne dozvoljavam nikome da remeti moj odgoj, moju 

vjekovnu tradiciju i ugrađene vjekovne moralne stavove i poglede i da me 

maltretira svojim imputiranjem nekog novog morala i svjetonazora izašlog iz 

seksualnog općenja istospolnih partnera. Dozvoljavam svakome da bude svoj ali 

samo kod kuće i da svoje stavove zadrži za sebe i kod kuće, posebno daleko od 

djece. 

Zapravo, opisao je ono što misli većina Hrvata, zar ne? U centru i njegovih 

razmišljanja su, naravno, djeca! O njima sam i sam govorio kada me je Inicijativa 

"U ime obitelji" prije samog referenduma zamolila za izjavu (cijeli taj tekst 

možete naći u knjizi, a i u tjedniku 7Dnevno, 24. 1. 2014.). Tada (15. 11. 2013.) 

upozorio sam kako su PROTIV\oni isti koji se nisu radovali ni pobjedi u 

Domovinskom ratu, ni pobjedi u Haagu: 

Takvi će vas, s malih ekrana i u glavnim tiskovinama, zasipati pozivima da 

zaboravite na ljubav prema obitelji, tj. da zaokružite PROTIV na Referendumu. 

Tražit će da zaboravite na svoju djecu, da zaboravite na njihovo pravo ‒ za koje 

se doista trebate boriti – PRAVO DJETETA DA IMA I OCA I MAJKU! 

Znamo kako je referendum završio. Dvotrećinskom pobjedom stavova o kojima je 

govorio g. Belušić. A kako to izgleda u današnjoj Hrvatskoj najbolje se vidi iz 

riječi biskupa Vlade Košića: 

Kad spominjem "svetinje", tada ne mislim na svece Katoličke crkve, već na ono 

što je narodu sveto i veliko, što mu je neophodno, što ne želi i ne može dovoditi u 

pitanje, ne želi li dovesti u pitanje sam sebe i svoj identitet, svoju prošlost, 

sadašnjost i budućnost. 

Jedna od takvih svetinja je nesumnjivo obitelj. Čovjek se rađa u obitelji, raste i 

izgrađuje se, napreduje i stječe sve životne spoznaje i prva najvažnija iskustva – 

u obitelji. Kako onda ne bi obitelj cijenio, poštovao i smatrao svetinjom? Pa ipak 

naši se tzv. prvaci, poduprti medijima-plaćenicima potrudiše da svima koji cijene 
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obitelj, koja po svojoj naravi koju joj je takvu Bog dao, počiva na braku kao 

zajednici muškarca i žene, u lice kažu da su glupi, nazadni, ajatolasi, da su nacisti, 

fašisti, netolerantni, čak su nam neki govorili da je poštovanje obitelji – 

nekršćansko ponašanje! I kad je narod na referendumu, usprkos tim strašnim i 

neviđenim pritiscima, ipak u velikoj većini rekao što misli – a to je da mu je obitelj 

svetinja, kao da se ništa nije ni zbilo. Nitko ne odgovara od aktera te kampanje 

protiv obitelji, nitko! Zar ne postoji ni politička odgovornost, zar ne postoji 

moralna odgovornost, pa i pravosudna? Naš kardinal Bozanić rekao je, nakon 

susreta s Papom koji je izrazio zadovoljstvo što je ustavno zaštićen brak u 

Hrvatskoj, kako je bio iznenađen da je institucionalna vlast bila protiv toga – 

citiram: "kršeći tako neutralnost države". I za to nitko ne odgovara! No ipak, 

narod je pobijedio i on sada ima tu svijest da može izvojevati pobjedu usprkos 

nemoralnim političarima, usprkos veleizdajicama i prodanim dušama. 

Da, biskup nam govori o nemoralnim političarima, veleizdajicama i prodanim 

dušama, a ja sam o onima koji se nisu radovali ni pobjedi u Domovinskom ratu, 

ni pobjedi u Haagu. Tu baš i nema razlike, zar ne? 

Nema dvojbe da isto misli i Belušić. Njegova knjiga sadrži sve ono što se o nekoj 

pa i ovoj temi može čuti u njegovoj Staroj Tkalči: od ozbiljnih rasprava, do 

zanimljivih priča, viceva, humora... U svakom slučaju čitatelji će je rado čitati i 

prepričavati prijateljima pojedine dijelove knjige. 

Međutim, ovdje posebno treba spomenuti, kao što sam to posebno istaknuo i u 

svojoj recenziji, kako nam on u knjizi daje cijeli niz podataka o odnosu komunista 

i sadašnjih vlasti prema homoseksualnosti. Naime, niz tekstova u knjizi pokazuje 

kako su ih komunisti/partizani ubijali u Drugom svjetskom ratu, što je na svoj 

način komentirao i Zvonimir Hodak (Dnevno.hr., 16. prosinca 2013.): 

Na sreću, izlaz je za homoseksualce bio bijeg u NOB. Tamo su mirno živjeli dok 

nisu nekog uhvatili za tur. Onda su prolazili slično kao ovih dana tetak 

sjevernokorejskog vođe. 

Poslije rata su ih zatvarali. Izdvojit ću samo sljedeći Belušićev komentar: 

Tek kada je Tito dao uhititi veliku većinu pedera u zemlji, nazovimo ih muških 

pedera i teta kao ženskih, diljem Jugoslavije, komunisti, na čelu s Titom, doživjeli 

su iznenađenje. Slijedio je pismeno-usmeni demarš iz cijelog svijeta. Pljuštali su 

dopisi s Istoka i Zapada, svi su protestirali i protivili se odlukama komunističkih 

vlasti Jugoslavije iz Beograda, bila je pederska jeka iz svijeta, jeka etabliranih 

pedera kako su govorile naše grose. 

Dakle, ova tema koju, među ostalima, obrađuje Belušić, doista je toliko zanimljiva 

da je jedan tako sjajni kolumnist kakav je Zvonimir Hodak spominje u dva svoja 

teksta u tjedniku 7Dnevno samo u ovom mjesecu: 

Alen Turing je prije šest desetljeća bio matematički genij koji je olakšao pobjedu 

saveznicima u Drugome svjetskom ratu. Uspješnije od drugih razbijao je 

njemačke sustave šifriranja. Tako je, sa suradnicima, u godinu dana uspio razbiti 

najvažniji njemački sustav šifriranja, famoznu "Enigmu". Unatoč ogromnih 

zasluga, engleska udruga "U ime obitelji" otkrila je kako je Alen bio homić. 
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Engleski antifašisti, napredni kao i ovi naši partizanski, osudili su Alena i kemijski 

su ga kastrirali. Nesretni je Alen okončao život samoubojstvom. Ipak, ovih se dana 

kraljica Elizabeta II., s pravom, ispričala nesretnom geniju i tako rehabilitirala 

čast i dostojanstvo oca umjetne inteligencije. Ali, zašto uopće pišem o toj nepravdi 

koja je još pred 60 godina učinjena Alenu Turingu? 

Priča na njega podsjeća me na naše farizeje. Oni dobro znaju koliko je 

homoseksualaca bilo strijeljano tijekom NOB-a od strane partizana. Znaju koliko 

je ljudi završilo život pred streljačkim vodovima u kojima su bili i njihovi očevi, a 

po nalogu njihovog idola bravara maršala Tita, čije ime trga u Zagrebu tako 

žilavo brane. Titova unuka Saša Broz čak nas pokušava uvjeriti kako bi dida Joža 

danas žestoko bio protiv onog što su tražili članovi udruge "U ime obitelji". 

Možda bi se hrvatske kraljice Jadranka Kosor, Vesna Pusić, Ana Mrak, Ingrid 

Masttrastas mogle ispričati onim drugovima koji zbog duginih boja nisu vidjeli 

što dolazi i sprema se nakon 8. 5.1945. godine. 

Zatucani protivnici gay parade u Splitu spremni su bili organizirati antigay 

paradu na kojoj bi nosili parolu "Tuđu ne ćemo, svoju ne damo!" 

(Dnevno.hr, 6. siječnja 2014.)  

i 

U Splitu je otvorena izložba pod nazivom "Sudbina homoseksualaca u doba 

nacističkog terora". To dovodi do jedne nezgodne asocijacije. Naši napredni 

antifašisti su s veseljem strijeljali homoseksualce u doba II svjetskog rata i nakon 

toga. Uživali su u tome i nacisti, ali i antifašisti. To treba ipak sada napokon jasno 

priznati. A naši antifašisti, iako su oduvijek više usmeni nego pismeni, ostaše o toj 

temi bez glasa. 

(Dnevno.hr, 20. siječnja 2014.) 

Zato nas ne smije iznenaditi kada predsjednik Ivo Josipović, kao prije nekoliko 

dana opet pokaže svoje prave boje. Naime na 70. godišnjici Desetog zagrebačkog 

korpusa NOVJ uzvanike je srdačno pozdravio riječima: "Drage partizanke i dragi 

partizani, naši junaci". 

Mladen Pavković nas podsjeća što o tim junacima misle u EU 

(Zašto se u Hrvatskoj ne provodi Rezolucija Vijeća Europe o osudi komunističkih 

zločina? Hrsvijet, 23. 1. 2014.): 

Sjećate li se Rezolucije Vijeća Europe o osudi zločina komunizma pod brojem 

1481? Rezoluciju je donijela Skupština Europskog parlamenta, 25. siječnja 2006. 

u Strasbourgu, a u njoj se osuđuje zločinačka politika komunističke partije, od 

Oktobarske revolucije do pada Berlinskog zida, pri čemu su demokratski 

predstavnici žigosali komunizam kao totalitarnu ideologiju i pri čemu je u jednoj 

točci spomenuta i Brozova Jugoslavija kao država u kojoj su komunisti počinili 

brojne zločine nad narodima i pojedincima. Vijeće Europe je preporučilo da se u 

bivšim komunističkim državama, kao što je bila Jugoslavija, izvrši i lustracija 

pripadnika i doušnika komunističke tajne policije i visokih dužnosnika 

komunističke partije koji su za vrijeme komunizma kršili ljudska prava. 
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Jesu li ovi koje se spominje u toj rezoluciji Josipoviću junaci zato što su kao 

partizani ubijali homoseksualce, ili zato što danas njihovi nasljednici njeguju 

drugačiji odnos prema njima? Bilo kako bilo, doista je zabavna takva 

interpretacija spomenute Rezolucije Vijeća Europe od jednog profesora s Pravnog 

fakulteta u Zagrebu, zar ne? 

Doista, danas vidimo neokomuniste u potpuno drugačijoj ulozi. Vidimo ih onako 

kako ih je opisao biskup Košić. Zapravo, još je i gore. Tako Tihomir Dujmović 

(Dnevno.hr, 13. prosinca 2013.) u tekstu koji je dan u knjizi piše: 

U Saboru se s druge strane upravo izglasava novi zakon o registriranom 

partnerstvu kojim ljevica na čelu s predsjednikom Josipovićem uzvraća naciji 

udarac s obzirom da je narod na referendumu o braku glasovao suprotno 

invektivama dragog predsjednika. Zakon kao odmazda za referendum! I samo je 

zastupnik HDSSB-a Burić eksplodirao rekavši da je ovakvo držanje Josipovića 

podmuklo i nedostojno njegove funkcije! Da sudjeluje u tome da pravnim 

zavrzlamama istospolne zajednice imaju pravo na usvajanje djece tako da je 

heteroseksualnim zajednicama brak ostao samo kao jezična figura. Kakva 

prevara referenduma! Kakva prevara milijun Hrvata koji su na referendumu 

glasovali suprotno Josipovićevim sugestijama! Glasati ćete protiv moje volje? O. 

K., sad ćete vidjeti što sam u stanju napraviti! To je neizgovorena, ali jasna 

poruka naciji sa Pantovčaka i Burić je tu u pravu 

Moralni ljudi bi, poslije ogavne kampanje u kojoj su sudjelovali Predsjednik 

države, Vlade, svi veliki mediji, dobro plaćene udruge, poslije poraza podnijeli 

ostavke. I pored njihovog velikog sudjelovanja u kampanji, koje je opisao biskup 

Košić, nije dovoljno ljudi izašlo na izbore, a izgubili su s dvotrećinskom većinom. 

Ali, smijemo li uopće vezivati pojam moral sa spomenutima? 

Zato završimo ovaj tekst komentarom Josipovićeva "pokazivanja mišića" 

hrvatskom narodu: 

Ne podsjeća li vas takovo Josipovićevo ponašanje na onu čuvenu rečenicu: 

Država, to sam ja! 

Zapravo, ako se sjetimo nepoštovanja Ustavnog zakona prigodom postavljanja 

dvojezičnih ploča u Vukovaru, svih događanja u svezi s tim pa sve do sličnih 

izjava oko referenduma o ćirilici predsjednika Vlade Milanovića u kojima jasno 

stavlja do znanja kako mu nije stalo ni do hrvatskih zakona pa sve do Hrvatskog 

ustava, čini se da današnju Hrvatsku i njenu budućnost obilježava sukob 

Predsjednika države i predsjednika Vlade oko titule hrvatskog Louisa XIV. 

Doista: Tko će biti hrvatski Louis XIV.? 

 

Dnevno.hr, 30. siječnja 2014. 

Glas Brotnja, 30. siječnja 2014. 
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ZAGREB JE SRPSKI GRAD! 

(NAJVEĆA SRPSKA RATNA POBJEDA (III.)) 

 
U povodu početka suđenja u Hagu, gdje je započela glavna rasprava, na kojoj će 

Hrvatska na Međunarodnom sudu pravde (ICJ) iznositi argumente protiv Srbije 

koju optužuje za genocid nad hrvatskim stanovništvom u Domovinskom ratu od 

1991. do 1995. Udruga dr. Ante Starčević iz Tovarnika upoznala je javnost o 

počinjenom ratnom zločinu i genocidu u Tovarniku 1991., te da su najodgovorniji 

za zločine 23 godine bez optužnice  

(http://www.hkv.hr/vijesti/domovinski-rat/17116-u-tovarniku-je-pocinjen-

genocid-a-odgovorni-su-23-godine-bez-optuznice.html) 

Zapravo, očito se radi o opisu još jedne srpske pobjede o kojima sam pisao u 

prethodnim dijelovima teksta Najveća srpska ratna pobjeda (I. i II.) gdje sam 

nabrojio samo neke takve srpske pobjede u Domovinskom ratu. Cijeli niz takvih 

pobjeda može se naći na Internetu: Popis masovnih zločina nad Hrvatima u 

Domovinskom ratu 

http://hr.wikipedia.org/wiki/Popis_masovnih_zlo%C4%8Dina_nad_Hrvatima_u

_Domovinskom_ratu  

(Zanimljivo je pogledati i Popis srpskih sabirnih logora u Domovinskom ratu i 

ratu u BiH 

http://hr.wikipedia.org/wiki/Dodatak:Popis_srpskih_koncentracijskih_logora_u

_Domovinskom_ratu_i_ratu_u_BiH) 

Sigurno se mnogo više podataka može naći u Hrvatskome memorijalno-

dokumentacijskom centru Domovinskog rata. I ravnatelj tog centra dr. sc. Ante 

Nazor (narod.hr) komentira početak suđenja u Haagu: 

"Vjerujem da će na temelju podataka koji će biti prezentirani tijekom ovoga 

procesa, ponavljam, bez obzira na njegov konačan ishod, svjetska javnost biti 

upoznata s činjenicom da je Hrvatska 1991. stavljena pred gotov čin, da hrvatsko 

vodstvo nije imalo izbora – Hrvatska je napadnuta i mogla se samo braniti ili 

predati, što bi značilo izgubiti najmanje trećinu državnoga teritorija i 

stanovništvo na tom području", istaknuo je. 

"Vjerujem da će podatci koje je hrvatska strana prikupila za potrebe ovoga 

sudskoga procesa, kao i rasprava tijekom procesa, svjetskoj javnosti omogućiti 

uvid u činjenicu da razmjeri zločina koje su 1991. počinile srpske snage i JNA, 

kao i stanje na okupiranom području RH, pokazuju da bi u slučaju pobjede srpskih 

snaga i takve srpske politike, Hrvati praktično nestali, najmanje, s trećine 

područja Republike Hrvatske, jer bi u narednom razdoblju na tom području bili 

istrebljeni – oni koji ne bi bili ubijeni, bili bi protjerani", rekao je Nazor. 

Dodao je da je "do sada otkriveno najmanje 145 masovnih i 1200 pojedinačnih 

grobnica žrtava srpskih zločina, a na okupiranom području srušeni su gotovo svi 
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objekti katoličke crkve i kulturni spomenici iz hrvatske povijesti, te većim dijelom 

i objekti nesrpskog stanovništva". 

Međutim, dr. Nazor ne uzima u obzir da su Hrvati napravili u "Oluji" stravičan 

genocid pravljenja zečeva od Srba o čemu je svijet upozoren zahvaljujući izjavi 

Slobodana Miloševića i da je taj genocid mnogo gori od svega gore navedenoga i 

što u Haagu može iznijeti hrvatska strana. Taj genocid nije napravljen samo nad 

Srbima u Hrvatskoj, nego mnogo šire. Naime, poznato je kako se nakon 

Tuđmanovog pitanja što je još obećao napraviti na Splitskoj rivi čulo: Vukovar! 

Vukovar!... Međutim u Srbiji se pričalo kako je odgovor bio: Zemun! Zemun!... 

Vjerovali ili ne, preko noći su cijene nekretnina u Zemunu pale 50 posto! 

Stravičan hrvatski genocid pravljenja zečeva od ljudi učinio je svoje. 

S obzirom da je najveći hrvatski stručnjak za pitanja ratnih zločina, pa time i 

genocide, predsjednika države prof. dr. sc. Ivo Josipović, ne iznenađuje što on zna 

mnogo više od svih drugih u Hrvatskoj. On zna da se i taj genocid pravljenja 

zečeva od Srba može dovesti u pitanje. Pokušao je na neizravan način upozoriti 

obje strane na to, ali kao da ga nitko nije razumio. Tako u fusnotama najnovijeg 

Hrvatskog tjednika nalazimo: 

Ivo Josipović, predsjednik RH, na skupu Srba prošle subote: 

Kad prošećete gradom Zagrebom, pogledajte ploče, zgrade, prolistate stranice 

povijesti, vidite koliki je doprinos Srba Hrvatskoj, našem uspjehu. 

HT: A tek kad prošećete Vukovarom, Škabrnjom i općenito trećinom Hrvatske, 

slika tog uspjeha bit će zadivljujuća. 

S druge strane, odmah nam iz Beograda pojašnjavaju na što nas je Predsjednik 

upozorio. Opet nerazumijevanje u Hrvatskoj. Tako Stožer za obranu hrvatskog 

Vukovara spočitava prof. dr. sc. Vesni Pusić, ministrici vanjskih poslova, 

nereagiranje na izjave srpskog akademika Jovana Deretića da je i Zagreb srpski 

grad. (Na žalost nisam na Internetu uspio potvrditi da je Deretić srpski akademik, 

ali sam pronašao važan podatak: on je od 1982. bio član Predsjedništva CK SK 

Srbije.) Slično nerazumijevanje pokazuje i Zvonimir Hodak (Dnevno.hr, 3. 3. 

2014.): 

Ipak se nazire svjetlo na kraju tunela. Svjetlo isijava iz glave srpskog akademika 

Jovana Deretića. On je nedavno došao do senzacionalnog otkrića (ravnog otkriću 

tople vode) da je Zagreb srpski grad. On je to kao znanstvenik egzaktno dokazao 

– tvrdeći uporno da je Zagreb srpski grad. Temeljem takvog empirijskog 

istraživanja možda je utvrdio i da je Aristotel bio Srbin, a možda čak i Obama. 

Uočio je čak i da je Isus govorio srpski da ga ceo svet razume! Kad sam sve to 

pročitao, pao sam u depresiju. Srećom još nije utvrdio da je Draža Mihajlović bio 

Hrvat. Pustimo to! Znanost je, preko Jovana, rekla svoje! Sinula mi je ideja: neka 

on nama prizna da je Zagreb ipak hrvatski grad, a mi povlačimo tužbu u Haagu. 

Tako će biti svi sretni: Pusićka, Vučić, Pupovac, a i purgeri bi odahnuli. Ne bi 

ponovno morali učit’ ćirilicu. 
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Međutim, nevjerojatno je kako je Hodak pogodio koliko je Deretić značajan za 

srpsku povijest, tj. koliko je on otkrio Srba među svjetskim velikanima 

(http://www.prometej.ba/index.php/home-4/1102-iz-laboratorija-dr-deretica-2-

prometej-je-bio-srbin-a-tito-americko-poljski-jevrej): 

O bogovima i religijama 

Zeus, Posejdon, Hera, Afrodita, Apolon uzeti su od Srba, to su srpska 

božanstva! 

Isusovi apostoli uglavnom su znali srpski jezik. 

Djevica Marija morala je biti Srpkinja jer je Marija očigledno srpsko ime. 

Osim toga, kršćanstvo je kopija stare srpske poganske religije. Isus je 

proveo svoju mladost među Srbima na Balkanu." 

O jeziku i pismima 

Morate znati, da je tek u ovom mračnom 16. stoljeću počeo nastajati današnji 

njemački jezik na srpskim osnovama.  

Srednji natpis na kamenu Rozeta na srpskom je jeziku. (...)Srpski jezik u 

Aleksandriji govorio se još prije Krista!  

To su oni nazvali aramejski, u stvari naziv je bio sarbejski pa su ispustili slovo 

S, i umjesto B ubacili MP po grčkoj redakciji. Tako je od srpskog došao 

aramejski. (...) U stvari, srpski jezik je najstariji poznati jezik u Europi. 

(...) Stari Zavjet preveden je sa srpskog na aramejski! (...) Srpski jezik bio 

je službeni jezik asirske imperije! 

Srbi su imali pismo u kameno doba.  

Mojsijevi zakoni bili su zapisani na srbici, jer židovi nisu imali svoje pismo. 

Engleski jezik ima oko 50 % srbizama!  

Do koje godine seže najstariji pisani spomen srpskog imena? Do 13. stoljeća 

p. n. ere u Luksoru u Egiptu. Kasnije se ispravio i utvrdio da postoji još 

jedan stariji sumerski zapis o Srbima, koji potječe iz 9. st. p. n. e.  

U turskom jeziku ima mnogo srbizama koje smo mi iz neznanja proglasili 

turcizmima, jer Srbi su stariji stanovnici Male Azije negoli Turci.  

Vojne naredbe su se na dvoru u Istambulu najprije izgovarale na srpskom, pa 

tek onda na turskom! 

O povijesnim ličnostima 

Pravo ime Orfeja jest Sorbej. (...) Tales iz Mileta prezivao se Telić, bio je 

Srbin. (...) Pisac Ilijade i Odiseje Homer – jest Momir. (...) Ahilej je bio 

Srbin, što dokazuju 4 S na njegovom skutu.“ (što pokazuje da je geslo 

"Samo sloga Srbina spašava" bilo u konkurenciji za slogan prvih grčkih 

olimpijskih igara) 
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Sulejman Veličanstveni po majci je Srbin! (...) Čak je i Mehmed Osvajač bio 

Srbin od Brankovića i odlično je znao srpski jezik.  

Srbi su otkrili Ameriku, a ne Kolumbo. (...) Srpsko ime se preko Diona 

Kasijusa širi i Sjevernom Amerikom. Znamo da je nekada bio slavni 

boksač Cassius Clay, koji je ime dobio po Srbinu Dionu Cassiusu. Neki 

antisrbin ga je nagovorio da promijeni srpsko ime Kasijus i da uzme 

Mohamed a prezime Ali."  

(...) Crnogorsku naciju stvorio je lažni Broz u svojoj euforiji stvaranja novih 

nacija od korpusa srpskog naroda. 

Ne smijemo biti nepravedni ni prema drugim srpskim znanstvenicima koji su došli 

do sličnih otkrića. Npr. S. I. Lazić će u knjizi Srbi u davnini (Zagreb, 1894.) tvrdi 

da su Srbi narod u kojem se i sam Krist rodio (str. 232), a u svojoj Kratkoj 

povjesnici Srba reći će: ...neki vele da je i sam Aleksandar Veliki bio Srbin (str. 

11). Te su veličanstvene spoznaje i opjevane (beogradski politički list "Srbski 

Narod", od 25. ožujka 1944.): 

Nebo je plave srpske boje 

A u njem stanuje srpski bog 

Ok' njega anđeli srpski stoje 

I služe Srbina boga svog! 

Zaista ne mogu ništa prigovoriti ovim velikim uspjesima srpskih povjesničara 

osim nerazumijevanje činjenice kako sve to nije poznato diljem svijeta. Deretić, i 

ne samo on, pripisuju to vatikansko-njemačko-austrijskoj uroti. Međutim, teško 

je povjerovati da je moguće sakriti takve stvari kada imaš tako jake veze s Božjom 

obitelji. Zato je vjerojatnije da oni, za razliku od Josipovića, ne razumiju da se 

vjerojatnije radi o skrivanju načina na koji su oni izgubili svoj grad Zagreb. 

Drugim riječima, nisu samo u "Oluji" Hrvati napravili zečeve od Srba. Dogodilo 

se to i prilikom gubitka srpskog Zagreba! 

Proučavajući djela spomenutog S. I. Lazića, kao i Miloša S. Milojevića, mogu se 

uočiti stravične razmjere pravljena zečeva od Srba diljem svijeta i od mnogih 

naroda. Milojević je tako napisao 1872. godine srpsku povijest Odlomci historije 

Srba i jugoslavenskih zemalja u Turskoj i Austriji. Spomenimo neka poglavlja:  

Tragovi nekadašnjem življenju Srba u Indiji i življenja srpskog u Africi – dakle 

velika je vjerojatnost da su i Indijci i u Africi pravili zečeve od Srba! 

O starim Kinezima i njihovom sudaru sa Srbima (I Kinezi su pravili zečeve od 

Srba!) 

O Srbima u Italiji, Dolazak starih Helena i Rimljana u srpske zemlje itd. (Očito 

su Talijani pravili zečeve od Srba, pa nas zato ne trebaju čuditi njihova savezništva 

protiv Hrvatske.) 

Iz Milojevićeve knjige još doznajemo: Ime Srbin mnogo je starije od imena Slaven 

(str. 107). Tu možemo naučiti o Sibirskoj Srbiji (dakle i Rusi su se iskazali u 
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genocidnom pravljenju zečeva od Srba, pa je razumljivo zašto su im danas 

saveznici). Posebno treba naglasiti i to da Milojević tvrdi kako su u Mezopotamiji 

Srbi osnovali Novu Sarbarsku (Srbiju), pa se vjeruje da su Srbi zidali babilonske 

kule. Ni tamo Srba više nema, pa je genocid pravljenja zečeva od Srba i tamo 

najvjerojatniji! 

Da bi razumjeli zašto su mnoge europske zemlje podržavale i sve učinile da Srbi 

po prvi put pobijede u nekom ratu koji su vodili sami, moramo znati da su 

vjerojatno svi europski narodi svojedobno načinili genocide stvaranja zečeva od 

Srba. Naime, srpski povjesničari spominju još Baltičku Srbiju, Dansku Srbiju, 

Srpsku Galiju, španjolske i portugalske Srbe. Pišu kako su Srbi vodili teške borbe 

u Engleskoj, gdje im je ubijen kralj Raško, protiv Karla Velikog, naselili su Italiju, 

Rumunji su porimljeni Srbi, a Bugari su Srbima u Bugarskoj nametnuli samo 

svoje ime, itd... itd... Dakle, bili su svuda i u Europi, a više ih nema. Mnogi 

prikrivaju svoje genocide nad Srbima i zato im pomažu koliko god mogu. Lijepo, 

zar ne? 

Jedini koji je na toj razini u Hrvatskoj jest predsjednik Josipović. S obzirom da se 

radi o vrlo delikatnom pitanju, ne može do kraja objasniti o čemu se radi, pa ima 

nerazumijevanja za njegovu politiku osiguravanja srpske pobjede u ratu po načelu 

umijeća ratovanja kineskog filozofa Sun Tzua. Doista je Josipović uspio okupiti 

sve najogavnije što imamo u Hrvatskoj da bi to ostvario. Ne čudi što ima 

nerazumijevanja i na drugoj strani gdje još ne znaju koliki je razmjer genocida 

pravljenja zečeva diljem svijeta, pa ima još onih koji zazivaju novi rat s 

Hrvatskom, tj. zazivaju novi genocid pravljenja zečeva od Srba. (Pogledajte npr. 

tekstove: Srpski povjesničar: Hrvatska je genocidna tvorevina, neophodno je 

obnoviti Veliku Srbiju, Dnevno.hr, 28. 2. 2014. i 'Srbi postupno spremaju novi rat: 

Vukovar i Dubrovnik su srpski gradovi, a Cavtat je Mali Beograd’, Dnevno.hr, 

28. 2. 2014.) Međutim, ti stalni genocidi pravljenja zečeva od Srba, iako se kriju, 

ipak se mogu prepoznati u činjenici da Srbi slave poraz na Kosovu. S jedne takve 

proslave na Kosovu Milošević je i krenuo u rat, pa je moguće da je znao kako 

kreće u novo pravljenje zečeva od Srba. Ovo zazivanje novog rata može se i 

shvatiti na isti način. Poslije genocidnog pretvaranja srpskog grada Zagreba u 

hrvatski grad i "Oluje" to bi bio već treći put da Hrvati prave zečeve od Srba. 

Dakle, Hrvati bi po treći put napravili zečeve od Srba i time dokazali kako su 

najgenocidniji narod na svijetu. Srećom, današnji hrvatski predsjednik je stručnjak 

za ta pitanja i sigurno će to spriječiti i osigurati prvu srpsku pobjedu u ratu koji su 

vodili sami. Neki Srbi mogu bili i ljubomorni na njega i bijesni zbog činjenice što 

im je pobjedu osigurao jedan Hrvat, a drugi zato što je spriječio spomenuto 

dokazivanje genocidnosti hrvatskog naroda.  

Jasno je da ima onih u Hrvatskoj koji ne razumiju svu veličinu našeg predsjednika 

pa će se i dalje objavljivati tekstovi poput Veleizdajnik stoluje na Pantovčaku!, 

Dnevno.hr, 5. 3. 2014. ili Nakon Josipa Aleksandar, Hrvatski tjednik, 6. 3. 2014. 

u kome se tvrdi kako je Josipović glavni krivac za raspad obavještajnog sustava.  
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Međutim, uvjeren sam kako će većina Hrvata prepoznati da se radi o 

veličanstvenom pothvatu druga predsjednika i da će to znati nagraditi još jednim 

predsjedničkim mandatom! 

 

Dnevno.hr, 10. 03. 2014.  
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‘AKO VOLIŠ HRVATSKU SVOJU’, ZAGREB, 2014. 

 

 

“MORAL” NAJOGAVNIJIH 
 

Sun Tzu je one koji rade za neprijatelje svoga naroda nazvao najogavnijim 

pripadnicima ljudskog roda. Da bi pobijedio neprijatelja bez oružja dobro plati te 

najogavnije da rade za tebe, sugerirao je kineski filozof i ratnik. Mnogi naši 

novinari su doista dobro plaćeni za takvo djelovanje. Nedavno je objavljen i popis 

onih koji su najbolji, tj. najbolje plaćeni za to.  

Od povratka Daria Kordića gotovo da i nema nekog od takvih profesionalnih 

pljuvača po Domovinskom ratu i braniteljima koji nije napao Daria Kordića. Popis 

je zanimljiv (Koliki je stvarni broj žrtava zločina u Ahmićima?, Hrsvijet 29. 06. 

2014.) Boris Dežulović, Ante Tomić, Davor Butković, Jelena Lovrić, Sandra 

Benčić, Jelena Berković, Katica Biljaković, Danko Bosanac, Gordan Bosanac, 

Ivica Buljan, Sanjin Buzo, Nadežda Čačinović, Vlatko Čerić, Bogdan Denić, Uroš 

Desnica, Oliver Frljić, Igor Galo, Mirjana Galo, Ljiljana Gehrecke, Jovo Grkinić, 

Rajko Grlić, Sinan Gudžević, Hrvoje Harambašić, Drago Hedl, Tomislav Jakić, 

Eugen Jakovčić, Miljenko Jergović, Pero Jurišin, Damir Keglević, Boris 

Knežević, Snježana Kordić, Peter Kuzmić, Predrag Lucić, Oleg Mandić, Ljubo 

Manojlović, Siniša Maričić, Renato Matić, Predrag Matvejević, Milorad Milun, 

Biserka Momčinović, Mladen Momčinović, Boris Pavelić , Drago Pilsel, Milorad 

Pupovac, Vesna Puhovski, Zoran Pusić, Urša Raukar, Sanja Roić, Sanja Sarnavka, 

Senka Sedmak, Vesna Teršelič... 

Naravno, najogavniji imaju svoj “moral”. Da bi sami sebi opravdali svoju 

pripadnost najogavnijima moraju svi napadati Darija Kordica. Zašto? Zato jer 

njima stravično zvuče poznate Kordićeve riječi tj. kako je on odgovorio kada mu 

je bilo ponuđeno preko odvjetnika: ukoliko optuži Tuđmana i Šuška, doći će do 

nagodbe sa Sudom! Zašto to nije napravio i umjesto u slobodu odležao skoro 17 
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godina zatvora? Jer je ponosan na te ljude, ponosan što je bio s njima, ponosan 

što ih je uopće poznavao. Ne može njih optuživati za nešto što u biti nema veze s 

njima. Dario nije želio nikoga drugoga optužiti jer nije želio izaći iz zatvora na 

grbači drugih. Rekao je da bi to bilo sramotno, da ne bi mogao s tim živjeti, a 

najbitnije mu je da sljedećih deset godina mogu samog sebe pogledati u zrcalu te 

da mogu uspravno stajati pred svojom obitelji. 

Srećom hrvatski narod zna što je moral pa je prepoznao svu veličinu Darija 

Kordića. Svi hrvatski komentatori i ističu upravo ovo što od Kordića čini 

moralnom vertikalom hrvatskog naroda (da spomenem samo naslov teksta Ivana 

Ugrina na Hrsvijetu od 28. 06. 2014.: Dario Kordić nije pristao na prljave 

nagodbe, mada itekako treba pogledati i tekstove Nenada Piskača, Portal HKV-

a, 29. 06. 2014.; Dinka Pejčinovića, Portal HKV-a, 30. 06. 2014., ili pismo Sv. 

Ocu Franji Ružice Ćavar, Hrsvijet, 29. 06. 2014.). Zapravo, priređujući Kordiću 

veličanstvene dočeke prokazao je one najogavnije koji su doista pristali na prljave 

nagodbe i za to su dobro, doista dobro plaćeni. Zato najogavnijim najteže pada to 

što je Kordića u Zagrebačkoj zračnoj luci dočekao jedna druga hrvatska moralna 

vertikala biskup Vlado Košić. Da i ne spominjemo što je sve Kordić doživio u 

Zagrebačkoj katedrali. Sigurno sa svime tim nisu sretni ni gazde ovih 

najogavnijih, jer im je opet hrvatski narod predvođen svojim biskupima očitao 

lekciju iz morala. 

Zato je zabavno kada netko od najogavnijih “očita” lekciju iz “morala” bilo kome 

ko zna što je moral. Da stvar bude još smješnija Jelena Lovrič, nekadašnja članica 

CK SKH to uradi s jednim biskupom. Naravno, takova bedastoća nije mogla 

promaći tako vrsnom kolumnisti kakav je Zvonimir Hodak (Dnevno.hr, 30. 06. 

2014.). Zato je doista zabavno pogledati kako to komentira Hodak: 

 Ali zato se oglasila "prijateljica" našeg Premijera Jelena Lovrić. Naslov njenog 

komentara udara u srž našeg odnosa prema dragim komšijama "Moralno dno 

biskupa Košića". Naravno radi se o onom provokativnom dočeku Darija Kordića 

na zagrebačkom aerodromu. Tada je skoro nastradao jedan nevini 

jugonostalgičar koji se počeo derati "Ua, ubico!". Jelena je popiz......! Kako to 

biskup dočekuje čovjeka koji je sudski osuđen za ratni zločin u Ahmićima. Bio sam 

godinu dana u Haagu kao branitelj Blaškića. Nije bitno što je on dobio 9 godina, 

a Kordić 25 godina za isto mjesto Ahmiće! Oba s time nisu imala nikakve veze! 

Zna Jelena dobro za britanskog pukovnika Stuarta i njegove režije oko Ahmića. 

Sve je to ipak samo pitanje ljevičarskog gledanja na moral. Lovrićka je već 

odavno operirana protiv objektivnosti. Kordić je za nju politički gubavac od kojeg 

svi, pa i Crkva, moraju okrenuti leđa jer je pravomoćno osuđen. I Blaškić je bio 

pravomoćno osuđen pa kad se vratio nije Lovrićka smatrala da je politički 

gubavac. I Čačić je pravomoćno bio osuđen, pa što? Sad ide, na opće pa valjda i 

Lovrićkino, veselje kazniti Vesnicu i njeno društvance u HNS-u. Stepinac je 

također bio pravomoćno osuđen, a uskoro će biti proglašen svecem. To je, po 

Jeleni, sigurno još jedan moralni pad Crkve. Nezaboravni zločinac drug Tito bio 

je kažnjen pravomoćno u bombaškom procesu sa osam godina zatvora, pa su 

Jelena i ostali novinarski ljevičari o tome godinama slinili kao o nezapamćenom 

herojstvu. Postavljanje bombi među nevine građane je stvarno veliko herojstvo! 
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Ali kad to ima ideološki lijevi predznak, za Jelenu i njene ljevičare to odmah 

postaje herojstvo. Sreća da su Gotovina i Markač oslobođeni. To je skoro koštalo 

srčanog udara Snježanu Pavić. Da su kojim slučajem naši generali ipak bili 

osuđeni Jelena bi uživala što je konačno ipak zabijen glogov kolac u Tuđmanovu 

državu, a Gotovina i Markač se ne bi smjeli ni približiti Jutarnjem jer bi zgrozili 

sirotu čistunku Jelenu što su uopće još živi. Aldous Huxley je napisao: "Mišljenje 

jedne žene je pristojnije negoli mišljenje muškaraca jer ga ona tako često 

mijenja." 

Lovrićki nikada neće ni biti jasno da je ono što je njoj i drugim najogavnijima 

moralno dno, onima koji ne pripadaju tom društvu nešto najuzvišenije. Zato 

završimo ovaj tekst riječima biskupa Košića iz intervjua danom Katoličkom 

tjedniku iz Sarajeva u kojima i biskup ponavlja Kordićeve riječi koje najogavniji 

ne mogu i neće nikada razumjeti: 

“Ja ne vjerujem da je Dario Kordić zločinac bez obzira na presudu. Smatram da 

je ona rezultat političke nagodbe i političkih igara, a ne na temelju dokaza”, rekao 

je Košić nazivajući Kordića prijateljem kojega je pobliže upoznao dok je bio u 

zatvoru Karlau u austrijskom Grazu. 

Pojasnio je kako je krunski svjedok protiv njega imao zaštićen identitet te da je 

povukao iskaz u kojemu je tvrdio da je Kordić sudjelovao na sastanku gdje se 

planirao napad na Ahmiće. Pri tome je biskup Košić naveo da su i drugi hrvatski 

velikani poput Zrinskih i Frankopana, Stjepana Radića, Franje Tuđmana, pa i 

kardinala Alojzija Stepinca redom bili osuđivani i odlazili u zatvor, a da nisu bili 

krivi. 

Otkrio je kako su mu predstavnici haaškog tužiteljstva nudili različite nagodbe po 

kojima je trebao okriviti bivšeg hrvatskog predsjednika Franju Tuđmana i 

ministra Gojka Šuška čime bi mu se kazna drastično smanjila. 

“No on to nije mogao jer je rekao – kako ću se u tom slučaju moći pogledati u 

zrcalo, kako ću stati pred svoju djecu i pogledati ih u oči? Ne, on je moralna 

veličina jer je na sebe preuzeo teret krivnje koja nije utemeljena na činjenicama”, 

dodao je biskup Košić. 

Zapravo, ne treba se ljutiti na ove najogavnije. One koji ne mogu razumjeti ovo o 

čemu govori naš biskup treba doista žaliti. Pa očito ih je Bog već kaznio, zar ne? 
 

 

Glas Brotnja, 01. 07. 2014. 

Dragovoljac.net, 01. 07. 2014. 

Hrsvijet , 02. 07. 2014. 
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AUSTRALSKI HRVATI I PRONAĐENA POLOVINA 

DUŠE 

 
Milanovićev nedavni odlazak u Australiju „vratio“ me je u razdoblje od 1992. 

do 2001. jer sam svake od tih deset godina imao zadovoljstvo biti među Hrvatima 

Australije. Ne jednom rekao sam da su mi oni i pomogli pronaći onu polovinu 

moje duše koju su mi ukrali u drugoj Jugoslaviji učeći me u školi, i ne samo u 

njoj, najcrnjim pričama o hrvatskoj tzv. neprijateljskoj emigraciji. Doista je bilo 

veliko zadovoljstvo što sam u tih deset godina mogao posjetiti i družiti se s 

mnogima iz te „neprijateljske emigracije“ u Australiji, a preko njihovih radio 

programa i naših otvorenih pisama to se nastavilo do današnjih dana.  

Odlazio sam na poziv australskih sveučilišta osim 2001. kada sam bio tamo 

zbog predstavljanja moje knjige "Serbian myth about Jasenovac", koja je i nastala 

kao rezultat akcije australskih Hrvata za prijevod mojih knjiga o Jasenovcu na 

engleski jezik. Predstavljanja sam održao u skoro svim većim australskim 

gradovima: Newcastle, Sydney, Wollongong, Canberra, Brisbane, Melbourne, 

Geelong, Perth i Adelaide. Promocija u Sydneyu u Hrvatskom klubu u 

Punchbowlu,, koju je i organizirao i vodio g. Blago Perić (pok. Blago je cijeli svoj 

život posvetio borbi za Hrvatsku) i koji je najzaslužniji što je do te knjige uopće i 

došlo, bila je doista nešto posebno. To je jedina promocija knjige za koju znam za 

koju se plaćala ulaznica, a bilo je nazočno više od 300 ljudi. 

Međutim, Milanovićev posjet Australiji najviše me podsjetio na 

predstavljanje knjige u Melbourneu gdje je ono organizirano u sklopu proslave 

Dana domovinske zahvalnosti u Hrvatskom katoličkom centru u Springvaleu. 

Kako je moj prvi posjet Australiji bio posjet Melbourneu 1992.-1993. godine, 

kada sam na poziv sveučilista La Trobe boravio tu skoro devet mjeseci, na 

promociji je bilo i puno poznanika. Bio je i g. Mato Verkić sa suprugom Đurđom. 

Oni su pored braće Bošnjak i njihovih supruga bili prvi Hrvati koje sam i upoznao 

u Australiji. Bilo je to na večeri koju su organizirali za mene nekoliko dana nakon 

mog dolaska. A da se te večeri dobro sjeća g. Verkić bilo je jasno iz njegovog 

komentara na tom predstavljanju 2001:  

-Poslije proslogodišnjih izbora stalno mislim na one Tvoje "male crvene u 

glavi". 

Naime, na toj večeri daleke 1992. godine rekao sam im: 

- Kada vam dolazimo mi iz Hrvatske morate stalno voditi računa da mi 

imamo ugrađenog jednog "malog crvenog u glavi". A, znate, operacije na 

mozgu su vam najteže. 

Da, sjetio se on te moje zloslutne šale, jer taj "mali crveni u našim glavama" 

je i doveo ponovo komuniste na vlast u Hrvatskoj.  

Mato se sjeća i nastavka našeg razgovora. 

- Profesore, to onda znači da ga i Vi imate. 

- Naravno. Pa i ja sam odrastao u komunističkoj Jugoslaviji. Samo sam ja 

svjestan toga, pa kad ulovim da mojim postupcima ili izjavama dirigira taj mali 

crveni, odem pred ogledalo i pljunem gada. 



            ZVONIMIR HODAK  67 

 

Verkić se vjerojatno sjetio „malog crvenog“ u našim glavama i na prethodnim 

izborima kada nam je i najavljena Crvena Hrvatska, a ljudi su ih ipak doveli na 

vlast.  

Ne vjerujem da bilo koji Josipovićev postupak danas može dovesti u sumnju 

njegovu veliku ulogu u provođenju velikosrpskog Memoranduma II. SANU. Ali, 

kad govorimo o Predsjedniku Vlade Zoranu Milanoviću to već nije tako 

pravolinijski zacrtano. 

Iako je Milanović najneomiljeniji političar u Hrvatskoj ipak je on u tri navrata 

pokazao kako se u potpunosti ne uklapa u ono što predstavlja Crvena Hrvatska. U 

vrijeme kada je hrvatskim političarima bilo zabranjeno spominjati Bihač, on ga je 

spomenuo u Srebrenici. To je dovelo do mojih 12 pisama u kojima sam ga prije 

oslobađajućih presuda generalim Gotovini i Markaču pozivao da Gotovinu 

predloži za Nobelovu nagradu za mir, zbog spašavanja 160-180 tisuća muslimana 

u Bihaću, neposredno poslije srpskog genocida u Srebrenici. Srećom nije 

odgovorio na njih pa ga njegovi istomišljenici nisu napali kao što jesu poslije 

posjeta Mostaru i Australiji. Zašto ga napadaju lijevi intelektualci vidljivo je i iz 

komentara Josipa Jovića (Dnevno.hr, 25. 03. 2014.): 

Milanovićev obilazak australskih Hrvata, kao i onaj nedavni posjet 

Hercegovini, doima se kao pokušaj približavanja i kao, ipak zakašnjelo, 

priznanje pogrešaka? Govorio je o potrebi konsenzusa oko nekih važnih 

nacionalnih pitanja, isticanje Pavelićeve slike u iseljeničkim klubovima čak 

ne doživljava kao ekstremizam, a otrpio je i sliku Josipa Broza s nacrtanim 

očnjacima i niskom mrtvačkih glava oko vrata u ateljeu Charlesa Bilića. 

Piše Jović i o očekivanjima „hrvatskih“ ljevičara: 

U sklopu diplomatskih aktivnosti naših političara, najintrigantniji je bio 

odlazak predsjednika Vlade Zorana Milanovića na noge hrvatskoj koloniji iz 

koje je pročedio Joe Šimunić. Uzalud ga je upozoravala potpredsjednica 

Vesna kako će ga tamo na nož dočekati ekstremisti, a mnogi u Hrvatskoj kao 

da su ostali razočarani što se prognoza nije ostvarila. Doduše, prosvjedovalo 

je dvadesetak ljudi, mirno i dostojanstveno izrazivši svoje neslaganje s 

Vladinom politikom. Ali i to je bilo sasvim dovoljno da ih domaći mediji 

proglase ekstremistima.  

Organizator tih mirnih prosvjeda bio je Marko Franović, gospodarstvenik iz 

Sydneya, dobitnik državne nagrade u Australiji 2010. za multikulturalni 

marketing. Objavljeno je i nekoliko intervjua s njim. Franović je u njima odbijao 

govoriti o sebi. Upoznao sam ga 1994. godine i bio njegov gost. U Hrvatskom 

slovu, 12. prosinca 1997. objavio sam razgovor s njim Moramo stalno držati do 

svoga (tekst je tiskan i u knjigama "Borba za Boku kotorsku" i „Pronađena 

polovica duse“). Evo osnovnih podataka o tom hrvatskom dobrotvoru: 

- Rođen sam u Tivtu, u prelijepoj Boki Kotorskoj, 1941. godine. Kada su 

1951. dvojica pobjegla iz Boke u inozemstvo, to je ostavilo dubok dojam na 

mene, jer ni sam nisam vidio za sebe nikakvu budućnost među komunistima, 

iako je za Bokelje Hrvate, na koje se stalno vršio i vrši pritisak da postanu 

Crnogorci ili Srbi, i bijeg u bilo kakvu Hrvatsku bio je jedna vrst spasa od 

takvih pritisaka. Poslije završenog zanata u 18-oj godini prvi put sam pokušao 
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bježati iz takve komunističke Jugoslavije. Uhvaćen sam, ali sam 1960. u 

drugom pokušaju uspio pobjeći. Poslije kampa u Trstu i Latini, dolazim u 

Australiju. Kasnije mi se pridružuju i dva brata, Božo i Ivo, koji nisu ni dobili 

putovnice pa su i oni morali pobjeći u Australiju. Počeli smo od ničega a 

postali vlasnici uglednog poduzeća "Boka AluminiumWindows". 

Još te 1994. g. naši ljudi u Sydneyu su mi za g. Marka Franovića rekli kako je 

"jedan od najplemenitijih hrvatskih dobrotvora na ovom kontinentu". Već tada 

sam doznao kako je njegova pomoć Domovini u ratu i tamošnjim hrvatskim 

crkvama, domovima, klubovima u Australiji također bio višemiljunski (u 

australskim dolarima, naravno). Kada sam ga pitao o tome, samo je rekao: 

- Dogovori li smo se da o takvim stvarima, nećemo razgovarati. Za Hrvatsku 

su ljudi dali svoje živote, pa nećemo valjda sada o nekakvim novčanim 

donacijama! 

Veliki hrvatski redatelj Jakov Sedlar nedavno je doživio nešto slično. Odlučio 

je napravite film o ovom dobrotvoru, ali je Franović pristao samo govoriti u filmu 

o njegovoj (i mojoj) Boki Kotorskoj. 

Ipak sam u spomenutom intevjuu ponešto i doznati: 

- Od prvog dana, od kad se počela prolivati hrvatska krv, vidio sam da 

postaje ozbiljno i da se moramo svi uključiti u borbu za stvaranje naše 

nezavisne države. A to je bilo prvi put kad sam bio 100% uvjeren kako poslije 

mnogo godina sanjanja o Hrvatskoj, taj svoj san možemo doista i ostvariti. 

Pomagali smo, kako sa novcem, tako i na svaki drugi način, uključujući i 

razgovore s australskim političarima, jer sam ja ovdje ipak poznati biznismen. 

Čak sam i oko 550 pisama poslao čitavom (zapadnom) svijetu, pa i samom 

papi. Ne znam koliko je to pomoglo, ali znam da sam upotrebio puno vremena 

i naravno ne bih žalio ni mnogo više kad imamo našu Hrvatsku. 

- Srbija i Crna Gora su se obrušile silom na goloruke susjede. Ali hrvatski 

duh i sve ono zašto su Hrvati stoljećima davali svoje živote, učinili su da 

njihovi sinovi to osjete u svom srcu. Tako su, iako mnogo slabiji, postali 

mnogo jači. Uostalom, borili su se za svoje, na svome. A svoje se ne može 

napustiti. Evo kako je o tome govorio australski političar Ivan Pech na 

simpozijumu u Sydneyu, mislim 1989., kada su ga doveli u kolicima. Rekao 

nam je: "Osjećam se vrlo ponosan da se nalazim među nacijom koja nikada 

nije napadala na susjede, već se samo borila protiv onih koji su otimali 

njihova ognjišta". Pa ako takve riječi i osjećaje može izraziti jedan stranac 

onda se mi Hrvati možemo upitati - ima li itko na svijetu bolju i čistiju prošlost 

nego mi Hrvati? 

- Činjenica je baš u tome što su ti narodi (Englezi, Francuzi, Rusi, op. JP) 

uvijek osvajali i tlačili druge, dok smo mi primali u naše kuće Srbe, koji su 

bježali pred Turcima. Tako su našli sklonište kod dobrih susjeda Hrvata. 

Valjda, da bi se odužili Hrvatima za hrvatsko gostoprimstvo, rušili su hrvatske 

katoličke crkve, hrvatske spomenike. Ali to im je bila velika greška, jer 

Hrvatima je crkva svetinja. Hrvat zna da bez svoje Crkve ne bi imao ni svoju 

državu. 
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Predsjednik Tuđman je, prilikom posjeta Australiji, njega i njegovu braću 

odlikovao Redom Hrvatskog pletera. U ime svih nagrađenih Hrvata koji su svojim 

donacijama izgradili veleposlanstvo u Canberri u Australiji upravo se Marko 

Franović zahvalio Predsjedniku. 

- Primajući odličje kroz glavu mi je proletio cijeli moj život i sve što sam 

doživio i vidio u našoj borbi za Hrvatsku. Kad sam došao u Australiju, živio 

sam u okolišu u kojem nije bilo naših ljudi, ali ipak sam vidio kako je mogim 

Hrvatima, nezavisna Hrvatska bila vrijednija i od njihovih obitelji, i kako su 

cijeli svoj život posvetili toj ideji. Istodobno sam vidio koliko UDBA uspijeva 

među takve ljude ubacivati svoje plaćenike - na žalost Hrvate. A i sam sam iz 

godine u godinu, još iz djetinjstva, čekao takvu Hrvatsku. Početkom 80-ih 

godina već sam bio izgubio svaku nadu, tako da sam tek 1987. godine, poslije 

26 godina boravka u Australiji uzeo australsko državljanstvo. Ali kada smo 

ovdje u Sydney-u uspjeli sagraditi dvije nove crkve u godinu dana osjetio sam 

da mi Hrvati možemo ipak stvoriti i ono o čemu sam cijeli život sanjao. Došlo 

je do promjena pa i među hrvatskim komunistima koji su dozvolili prve 

slobodne izbore (istina, bili su uvjereni kako će oni na njima pobjediti). Tako 

dolazimo do 30. svibnja 1990., kada se ostvaruje san naraštaja i naraštaja. 

To najbolje može osjetiti onaj koji živi na drugom kraju svijeta, koji poslije 

30-40 godina doživljava ostvarenje dugogodišnjeg sna. Golema je bila i tuga 

za Hrvatskom, koju smo najviše osjetili, gledajući mrtva tijela, masakrirana 

od četničkih ljudoždera, rušenje hrvatskih katoličkih crkava, gradova, kao što 

su Vukovar, Dubrovnik i drugi, gledajući gradove i sela u plamenu, kao i 

kolone prognanih iz svojih kuća, istjeranih sa svojih ognjišta. Vjerojatno je 

Vama teško znati kako to osjeća onaj, koji zbog jugoslavenskog zločina nikada 

nije mogao posjetiti svoj rodni kraj, i to samo radi toga što se osjećao 

Hrvatom. Sve sam to ja sam, kao i mnogi drugi, doživljavao od prvog dana 

od kada se počela prolivati hrvatska krv. A onda sam doživljavao nešto - prije 

doista nezamislivo - dolazak u Hrvatsku. Prvi put bio sam godine 1992. Ti 

prvi dani doista su me još više potresli od onog što sam gledao na TV, što 

srpsko -jugoslavenski i crnogorski zločinci rade od svojih susjeda. Ne 

smijemo nikad zaboraviti da je neovisna država Hrvatska, koju sada uživamo, 

plod svih žrtava za Hrvatsku - i onih iz Bleiburga i Križnog puta, i onih koji 

su dali svoje živote od 1941-1945. Da nije bilo tih žrtava, za Hrvatsku se ne 

bi nikada znalo. Oni su ostavili sjeme koje je poslije 45 godina rodilo! 

- Kako svaki Hrvat najviše voli onaj kutić gdje se rodio, tako ga volim i 

ja. Ta sjećanja ostaju zauvijek. Ima i prilično Hrvata, kojima nije ni zamjeriti, 

koji nisu nikad ni znali da je Boka hrvatska zemlja i koliko je ogromna 

hrvatska kulturna baština u njoj. Vjerojatno su i naučili kada su vidjeli kako 

predsjednik odlikuje Hrvate iz Boke i otvara natkrivene tribine na stadionu 

Croatie (Sydney) koje ponosno nose ime "Boka Stand", ime naše prelijepe 

Boke Kotorske. 

Franovići su bili glavni donator za izgradnju tih tribina. Njihovi su radnici, 

Marko, njegova braća i obitelji radili dan noć kako bi ih mogao otvoriti upravo 

predsjednik Tuđman. A ime naše Boke je i u nazivu hrvatskog tjednikaBoka 
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CroPress (Sydney). Zapravo je Franović spašavao tjednik Nova Hrvatska, a onda 

su oni iz zahvalnosti promijenili ime njemu u čast. 

A ni pomoć Domovini nije prestala. Kada je osnovana Zaklada za istinu o 

Domovinskom ratu koja je osnovana za pružanje pomoći našim generalima u 

Haagu bio je član Upravnog vijeća Zaklade, kao jedan od devet uglednih osoba iz 

različitih područja javnog života domovinske i iseljene Hrvatske. 

Australski Hrvati se znaju zahvaliti svojim dobrotvorima. Tako je u prepunoj 

dvorani Hrvatskog Kluba Kralj Tomislav (Sydney) 25. 02. 2010. hrvatska 

zajednica priredila svečanu večeru zahvalnicu brači Franović; Marku, Boži i Ivi 

„za sva dobročinstva koja su vrijedna brača tijekom godina učinila za našu 

hrvatsku zajednicu na ovom dalekom kontinentu kao i svesrdnu pomoć domovini 

Hrvatskoj u najtežim trenutcima borbe za svoju slobodu i neovisnost“ 

(http://amac.hrvati-

amac.com/index.php?option=com_content&task=view&id=3474): 

U toj pretjesnoj dvorani koja je zaista bila pretjesna za preko 270 

uzvanika primjetila se i jedna izuzetna osoba koja nije ostala nezamjećena jer 

upravo oko tog stola bilo je i najvise gužve. Naime nitko nije očekivao da će 

se pojaviti i poznati slikar svjetskog glasa koji je pak iskoristio prigodu da 

svojom pojavom ukaže na značaj ove večere na veličinu braće 

Franović. Gospodin Charles Billich sa suprugom Christom Billich, umjetnik-

slikar svjetskog glasa došao je također odati dužno štovanje ovoj vrijednoj 

braći.  

Zapravo Billich se rado odaziva akcijama koje su u hrvatskom nacionalnom 

interesu i potpisnik je niza naših otvorenih pisama. 

A koliko veliki ugled u Australiji uživa Charles Billich vidio sam i sam baš u 

vrijeme velike akcije australskih Hrvata za prijevod na Engleski mojih knjiga o 

Jasenovcu. Naime, kolege matematičari iz Melbournea nisu mogli vjerovati da će 

tako veliki slikar napraviti korice za tu knjigu. Naravno, Billich je taj ugled 

postigao svojim radom, kao i Franović, u dalekom svijetu, a ne zato što je tako 

željela Partija. Zato ne čudi što baš i nije omiljen kod kolega s ljevice, kao npr. 

kod Zvonka Makovića za koga Tvrtko Dolić (7Dnevno, 28. 03. 2014.) tvrdi da je 

prodavač magle. (U tekstu je posebno zanimljiv i jedan podnaslov: Partijski 

pravorijek Zvonka Makovića.) 

Kao što znamo Billich je napravio pravi performans za Predsjednika Vlade. 

Bio je nazočan na prijemu i izjavio kako priprema seriju portreta predsjednika 

vlada RH i kako će prvi biti Milanovićev. Onda je Milanović posjetio njegov atelje 

gdje mu je naš slikar pokazao portret J.B. Tita koji je spomenuo i Jović.  

Jasno je kako su to teško doživjeli „hrvatski“ ljevičari. Ta reagiranja 

komentirao je Zvonimir Hodak (Dnevno.hr, 24. 03. 2014.) rugajući se Miljenku 

Jergoviću onako kako samo on to zna: 

Z.M., naivan kakvim ga je Bog stvorio, posjetio dolje atelje "trash dekoratera" 

Charlesa Billicha. Zastao Z.M., pred slikom Miljenkovog idola J.B. Tita koji je 

imao petokraku urezanu na čelu, a vampirske zube i lubanje oko vrata. Jergović, 

koji Titi ne može oprostiti nepravdu prema Draži, dok su drugi Titovi zločini po 

njemu istorijski uvjetovani, bio je tim posjetom našeg Z.M., iznenađen i uvrijeđen. 
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Kako je j... slikar usuđuje sprdati s "najvećim sinom naših naroda i narodnosti"? 

Pokušali su ga smiriti argumentom da je Australija premala zemlja da bi imala 

umjetnike poput Murtića, Tomića i sličnih koji su uspjeli shvatiti svu dubinu i 

širinu bravara. Uzalud! (…) Eto, misli naš Miljeno da je pivo Heineken, zato jer 

je zadržalo zvijezdu, danas svjetski poznato. Mislim da je pišući svoju kolumnu 

"Sumnjivo lice" Jergović slistio bar gajbu piva s crvenom zvijezdom. Možda ga je 

lagano miješao s kubanskim rumom koji također ima crvenu zvijezdu. I tako su 

dvije crvene zvijezde dovele našeg istaknutog pisca do tremensa.  

Na kraju meni jedino ostaje zahvaliti se Predsjedniku Vlade jer je svojim 

posjetom Australiji približio ljudima u Hrvatskoj moje australske prijatelje i tako 

mnogima od njih, nadam se, pomogao da i oni pronađu svoju izgubljenu polovinu 

duše. 

 

 

Akademik Josip Pečarić 

 
 

Dnevno.hr, 16. 04. 2014. 

Glas Brotnja, 16. 04. 2014. 
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JESU LI GLUPI „HRVATSKI“ POVJESNIČARI? 
 
Zvonimir Hodak (Dnevno.hr, 28. 07. 2014.) ponovno upozorava kako na 

katedrama za povijest na hrvatskim sveučilištima ne stanuje logika: 

U nedjelju je bio 27. srpnja ljeta Gospodnjeg 2014. U Jugi je to bio praznik: Dan 

antifašističkog ustanka naroda RH. Zato je Anita Belak Krile u Slobodnoj 

demokratski dala prostor dvojici povjesničara za ocjenu tog kontroverznog 

događaja. Tri četvrtine teksta dobio je dr. Goran Hutinec sa Zavoda za povijest 

zagrebačkog Filozofskog fakulteta, a jednu četvrtinu dobio je prof. dr. Josip 

Jurčević sa Instituta za društvene znanosti "Ivo Pilar". Dr. Hutinec je vrijedni 

izdanak progresivno karijerističke struje naših novijih povjesničara. Kao da 

slušam Tvrtka Jakovinu, Hrvoja Klasića, Dragana Markovinu i Vjekoslava 

Pericu. Svi su oni vjerni sljedbenici Mladena Zvonarevića, jugounitarista iz 

1971.g., poznatog po svojim rigidnim stavovima. Činjenica je da je NDH nastala 

10. travnja 1941.g. Naš dr. Hutinec je siguran da su ustaše u tih tri mjeseca 

poubijale tisuće i tisuće Srba, Židova, komunista, Cigana i napredne omladine. 

On, kao da ispunjava športsku prognozu, ležerno barata tisućama i tisućama 

civila koje su ustaše u ta tri mjeseca tamanile k'o u partizanskim filmovima. Po 

njemu se narod ustao "spontano" i, zajedno s Talijanima i četnicima, digao 

ustanak. 

Sve u stilu "oj, narode Like i Korduna, došlo vrijeme da se diže buna!" A zločini 

nad Hrvatima, po Goranu su bili, kao po staroj jugošpranci, samo osveta za sve 

zlo koje su počinile ustaše. Tako sve do 1950.g.! Goran odbija heretičku ideju da 

bi i bez ustaškog nasilja došlo do ustanka jer su Srbi bili protiv svake ideje o 

stvaranju hrvatske države. On se pouzdaje u pouzdano izvješće "Oružništva NDH" 

koje krivnju za srpsko-četnički ustanak prebacuje na ustaše. Mora da je taj 

izvještaj pisao neki napredni omladinac tipa Rade Žigića. Ne znam samo zašto je 

Anita Krile oduzimala vrijeme mladom i ambicioznom dr. Hutinecu, mogla je 

jednostavno nazvati Stipu Mesića, Ivu Josipovića ili Milorada Pupovca. Mogla je 

čak nazvati i našu poletarku Jadranku Kosor i čula bi sve iste šprance i povijesne 

floskule, koje je uostalom i htjela čuti kad je zvala dr. Hutineca. Prof. Jurčević 

samo ponavlja ono što je već odavno utvrđeno u ozbiljnim povjesničarskim 

krugovima. 27. srpnja je dan četničkog ustanka u Lici, potpomognutog od strane 

Talijana koji su, nakon 1943.g., zajedno s četnicima preko noći postali antifašisti. 

Osim prof. Jurčevića, nitko od progresivnih povjesničara ne spominje svećenika 

Juraja Gospodnetića koji je voljom progresivnog i napaćenog naroda ispečen na 

ražnju. Između ostaloga, i to nabijanje svećenika na ražanj, bio je jedan od 

razloga da komunistička Juga taj zloglasni dan proglasi jednim od najznačajnijih 

državnih praznika u RH. Tako je obilježila i početak svoje vlasti kao zločinačke. 

Na kraju, sjetite se 1991.g. kolike tisuće nevinih Srba su pobili tuđmanovci dok se 

oni nisu sjetili da u ljeto 1990.g., postave balvane. Nakon pušione u kolovozu 

1995.g., smišljaju se novi scenariji. Najnoviji je ljubazni poziv Hrvatima u 

Vojvodini da se isele u svoju Tuđmaniju. 

Charles Baudelarie je napisao: "mala je korist od očiju ako je um slijep!" 
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Doista je priglupa „znanstvena“ raščlamba dr. povijesnih znanosti Hudineca koji 

je „siguran da su ustaše u tih tri mjeseca od nastanka NDH poubijale tisuće i tisuće 

Srba, Židova, komunista, Cigana i ...“ Zapravo to možemo smatrati kao napredak 

u „logičkom“ promišljanju „hrvatskih“ povjesničara koji zastupaju jugo-

komunističku paradigmu u povijesnoj znanosti u RH.  

Zašto bi nešto tako glupo moglo biti napredak? Jednostavno, hrvatski povjesničari 

tog tipa uvijek mogu izjaviti i nešto što je još gluplje. Podsjetit ću vas na moje 

pismo koje sam svojevremeno uputio predsjedniku i Predsjedništvu HAZU na 

vijest da je I. Razred HAZU predložio Izbornoj skupštini HAZU prof. dr. sc. 

Slavka, pardon Iva Goldsteina za redovitog člana HAZU (vidjeti npr. Dnevno.hr, 

15. 05. 2012.): 

 

Predsjedniku HAZU, 

Predsjedništvu HAZU 

Moram pohvaliti Hrvatsku Akademiju Znanosti i Umjetnosti jer konačno u svoje 

redove prima najboljeg hrvatskog povjesničara. Ako ništa drugo već samom 

činjenicom da je prof. dr. sc. Ivo Goldstein egzaktno dokazao genocidnost 

hrvatskog naroda dovoljno je da ga se izabere za redovitog člana HAZU. 

A dokaz je zaista nešto izuzetno u povijesnoj znanosti, a široj javnosti je poznat 

zahvaljujući prof. Vladimiru Mrkociju koji u Fokusu, 6. prosinca 2002. navodi 

tvrdnju Ive Goldsteina iz njegove knjige Croatia: A History, Hurst & Co. London 

1999.: 

- Četnici se osvećuju Hrvatima i muslimanima za genocid u NDH, kao na primjer 

15. IV. 1941., kada je četnička jedinica koja se povlačila pred ustašama u Mostaru 

i okolici ubila više tuceta hrvatskih civila i popalila veliki broj kuća. 

Dakle, 10. IV. 1941. je proglašena je NDH, a već u prvih 3-4 dana hrvatski narod 

je napravio genocid pa se četnici 15. IV. 1941. osvećuju za taj genocid. Takva 

genocidnost jednog naroda doista nije zabilježena u povijesti, pa se radi o 

izuzetnom otkriću kolege Goldsteina. 

Pri tome treba uzeti u obzir da Pavelić još nije ni stigao u Zagreb, pa se za taj 

genocid očito treba okriviti cijeli narod. 

Zahvaljujući kolegi Goldsteinu ne mogu se Hrvati više izvlačiti na zločine ustaša. 

Jednostavno rečeno – ovaj sjajan Goldsteinov dokaz pokazao je da se radi o 

genocidnosti cijelog naroda. 

Pri tome ne treba smetnuti s uma da je niz sličnih izuzetnih dostignuća prof. dr. 

sc. Iva Goldsteina opisano npr. u: 

[1] M. Brandt, Život sa suvremenicima, Zagreb, 1966., str. 190-191 Profesor 

Brandt (mentor Iva Goldsteina): To mi je toga čovjeka razotkrilo do kraja kao 

pripravna na falsificiranje i znanstveno nepoštenje, i ja sam digao ruke od 

njegova daljega znanstvenog razvitka. 

[2] Neven Budak, O knjizi Iva Goldsteina “Hrvatski rani srednji vijek”, Novi 

Liber, Zagreb, 1995, 511 str., Radovi, Zavod za Hrvatsku povijest, Zagreb 28 

(1995.), 299-333. Prof. Budak: Neupućenom se čitatelju tako može učiniti da je 

Goldsteinu uspjelo otvoriti čitav niz dosada neobrađenih tema, pa čak i riješiti niz 

problema, dok je pri tome, zapravo, riječ o znanstvenoj fantastici. 
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[3] J. Pečarić, Brani li Goldstein NDH? Zagreb, 2002. 

[4] J. Pečarić, Nepoćudne knjige, Zagreb, 2003. Knjige [3] i [4] sam osigurao 

svakom članu Predsjedništva koji se doista želi upoznati s izuzetnim dostignućima 

kolege Goldsteina. 

[5] V. Geiger, Osvrt na knjigu Hrvatska 1918 – 2008 Ive Goldsteina: Niz 

otvorenih pitanja, Vijenac, 397, 21. 05. 2009. Zanimljivi su podnaslovi u članku. 

Npr.: Sumanute tvrdnje i Ideološki zaključci. Dr. Sc. Vladimir Geiger kaže: 

Predaleko bi nas odvelo nabrajanje svih činjeničnih pogrešaka i interpretacijskih 

improvizacija u ovoj Goldsteinovoj knjizi, koju su skloni mu mediji, bez zadrške, 

nazvali »kapitalnim djelom«. 

Stoga je veličina HAZU izuzetna, jer tako velikog znanstvenika bira u svoje 

redove. 

Čestitam s oduševljenjem. 

Vaš, 

akademik Josip Pečarić 

 

Dakle po Goldsteinu su Hrvati uspjeli napraviti genocid još dok Pavelić nije ni 

stigao u Zagreb, dakle u nekoliko dana, pa doista tri mjeseca dr. sc. Hutineca zvuče 

kao manja glupost, zar ne? Znamo kako je Goldstein prošao na Skupštini – dobio 

je najmanje glasova u povijesti Akademije! Ali je zato postao veleposlanik u 

Francuskoj, jer to zbog čega nije izabran u HAZU vole čuti političari u RH koji 

služe tuđim interesima. Zato je u pravu Hodak i kada se pita zašto je Anita Krile 

oduzimala vrijeme mladom i ambicioznom dr. Hutinecu, kada je mogla 

jednostavno nazvati Stipu Mesića, Ivu Josipovića ili Milorada Pupovca. Mogla je 

čak nazvati i našu poletarku Jadranku Kosor i čula bi sve iste šprance i povijesne 

floskule, koje je uostalom i htjela čuti kad je zvala dr. Hutineca. 

Doista, jesu li i tvrdnje dr. Hutineca priglupe, ili i on ima političkih ambicija? Ili 

jednostavno, ako govoriš ono što se vlastima sviđa – ne može ti biti loše, zar ne? 

Ako je i to po srijedi, meni je ogavno kada netko „prodaje“ svoju znanost da bi od 

toga imao osobne koristi. To kažem i kada pišem i o Josipoviću, pa zašto ne bih i 

sada? 

A druge strane, možda je bolje što je tekst Anite Belak Krile objavljen. Ljudi nisu 

glupi pa je najvažniji podatak koji su čitatelji mogli u njemu naći bio onaj prof. 

dr. sc. Josipa Jurčevića kako je tada svećenik Juraj Gospodnetić ispečen na ražnju. 

Time se „antifašisti“ i u Srbu sami sebe definiraju fašistima jer godinama slave 

jedan tako stravičan čin!  

Istina, po Josipoviću bi tako nešto bilo „lijepo lice Hrvatske“ (Josipović opet 

zaboravio da je Vukovar spaljen pod petokrakom – gledajući partizanske borce 

vidio 'lijepo lice Hrvatske', Hrsvijet, 27. 07. 2014.). Zapravo i Josipoviću i ostalim 

političarima koje spominje Hodak nije lako, jer stalno moraju prikrivati istinite 

podatke. Za razliku od onih kojima služe provodeći velikosrpski Memorandum 

SANU 2., oni ne mogu otvoreno lagati i smatrati da će narod kojima kao služe 

razumjeti te neistine. 

Kako je potpuno drugačije kod Srba pokazuje nam ponajbolje jedna 

činjenica koja je postala poznata i hrvatskoj javnosti zahvaljujući knjizi mr. 
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Sc. Mladena Ivezića „Titov Jasenovac“. U svom prikazu knjige dr. sc. 

Stjepan Razum kaže (Portal Dragovoljaca Domovinskog rata, 17. 05. 2014.): 

U radnom i sabirnom logoru Jasenovac, uključujući i logor u Staroj Gradiški, 

umrle su tijekom četiriju ratnih godina (1941.-1945.) sveukupno 403 osobe (u 

Jasenovcu 262, a u Staroj Gradiški 141 osoba). To je podatak koji je tadašnjoj 

jugoslavenskoj javnosti otkrio Brozov general Jefto Šašić, ali tek nakon Brozove 

smrti, 1986. godine, i to 20 godina nakon njegove spoznaje. Naime, Savezni 

zavod za statistiku u Beogradu, na temelju Brozove naredbe, došao je do tog 

podatka 1966. godine, ali zbog tadašnjega pada Aleksandra Rankovića nije bilo 

uputno izlaziti s njime u javnost, jer bi se uznemirili “aveti” velikosrbske 

politike, što bi ugrozilo Brozovu političku moć. No, nakon Brozove smrti, a na 

početku političkoga uspona Slobodana Miloševića, general Šašić izlazi u javnost 

s tim podatkom, ali ne radi istine, već kako bi njime dokazao kako su se i Broz i 

Savezni zavod za statistiku urotili u Jugoslaviji protiv Srba. 

Drugim riječima, ne samo da je „Srbima laž najviše pomogla u povijesti“, već je 

zločin ako netko ukaže na njihovu laž. A to su hrvatski komunisti i Jugoslaveni 

dobro znali i onda i danas, zar ne? I dok Srbi, kao general Šašić to mogu otvoreno 

reći, ovi jadni hrvatski komunisti i Jugoslaveni moraju prikrivati istinu. I onda i 

danas! 

Baš mi ih je žao! 

Ali pustimo g. Vicka Golužu da im objasni (CRKVA NA KAMENU, Br.7|, Srpanj 

2014. stranica 29): 

 
LJUBAV 

(pjesma je dana na početku knjige) 

 

 

Glas Brotnja, 28. 07. 2014. 
Dragovoljac.com, 29. 07. 2014. 
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VLASTI ZNAJU DA O NAŠIM INTERESIMA 

NAJBOLJE BRINU U BEOGRADU I LONDONU 

  
Dr. Stjepan Razum ponovno se obratio pučkoj pravobraniteljici (ne bi me 

iznenadilo da mnogim čitateljima ovo bude poticaj da još netko uputi takvu 

pritužbu, pa da tako pučku pravobraniteljicu pokušaju prisiliti da nešto poduzme): 

Pučka pravobraniteljica 

Trg hrvatskih velikana 6 

10.000 Zagreb 

E-adresa: info@ombudsman.hr 

Predmet: Dnevnik HTV-a od 27. srpnja 2014. – diskriminatorski govor gospodina 

Milorada Pupovca 

Hrvatska televizija emitirala je u svom Dnevniku 27. srpnja 2014. prilog 

o obilježavanju tzv. ustanka naroda Like i Korduna u Srbu, koji se prilog može 

pregledati na mrežnom sjedištu HRT-a na adresi:  

http://www.hrt.hr/enz/dnevnik/251723/.  

Prilog traje od 12,45 do 15,00. minute. U tom prilogu prenesene su riječi 

gospodina Milorada Pupovca: Više će odjeknuti ovo dolje, što ječi u onoj rupi. To 

su naši mediji, demokratski i tolerantni koji jednako tretiraju i antifašiste i fašiste. 

Koji jednako tretiraju i one koji govore historijske istine i one koji žele iskriviti 

historijske istine. Ovim je riječima gospodin Pupovac prosvjednike tog 

obilježavanja, članove Autohtone Hrvatske stranke prava, a među njima i 

hrvatske branitelje, među kojima je i Dražen Keleminec, predsjednik te stranke, 

nazvao fašistima. 

Kao povjesničaru vrlo mi je dobro poznato što se je to dogodilo 27. srpnja 

1941. i što se to iz godine u godinu obilježava na taj dan 27. srpnja. Naime, lokalni 

hrvatski Srbi - četnici pobili su tog i sljedećih dana skupinu hrvatskih 

hodočasnika, a pojedince su na zvjerski način mučili. Obilježavajući taj događaj 

obilježava se zapravo četnička pobuna protiv mirnoga hrvatskoga stanovništva, a 

u suradnji s talijanskim fašistima. Bez svake je pameti da gospodin Pupovac taj 

događaj obilježava kao antifašizam, a hrvatske branitelje koji su obranili 

Hrvatsku od Miloševićevih fašista naziva fašistima. To je uvreda zdravoga 

razuma, a to je, što je prema današnjem zakonodavstvu još gore, diskriminatorski 

govor. Poznato je da su u prošlim vremenima, kada se koga htjelo eliminirati iz 

društva, najprije su ga etiketirali kao fašistu, da bi ga onda mogli fizički ili 

duhovno odstraniti. Za mene su hrvatski branitelji najveći domoljubi i rodoljubi i 

stoga se osjećam povrijeđenim i diskriminiranim kad ih netko nazove fašistima, 

kao što je to učinio gospodin Milorad Pupovac. 

Na temelju Zakona o suzbijanju diskriminacije, prema kojem se treba 

urediti zaštita od diskriminacije na osnovi rase ili etničke pripadnosti ili boje kože, 

spola, jezika, vjere, političkog ili drugog uvjerenja, nacionalnog ili socijalnog 

podrijetla, imovnog stanja, članstva u sindikatu, obrazovanja, društvenog 

položaja, bračnog ili obiteljskog statusa, dobi, zdravstvenog stanja, invaliditeta, 

genetskog naslijeđa, rodnog identiteta, izražavanja ili spolne orijentacije (članak 

mailto:info@ombudsman.hr
http://www.hrt.hr/enz/dnevnik/251723/
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1.), nije dopušteno u Republici Hrvatskoj vrijeđati njezine stanovnike po bilo kojoj 

od navedenih osnova. S obzirom na to da je navedeni gospodin Milorad Pupovac, 

a s njime i gospodin Stjepan Mesić, iznosio lažne tvrdnje, dakle očite neistine, o 

tom povijesnom događaju iz 1941. godine, i da je hrvatske branitelje nazvao 

fašistima, zloupotrijebili su javni govor kako bi diskriminirali moje “političko ili 

drugo uvjerenje”, a osobito “nacionalnu” svijest i ponos. 

Prema navedenom Zakonu, diskriminacijom se smatra i stavljanje neke 

osobe u nepovoljniji položaj na temelju pogrešne predodžbe o postojanju osnove 

za diskriminaciju iz stavka 1. ovog članka (članak 1, stavak 3.). Je li gospodin 

Pupovac i gospodin Mesić imaju pogrešnu predočbu o događaju iz 27. srpnja 

1941. u Srbu, iz neznanja ili svjesno promiču laži, nije mi poznato. No, njihova je 

predočba o tom događaju podpuno pogrešna i znanstveno netočna, pa su na 

temelju toga diskriminirali mene kao znanstvenika i mene kao Hrvata. Iz 

razgovora s mnogim ljudima poznato mi je da su i mnogi Hrvati njihovim 

nastupima ogorčeni, a osjećaju se i diskriminiranima. 

Stoga zahtijevam od Visokog Naslova da u okviru svojih zakonskih 

ovlaštenja pokrene postupak protiv navedenih pojedinaca, osobito protiv 

gospodina Milorada Pupovca. 

Dr. Stjepan Razum 

diskriminirani stanovnik Republike Hrvatske 

 

PS! Poznato mi je da svaka osoba može na pisani zahtjev, a to osobito vrijedi za 

pučku pravobraniteljicu, dobiti od Hrvatske radio televizije snimak bilo koje 

radijske emisije. Stoga vrlo neozbiljno djeluje rečenica “Nismo u mogućnosti 

preslušati radijski prijenos na koji se pritužujete…”, koji ste mi, gospođo pučka 

pravobraniteljice, napisali u svom dopisu od 18. srpnja 2014. (P.P.-24-08-

012/14). 

Ovaj dodatak odnosi se na odgovor pučke pravobraniteljice od 18. srpnja 2014. 

na moju predhodnu pritužbu, povodom koje nije poduzela ama baš ništa, osim 

sastavljanja bezsadržajnoga pisma.  

 

I dok povjesničar i uz to doctor povijesnih znanosti Stjepan Razum ovako piše 

pučkoj pravobraniteljici, dotle će jedan od poznatih propagandista velikosrpske 

ideologije Branimir Pofuk u Večernjem listu tvrditi: 

Iza nas je još jedno obilježavanje antifašističkog ustanka u Srbu, a ispred nas još 

jedna proslava u Kninu. Između ta dva događanja postoje sličnosti o kojima nitko 

ne će, ne želi ili se ne usuđuje govoriti. 

U Hrvatskom tjedniku, 07. 08. 2014. je to kratko prokomentirano: 

Jedina sličnost je što su i u jednom i u drugom Srbi bili fašisti. 

Na svoj poznati način čitav tekst je prokomentirao Zvonimir Hodak, Dnevno.hr, 

04. 08. 2014.: 

U Hrvatskoj ima više kolumnista nego stanovnika. Od priučenih amatera u koje 

spadam i ja do snažnih logičara koji nas željeznom logikom vode do kraja. A to je 

istina i samo istina. Njihova i neporeciva. Njima želudac, za razliku od glave, 

uvijek javlja kad je prazan. Jedan od najistaknutijih je Branimir Pofuk. Navodno 
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mu se ne sviđa ona latinska "nomen est omen". Nisam dokučio zašto. U Obzoru 

od 2. kolovoza o. g., naš Brane je najblaže rečeno zablistao. Kao recimo Igor 

Tudor koji u Večernjaku, u trenutku intelektualnog nadahnuća, kaže: "Laicima je 

poraz Hajduka 2 : 4 loš rezultat". Naravno, stručnjaci dobro znaju da je dobiti 

četiri komada od suparnika u Europskoj ligi pravi trijumf! 

No, vratimo se Pofuku koji u Obzoru nama laicima servira juhu koja se davno 

ukiselila. Što više već pomalo zaudara. Pofuk i par stručnjaka, točnije Milorad 

Pupovac, Stipe Mesić i Slavek Goldstien, otvaraju nama laicima Pandorinu kutiju. 

Kad su duhovi u kutiji vidjeli face Pofuka, Slaveka, Mesića i Pupovca, od straha 

nijedan nije htio izaći van. A duhovi su trebali posvjedočiti i ovjeriti najnovije 

Pofukovo otkriće: "Zašto nitko ne govori o sličnosti između Oluje i antifašističkih 

ustanaka?" Neka ognjištarska bukva bi, kao na primjer ja, na to mudro, suptilno 

i rafinirano pitanje, odgovorio onako kako dijalektički neobrazovani ognjištari 

jedino i znaju: odj.... Pofuk! Oluja je bila završni udarac srpskom agresoru i točka 

na "i" u stvaranju hrvatske države, vjekovne težnje hrvatskog naroda. Naravno, 

od ognjištara i ne možeš očekivati da shvate svu ideološku, ma rekao bih, 

marksističku dubinu i progresivnost Pofukova otkrića. Brane kao Ray Charles vidi 

dalje, dublje i što je najvažnije objektivnije pa kaže: "Iza nas je još jedno 

obilježavanje antifašističkog ustanka u Srbu, a ispred nas još jedna proslava 

pobjedničke Oluje u Kninu. Između ta dva događaja postoje sličnosti o kojima 

nitko neće, ne želi ili se ne usuđuje govoriti". Ali se Brane usudi! Bravo Brane za 

hrabrost! Ustaška zmija i dalje sikće po Hrvatskoj. Brane, kako bi stavio znak 

jednakosti između četničkog ustanka u Srbu i srpskog bježanja iz Knina, poziva 

svjedoke. To je zagorska dijalektička mudrost koja glasi: "Ako je do svjedoka, 

krava je naša!" Prvi svjedok je poznati povjesničar Slavko Goldstein koji je studij 

povijesti završio kao ja otprilike studij atomske fizike. Tragedija njegove obitelji, 

misli Brane, dovoljna je da Slaveku iz usta izlaze tvrde i neumoljive povijesne 

istine. Po toj logici majka Kata Šoljić, koja je u domovinskom ratu izgubila četiri 

sina, trebala je odmah dobiti katedru na zagrebačkom Filozofskom faksu. Dobro! 

Od Tvrtka Jakovine i ostalih mladih titoista bila bi sigurno objektivnija. Kaže tako 

mudri Slavek: "Ustanak u Srbu nisu organizirali ni vodili četnici iako su neki 

njihovi pristaše u njemu marginalno sudjelovali". Točno veli naš Slavek! Oni su, 

onako usput i marginalno, nabili na ražanj svećenika Jurja Gospodnetića i skinuli 

ga tek kad je bio reš pečen. Nastavak te pastoralne ličke priče vidjeli smo kod 

pada Vukovara i pjevanja lirske pjesme "Oj Slobodane, šalji nam salate, bit će 

mesa klat ćemo Hrvate...". Samozvani povjesničar nas podučava: "U (nezgodno 

slovo, ali ne možeš bez njega) suštini on (ustanak) je bio uspješna simbioza životne 

ugroženosti srpskog stanovništva od ustaškog genocida i energične 

revolucionarnosti organiziranih komunista i njihovih sljedbenika". I ovdje se 

plastično vidi sličnost ugroženog srpskog stanovništva iz 1941. g., i 1990. g., kad 

se počelo s "balvan revolucijom". Samo su devedesetih godina komunisti bili malo 

bolje organizirani pa su nesebično pomagali ugroženim Srbima. Naročito u 

Vukovaru, na Ovčari, u Škabrnji, Saborskom, Sertić Poljani, Kijevu, Petrinji i da 

ne nabrajam previše. Naročito me se dojmio Slavek s tvrdnjom o energičnosti i 

revolucionarnoj organiziranosti komunista. I to sve u roku od nekoliko mjeseci. 
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Naime, sve do Hitlerova napada na SSSR, naši komunisti na čelu s devetkom 

Titom, bili su temeljem sporazuma Molotov – Ribbentrop od 24. kolovoza 1939. 

g., lojalni partneri drugu Hitleru s kojim je drug Staljin podijelio Poljsku, Finsku, 

Estoniju, Latviju i Rumunjsku. A drug Tito je devetku na dresu zadržao do danas 

kao 9. zločinac u 20. stoljeću. 

I na kraju, čitajući argumente Slavka Goldseina moram biti iskren i priznati da 

me je uvjerio. Ali mu ja ipak ništa ne vjerujem. Možda je Večernjak uz Pofuka i 

Goldsteina mogao angažirat i druge eminentne povjesničare kao što su Dežulović, 

Tomić, Stazić i Stipe Alfier kako bi što brže došlo do povijesne simbioze dva tako 

bliska događaja kao što su četnički bal vampira u Srbu 1941.g., i akcija Oluja 

1995.g. A tu su nam memoari Slaveka Goldsteina nepresušivo vrelo plitke 

povijesne demagogije. 

Oscar Wilde je napisao: "Memoare najčešće pišu ljudi koje je pamćenje davno 

izdalo ili u životu nisu učinili ništa vrijedno pamćenja". 

A i drugi kolumnist s Dnevno.hr Danijel Vuinac (05. 08. 2014.) slično reagira 

govoreći o našem dražesnom Pupovcu:  

Drug dežurni pljuvač po Hrvatskoj osjetio se prozvanim poručiti da neće u Knin 

na proslavu Oluje, naravno, zbog groznih Hrvata koji nikako ne žele mir već 

stalno slave nekakve pobjede nad velikosrpskim fašizmom, i inih klerofašista koji 

su u Oluji grozomorno zgromili na tisuće goloruke srpske nejači, kao što su mnogi 

Srbi sigurno uvjereni da su Hrvati, a ne srpski vojnici u sveopštoj bežaniji, gazili 

tenkovima preko traktora i ljudi. Sa dubokim žaljenjem možemo konstatirati da 

tamo također neće „prisustvovati" ni Teršelićka, kao ni brat naše simpatične 

ministarke Vesnice, Zoranče. Ni njima ne pada na pamet proslavljati nešto tako 

gnjusno kao što je hrvatska pobjednička Oluja. Oni će tada radije biti sa svojom 

braćom Srbima i oplakivati srpske žrtve stradale od zločinačke, ustaške ruke. Ako 

bi nekim nesretnim slučajem dospjeli do Knina, tamo bi vjerojatno razvili svoje 

umilne transparente na njima tako dragoj ćirilici. Međutim, jako bi se začudili da 

upitaju neke od Srba koji su branili svoju domovinu Hrvatsku, i koji također slave 

Oluju, što zapravo misle o toj ćirilici. Iznenadili bi se da hrvatski branitelji srpske 

nacionalnosti ćirilicu (kao simbol počinjenog zla) teško podnose, čak teže nego 

najžešći branitelji Hrvati. 

Ipak, žalosno je gledati kako se ljudi u godinama poput Teršelićke i Pusića i dalje 

toliko pate, kako još uvijek ne mogu prihvatiti činjenicu da Jugoslavije više nema 

i da je geostrateški projekt Velike Srbije, barem za sada, stavljen ad acta. Netko 

bi Vesni i Zoranu trebao reći, za njihovo dobro, da tolika mržnja nije zdrava. Ne 

po nas, već po njih. Izjest će ih vlastita mržnja prema Hrvatskoj. Zato bi bilo dobro 

da im njihovi suborci Zoran Milanović, Ivo Josipović i Vesna Pusić prijateljski 

objasne da su njihova vremena prošla, da je njihova vojna i politička opcija 

poražena, i da bi se zbog vlastitog razuma (ako ga uopće imaju) trebali malo 

smiriti i pokušati nastaviti živjeti, prihvaćajući stvari takve kakve jesu (…)Njihovo 

skvičanje i cviljenje tim više začuđuje jer po pitanju stvaranja nekog novog 

„bratstva i jedinstva" (sa srpskim gazdama na čelu, ofkors) sve ide kao po loju, 

čak i bez njihovog potpirivanja vatrice. Sve ide, ne da ide – nego klizi, bolje nego 

su Milošević i Šešelj ikada zamišljali u svojim najluđim snovima. Ni da su osvojili, 
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pregazili, pobili i porobili cijelu Hrvatsku kako su planirali, ne bi postigli ovo što 

se sada događa. S pravom se može reći da smo mi pobijedili u ratu, a Srbi evo 

sada, dva desetljeća kasnije pobjeđuju u – miru (to sam tvrdio još 1996. – 

Dubrovački vjesnik, 17. 02. 1996., JP). 

  

Zapravo, moram protestirati zbog Pofukove tvrdnje jer iz svih mojih tekstova 

izravno slijedi usporedba između zločina u “ustanku”, kada su, kako nas podsjeća 

Hodak, onako usput i marginalno, nabili na ražanj svećenika Jurja Gospodnetića 

i skinuli ga tek kad je bio reš pečen i onih u “Oluji”. Naime, u svim tim člancima, 

a i u knjizi Hrvatski genocid: napravili zečeve od Srba naglašavam kako je mnogo 

stravičnije od bilo kakvog ubijanja ljudi to što su hrvatski branitelji napravili u 

“Oluji”. Doista zar nije nešto najstravičnije u povijesti zločina to pravljene zečeva 

od ljudi? Zapravo mi je žao sve ove koji uviđaju tu zločinačku narav “Oluje” i 

pravljenja zečeva od ljudi, kada to izravno ne smiju reći, pa sebe izlažu ovakvim 

podrugljivim tekstovima, ili pak i kaznenim prijavama. Da se jednostavno pozovu 

na Slobodana Miloševića i ukažu svima kako je strašno biti zec, ili sluga 

zečevima, svima bi bilo sve jasno, zar ne? 

Zar nisu žaljenja vrijedni ljudi koji se moraju praviti da se sve to nije dogodilo? 

Sve im se raspada, pa se čak u Hrvatskoj ponovo otvara pitanje općeprihvaćenih 

laži oko logora Jasenovac. Mr. sc. Mladen Ivezić čak je napisao i knjigu “Titov 

Jasenovac”, a onda (užasa li jednog) s njim naprave intervju u Glasu koncila. 

Najgore od svega je to što se u tome intervjuu dovodi u pravo korištenje laži u 

sprovođenju velikosrpskih interesa. U Glasu Koncila ne razumiju da se Srbi i 

njihove sluge s pravom ljute kada netko iznosi istinu da bi osporio velikosrpske 

probitke ostvarene onim što je najviše pomoglo Srbima u njihovoj povijesti – 

korištenje laži kako reče Dobrica Cosić. Ili: 

Mi lažemo da bi smo obmanuli sebe, da utešimo drugoga; lažemo iz samilosti, 

lažemo iz stida, da ohrabrimo, da sakrijemo svoju bedu, lažemo zbog poštenja. 

Lažemo zbog slobode. Laž je vid srpskog patriotizma i potvrda naše urođene 

inteligencije. Lažemo stvaralački, maštovito, inventivno.“  

(Dobrica Ćosić, Deobe) 

 Zato su s pravom reagirali Predrag Lucić u Novom listu, te Vlado Vurušić i Davor 

Butković u Jutarnjem listu. Ali u Glasu Koncila nikako da private sve te 

vrijednosti srpskog naroda i njihovih slugu u RH, pa objavljuju članak Mladena 

Ivezića, u najnovijem broju Glasa Koncila (53./2014., br. 32-33 /2094-2095/, 

Velika Gospa 2014., str. 39), u odjeljku „Osvrti!“, kao reakciju na pisanje Lucića 

Vurušića i Butkovića.  

 

Mladen Ivezić 

Neuko ponavljaju laži protiv Hrvata 

Budući da je moj intervju izazvao žestoke napadaje dvaju dnevnih listova na Glas 

Koncila pa i Katoličku Crkvu, slobodan sam zahvaliti onima koji hule jer, osim 

demonstracije neznanja, brutalne mržnje na istinu i slobodu javnog istupanja, 

otvaraju i potvrđuju, premda samo neke, znanstvene teme kojima se bavim u 

proučavanju Sabirnoga i radnog logora Jasenovac. 
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Recimo, pitanje proširivanja epidemije tifusa. Da su čitali više od 2000 knjiga laži 

o Jasenovcu, bili bi znali da zatočenici, pa i tifusari, uvijek sami tvrde da su ih 

liječnici (također zatočenici) tjerali među zdrave lažima da vlasti tifusare ubijaju, 

a onda su vlasti osnovale posebni odjela za tifusare, gdje su ih liječili i po 3-4 

mjeseca. Kada je Josip Broz ostavio izludjele tifusare kao zaštitnicu u bijegu s 

Neretve i Kozare, uvjerivši ih da će ih ustaše poklati, vlasti su sve ranjenike i 

tifusare liječile u Jasenovcu, a liječnici zatočenici krali su im lijekove i slali u 

šumu. 

Dobro je što su oni koji se ponašaju hrvatožderski otvorili i pitanje Šaranove 

jame, za koju S. Goldstein i Đ. Zatezalo pišu o desetcima tisuća ljudi koji su u nju 

bačeni te, zajedno s nekim istaknutim političarima u svećeničko-četničkom 

društvu svake godine nad njom plešu nekakav divljački tam-tam. Na internetu se 

može naći snimka Vranjicana i Božićevića, u kojoj se vidi, sve u neprekinutu 

sedmominutnom kadru, kako se spuštaju na njezino dno i dokazuju da nema 

tragova ni jedne kosti. 

Tako, glede tih novina, možemo zaključiti ono što već odavno znamo: zabranjuju 

istinu o Hrvatskoj, a neuko ponavljaju laži protiv Hrvata. 

Možemo se nadati da će dio njihovih čitatelja početi shvaćati da je taj 

totalitarizam usmjeren na zaštitu poretka zasnovana na laži, što nam svima nanosi 

veliku štetu. 

Iako je Vuinac potpuno u pravu kada zapravo tvrdi isto što i mnogi drugi hrvatski 

publicist i kolumnisti da vlast u RH sprovodi velikosrpski Memorandum SANU 

2., iako je točno da se ne smije pokušavati istinom osporiti učinke koje su Srbi 

postigli uporabom laži, ipak se ne bih složio, ako je na to mislio, da ne treba stalno 

i ustrajno napadati one koji govore istinu. Pa i u najnovijem Hrvatskom tjedniku 

nas upozoravaju na poznate diplomate koji su se istakli svojim lažima protiv 

Hrvata. Na prvom mjestu tu je Carl Bildt autor teze o prekomjernom granatiranju 

Knina, koji je prvog dana “Oluje” proglasio predsjednika Tuđmana ratnim 

zločincem (očito znajući da će biti načinjen najveći genocide u povijesti – 

genocide pravljenja zečeva od Srba). A tu i Paddy Ashdown sa svojom pričom o 

podjeli Bosne s Tuđmanovom salvetom. Sjetimo se da je Bildt bio proglašen 

personom non grata, ali mu je nova vlast nakon 2000. opet dopustila dolazak u 

Hrvatsku. 

Zato je i moguće da jedan Ivica Marijačić poruči vlastima (Hrvatski tjednik, 07. 

08. 2014.): 

Neka se zamisle gdje je to “puklo” između njih i naroda. Krivo su shvatili svoje 

mandate. Vjerovali su da će promijeniti narod, a izgleda da će uskoro narod 

promijeniti njih. 

Da, istina može zavarati ljude pa mogu prestati vjerovati našim vlastima koje 

znaju da odgovor na pitanje - što je naš interes - najbolje znaju u Beogradu i 

Londonu.  
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FAŠISTI TE NAPADNU, OKUPIRAJU, A KAD IH 

PRETVORIŠ U ZEČEVE – PROGLASE TE FAŠISTOM 

Akademik, hrvatski matematičar, publicist Josip Pečarić večeras je u dvorani 

Udruge specijalne policije iz Domovinskog rata predstavio svoju knjigu “Hrvatski 

genocid: Napravili zečeve od Srba” te je ustvrdio kako je odvjetnik i kolumnist 

Zvonimir Hodak najbolje opisao njegovu knjigu riječima: „Fašisti te napadnu, 

okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih napokon učiniš zečeve, 

oni te proglase fašistom!“ 

Njegovu knjigu čine zapravo glavni tekstovi koje je on objavio kao kolumnist na 

portalu Dnevno.hr i u tjedniku 7Dnevno. Knjigu su predstavili Zvonimir Hodak, 

saborski zastupnik Miroslav Tuđman i admiral Davor Domazet Lošo. 

 

Hodak: Hrvatska je smiješna zemlja, tragikomična 

„Akademik je napisao knjigu koja se sastoji od tvrdih činjenica protiv kojih ne 

možemo reći niti jednu jedinu riječ“, ocijenio je Hodak te dodao kako „ne možemo 

čak ni polemizirati ni o naslovu knjige jer ovo što je rečeno o zečevima rekao je 

Slobodan Milošević na jednoj sjednici Savjeta Jugoslavije“. 

„Sve što Josip Pečarić piše o ovoj smiješnoj zemlji – ovo što se događa Hrvatskoj 

zadnjih godina više nije smješno, to je tragikomično, ponekad tragično“, istaknuo 

je te dodao kako je dobro što se našla osoba koja je napisala ovakvu knjigu a nije 

povjesničar. 

Ustvrdio je kako je Thomsonov koncert u Belinu nisu zabranili Nijemci. „Sve to 

dolazi od skoro legalnim kanalima iz Hrvatske u Njemačku“, upozorio je. 

„Thompsonu je zabranjeno da pjeva u Berlinu, Istri, Puli, ali Lepoj Breni nije 

zabranjeno da doživi ovacije na Hrvatskoj radio televiziji“, ustvrdio je Hodak te 

dodao kako je „ova knjiga izvanredno dobrodošla za one koji žele istinu, za one 

kojima je istina pred očima ali objektivno ne mogu u ovoj kostanacija snaga u 

državi i medijskoj blokadi koja vlada Hrvatskoj i doći do istine“. 

 

Tuđman: Biti u nekolicini najboljih u svijetu – irelevantno ako zagovaraš 

hrvatske nacionalne interese 

„Josip Pečarić koristi metodu paradoksa, a paradoks označuje neočekivano 

mišljenje, protuslovno zdravom razumu, proturječno, nastrano, besmisleno“, 

ocijenio je Tuđman te dodao da on „dovodi teze i poruke jedne anacionalne 

protuhrvatske politike do apsurda“. 

Ustvrdio je da je Hrvatska zemlja apsurda gdje je istina postala laž, a laž postala 

istina, agresor je postao žrtva, a žrtva agresije zločinac. 

Istaknuo je kako Pečarić u svojoj knjizi piše o političarima, znanstvenicima ili 

nazovi znanstvenicima, Akademiji Redikula, o ambiciji Ive Goldsteina da postane 

akademik, drugim povjesničarima. 

Pojasnio je kako je autor jedan od najpoznatijih, najproduktivnijih matematičara 

u svijetu s 1000 znanstvenih radova, autor dvadesetak knjiga koje je u pravilu 
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objavio u vlastitoj naknadi, bez potpore znanstvenih institucija i na promocije mu 

ne dolaze predstavnici aktualne službene vlasti ni predstavnici medija. 

„Biti jedan od nekolicine najboljih u svijetu potpuno je irelevantno ako zagovaraš 

hrvatske nacionalne interese i vrijednosti kao što su domoljublje, istina i pravda“, 

zaključio je Tuđman. 

Istaknuo je paradoks da, iako su mu nedostupni javni mediji, njegove misli i knjige 

ne može se uništiti jer korespondira sa suvremenim načinom komuniciranja – 

internetom. 

„Zahvaljujući internetu Pečarića nije moguće ušutkati i zabraniti mu javno 

djelovanje“, zaključio je te dodao kako je ova knjiga dokaz da se „ni misao 

hrvatske slobode, ni volja naroda za suverenošću, ni pravo na istinu i budućnost 

ne mogu graditi na lažima i dezinformacijama“. 

 

Domazet Lošo: Ova knjiga potvrđuje da će vremena istine doći 

Komentirajući naslov, Domazet Lošo je ustvrdio je da od 1995. godine do danas 

nitko o tome nije se usudio progovoriti. 

„Nije to Milošević slučajno rekao – rekao je iz razloga jer u operaciji Oluja su 

Srbi uz pomoć Britanaca imali dva plana“, ocijenio je te dodao kako je plan B koji 

se dogodio izdavanjem zapovijedi za evakuacijom. 

„Milošević je tada definitivno shvatio da je izgubio rat s Hrvatima“, zaključio je 

Lošo te dodao da umjesto da se to u Hrvatskoj afirmira, to je prešućeno. 

Istaknuo je da je temelj hrvatske države 5. kolovoz, Dan pobjede i domovinske 

zahvalnosti, te kako ne samo da ga trebaju slaviti Hrvati već i Srbi. 

„Upravo zato jer su ih ti isti Hrvati spriječili da ne učine genocid 10 puta veći nego 

u Srebrenici – u Bihaću“, istaknuo je te dodao kako „ova knjiga potvrđuje da će 

vremena istine doći, isto kao što će doći vrijeme nacionalnih država“. 

Ustvrdio je da su Hrvati najveći antifašisti jer su porazili 2 totalitarna sustava – 

komunistički i četnički. 

„Hrvati su četiri puta spasili i obranili Bosnu i Hercegovinu, a ne dijelili“, ocijenio 

je te dodao kako su „prvi u povijesti Hrvati ti koji su spriječili genocid i vodili 

najčistiji rat u povijesti ratova“. 

Istaknuo je kako živimo u vremenima paradoksa, inverzije vrednota i razdoblju 

unutarnje agresije. 

„Problem danas Hrvatske i branitelja je što se nismo naučili pobjednički ponašati, 

a to znači biti svjestan onog što jesi“, zaključio je Domazet Lošo. 

Izvor: narod.hr 

 

http://narod.hr/kultura/fasisti-te-napadnu-okupiraju-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-

proglase-te-fasistom/ 

 

  

http://narod.hr/kultura/fasisti-te-napadnu-okupiraju-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-proglase-te-fasistom/
http://narod.hr/kultura/fasisti-te-napadnu-okupiraju-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-proglase-te-fasistom/
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HAZU I PROTUNARODNA VLAST 

 
Tjedan dana u Lahoreu i obrane tri doktorata mojih tamošnjih studenata. 

Zapravo, to je možda zadnji posjet jer sudbina tog centra nije izvjesna. Kako mi 

to zvuči poznato – novoj vlasti ne vrijedi ono što su napravili oni prije. Ma, na 

koju državu me to podsjeća? Valjda ću se sjetiti.  

ASSMS je meni bila sjajna škola jer su Pakistanci pozivali strane 

stručnjake da dođu u Lahore, gdje su na doktorske studije upisivali najbolje 

umjesto da ih šalju vani. Znamo da se mnogi tako i ne vrate. 

Glavni ispitivač je uvijek netko s nekog pakistanskog sveučilišta. Ovog 

puta (za dva kandidata) to je bio moj bivši doktorand Professor Ghulam Farid koji 

je na kraju pročitao pjesmu koju je posvetio ravnatelju ASSMS-a i meni. Zapravo 

drugi dio je bio namijenjen meni pa samo njega dajem (u prijevodu I. Orešić): 

 

VI SADITE DRVO 

... 

Među galaksijama Matematičara vi ste tako jedinstveni 

koja je ljepota u vašoj taktičnosti, kako je lijepa vaša tehnika 

sve dok zvijezde svijetle i sunce izlazi, budite svjesni 

da smo mi jako zahvalni i uvijek želimo vaš savjet 

Neka vas posluži zdravlje koje je više od bilo kakvog bogatstva 

Vi sadite drvo, drvo neće nikada uvenuti 

 

Lijepo je znati da si napravio nešto vrijedno i pomogao i u nekoj drugoj 

zemlji. Ima ljudi koji to znaju cijeniti. Tako mi drugi moj bivši doktorand 

Professor Khuram Ali Khan piše kako je na Workshopu “Advancements in Pure 

and Applied Mathematics” April 24-25, 2014. COMSATS Institute of 

Information Technology, Attock Campus poznati pakistanski matematičar prof. 

Muhammad Aslam Noor rekao: 

„Profesor Pečarić je veliko ime. Čast je za Pakistan da je on ovdje. 

Značajan je njegov doprinos u proizvodnji 15 doktora matematike u Pakistanu. 

PhD program u ASSMS-u ne košta puno zahvaljujući ljudima kao što je on, jer 

profesor dolazi ovdje, umjesto da šaljemo studente u inozemstvo (što bi više 

koštalo).“ 

Zašto uopće o ovome pišem? Zapravo sve me to podsjeća na Hrvatsku. 

Kod nas netko iz MZOSa smisli kriterije izvrsnosti po načelu: netko je izvrstan 

ako ispunjava uvjet za koji on zna. Sve ono drugo, mnogo vrijednije, o čemu on 

nema pojma, nije izvrsnost. U drugim državama vjeruju da sam izvrstan. Recimo 

u Kini prevode na kineski razgovor koji je još 2008. objavljen u jednom 

međunarodnom časopisu sa SCIE i CC lista s kojim je završen broj posvećen meni 

zbog mojih zasluga u matematici. U Hrvatskoj nije izvrsnost kada su moji časopisi 

na listi najboljih hrvatskih znanstvenih časopisa na 1., 2. i 6. mjestu. Nije izvrsnost 
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kada napravim preko 40 doktora znanosti koji rade po hrvatskim sveučilištima. 

Nije izvrsnost kada si među nekolicinom matematičara u povijesti s preko 1000 

znanstvenih radova. Nije izvrsnost ako imaš 70 puta veći broj radova od onoga 

koji oni traže Itd. Itd. Ali jeste izvrsnost ako ispuniš onaj uvjet za koji je negdje 

načuo onaj iz Ministarstva.  

A kada već govorimo o znanosti moramo znati da nam s poviješću ide 

mnogo gore. Tako već sam naslov moje knjige „Hrvatski genocid: Napravili 

zečeve od Srba“ nekima baš i nije drag. Komentirajući naslov, admiral Davor 

Domazet Lošo je na samom predstavljanju knjige ustvrdio da od 1995. godine do 

danas nitko o tome nije se usudio progovoriti (to posebno izdvajaju i u Hrvatskom 

tjedniku, 01. 05. 2014.). Nadovezao sam se na našeg admirala ispričavši priču o 

tom predstavljanju i mojoj Akademiji: 

Vjerovali ili ne, zamolio sam da u HAZU pošalju internetom obavijest o 

ovom predstavljanju. Izgleda da je tako nešto izazvalo pravu paniku. Da se 

našalim – pitam se jesu li me izbacili iz Akademije što sam se usudio tako nešto 

napraviti. A zapravo, Akademija je s Miloševićevom izjavom mnogo ranije trebala 

upoznati hrvatsku javnost, a ne ja! 

http://www.hkv.hr/reportae/lj-krinjar/17509-predstavljena-knjiga-akademika-

pecarica-hrvatski-genocid-napravili-zeceve-od-srba.html#disqus_thread 

Zvonimir Hodak u svojoj kolumni HAZU je predaleko od toga da reagira 

na primitivizam jugonostalgičara (Dnevno.hr., 28. 04. 2014; 7Dnevno) spominje 

HAZU u svezi s tim predstavljanjem::  

Dana 24. travnja o.g., nazočio sam prezentaciji nove knjige akademika 

Pečarića "Hrvatski genocid: napravili zečeve od Srba". Predstavljanju knjige u 

dvorani Udruge specijalne policije nazočio je veliki broj onih koji se nisu 

preplašili već samog naslova akademikove knjige. Naime, dio naslova nije 

proustaška provokacija, kako bi to mogli pomisliti Zoran Pusić i Vesna Teršelić, 

nego doslovni citat blagopočivajućeg Slobodana Miloševića izrečen na sjednici 

Vrhovnog savjeta obrane Jugoslavije 14. 08. 1995.g., nakon operacije Oluja. 

Meni je upalo u oči kako na prezentaciju knjige akademika Pečarića nije 

došao nijedan član HAZU, nijedan od akademika, čak ni oni koji se prikazuju kao 

osobe koje misle slično kao akademik Pečarić. Zamislite npr.: da je Stipe Mesić 

napisao knjigu o tome kako je rušio (navodno) Jugu, koliko bi se akademika, na 

čelu sa Silobrčićem i Rudanom, našlo na tom predstavljanju. Svojedobno je Stipe, 

kao renomirani gospodarstveni stručnjak, održao svoje legendarno predavanje 

pred prepunom dvoranom HAZU o putevima izlaska Hrvatske iz gospodarskih 

problema (to predavanje spominje i Vjekoslav Krsnik u 7Dnevno, 02. 05. 2014., 

J.P.). Svi nazočni akademici su otvorenih usta slušali Stipino predavanje, sigurno 

zbog novih pogleda, a nikako zbog ideološkog istomišljeništva ili ne-daj-Bože 

poltronstva. Očekivali su možda da ih Stipe nauči ponekom gospodarskom triku, 

kao recimo kako pozajmiti lovu od Slovenca, kojeg prije toga odlikuješ najvišim 

hrvatskim odlikovanjima, za kupnju stana na elitnoj lokaciji u Zagrebu. Znam 

neke prijatelje koji bi također, da su bili na Stipinoj poziciji, odlikovali Slovenca 

i za znatno manji iznos pozajmice.  

http://www.hkv.hr/reportae/lj-krinjar/17509-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-hrvatski-genocid-napravili-zeceve-od-srba.html#disqus_thread
http://www.hkv.hr/reportae/lj-krinjar/17509-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-hrvatski-genocid-napravili-zeceve-od-srba.html#disqus_thread
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Uglavnom Pečarićevim kolegama akademicima-zečevima ni traga ni 

glasa. Međutim, zato je predsjednik JAZU, oprostite HAZU... 

Istine radi, jedan akademik je bio nazočan na predstavljanju, a više njih 

se ispričalo (osobno sam poslao pozivnice samo nekim kolegama akademicima). 

Evo jedne isprike: 

Poštovani gospodine akademiče,  

Najljepše Vam zahvaljujem na pozivnici. iznimno mi je žao što ne ću moći 

nazočiti predstavljanju Vaše vrijedne i, u ovome vremenu, prevažne knjige. U 

vrijeme predstavljanja moram biti u Opatiji na otvaranju trodnevnog simpozija 

kojemu predsjedavam. Čestitam i srdačno Vas pozdravljam, 

Hodakova usporedba s Mesićevim predavanjem je izvrsna. Zapravo, dok 

je bio predsjednik Mesića su zvali u HAZU da održi predavanje i o povijesti, koje 

je proteklo u pokazivanju nepoznavanja problematike o kojoj je govorio (jedan od 

organizatora mi je poslije rekao kako je imao 18 bitnih netočnosti). Za razliku od 

Mesića, moju knjigu „Srpski mit o Jasenovcu“ tiskao je svojevremeno Hrvatski 

institut za povijest, tadašnji direktor me je zvao da sa Sveučilišta pređem u njegov 

institut, a na kraju je i Akademija organizirala dogovor s Žerjavićem i kolegom 

Bilandžićem oko izjave Akademije o broju žrtava u Jasenovcu. Tražio sam 

nazočnost i onih koji drugačije misle, što je prihvaćeno. Naravno, poslije su se 

predomislili. Žerjavić je sam napisao izjavu. Odbio sam je potpisati. Danas smo 

svjedoci koliko besmislica o Jasenovcu može izgovoriti, opetovano, predsjednik 

vlade Milanović (i ne samo on), dok s druge strane konačno će istinski hrvatski 

povjesničari znanstveno prići proučavanju logora Jasenovac, za razliku od 

dosadašnje isključive uporabe u antihrvatske svrhe. O tome posebno treba 

pročitati intervju s povjesničarem dr. Sc. Stjepanom Razumom Dokazat ćemo da 

su u Jasenovcu partizani svoje zločine podmetnuli ustašama:. 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/17566-s-razum-dokazat-cemo-da-su-u-

jasenovcu-partizani-svoje-zlocine-podmetnuli-ustasama.html 

Moju knjigu o Strosmayeru (suautorica A. Pečarić) tiskala je Akademija, 

a na simpoziju o njemu, koji je organizirala Akademija, pozvan sam za jednog od 

predavača (tiskana je i knjiga sa Simpozija).  

Dakle, ponešto sam i u povijesti napravio, a Mesić nije ništa. Njemu daju 

predavanja, a meni odbiju slanje pozivnice. Valjda iz straha da nešto više ljudi ne 

dozna o Miloševićevoj izjavi o zečevima, tj. o hrvatskom genocidu pravljenja 

zečeva od Srba. Vjerovali ili ne.  

Evo kako je to izgledalo: 

Dana 22.4.2014. 14:41, Josip Pečarić je napisao: 

Poštovani Predsjedniče HAZU, 

Šaljem Vam ponovno pozivnicu za promociju moje knjige s citatom 

Slobodana Miloševića s kojim bi hrvatsku javnost trebala upoznati Akademija, a 

ne ja. Molim također da mi ubuduće, po bilo kojem pitanju kada su u pitanju 

hrvatske teme, ako ne možete osobno odgovoriti Vi, zadužite nekoga tko se barem 

malo razumije u ono o čemu govori. Akademik ... to sigurno nije. Nisam odavno 

čuo ništa tako glupo kao njegovu tvrdnju da su Srbi, dok sam živio tamo, bili moji 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/17566-s-razum-dokazat-cemo-da-su-u-jasenovcu-partizani-svoje-zlocine-podmetnuli-ustasama.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/17566-s-razum-dokazat-cemo-da-su-u-jasenovcu-partizani-svoje-zlocine-podmetnuli-ustasama.html


            ZVONIMIR HODAK  87 

 

sunarodnjaci. Možda bi nekim akademicima doista Vi trebali održati tečaj o 

takvim temama. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Smiješno mi je zašto je akademik ... imao potrebu uspoređivati moj rad sa 

svojim. Objasnite mu da to nije jednostavno kada se radi o različitim oblastima. 

Jedini, kakav takav pokušaj je napravljen za časopise (prema Scopusu). Vidim da 

je njegov časopis na 12. mjestu a moja tri su ispred njegovog: na 1., 2. i 6. mjestu. 

Dana 24.4.2014. 14:41, Josip Pečarić je napisao: 

Poštovani Predsjedniče HAZU, 

Inače, već sam pisao o ovakvim velikosrpskim porukama, samo iz 

vremena Slobodana Miloševića. Začudilo me je da toga imamo i danas, u 

Hrvatskoj i u HAZU! Naime, u vrijeme neposredno prije rata pričala mi je jedna 

moja stara Kotorka kako ju je jedna prijateljica, s kojom je to bila od djetinjstva 

i cijeli život su išle jedna drugoj u kuću, uvjeravala da smo mi Hrvati iz Boke 

zapravo Crnogorci, jer je Boka u Crnoj Gori. Dakle potpuno istovjetno tvrdnji 

akademika … da su mi dok sam bio u Beogradu tamošnji Srbi bili sunarodnjaci. 

Moja Kotorka je rekla prijateljici: Znači li to da su i Srbi iz Knina zapravo Hrvati? 

I prijateljica joj nikada više nije došla u kuću. 

Ako je stav akademika ... stav HAZU, bilo bi bolje odmah promijeniti ime 

u SAZU. 

S poštovanjem, 

akademik Josip Pečarić 

P.S. Nadam se da ću Vaš stav dobiti prije same promocije jer se priča izvrsno 

uklapa u ono o čemu govori moja knjiga! 

Odgovor još nisam dobio! Vjerojatno se netko ljuti zbog SAZU (Srpska 

akademija znanosti i umjetnosti – da bi se razlikovali od one u Beogradu), a ne 

smeta im ovo o sunarodnjacima kao izvornoj Miloševićevoj tvrdnji. Zanimljivo je 

vidjeti kako Hodak spominje „JAZU, oprostite HAZU“, a ja SAZU. 

Odgovor mog kolege podsjetio me je na Hodakov navod tvrdnje 

Anrahama Lincolna: "Bolje je šutjeti i biti smatran budalom nego progovoriti i 

odagnati svaku sumnju!" Kao da nije pokušao uvrijediti me s tvrdnjom o mojim 

sunarodnjacima napisao je: 

Dana 24.4.2014. 11:46, … je napisao 

Poštovani,  

Lijepo Vas molim moje računalo više ne opterećujte svojim dopisima. 

Najljepše zahvaljujem, 

Odgovorio sam mu: 

Dana 24.4.2014. 12:47, Josip Pečarić je napisao: 

Poštovani, 

Naravno, drago mi je znati da ne moram. Mi Hrvati Vam volimo kad o nekome 

pišemo poslati i njemu da to zna. Ne iza leđa. Nisam ni mislio da će te naučiti što 

znači biti sunarodnjak. 

Lijep pozdrav, 
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Međutim, Hodak je još eksplicitniji u novoj kolumni (Dnevno.hr, 05. 05. 

2014.): 

Dobio sam dvije packe nakon osvrta u prošloj kolumni na ulogu i 

djelovanje HAZU. Naravno, prihvaćam drugarsku kritiku i fleksibilan, kakav već 

jesam, ostajem čvrsto kod svojih ranijih stavova. Međutim, prateći preko interneta 

što se zbiva kod naših komšija u Srbiji još sam se jednom uvjerio u svemirski 

utjecaj njihovih akademika. Oni ne zovu opskurne političare na namještena 

predavanja već, kao s Olimpa, šalju jasne političke smjernice svojoj političkoj 

eliti. To su radili još 1987. g., 1990., 1991., pa su nastavili eto i do danas. "Otac 

nacije", književnik i akademik Dobrica Čosić je u beogradskom tjedniku 

"Nedjeljnik" bio brutalno iskren: "Srbi. Kosovo smo izgubili. Pomirite se s time. I 

točka." Kad to kaže poznati akademik, onda je to tema koja se danima vrti po 

cijeloj srpskoj javnosti. Dobrica naime, smatra kako Srbija više ne smije ratovati 

jer za to više nema ni biološki, ni patriotski potencijal. Smatra kako je njihova 

zadnja nada Putin, a ne Merkelica. Sjećam se kraja osamdesetih kad je SANU, na 

čelu sa Dobricom, bio uvjeren kako će Srbi, nakon Cerske bitke, napokon dobiti i 

jedan rat. Stoga je razumljiva euforija koja je tamo zavladala nakon pada 

Vukovara. Linija Virovitica, Karlobag, Zadar i Karlovac činila se tada gotova 

stvar, samo ako se na brzinu sredi ustašoidne nenaoružane Hrvate. Međutim, kao 

i obično u povijesti ratovanja, došao je puš-puš dan iliti 5. kolovoza 1995. g. 

Potom traktorijada, zečevi... ostalo sve znamo. Iako im to tada nije odmah bilo 

sasvim jasno, ali tog su dana ostali bez Krajine u Hrvatskoj, a nešto kasnije i bez 

Crne Gore i Kosova. Zanimljivo je kako danas, idejni začetnik cijelog tog 

osvajačkog plana, rezignirano obaviještava srpsku javnost kako Srbija više nema 

ni biološki ni patriotski potencijal za rat. Za to vrijeme se naše političke elite idalje 

naprežu iz petnih žila kako bi komšijama pomogli da ih nekako prošvercuju u EU 

da se u tom Kosoricinom eldoradu ne osjećamo mentalitetno usamljeni. Što 

mislite koga će Srbi poslušati: Dobricu Ćosića ili Vesnu Pusić i Josipovića? Ako 

i uđu u EU, bojim se da to ne bude kao Putinov trojanski konj. Gledajući 

geostrateški, to i nije tako loše za samu Srbiju. U toj bi trgovini "utržili" Republiku 

srpsku. Prema tome, dobro ih savjetuje "otac nacije" da nema više ratovanja jer 

su Srbi bolji trgovci nego ratnici. Čak je i Sloba proglasio hrvatske Srbe u Krajini 

zečevima. Da Pusićka pred otprilike tri godine nije onako neoprezno uletjela u 

deal Kosorice i Pupovca, Srbi bi već danas u istočnoj Slavoniji imali mnogo 

perspektivniju Zajednicu općina negoli je to bila SAO Krajina. Dokaz: nije sve u 

ratovima, nešto je i u lažima, kako je to napisao svojedobno "otac nacije" u svojim 

"Deobama". A laž je uvijek velika napast. 

Znam da mnogi optužuju HAZU. Ali moramo znati i to da je prvi pravi 

udarac današnji režim dobio od nje (neizbor Goldsteina). Poslije toga je došla i dr. 

Reisman (kao potpora proganjanoj Karolini Vidović Krišto) i prvi referendum. A 

nadamo se i drugi. Moramo znati da je i Akademija podijeljena kao i cijelo 

društvo. A osuda predsjednika Stožera za obranu hrvatskog Vukovara Tomislava 

Josića otvoreno pokazuje o kakvom se režimu radi.  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/121824-hodak-za-dnevno-hr-otkriva-tko-

je-iza-kulisa-kaznio-tomislava-josica-da-bi-usutkao-stozer.html.  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/121824-hodak-za-dnevno-hr-otkriva-tko-je-iza-kulisa-kaznio-tomislava-josica-da-bi-usutkao-stozer.html
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/121824-hodak-za-dnevno-hr-otkriva-tko-je-iza-kulisa-kaznio-tomislava-josica-da-bi-usutkao-stozer.html
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Ili to što bez posljedica za bilo koga zdravog Marka Franciškovića drže u 

ludnici. 

http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/najnovije-vijesti/10603-pobjeda-

razuma-i-istine 

http://narod.hr/hrvatska/pozadina-slucaja-franciskovic-je-oholost-samovolja-

ranka-ostojica/ 

 Spomenimo i slučaj kada ministar lažno optuži Josipa Šimunića za 

uzvikivanje „fašističkog“ pozdrava ZA DOM SPREMNI nakon utakmice u 

Maksimiru između Hrvatske i Islanda. Suočena s istinom FIFA odustane od 

optužbe da se radi o fašističkom pozdravu, ali ostane pri tvrdnji da je tim 

pozdravom Šimunić izazivao rasnu mržnju. S obzirom da je pozdrav skraćeni 

pozdrav od ZA DOM SPREMNI UMRIJETI, očito je da FIFA sada tvrdi da je 

rasizam to što su Hrvati spremni za svoj dom (državu) umrijeti. Ako to nije 

rasizam, što je? A Vlada šuti na očitu uvredu cijelog naroda (zamalo nisam 

napisao NJIHOVOG). Gdje u svijetu imamo vlast koja u svakoj prigodi ističe 

svoju mržnju prema „svom“ narodu? 

http://www.dnevno.hr/sport/nogomet/121549-fifa-odustala-od-dokazivanja-da-

je-za-dom-spremni-fasisticki-pozdrav.html 

 I konačno, lako je Dobrici Ćosiću tvrditi da Srbi više ne smiju ratovati kad 

to umjesto njih radi vlast u Hrvatskoj predvođena predsjednikom Josipovićem. 

Zato, kada razmišljate o HAZU, nemojte misliti samo na ove kakav je kolega 

o kome sam gore pisao. Uvijek se sjetite da je član HAZU bio i akademik Smiljko 

Ašperger, koji je upravo umro u svojoj 94. godini života. Potpisao je mnoga naša 

otvorena pisma (bio je i jedan od prva tri potpisnika Pisma VSUN-a o rasističkim 

presudama našim generalima u Haagu, a jednom mi je rekao kako bi ga bila 

sramota ne potpisati neko otvoreno pismo ako su ga potpisali akademik Aralica i 

ja) i Hrvatska mu je uvijek bila u srcu i u mislima! Uz akademika Paara 

najzaslužniji je i za moj izbor u HAZU (tada je bio tajnik II. razreda). Jedan kolega 

ga je tada, zbog moje knjige „Borba za Boku kotorsku“ upitao. 

- Bi li Ti napisao knjigu o Boki kotorskoj. 

- Bih, kada bi znao, odgovorio je. 

Kolega je nastavio: 

- Pa zašto on piše o bleiburškim žrtvama? 

- A zašto se smije pisati o onim žrtvama prije, a o bleiburškim ne? Znate 

li kolega, da je tri člana moje obitelji stradalo na Križnom putu? 

Počeo sam s matematikom, pa da s njom i završim. U nizu lijepih uspomena 

na kolegu Ašpergera, spomenut ću još samo njegova uvjeravanja da kada 

potpisujem naša otvorena pisma moram staviti i to da sam matematičar: 

Svaka čast nama ostalima, ali matematika je ipak matematika! 

Dragi Smiljko, neka Ti je laka hrvatska zemlja. 

Akademik Josip Pečarić 

 
7Dnevno, 09. 05. 2014. 

Dnevno.hr, 10. 05. 2014. 

Glas Brotnja, 10. 05. 2014.  

http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/najnovije-vijesti/10603-pobjeda-razuma-i-istine
http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/najnovije-vijesti/10603-pobjeda-razuma-i-istine
http://narod.hr/hrvatska/pozadina-slucaja-franciskovic-je-oholost-samovolja-ranka-ostojica/
http://narod.hr/hrvatska/pozadina-slucaja-franciskovic-je-oholost-samovolja-ranka-ostojica/
http://www.dnevno.hr/sport/nogomet/121549-fifa-odustala-od-dokazivanja-da-je-za-dom-spremni-fasisticki-pozdrav.html
http://www.dnevno.hr/sport/nogomet/121549-fifa-odustala-od-dokazivanja-da-je-za-dom-spremni-fasisticki-pozdrav.html
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KNJIGE AKADEMIKA JOSIPA PEČARIĆA 

PREDSTAVLJENE U POSUŠJU 
 

U kinodvorani u Posušju predstavljene su dvije knjige hrvatskoga akademika, 

matematičara i publicista Josipa Pečarića, „Hrvatski genocid: Napravili zečeve od 

Srba“ i „Vukovar i njegov stožer“. 

Na početku predstavljanja sve nazočne pozdravio je Ljubo Begić, predsjednik 

HKD Napredak – podružnica Posušja, koji je bio nositelj organizacije. 

O knjigama je govorio sveučilišni profesor Marko Tokić koji je Pečarića nazvao 

„sakupljačem istine“. Također, rekao je da „postoji više istina o Vukovaru, ali 

jedna od njih je i ona emocionalna, koja je odlično opisana u knjigama.“ 

Predstavljanje je uveličala Klapa “Grga”. 

Akademik Josip Pečarić, tijekom predstavljanja, pozdravio je organizatora i 

predstavljača, te u svom govoru istaknuo: 

“Dr. sc. Marko Tokić je već predstavljao moje knjige i uvijek je to bilo izuzetno. 

Tako je bilo i danas, mada je danas imao već i nastupno predavanje na fakultetu, 

pa mu se moram posebno zahvaliti na tome. 

Zapravo, obje knjige Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba i Vukovar i 

njegov stožer povezuju riječi Slobodana Miloševića izrečene na sjednici 

Vrhovnog savjeta obrane Jugoslavije 14. kolovoza 1995., nakon operacije Oluja, 

a koje su, zapravo, sadržane već u naslovu prve: 

Molim vas, šest tisuća Hrvata branilo je Vukovar pola godine; napadala je cijela 

Prva armija, zrakoplovstvo, čudo, sva sila koju je imala JNA, a oni nisu obranili 

Knin, kojemu se može prići samo iz tri pravca; nisu ga mogli braniti ni 12 sati!? 

Oni ga nisu branili, jer prema svim izvješćima koje smo dobili od policajaca, 

građana i ostalih, čim je prestala topnička priprema u sedam navečer, oni su 

naredili – bježaniju! Prema tome, tu nije bilo nikakvog otpora niti je bilo 

borbenog dodira s hrvatskim snagama. (…) Tamo je palo naređenje da svi izađu 

iz Krajine istog dana, čak bez ostvarenog kontakta s hrvatskom vojskom na 

najvećem dijelu fronte. (…) Pitanje je tko je, zaista, donio odluku da krajiško 

rukovodstvo napusti Krajinu? Takva je odluka, kada su imali sve uvjete za obranu, 

izazvala egzodus. Sada to treba biti razlogom da Jugoslavija jurne tamo braniti 

te teritorije, s kojih su oni utekli kao zečevi?! 

Naslov „Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba“ nekima baš i nije drag. 

Komentirajući ga, admiral Davor Domazet Lošo je na predstavljanju knjige u 

Zagrebu (ovo joj je drugo predstavljanje) ustvrdio da od 1995. godine do danas 

nitko o tome nije se usudio progovoriti (tu njegovu tvrdnju posebno izdvajaju i u 

Hrvatskom tjedniku, 01. 05. 2014.). Godinama već na predstavljanjima, tribinama 

i u mnogim tekstovima upozoravam na Miloševićeve riječi. S obzirom na 

ponašanje i odnos prema hrvatskoj pobjedi to radim na jedini mogući način – 

porugom. Tako sam i Hrvatskom saboru još 5. kolovoza 2012.poslao prijedlog: 

UVEDIMO DAN DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI I DOMOVIDSKE ŽALOSTI 

ZBOG SRBA ZEČEVA 
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Još nisam dobio odgovor. Međutim, vladajućima je to postalo nezgodno jer su i 

drugi vrsni komentatori počeli spominjati zečeve. Prije svih sjajni komentator 

tjednika 7Dnevno i portal dnevno.hr. Tako sam jednu njegovu rečenicu uzeo u 

ovoj knjizi kao definiciju Domovinskog rata: 

 Fašisti te napadnu, okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih 

napokon učiniš zečeve, oni te proglase fašistom! 

Napokon, morali su i na HTV-u spomenuti Miloševićev citat u emisiji o hrvatskim 

generalima prije dva dana 27. 05. 2014. Naravno, u emisiji su dominirale priče o 

hrvatskim zločinima, po onoj čuvenoj Josipovićevoj tvrdnji: 

U „Oluji“ je bilo zločina i za to netko mora odgovarati. 

Svima je bilo jasno da je to bilo opravdanje za Sud u Haagu jer su se željele 

osuđujuće presude i generalima i Hrvatskoj. O mnogobrojnim neistinama u ovoj 

TV emisiji pogledajte izvrsni komentar Damira Kalafatića ŠTO JE PREVIŠE, 

PREVIŠE JE – General JNA, pobunjeni četnik, feralovac-izdajnik… na 

Radmanovoj YU televiziji, Hrvatski fokus, 28. 05. 2014.; Hrsvijet, 28. 05. 2014. i 

Dragovoljac.com, 28. 05. 2014. O tome piše i I. Babić u tekstu NEPOPRAVLJIVI 

HRT: Glavni junak filma o Gotovini nije Gotovina, nego urednik srpskih ‘Novosti’ 

– Đikić! Dnevno.hr, 28. 05. 2014. Tu doznajemo da su u prvoj verziji emisije naši 

generali prikazani kao zločinci! 

Svi znamo da je na HTV-a bio dan (možda tjedan ili mjesec dana ili koja godina) 

žalosti kada su čuli oslobađajuće presude, pa nije nikakvo iznenađenje da je 

uvodničar emisije Ivica Đikić, bivši ‘Feral’-ovac, glavni urednik Pupovčevih 

‘Novosti’. 

Zato u ovoj emisiji nije osnovni ton bila tvrdnja sudca Merona kako bi osuda onih 

koji su oslobađali okupirani prostor svoje države bila NERAZUMNA. Još u 

momentu kada su u Haagu optužili Hrvatsku, tvrdeći da je to o čemu govori Meron 

zločinački pothvat zločinačke organizacije, tvrdio da je tako nešto SULUDO. 

Mojoj tvrdnji dao je prednost i biskup Košić na jednom nastupu na Mreži.tv. 

Zapravo Meronova tvrdnja zasniva se na međunarodnom pravu, i same spomenute 

optužbe su teško kršenje istog. Naime, definicija ratnog zločina dana je u 

Ženevskoj konvenciji od 12. kolovoza 1949. (Protokol I. i Protokol II.), a odredba 

članka 3. stavak 1. Protokola II. kaže: 

Ne može se pozivati ni na jednu odredbu ovog protokola da bi se ugrozio 

suverenitet države ili odgovornost vlade da svim zakonitim sredstvima održava ili 

ponovno uspostavi zakon i red u državi ili da brani nacionalno jedinstvo i 

teritorijalni integritet države! 

Ponavljam, zbog nerazumne optužbe naši generali i cijela Hrvatska bili su 

godinama na optuženičkoj klupi u Haagu. Od 2000. godine na vlasti su isključivo 

oni koji su služili svjetskim moćnicima u sprovođenju ovog zločina i nad 

generalima i nad hrvatskim narodom. 

Ako vjerujemo Josipoviću, kao što je ponovio i u ovoj emisiji, sve to ne bi tako 

bilo da se njega slušalo. Još je 1998. tražio da Gotovina ode u Haag i dokaže svoju 

nevinost. Drugim riječima, na očito nepriznavanje hrvatskoj državi elementarne 

činjenice da i za na nju, kao na sve druge države, vrijedi međunarodno pravo, 

Josipović nas uvjerava da se tako nešto moralo prihvatiti. I to nakon poznate 

http://dnevno.hr/
http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/najnovije-vijesti/10868-sto-je-previse-previse-je-general-jna-pobunjeni-cetnik-feralovac-izdajnik-na-radmnovoj-yu-televiziji
http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/najnovije-vijesti/10868-sto-je-previse-previse-je-general-jna-pobunjeni-cetnik-feralovac-izdajnik-na-radmnovoj-yu-televiziji
http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/najnovije-vijesti/10868-sto-je-previse-previse-je-general-jna-pobunjeni-cetnik-feralovac-izdajnik-na-radmnovoj-yu-televiziji
http://i.tv/


92                                      ZVONIMIR HODAK  

 

subpoene ministru Gojku Šušku, koji je Hrvatska dobila na tom sudu! U ovim 

knjigama imate puno tekstova o ovoj sramotnoj ulozi Josipovića i ne samo njega. 

Smiješan je bio i njihov komentar, ali s druge strane opet smo mogli vidjeti zašto 

je akademik Slobodan Novak rekao da svi hrvatski političari nisu bili Tuđmanu ni 

do gležanja. 

Dan je snimak kad teško bolestan Tuđman upozorava kako će na sud biti pozvani 

oni koji su oslobađali okupirane dijelove svoje zemlje. Dakle, dali su Tuđmanove 

riječi u kojima on objašnjava zašto će mnogo godina kasnije sudac Meron govoriti 

o nerazumnim postupcima. Toliko je bio iznad njih da je 1999. u Saboru donesena 

Deklaracija po kojoj se osporava nadležnost nad akcijama oslobađanja hrvatskih 

teritorija nekome drugome. Deklaracija koja, zapravo, govori o ravnopravnosti 

hrvatske države. 

Ono što to je meni posebno zanimljivo jest tvrdnja HTV-a kako su najzaslužniji 

za Tuđmanov „tvrd“ stav kako je Hrvatska jednako vrijedna država kao i sve 

druge bili Ivić Pašalić i Markica Rebić (jasno vam je da ovima s HTV-a nije jasno 

da su zapravo to rekli). Do sada sam znao, jer je o tome javno govorio akademik 

Aralica, kako su napadi na Pašalića krenuli 2000. godine jer se on najoštrije 

suprotstavio (bio je podpredsjednik Sabora) promjeni Deklaracije o nadležnosti 

nad „Bljeskom“ i „Olujom“. Znamo da je glavni u pisanju nove deklaracije, dakle 

one koja dopušta da se na Hrvatsku ne odnosi međunarodno pravo bio današnji 

predsjednik Hrvatske. Poslije je napisao i knjigu o ratnim zločinima u kojoj nije 

spomenuo ništa iz međunarodnog prava što ide na korist RH. Samo ono što služi 

svjetskim moćnicima. 

Vjerojatno su urednicima s HTV-a još teže pale Miloševićeve riječi o obrani 

Vukovara, jer znamo za tvrdnje današnjeg predsjednika Srbije o Vukovaru kao 

srpskom gradu. Milošević divi hrvatskim braniteljima Vukovara, dok se današnje 

hrvatske vlasti svim silama trude sprovesti velikosrpski Memorandum SANU 2. 

u kome istaknuto mjesto ima i Vukovar. Danas Stožer za obranu hrvatskog 

Vukovara doista ima ogroman ugled u hrvatskom narodu, pa je ova druga knjiga 

trebala biti neka vrsta zahvalnosti za sve što čine za našu Hrvatsku. Koliko ih se 

vlasti boje svjedoči i otezanje s provjerom potpisa za referendum. 

Međutim i to sve što se događalo sa Sudom u Haagu, bolje reći podrškom koji je 

taj sud imao u Hrvatskoj, ponajviše me podsjeća na tvrdnju Winstona Churchilla: 

Fašisti budućnosti nazivat će se antifašistima. 

O čemu se radi? Svi oni koji podržavaju Josipovićev pogled na zločine po kojima 

se uvijek priča da su se neki zločini dogodili u Oluji, a nije se do nedavno smjelo 

pričati kako je Olujom spriječen genocid u Bihaću, gdje je u okruženju bilo nekih 

160,000 ljudi i to neposredno poslije genocida u Srebrenici, skupili su se nedavno 

u jedinstvenu antifašističku organizaciju (Savez antifašističkih boraca i antifašista, 

Srpsko narodno vijeće, Documenta i Građanski odbor za ljudska prava i još 

nekoliko manjinskih udruga, a ideolozi su Vesna Teršelič, Milorad Pupovac, Ivan 

Fumić, Slavko Goldstein, Ognjen Kraus, Predrag Matvejević, Vili Matula, Sanja 

Sarnavka, Zoran Pusić, et. cet.). Sjetimo se samo da je Teršelićku Josipović 

nagradio, a država Dokumenti daje ogromna sredstva da sprovode svoju 

antihrvatsku rabotu, O tome piše i Zvonimir Hodak u tekstu Osnovana je 

http://hr.wikiquote.org/wiki/Fa%C5%A1izam
http://hr.wikiquote.org/wiki/Budu%C4%87nost
http://hr.wikiquote.org/w/index.php?title=Antifa%C5%A1izam&action=edit&redlink=1
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Antifašistička liga – nešto kao liga šampiona u antifašizmu, dnevno.hr 12. 05. 

2014. 

Hodak spominje njihove pretke: 

Njihovi preci, a i oni sami borili su se navodno četiri godine protiv fašizma da bi 

poslije 69 godina udobno živjeli od antifašizma. Fašizam je bauk i nema države 

koja neće zavući ruku duboko u džep kako bi pametni i mudri ljevičari mogli 

uživati u čarima antifašizma. Hrvatski antifašisti su se četiri godine borili bježeći 

pred fašistima, nacistima i ustašama, a kad su Sveznici antifašisti za njih osvojili 

pobjedu u Drugom svjetskom ratu, naši su antifašisti/komunisti u znak zahvalnosti 

osnovali komunističku Jugu. Državu s jednim vođom, jednom partijom i jednim 

jezikom, ali s puno logora i jama u koje su pobacali sve fašiste koje su pohvatali. 

A potom i njihov današnji angažman: 

Trebaju samo naučiti kako osluškivati puzanje ustaške zmije, javno pljuvati po 

Tuđmanu i stvaranju te obrani Hrvatske, energično inzistirati na kažnjavanju 

isključivo hrvatskih ratnih zločinaca, uporno inzistirati da ulice u svim gradovima 

dobiju Savo Štrbac, Milan Levar, Reichl-Kir, Zoran Pusić, Oliver Frljić i slični. 

Važno je i da nauče kako slati stalno u EU e-mailove kojima se prokazuju svi koji 

hrvatski misle ili pjevaju o Hrvatskoj… 

Pa kakve to ima veze s Churchillovom izjavom, zapitat ćete se. Itekako ima. 

Rodio sam se poslije II. Svjetskog rata i jedini fašizam koji sam doživio bio je 

velikorspski Miloševićev fašizam. Nije počeo s Miloševićem. Još 1984. ako ne i 

prije postalo mi je jasno o njegovom postojanju u Srbiji. Tražili su vođu i našli ga 

u Miloševiću. Kreirali su ga po ugledu na Mussolinija (ponašanje) i Hitlera. 

Tako je Hitlerova izjava: 

Njemačka i Austrija su dva oka u jednoj glavi 

postala 

Srbija i Crna Gora su dva oka u jednoj glavi. 

Hitlerova izjava 

Njemačka će biti svjetski faktor ili je neće biti 

postala je 

Srbija iz tri dela postat će cela ili je neće biti. 

Kada sam dolaskom u Zagreb te 1987., dakle godine kada je srpski fuhrer došao 

na vlast, tvrdio kako će biti rata ljudi su me čudno gledali. Kao što su me i neki 

Hrvati u Beogradu čudno gledali kada sam ih pitao: 

Zar vi ne vidite što se ovdje događa? 

Njima je trebala godina dana da shvate pa su me nazvali telefonom i rekli: 

Gore je nego što si nam Ti prošle godine govorio! 

Znamo kako je dalje bilo i kako je krenula agresija na Hrvatsku. 

Tko je zaustavio srpski fašizam? 

Pa predsjednik Tuđman i hrvatski branitelji. 

To su istinski antifašisti. 

Tko je zaustavi genocid u Bihaću, za koji je američki vojni ataše u Hrvatskoj 

tvrdio da bi bio razmjera onim Hitlerovim u II. Svjetskom ratu. 

Tuđman i hrvatski branitelji. 

Pa koje antifašiste uopće znate ako ne hrvatske branitelje? 

http://dnevno.hr/
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Vidjeli smo što Hodak govori o nasljednicima onih iz II. Svjetskog rata, koji sebe 

proglašavaju antifašistima. Cjelokupnu svoju aktivnost su usmjerili protiv 

hrvatski branitelja, a vlast ih finansira i nagrađuje. 

Ima li logike da se oni koji progone istinske antifašiste sebe nazivaju antifašistima. 

Ima, ako se sjetimo Churchilove izjave. 

Zapravo je nevjerojatno kako je Churchil točno, u jednoj rečenici, opisao današnje 

hrvatske „antifašiste“. Doista, zar nisu istinski fašisti oni koji se bore protiv 

istinskih antifašista? A što su onda oni koji ih plaćaju i nagrađuju? 

Vidimo da u Hrvatskoj biraju upravo ove „antifašiste“. One koji uporno 

„dokazuju“ genocidnost hrvatskog naroda. Zapravo, to nas i ne treba iznenaditi. 

Pa da su Srbi i pobili u Bihaću stotinjak tisuća ljudi, pobijeni bi samo bili mrtvi 

ljudi. Ali ljudi. Ali zar nije mnogo gori genocid koji s napravili hrvatski branitelji 

u Oluji? Zar nije mnogo gore od ljudi napraviti zečeve? 

 

Hvala. 

akademik Josip Pečarić 

 

glasbrotnja.net, 31. 05. 2014. 
Dragovoljac.com, 01. 06. 2014. 

http://www.dragovoljac.com/index.php?option=com_content&view=article&id=24716:g

ovor-akademika-pearia-na-predstavljanju-knjige-u-posuju&catid=13:razno&Itemid=13 

 

 

  

http://www.dragovoljac.com/index.php?option=com_content&view=article&id=24716:govor-akademika-pearia-na-predstavljanju-knjige-u-posuju&catid=13:razno&Itemid=13
http://www.dragovoljac.com/index.php?option=com_content&view=article&id=24716:govor-akademika-pearia-na-predstavljanju-knjige-u-posuju&catid=13:razno&Itemid=13
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PROPADE IM CRVENA HRVATSKA, ZAGREB, 2015. 

 

 

ČAVOGLAVE ILI KNIN / THOMPSON ILI 

PROTUDRUŠTVO, III. 
 

Očito nisam jedini kojemu je dvojba Čavoglave ili Knin pitanje želudca. To 

sjajno opisuje Mirela Pavić u Hrvatskom tjedniku 15. 08. 2013.:  

Valjalo bi zato promislit dobro oš li slavit il neš. Nešto časno. Na časan 

način. Posebice ako se radi o najvećem državnom prazniku. Men se čini da je 

tu tribal odlučit drobićem. Oću reć, želudcem. Ne onim doslovnin, jerboa, 

niko više nije željan janjetine toliko da bi se iša nažderavat vamo ili tamo 

džabe, vengo želudcem, u smislu probavljivosti informacija koje želiš tamo 

čut. A želudci sun am sve više nalik preživačkima, s četiri dijela. Dobro bi bilo 

počet i preživat. Lakše je. Vako, kad pane, pane vaik u istu prazninu, a i naglo 

progutat ovoliko nakupljenih knedla ne moš nikako. Al zato jema vaik onih 

kojima je želudac nalik đonu od cipela. Pa nek im bude. Samo da in teško ne 

padne uperen pogled u dojučerašnje kalfe nikih čudnih ljudi, čudnih mista i 

čudnih izjava. Da in ne padne teško ono što su davno potpisali u pismu, a 

porekli.Drugo, danima je potiho najavljivano odlaženje puste policije Ranka 

O(P)stoj(N)ića u Čavoglave. Išlo se tajno, lex-chavoglavus kopati po 

džepovima publike. Našli su, uz sve brojke (koje taje strogo u medijima – broj 

policajaca nigdje u javnosti nije iziša) i jedinke ubačene kao u najcrnjem 

komunističkom mraku na seoskim svadbama i dernecima, kad se za Vilu 

Velebita tri dana odlazilo gledat druga Titan a slici neke šugave ćelije u kojoj 

si moga upoznat kakvog jadnička sličnog sebi i s njim šaptat te dane u nekoj 

ćelijskomračnoj slobodi disanja i govora (bila je ta ćelija sigurnija za 

prozborit od vlastite kužine); dakle, nakon što je Ostojić paša posla diviziju 

policije, nemilim i pregalačkim radom, u poštenju svoga obraza, divizijanti 
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su uspili nać cila četiti upaljača i dvi majice s neprimjerenim obilježjima. Na 

oko 100 tisuća ljudi… 

Ranka Ostojića spominje u istom broju Hrvatskog tjednika i Ivica Marijačić 

u tekstu Život sa crvenim kmerima na vlasti doista znade biti tragikomičan 

podsjećajući nas kako je upravo on predao u ruke engleskoj obavještajnoj službi 

potragu za generalom Gotovinom, te i sam bio na čelu jednog tima koji ga je lovio, 

a danas hapsi zviždače u Kninu.1 A doista treba imati želudac nalik đonu od cipela 

kad vidite Josipovićev komentar: 

Bilo je žalosno slušati i gledati kako grupa ljudi u Kninu ponižava sve nas 

koji smo došli odati počast našim braniteljima i proslaviti pobjedu. Pljunuli 

su u lice svim braniteljima. 

Kao i Ivan Runje (Milanović, Josipović i Leko nisu svojom voljom slavili Oluju, 

Hrvatski fokus, 16. Kolovoza 2013.2) dovoljno je spomenuti kako je Josipović 

odlikovao Vesnu Teršelič, predsjednicu protuhrvatske udruge Documenta kojoj je 

osnovna zadaća dokazati da je Oluja zločinački pothvat zločinačke organizacije, 

a za to im ova vlast izdvaja ogromna sredstva! Da se još uvijek nadaju da će 

Dokumenta odraditi tu svoju zadaću pokazuje, ne samo to što je debelo plaćaju za 

tu antihrvatsku rabotu, već i to što u Kninu uopće nisu spomenuli ni Oca hrvatske 

države akademika Franju Tuđmana ni ratnog ministra Gojka Šuška. 

Doista treba imati želudac nalik đonu od cipela kad u članku Tihomira 

Dujmovića pročitate kako nam sve današnja vlast “dokazuje” kako odaju 

počast našim braniteljima i proslavljaju pobjedu u Domovinskom ratu 

(http://www.dnevno.hr/kolumne/tihomir-dujmovic/93240-lijeva-i-desna-

hrvatska-dva-svijeta-koja-se-uopce-ne-razumiju.html): 

 

LIJEVA I DESNA HRVATSKA - DVA SVIJETA KOJA SE 

UOPĆE NE RAZUMIJU 

 
Nema dana da se bar jedna cigla te jedva sazdane države Hrvatske ne 

sruši, nema tjedna da bar jednom ne brišemo pljuvačku s lica hrvatske države 

i njezinih osnivača, nema faktički niti jednog društvenog ili političkog 

događaja u kojemu ne čujemo stari jugoslavenski lavež! 

 

Ogulinski branitelji traže istragu i istinu o noćnoj eksploziji 5. kolovoza 

u centru grada 

Nevažan, trivijalan ako hoćete i neozbiljan, ali glasan lavež, poput izjave 

pjevača Massima Savića da su hrvatskom glazbenom scenom od 1990. do 

1995. 'vladali neki važni ljudi koji su bili u stanju stati na branik domovine, 

ali ne i na branik umjetnosti', do prevažnog, presedanskog, rušilačkog, 

izdajničkog u elementarnom smislu, događaja i činjenice da smo došli do toga 

da su četnički ratni diverzanti koji su osobno ovdje palili i klali, došli 

 
1 Vidjeti Priloge 
2 Vidjeti Priloge 

http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/unutarnja-politika/8239-milanovic-josipovic-i-leko-nisu-svojom-voljom-slavili-oluju
http://www.dnevno.hr/kolumne/tihomir-dujmovic/93240-lijeva-i-desna-hrvatska-dva-svijeta-koja-se-uopce-ne-razumiju.html
http://www.dnevno.hr/kolumne/tihomir-dujmovic/93240-lijeva-i-desna-hrvatska-dva-svijeta-koja-se-uopce-ne-razumiju.html
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podignuti spomenik svojoj borbi, a za ovaj put su samo održali liturgiju 

poginulima. Spomenik ćemo podići iduće godine, poručili su nam prije 

odlaska. Što je to, ako ne pljuvačka na lice Hrvatskoj i svima koji su je 

stvarali? 

Paralelno s tim imate apel branitelja ogulinskog kraja koji traže istragu 

i istinu o eksploziji koja je u jednoj ogulinskoj sedmerokatnici odjeknula točno 

5. kolovoza, eksploziji koja je razvalila dva stana, da bi rezultati prvog 

uviđaja govorili da se u podrumu jednog ogulinskog Srbina čiji je sin bio 

pripadnik Martićeve vojske pronašlo 15 bombi, pet, šest kilograma vojnog 

eksploziva, automatska puška i streljivo! I to nije nikakva vijest za hrvatske 

medije??? Od eksplozije do koje je došlo u podrumu, ozbiljno su oštećena dva 

stana, mrtvih na sreću nema, ali zar je to razlog da se ovom nevjerojatnom 

događaju ne posveti primjerena politička i medijska pažnja? Što se čeka? Da 

ljudi uzmu oružje i organiziraju vlastite straže, kako bi spriječili da drugi put 

sličan pacijent ne digne u zrak neku drugu zgradu? Pukim slučajem, 

nevjerojatnim spletom okolnosti, ovdje nije došlo do lančane reakcije 

eksplozija, inače bi imali doslovno stotinu mrtvih u toj sedmerokatnici i tko 

zna koliko mrtvih i ranjenih koji bi se taj tren našli na autobusnom i 

željezničkom kolodvoru koji se nalazi posve blizu te sedmerokatnice! 

Da se sličan događaj dogodio u nekom mjestu sa srpskom većinom, a da 

je oružje i eksploziv pronađen u podrumu Hrvata i Josipović i Milanović bi se 

istu tu noć digli na noge i krenuli dati podršku nevinom svijetu. Mesić bi 

pješice krenuo iz Zagreba stati uz njih! U Ogulin nije došao nitko, nije čak 

bilo ni jedne televizijske kamere koju je taj događaj zanimao. Hoće li doći ako 

se pojave noćne straže uznemirenih Ogulinaca? Hoće li ih nazvati 

ekstremistima? Hoće li reći da pretjeruju? Hoće li Pupovac na to reći da tako 

nešto sad uznemiruje lokalne Srbe? Pogledajte plodove Pupovčeve politike u 

Udbini gdje Srba ima 51 posto isključivo zato što im i kod glasovanja i kod 

popisa stanovništva glasove daju Srbi koji tamo uopće ne žive! Sada se s 

usijanjem ide korak dalje te će na tamošnjoj proslavi Preobraženja nastupati 

„Jandrino jato“ bivši službeni orkestar sjeverno-dalmatinskog korpusa 

krajinske vojske. Isti sastav koji je godinama pjesmom hrabrio četnike prije 

velikih pokolja. I nitko niti riječi prosvjeda protiv ove prostačke provokacije! 

Pogledajte što se dogodilo u Vukovaru gdje su na juniorskom košarkaškom 

prvenstvu na utakmici Srbija - Grčka, navijači iz Borovog sela donijeli srpsku 

zastavu na ćirilici, a beogradski mediji pišu da je Vukovar pokazao da je 

srpski grad jer da su imali frenetičnu podršku s tribina. Neka barem pošalju 

zahvalnicu Milanoviću koji ima prilike vidjeti kako će stvari izgledati kada 

uvede dvojezičnost u Vukovaru! To će samo zemljopisno biti hrvatski grad! 

Jer, Srbi su shvatili da nikad u Zagrebu nije bilo nacionalno neodgovornije 

vlasti i što god poduzeli sve je dopušteno! I četničke zastave i četničke pjesme 

čak i četnički spomenici!  

 

Četnici dižu spomenike po Hrvatskoj? 
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Jer, što ćete više, kad Josipovićeva 'nova pravednost' podržana novim 

svjetonazorom koji nam je obećao Milanović dopušta da bivši zapovjednik 

diverzantskih jedinica 'kordunaškog korpusa' Željko Vukelić dolazi u selo 

Žirovac, (na pola puta između Gline i Dvora na Uni) s ambicijom da podigne 

spomenik svojim suborcima i žrtvama Oluje! Srpski ratni diverzant, u 

prijevodu specijalac, ima obraza dolaziti u Hrvatsku objašnjavati što smo to 

mi u ratu radili? On planira podići spomenik srpskim žrtvama zbjega u Oluji 

premda je sam general Novaković srpskim medijima priznao da je njegova 

tenkovska jedinica 'dio puta prošla kroz kolonu jer se žurila na sastanak s 

generalom Mladićem'. (Nije samo Teršelička prijateljica i suradnica današnjih 

vlasti. Tu je i Zoran Pusić. O tome kako on na Hrvate svaljuje odgovornost za 

ovo što je priznao sam Novaković pogledajte na portalu Dnevno.hr, 14. 08. 

2013., op. JP) Dakle, Novakovićevi tenkovi su zgazili srpske izbjeglice, ali 

kako je u Josipovićevoj i Milanovićevoj Hrvatskoj sve moguće, sve osim da se 

ultimativno od Srbije zatraži povrat otete zemlje, umjetnina, kulturnog blaga, 

informacija o nestalima i last but not least, ratne odštete, mi smo protekli 

vikend imali u Hrvatskoj 'službeni posjet' srpskog ratnog specijalca koji je u 

ratu poklao tko zna koliko Hrvata, koji nam docira o našoj krivnji u gaženju 

civila u zbjegu kod Oluje. Dakle, i to je moguće! Kao da Hitlerovi specijalci 

dolaze u Francusku podizati spomenik njemačkim žrtvama! Bi li Josipović 

dopustio da bilo koji elitni Hitlerov komandos podiže spomenike po Hrvatskoj 

kakvih 20 godina iza rata? Ni lud! Ni on, ni njegov otac! Ni Milanović ni 

njegov otac! Ali, srpski ratni komandos u Josipovićevoj i Milanovićevoj 

Hrvatskoj može odavati počast svojim suborcima koji su rušili hrvatsku 

državu! 

Prvi koji je izašao iz Vukelićevog autobusa što je došao na liturgiju, Mile 

Milošević, predsjednik srpskih ratnih veterana, sav ponosan Jutarnjem listu 

je pripovijedao da je kao tenkist ranjen u Vukovaru 1991. 'gdje je išao braniti 

svoju zemlju od ustaša'?! I odmah se i predstavio kao četnički vojvoda! Nisu 

li hrvatski partizani i hrvatska ljevica nekad ratovali protiv četnika? Ne bi se 

rekli po ovom tretmanu! Ili su zapravo u ideološkom smislu, njihovi jedini 

protivnici bili - ustaše? Taj uvjetovani refleks protiv ustaša postoji i danas pa 

tako Josipović ističe da neće u Čavoglave dok god tamo bude neprikladnih 

obilježja. Jesu li četnička obilježja prikladna? Ako nisu, zašto revolt na svaki 

znak kad se pojavljuju četnička obilježja nije isti kao kad se radi o ustaškim 

obilježjima?  

Zašto je hrvatska policija dozvolila da delegacija koju predvodi četnički 

specijalac dolazi ovamo dogovarati lokaciju gdje će podići spomenik svojoj 

borbi i svojim žrtvama u toj borbi? Naravno da to nije spomenik slučajnim 

civilnim žrtvama! Jer ni organizator svega toga nije slučajni civil nego elitni 

srpski komandos! Ali, ako se oko toga lijeva i desna Hrvatska ne razumiju i 

ne misle isto, oko čega će se onda složiti i ujediniti? Ako ljevičarskoj eliti što 

vlada zemljom, eksplozija u Ogulinu nije razlog da odu na lice mjesta i 

pošalju poruku uznemirenom stanovništvu, onda o čemu možemo uopće 

razgovarati nadajući se suglasnosti? Ako hrvatska policija šalje ophodnju da 
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prekopa Thompsonov stan u potrazi za oružjem i ista ta policija dopušta, 

dapače, daje pratnju srpskom specijalcu da nam pljune u lice, unatoč na tu 

temu prejasnoj izjavi generala Novakovića, onda mi živimo na dva kraja 

svemira! 

Massimo Savić i kninski balvani u njegovim očima 

Ako pak, da se vratim na početak teksta, nije normalno, logično i 

shvatljivo da ljudi u ratu brane svoju domovinu i dok im granate padaju po 

glavi, vode računa o elementarnoj egzistenciji, o egzistenciji svoje obitelji i 

čitave nacije, nego im 18 godina kasnije Massimo ima pravo docirati da su 

hrvatskom glazbenom scenom od 1990. do 1995. vladali 'neki važni ljudi koji 

su bili u stanju stati na branik domovine, ali ne i na branik umjetnosti', onda 

to znači da se ta patologija pljuvanja po svim mogućim i nemogućim 

segmentima stvaranja te države širi kao gripa. Da, naravno da su i pisci i 

umjetnici i slikari i pjevači i umjetnici svih boja u trenutku dok im je trećina 

zemlje okupirana stali na branik domovine. Da to nisu napravili ne bi ih bilo, 

ni njih ni domovine, ni buduće hrvatske umjetnosti. Ne sjećam se ni jednog 

stiha kojeg je Massimo u pjesmi 'Moja domovina' otpjevao zajedno s 

pjevačima i pjevačicama iz cijele Hrvatske koji su čvrsto stali uz domovinu i 

to posve umjetnički. Bila je to ljudski odgovorna gesta, ponosna i solidarna, 

na crti činjenice da je tada to doista od njih tražila povijest. Povijest 

umjetnosti ako hoćete! Massimu Saviću evidentno domovina ne znači puno, 

ali da mu tako malo znači da nije bio kadar otpjevati jedan stih u 'Mojoj 

domovini', to je zastrašujuće. Jer njega tada tamo nema! Ali danas ima obraza 

docirati! 

 

Možda griješim, ali ne pamtim da je ponekad u ime ljudske i umjetničke 

solidarnosti s ranjenom Hrvatskom zapjevao i tako pomogao na kakvom 

humanitarnom koncertu za žrtve Domovinskog rata! Recimo u niza 

humanitarnih koncerata za hrvatske ratne invalide! Ne mora on to ni po kojem 

slovu zakona naravno, nije to utuživo, ali ne vidim po čemu je to superiorno 

ostati na braniku umjetnosti, ali ne i na braniku domovine dok ona gori! I s 

time se hvaliti 18 godina kasnije! I pogledajte paradoksa: niti tada, niti 18 

godina kasnije, kao ni sve ove godine nakon rata, nitko Massimu ništa ne 

zamjera, ali on ima potrebe onima koji su stali uz domovinu danas prigovoriti 

da su izdali umjetnost! On i danas misli da se domovinu kad je napadnuta 

može i smije izdati? I kakva je to umjetnost koja traži izdaju domovine koja se 

brani od agresije? U ime kakve to umjetnosti je dopuštena izdaja topovima i 

tenkovima napadnute domovine? Jesu li Francuzi, Englezi i Amerikanci što 

su ustali protiv fašizma izdali umjetnost ili su je branili? Da je Hrvatska 

izgubila rat, Ceca Ražnjatović bi ovdje bila umjetnost! I tako, netko letvom 

razvali tu jadnu Hrvatsku po glavi, netko joj opali šamar ,netko je cipelari, 

netko je gura i odguruje od sebe, a postoje i mali i sitni likovi koji ju grickaju 

po rukama i nogama da i oni daju svoj doprinos toj monstruoznoj borbi kakvu 

u Europi nitko ne vodi na ovaj način. Koliko vas još ima koji ćete tražiti trun 
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u oku hrvatske države ne vidjevši balvane, najčešće kninske balvane u svojim 

očima? 

 

Naravno, ne smijemo zaboraviti ni glavne medije u Hrvatskoj i njihovu 

ulogu u problemima s našim želudcima. O tome piše Zvonimir Hodak u 

članku U Kninu je pala zadnja prnja koja je skrivala nedemokratičnost 

lijevih medija, Dnevno.hr, 12. kolovoza 2013. Evo završnog dijela Hodakova 

teksta: 

Knin, ljeta Gospodnjega 2013. godine! Oko 5 000 ljudi na proslavi Dana 

domovinske zahvalnosti kojega je ne tako davno genijalni Ivo Škrabalo 

pokušao smjestiti u 3. siječnja. Iako je pretumbao bez ikakve logike sve druge 

praznike, ovaj mu nije uspjelo, mada njemu nikada nije bilo jasno zašto je taj 

praznik baš u taj dan i povodom tog događaja. Skupili se generali – naši i 

njihovi. General-turist Đakula sjaji od sreće jer nema Pupovca. Jadranka 

Kosor s ogromnim sombrerom i željom da ju uoče svi osim Gotovine koji bi 

joj mogao izraziti žaljenje zbog sramotnog poteza Haškog suda kad je Jaci 

zabranio daljnje uhićivanje diljem Hrvatske, Gotovininih branitelja i 

pomagača. Talijani kažu da za dobre stvari treba vremena. Odlične se 

događaju odmah. I odlična se stvar dogodila u Kninu. Predsjednik Vlade 

Milanović održao je vrlo korektan i mudar govor. Međutim, dio auditorija 

žestoko mu je zviždao. Nije to ni prvi ni zadnji slučaj da raja zviždeći iznosi 

svoj stav o nekoj osobi ili situaciji. Ali to ne kuže policajci duha koji su se 

odmah uzbudili. Ali ne i oni pravi. Oni samo uhićuju, a policajci duha u 

mračnoj ekstazi sline o uvredama hrvatskih dužnosnika i traže optužnice. 

Znaju oni kako su s takvima postupali njihovi stari i 1945., i 1971., i 1982. g. 

Davorka Blažević, Zlatko Šimić, Snježana Pavić, Robert Bajruši i slični digli 

su se na zadnje noge. U Njihove komunističke lubanje ne mogu ni u 21. 

stoljeću ući ni najjednostavnija demokratska pravila. Oni neće nikada shvatiti 

da je policijsko privođenje ma i jednog prosvjednika kao i potraga za 

zviždačima direktni i vulgarni napad na slobodu govora, izražavanja vlastitog 

stava o političarima i vlasti koju oni predstavljaju. Ti medijski boljševici 

svojedobno su bili oduševljeni kad se na Trgu bana Jelačića vrijeđalo i 

zviždalo Tuđmanu i HDZ-ovoj vrhuški. Dobro, tada je to imalo razlog. Koji 

je vrag tjerao tog generala da razjebe tu idiličnu državu radnika i seljaka u 

kojoj je tekao med i mlijeko i u kojoj su svi narodi bili jednaki, a neki i malo 

jednakiji. Onda se Snježana Pavić nije sjetila napisati, kao što je to napisala 

neki dan: “zviždati šefu države – gori ste od Martića”. Malo me zbunjuje što 

Snješka ima tako loše mišljenje o Milanu Martiću. Tako su se hrvatski 

ljevičarski mediji, u stilu jeftinog plovećeg kazališta, zgražali nad kninskim 

incidentom i pri tome svima pokazali kako im je jadan i zakržljao demokratski 

potencijal. Demokracija da, ali ne za klasne neprijatelje kako bi rekao njihov 

duhovni vođa, Josip Broz. Zato tvrdim da se u Kninu dogodila odlična stvar. 

Pala je i zadnja prnja koja je skrivala nedemokratičnost lijevih medija. Dajte 
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im vlast i odmah će Zvonimirova ulica biti preimenovana u Ulicu 

socijalističke revolucije, Jelačićev trg u Trg bratstva i jedinstva itd. 

Maksimirski će stadion opet biti pun onih koji ne stanu u Remetinec i ostale 

zatvore. Potpuno je nevažno što smo sada već u ljetu 2013. g. 

Istodobno se u Čavoglavama skupilo oko 150 000 “ustaša”, rigidnih 

desničara, janjičara, ognjištara i mrzitelja svega osim Tuđmana i Hrvatske. 

6. 8. o. g., u podnevnim vijestima HRT-a o tome ni slovca. To ti je naša 

“javna” TV! Sad zamislite da se u Čavoglavama skupilo 150 000 sljedbenika 

duginih boja. Oni su vijest jer misle seksualno drugačije od nas. Oni u 

Čavoglavama 5. 8. misle drugačije od onih u Kninu. Ali neće dugo. Oni 25. 

5. u Kumrovcu misle potpuno drugačije od onih koji obilježavaju 23. 8. dan 

kad se cijeli svijet sjeća svih žrtava totalitarnih režima. Njihove vampirske oči 

vrebaju nas svakog 25. 5. s ekrana HRT-a. Za svoje zločine nikada neće na 

sud, ali presudit će im godine. Nije ni to loše jer i to spada u vid borbe za 

bolju povijest u Hrvata. Woody Alen je rekao: “S pozitivne strane smrt je 

jedna od rijetkih stvari koja se može izvesti ležeći”. 

Lex Perković i nadalje zbunjuje siti i zadovoljni hrvatski puk. Mnogi su 

stali zbunjeni što je s datumom 23. 8. željela povjerenica za pravosuđe EU-

komisije Viviane Reding. Hrvatski lijevi mediji odmah su skužili da je to Dan 

sjećanja na žrtve totalitarnih i autoritarnih režima te da se to odnosi na 

fašizam i nacizam. Zlobni desničari šire famu da se to odnosi i na komunizam. 

Znači da su i ljudi posebnog kova, kako su komunisti infantilno tepali jedni 

drugima, također činili zločine. To je iznenadilo infantilne Hrvate koji su se 

krstili i međusobno si ponavljali “prosto ne mogu da verujem – komunisti 

činili zločine? Ma ajte, molim vas!” Iznenađen i uvrijeđen bio je i Laci 

Matejić. On je bio uvjeren da svi koji su u komunizmu činili zločine već su 

kažnjeni pa mu nije jasno što sad ovi iz Unije hoće. No, um caruje dok snaga 

ne popiz….. ! Cinkao nas tip iz Bundestaga. Ministar Miljenić se znoji. Pa i 

temperature su podivljale! Kako vrijeme brzo prolazi. 25. 6. o. g., smo zadnji 

put slavili Dan neovisnosti, a 23. 8. o. g., se već suočavamo s bejzbol palicom 

EU Komisije. Ljubimac Vesne Pusić Aca Vučić kaže neki dan: “Trebamo jaku 

i moćnu Srbiju da pomognemo Srbima ma gde oni bili!” Blago Srbima! Oni 

grade jaku i moćnu državu, a mi imamo problem uskladiti svoje zakone s EU 

propisima te da slušamo Milu Kekina i Olivera Frljića kako smo ustašoidni i 

zatucani te slušamo Thompsona umjesto Kekina. Ako još netko nešto samo 

zucne protiv tih časnih Hrvata, mrko će nas pogledati iz EU Komisije. A u 

Srbiji sve je isto kao i pre. Vladika Anastazije Rakita na misi za poginule kaže: 

“Hrvati pred Bogom slave taj dan. Zašto slave? Za 250 000 prognanih 

građana? Jedva čekam da i Srbija uđe u EU!” 

I na kraju Ante Tomić o likovima koji su slikani na kninskoj tvrđavi u 

vrijeme Oluje kaže: “Meni je najgori od svih Mirko Norac Kevo. Tupo lice 

užasa.” Zanima me je li itko vidio lice Ante Tomića u kaubojskom šeširu. Po 
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danu, ne noću. Ezop je napisao: “Ljudima je tuđa nesreća najbolji lijek 

vlastitoj.” 

Zapravo nije mi jasno zašto Dujmović misli da se lijeva i desna Hrvatska ne 

razumiju. Meni se čini da se razumijemo veoma dobro. Za mene su oni pokvareni 

četnici i kao takvi prirodni uzrok problema za moj želudac. Njima je jasno da mi 

volimo ono što oni mrze – hrvatski narod i hrvatsku državu! S druge strane ipak 

je u pravu kad govori i o našem nerazumijevanju. Oni vjerojatno i ne mogu 

razumjeti da netko ne voli biti srpski sluga? A nama je još teže razumjeti kako 

netko to voli. I to nakon Domovinskog rata kada su u Oluji naši bojovnici od 

njihove vojske napravili zečeve koji su u tom svom zečjem strahu gazili vlastiti 

narod. 

Ali vratimo se Mirele Pavić koja u svom tekstu spominje kako su nakon Dana 

pobjede još 2 dana vrištale novine i portali o nemilim zbivanjima a prije svega o 

dvojnosti dviju najvećih proslava. Slično Thompsonu gđa Pavić kaže:  

… a meni je žaj što ih nema velikih barem deset. 

Dopustite mi, ipak, da budem malo i matematičar. Ne radi se o dvije velike 

proslave! Velika je samo ona u Čavoglavama gdje se okupilo od 24-30 puta više 

ljudi nego u Kninu! Drugim riječima trebalo bi organizirati u 24 do 30 gradova 

proslave slične onoj u Kninu da bi broj posjetitelja bio ravan onom u 

Čavoglavama.  

Je li to uopće moguće? Znamo da se u svim gradovima u kojima su ove vlasti 

organizirale proslavu ulaska u EU okupilo ukupno manje ljudi nego što je bilo na 

Thompsonovom koncertu u Splitu. Zapravo dvojba iz naslova mog teksta ne 

postoji. Besmisleno ju je uopće i postavljati dokle god narod zna da vladajući 

političari “proslavljaju” Dan pobjede. Dan koji su oni doživjeli kao ogroman 

PORAZ. Jer što bi drugo takvima i mogla značiti najveća hrvatska pobjeda? 

 

Josip Pečarić 
Hrsvijet, 19. 08. 2013. 
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ŽIVJELA NAM ANTIFAŠISTIČKA, TJ 

BRANITELJSKA HRVATSKA, ZAGREB, 2015. 

 

OSUDE HNES-A KAO PIJEMONT 

OKO KOJEGA SE UJEDINJUJE HRVATSKA 

HRVATSKA 
 

Marijan Majstorović svoj Uvodnik na portalu Hrvatski fokus, 15. 5. 2015., počinje 

rečenicom: 

Osuda HNES-a svih onih koji sustavno rade na razgradnji hrvatske države sve 

više postaje Pijemont oko kojega se ujedinjuje hrvatska Hrvatska. 

Zapravo, koliki je značaj rada HNES-a vidi se već iz naslova intervjua koji je s 

admiralom Davorom Domazetom Lošom za Hrvatski tjednik, 14. 5. 2015., 

napravio naš poznati novinar Marko Curać, a povodom njegove knjige 

"Admiralovi zapisi": Protagonisti zla u Hrvatskoj su Mesić, Josipović, Pusić i 

Milanović jer sudjeluju u provedbi velikosrpskog projekta. Poznato je da je HNES 

već etički za veleizdaju osudio Mesića, Josipovića i Pusićku, a Milanović je 

optužen. Admiral njih svrstava u prvi politički vučji čopor koji je nastao 3. siječnja 

2000., ali spominje i još tri vučja čopora: 

... zatim, tu je sveznajući vučji čopor koji je svaki dan nazočan u elektronskim i 

pisanim medijima. Zastupajući političku korektnost, a postali su medijski tutori 

hrvatskoga domoljublja kako bi iz svojih ideoloških pozicija tumačili prošlost radi 

kontrole budućnosti. Nadalje, tu je udruženi vučji čopor nevladinih udruga, kao 

primjerice Dokumenta itd., četvrti najbrojniji i najutjecajniji medijski vučji čopor, 

koji je najjači na HTV-u. 

Da, admiral nam ukazuje koliko veliki posao još čeka HNES. Istina vrh prvoga 

vučjeg čopora HNES je, vidimo, osudio ili optužio. Također je optužena i Vesna 
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Teršelič, čiju "Dokumentu" spominje naš admiral. Zapravo, Majstorović je svoju 

spoznaju zasnovao na njenom reagiranju koje je naslovio s: Vesna Teršelič u 

paukovoj mreži. On svoju tvrdnju o HNES-u obrazlaže ovako: 

Da je to tako najbolje se vidi iz reakcije jedne od optuženica – Vesne Teršelič. 

Onoga časa kada joj je stigla službena osuda HNES-a Vesna Teršelič je krenula 

u (protu)akciju. Pogledajte kako je reagirala i što je poručila svojim vjernim 

članovima i članicama Documente:  

"Dragi i drage, 

Jučer sam na adresu Documente primila osudu tzv. Hrvatskog nacionalnog 

etičkog sudišta (HNES) koje me proglašava nepoželjnom osobom u RH zbog teške 

povrede hrvatskih nacionalnih interesa. Naći ćemo se u 16.00 u uredu Documente 

kako bi razgovarali o reakcijama. Smatram da pošiljatelji time krše Zakon o 

suzbijanju diskriminacije, jer je cilj njihovog postupka zastraživanje i stvaranje 

neprijateljskog okruženja a i Kazneni zakon jer mi ozbiljno prijete da bi me 

ustrašili, uznemirili, uništili društveni položaj kao i ugrozili materijalni opstanak, 

te me stavili u težak položaj na neodređeno vrijeme. Namjeravam kontaktirati s 

drugim 'osuđenima' Stjepanom Mesićem, Ivom Josipovićem i Vesnom Pusić. Za 

razliku od drugih 'osuđenih' ja nisam štićena osoba. Bojim se se da će slične 

tjeralice sastaviti i za druge osobe i time nastaviti zastrašivanje. Namjeravam i 

podnijeti prijavu MUP-u i DORH-u. Documenta će zatražiti reakciju te savjet 

kako postupiti da bi se otklonila ugroza u vezi svih 'osuda' koje su već donijete i 

onih koje se pripremaju i to od: 

* Pučke pravobraniteljice (koja bi možda mogla podnijeti prekršajnu prijavu 

protiv Hrvatskog žrtvoslovnog društva zbog povrede Zakona o suzbijanju 

diskriminacije) 

* Vlade Republike Hrvatske (Ministarstvo unutrašnjih poslova…) 

* Hrvatskog sabora (Predsjednika, Predsjednika Odbora za ljudska prava i prava 

nacionalnih manjina, Predsjednika Odbora za vanjsku politiku) 

* Predsjednice RH 

* Savjeta za nacionalne manjine RH 

Sa Živanom i Katarinom već sam skupa razmišljala o primjerenom načinu 

reagiranja. Sve druge molim vas za mišljenje o slijedećim koracima. 

Bi li bilo dobro zatražiti i očitovanje Ministarstva uprave u vezi postupaka 

registrirane udruge Hrvatsko žrtvoslovno društvo? Bi li se mogli obratiti 

Hrvatskoj odvjetničkoj komori u vezi postupaka njenih članova koji su članovi 

sudišta? Pošto je Hrvatsko žrtvoslovno društvo članica mreže World Society of 

Victimology bilo bi im dobro napisati što radi njihova članica u Hrvatskoj. Možda 

bi bilo dobro da i članovi i članice Documente kontaktiraju druge profesionalne 

udruge čiji su članovi pošiljatelji i zatraže njihovu reakciju? Poslavši pismo 

Veleposlanstvu Slovenije sami su inicirali internacionalizaciju pitanja. Već su mi 
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se javili iz Veleposlanstvo i pitali me kako mogu pomoći. Misli da bi nakon 

informiranja institucija u RH o osudama HNES trebalo informirati i diplomatski 

kor. Kad se osuda objavi (od strane njenih autora) mogla bi biti dodatan poticaj 

za sve koji me već sada vrijeđaju na ulici da s verbalnog pređu na fizičko nasilje. 

Zato vas molim da je ne šaljete dalje bez potrebe. Molim vas i za razmišljanja 

kako nastupiti prema javnosti. Mislim da je mi za sada ne bi treba objavljivati 

kako ne bi podizali njihovu javnu vidljivost. 

Lijep pozdrav, 

Vesna Teršelič" 

http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/uvodnik 

Što reći nego poželjeti Vesni Teršelič da izvijesti sve one koje je nabrojala o 

optužbi HNES-a. Dobro je da svima njima u ruke i dođe optužba, jer je očito da 

ona ne želi da se u široj javnosti zna o onome što piše u optužbi.  

Iz njene zadnje rečenice vidljiva je i osnova rada vučjih čopora:  

SPRIJEČITI VIDLJIVOST ONIH KOJI VOLE HRVATSKU I HRVATSKI 

NAROD!  

Kako u svojoj glavi ona zamišlja ispunjene te osnovne zadaće i slanje svima same 

optužbe, na koju ona ne može smisleno odgovoriti, teško je dokučiti iole 

inteligentnijim ljudima, zar ne.  

Naravno, smiješno je čekati objavu optužbe kada je poznato kako su sve osude i 

optužbe tiskane u knjizi Hrvatske veleizdaje, II. 

Značajna je spoznaja kako joj podršku u veleizdaji daje Veleposlanstvo Republike 

Slovenije i nudi pomoć. 

Ima jedna prohrvatska stvar u njenom pismu. Ona želi upoznati Hrvatski sabor s 

činjenicom da je optužena za etičku veleizdaju hrvatskih nacionalnih interesa. I 

doista bi bio veliki propust HNES-a, ako o toj optužbi nije izvijestio i Hrvatski 

sabor, zbog činjenice da ta ustanova financira rad Dokumente., bez obzira što u 

današnjem Saboru sjedi mnogo onih koji pripadaju prvom vučjem čoporu. 

O samoj Teršelički, Pusićki... piše mi i član HNES-a Ante Glibota, redoviti član 

Europske Akademije Umjetnosti Znanosti i Literature (EASL) 15. 5. 2015.: 

  

Dragi Josipe, 

  

Bez obzira na obveze, koje kod mene nisu male, ja se uvijek trudim, prateći, pišući 

i reagirajući kad mi se to čini važnim. Ti svojim primjerom se držiš, čini mi se, 

istih principa, dakle tu smo negdje… 

Slučaj gospođe Teršelič je interesantan i trebalo bi mu više pokloniti pažnje, jer 

je ona i njena udruga zapravo eklatantan primjer što se u Hrvatskoj nebi trebalo, 

http://www.hrvatski-fokus.hr/index.php/uvodnik
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a niti smjelo tolerirati. Naime, ona i njena udruga, živi i financira se izdašnim 

dotacijama hrvatskog proračuna kako bi potkopavala temelje Hrvatske Države!! 

To je moguće jedino u državi koju vodi glupa i netalentirana Vlada. No ova 

"hrvatska" Vlada je u ovakovim slučajevima smišljeno glupa, što je tako providno, 

tako jasno, svakome onome tko razmišlja nezavisno svojom glavom. 

To je Vlada koja ne voli državu kojom upravlja. To je Vlada pete kolone! Dakle 

davati sredsva Teršelički i sličnima, to je dio smišljene politike. Ona nije 

usamljena, već je to jedan vrlo smišljen i etabliran sustav kako razarati, sijati 

sumnju i unositi nemir među hrvatsko pučanstvo, a istovremeno tako lansirati i 

davati potporu u internacionalizaciji potpore u denigraciji njihovim 

ekspoziturama vani, kao nekakav nezavisni vapaj "hrvatskog" naroda za pomoć 

protiv povampirenih hrvatskih domoljubnih aždaja i branitelja. Potpora, udjelbu 

sredstva i pomagala, dakako dolaze onima koji čine sve kako bi ocrnili hrvatske 

građane, hrvatske istinske domoljube i hrvatske branitelje… 

No dragi Josipe i tom se primiče kraj, jer se nadam da poslje izbora više neće biti 

sredstava iz proračuna, pa će i Teršelićka & Co moći teže sijati anti hrvatsku 

mržnju po svijetu. Bar se tako nadam, jer svi ti naši hrvatski novi vladari se 

ponašaju čudno kad se dokopaju vlasti. Doza opreza je nužna poradi onog što 

smo vidjeli kod političara kameleona tipa (Šeks, Bebić, Sanader & Co), koji su 

čak i Glavaša poslali u zatvor i izgnanstvo na pravdi Boga, prikrivajući njihovu 

nečasnu rabotu, bilo političku ili pak kriminalnu! 

Ova antihrvatska Vladina ccbulumenta, koja je na putu gubitka vlasti, se već 

priprema kako se prskrbiti pozicije u evropskoj administraciji na čemu im 

"hrvatska" Vlada daje svesrdnu pomoć, pa čak i u međunarodnim institucijama. 

To treba sustavno razotkrivati, jer se tamo šalju predstavnici ne Hrvati i koji ne 

zastupaju hrvatske interese nego anti-Hrvatske. Razumljivo je da i rezultati 

vladanja ove sadašnje hrvatske Vlade to ni sljedeće dvije legislature neće moći 

poravnati i ispraviti, za sve nesreće i zlo koje su učinili tjekom njihove vlasti. 

Dobar primjer je i sama Vesna Pusić, koja bi navodno željela da postane 

Generalna Seka Ujedinjenih Naroda! Tamo se već nalazi isto jedan ordinarni 

anti-Hrvat, sadašnji zamjenik GS UN, nitko drugi nego njen genetski braco Ivan 

Šimonović, koji je nota bene genetski brat Zorana Pusića, a neznam jeli onda i 

Vesnice Pusić? Usporedi fotografije Iveka Šimonovića i Zorana Pusića, pa će ti 

biti jasno. Ja sam ti prokleti vizualac, pa zapažam detalje, ali ih ponekad i po 

potrebama dovodim i u sveze, pa eto smješnih fakata, teorija, istina… pa tako 

možemo bolje slijediti neke događaje u real politici Domaje. Ali ja sam siguran 

da ti također znaš dovoljno detalja o tvojoj matičnoj Akademiji, da te ne treba 

uvoditi u njene tajne i tajnice. A kako kaže ona narodna "krv nije voda" Josipe! 

Šimonovićev mamek je tu negdje također u tvojim blizinama, pa se informiraj. 

Akademici su dobri rasplodnici, ali mora im se priznati da oni bar tradicionalno 

osiguravaju i sinekure svojim priležnicama ili suradnicama dobrog srca! U našoj 

demografskoj nacionalnoj katastrofi možda bi smo trebali imati više Akademija 

da nam se poboljša demografska struktura. Problem je jedino da su im u većem 
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broju slučajeva potomci anti-Hrvati??? Kako ti gledaš na taj problem? Božja 

providnost kažnjava bludnju, što bi kao katoliku i vjerniku izgledao kao valjani 

zaključak!?Usput kao disgresijica, što reći o radu HAZU danas kad se njen 

Predsjednik izgleda bavi ekskluzivno kako svom vremešnom članstvu osigura 

bolju zdravstvenu njegu, a substanca rada, temeljne smjernice za hrvatsku 

socijalnu, državnu zbiljnost je u bespućima, one su nevidljive, neopipljive, no o 

toj temi jednom drugom zgodom. 

No, šalu na stranu, ali vidiš kako bi obitelj Pusić-Šimonović htjela zapravo 

privatizirati vrh UN, a onda bogme uz sve izgledne hrvatske dobre Vlade, 

Hrvatima bi bilo još strašnije.  

Pusićka je i svoju veliku prijateljicu kleptoženku ministricu kulture Andreju Zlatar 

Violić također uhljebila na toj poziciji. Violićka je trebala kao ministrica kulture 

otvoriti jednu manifestaciju s francuskom ministricom kulture u Parizu, ali je bila 

toliko pijana, da nije bila u stanju stajati na nogama, da nije mogla doći na 

otvaranje izložbe. Možeš se zamisliti reputacije koje takove pijanke, prijateljice 

Pusićke stvaraju o takvoj banana državi koja ima na ministarskim funkcijama 

takav svijet. Andrea Zlatar Violić je bila uvijek dobre ruke i dobrog srca, kad je 

trebalo "potegnuti" čašicu, i dakako kad je trebalo financirati čelnike anti-

hrvatstva sredstvima ministarstva kulture.  

Pusićka je isto tako uspostavila sustav nominacija čelnika i pripadnika njene 

stranke od kojih su brojni već došli zbog njihovog načina raspolaganja s javnim 

sredstvima procesuirani, ali unatoč tome ostaju i dalje u funkcijama (Vlahušić...). 

Sama Pusićka svom rođenom bratu udjeluje ogromna sredstva iz državnog 

proračuna da vodi anti-hrvatsku propagandu. Gospodju Pusić bi trebala također 

procesuirati za te i druge čine sustavnog korištenja pozicije vlasti u priskrbivanju 

dominirajuće pozicije, upotrebe javnih resursa, novčanih i drugih sredstava 

njenoj obitelji i članovima njene stranke u nadzornim odborima i postavljanjem 

nekompetentnih osoba na pozicije koje ne udovoljavaju ni po stručnostima ni po 

zahtjevima normi stručnosti tih pozicija. 

Zapravo Pusićku bi trebalo, kad jedna istinska hrvatska Vlada dođe na vlast, 

žurno procesuirati, pa će onda uskoro moći u Remetincu sa njoj bliskim Ivom 

Sanaderom "Sanijem" i Andreom Zlatar Violić osnovati novi SKH (Stranku 

Kleptomana Hrvatske). Sjeti se Josipe da sam 2005. i 2006. godine gotovo sedam 

godina ranije najavio Sanaderu gdje će završiti, pa eto, to isto mogu najaviti i za 

Vesnu Pusić danas na dan Gospodnjeg Uzašašća. Bili živi pa vidjeli. 

Na kraju, želim ti svaku sreću, kao i tvojoj obitelji, na ovaj velik dan za nas 

katolike: Dan Uzašašća Krista! 

Šaljem ti u prilogu jednu seriju članaka koji su izišli u bivšoj bavarskoj 

prijestoljnici, prije nekoliko dana, povodom predstavljanja jedne moje bibliofilske 

umjetničke knjige "Les Nuits de Heliogabale" (zajedno s Fernandom Arrabalom 

i Otto Piene) u Landshutu. Od našeg zadnjeg viđenja sam publicirao tri nove 

knjige, pa se u toliko rijeđe javljam, ali dakako, vrlo pažljivo vodim računa o 
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svemu što se dešava u Domaji i s zadovoljstvom sljedim događanja oko našeg 

državnog prostora.  

 

Srdačni pozdravi, 

 

Ante Glibota, 

Pariz 

  

Zanimljivo je ovo reagiranje čelnice Dokumente kada se zna da ta organizacija 

djeluje po uputstvima Iva Josipovića. On je kao predsjednik pokazao svoju nemoć 

da opovrgne navode iz optužbe HNES-a, pa je pribjegao uvredama. Zato je 

zanimljivo vidjeti kako će sve one ustanove koje spominje Teršelička moći 

osporiti bilo koji navod u osudama i optužbama HNES-a. A zapravo je sjajna ideja 

o internacionalizaciji osuda i optužbi, jer to itekako može koristiti u budućim 

zahtjevima za odštetama od R. Srbije. Naravno, na našu sreću Teršelička nije 

toliko inteligentna da bi to razumjela. Zašto je to važno objašnjava i admiral 

Domazet Lošo: 

'Oluja' bi se nakon dviju presuda u Haagu morala slaviti kao temelj hrvatske 

države, što ona i jest. Podsjećam da je sudac Theodor Meron u obrazloženju 

oslobađajuće presude Gotovini i Markaču izrekao ovu rečenicu: "Svako razumno 

sudsko vijeće donijelo bi ovakvu odluku." Naglasak je na riječi "razumno". U 

Hrvatskoj na žalost nerazumnika ima previše. Druga činjenica koju ne treba 

smetnuti jest ono što su izrekli sudci Međunarodnog suda pravde u presudi tužbe 

za genocid koju je podigla Hrvatska protiv Srbije, a to je da su JNA i srpske 

paravojne postrojbe počinile zločine u namjeri stvaranja "homogene srpske 

države". Za razumne ljude "homogena srpska država" je za nekoliko potencija 

jači pojam nego Velika Srbija". To značida je jasno i glasno definiran agresor. 

Upravo to da se Srbija ne označi kao agresor, na sve načine, htjeli su spriječiti 

Ivo Josipović i Vesna Pusić, ustrajnim nastojanjem povlačenja tužbe. 

A o tome govore i osude HNES-a! 

Neće Teršelički očito pomoći ni činjenica što je na kraju Josipovića od optužbe za 

izrečene uvrede morao spašavati Ustavni sud: 

  

USTAVNI SUD SPASIO JOSIPOVIĆA; HODAK: OVO JE PRAVNO 

RETARDIRANA DRŽAVA 

Tomac i Jurčević tužili su bivšeg predsjednika za klevetu. Njihov odvjetnik 

Zvonimir Hodak tvrdi da ovaj slučaj pokazuje da su neki jednaki, a neki jednakiji 

Dan prije zakazanog ročišta na zagrebačkom Općinskom kaznenom sudu Ustavni 

je sud zabranio pokretanje postupka protiv bivšeg predsjednika Republike Ive 
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Josipovića kojega su, u vrijeme dok je bio na dužnosti, za klevetu tužili profesori 

Zdravko Tomac i Josip Jurčević. 

Tomac i Jurčević ranije su pojasnili da su Josipovića tužili za klevetu jer je 

komentirajući njihove izjave, u kojima su ga optužili da je veleizdajnik, navodno 

rekao da su "luđaci" i "bolesnici". 

Obojica tužitelja inače su članovi Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta koje je 

na sjednici o izdaji nacionalnih interesa održanoj u rujnu prošle godine u 

Vukovaru donijelo "društveno etičke optužbe" protiv Josipovića, bivšeg 

predsjednika Stjepana Mesića, potpredsjednice Vlade i ministrice vanjskih 

poslova i europskih integracija Vesne Pusić i saborskog zastupnika SDSS-a 

Milorada Pupovca. 

Pozivajući se na ustavnu odredbu prema kojoj predsjednik Republike ne može biti 

pritvoren niti se protiv njega može pokrenuti kazneni postupak bez prethodnog 

odobrenja Ustavnog suda najviše pravosudno tijelo zaključilo je da je Općinski 

sud povrijedio Ustav kada je bez prethodnog odobrenja za vođenje kaznenog 

postupka odredio ročište po privatnoj tužbi protiv Josipovića. 

U svojoj je odluci Ustavni sud utvrdio i pravna stajališta prema kojima se protiv 

predsjednika Republike ne može pokrenuti kazneni postupak bez prethodnog 

odobrenja Ustavnog suda, pa ni nakon što je osobi koja je obnašala tu dužnost 

prestao mandat, ako se tereti za navodno počinjenje kaznenog djela tijekom 

obnašanja dužnosti predsjednika Republike Hrvatske. 

Također su zaključili i da odluka Ustavnog suda kojom nije odobreno pokretanje 

kaznenog postupka protiv predsjednika Republike za vrijeme trajanja mandata 

priječi nadležni sud da po toj istoj tužbi pokrene kazneni postupak nakon što 

predsjedniku istekne mandat. 

Hodak: Neki su jednaki, a neki jednakiji 

Odvjetnika Zvonimira Hodaka koji zastupa Tomca i Jurčevića u ovom postupku, 

iznenadili smo ovom informacijom. 

"Ako je to ustavna odredba, nemam što komentirati. Jednom sam već rekao, ovo 

je pravno retardirana država", rekao je za direktno.hr Hodak. 

Čudi se odluci jer Josipović više nije predsjednik i ne štiti ga kazneno-pravni 

imunitet.  

"Nije ni saborski zastupnik, i nakon što je prestao biti predsjednik Općinski 

kazneni sud je zakazao raspravu, i ne vidim što tu Ustavni sud ima odobravati. 

Zakon o Ustavnom sudu nisu pisali suci Ustavnog suda. Prema tome, nelogična 

odredba ulazi u domenu Ustavnog suda. Josipović je danas najobičniji građanin 

kao i svaki drugi", tvrdi odvjetnik. 

Sutra će se pojaviti na raspravi na kojoj će mu biti uručeno rješenje Ustavnog 

suda. Objasnio nam je što dalje i zašto misli da neće imati uspjeha. 
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"Sada će Općinski sud morati zatražiti odobrenje, Ustavni sud neće ga dati. 

Ispada da dok je bio predsjednik, očito je mogao napraviti teže kazneno djelo. 

Imam osjećaj da će Ustavni sud odbiti zahtjev i da ćemo na taj način pokazati da 

smo svi jednaki, a da su neki jednakiji", zaključio je Zvonimir Hodak razgovor za 

naš portal. 

 

Josip Senjak 

Direktno.hr: 14. 5. 2015. 

 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/14976/Ustavni-sud-spasio-Josipovi%C4%87a;-

Hodak-Ovo-je-pravno-retardirana-dr%C5%BEava.htm 

  

Poznato je da je Hodak član Predsjedništva HNES-a, pa se na njega i na drugog 

člana Predsjedništva HNES-a našeg poznatog odvjetnika Željka Olujića odnosi 

Teršeličino spominjanje Hrvatske odvjetničke komore. 

 

KOMENTAR NA ODLUKU USTAVNOG SUDA 

 

Hodak: Josipović je tražio od Ustavnog suda da donese takvu odluku, uvrijedio je 

ljude, oklevetao ih te nije imao hrabrosti doći na sud i suočiti se s njima 

Kad je zakazana rasprava o ovom predmetu on više nije bio predsjednik države, 

nema kaznenopravni imunitet i on se sutra trebao naći na sudu, rekao je Hodak. 

Odluku Općinskog kaznenog sudu u kojoj je sud zabranio pokretanje postupka 

protiv bivšeg predsjednika Republike Ive Josipovića komentirao je za portal 

dnevno.hr odvjetnik Zvonimir Hodak. 

"Hrvatska ima svoje propise, a tko je radio te propise nema veze sa stvarnošću. 

Ispada da je predsjednik države mogao napraviti ne znam kakvo kazneno djelo i 

zbog toga biti smijenjen a da opet bez odluke Ustavnog suda ne može biti suđen", 

komentirao je Hodak. Dodao je kako oni o tome efektivno govore o predsjedniku 

države. 

"Kad je zakazana rasprava o ovom predmetu on više nije bio predsjednik države, 

nema kaznenopravni imunitet i on se sutra trebao naći na sudu. Ovaj potez 

Ustavnog suda je vrlo vjerojatno ustavan i zakonit ali je potpuno nelogičan i 

govori da postoje dvije vrste građana", naglasio je odvjetnik Hodak. 

"Jedan je Mesić, jedan je Josipović itd, a svi drugi građani moraju snositi 

konsekvence, a to opet nije ustavno", priča Hodak. 

Hodak je dodao kako je na određeni način neustavno da netko uživa određene 

privilegije na temlju nečega što je bio. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/14976/Ustavni-sud-spasio-Josipovi%C4%87a;-Hodak-Ovo-je-pravno-retardirana-dr%C5%BEava.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/14976/Ustavni-sud-spasio-Josipovi%C4%87a;-Hodak-Ovo-je-pravno-retardirana-dr%C5%BEava.htm
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hodak-josipovic-je-trazio-od-ustavnog-suda-da-donese-takvu-odluku-uvrijedio-je-ljude-oklevetao-ih-te-nije-imao-hrabrosti-doci-na-sud-suociti-se-s-njima-801093
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"Mislim da je to nakaradan propis i nije mi jasno kako je Ustavni sud dan prije 

ročišta odlučio intervenirati. Prema mojim informacijama sam Josipović tražio je 

od Ustavnog suda da donese takvu odluku, uvrijedio je ljude, oklevetao ih te nije 

imao hrabrosti doći na sud i suočiti se s njima. To govori o njemu", zaključio je. 

Podsjećamo, dan prije zakazanog ročišta na zagrebačkom Općinskom kaznenom 

sudu Ustavni je sud zabranio pokretanje postupka protiv bivšeg predsjednika 

Republike Ive Josipovića kojega su, u vrijeme dok je bio na dužnosti, za klevetu 

tužili profesori Zdravko Tomac i Josip Jurčević. 

Tomac i Jurčević ranije su pojasnili da su Josipovića tužili za klevetu jer je 

komentirajući njihove izjave, u kojima su ga optužili da je veleizdajnik, navodno 

rekao da su "luđaci" i "bolesnici". 

 

M. Berić  

dnevno.hr, 14. 5. 2015.  

 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hodak-josipovic-je-trazio-od-ustavnog-

suda-da-donese-takvu-odluku-uvrijedio-je-ljude-oklevetao-ih-te-nije-imao-

hrabrosti-doci-na-sud-suociti-se-s-njima-801093 

  

Već sam u emisiji Ozane Bašić "Oluja" rekao da su Josipovićeve uvrede zapravo 

priznanje da su navodi u optužnici takvi da on, iako je sveučilišni profesor s 

Pravnog fakulteta, ne može odgovoriti. Zato je ubrzo slijedila i osuda HNES-a. 

Teršelička je izabrala drugi način. Svjesna da ne može osporiti navode iz optužbe 

želi pozvati niz organizacija da spriječe osudu njenog ljudskog prava da djeluje 

protiv hrvatskih nacionalnih interesa i protiv hrvatskog naroda s tim da joj taj isti 

narod za to debelo plaća. To je i hitno, jer teško je povjerovati da će joj se nastaviti 

plaćati iz hrvatskog proračuna rad zbog kojega je i osuđena za etičku veleizdaju i 

nakon parlamentarnih izbora, zar ne? 

Ipak, vjerujem da će Teršelički i nove vlasti davati ogroman novac, kao i do sada, 

iz jednostavnog razloga što je ušla u Kratki priručnik politički korektnih izraza 

(Ivica Šola, 7Dnevno, 15. 5. 2015.): 

Vesna Teršelič: Osoba bez biografije koja određuje što je "govor mržnje". Po 

zvanju časna sestra Velikog Brata. 

 
Glas Brotnja, 16. 5. 2015. 

Kamenjar.com, 16. 5. 2015.  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hodak-josipovic-je-trazio-od-ustavnog-suda-da-donese-takvu-odluku-uvrijedio-je-ljude-oklevetao-ih-te-nije-imao-hrabrosti-doci-na-sud-suociti-se-s-njima-801093
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hodak-josipovic-je-trazio-od-ustavnog-suda-da-donese-takvu-odluku-uvrijedio-je-ljude-oklevetao-ih-te-nije-imao-hrabrosti-doci-na-sud-suociti-se-s-njima-801093
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hodak-josipovic-je-trazio-od-ustavnog-suda-da-donese-takvu-odluku-uvrijedio-je-ljude-oklevetao-ih-te-nije-imao-hrabrosti-doci-na-sud-suociti-se-s-njima-801093
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DVA PISMA KOJA SU SKINULA MASKE / NA 

HRVATSKU ŠUTNJU NISMO SPREMNI!, ZAGREB, 

2015. 

 
ZVONIMIR HODAK: INTELEKTUALNI PROLETARIJAT 

OKOMIO SE NA AKADEMIKE, BISKUPE I PROFESORE 

 

PREKOMJERNO GRANATIRANJE POZDRAVA "ZA 

DOM SPREMNI" 
 

Za dom spremni, ili što je bilo prije – kokoš ili jaje? Kriptokomunisti i 

liberalboljševici tvrde da je Za dom spremni destilirani ustaški pozdrav koji 

predstavlja paradigmu krvi i noža od kojega su uglavnom stradavali Srbi, Židovi 

i napredni Hrvati poput Jože Manolića i sličnih. Koliko su napredni Hrvati 

stradavali, dokaz je besmrtnost Jože Manolića koji je parafrazirajući Woodyja 

Allena nedavno izjavio kako bi volio biti besmrtan, ali ne po svojim djelima nego 

tako da nikad ne umre. 

Lijeva novinarska falanga skočila je na sve četiri kad su zatucani rigidni desničari 

predložili da Za dom spremni postane službeni pozdrav u Hrvatskoj vojsci. 

Zatucani desničari na čelu s akademikom Josipom Pečarićem, s dr. prof. 

Zvonimirom Šeparovićem, dvojicom hrvatskih biskupa za koje lijevi novinari 

vjerojatno smatraju da su nepismeni, s čitavim nizom doktora, profesora pokrenuli 

su peticiju koju su poslali Predsjednici Republike tražeći da se skine 

neokomunistički odium s hrvatskoga domoljubnog pozdrava Za dom spremni. 

Intelektualni proleteri, kako je novinare nazvao Lav Trocki, čuvši za tu peticiju, 

skočili su kao opareni. Boris Vlašić.u Jutarnjemu zgraža se kako potpisnicima 

peticije ne smetaju tijela ustaških žrtava i kako se tom peticijom rugaju Hrvatskoj. 

Jedan od mlađih jugonostalgičara Marko Špoljar u Večernjemu vrišti: „Ustašluk 
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akademika šokirao javnost.“ Ono što šokira hrvatsku demokratsku javnost 

činjenica je da razni vlašići, špoljari, tomići, jergovići, pavičići i slični likovi 

svakodnevno prolaze kraj najljepšega zagrebačkog trga koji se zove Trg maršala 

Tita. Njih očito ne iritiraju tijela više od stotinu tisuća Titovih žrtava pobijenih 

nakon 8. svibnja 1945. godine. 

Naknadna je partizanska hrabrost nakon završetka rata bez suda i presuda 

doslovno pomesti stotine tisuća civila, žena i djece od Bleiburga, pa križnim 

putem do Macelja i dalje. To je činjenica koju Vlašić, Špoljar i njihovi 

istomišljenici jednostavno preskaču kao da se nije ni dogodila. Za njih se nije 

dogodila ni općepoznata činjenica da se s uzvikom ZDS 1991. godine ulazilo u 

Domovinski rat i ginulo u Domovinskome ratu. 

Intelektualni proletarijat među kojim većina ima tek srednju školu, a tek poneki 

fakultet političkih znanosti, okomio se na akademike, biskupe, profesore i doktore 

zgražajući se nad njihovim tobožnjim primitivizmom. Srećom ima razboritih ljudi 

koje nam je ustupila multietnička BiH kao što su Davor Sučić, poznatiji kao Sejo 

Sexon, Oliver Frljić i Mile Kekin. Njihov je povijesni zadatak ustašoidne Hrvate 

malo prosvijetliti. Sejo Sexon u skladu sa svojim intelektualnim koeficijentom 

poručuje nam: „Svaka čast žrtvama Bleiburga, ali nisu sve žrtve Bleiburga bile 

nevine.“ Zamislite našega Seju da se pojavi na suđenju Perkoviću i Mustaču u 

Njemačkoj i da izjavi da mu se čini da sve žrtve Udbe nisu bile nevine. Volio bih 

u toj apstraktno zamišljenoj situaciji vidjeti lice sudca Manfreda Daustera. 

 

Histerična hipokrizija 

Par dana od nesretne peticije javiše se i naše istočne komšije s prijedlogom da svih 

59 potpisnika peticije odmah idu u apsanu. Pa iskreno govoreći, ne bi se ni ja 

dobro proveo bez obzira na to što peticiju nisam potpisao da mladi neoboljševici 

poput Marka Špoljara, Borisa Vlašića ili zanosne žene boljševika Vedrane Rudan 

imaju vlast u RH. Samo od sebe postavlja se jedno čisto logično pitanje: Zašto 

„prekomjerno granatiranje“ prema uskliku ZDS? Zašto drugovi i drugarice ne 

prosvjeduju kad se svakoga prvoga pojave u banci da dignu „ustašku“ kunu? Kuna 

je zaživjela i postala valuta isključivo za vrijeme NDH. Nekad su ovce služile kao 

novac, ali danas još samo služe kao jamci za dizanje kredita. Kuna nije služila ni 

za jedno ni za drugo. Kako Marko Špoljar nije zapazio da hrvatska kuna šokira 

hrvatsku javnost? 

Sa sigurnošću možemo tvrditi da su Pavelić, Dido Kvaternik i ostali narodni 

neprijatelji slušali Lijepu Našu usukani u stavu mirno. Znam da nije ugodno našim 

bivšim komunistima, jugonostalgičarima kad moraju slušati himnu kojoj su počast 

odavale i ustaše. Kao što vidite, radi se o jednoj općoj i histeričnoj hipokriziji. 

Dvoličnost karakteristična za naše jugoviće postaje pomalo tragikomična kad 

vidimo drugove Stazića, Jovanovića, Komadinu, Pupovca, Branimira Pofuka i 

slične kako jurišaju na ZDS, a iz nozdrva im sijeva borbeni komunistički plamen 

te, s druge strane, kad se pojave u banci i originalni ustaški proizvod kunu s 

ljubavlju u srcu spremaju u zadnji džep svojih debelih turova. I na kraju, moramo 

se prisjetiti naših dragih gledatelja Žikine dinastije kojih po Tuđmanu ima 
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otprilike jedan milijun, a koji kao zapeta puška čekaju koordinate koje će im iz 

Srbije poslati Aleksandar Vulin. 

Vulin je nedavno izjavio da je „najveći problem u Hrvatskoj što nije napravila 

jasan otklon od ustaštva.“ Naravno da se slažem s Acom Vulinom jer da je 

Hrvatska napravila jasan otklon od ustaštva otprilike onakav kakav je Srbija 

napravila od četništva, imali bismo danas i s jedne i s druge strane manje farizeja 

i čistu povijesnu distancu prema svima onima koji ne mogu smisliti ovu državu. 

Po Vulinu, ustaše su pripadale fašističkome pokretu, a njegovi četnici 

antifašističkome. I ljudi koji baš i nisu na ti s poviješću znaju da su Dražini 

„antifašisti“ tijekom II. svjetskoga rata bili kuhani i pečeni s Talijanima. Stoga 

Talijani, ako je vjerovati Vulinu, ako su izumili fašizam, nisu bili fašisti. I što još 

reći o harangi koji su lijevi medijski falangisti digli protiv obične peticije koja u 

zapadnim uređenim zemljama predstavlja abecedu demokracije?! Nekako se 

bojim da bez jasne makar i zakašnjele lustracije Hrvatska teško može na zelenu 

granu kraj toliko ljevičara, orjunaša i mrzitelja hrvatske države ma kakva ona bila! 

 

Zvonimir Hodak/Hrvatski tjednik 
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JE LI KATEDRA ZA POVIJEST FF-A SRAMOTA 

SVEUČILIŠTA U ZAGREBU? 

 
O sramotnoj Izjavi (navodno cijele) Katedre za povijest Filozofskog fakulteta 

Sveučilišta u Zagrebu pišu i ovaj tjedan u dnevno.hr njihovi sjajni kolumnisti 

Zvonimir Hodak i Marko Ljubić. Hodak piše: 

Oni su bili zauzeti svetom borbom Filozofskog faksa protiv krucijalnog problema 

RH – pokličem ZDS. Povijesničari s Filozofskog fakulteta ističu u svom proglasu 

da bi potpisnike peticije ZDS znanstvenike, sveučilišne profesore i akademike 

trebale ocijeniti nadležne institucije. Vjerojatno su se sa sjetom sjetili partijskih 

ćelija, gradskih komiteta, SUBNORA i kaznenih sudova bivše Juge. Drugovi se 

digoše na zadnje noge! K’o u idilično doba, recimo, sedamdeset i prve godine. 

Kažu drugovi: “U ovom slučaju to bi značilo da su potpisnici ove peticije trebali 

podastrijeti primjere uporabe ovog ustaškog pozdrava prije pojave ustaškog 

pokreta. Budući da to nisu učinili, odstupili su od temeljnih načela znanstvenog 

rada i time doveli ne samo svoj ljudski nego i znanstveni kredibilitet u pitanje. U 

tom ćemo smislu predložiti njihovo isključenje iz svih strukovnih udruga hrvatskih 

povjesničara“. Kako iza ovog ljevičarskog pamfleta nije stao prof. dr. Ivo Banac, 

za očekivati je da će prijava protiv njega ići izravno vojnom sucu Ivanu Fumiću, 

a ostale potpisnike trebalo bi “prevaspitati“. Bože! 2015. g., a recidiv komunizma 

je galvaniziran u glavama “hrvatskih povjesničara.“ Radi se o 30-ak profesora 

na čelu s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i glavnim 

režiserom hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad provedenoj 

lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne misle kao 

oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein, dr. Ivica Prlender, dr. 

Borislav Grgin, dr. Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. Mirjana Matijević-

Sokol, dr. Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario Strecha, dr. Božena 

Vranješ-Šoljan i da ih ne nabrajam baš sve. Nije sporno što drugovi i drugarice 

imaju svoj stav. Skandalozno je što ljevičarske perjanice s jednog u suštini 

neokomunističkog faksa odmah traže isključenje neistomišljenika iz svih 

strukovnih udruga te dovode u pitanje kako njihov znanstveni tako i ljudski 

kredibilitet. To su nasljednici i sljedbenici Mladena Zvonarevića koji je 

sedamdeset i prve javno, zajedno s Jožom Horvatom i Gustavom Krklecom, tražio 

zatvaranje studenata i svih onih koji su potpisali Deklaraciju o nazivu i položaju 

hrvatskoga književnoga jezika. Za razliku od tih idiličnih vremena, danas 

kriptokomunisti mogu pucati samo na osobni i znanstveni kredibilitet te tražiti: 

“van s njima iz svih strukovnih udruga”. I tako drug do druga, eto nam povijesna 

udruga! 

Na veličanstvenom skupu povodom Dana antifašističke borbe na Trgu žrtava 

fašizma, nisu dominirali antifašistički borci već antifašistički specijalci. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552  

 

Ljubić piše:  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552
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U tim odgovorima ne može ostati nejasno, hoće li hrvatska država u ime 

hrvatskoga naroda plaćati desetine i stotine navodnih znanstvenika na 

sveučilištima RH, koji dnevnom ritmikom, krivotvorinama onečišćuju hrvatski 

identitet, otvoreno zagovaraju velikosrpske i ine ciljeve i interese i prijete 

svakome tko im se usudi javno i argumentirano suprotstaviti. Mora se znati, hoće 

li takvi tipovi, kao u aktualnom zahtjevu povjesničara s Filozofskog fakulteta u 

Zagrebu, lustrirati Hrvatsku ili će Hrvatska lustrirati njih? Karamarko i HDZ 

nemaju izbora – ili će lustrirati ili biti lustrirani. 

U tim odgovorima ne može ostati nejasno je li Katolička crkva opasnost za 

hrvatsko društvo, a njeni progonitelji – njegova budućnost i ulaznica za nekakav 

napredni svijet i nova vremena. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/marko-ljubic/kako-postati-karamarkov-ne-

otici-od-milanovica-829804  

 

U svezi s Ljubićevim upitom HDZ-u i njegovim ponašanjem povodom 

očekivanog dolaska na vlast treba spomenuti i tekst Gojka Borića, Gebelsići, 

vanjski i unutarnji / Klasić – neznalica, provokator i jugoslavenski komunist bez 

znanja i morala, Hrvatski tjednik, 03. 09. 2015., Naime u njemu Borić raščlanjuje 

djelovanje prof. dr. sc. Hrvoja Klasića, za koga Hodak kaže da je glavni režiser 

hajke, i kroz Borićevu raščlambu neznanja i morala stalno se provlači čuđenje 

kako netko takav može biti profesor na Zagrebačkom sveučilištu. (Ja bih samo 

ovdje iznio sumnju da je intelektualni kapacitet kao Klasić u stanju biti bilo kakav 

režiser, jer je uočljivo već i po Borićevoj analizi njegovoga znanstvenoga djela, 

da je on postao to što jeste upravo na modelu bespogovornoga služenja 

autoritetima koje mora slušati i provoditi njihove zamisli, pa i teško se 

kompromitirati kako u javnosti tako i u znanstvenim krugovima kojima po svemu 

nikada i nije pripadao. Otprilike po narodnoj – budali i šamar odgovara!) 

Spomenut ću zato samo jednu meni najstrašniju: Klasiću je Domovinski rat bio 

"građanski", a čak je i Sud u Haagu u presudi tužbe za genocid govorio o 

genocidnim radnjama u agresivnom ratu Srbije u cilju stvaranja Velike (i 

homogene) Srbije. Ako se sjetimo i sličnih izjava Teršelićke u Beogradu, koju 

ogromnim novcima plaća RH, jasno je da se njihovi stavovi poklapaju sa 

stavovima vlasti i da je njima itekako važno da se ona ne promjeni. Drugo je naime 

pitanje, kako netko tko nosi zvanje doktora znanosti u bilo kojoj znanosti, smije 

suvereno javno promovirati stavove koji se ne mogu potkrijepiti ni jednim 

znanstvenim uporištem, a pogotovo na području pravnih i politoloških znanosti, 

koje Klaisću očito nisu bitne, jer je dužan odraditi prljavi posao, makar se, kako 

sam već naveo potpuno kompromitirao. Za Teršeličku čovjek može naći čak i 

opravdanje, jer njena misija nije u Hrvatskoj nikada bila – misliti, nego blatiti po 

zadatku, a nije odgovorna štititi znanstveni integritet.  

Zato je Ljubićev upit Karamarku itekako važan. Da hoće li se u tom pogledu išta 

promijeniti osim same promjene vlasti? 

Tu treba posebno ukazati na sjajni tekst Maria Filipija (novinar, publicist, 

dragovoljac, 100% HRVI) LJULJAJU SE STUPOVI LAŽI u kome on spominje 

četiri stupa laži:  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/marko-ljubic/kako-postati-karamarkov-ne-otici-od-milanovica-829804
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/marko-ljubic/kako-postati-karamarkov-ne-otici-od-milanovica-829804
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1. Alojzije Stepinac 

2. Za dom spremni 

3. Jasenovac 

4. Ustaše 

Evo njegovog teksta oko ZDS: 

 

PANIKA OKO „ZA DOM SPREMNI“ 

Kada je 1991. godine tada još nepoznati Marko Perković Thompson lansirao 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja započinje baš s tim usklikom, nikome nije bilo 

na kraj pameti prigovarati mladom branitelju zbog toga. Razloga je bilo više. 

Protivnici Hrvatske bili su duboko u mišjim rupama i u njihovom kukavičjem srcu 

nije bilo ni trunka snage za bilo kakvu manifestaciju vlastitoga stava. Osim toga, 

Thompson je tim usklikom na početku pjesme posvjedočio da se je tako 

pozdravljalo na bojišnicama širom zemlje, na mjestima gdje si bio siguran jedino 

da si živ tog trenutka. Niti pet sekundi života unaprijed nije se moglo predvidjeti. 

Bio je to pozdrav na svim bojišnicama i u svim postrojbama, ne samo u HOS-u. 

Nije to bio službeni pozdrav proklamiran na nivou države, nego spontana 

manifestacija otpora na prvoj crti, među nitima mreže smrti, kao poruka 

neprijatelju. „Čekaju te oni koji su za dom spremni umrijeti“. 

S vremenom su jadne kukavice – novinari, politolozi, povjesničari, srpski 

propagandisti i slični, izišli iz mišjih rupa i počeli najprije polako, a onda sve jače 

napadati taj stari hrvatski poklič. Ali nakon što im je pred nosom pao mit o 

zločestom Stepincu, uhvatila ih je panika. Ako padne i drugi stup, lako bi mogla 

pasti i cijela kuća laži, a oni sami postali bi ono što već odavno jesu – otpad. Zato 

su podigli neviđenu hajku na sve nas koji svjedočimo da je poklič „Za dom 

spremni“ nerazdvoijivi dio hrvatskog naroda i zato je neuništiv. 

Sada međutim dolazi na red posljednji adut. Ako je Za dom spremni nerazdvojivi 

dio hrvatskog naroda, onda je to dokaz da su Hrvati doista zločinački i genocidni 

narod. A za dokazivanje takvih tvrdnji još im stoje na raspolaganju preostala dva 

stupa. 

http://glasbrotnja.net/vijesti/hrvatska/ljuljaju-se-stupovi-lazi  

 

Odavno je Thompson i njegove pjesme nadrastao čovjeka Marka Perkovića, 

odavno su upravo njegove pjesme i golemo nacionalno oduševljenje koje 

izazivaju na svakome mjestu, postale vrlo opasan simbol nacionalnoga otpora 

nasilnome skretanju hrvatske slobode u naručje dojučerašnjih i novih gospodara. 

Zbog toga je Thompson stup ovoga društva, zbog toga je toliko napadan, zbog 

toga je opasna njegova pjesma do te mjere da se čak i na košarkaškom turniru u 

Zagrebu ni na jednoj utakmici nije smjela pustiti okupljenome narodu – Lijepa li 

si. To je jedna od tisuća sitnica koje ukazuju mudrome čovjeku da ništa nije 

slučajno i da se sve događa po minuciozno pripremljenom scenariju zatiranja 

svega hrvatskoga. 

Dodajmo ovome još samo kako je poznati hrvatski znanstvenik Josip Stjepandić, 

koji živi i radi u Njemačkoj, a jedan je od glavnih organizatora Peticije ZDS, 

http://glasbrotnja.net/vijesti/hrvatska/ljuljaju-se-stupovi-lazi


118                                      ZVONIMIR HODAK  

 

posebno naglasio kako je samo onaj prvi spot "Bojna Čavoglave" u zadnje dvije 

godine na Internetu vidjelo nekih 1,500,000 ljudi.  

(https://www.youtube.com/watch?v=cUbCp2WgkYw 

Ova snimka preuzeta je 1.490.061 puta u posljednje 2 godine s komentarom: 

“Famous war song from Croatia about a pissant village which was supposedly 

defended by these guys.”) 

A kad vidimo tko su ti kojima je to strašno iz opisa Maria Filipija, jasno je da je 

to njima doista strašno, zar ne?  

A meni kao profesoru na Zagrebačkom sveučilištu zapravo je najstrašnije vidjeti 

toliku glupost (kako tvrde) cijele jedne Katedre na tom istom sveučilištu. Oni 

pripisuju potpisnicima Inicijative ZDS ono što i malo dijete vidi da je rekao Mladi 

Jastreb ("starohrvatski pozdrav"), dakle Thompsona i Bojnu Čavoglave povezuju 

s Drugim svjetskim ratom (Stjepandić piše Bancu ono što se tako odnosilo na 

CIJELU katedru: "Ako ste čitali tekst peticije, a bilo bi očekivano jer je danima 

već dostupna javnosti, a i zbog toga što odgovoran čovjek kojemu je karijerni 

biljeg znanost ne komentira niti zauzima stavove o nečemu što ne poznaje, sigurno 

ste uočili da povijest u njoj počinje najranije 1991. godine. Kao povjesničar 

morali biste znati da se ZDS kao simbol koristio u više postrojbi Hrvatske vojske 

u Domovinskom ratu, te da jedna vrlo popularna pjesma započinje tim 

pokličem.”)  

 

Je li cijela Katedra za povijest Sveučilišta takva da im Bojna i hrvatski branitelj 

Thompson nije dio Domovinskog rata!? Što bi se drugo tada mogli reći osim: 

Jadne li Katedre. Ali i jadnog li Fakulteta na kojoj je ona i jadnog li sveučilišta 

koji šute o tome! 

Zapravo, sramotno pismo je postalo poznato javnosti zahvaljujući dr. Bancu pa 

sam ga ja već komentirao na osnovu onoga što je on napisao. Čak se i sam 

naslov teksta, poslanog Jutarnjem listu koji ga, očekivano, nije objavio odnosi na 

njih TKO SU ĆOSIĆEVI SLJEDBENICI U HRVATSKOJ? Tekst završava 

ovako: 

Dakle, slažu pa skupljaju potpise vjerujući da će tako njihova laž postati istina! 

"A što drugo reći nego citirati Dobricu Ćosića koji za one kojima služe dvije 

povjesničarske strukovne udruge kaže: 

„Mi Srbi lažemo da bismo obmanuli sebe, da utješimo drugog; lažemo iz 

samilosti, da nas nije strah, da ohrabrimo, da sakrijemo svoju i tuđu bijedu... Laž 

je vid našeg patriotizma... Lažemo stvaralački, maštovito, inventivno.“ 

Bit će zanimljivo vidjeti tko su Ćosićevi sljedbenici u Hrvatskoj, zar ne?" 

Doista je li moguće da je cijela Katedra za povijest Filozofskog fakulteta 

sastavljena od sljedbenika Dobrice Ćosića? Srećom nije. Ivo Banac pojašnjava: 

"U vezi s izjavom povjesničarskih udruga o kojoj sam pisao prošlog tjedna, Novi 

list (6. rujna) objavio je članak novinara L. Tomičića u kojemu se tvrdi da sam 

jedini na Odsjeku za povijest bio protiv ove izjave. Činjenica je da je uz izjavu od 

oko 35 anketiranih (u nekim mailovima ima ih više, u nekima manje) 17 bilo za, 

dodatna 3 s rezervama oko pojedinih točaka, 1 protiv, a 15 se nije izjasnilo. Kao 

uvijek, poluinformacije su specijalitet ideologiziranih medija i njihovih suflera.  

https://www.youtube.com/watch?v=cUbCp2WgkYw
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http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/  

 

Ipak, možemo samo ponoviti ono što je još uvijek zanimljivo jer pismo Katedre 

za povijest FF-a s potpisnicima nije objavljeno: 

To su Ćosićevi sljedbenici u Hrvatskoj? 

 

 

  

http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/
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ZDS I KUKAVIČLUK: OD THOMPSONA DO 

THOMPSONA 

 

Naslov odgovora Marcela Holjevca (7Dnevno, 18. 09. 2015.) „Ne ići glavom kroz 

zid nije kukavičluk“ bio mi je doista simpatičan Podsjetio me je na još jednu 

beogradsku priču. Naime, profesor Borelli koji je bio voditelj Hidro odsjeka na 

Građevinskom fakultetu i bio dopisni član JAZU (danas HAZU) jednom mi je 

rekao:  

„Mislio sam da sam ja najtvrdoglaviji čovjek na svijetu, ali Tebi Pečariću skidam 

kapu.“  

Ali kada sam počeo čitati nisam mogao vjerovati svojim očima. Holjevac misli da 

sam ja tvrdio da nisam autor peticije. Zar je moguće da njemu nije jasno da sam 

se, kao znanstvenik kome je itekako važno pitanje autorstva, ograđivao od svake 

primisli da je PRIJEDLOG moj.  

Pa zar netko uopće može ne razumjeti što znači rečenica iz Peticije ZDS: 

„Zato od vas štovana Predsjednice RH i štovani predsjedniče HDZ-a tražimo da 

usvojite sugestiju Mladog Jastreba (podcrtao JP) i predložite izmjene zakona o 

hrvatskoj vojsci tj da se pozdrav ZA DOM - SPREMNI uvede u službenu vojnu 

uporabu.” 

Pa zar netko uopće može pomisliti da autorstvo Peticije ZDS pripisujem Mladom 

Jastrebu, a on tu Peticiju nije ni potpisao.?  

Ili to samo Holjevac i dalje ustrajava na ono što je već napisao – ja sam onaj 

gluplji! 

Zapravo mi se itekako sviđa biti u društvu s biskupima Pozaićem i Košićem i 

mnogim drugima koji su potpisali Peticiju, a kako nas netko doživljava ne govori 

o nama nego o njemu! Zato priznajem, ako je ovo njegovo pametno – glup sam! 

 

Dobar dio njegovog teksta je prihvatljiv, ali onda opet kreće s onim što je po meni 

blago rečeno kukavičluk: 

„Bitno je kako će takav potez, kao što je uvođenje tog pozdrava u HV, biti 

protumačen u redovima NATO pakta, EU-a, naših prijatelja i saveznika poput 

Njemačke. Time bismo, naročito Angelu Merkel i druge političare koji podržavaju 

HDZ kojem ste se obratili, i koji su članovi EPP-a, doveli u vrlo neugodnu 

situaciju. 

Hrvatska bi bila izložena diplomatskom pritisku, a dobit nam od toga ne bi bila 

nikakva. To nije, dakle, stvar kukavičluka, već jednostavno procjene je li nam to 

u interesu, treba li nam to i koja je cijena toga. Politička cijena koju bi Hrvatska 

platila 

bi svakako bila prilična, a što bismo dobili time? Jedno veliko ništa. Što bi Srbi 

dobili? Argument više da mogu iz svoje zemlje, koja je valjda uzor demokracije i 

ljudskih prava, lamentirati o "ustaškoj" Hrvatskoj.“ 

Doista nisam političar pa me doista ne zanima koje bi probleme imali te osobe 

koje su dopuštali i proganjali hrvatske generale zato što je tim stranim 
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političarima, a vjerojatno i njima, oslobađanje okupiranih područja svoje 

domovine bio Udruženi zločinački pothvat. Ono što je po Meronu nerazumno, ti 

političari se nisu usuđivali niti se danas usude spomenuti. Možda bi kolega 

Holjevac, koji po prirodi svoga posla mora pratiti što Ti političari rade i govore, 

mogao podsjetiti me kada su oni na ove „Srpske dobitke“ spomenuli da je i u 

presudi za genocid jasno rečeno da je izvršena (fašistička – kolega Holjevac bi 

barem trebao pročitati tekstove prof. Tomca u tjedniku za koji piše) agresija na 

Hrvatsku u cilju stvaranje homogene Velike Srbije uz niz genocidnih radnji. 

Tomac kaže: 

Drugo mišljenje je da je slogan „Za dom spremni“ u Domovinskom ratu potpuno 

odvojen od NDH, Pavelića i ustaške politike, da je on spontano nastao u borbi 

protiv četničko fašističke agresije kao odgovor branitelja da su spremni obraniti 

svoj dom i svoju domovinu. Dakle, to mišljenje, koje i osobno zastupam (podcrtao 

JP uz nadu da i prof. Tomac neće biti uvršten među nas gluplje), jer sam kao 

potpredsjednik Ratne vlade se svakodnevno suočavao s tim problemom, potpuno 

je odvojeno od ustaškog pozdrava „Za Pavelića i dom spremni“ i nema nikakve 

veze s ustaštvom. 

Politički ciljevi Tuđmana i Ratne vlade jasno su definirani stvaranjem 

demokratske antifašističke Hrvatske nasuprot NDH. Umjesto totalitarne NDH 

Tuđman i Vlada u novom Ustavu utvrdili su Hrvatsku kao demokratsku 

višestranačku državu sa najvišim ljudskim pravima. Donijeli smo i ustavni Zakon 

o pravima manjina, koji je na najvišoj razini jamčio manjinska prava, a posebno 

srpske manjine. 

Pozdrav „Za dom spremni“ je nastao u borbi protiv novog srpskog fašizma, koji 

je osporavao i dom i domovinu. I zato je bio tako masovno prihvaćen. Dakle, nisu 

u pravu oni koji tvrde da u Domovinskom ratu nije dan novi sadržaj pozdravu „Za 

dom spremni“. Zato ima osnove i prijedlog da se taj pozdrav u Domovinskom ratu 

rehabilitira kao izvoran i potpuno različit od ustaškog pozdrava jer su se 

branitelji borili za potpuno drukčiju Hrvatsku od ustaške Hrvatske. 

Tomac po običaju sjajno pokazuje kako je mnogim Hrvatima važniji Domovinski 

rat od onog prije. Od Holjevca kao vrsnog kolumniste očekivao sam da svojim 

tekstovima razbija kukavičluk hrvatskih političara, a ne da ih podržava u tome 

(mogao bi negdje naći i ono što je kardinal Kuharić govorio o klečanju na 

koljenima pred velikima). I ovaj njegov odgovor pokazuje kako nije shvatio 

osnovnu poruku našeg pisma: NIJE BITNO samosvjesnim Hrvatima danas, hoće 

li ZDS biti pozdrav u HV ili neće, već je presudno bitno da SMIJE BITI te da ta 

odluka ovisi ISKLJUČIVO od hrvatskoga naroda, a ne od nametnutih stereotipa 

koji su ga držali i još uvijek drže u okovima. 

Nije bitno nadalje, što Srbija misli, bitno je ONEMOGUĆITI njene operativce u 

Hrvatskoj da hrvatskome narodu nameću njeno mišljenje, a neka ona, figurativno 

rečeno laje iza granice koliko i što hoće. 

A da je bio blizu razumijevanju toga pokazuje ono što dalje piše: 

„Tko su ta gospoda kojima smeta Marko Perković i njegova pjesma "Čavoglave" 

da bi njima itko iz Hrvatske trebao bilo što dokazivati ili se za bilo što pravdati? 
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Pa i dokazivati da mi imamo pravo vikati "Za dom spremni"? Da, ako smo 

demokratska država, ako postoji sloboda govora, imamo. Da, ako je Marko to 

pjevao za rata i nitko se nije usudio buniti se, neka se ne bune gospoda "sprski 

dragovoljci, banda, četnici", ni sad. No, trebamo li mi stoga svoje prijatelje i 

saveznike dovoditi u neugodnu situaciju?“ 

Sad već ne znam javlja li mi Holjevac da potpisuje Peticiju ZDS.  

Ili nije pročitao da ona počinje rečenicom: 

“Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti (podcrtao JP) pjevača Marka 

Perkovića Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom 

koncertu u Kninu, Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE 

koju on izvodi već 25 godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije 

pjevati i recitirati stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja 

je dio povijesti hrvatskog naroda?”  

Meni je nemoralno kad Holjevac piše što je napisao o Bojni Čavoglave, a ne smeta 

mu najava kažnjavanja zbog toga! Zato mi je i drago što i nije, ako nije, pročitao 

Pismo. 

Ako jest izgleda mi kao da je Holjevac samo prespavao ovih zadnjih petnaestak 

godina. Naime, veliki napadi na pozdrav Za dom spremni počeli su s promjenom 

vlasti početkom ovog stoljeća. Odmah se počelo s napadima na Thompsona i 

Bojnu Čavolave koja počinje s tim pozdravom. Kako svjedoči Mario Filipi tako 

se pozdravljalo na bojišnicama širom zemlje, na mjestima gdje si bio siguran 

jedino da si živ tog trenutka. Niti pet sekundi života unaprijed nije se moglo 

predvidjeti. Bio je to pozdrav na svim bojišnicama i u svim postrojbama, ne samo 

u HOS-u. Nije to bio službeni pozdrav proklamiran na nivou države, nego 

spontana manifestacija otpora na prvoj crti, među nitima mreže smrti, kao poruka 

neprijatelju. „Čekaju te oni koji su za dom spremni umrijeti“. To su prepoznali 

mnogi u Hrvatskoj pa smo pisali otvorena pisma i knjige (vidjeti npr. M. 

Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih intelektualaca – Bilo je i to 

jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 2008.; J. Pečarić, Hajka na Thompsona, 

Zagreb, 2012. J. Pečarić, Propade im crvena Hrvatska, Zagreb, 2015. pp.372). 

Narod je masovno odlazio u Čavoglave. 

Bilo je očito da s takvim napadima nisu imali uspjeha. Prije bi se reklo izazvali su 

suprotno od očekivanog. 

Zatim su počeli s policijskim gonjenjem onih koji bi se usudili izgovoriti ZDS.  

Je li Holjevac shvatio da smo zbog najave kažnjavanja Thompsona zbog pjevanja 

Bojne Čavoglave u Pismu i upozorili na oslobađajuće sudske presude u svezi s 

pozdravom ZDS?  

Zar nije logično na prijetnje kažnjavanjem odgovoriti s ukazivanjem na takve 

presude?  

Na portalima se o tome piše i danas: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-

stari-hrvatski-pozdrav-827566 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav-827566
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav-827566


            ZVONIMIR HODAK  123 

 

Obično se spominje i druga takova presuda: Presuda Prekršajnog suda u Zagrebu, 

23. 12. 2009. 

Postoji i treća koju dajem u prilogu. 

Političarima to nije bilo dovoljno. Baš njih briga za sudske presude. (Njima se 

tresu koljena pred stranim činovnicima nižeg ranga., zar ne?) Nastavili su s 

pritiscima na pravosuđe. Policija je morala i dalje prijavljivati one koji koriste taj 

vlastima nepočudan pozdrav. O tome se raspisala Slavica Lukić u Jutarnjem: 

JUTARNJI ISTRAŽUJE Znate li koliko je ljudi kažnjeno zbog ustaškog pozdrava 

'Za dom spremni'? Rezultati su poražavajući! 

http://www.jutarnji.hr/na-sudu-od--2010--samo-13-kazni-za-uzvik--za-dom-

spremni-/1413042/  

Nju naravno ne zanima zašto se ljudi i dalje proganjaju unatoč sudskim 

presudama. I još se zgraža što sudci, očito pritisnuti od političari, nisu dosljedniji 

u svojoj poslušnosti prema političarima pa dosuđuju minimalne kazna.  

Evo kako joj se u istom broju 7Dnevno narugao sjajni kolumnist Zvonimir Hodak 

(čita li ga g. Holjevac?) : 

Slavica Lukić je provela u Jutarnjem listu empirijsko istraživanje o 

neprogresivnom odnosu pravosuđa prema starohrvatskom pozdravu ZDS. 

Zgrožena, Slavica je uzela kao bazičnu godinu 2010. g. Naslov “Istraga : kako 

sudovi tretiraju ustaški pozdrav“. Kaže naša Slava: “Na sudu od 2010. g., samo 

13 kazni za uzvik ‘Za dom spremni’”. Zamislite, u tih 13 kazni nema čak nijedne 

doživotne robije. Nema ni smrtne kazne. Nema ni statistike koliko je “zločinaca“ 

oslobođeno. Ni empirijska istraživanja nisu što su nekad bila. 

Spomenimo samo dio njenog teksta: 

„Državno odvjetništvo dosad ni u jednom slučaju, pa ni u onom reprezentativca 

Josipa Šimunića koji je “Za dom spremni” uzviknuo pred punim stadionom i 

televizijskim gledateljima, taj poklič nije tretiralo kao kazneno djelo.“ 

Vidite kako oni koji sprovode velikosrpsku politiku u RH, koriste i njihove 

metode („Laž je Srbima najviše pomogla u povijesti“). Svi znamo da je Joe 

uzviknuo: ZA DOM. A tridesetak tisuća ljudi je uzvratilo: SPREMNI! 

A da je ZA DOM stari hrvatski usklik, valjda ni većina staljinista s Katedre za 

povijest FF-a ne bi negirala (osim Klasića, kako je to nedavno G. Borić u 

Hrvatskom tjedniku), zar ne? 

Druga je stvar, što mnogi od nas smatraju da se uz ZA DOM podrazumijeva i 

SPREMNI, i da samo postoje inačice jednoga te istoga. Naime, „bilo koji 

nacionalni pozdrav može biti njegovanje tradicije, ali može i napredovati“, kako 

je srpski povjesničar Dragan Petrović objasnio to što Srbi koriste pozdrav s tri 

raširena prsta kojim su slavili sva zvjerstva u Domovinskom ratu i koji je 

„napredovao“ u Miloševićevo vrijeme! A to naši političari ne smiju reći stranim 

političarima kada ih optuže zbog ZDS. Holjevac ima pravo misliti da to nije 

kukavičluk, ali meni jest i to i mnogo toga drugoga.  

Holjevac svoj tekst završava ovako: 

ZDS u pjesmi je jedno, ZDS na službenim dokumentima nešto posve deseto. To je 

onda službena politika, pa će se tako i tretirati. 

Međutim, predsjednik HČSP-a Josip Miljak me je upozorio na sljedeće: 

http://www.jutarnji.hr/na-sudu-od--2010--samo-13-kazni-za-uzvik--za-dom-spremni-/1413042/
http://www.jutarnji.hr/na-sudu-od--2010--samo-13-kazni-za-uzvik--za-dom-spremni-/1413042/
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Poštovani akademiče, evo jedan prilog raspravi o pozdravu Za dom spremni i 

ustaštvu. HČSP je jedina politička stranka koja u službenim aktima ima 

registriran pozdrav: Za dom spremni. Kada sam zbog toga bio na sudu po prijavi 

načelnika prve PP Zagreb, Velimira Tišme (inače Srbin), sutkinja Vlatkica Jurić 

je bila zaprepaštena kako je to moguće da HČSP ima to u službeno potvrđenom 

Ustavu (Statutu), i morala s velikim žaljenjem donijeti oslobađajuću presudu. U 

definiciji presude je izbjegla jasno određenje, pa sam se ja žalio na tu 

oslobađajuću presudu (naravno da se nemam pravo žaliti na oslobađajuću 

presudu), što mi je drugostupanjski sud i kazao u rješenju. Bila je sporna naša 

zastava koja je visjela na zgradi u Frankopanskoj 2, Zagreb, na kojoj je ispod 

stranačkog grba naš pozdrav; Za dom spremni. Sutkinja je mene oslobodila jer 

kao nisam ja osobno, kao odgovorna osoba izvjesio tu zastavu, pa ne mogu 

direktno biti odgovoran. Stoga sam se i žalio na presudu, jer se ostavlja prostor 

za inkriminaciju legalno registrirane stranačke zastave. To je bilo negdje 

2009/10. 

To je dakle sudski spor o zastavi, a o spomeniku u Splitu i ne tako davnim 

događanjima oko tamošnjeg spomenika vjerojatno svi dobro znaju. 

http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-

smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-

marija/ 

S obzirom da sam i ja u grupi onih glupljih, normalno je da meni nije jasno zašto 

službeno potvrđeni Statut jedne hrvatske stranke ne spada u službene dokumente.  

Na kraju, što reći? Najbolje je citirati Fusnote za fah idiote iz Hrvatskog 

tjednika, 17. 09. 2015.: 

Ante Tomić, Jutarnji list: 

„Je li Sanader bio baš takva sramota? Prije bih rehabilitirao njega nego stari 

hrvatski pozdrav 'Za dom spremni'“ 

HT: Hrvati bi se prije odrekli tebe nego svoga starog pozdrava. 

S obzirom da sam iznio više nego dovoljno argumenata za stavove koje zastupam, 

osobno ne namjeravam više polemizirati o ovome pitanju da se ne pretvori u 

retoričko nadmudrivanje bez svrhe i novih saznanja čitateljima. Za mene je ova 

polemika završena. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

  

http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-marija/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-marija/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/mi-pripadnici-ix-bojne-hos-a-smatramo-da-je-za-dom-spremni-isto-sto-i-crkveni-pozdrav-hvaljen-isus-i-marija/
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TUĐMANOVSKI PRIJEDLOG MLADOG JASTREBA 
 

Zanimljiv je sklad ponašanja prema Peticiji ZDS svih tzv. ljevičara i nekih 

državotvornih Hrvata.  

Prosrpska/projugoslavenska ljevica tvrdi da su autori peticije tvrdili da je ZDS 

stari hrvatski pozdrav, to su negirali i povezivali ga isključivo s NDH. Naravno, 

logično je da oni ne govore istinu jer je svakome jasno da je tvrdnja o 

starohrvatskom pozdravu dio tvrdnje Mladog Jastreba koja se navodi u Pismu: 

Koliko god se trudim proniknuti u problem starohrvatskog pozdrava “ZA DOM -

SPREMNI” ne mogu dokučiti što je u njemu neprimjereno i nedolično. Osobno 

smatram da bi ga regularno trebalo uvesti u službenu uporabu u oružane snage. 

Otprilike bi se dogodilo isto što se dogodilo i s uvođenjem kune kao novca. 

Raznorazni anti ovi ili oni bi vrištali par mjeseci, a nakon toga bi našli nešto drugo 

što ih evocira na dane kada su njihovi pretci (a i oni) tamanili Hrvate. Braćo i 

sestre: ZA DOM – SPREMNI! 

Također je znakovito da oni uopće ne spominju zašto je pismo pisano: 

Najavljeno je kako će šibenska policija kazniti pjevača Marka Perkovića 

Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava ZA DOM SPREMNI na velikom koncertu 

u Kninu,  

Pozdrav je dio Thompsonove pjesme BOJNA ČAVOGLAVE koju on izvodi već 25 

godina. SVATKO u bilo kojoj demokratskoj sredini smije pjevati i recitirati 

stihove te pjesme sve dok ona nije službeno ZABRANJENA. 

Pjesma, nastala u vrijeme kada je Hrvatska bila razoružana, a UN joj je zabranio 

naoružavanje tj. prepustio je velikosrpskoj agresiji, dizala je moral naroda.  

Može li i smije li netko kažnjavati, zabranjivati ili prekrajati riječi te pjesme koja 

je dio povijesti hrvatskog naroda? 

U svezi s kažnjavanjem u pismu je također rečeno: 

Postoje i sudske presude da se radi o starom hrvatskom pozdravu (vidjeti npr.:  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-

pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav.)  

U nizu reagiranja ukazao sam na ove činjenice. Naravno to nije moglo utjecati na 

„naše“ ljevičare jer oni slijede politiku „laž je najviše pomogla Srbima u njihovoj 

povijesti“. 

Međutim, zanimljivo je da su mnogi državotvorni Hrvati zamjerali potpisnicima 

zato što su prije izbora izašli s ovom peticijom. Meni kome je logika nešto važno 

u raščlambama nikako to nije bilo jasno. Očito je da „ljevičari“, poslije propasti 

Josipovića za koga je postalo jasno da ne voli ni svoju državu ni svoj narod, idu s 

tvrdnjom da oni ih vole pozivajući se na tzv. antifašizam (Huda jama i tako to) i 

napadaju branitelje gdje god mogu (Vukovarski stožer i Šator u Savskoj). 

Čak i redakcija direktno.hr vidi da „ljevičari“ idu u izbore s jednim od najvećih 

zločinaca prošlog stoljeća: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/25573/Na-izbore-ide-s-Titom-la%C5%BEima-

o%C4%8Dajnom-ekonomijom-sva%C4%91om-sa-susjedima-.htm  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/19334-sud-utvrdio-pozdrav-za-dom-spremni-je-stari-hrvatski-pozdrav
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Činjenica da „ljevičari“ lažno zanemaruju činjenicu da je peticija napisana zbog 

najavljenog kažnjavanja zbog izvođenja „Bojne Čavoglave“ jednog od simbola 

Domovinskog rata, tim državotvornim Hrvatima nije važna. Valjda se boje 

pokazati stvarni odnos „ljevičara“ prema Domovinskom ratu. Zar ne bi trebali biti 

sretni što je Peticija ZDS izazvala povjesničare s Filozofskog fakulteta da istupe 

s sramotnom (fašističko-boljševičkom) izjavom, pa do sličnog ponašanja medija 

kada je u pitanju pravo Josipa Šimunića da bude pomoćni trener reprezentacije. A 

svi oni koji su dozvolili napade na Šimunića, dozvolili su i rušenje hrvatskog 

nogometa. Nakon što je godinama uzorno igrao za nekoliko klubova u Njemačkoj 

skupa s igračima sa svih strana svijeta, otkrilo se da je Šimunić veliki “fašist” tj. 

“ustaša”, a zapravo veliki hrvatski domoljub, tek kad je došao igrati u Dinamo. 

Sad bi ga “antifaštisti” najradije potjerali na smrdljivi Zapad, ako ne ide na Goli 

otok. 

Poznato je da su napadi na „Bojnu“ i Thompsona počeli dolaskom „ljevičara“ na 

vlast, a kasnije su ljude i tužili. Nisu im dovoljne bile ni oslobađajuće osude, već 

su nastavili s tužbama pokazujući nepoštivanje sudbene vlasti.  

Dakle, tim državotvornim Hrvatima bilo je važnije ne pisati Peticiju i tako ne 

izložiti našim „ljevičarima“ da sve to pokažu, ali im je važno ono što govore ti isti 

ljevičari o ZDS i NDH. Razumijem da je „ljevičarima“ važniji Drugi svjetski rat 

jer je doveo do njihove Jugoslavije. Ali zašto je to važno nekim državotvornim 

Hrvatima? Zapravo, kad bolje razmislim, njima bi Domovinski rat morao biti 

„svet“, pa prema tomu i “Bojna Čavoglave” te pozdrav ZDS, koji su prema 

riječima dragovoljca Marija Filipija koristile mnoge postrojbe, zar ne? 

Ako je Srbija izvela genocidne radnje u agresiji na Hrvatsku s ciljem stvaranja 

homogene Srbije, onda je svaki otpor ne samo legalan, nego obvezatan. Prema 

tomu, oni koji su se oduprli genocidu, radili su to po službenoj dužnosti, 

pozdravljajući pritom (između ostalog) sa ZDS. Znači, ZDS je već četiri godine 

bio u službenoj uporabi u Hrvatskoj vojsci, zar ne? Mi smo našom peticijom tražili 

samo da se ta četverogodišnja praksa nastavi kao tradicija, kao što to čini Marko 

Perković Thompson sa svojom pjesmom BOJNA ČAVOGLAVE. 

Da su onakvi kakvi nisu, Sabor bi donio deklaraciju o genocidu, proglasio svakog 

agresorskog vojnika sudionikom u genocidnim radnjama u cilju stvaranja 

homogene Srbije, te mu oduzeo sva prava, kao npr. svjedočenja protiv hrvatskih 

branitelja (Norca, Milankovića, Glavaša, Bungura, …). Tako to radi suverena 

država! 

Istina, moguće je objašnjene da već živimo u Srpskoj Hrvatskoj. Naime, 

podsjećaju me na jedan osobni doživljaj kod mog (ne)izbora za docenta u 

Beogradu. Na prvom glasovanju nedostajao mi je samo jedan glas za izbor. Kada 

su moji suradnici potom pokazali kako ona druga strana laže - dobio sam manje 

glasova! 

Međutim, treba se vratiti prijedlogu Mladog Jastreba. On uspoređuje svoj 

prijedlog sa sličnim postupkom Predsjednika Tuđmana – uvođenje „ustaške“ 

kune. 

Sjećate li se koliko je državotvornih Hrvata osuđivalo pojedine postupke našeg 

Predsjednika? Jednom sam to komentirao ovako: 
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„Predsjednik popušta samo ako smatra da se ne radi o bitnom nacionalnom 

interesu.“ 

Kasnije sam znao reći: 

„A da sačekate desetak godina – možda će te shvatiti!“ 

Ili iščitavaju biografiju Mladog Jastreba. Po pravili zaborave i dio koji spominje 

veliki kolumnist Zvonimir Hodak o dočeku naših Vukovaraca: 

...u subotu 19. rujna neke godine Gospodnje dogodio se narod sa cvijećem u 

Beogradu. Elitna Prva gardijska oklopna divizija JNA (poznatija kao elitna Titova 

divizija) krenula je prema Vukovaru kojeg su okupirali ustaše koje u njemu žive 

generacijama. Miroljubivi građani Beograda došli su ispratiti “osloboditelje“ sa 

cvijećem kojim su “prekomerno granatirali“ tenkiste koji su ih gordo promatrali 

iz svojih kupola. I kad su “elitisti“ nakon tri mjeseca napokon uspjeli do temelja 

razoriti hrvatski barokni biser, pobiti ranjenike u bolnici, masakrirati ostale na 

Ovčari, odvesti skoro 30 tisuća ljudi u logore i mučilišta, pala je pesma “Oj 

Slobodane šalji…” I sad nas Aleksandar Vulin, Aleksandar Vučić i Patrijarh 

Irinej pokušavaju uvjeriti kakve smo sve zločine mi njima napravili. Sve u stilu 

“prosto ne mogu da verujem“ kakve su ustaše ubice. A heroje Vukovara koji su 

uspjeli preživjeti, dočekala je u Zagrebu Manolićeva komisija. U znak 

dobrodošlice, Jastreba su odveli u studentski dom u Lašćinskoj i batinama na 

njegovom tijelu napravili apstraktni kolaž crno, bijelo, žutih i crnih masnica. I 

kad mi je na prvom razgovoru u pritvoru skinuo košulju i pokazao što su mu 

napravili ni ja “prosto nisam mogao da verujem“. Ne vjerujem ni danas. Jer taj 

izvještaj Manolićeve komisije, koji Jastreba, Totove i druge heroje opisuje kao 

kukavice i izdajice još i dan danas leži u Saboru RH kao službeni dokumenat. Opet 

“prosto ne mogu da verujem“. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-

izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-

832476  

Razlikuju li se mnogo naši ljevičari kojima je „Bojna“ zločin koji treba 

kažnjavati? 

Ali vratimo se našim državotvornim Hrvatima. Neki misle da je Tuđman 

pogriješio s kunom. Kao bilo bi lakše ostvariti neovisnu Hrvatsku da Tuđman nije 

pokazao čvrstinu i na takovim pitanjima. Jako su nas voljeli moćnici u svijetu pa 

je bilo poželjno pokazati snishodljivost prema njima, zar ne? Baš, kao što traže i 

danas. Prema onima kojima je oslobađanje okupiranih područja bio udruženi 

zločinački pothvat, ili je zločin bio „Oluja“ jer nije napravljen genocid u Bihaću 

pa nisu mogli proglasiti Srbe pobjednicima u ratu. Itd... 

Onima kojima nije bio problem sudjelovati u progonu hrvatskih generala zbog 

oslobađanja okupiranih područja RH i spašavanja Bihaća od genocida ravnog 

onima u Drugom svjetskom ratu, ne mora danas smetati ni napad na Domovinski 

rat preko napada na „Bojnu Čavoglave“ i Thompsona.  

Ali tražiti to od drugih? 

 

 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-832476
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-832476
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/gledajuci-taj-stampedo-izbjeglica-izgleda-da-se-ne-zna-tko-pije-a-tko-placa-krivo-zna-se-tko-placa-832476
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OBA SU PALA, ZAGREB, 2016. 

 

POSEBNI SAVJETNIK PREDSJEDNIKA VLADE RH 

ZA KULTURU SLAVKO GOLDSTEIN UPORNO LAŽE, II. 

 
I Zvonimir Hodak se na svoj duhoviti način osvrnuo na uradak Slavka Goldsteina 

iz Jutarnjeg (dnevno.hr, 20. 07. 2015.): 

Goldsteini su napisali knjigu o vječnom Maršalu i vječnoj ljubavi “vascele “ 

Hrvatske, o mužu koji je okrenuo tok Save. To je čudo koje ne bi uspjelo ni svetom 

Savi. Otac i sin pisali su o Titu onako iz srca. S ljubavlju. Onako kako recimo 

Jelena Lovrić piše o Vučiću, Miljenko Jergović o Draži, Ante Tomić o JNA, a 

Jurica Pavičić o Orjuni. Braća Goldstein se nisu ni sjetili pregledati arhive ruskih 

tajnih službi. Iz njih bi bilo i slijepcu jasno da je “najdraži sin našeg naroda i 

narodnosti” bio najobičniji konfident NKVD-a. Ma, k’o još vjeruje ruskim tajnim 

arhivama, misle Slavko i Ivo. Tito je naš, i mi ga nosimo u svom jugo srdcu!!! 

Nećemo ga nikada izdati osim u tvrdo ukoričenom luksuznom izdanju. Kad se sve 

činilo skoro pa idealno, lova samo što nije počela kapati, pojviše se na horizontu 

tamni, čelično sivi oblaci. Dok su otac i sin, kako to kažu Zagorci, “išli služiti 

peneze“, niotkud se pojavio lik Igora Vukića. Publicist, novinar i član Društva za 

istraživanje trostrukog logora Jasenovac. 

Igor je Srbin po nacionalnosti, a njegov otac je kao dijete bio zatočen u Jasenovcu 

za vrijeme NDH. Član tog nesretnog društva je i dr. Stjepan Razum. 

“Besposleni”, za razliku od marljivih Goldsteina, baciše se na istraživanje popisa 

žrtava tog zloglasnog logora u kojem su fašisti pobili navodno preko 700.000 

tisuća pretežno Srba. Kako besposlen pop i jariće krsti tako članovi tog 

kontrarevolucionarnog društva dođoše do matematičke nepoznanice. Obratiše se 

mom prijatelju, svjetski poznatom matematičaru, akademiku Josipu Pećariću da 

im objasni zanimljivu jednadžbu s 14 000 nepoznanica. Naime, “besposličari“ su 

otkrili zgodan i “nenamjeran“ falsifikat. 14 000 imena žrtava pojavljuje se i 
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višestruko se ponavlja u popisu. Znači 14 000 imena i prezimena neprekidno se 

javljaju u redoslijedu likvidiranih. Pa se ponovno javljaju pod novim brojevima i 

novim datumima likvidacije. Neki su streljani 1941. g. pa 1943. g., neki čak i 1948. 

g. Tako nekoliko puta. Tom empirijskom metodom moglo se nabildati broj i na 

milijun i sedamsto tisuća ubijenih. Na tu vijest Goldsteini “poživčaniše“. Za tu 

grubu matematičku provokaciju pronađen je krivac: Nataša Jovičić je odmah bila 

sumnjiva. Sumnjivija nego braća Mamić. U neplaćenom oglasu, preko čitave 

strane Jutarnjeg od 16. srpnja, Slavek je sasjekao nesretnu ravnateljicu Javne 

ustanove Spomen područja Jasenovac na sitne komadiće k’o peršun. U 

zapovjedno-humanitarnom tonu Slavek poručuje savjetnici Predsjednice 

Republike: “Gospođo Jovičić, vi niste dorasli situaciji i trebate podnijeti 

ostavku.“ 

U čemu je krimen nesretne Kolindine savjetnice? Slavek misli da kod nje nije 

prevladao “zdrav razum” nego izgleda da je povjerovala “bolesnom Razumu” 

koji provjerava žrtve i ne vjeruje drugovima koji su nepogrešivo, onako od oka, 

utvrdili broj nesretnih žrtava. Kaže Slavko Goldstien: “Umjesto da javnim 

istupom, u ime ustanove kojoj je na čelu i u svoje ime, brani jasenovačku istinu i 

pobija LABAVE argumente dr. Razuma i društva kojem je predsjednik, 

ravnateljica Jovičić, u intervjuu Nedeljnom Jutarnjem od 12. srpnja, najprije se 

žali na mene jer sam joj navodno “prijetio“ zbog njene šutnje…“ Eto ti ga na! 

Kolinda je vjerojatno zdravo razumski zaključila da je Nataša dobar izbor. 

Zdravorazumski upada u oči da Slavek ne optužuje Natašu što nije dematirala laži 

dr. Razuma nego se okomio na njegove LABAVE argumente. Pametnom dosta! 

Slavek na kraju rezignirano zaključuje: “Svojim pasivnim ponašanjem 

ravnateljica Nataša Jovičić nažalost dokazuje da nije dorasla novonastaloj 

situaciji…“ Nije na vrijeme spriječila LABAVE argumente o velikom falsifikatu o 

broju žrtava Jasenovca. I na kraju, nedavno sam u Mimari upoznao dr. Razuma 

kad je bio primljen za novog člana Hrvatskog etičkog sudišta. Odmah mi je bio 

sumnjiv. Desničar! Da je bar došao s preporukom Ivana Fumića i da je s njime 

sudio u Prijekom vojnom sudu, prihvatio bih ga s oduševljenjem. Međutim, on još 

u XXI stoljeću hvata u laži kriptokomuniste oko broja žrtava u Jasenovcu. Svašta! 

Još će početi njuškat i oko Jadovnog… Umjesto da se bavi BDP-om, Pelješkim 

mostom, sprječavanjem rade Šerbedžije da ponovno napusti nas i Brijune. Ovako, 

otkrivajući laži oko broja žrtava u Jasenovcu mi samo opet izazivamo Vučića i 

Vulina da nam skrešu istinu u oči. Pa će naša vladajuća elita opet morati u 

Beograd po oprost. 

U svom tekstu Golstein spominje dvije važne činjenice: bio je predsjednik Savjeta 

JUSP Jasenovac za čijeg je mandata začet projekt o poimeničnom popisu žrtava. 

Iako je Goldstein svojevremeno uvjeravao svjetsku javnost da vođenje kune znači 

obnovu NDH, predsjednik Tuđman ga je ipak uključio u rad tadašnje komisije za 

žrtve rata i poraća. Goldstein je opstruirao rad Komisije, lažno ga prikazao 

pomoću medija, koje su 1999. godine već imali jugoslaveni u svojim rukama, i uz 

pomoć inž. Žerjavića (čija je prva istraživanja objavio Goldstein). 

Svoju laž o radu te komisije Goldstein ponavlja i sada: 
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Egzaktan popis imena ubijenih u logoru Jasenovac 1941.-1945. godine ključni je 

dokument za cjelokupno suočavanje s istinom o ustaškom režimu takozvane NDH. 

Ovim popisom suzbijen je dugogodišnji huškački mit o 600 ili 700 tisuća 

jasenovačkih žrtava, koji je desetljećima unosio razdor među susjednim 

narodima. Također, suzbijena je i laž takozvane Vukojevićeve Komisije za 

utvrđivanje ratnih i poratnih žrtava koja je u svom zaključnom izvještaju 1999. 

godine “utvrdila” ukupno svega 2238 žrtava četverogodišnjeg logora Jasenovac. 

Klasična priča kod Goldsteina. Iako sam više puta objavio kako Goldstein kaže 

da je nešto laž, da bi mogao "porodati" svoju laž, tako ponovno i uporno to radi i 

sada. Uz pomoć medija plasira očitu laž govoreći o ZAKLJUČNOM 

IZVJEŠTAJU za nešto što je bilo IZVJEŠĆE O RADU Komisije za utvrđivanje 

ratnih i poratnih žrtava OD OSNUTKA (11. veljače 1992.) DO RUJNA 1999. 

GODINE. Ta laž pomogla mu je da s promjenom vlasti bude postavljen za 

predsjednika Savjeta JUSP Jasenovac. 

Zato sam svojedobno zamolio predsjednika Komisije g. Kazimira Svibena za 

napomene o tom njihovu osporavanom Izvješću (objavio sam ga u knjizi "Brani 

li Goldstein NDH?"). Evo tog njegova odgovora: 

 

Zlatar, 11. siječnja 2002. 

N A P O M E N E 

o IZVJEŠĆU O RADU Komisije za utvrđivanje ratnih i poratnih žrtava od osnutka 

(11. veljače 1992.) do rujna 1999. godine 

 

Tekst Izvješća odgovara naslovu. Izvješćuje se o radu Komisije. 

Obično smo svake godine izvješćivali o Radu kroz proteklu godinu. Ovo 

Izvješće razlikovalo se od prijašnjih po tom što je dan pregled cjelokupnog rada 

Komisije od njezina početka pa do rujna 1999. Bila je to zapravo rekapitulacija 

dotadašnjeg djelovanja. Htjeli smo prikazati dokle smo stigli do rujna 1999. 

Što se tiče žrtava, brojevi u tablicama odnose se samo na žrtve koje su 

poimenično evidentirane u našoj Komisiji. Nikad nismo tvrdili da smo do rujna 

1999. popisali sve žrtve II. svjetskog rata i poraća ili utvrdili konačan broj bilo 

koje vrste žrtava (kako nam podmeću naši osporavatelji). Uvijek smo izvješćivali 

do kojeg smo broja žrtava poimeničnim popisivanjem došli do određenog datuma 

i nismo vršili nekakvih prognoza o konačnom broju bilo kojih žrtava. 

Do rujna 1999. na našem se popisu našlo 261 415 žrtava. Premda je to 

velik broj, nitko na sjednici Komisije nije postavio pitanje je li to konačan broj 

žrtava, jer je svima bilo jasno da smo još daleko od kraja popisivanja. 

O velikom broju žrtava podaci su sada nepotpuni. Od 261 415 

evidentiranih žrtava za 72 545 osoba ne znamo još jesu li bili građanske ili vojne 

osobe. Za 84 151 žrtvu imamo upisanu građansku pripadnost. Vojnih osoba 

upisano je 164 719. Od toga je 45 386 pripadalo partizanima i Jugoslavenskoj 

armiji, 55 629 Oružanim snagama Nezavisne Države Hrvatske, 102 četničkim i 

drugim srpskim paravojnim formacijama, 143 vojsci Kraljevine Jugoslavije, 3195 

njemačkoj vojsci, 231 talijanskoj vojsci, 9 silama Osovine (bez pobližih 

određenja) i 24 zapadnim vojskama. 
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Već na prvi pogled vidi se da popis poginulih nije konačan, jer su neke 

rubrike vrlo niske. Srpske postrojbe imale su očito mnogo više poginulih, ali 

njihova imena do sastavljanja Izvješća nismo uspjeli saznati. U tim rubrikama 

broj žrtava sigurno je znatno veći od onoga što je u Komisiji evidentiran. 

Žrtve s područja današnje Republike Hrvatske uspješnije su s naše strane 

popisane nego žrtve iz drugih krajeva. 

S današnjeg hrvatskog državnog teritorija evidentirali smo poimenično 

153 700 žrtava. Ali ni tu nisu sva područja podjednako uspješno popisana. I to je 

dokaz da popis nije konačan. To pokazuje i pregled evidentiranih žrtava po 

županijama. Od županije do županije brojevi se jako razlikuju: od 922 žrtve u 

Međimurju do 28 029 žrtava u Splitsko-dalmatinskoj županiji. Ipak još nitko iz 

Međimurja nije predbacio Komisiji da je Međimurce diskriminirala, jer je 

evidentirala samo 922 žrtve iz Međimurja. 

Posebnih problema imala je Komisija s utvrđivanjem nacionalne i vjerske 

pripadnosti žrtava. 

U Republici Hrvatskoj evidentirano je kod nas među žrtvama 79 318 

Hrvata i 18 410 Srba uz neznatan broj pripadnika ostalih nacionalnosti. Ali za 53 

768 žrtava za sada nam je nacionalnost nepoznata. 

Među popisanim žrtvama u Republici Hrvatskoj evidentirano je kod nas 

najviše katolika. Pripadnika drugih vjera znatno je manje zabilježeno. Ali zato 

imamo 83 685 žrtava s nepoznatom vjerskom pripadnošću. 

Ta je nepoznatost naročito velika kod partizana i JA, gdje imamo npr. 

evidentirano samo 9632 katolika, ali čak 29.082 poginula s nepoznatom vjerskom 

pripadnošću. Kod poginulih vojnika Nezavisne Države Hrvatske zabilježeno je 

pak 31.430 katolika prema 10.388 s nepoznatom vjerskom pripadnošću. To ne 

znači da nisu bili vjernici. Vjeroispovijed im kod nas nije upisana jer za to 

nemamo dokumentarne podloge. 

Naši terenski popisivači žrtava redovito su upisivali narodnost i vjeru 

žrtava, gdje god je to bilo moguće ustanoviti. Ali kod žrtava koje smo preuzeli s 

regionalnih popisa partizanskih žrtava, često je manjkao podatak o njihovoj 

nacionalnosti, a o njihovoj vjeri gotovo uvijek. Te praznine kanili smo popuniti 

prilikom izdavanja naših regionalnih popisa žrtava, koji bi sadržavali imena svih 

žrtava nekog kraja, ne izostavljajući nikoga zbog njegove vojničke, ideološke ili 

rasne pripadnosti. S takvim edicijama mi smo počeli (Florian Boras: 

«SPOMENICA LJUBUŠKIM ŽRTVAMA», Ljubuški, 1998. i Gordana Turić, 

Drugi svjetski rat i poraće – U TEMELJU KAMEN – SPOMENICA ŽRTVAMA 

IDEALU HRVATSKE DRŽAVE – IMOTSKA KRAJINA /OD 1941. DO 1990. 

GODINE/, Zagreb, 2000.). 

Težište našega terenskog popisivanja žrtava bilo je na onim žrtvama koje 

nisu bile još nigdje evidentirane i o kojima se za komunističke vladavine moralo 

šutjeti. Za takve žrtve mogli smo doznati prvenstveno preko živih svjedoka, čiji se 

broj zbog starosti stalno smanjivao i još uvijek se smanjuje. 

Terenskim popisivanjem nismo mogli uspješno obuhvatiti one žrtve, čija 

rodbina više ne živi u Republici Hrvatskoj. To je naročito slučaj s hrvatskim 

Židovima i hrvatskim Nijemcima. Prema popisu stanovništva od 1991. u 
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Hrvatskoj je tada živjelo samo 600 Židova i 2635 Nijemaca. Zato ne začuđuje da 

se na našem popisu žrtava do rujna 1999. našlo 293 Židova i 752 Nijemca. Svima 

nam je bilo jasno da je njihovih žrtava bilo mnogo više. Ali mi im nismo mogli 

izmisliti imena; a bez imena u našoj Komisiji nema brojeva. 

Jasenovačke žrtve popisali smo dijelom propitkivanjem na terenu, a 

dijelom na temelju partizanskih regionalnih popisa žrtava. Na taj način stigli smo 

do broja 2238. Knjigu «Jasenovac – žrtve rata prema podacima Statističkog 

zavoda Jugoslavije», Zürich – Sarajevo, 1998., uspjeli smo nabaviti toliko kasno 

da podaci iz nje nisu više mogli ući u Izvješće. 

Na posljednjoj sjednici Komisije, 8. listopada 1999., Izvješće je 

prihvaćeno sa samo jednim glasom protiv. Bio je to glas gospodina Slavka 

Goldsteina, koji je jedini u našim tablicama vidio konačne brojeve o žrtvama, dok 

su za sve nas ostale brojevi predstavljali rezultat rada do rujna 1999., s time da 

rad treba nastaviti i praznine popuniti. Osporavatelj S. Goldstein nije se mogao 

pomiriti s premalim brojevima židovskih, srpskih i pravoslavnih žrtava. Svoje 

protivljenje podnio je u pisanom obliku, a poslao ga je i na više različitih adresa. 

Nakon toga, počela je medijska hajka na Komisiju. Naša evidencija žrtava 

proglašena je konačnom, što ona ni izdaleka nije bila, a onda su nam nabrajane 

«mane». Kao «krunski» dokaz upotrijebljene su preslike naših tablica o 

nacionalnoj i vjerskoj pripadnosti žrtava. Zloporaba ne bi bila moguća da smo 

kod svake tablice napisali da je to stanje od osnutka Komisije do rujna 1999. (kao 

što piše u naslovu Izvješća). 

Poslije trećesiječanjskih izbora 2000. Sabor nije imenovao članove 

Komisije iz redova zastupnika, pa ni predsjednika. Tako obezglavljena Komisija 

samo je životarila. Izgubljene su dvije dragocijene godine. U međuvremenu, 

pomrli su brojni svjedoci genocida nad Hrvatima, što ga izvršiše Partija i njezina 

Armija. Sada se Saboru predlaže da Komisiju ukine. 

Znakovito je da su poimenični popisi žrtava i u Titovo doba padali u 

nemilost i bili skriveni od javnosti, jer popisivači nikako nisu mogli udovoljiti 

partijskoj «normi». 

Žalosno je da se u posljednje vrijeme hrvatskim žrtvama više bave 

Slovenci nego Hrvati. Masovna grobišta Hrvata širom Slovenije neoboriv su 

dokaz genocida, jer su nastala ubijanjem golorukih ljudi poslije rata. 

Gospodin Slavko Goldstein bio je član Komisije od početka da kraja. U 

njega smo kao Židova polagali velike nade i očekivali da ćemo preko njega doći 

do popisa židovskih žrtava. Toga popisa nismo dočekali. Da nam ga je predao, ne 

bi se mogao onako ponijeti na zadnjoj sjednici Komisije kako se ponio. 

 

Kazimir Sviben 

  

Zapravo treba posebno obratiti pažnju i na Goldsteinovu tvrdnju: 

Korektno provedeni popis žrtava jasenovačkog logora stimulativno je djelovao i 

na stručne istraživače u Muzeju žrtava genocida u Beogradu, koji su svojim 

popisivanjem utvrdili oko 88.000 jasenovačkih žrtava i time direktno potvrdili 

korektnost istraživanja u Jasenovcu (razlika od oko 5000 nastala je jer su 
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Beograđani uključili i žrtve dječjeg logora u Sisku). Te se brojke okvirno uklapaju 

i u šira istraživanja žrtava rata na području bivše Jugoslavije koja su već 80-ih 

godina obavila zagrebački statističar ing. Vladimir Žerjavić i beogradski 

demograf dr. Bogoljub Kočović, a potvrđene su i višestrukim kasnijim radovima 

vjerodostojnih stručnjaka. 

 

Jasno je pozivanje na Kočovićeve i Žerjavićeve brojke. One su trebale poslužiti 

za očuvanje Jugoslavije. Kočović to sam i kaže, a Žerjavićevu knjigu je kao što 

smo već rekli tiskao Slavko Goldstein. Žerjavić je tvrdio da je on povećavao 

brojke iz pijeteta prema žrtvama, ali mu Ivo Goldstein spočitava da su one za 

Židove – premale. Nezadovoljni s popisom iz 1964. koji je bio pun manjkavosti, 

tj. bilo je očito rađen zbog dobivanja reparacija od Njemačke, išli su na 

proširivanje tih popisa. Glavnu riječ je imao dr. Milan Bulajić. Njegov Institut za 

genocid u Beogradu ne zanimaju razmjere genocida u Beogradu (Sajmište je bio 

jedini logor isključivo za Židove i svi su pobijeni na ulicama Beograda u plinskim 

vozilima) već Jasenovac. Njegov posao su preuzeli njegovi učenici u Beogradu, 

koje eto posebno hvali Slavko Goldstein, i u Hrvatskoj. U Hrvatskoj su to 

prvenstveno Goldstein, lažna interpretacija IZVJEŠĆA O RADU KOMISIJE ZA 

UTVRĐIVANJE RATNIH I PORATNIH ŽRTAVA OD OSNUTKA (11. 

VELJAČE 1992.) DO RUJNA 1999. GODINE kao ZAKLJUČNOG 

IZVJEŠTAJA omogućilo je s promjenom vlasti da Goldstein dobije poziciju u 

kojoj će moći i dalje uporno nametati svoje laži. 

Sjetimo se, u Šaranovoj jami, gdje su također zapaženu ulogu odigrali Goldsteini, 

nije nađen ni jedan kostur, a u Jasenovcu su tri Titova iskopavanja dala 481. 

Dakle, ne samo da ljudi imaju pravo posumnjati da se radi o lažima, nego svatko 

normalan će jasno vidjeti da je to podla protuhrvatska rabota. 

 

Ponavljam: Goldstein kaže da je svoje laži, pardon izvješće kao posebni savjetnik 

predsjednika Vlade RH za kulturu "prodao", pardon predao Predsjedniku Vlade 

i Ministru kulture. 

Hoće li smijeniti Posebnog savjetnika? Zašto bi? Pa Goldstein samo djeluje u 

duhu provođenja velikosrpskog Memoranduma SANU 2. , a valjda i vrapci znaju 

da Dobrica Ćosić kaže: 

Mi Srbi lažemo da bismo obmanuli sebe, da utješimo drugog; lažemo iz 

samilosti, da nas nije strah, da ohrabrimo, da sakrijemo svoju i tuđu bijedu... 

Laž je vid našeg patriotizma... Lažemo stvaralački, maštovito, inventivno. 

A zar to nije konstanta u djelovanju ove Vlade? 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

Kamenjar.com, 22. 07. 2015. 

Glas Brotnja, 25. 07. 2015. 
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„ŽIVJELA NAM ANTIFAŠISTIČKA, TJ. 

BRANITELJSKA HRVATSKA”- RAZGOVOR S 

AKADEMIKOM JOSIPOM PEČARIĆEM 

„Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska"- nova je knjiga 

akademika Josipa Pečarića. Prije par dana predstavljena je u Zagrebu i već 

je u javnosti ostavila pečat.  

- Poštovani akademiče nakon što su knjige "Ako voliš Hrvatsku svoju" i 

"Propade im crvena Hrvatska" našle svoje mjesto među domoljubnim 

Hrvatima i odgovorile na niz pitanja prije i nakon predsjedničkih izbora u 

Republici Hrvatskoj svjetlo dana ugledala je i nova knjiga "„Živjela nam 

antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska"-što donosi novi naslov? 

Prije svega zahvaljujući g. Oskaru Šaruniću predstavljanje se može vidjeti i na 

YouTubaeu:  

https://www.youtube.com/watch?v=Xyf9bqxHPCA 

Naslov knjige "Ako voliš Hrvatsku svoju" je i označio predsjedničke izbore u 

Hrvatskoj. Josipović je imao sve glavne medije u svojim rukama, namještene 

ankete popularnosti. Međutim, uspjeli smo preko lokalnih medija, portala ukazati 

većini naroda kako su na vlasti ljudi koji ne vole ni svoj narod ni svoju državu. 

Zapravo je još i gore. Ljudi na vlasti su sprovodili velikosrpski Memorandum 

SANU 2. Bio sam prvi u Hrvatskoj koji je ukazao kako se ne radi samo o 

nesposobnosti Vlade u rješavanju gospodarskih problema već o svjesnom 

uništavanju Hrvatske. Jedino tako oni mogu opstati na vlasti. Ljudi bez osnovnih 

sredstava za život ne mogu razmišljati o drugim stvarima. Treba preživjeti. Zato 

je sada na djelu ideološki dio stare priče ' proglašavanje fašistima onih koji vole 

svoju domovinu. Tako je krenuo i Domovinski rat. I tada je, ako se sjećate, trebalo 

stalno dokazivati kako se ne radi o obnovi NDH. Međutim, danas je mnogo toga 

poznato. Djevojačke kose iz Hude jame su ponajbolji pokazatelj da su oni koji 

sebe proglašavaju antifašistima, zapravo fašisti. A jedini istinski antifašisti i u 

Hrvatskoj i u Europi s kraja dvadesetog stoljeća su hrvatski branitelji koji su 

pobijedili velikosrpsku fašističku (i nacističku) agresiju na svoju domovinu. 

Poznato je da su "antifašisti" podržavali Miloševića bilo izravno, bilo neizravno, 

a to čine i danas provodeći Memorandum 2. A sve to je i sadržano u naslovu 

knjige. Zapravo, još je ponajbolji odgovor na Vaše pitanje dao jedan moj dragi 

prijatelj poznati hrvatski svećenik don Anđelko Kaćunko rekavši: 

Ali od svega ti je najvažniji i najkorisniji NASLOV - jer razbija političko-ideološko 

nametnuto jednoznačje pojma ANTIFAŠIZAM. Sjajno si to iskoristio – hrvatska 

borba za slobodu u Domovinskom ratu doista je bila borba protiv yugočetničkog 

fašizma s potporom „mafionEUrije“! 

https://www.youtube.com/watch?v=Xyf9bqxHPCA
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- Glasno progovarate o stanju na vrućoj političkoj sceni u Hrvatskoj- Vaše 

viđenje postojećega stanja? 

Dobrim dijelom sam odgovorio u prethodnom odgovoru. Tu treba dodati kako se 

već sada vidi da je većina naroda Shvatila kako ne vole ni hrvatski narod ni 

hrvatsku državu pa su najednom počeli iskazivati tu ljubav. Trajat će to do izbora. 

Naravno, teško mogu prevariti branitelje, a njima je teško odjedanput početi 

glumiti kako vole one koji najviše okrivljuju za nestanak njima ljubljene 

Jugoslavije. Po tome će ih narod uvijek moći prepoznati. 

Ali evo i najsvježijeg primjera. U subotu sam dobio slijedeći e-mail od gospodina 

Michaela Packa: 

Štovani Josipe, 

Pozorno pratim sve Tvoje dopise, kritike i radove. Hvala Bogu, da u Hrvatskoj 

ima ljudi, koji bez straha javno istupaju i šire istinu, ne samo iz hrvatske prošlosti, 

već i sadašnjosti. Hrvatska se opet nalazi na raskrižju dobra i zla, istine i laži. 

Komunizam, koji se širi od ostataka gerijatričkih sljedbenika titovog zločinačkog 

režima i njihovih potomaka, zadnjih godina uzeo je maha i tome se svi moramo 

suprostaviti. Treba se samo držati europskih načela, gdje je komunistički režim 

označen kao totalitarni. No, to u našoj državi i nije lako, jer ova vlast i njeni 

sluganti umjetno stvaraju i danas fašiste, jer bez njih nema antifašizma. 

U Engleskoj nije lako biti državotvorni Hrvat. Navest ću osoban primjer, koji mi 

se dogodio prilikom proslave Dana državnosti 17. lipnja u organizaciji 

Veleposlanstva. Već pri samome kraju svečanosti, skupila se mala grupica nas i 

sa ponosom smo pričali o našem prvom predsjedniku Dr Franji Tuđmanu. Rekoh, 

on je otac moderne hrvatske domovine. Na to je Australijski povratnik gdin 

Cetinich dodao: ali i Dr Ante Starčević je isto otac Domovine, a sad imamo i prvu 

MAJKU HRVATSKE DOMOVINE, našu predsjednicu Kolindu Grabar-Kitarović. 

Automatski sam zapjevušio: OJ HRVATSKA MATI, NEMOJ TUGOVATI.....što je 

grupica prihvatila. U blizini stajao je veleposlanik gdin Grdešić, njegova supruga 

i još neki, gledeći nas kisela lica. Na kraju, pri izlasku, uljudno sam pristupio 

Veleposlaniku i rekao: ispričavam se, ako trebam, što smo mi Hrvati malo 

zapjevali. Uljudno, ali kiselo je rekao: niste trebali. Tad je svom gorčinom 

nastupila njegova supruga i rekla: niste smjeli pjevati fašističku pjesmu. 

Odgovorio sam, gospođo, to je domoljubna, nikakva fašistička pjesma. Tri je puta 

ustvrdila, kako je to fašistička i više je razočarana, jer su s nama pjevali i hrvatski 

mornarski časnici u uniformi. Hvala Bogu, sa mnom kao svjedok bio je i gdin 

Franko Cetinich, koji nije mogao vjerovati svojim ušima. Vratio sam se natrag 

svojoj maloj grupici, ispričao im, te na kraju priupitao nazočnog bivšeg ministra 

i SDP-ovca gdina Komadinu: kad bih sada pred Vama zapjevao HRVATSKA 

MATI, biste li me Vi optužili kako pjevam fašističku pjesmu? Jasan odgovor bio 

je NE? Ovim činom svi smo se osjetili povrijeđenim, no nije ni čudo reakcije onih, 

koji skidaju sa zida veleposlanstva umjetnički portrait Dr Franje Tuđmana, sliku 



136                                      ZVONIMIR HODAK  

 

darovanu od našeg umjetnika gdina Kauzlarića 

Tipičan primjer, kako danas proizvode fašizam u ime antifašizma.  

 

Ima li među Hrvatima nekoga tko nije zapjevao ovu pjesmu? E pa znajte što o 

vama misle ovi na vlasti s napomenom da za njih riječ ustaša ima značenje 

kojega su oni godinama stvarali. 

-Knjiga „Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska" govori i o 

ljudima koji su zaslužni što danas imamo slobodnu Hrvatsku, istinskim 

domoljubima koji ljube svoj narod i svoju Domovinu 

Jedno poglavlje je posvećeno hrvatskim velikanima. Dva su posvećena ljudima 

koji stradaju zbog ljubavi prema Domovini: Branimir Glavaš (zatvaraju ga u 

Hrvatskoj) i Veljko Marić (bio u srbijanskom zatvoru, a sada je u hrvatskom 

zatvoru). U prethodnim knjigama dosta sam pisao u skupinama branitelja koji su 

najzaslužniji što se danas možemo nadati onom što smo svojevremeno prof. 

Tomac i ja napisali u poznatom otvorenom pismu – želju da nikada više ne vladaju 

Hrvatskom oni koji je ne vole, niti vole hrvatski narod. To su Stožer za obranu 

hrvatskog Vukovara i stopostotni invalidi iz Domovinskog rata u Savskoj 66. 

Naravno, o njima pišem i u ovoj knjizi jer je napad u crkvi sv. Marko na 

stopostotne invalide iz Domovinskog rata pokazatelj ogromne mržnje 

kukurikavaca na vlasti prema svim braniteljima. Međutim, dva poglavlja su su 

posvećena i Hrvatskom nacionalnom etičkom sudištu i Društvu za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac. U subotu sam imao posebno zadovoljstvo na javnoj 

sjednici predstaviti novog člana HNES-a dr. sc. Stjepana Razuma, predsjednika 

Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac, čovjeka koji je raskrinkao i 

dokazao kako se u Spomen području logora Jasenovac falsificiraju imena žrtava. 

Poznato je već svima daje mit o Jasenovcu bila osnova u borbi za očuvanjem 

Jugoslavije. Laži o Jasenovcu i o logoru u Jadovnom im i danas služe za opstanak 

na vlasti i u budućnosti za nekakvi novi savez u koje bi nam opet iz Beograda (i 

Londona) krojili sudbinu. 

- S obzirom kako se približavaju izbori u Hrvatskoj, te kako pojedini 

političari ne prežu ni od čega kako bi prikupili bodove i vratili povjerenje 

naroda možemo li uskoro očekivati novu knjigu? 

Ja sam svakoga dana u hrvatskoj domoljubnoj problematici. Istina moje 

mogućnosti djelovanja su jako ograničene. Čini mi se da nitko u RH nije toliko 

prešućivan kao ja. Zapravo, moja djelatnost se sastoji od slanja mojih komentara 

na nešto više od tisuću e-mail adresa, a neki domoljubni portali moje tekstove i 

objave. Zapravo najredovitije me objavljuje Vaš portal i kamenjar.com. Oba 

portala su iz Hercegovine, pa to i pokazuje koliko sam bio u pravu kada sam se 

nazvao Hercegovcem iz Boke, zar ne? Zapravo to zna i prevariti naše ljude pa 

neki povjeruju da sam ja doista rodom iz Hercegovine. Tako na Portalu HKV-a, 

gdje su također objavili Pešordin govor (osim na Vašem govor je objavljen na još 
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nekoliko domoljubnih portala), čitam jedan komentar u kome se kaže kako me je 

"Herceg Bosna porodila, kamena stina naše Boke mlikom majčinim dojila".  

- Dr. Pešorda za Vaš angažman kaže da je sličan angažmanu Noama 

Chomskog u američkoj javnosti, koliko god bio različit u ideološkom 

pogledu: Dok intelektualci ''opće prakse'' pišu komplicirano ne bi li u očima 

običnog svijeta ispali pametniji, Pečarić piše jasno, logično i jednostavno, 

imenujući stvari njihovim pravim imenom. Tako da se može reći da je i u 

pogledu izraza i stila blizak Chomskom, a udaljen, recimo, od Žižeka, koji je 

također intelektualac ''opće prakse'', samo na svjetskoj razini. Pečarić se u 

svojim tekstovima bavi isključivo hrvatskom politikom i hrvatskom stvarnošću, 

ako pak govori i o međunarodnim politikama i politikama pojedinih zemalja, to 

je samo u onoj mjeri u kojoj se te politike tiču Hrvatske. Što mislite o tome? 

Zapravo, poznato je da je Chomsky veliko ime u području lingvistike. Možda je 

poznato da je studirao i filozofiju. Međutim, on je studirao i matematiku. Čak na 

MathSciNetu ima četiri članka, pa bi prema uvjetima za izbore u Hrvatskoj mogao 

biti biran za docenta iz matematike na osnovu samo tih radova. Chomsky ima i 

Erdősov broj četiri. Zapravo prvi koji je ukazao na sličnost mog rada s 

Chomskyevim bio je prof. dr. sc. Božidar Tepeš. Kao mentor diplomskog rada 

mojoj kćeri s istim obrazloženjem joj je predlagao i temu o Chomskom. 

- Planirate li knjigu „Živjela nam antifašistička, tj. braniteljska Hrvatska" 

predstaviti u Hercegovini? 

Nadam se takovim predstavljanima i veselim im se. Međutim, vjerujem da ću prije 

takovih predstavljana stići u Mostar kao matematičar. Naime, u Mostaru 

organiziramo slijedeću međunarodnu konferenciju Mathematical inequalities and 

application 2015 (MIA 2015), November 11-15, 2015 , Mostar, Bosnia and 

Hercegovina (International conference organized on the occasion of 60th 

birthdays of Professors Neven Elezović, Marko Matić and Ivan Perić ). Prva je 

bila u Trogiru, potom u Pakistanu i Južnoj Koreji i prošle godine ponovno u 

Trogiru. Sada je na redu Mostar i čini mi se da je to prva međunarodna 

matematička konferencija koja se organizira u Hercegovini. Plenarni predavači su 

profesori Constantin P. Niculescu, University of Craiova, Craiova, Romania, 

Edward Neuman, Southern Illinois University, Carbondale, IL, USA, Zsolt Páles, 

University of Debrecen, Debrecen, Hungary, Tibor Poganj, University of Rijeka, 

Rijeka, Croatia, Yuki Seo, Osaka Kyoiku University, Osaka, Japan, Gord 

Sinnamon, University of Western Ontario, London, Canada. 

- Želite li još nešto dodati?  

Zapravo, osvrnuo bih se na slijedeći komentar o mom radu s portala HKV-a: 

Izvrsna je načina razmišljanja koji je suprotnost onomu koje je nama kroz povijest 

nametnuto. Kako je u jednom dokumentarcu o sebi sam rekao, mi Hrvati se stalno 

uvijek nešto branimo, dokazujemo, pravdamo. Moramo znati napasti neprijatelja! 

https://en.wikipedia.org/wiki/Erdős_number
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Pečarić tako i djeluje. 

Koristim se i porugom. Dobar primjer za to je i moje subotnje pismo Hrvatskom 

saboru s prijedlogom da 5. kolovoza proglase Danom domovinske zahvalnosti i 

danom domovinske žalosti zbog Srba zečeva. Ali i tu se vidi problem o kome je 

riječ. Hrvate možete ocrniti najstrašnijim lažima, ali oni Vam se ne žele narugati. 

Tako vjerojatno ni to moje pismo ne će ugledati svjetlo dana ni na mnogim 

domoljubnim portalima, a o novinama da ne govorimo. 

Upravo zbog takovog pisanja vjerojatno je najpopularniji hrvatski kolumnist 

Zvonimir Hodak. Evo pogledajte kako on komentira Milanovićevu izjavu u 

Brezovici da je “jedina hrvatska vojska u Drugom svjetskom ratu bili 

partizani“: 

Ne znam je li možda Premijer simpatizer “proleterske“ povijesne škole, čiji su 

čelnici mladi titoisti Klasić, Jakovina, Markovina i Perica. No ako je slučajno 

točno što kaže Zoki onda su analogno tome i četnici bili hrvatska vojska! Naime, 

zajednički partizansko-četnički štabovi djelovali su sve do studenog 1942.g. 

Dokaz je i operacija Trio u travnju 1942.g., u istočnoj Bosni. Osovinske snage 

Nijemaca i ustaša porazile su zajedničke snage partizana i četnika. Zapovjednici 

Sila osovine bili su Paul Bader, Mario Roatta i Jure Francetić. Partizanima su 

zapovijedali Tito i Koča Popović, a četnicima Jezdimir Dangić i Stevan Botić. Sad 

Hrvati kao povijesni papci trebaju vjerovati da su četnici Dangić i Botić bili borci 

za Hrvatsku državu. Naravno i retardiranima je jasno da su se gospoda četnici s 

drugovima partizanima borili isključivo za velikosrpsku Jugoslaviju koju su, 

zahvaljujući prvenstveno Franklin Delano Rooseveltu, 1945.g., i dobili. Jednog 

dana Hrvati bi mogli popušiti i teoriju po kojoj su 5. kolovoza 1995.g. hrvatske 

gardijske brigade i četnici zajedničkim snagama protjerale neokomunističke 

snage iz Knina. Naravno, svi će reći da je to notorna glupost, ali ipak…. Povijest 

oblikuju povjesničari, a to su, ne zaboravite, razni Klasići, Jakovine, Markovine i 

Perice. 

Međutim, čitatelji se mogu zabavljati na račun premijera pa i na drugačiji način 

interpretirati ovu njegovu kolosalnu misao. Meni ona pokazuje kako, s obzirom 

da su se partizani borili kako su i sami govorili i u praksi pokazali za obnovu 

Jugoslavije, premijer nama poručuje da jedino jugoslavenska (čitaj: srpska) 

Hrvatska ima smisla. Dakle, tko o čemu – oni opet provode velikosrpski 

Memorandum SANU 2! 

Razgovarala Danijela Šakota 

Glas Brotnja, 29. 06. 2015. 
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PIŠEM PISMA ODGOVORA NEMA! 2. / JE LI 

AKADEMIJI VAŽNA ZNANOST, ZAGREB, 2017. 

 

STJEPANDIĆ I POPOVIĆ KOMENTIRAJU RUDANA! 

  
Pismo dr. sc. Stjepandića  

PREDSJEDNIKU HRVATSKE AKADEMIJE ZNANOSTI I UMJETNOSTI I 

AKADEMICIMA 

objavljeno je na internetu (hrvatsko nebo, dragovoljac) pa ga možete tamo i 

pročitati.  

Izdvajam samo: 

„Glavni tajnik HAZU ne samo da nije reagirao na neprimjereni rječnik 

zastupnika Jovanovića koji je akademika Paara nazvao plagijatorom i lažovom, 

nego je pohvalio znanstvenu izvrsnost tog istog Jovanovića, usporedivši ga s 

nobelovcem Steven Chu-om, te kao kolateralne žrtve opleo po dvojici drugih 

akademika (Josip Pečarić, Stanko Popović), optužujući ovog prvog za njegov 

tobože nedostojni životni put (rođen u Crnoj Gori, studirao i radio u Beogradu), 

pa što će on nama pisati neke peticije po Zagrebu. Zamislimo kakva bi reakcija 

bila u sabornici, da je Pečarić kojim slučajem Srbin, Židov ili Rom!?“ 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-

predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/  

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-

glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16  

  

Evo reagiranja akademika Stanka Popovića (18. 12. 2016.): 

  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/19/dr-josip-stjepandic-predsjedniku-hrvatske-akademije-znanosti-i-umjetnosti-i-akademicima/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1956-dr-stjepandic-o-nastupu-glavnog-tajnika-hazu-rudana-u-saborskoj-raspravi-14-12-16
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KRATKI OSVRT NA IZLAGANJE AKADEMIKA PAVLA RUDANA, 

GLAVNOGA TAJNIKA HAZU, U HRVATSKOME SABORU 14. 12. 2016. 

PRIGODOM PODNOŠENJA IZVJEŠĆA O RADU HAZU U 2015. 

 

Odjednom, izvan konteksta, akademik Pavao Rudan je rekao: 

  

„Mi imamo različite ljude u Akademiji i ti ljudi predlažu različite stvari. Neki ljudi 

na primjer iz Akademije, dvojica, predlažu i predložili su gospođi predsjednici 

Republike da se u Hrvatsku vojsku uvede pozdrav „Za dom spremni“ i iz ureda 

gospođe predsjednice odlično su odgovorili: To je neozbiljno i na granici 

provokacije!  

Ja bih rekao da je to stvarno možda i provokacija, jer čovjek koji je to predložio 

je rođen 1948. godine u Socijalističkoj Republici Crnoj Gori. Završio je studij na 

Univerzitetu u Beogradu 1975. godine. Završio je magisterij nauka na 

Univerzitetu u Beogradu 1977. godine. Postigao je stupanj doktora nauka na 

Univerzitetu u Beogradu 1982. godine i onda dolazi nama ovdje i predlaže nam 

takve stvari. 

Onaj drugi, koji je uz njega to također napravio, član je Saveza komunista i 

sekretar na Prirodoslovno-matematičkom fakultetu. Ja kao liječnik shvaćam 

kolege što znači identifikacija s agresorom i da su se neki ljudi uistinu uplašili 

nekih stvari.“ 

  

Taj drugi sam, priznam, ja. Drago mi je da akademik Pavao Rudan proučava moju 

biografiju. Ali, radi potpunosti moje biografije navodim i sljedeće podatke. 

Bio sam član SK od 1956. (od završnoga razreda gimnazije, kada mi je bilo 

nepunih 18 godina) do 1967. (prvo student na PMF-u u Zagrebu, pa znanstveni 

novak u IRB-u).  

U IRB-u me Radnički savjet zadužio za provođenje izbora za novi saziv 

Radničkoga savjeta (oko 1965., ne sjećam se točno). Moje izborno povjerenstvo 

sazvalo je kandidacijski zbor zaposlenika, te se na popisu kandidata našlo 45 

osoba, a biralo se 15. Tvrdim da su to bili prvi demokratski izbori u Hrvatskoj. 

Optužili su me iz Gradskoga komiteta SK da sam omogućio potencijalni izbor 

neprijatelja u Radnički savjet IRB-a.  

U okviru SK u IRB-u priređivali smo javne tribine na kojima su nastupali uvaženi 

profesori i javni djelatnici koji baš i nisu bili po volji vodstvu SK.  

Dvadesetak članova SK i nečlanova (svi znanstvenici u IRB-u) sastavilo je izjavu 

o unaprjeđenju demokratizacije društva koju smo poslali sredstvima priopćavanja, 

pa i u list Komunist. Nijedne novine nisu objavile izjavu. Kao supotpisnik izjave, 

a i zbog javnih tribina, pozvan sam na razgovor (ustvari raport) kod Mike Tripala 

i kod Marinka Grujića (tada jednoga od vodećih članova SK u Zagrebu). 

Istupio sam iz članstva SK 1967. (godinu prije obrane doktorata i odlaska na 

usavršavanje u Veliku Britaniju). Naveo sam u Gradskom komitetu SK da istupam 

zato jer se nije ništa promijenilo u SK i nakon uklanjanja Aleksandra Rankovića 

(1966.), te da i ojačan dogmatski demokratski centralizam. Sa mnom i nakon 

mene, još je dvadesetak kolegica i kolega u IRB-u istupilo iz članstva SK.  
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Nije mi jasno što znači i na koga se odnosi (prethodno citiran) navod akademika 

Pavla Rudana: Ja kao liječnik shvaćam kolege što znači identifikacija s agresorom 

i da su se neki ljudi uistinu uplašili nekih stvari.  

Pismo Predsjednici RH s prijedlogom da se pozdrav Za dom spremni uvede u 

službenu vojnu uporabu nastalo je zbog najave šibenske policije da će kazniti 

pjevača Marka Perkovića Thompsona zbog uzvikivanja pozdrava Za dom (u 

pjesmi Čavoglave) na što su njegovi slušatelji odgovorili Spremni na koncertu u 

Kninu 5. kolovoza 2015. Pismo je potpisalo oko 4000 osoba. Kažnjavanje 

Thompsona dovelo bi do velikih uličnih nereda s nepredvidivim posljedicama i to 

u jeku turističke sezone. Desetci tisuća mladih koji slušaju Thompsona nemaju 

nikakvu vezu s NDH. Također gotovo ništa ne znaju o komunističkom režimu u 

Jugoslaviji i u Hrvatskoj. Pripadnici HOS-a branili su domovinu s tim pozdravom. 

Nosili su svoje znamenje i na vojnoj paradi u Zagrebu 4. kolovoza 2015. i na 

obilježavanju 25. godišnjice okupacije Vukovara 18. studenoga 2016., i to pred 

cijelim državnim vrhom. Pozdrav Za dom spremni puno je stariji od režima u 

NDH. Pripadnici HOS-a su priznati hrvatski branitelji, prema Zakonu o pravima 

hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata (2013.), te smiju nositi vojne odore iz 

Domovinskog rata prema Pravilniku o vojnim odorama (2011.).  

  

MOJ KOMENTAR poslan akademicima: 

"Čudi me da akademik Rudan, kada već proučava i biografiju kolege Popovića, 

nije u Saboru spomenuo njegove domoljubne tekstove. Nije valjda zato što mu je 

ipak draži komunistički režim pa u Akademiji zabranjuje najave predstavljanje 

moje knjige koju promoviraju admiral Davor Domazet Lošo i prof. dr. sc. (a i 

general) Miroslav Tuđman. 

Pozz 

Josip Pečarić 

rođen 1948. u Crnoj Gori, doktorirao u Beogradu 1982. i onda došao u Hrvatsku 

soliti ljudima pamet, pa čak postao akademki 2000.g što je sramota jer je Rudan 

to postao 2006., a rođen je 1942 i to u Zagrebu." 

A možda sam ih samo trebao uputiti na tekst Zvonimira Hodaka: 

"Naravno, na ovim prostorima vrijedi “pravilo“ George Orwella iz njegovog 

romana ”1984”. Svi smo jednaki, ali neki su još malo jednakiji. Naime, ono što i 

po presudi ESLJP vrijedi za crvenu zvijezdu ne vrijedi ZDS. Bez obzira što je HOS 

regularni dio Oružanih snaga RH, a HOS-ov grb službeno registriran u vrijeme 

vlade Ivice Račana. I kad podvučemo zajednički nazivnik što nam ostaje. Oni koji 

su s crvenom zvijezdom žarili, palili i klali po Lijepoj našoj nemaju zbog isticanja 

tog simbola ni jednu prekršajnu prijavu. Oni pak koji su pod znakom ZDS od 

Čavoglava pa do Oluje branili ovu zemlju od agresora odlaze pred prekršajne 

sudove, izloženi su harangi onih koji su četiri godine na “istočnom stajanju“ 

žestoko navijali za svoje igrače Kadijevića, Adžića, Arkana, Mladića, Martića i 

lijeve medijske kolone. No, bitku su definitivno izgubili. ZDS ostaje simbol inata 

agresiji, JNA, orijuni i taj simbol postaje to čvršći i žešći što je “stoka sitnog 

zuba“ glasnija u svom roktanju." 

Naravno, treba pročitati cijeli Hodakov tekst! 
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http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-

nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-

ploca-s-grbom-hos-a-984221/  

 

Josip Pečarić 

19. 12. 2016. 

 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/galvanizirani-jugo-mozgovi-nikako-ne-mogu-shvatiti-da-ne-postoji-sarafciger-kojim-bi-se-uklonila-spomen-ploca-s-grbom-hos-a-984221/
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“ROĐEN 1948. GODINE U SOCIJALISTIČKOJ 

REPUBLICI CRNOJ GORI”, 2. 
 

(Drugo pismo akademiku Rudolfu) 
 

Poštovani kolega akademiče Davorine Rudolfe, 

 

Rado se sjetim Vaših riječi: ova naša reagiranja kazuju da ipak ne vlada duboka 

hrvatska šutnja, iako je doista katastrofa da Glavni tajnik uime HAZU zastupa 

takove stavove. Kao što znate na više adresa sam poslao moja reagiranja, možemo 

reći “isprike” ako ljudi nisu znali za te, po meni nove, vjetrove u RH. Izrečene u 

Saboru bez ikakog reagiranja, uz veliki pljesak na Skupštini HAZU, praktično bez 

mog prava na obranu doista djeluje zastrašujuće. Pogledajte samo u mom 

Razredu. Kažu mi: 

Neki su diskutirali tako da se činilo kao da bi možda podržali predlog da Razred 

od Predsjedništva Akademije traži da se ogradi od nekorektne rasprave glavnog 

tajnika (nitko nije rekao ništa u obranu Rudanove rasprave). Ali kad je trebalo 

dignuti ruku…  

Hrvatska šutnja, ili nešto gore?  

Zato i ne čudi sljedeće reagiranje jednog poznatog hrvatskog svećenika na moje 

jučerašnje pismo Vama: 

Želim ti obilje Božićne radosti i blagoslova! 

A kao poseban Božji dar neka ti bude hrabrost da konačno "zmiju udariš u glavu", 

jer jugo-komunisti to nisu (oni su tijelo ili rep "zmije" koja iz lože upravlja i njima 

i mnogim drugima, a ti i tebi slični ste im uvijek na udaru i "na žulju"...)... 

Mojim suradnicima sam 21. 12. 2016. napisao 

 

Poštovani i dragi članovi Seminara za teoriju nejednakosti, 

Evo napokon smo nakon godine i pol dana doznali razlog zašto smo 

diskriminirani i maltretirani na razne načine.  

Pisao sam na razne adrese i nisam to uspio doznati do nastupa Glavnog tajnika 

HAZU u Hrvatskom saboru. Kako je on i član Upravnog odbora HRZZ-a, sve je 

mnogo jasnije, zar ne? 

Svo ovo vrijeme niste mogli koristiti sredstva koja smo i imali (dobili smo ih za 

godinu i pol, po kazni je i to umanjeno, a nismo za drugu polovicu druge godine 

jer smo opet imali jako puno radova unatoč tomu da nismo sve ni prijavili, a i da 

smo dobili ne bi ih koristili :)). 

Međutim, činjenica da je stvarni razlog ovaj koji je izrečen u Saboru, moram vas 

upozoriti da o tome itekako morate voditi računa i morate promisliti što dalje! 

Svi vi znate kako je prof. dr. Miroslav Tuđman upozoravao da moja kćerka ode 

surađivati s nekim drugim ako misli ostati na fakultetu kada on bude umirovljen. 

Nije ga htjela poslušati i znate da su je, iako je viša znanstvena suradnica kojoj 

fali još jedan uvjet da postane znanstveni savjetnik, najurili s fakulteta. 
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Ja sam ponosan na nju zbog toga. Ali vi niste u istoj situaciji i morate razmisliti 

što je najbolje za vas i vaše obitelji. Meni neće smetati ako odete surađivati s 

nekim drugim. Dapače! Mnogi od vas ste ipak moja znanstvena djeca, unučad i 

praunučad, pa mi je vaša dobrobit itekako važna.  

A činjenica je i da nikad nisam mogao ni pomisliti da će u hrvatskoj znanosti 

postati najvažnija činjenica mjesto rođenja, završetka fakulteta, stjecanja 

magisterija i doktorata. Itekako morate voditi računa o tome. 

Sretan Božić i novu godinu vama i vašim obiteljima želi, 

Vaš, 

Joško 

 

Evo dva odgovora mojih suradnika, koji zapravo predstavljaju odgovore kakve 

HAZU i zaslužuje. Vaša Splićanka izv. prof. dr. sc. Milica Klaričić Bakula 

odgovara 22. 12. 2016. , duhovito kako samo ona to zna: 

 

Onda nam je najbolje da Vas se javno odreknemo, ustvrdimo da ništa od toga 

nismo znali te da na koljenima molimo oprost za suradnju/druženje s Vama pa 

nas možda unatoč našim grijesima uzmu pod okrilje. Naručito bi to bilo uputno 

za mlade članove seminara. Majke mi mile, da me nije strah da će te osobe s 

manjkom smisla za humor (jer da ga imaju smijali bi se sami sebi po cijele dane) 

shvatiti ozbiljno takav dopis napisala bih nešto u stilu "da Vas se odričem, da 

obustavljam svaku komunikaciju s Vama, da sam napokon otvorila oči i shvatila 

odakle ste, gdje ste završili fakultet i doktorirali (prije mi je to nekako bilo u magli) 

te da ih svih skrušeno molim da mi oproste (važno je biti skrušen a ne drčan, to 

smo naučili) jer da ću se popraviti i više neću griješiti..." Pozdrav, Milica. 

 

Rođeni Splićanin, inače profesor na FER-u u Zagrebu dr. ec. Neven Elezović ne 

zaostaje za njom: 

 

Draga Milice, pokušala si, ali nije dovoljno. Najvažniju stvar si zaboravila. Svoje 

cipele. Za pokoru, sljedeći članak pisat doma, u cipelama, sa ili bez Joška. Mene 

je ćopila viroza/gripa i u tom stanju pišem našem Ministarstvu ljubavno pismo, 

povodom odluke da ne financiraju nijedan od naših časopisa. Interesantno, 

unutra ne spominjem Joška, jer je svaka pomisao da takva odluka ima ikakve veze 

s njegovim djelovanjem potpuno neutemeljena. Baš je krasno živjeti u Hrvatskoj. 

Svaki tren neko novo iznenađenje. Ali ja sam pripremljen, spavam u cipelama. 

Pozdrav svima, Neven  

 

O tome sam pisao 21. 12. 2016. i Ministarstvu, ali i drugima, da ih upozorim na 

najnovija događanja. Ipak pogledi Akademije moraju biti uvažavani, zar ne? 

Izgleda mi da sam ipak bio nepravedan prema Ministarstvu kada sam tvrdio da 

oni već više od godinu dana ne rješavaju pitanje napada na moje časopise od strane 

HRZZ. Pokazalo se da je problem mnogo kompleksniji i da su sva tri moja 

časopisa još uvijek dobro plasirana na svjetskim listama, a časopis Glavnog 

tajnika HAZU je izbačen s njih. Doista je njima trebalo načina da smisle kako 
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popraviti takvo loše stanje. Vidimo da je rješenje na vidiku. Bez financiranja tih 

mojih časopisa valjda će i oni proći kao časopis Glavnog tajnika. 

Kolega Rudolf, ipak će te morati priznati da se tu nije radilo o kršenju mojih prava, 

nego ispravka velike nepravde prema Glavnom tajniku, zar ne? 

Ljudi se zgražavaju nad činjenicom da Glavni tajnik nije branio akademika 

Vladimira Paara od napada zastupnika dr. sc. Željka Jovanovića. 

Ljudi se zgražavaju nad činjenicom da je Akademija tako nisko pala da joj je 

važnije država rođenja (ipak je nezgodno spomenuti Zaljev hrvatskih svetaca ili 

ne daj Bože ono moje “U Boki kotorskoj svaki kamen govori Hrvatski!”) i mjesto 

stjecana diploma. Ali ne vide kako je to išlo “u paketu” s napadom na pozdrav 

ZDS.  

Pa time je Akademija pokazala koliko je politički na pravom putu. Tamo netko 

napada na bivšeg ministra, a on je– kao nitko, pokazao kako se treba Hrvatska 

ponašati: 

Kad u Beogradu pale hrvatsku zastavu – to je ok. 

Kad u Beogradu vidite srpsku zastavu na kojoj je ćirilicom ispisano Vukovar – to 

je ok. 

Kad u Zagrebu delegate iz svijeta traži da se ukloni hrvatska zastava na kojoj piše 

Vukovar – to je ok. 

Ali ako poslije utakmice Šimunić 4 puta vikne ZA DOM, pa mu još masa odgovori 

SPREMNI – e to je strašno! 

Naravno, da Akademija mora braniti Jovanovića koji je prvi digao svoj glas protiv 

takovog ponašanja Josipa Šimunića, a ne nekakve akademike Paara, Popovića i 

Pečarića! 

Kolika je veličina Jovanovića najbolje pokazuje izvješće HHO-a o utakmici u 

Beogradu. Navest ću samo dio koji se tiče Šimunića: 

U 66' gol za Srbiju publika skandira „jebi ustaše“ što se ponavlja u 68' i 70'. U 

78' stadion skandira „ubi ustaše“, baklja na južnoj tribini. Potom slijedi topovski 

udar usmjeren prema hrvatskom igraču Šimuniću (80') nakon što zbog isključenja 

napušta teren, počinje bacanje boca sa vodom te trganje sjedala sa sjeverne 

tribine i bacanje njihovih dijelova u njegovom pravcu, uz skandiranje „Ubi 

ustaše“. 

http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-

utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani  

Pa zar i Ustavni sud nije bio u pravu kada je znao što je mislio Šimunić kada je 

uzviknuo 4 puta ZA DOM. Par zar nije jasno to rečeno u Beogradu? Pa ne mogu 

i ustavni sudci zatvoriti oči pred takovom istinom, zar ne? 

Pa zar nije dužnost Akademije da ljude usmjeri na pravi put? 

Pa pogledajte samo koliko su ljudi neuki.  

Tako je naslov najnovije kolumne glavnog urednika “Hrvatskog tjednika”  

Zakon ostavlja „Za dom spremni“ i „Smrt fašizmu, sloboda narodu“. 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-

hrvatsku-drze-u-pokornosti.html  

A poznati hrvatski odvjetnik Zvonimir Hodak svoju najnoviju kolumnu završava 

ovako: 

http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani
http://www.politikaplus.com/novost/86345/Pogledajte-sto-HHO-kaze-o-utakmici-Srbije-i-Hrvatske-na-Marakani
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-hrvatsku-drze-u-pokornosti.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25652-i-marijacic-grandiozne-lazi-koje-hrvatsku-drze-u-pokornosti.html
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“…zato je HOS nešto sasvim drugo od Crvene zvijezde. HOS je pobjednik. a 

crvena zvijezda je nestala sa traktorima 5.kolovoza 1995.g. Kaže Jelena Lovrić 

da je “zvijezda“ simbol autentičnog antifašističkog pokreta“… I onih tri tisuće 

autentičnih mučenika koje su žive zazidali u Hudu jamu zadnje što su vidjeli prije 

mraka jame je bila upravo zvijezda na glavama njihovih ubojica, valjda simbol 

tog Lovričkinog “autentičnog antifašističkog pokreta“. Bojim se da taj ideološki 

rat između zvijezde i ZDS neće dobro završiti za crvene. Omjer je još uvijek 70 

prema 30. Bojim se da onima koji se toliko bore za opstojnost svoje ”zvijezde” 

više ni masovni mediji neće moći pomoći. Kao što nisu pomogli ni Hillary Clinton 

protiv Donlanda Trumpa.” 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-

nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-

986150/#axzz4TUc6Dx1R 

 

S velikim poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

28. 12. 2016. 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/hrvati-su-uvijek-znali-braniti-nacionalne-interese-beograda-peste-beca-i-sada-bruxellesa-986150/#axzz4TUc6Dx1R
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PRILOZI: 
 

SABORSKOM ODBORU ZA ZNANOST: 
 

Poštovani kolega Krstulović Opara, 

Dobio sam i ovo sa Sjednice Sabora: 

"E, moj narode!  

Ono sto ne stoji u fonogramu je da su Mostovac Vučetić (mislim neki filozof) te 

Andro Krstulović Opara (HDZ, predsjednik saborskog odbora za znanost) negdje 

pred konac rasprave prišli Rudanu dok je sjedio i pružili mu ruku.  

Da mi je netko sve ovo pričao, ne bih mu bio povjerovao dok to ne bih osobno 

čuo." 

 

Je li istina, da Vi i akademik Rudolf tako različito gledate na istu stvar? 

Vi čestitate čovjeku za nešto sramotno!? 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

PS. Ako je to istina izbacite onih desetak mojih doktora znanosti sa Sveučilišta iz 

Splita. 

Zar nije sramota da im je mentor netko tko se rodio u Crnoj Gori a sve ono završio 

u Beogradu. 

Čak i ova današnja nova doktorica je iz Splita. 

Da im svima javim da traže novi posao= 

Pozz 

akademik Josip Pečarić 

 

MINISTRU ZNANOSTI: 

Poštovani g. Ministre znanosti, obrazovanja i športa, 

Nedavno Vam je pisao i g. Predsjednik Hrvatskog sabora u svezi s problemima 

oko mog projekta u HRZZ. 

Međutim, u Saboru je Glavni tajnik HAZU akademik Pavao Rudan, a on je i član 

Upravnog odbora HRZZ, govoreći u ime HAZU istakao koji su glavni problemi 

u mom djelovanju: 

rođen 1948. godine u Socijalističkoj Republici Crnoj Gori (netočno: Narodna 

Republika Crna Gora, JP). Završio je studij na Univerzitetu u Beogradu 1975. 

godine( netočno: 1972. godine, JP). Završio je magisterij nauka na Univerzitetu u 

Beogradu 1977. godine (netočno: 1975. godine, JP). Postigao je stupanj doktora 

nauka na Univerzitetu u Beogradu 1982. godine i onda dolazi nama ovdje i 

...(podcrtao JP). 

Više o tome imate u mom komentaru LICEMJERNA ČESTITKA koji Vam 

šaljem. 
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U prilogu tog teksta imate i mišljenje akademika Davorina Rudolfa, predsjednik 

Znanstvenoga vijeća za mir i ljudska prava HAZU-a koji tvrdi: 

"Želim posebice istaknuti: ne smiju se, među ostalima, znanstvenici i umjetnici 

vrednovati ili politički klasificirati na temeljima njihove nacionalnosti, 

društvenoga podrijetla, političkog ili društvenog mišljenja, jezika, 

vjeroispovijesti, rase ili spola, jednako tako zbog mjesta u kojemu su rođeni, u 

kojemu su se školovali, magistrirali ili obranili doktorsku disertaciju. To je 

nedopustivo." 

Međutim, u Saboru nikome nisu zasmetale tvrdnje koje je u ime HAZU iznio 

akademik Rudan. 

S obzirom da je obavezu rješavanja problema s HRZZ preuzelo Vaše 

Ministarstvo, još dok je ministar bio prof. Mornar, molim da mi kažete je li to stav 

i Vašeg ministarstva, tj. je li to razlog zbog kojega više od godinu dana 

Ministarstvo znanosti ne odgovara na to? 

U pismu akademika Rudolfa on spominje i slične probleme moje kćerke u čije 

ime je odvjetnik Zvonimir Hodak pokrenuo Upravni postupak na Vašem 

Ministarstvu. Iako se radi o jednostavnom slučaju koji je jasan svakom 

ozbiljnijem sveučilišnom profesoru nema odgovora iz Vašeg Ministarstva. Je li 

razlog tomu to što je njen otac rođen 1948. godine u Socijalističkoj Republici 

Crnoj Gori. Završio je studij na Univerzitetu u Beogradu 1975. godine( netočno: 

1972. godine, JP). Završio je magisterij nauka na Univerzitetu u Beogradu 1977. 

godine (netočno: 1975. godine, JP). Postigao je stupanj doktora nauka na 

Univerzitetu u Beogradu 1982. godine i onda dolazi nama ovdje... (podcrtao JP). 

Ili je problem što je odvjetnik Hodak predložio da pozovete za svjedoka prof. dr. 

sc. Miroslava Tuđmana (da ne spominjem gdje se tek on rodio). 

 

S poštovanjem, 

 

prof. dr. sc. Josip Pečarić 

redoviti član HAZU 

dopisni član DANU 
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NOVO PISMO PRIJATELJIMA 

 
Dragi prijatelji, 

 

Ugodno ste me iznenadili vašim zanimanjem za moja svakodnevna pisanja oko 

mojih nesvakidašnjih odnosa s HAZU-om. 

Mislio sam da ta pisma neće zanimati moje kolege akademike, međutim nije tako. 

Dana 20. 12. 2016. dobio sam slijedeći zahtjev: 

 

Poštovani akademiče! 

Uskraćen sam za Vaše poruke... jer ste imali moju KRIVU ADRESU, a ispravna 

glasi: … 

Da ne bih bio uskraćen, molim da ponovite pošiljke .. i meni! 

Hvala unaprijed! 

 

Očito kolega nije mogao dobiti moje poruke, ali je ipak znao za njih.  

Istina, one kolege u Akademiji koji bi trebali čitati vjerojatno ih ne čitaju, a neki 

koji ih čitaju nisu baš bili sretni s njima. 

Tako sam 30. 12. 2016. dobio i slijedeći e-mail: 

 

Poštovani kolega Pečariću, 

Nadam se da ste Božić proveli u kršćanskom miru i radosti. 

Neka mir vlada Vašim duhom i u novoj 2017. godini.  

Neka Vas Bog oslobodi mržnje, zlopamćenja i pretakanja 

tih grijeha u nebrojene e-poruke. 

U svakom slučaju Vas molim da moju adresu skinete sa 

svoje liste i tako me oslobodite tih poruka. 

Unaprijed Vam zahvaljujem 

 

Bilo mi je smiješno da neki akademik misli potpuno suprotno od akademika 

Rudolfa, koji smatra da su napadima na mene, moju obitelj, suradnike i na ono što 

sam u znanosti uradio prekršena moja prava, a on spominje riječ mržnju u svezi s 

mojim djelovanjem. Vjerovali ili ne! 

Itko tko malo razmišlja o mojim tekstovima prije bi mi zamjerio to što se toliko 

rugam svojim kolegama. Ali vi znate da je to prepoznatljiv stil mojih tekstova. 

Istina u njima ja sada imenujem kolege o kojima pišem. U ranijim tekstovima sam 

znao napisati o nekim događajima, ali bez spominjanja imena, tako da u široj 

javnosti ne bi mogli znati nešto što se tiče samo nas unutar Akademije. 

Predsjednik me je znao praktično zamoliti da ne napadam kolege. A onda se 

Glavni tajnik počeo hvaliti time da se na njega odnose neki moji takvi tekstovi. 

Konačno, u Hrvatskom saboru nije spomenuo moje ime već im zapravo pokazao 

moju sliku.  

Zato sam, uz skidanje s moje liste, kolegi odmah odgovorio: 
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Poštovani kolega …, 

Iste nade i Vama od mene. 

Sigurno Vas je spoznaja da više od godine i pol dana pokušavam doznati zašto se 

napadaju moj znanstveni rad, suradnici pa čak i moja obitelj i kako sam napokon 

doznao da je osnova toga među akademicima i Vama pomogla da ste Božić proveli 

u kršćanskom miru i radosti. 

Međutim Vi bi kao akademik trebali znati da treba djelovati i preventivno i 

pokušati učiniti da se više ne ponove takova mržnja i zlopamćenja kakva su mene 

pogodila od nekih akademika.  

Zato me iznenađuje da se po Vama ti grijesi pretakaju u moje e-mailove i u buduću 

knjigu.  

Naprotiv. Treba ih detaljno istražiti i objaviti. 

Nadam se da Vaš motiv nije obrana mržnje koja je dovela do tolikih napada na 

mene, moje suradnike, časopise, znanstveni rad, moju obitelj. 

Nadam se da Vama nije normalno da na niz mojih pritužbi nitko u ovoj državi ne 

odgovara. 

Kakav li je tek odnos prema drugima kada ne odgovaraju na znanstvena pitanja 

nekome tko vjerojatno ima najviše objavljenih znanstvenih radova u RH, nekome 

tko je stvorio tri CC i/ili SCIE časopisa (dok eksponentu Akademije u tim 

napadima mržnje izbace njegov časopis s tih lista) i iz čije je škole proizišlo 

šezdesetak doktora znanosti. 

Zato ću Vas s velikim zadovoljstvom izbrisati s moje liste. 

Vaš, 

Akademik Josip Pečarić 

 

P.S. Ako želite bit će mi zadovoljstvo javno objaviti i Vaš e-mail i moj odgovor. 

Inače moje Pismo prijateljima već su objavila dva portala. 

 

Odgovor nisam dobio pa sam odlučio objaviti ova pism,a bez njegovog imena. 

Zapravo sam mu trebao poslati pismo jedne gimnazijske profesorice koja mi je 

02. 01. 2017. Poslala slijedeću čestitku: 

 

Poštovani akademiče Pečariću, neumorni naš glasnogovorniče! 

Blagoslovljeno Vam novo ljeto, i neka Vas posluži zdravlje, neka Vam duh ne 

malaksa, neka Vam se nikad ne učini da je Vaša borba uzaludna, ne znate koliko 

Vaš aktivizam znači nama ostalima iz Vašega adresara… Borimo se koliko i kako 

možemo, nadahnuti upravo Vašom upornošću koja je urodila mnogim plodovima, 

osokolila i utješila mnoge, dala podršku onima poniženima, obilježenima, 

izdanima… Hvala Vam što predstavljate i moj glas podrške onima na koje su se 

okomile sile Zla, Vi ste kao vox clamantis in deserto, ne bojite se, ne odstupate! 

Hvala Vam! Hvala Vam! Blagoslovljena bila i Vaša obitelj koja Vas u Vašemu 

radu podržava, a koja sigurno ispašta zbog Vaše spremnosti da zbog Istine 

podnesete najgore napade iz svega raspoloživoga arsenala… 
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A što se Akademije tiče, šaljem Vam svoja dva pisma svojedobno upućena HAZU, 

na koja (dakako) nikada nisam dobila odgovor. To valjda tako mora biti. Tko je 

vidio da bogovi s Olimpa otpisuju smrtnicima? 

Predragi moj prijatelju, ponosna sam na Vas, zbog Vas i Vaše gotovo dječje 

reakcije na svaku nepravdu sigurno smo Gospodinu miliji, a onda i mi od toga 

profitiramo, cijeli narod! 

Neka Vas naš mali Božić prati i čuva u svim Vašim daljnjim bitkama!  

Srdačno i zahvalno, …, jedna obična Hrvatica 

 

S obzirom da moja knjiga treba biti drugi dio one “Pišem pisma, odgovora nema” 

čini mi se zgodno da vam pokažem što je ona pisala Akademiji. Prvo pismo je 

meni posebno zanimljivo jer je pisano 2014. godine, dakle u godini kada su u 

HAZU “ratovali” sa mnom, prof. Tuđmanom i admiralom Domazetom: 

 

Poštovani akademiče Kusiću, velevažna Akademijo! 

Jučer sam, 17. lipnja 2014., …, nazočila svečanome prijamu u HAZU. 

Prvi sam put ušla u tu instituciju oduvijek je zaobilazeći kao svetu kravu, s 

osjećajem nedostojnosti približavanja tome svetome atriju u kojemu svoje godine 

i dalje broji Bašćanska ploča, taj hrvatski dragulj, taj, kako ste sami rekli, krsni 

list naše domovine i našega naroda. 

Međutim... jučer sam, eto, ipak zakoračila u velevažni hram hrvatske znanosti i 

umjetnosti, očekujući valjda svečanost na razini prijama u samo Nebo. 

Što sam primijetila? 

1. Svečanost počinje bez hrvatske himne. Dovoljno za početak. Sve govori. Pa ima 

li svečanije prigode (od primanja novih članova u Akademiju) da se dvoranom 

razlegne nacionalna himna? Nisu li novoprimljeni članovi postali akademici 

upravo zbog doprinosa nacionalnoj baštini?  

2. Akademik Kusić, dakle, otvara svečanost bez himne, gotovo in medias res, 

govorom duljine Castrovih, komentirajući ono što se Akademiji često predbacuje, 

a to je deviza „Ne bi se štel mešat“. Citira Smičiklasa čija je politika bila ne baviti 

se - politikom. Njegovim stopama nastavlja i današnja HAZU. He, he, kakva 

ironija! Zato na vlasti imamo analfabete, „patologe“, kriminalce, ambiciozne 

nesposobnjakoviće, anemične apatride. U Akademiji nema gorljivosti. Većina 

akademika uvenuli su smokvini listovi koji primaju enormne dodatke za šutnju. To 

su ocvali, umorni stari dubovi kojima je još jedina strast (ona koja ih drži na 

životu) – taština. Kad je ona u pitanju, vraćaju se u život, bude iz dubokih 

akademskih naslonjača motivirani tek strahom od mogućnosti da netko bude bolji. 

3. Kusić govori o dvije Hrvatske, ističući kako se Akademija neće prikloniti ni 

jednoj od njih dviju. To znači da priznaje da su dvije, a kojoj se priklonio – posve 

je jasno. Onoj bez intoniranja te ofucane, patetične, anakrone Lijepe naše. Onoj 

koja šuti na krađu SANU koja besramno otuđuje našu baštinu. Onoj koja 

eventualno uputi prosvjednu notu ili nešto nazove diplomatskim gafom umjesto da 

digne tužbu i dreku.  

(...) 

I tako 12 točaka! 
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U drugom pismu Akademiji ona piše o spomen-ploči našem Držiću u Veneciji: 

 

Međutim, jako mi je zasmetalo što na spomen-ploči u crkvi, posvećenoj „velikom 

hrvatskom renesansnom komediografu…“, stoji da ju je 1972. podigla 

Jugoslavenska akademija znanosti i umjetnosti. Znamo da su se za to založili 

hrvatski akademici, a da je JAZU institucija koja je to ime nosila dok smo živjeli 

u federaciji s drugim narodima, a iz koje smo se nakon krvavog i mučnog rata 

jedva izvukli motivirani snažnom željom za slobodom, pravom da se zovemo 

Hrvatima i budemo svoji na svome. 

U skladu s time, možete li mi molim Vas reći postoji li kakva inicijativa, plan, 

ideja, želja… da se ta ploča zamijeni novom, a koju bi podigla Hrvatska 

akademija? Dogodine će u svibnju biti 450. obljetnica od smrti ovoga velikana. 

Ne bi li bilo lijepo i potrebno da hrvatski narod, hrvatska domovina, pa dakle i 

hrvatska akademija podignu novu spomen-ploču svome sinu koji je svojim 

komedijama uveseljavao i zabrinjavao mnoge, i koji je od svih našijenaca najveći 

i najslavniji Hrvat čije tijelo počiva u plitkoj laguni koju smo nekad oružjem 

branili od Napoleona, a danas je velikim branama izrađenima u splitskome 

brodogradilištu čuvamo od poplava kako bi njezin sjaj ostao sačuvan za naraštaje 

koji tek dolaze.  

Držić je naš biser; sjetimo ga se, ne odričimo ga se, o obljetnici koja slijedi 

vratimo ga hrvatskome imenu! 

 

Morao bih izdvojiti čitav niz lijepih e-maila koja ste mi poslali. Ipak zadržat ću se 

samo na nekoliko. Prvo je od profesora Šeparovića. Ipak sam puno komentirao 

nešto što spada i u domeni pravnih znanosti, pa mi je drago pročitati kako on 

komentira moje tekstove (30. 12. 2016.): 

Dragi Josipe, 

Počastio si me uvrštenjem u Tvoje prijatelje. Pišeš bolje od svih – domoljubno i 

na svaku situaciju koja potiče na reakciju, na odgovor. I još stigneš biti svjetskim 

prvakom u matematici. 

Čestitke i svako dobro i u Novoj godini. 

Tvoj 

Zvonimir Šeparović 

 

Sjetimo se uvijek koliko nam je značila potpora Hrvata diljem svijeta. Evo 

čestitke jednog od njih: 

 

Štovani i dragi Josipe, 

Osjećam se obvezatnim poslati barem par riječi osobi, koja tolikom snagom i 

srcem radi za svoju i našu Hrvatsku. Svatko od nas koji volimo Domovinu, ponešto 

čini, netko perom, netko kako zna i umije. Ja sam daleko od usporedbe sa Tobom, 

no u jednom sličim: tiho, bez pompe ili ičije hvale, radim politički i djelujem u 

promidžbi Hrvatske u zemlji, Engleskoj, koja nam nikad nije bila naklona, čak i 

suprotno, radila je protiv naših interesa i širila laži, koje sam kadkad uspješno 

opovrgao, kadkad i ne. Teško je, kad u Londonu nema nekakvih osviještenih 
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Hrvata, nismo povezani, Veleposlanstvo nas je uspjelo izolirati, pa i razbiti, te kao 

fragmenti tu i tamo djelujemo. Osjećam se, kao usamljeni pas, koji pokušava 

spriječiti horde vukova, koji bjesne na sve, što je hrvatsko. Nema više Branka 

Franolića, Tvrtkovića, Branka Kalebića, mnogih drugih, ili su pomrli ili su sad u 

Hrvatskoj. 

Nakon 51 godine u Engleskoj, moja obitelj i ja kanimo se vratiti konačno u 

Domaju. Bit će teško. ali, ne želim ostaviti kosti u tuđini… 

Malo sam se raspričao, Nova nam je na pragu, imamo novu Vladu, još nije 

pokazala zube i opravdala moja i naša očekivanja. Jezik hrvatski nam se 

posrbljava, školska reforma ne će biti onakva, kakva bi trebala biti, 

izvandomovinski Hrvati još nemaju baš nikakvu dobrodošlicu ili podršku 

povratka, ministri, predsjednica ne odgovaraju na naša pisma, a osobe izabrane 

od Bog zna koga (vjerojatno Veleposlanstva) koje nas predstavljaju u 

domovinskom uredu, ne rade ništa i nitko ih ni ne pozna. Jednostavno, Hrvati, koji 

vole svoju Domovinu su izolirani, izopćeni i marginalizirani pri svim institucijama 

i vlastima. No, boj se bije, bije, hrvatski se barjak vije i ne ćemo gubiti nadu, a 

dok je Hrvata, kao Ti, dragi Josipe, ima još nade. 

Na kraju, prvo neka Te prati dobro zdravlje u Novoj, pa puno uspjeha u radu i 

barem malo i radosti. 

Iskreno 

Michael Pack 

 

Mnoge od vas posebno je iritirala tvrdnja o mom rođenju, tj. kada je Glavni tajnik 

u Hrvatskom saboru govorio kako sam rođen u Crnoj Gori. Moja knjiga Borba za 

Boku kotorsku / U Boki kotorskoj svaki kamen govori – Hrvatski, Element, Zagreb, 

1999. govorila je o borbi bokeljskih Hrvata da u svjest i savjest hrvatskog naroda 

vrati Hrvate Boke kotorske. U to vrijeme kao posljedica memoricida koji je bio 

do u Srboslaviji napravljen nad hrvatskim narodom takve svijesti o nama 

Bokeljskim Hrvatima nije praktično postojala. Danas slobodno možemo reći kako 

smo u tome uspjeli. Očito to nekima u HAZU baš i nije drago. Zato i ne čudi 

pismo koje sam dobio kao komentar mogą teksta KOME U HAZU-U SMETA 

PREZIME PEČARIĆ UZ PREZIME TUĐMAN? 

Napisao ga je Miljenko Žagar, hrvatski veleposlanik u miru (03. 01. 2017.): 

Poštovani gospdine Akademiče Peč(ć)ariću! Ne vidim da bi ikome 

dobronamjernome u Hrvatskoj moglo smetati Vaše prezime (bez obzira da li se 

ono pisalo sa "č" ili "ć") jer je to drevno hrvatsko plemićko prezime koje se 

spominje još 1283.g. među zadarskim plemićima, a pronađeno kao posebice 

čuvano u jednom od najznačajnijih hrvatskih i evropskih zlatarskosrebrenih 

umjetničkih sarkofaga, uz bok takvoj škrinji iz doba Karla Velikog (9.st.), te 

pronađeno priikom otvaranja te glasovite škrinje svetoga Šimuna 1632.g. O tome 

je izvijetstio akademik Grga Npvak u svom radu objavljenom u Zborniku, 

specijalno izdanje Jugoslavenske akademije znanosti i umjetnosti 1966. pod 

naslovom GRAD ZADAR posebno izdanje, str. 61. Dakle, ljudi u Boki Kotorskoj, 

u zaljevu katoličkih svetaca, imali su ista prezimena kao i zadarski plemići u 13. 

stoljeću (među njih 25 spomenutih prezimena nalazi se i prezime Banac, danas 

http://9.st/
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dubrovačko). Prema tome, gospodine Pečariću, vi predstavljate plemiće 

nekadašnje CRVENE HRVATSKE. Stoga nosite svoje časno prezime na ponos 

svoga Kotora i domovine Hrvatske koja je "olim clari regni Croatorum." 

S osobitim štovanje!  

Miljenko Žagar hrvatski veleposlanik u miru. 

 

Kao da su iz Akademije samo dali novu smjernicu za istraživanje povijesti 

prezimena Pečarić. Oni su mislili samo dobro, zar ne? 

 

Zrinkina čestitka: 

Poštovani akademiče Pečariću, 

Neka Vam dragi Bog da svu sreću i zdravlje u novoj 2017. godini. Hrabrosti i 

ustrajnosti Vam ne treba jer ih već imate puno više nego mi mali šutljivi Hrvatići. 

Bog blagoslovio Vas i Vašu obitelj... i Našu Hrvatsku! 

Neka Vam je sretna i blagoslovljena Nova godina! 

 

Pogledajte ovo: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/72418/Vuk-Drašković-Srbi-su-najveći-krivci-

za-rat-i-zločine-priznajmo-poraz!.htm 

 

Očito moram ovaj tekst završiti s Hodakom: 

Apsolvirajmo temu o gluposti godine jer je ona, barem što se tiče RH, ustvari 

beskrajna kao i sama glupost. Možda malo o farsi godine. Nakon “nesretne“ 

spomen ploče HOS-a u Jasenovcu na zadnje noge osovilo se sve što je lijevo, 

progresivno i anacionalno. Pupovac i antife malo protestiraju, pa malo padaju u 

“nesvest“ od očaja. Kako je to moguće u jednoj sekularnoj i antifašističkoj 

državi? Međutim, nije ih zabrinula jedna nova farsa. Naime, 24.prosinca u 

Pančevu je svečano, uz Dragačeve trube, otkriven spomenik borcima palim u 

istočnoj Slavoniji i Vukovaru. Imena 69 boraca koja su između ostalih sravnili 

Vukovar sa zemljom uklesana su “zlatnim slovima“ jer kako su rekli, riječ je o 

“golobradim mladićima Vojske Jugoslavije, pripadnicima srbijanske policije i 

drugima, koji su kao junaci dali svoje živote za obranu Srbije”!? Dakle, diže se 

spomenik sa zlatnim slovima ”junacima” koji su branili Srbiju u Vukovaru i 

Istočnoj Slavoniji. Kud ćeš veće farse, dvoličnosti, farizejštine i gubitničkog 

bezobrazluka. Svakom mladom čovjeku koji ni kriv ni dužan mora u rat treba 

podići spomenik, ali bijesno siktati na spomenik borcima koji su poginuli braneći 

svoju zemlju kod Jasenovca, a ne izustiti ni slovca kad se spomenik diže 

agresorima iza kojih su ostale recimo Ovčara, Velepromet i Vukovarska bolnica, 

to je sramota koja pada na dušu hrvatskim izdajicama, dezerterima i ratnim 

profiterima. Naime, spomenik u Pančevu je na neki način spomenik i njima. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/ne-bi-mozda-bilo-lose-

pjesmu-lijepa-li-si-predloziti-markovini-i-pusicu-kao-stranacku-himnu-

987836/#axzz4TUc6Dx1R 

Josip Pečarić 

04. 01, 2017. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/72418/Vuk-Drašković-Srbi-su-najveći-krivci-za-rat-i-zločine-priznajmo-poraz!.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/72418/Vuk-Drašković-Srbi-su-najveći-krivci-za-rat-i-zločine-priznajmo-poraz!.htm
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/ne-bi-mozda-bilo-lose-pjesmu-lijepa-li-si-predloziti-markovini-i-pusicu-kao-stranacku-himnu-987836/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/ne-bi-mozda-bilo-lose-pjesmu-lijepa-li-si-predloziti-markovini-i-pusicu-kao-stranacku-himnu-987836/#axzz4TUc6Dx1R
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/ne-bi-mozda-bilo-lose-pjesmu-lijepa-li-si-predloziti-markovini-i-pusicu-kao-stranacku-himnu-987836/#axzz4TUc6Dx1R
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TKO JE KOČANOVA ‘KUMICA’ IZ AKADEMIJE? 
 

Drage kolegice akademkinje, 

Drage kolege akademici, 

 

Poznati hrvatski književnik dr. Sc. Stijepo Mijović Kočan piše u Hrvatskom 

tjedniku 05. 01. 2017. i o ZDS, i o nama, pa kaže: 

Moj drugi dragi prijatelj, Vjenceslav Čižek (inače i moj prijatelj, moj 

Hrvat iz Boke, da tako kažem jer ne znam kako bih morao reći po najnovijem 

stajalištu Akademije jer je rođen 1929. godine kada nije bilo Crne Gore ni 

socijalističke ni narodne, J.P.), „hrvatski Mandela“, napisao je aforizam „Svatko 

od nas po glavu da ima/ kojim pravom/ zar nije dosta narod / samo s jednom 

glavom“. Za taj verbalni delikt, istina i još neke slične, dobio je u Titovoj 

Jugoslaviji 17 godina robije, gdje je i oslijepio...). 

Ono što nije napravila država, onemogućivši samu sebe kao da i nema glave, a i 

nije je imala, trebale su napraviti hrvatske znanstvene ustanove. Zar za tako važnu 

stvar kao što je znanstveno utvrditi žrtve totalitarnih režima vlastita naroda i 

uvesti nas u predio slobode i demokracije, prije svih nije pozvana Hrvatska 

akademija znanosti i umjetnosti, ta to je najviša znanstvena...itd. !? Međutim, 

koju, čiju glavu vi tamo vidite? Ima li tamo uopće neke glave koja bi se mogla 

vidjeti kao samomisleća te nacionalno svjesna i odgovorna glava?! (Ako je HAZU 

– HAZU, a ne HJAZU? Bit će da je i tu prvo ono drugo!) 

Onaj akademik koji ovih dana govori nešto u Saboru, to je rječnikom, 

pristupom i mozgom kumica na placu! A Akademija! Bože, ne oprosti im ništa! 

Oni znaju sve što ne čine! 

 

Dakle imamo među nama nekoga tko je u Saboru govorio rječnikom, pristupom i 

mozgom kumica na placu. Nagradno pitanje za sve nas je: 

Na koga je to mislio poznati hrvatski književnik? 

Ako vas doista zanima o svrstavanju Akademije nedavno u Hrvatskom saboru, 

bolje reći pokazivanju da smo papskiji od Pape (Predsjednica je svojevremeno 

rekla da je Peticija ZDS “na razini provokacije”, a Glavni tajnik u ime svih nas 

kako je to provokacija), pogledajte i što drugi hrvatski intelektualci misle o tome. 

Da ne spomenem opet Kočana koji upozorava kako su oni koji su “za odbijanje 

obrane Doma” zapravo “za dezerterstvo”. Istina, to možda Akademija samo 

pokazuje svoje pozicije jer će u Povjerenstvu za suočavanje s prošlošću biti 

uključen i HAZU. 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/u-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-bit-

ce-ukljucen-i-hazu-1140583 

Ali govoriti u Saboru rječnikom, pristupom i mozgom kumica na placu nije 

previše inteligentno da bi se opravdalo takvo povjerenje, zar ne? 

Pogledajte tekst prof. dr. Stipa Kuteše koji nas podsjeća na predsjedničine riječi, 

na koje sam vas već i ja upozorio, a koje pokazuju kako Glavnom tajniku nije bilo 

baš inteligentno govoriti u ime svih nas, a rekla je ono što je već davno (i bez 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/u-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-bit-ce-ukljucen-i-hazu-1140583
http://www.vecernji.hr/hrvatska/u-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-bit-ce-ukljucen-i-hazu-1140583
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briselskih i berlinskih konzultacija) morao reći svaki hrvatski političar, a to je: 

„Ovdje je bitno da je riječ o spomeniku 11-orici poginulih hrvatskih branitelja i 

to nema nikakve veze s bivšim ustaškim logorom. To nije poruga Jasenovcu ili 

Srbiji, već iskaz pijeteta prema 11 mladića koji su poginuli pod tom zastavom 

braneći Hrvatsku. Želim jasno naglasiti, u Hrvatskom saboru nijedna strana ne 

zastupa proustašku ideologiju koja bi se otvoreno zalagala za ustaški režim“. 

Time je predsjednica pokazala da ipak osluškuje mišljenje većine svojih 

državljana. U takvim bi stvarima morala biti odrješitija. Ona mora, po svojoj 

dužnosti braniti nacionalni interes. Stoga je na mjestu njezina izjava: „Nemojmo, 

dakle, dopustiti da nam stalno nabacuju tu „ustašku guju“, a onda se mi u 

Hrvatskoj šutamo međusobno i od toga radimo prvorazredno političko pitanje, što 

u konačnici iskrivljuje percepciju o samoj državi.“ 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25717-s-kutlesa-

predstava-oko-pozdrava-zds-kao-dio-specijalnog-rata-protiv-hrvatske.html 

 

Varaju se oni među vama koji misle da se radi o slučajnom ekscesu Glavnog 

tajnika. Ta politika u Akademiji osjeća se svo vrijeme ove uprave. Već sam vas 

podsjetio kako je bilo s (ne)izborom prof. dr. sc. Iva Goldsteina, koji je tek kasnije 

postao onaj čuveni veleposlanik sa slikom J. B. Tita u svom uredu, ali ipak je kao 

kandidat za redovitog člana HAZU bio pozvan na proslavu Akademije, ugostiše 

ga za predsjedničkim stolom, a šikanirali su neke zaposlenike koji su podržali 

moje Pismo Predsjedniku i Predsjedništvu Akademije (o tome sam pisao u knjizi 

“Zabranjeni akademik – Prijevarom u HAZU?!”). 

Srećom Goldsteina nismo izabrali, pa – koliko znam – nije bilo posljedica za one 

kojima nije povijest ako tvrdiš da su se Srbi svetili zbog genocida koji je 

napravljen nad njima, a primjer za to je 5 (PET) dana poslije uspostave NDH. Itd., 

itd… Genocidnog li naroda, zar ne? 

Međutim, kada sam pisao spomenutu knjigu iz nje se moglo iščitati kako govorim 

o tome kako ni tada u medijima nisam mogao braniti se. 

Vjerojatno niste obratili pozornost kako sam spomenuo sličan odnos u Akademiji 

prema meni u pismu poslanom vam 31. 05. 2012.: 

Četvrto pismo HAZU-u  

GOLDSTEINOVA PRIJEVARA 

Poštovane kolegice akademkinje, 

poštovani kolege akademici!  

Prije svega ispričavam vam se što sam mnogima od vas dosađivao tražeći kopiju 

pisma prof. dr. Iva Goldsteina. Kao što je poznato, moje pismo poslano je 

Predsjedniku i Predsjedništvu naše Akademije 24. 4. 2012., a njegov odgovor 

Razredu za društvene znanosti 25. 4. 2012. Vjerujem da je većini od vas poznato 

i mišljenje u svezi s tim koje kruži u Akademiji: 

Iz njega, (Razred za društvene znanosti, J. P.) inače, odmah nakon njegovih 

sjednica i prije izborne skupštine, “cure” načelno tajne i povjerljive informacije: 

hitro ih se šalje kandidatu I. G., a pogoduje mu se i na skupštini. 

Doista, nevjerojatno je kako je hitro dostavljeno moje pismo kandidatu, a njegov 

odgovor meni nije barem dan prije skupštine, kada je već odlučeno da se oba 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25717-s-kutlesa-predstava-oko-pozdrava-zds-kao-dio-specijalnog-rata-protiv-hrvatske.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/25717-s-kutlesa-predstava-oko-pozdrava-zds-kao-dio-specijalnog-rata-protiv-hrvatske.html
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pisma tamo pročitaju. Kopiju pisma sam uspio tako dobiti tek mjesec dana nakon 

je ono bilo u Akademiji.  

Na taj način mi je onemogućeno da na samoj skupštini svoje izlaganje posvetim 

pitanju ZNANSTVENOG NEPOŠTENJA! 

(…) 

Zanimljivo je da me nitko od vas nije upitao:  

Kako je moguće da ste pismo dobili tek mjesec dana nakon što je ono pročitano 

na Skupštini HAZU-a? 

Tražio sam ga odmah. Glavni tajnik me je uputio kod neke gospođe u 

Administraciji. Ona mi ga nije mogla dati. Otišao sam opet kod Glavnog tajnika. 

Još sam ispao zločinac što sam ga tražio.  

Na kraju sam ga dobio od jednog kolege, ali s napomenom da nikome ne kažem 

da mi ga je on dao. 

Ako su se tako odnosi prema kolegi akademiku i tada, a i u niz slučajeva nakon 

toga, čudi li vas najnoviji kada je vjerojatno prvi put u povijesti u ime akademije 

Glavni tajnik napao u Hrvatskom saboru dvojicu kolega akademika, a trećega nije 

ni pokušao braniti već je branio onoga tko ga je napao. 

Zato ljudi – ne rijetko – misle i pišu ovako: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/01/07/zorica-vukovic-akademici-i-

akademici/ 

Srećom, akademik Reiner je branio kolegu Paara u Saboru. 

Znam da su mu neke kolege prigovarali zašto nije branio i nas. Ali mi smo 

napadani zbog Peticije ZDS. A on je predlagač da se Hrvatski sabor opet nazove 

Hrvatski državni sabor. Zbog toga je bio žestoko napadnut. Uostalom isto kao i 

Predsjednica zbog povijesne hrvatske zastave. Da nas je pokušao braniti ispalo bi 

da brani sebe, zar ne? 

Zato ipak ne mislim da se na njega ne odnosi pitanje iz naslova ovog teksta. Zato 

je doista teško pitanje: 

Koji akademik je u Saboru govorio rječnikom, pristupom i mozgom kumica na 

placu? 

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

 

09. 01. 2017. 

 

P.S. Nisam spomenuo onu zabranu slanja pozivnica za predstavljanje moje knjige 

“Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba”, zato što će nas svakim danom sve 

više i više mnogi podsjećati na to.  

Evo i danas vidim veliki dio kolumne Zvonimira Hodaka posvećen je – zapravo 

– tome: 

Jutarnji smatra da je “Tradicionalni božićni domjenak koji organizira SNV ove 

godine bio u znaku incidenta sa spomen pločom postavljenom poginulim 

pripadnicima HOS-a u Jasenovcu na kojoj je ustaški pozdrav “Za dom spremni“. 

Mi ostali, kojih je u RH 70% prema vaših ni 30%, smatramo da je “tradicionalni 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/01/07/zorica-vukovic-akademici-i-akademici/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/01/07/zorica-vukovic-akademici-i-akademici/
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božićni domjenak“ SNV protekao u znaku vulgarnog ispada Velimira Božovića, 

izaslanika predsjednika Vlade Republike Srbije. Isti je poručio hrvatskim Srbima 

da će ih “matična država štititi u svim problemima i iskušenjima, kad budu 

ugroženi, braniti svim raspoloživim sredstvima“. Do posljednjeg traktora… Srbi 

su stari ratnički narod. Od svih povijesnih bitaka pamti se tzv. Cerska bitka koja 

je vođena od 12. do 24. kolovoza 1914,.g. i gdje je na slivu rijeke Jadar, srpska 

vojska pobijedila austrougarsku vojsku. Od tog vremena pa nadalje, nogometnim 

rječnikom rečeno, baš im ne ide. Nula bodova. Par zlobnika koji kao lešinari prate 

moju kolumnu odmah će zaroktati – a Vukovar!? Dragi obrijani i depilirani 

(po)četnici, Vukovar je jedan od najtežih ako ne i najteži fijasko koji ste doživjeli 

u “istoriji ratovanja“. Tri mjeseca armija od 60 tisuća izvježbanih vojnika, uz 

podršku artiljerije, tenkova i “vazduhoplovstva“, jedva je u “produžetku“ 

svladala 1.500 slabo naoružanih branitelja. To je na sjednici Vrhovnog saveta 

obrane Jugoslavije 14. kolovoza 1995. konstatirao sam vožd Slobodan Milošević. 

Doduše, u stilu Dobrice Ćosića, “nabrijao“ je 1.500 branitelja na 6.000, a 3 

mjeseca razvukao na 6 mjeseci. No, kao branitelj Mile Dedakovića-Jastreba znam 

da je, tijekom sudskih procesa, utvrđeno kako je brojka od 1.500 branitelja bila 

točna. Sloba je na toj sjednici rekao za one koji su branili SAO Krajinu za vrijeme 

Oluje da su “utekli kao zečevi, a sad traže da ih Jugoslavija brani…“ Nadalje 

hvali Sloba pripadnike “Treće armije u Evropi“ da su “više izginuli u bežaniji sa 

stanovništvom nego što bi izginuli držeći linije“. Sada, na pravoslavni Božić, 

dolazi u Zagreb posebni izaslanik iz Srbije i prijeti “svim raspoloživim 

sredstvima“. Jeste li primijetili kako su se Hrvateki, gledajući prijeteću figuru 

“srpskog oficira“ na TV, počeli tresti? Od smijeha! Međutim, hrvatska politička 

elita je hrabro i prkosno odšutila ovo izazivačko busanje u prsa. Ludu hrabrost 

pokazao je tek Ivo Stier, ministar vanjski poslova, kad je rekao: “Takav diskurs 

vrijedan je svake osude…“ Da prisutnim Hrvatima do kraja začepi gu….ce 

Milorad Pupovac je diplomatski ublažio prijeteću ”miroljubivu” poruku Božovića 

tako što je nagradio “uglednog istoričara“ Hrvoja Klasića za promicanje 

“jugoslavenske sinteze“ iliti za “bratstvo i jedinstvo“ (ispričavam se što i njega 

nisam spomenuo kao ozbiljnog kandidata za HAZU s predsjednikom akademikom 

Pavlom Rudanom, JP). Premijer Plenković održao je govor u “božićnom duhu s 

porukama dijaloga, suradnje, tolerancije, suživota i okrenutosti budućnosti.“ 

Mene je osobno impresioniralo ovo “okrenutost budućnosti“. Proradio mi je stari 

“uvjetni refleks“ i podsjetio me na staru latinsku: “Si vis pacem, para bellum“ ili 

ako želiš mir, spremaj se za rat. Premijer je na kraju otkrio “najmilijoj manjini“ 

dobro čuvanu tajnu, a koja ih je doslovno zaprepastila. Naime, hrabro i u pola 

glasa rekao je: “Hrvatska je nakon pravednog obrambenog rata, u kojem je bila 

žrtva srpske agresije, ostvarila slobodu i nezavisnost…“ Na licima nazočnih 

podržavatelja Božovića jasno se ocrtavalo iskreno čuđenje u stilu “prosto ne 

možemo da verujemo“ ili “idi bre da se lečiš…“ Predsjednica RH je s 

“tajanstvenog puta po SAD-u“ poslala poruku, a čestitku je uputio i mitropolit 

ljubljansko-zagrebački Porfirije. Ne zna se je li je čestitka bila obična ili 

“zvučna“, s miroljubivim pjesmuljkom “Šta se ono na Dinari sjaji…“ Dok se 

katolička Crkva uporno kompromitira klerikalizacijom Hrvateka dotle 
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pravoslavna uporno propagira “mir Božji, Hristos se rodi“. A nakon toga, kao i 

u svakom slavlju, zakolje se jagnje i baci pesma ”Što se ono na Dinari sjaji..“ 

Probajte zamisliti što bi se desilo da se takva primitivna provokacija desila u 

prisustvu dr. Franje Tuđmana. Mislim da znate. Zbog toga Tuđman ostaje faraon 

prema svim sadašnjim političarima. Državnik! 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-

falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-

kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/od-pilsela-do-lijeve-medijske-falange-nitko-nikada-nije-postavio-pitanje-sto-je-milanovic-radio-u-sad-u-kojim-je-poslom-mesic-bio-u-kini-989597/#axzz4VAzsxikc
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J. PEČARIĆ, J. STJEPANDIĆ, NIŠTA SE JOŠ 

PROMIJENILO NIJE, ZAGREB, 2017. 

 

 

ZA DOM SPREMNI TJ. SMRT FAŠISTIČKOM 

ANTIFAŠIZMU 

 
Mirela Pavić nam je u svojoj najnovijoj kolumni "Plašikracija" (Hrvatski tjednik, 

04. 02. 2015.) najbolje objasnila zašto srpskim slugama u RH smeta pozdrav ZA 

DOM SPREMNI. Završila ga je s  

SMRT FAŠISTIČKOM ANTIFAŠIZMU! LIAM SHI! 

Doista je velika vjerojatnost da oni kad čuju ZDS (ili kako to Kinezi kažu Liam 

shi) to doista dožive kao Smrt fašističkom antifašizmu. 

Znamo da je pozdrav ZDS na kineskom prvi u Hrvatskoj objavio dr. sc. Josip 

Stjepandić. Radeći u Njemačkoj s kolegama iz različitih država ustanovio je kako 

taj isti pozdrav postoji u mnogim državama. To se i moglo očekivati jer bi bilo 

doista nevjerojatno da najljepši pozdrav bude nešto čega smo se samo mi sjetili, 

zar ne? 

Zanimljivo je da je dr. Stjepandić u istom broju Hrvatskog tjednika objavio svoje 

otvoreno pismo riječkom gradonačelniku koje također završava s LIAM SHI: 

 

Kada biste prema pok. Vidasu bili tako blagi i puni razumijevanja kao prema 

Frljiću, spora ne bi bilo 

Štovani druže Obersnel, 

s velikim zanimanjem čitao sam Vaš odgovor objavljen u „Hrvatskom tjedniku“ 

br. 589 od 7. siječnja. Kao prvo, moram Vam čestitati da ste napokon počeli čitati 

„Hrvatski tjednik“, trenutačno najbolju tiskovinu u Hrvatskoj. Preporučam Vam 

pretplatu, kako biste postigli makar protutežu prema neokomunističkim 

tiskovinama, yutarnjim i yučernjim, novim i dalmatinskim, koji žive od ekonomski 
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besmislenih, ali skupo plaćenih oglasa iz stanovitih krugova, a svoju egzistenciju 

brane predstečajnom nagodbom, s ciljem da bi izokrenuli sliku stvarnosti, umjesto 

da informiraju. Isto tako, učinili biste veliku stvar, kad biste „Hrvatski tjednik“ 

preporučili članovima Vaše Partije. Tu se mogu dobiti neke vrlo korisne 

informacije npr. o lažima i manipulacijama o Jasenovcu, da o razvoju 

Plašikracije ne govorimo. 

U Vaš sukob sa župnikom Zovkom ne bih želio ulaziti, makar je žestina Vaše 

kritike vrlo znakovita. Podsjeća me na ona stara, dobra vremena, kad je optužba 

da se „Crkva bavi politikom“ bila uvod u njezin progon. Je li to Vaš jedini 

nesporazum s njim ili Vam stalno krv pije, žaoka otrovna klerofašistička? 

Slobodno upitam da li ste vlč. Zovka prijavili njegovu biskupu i što Vam je on na 

to odgovorio? Mislim da bi to zanimalo sveopću javnost, napose čitatelje HT. 

Vaše brojke o dobrim djelima za hrvatske branitelje zbilja su impresivne. Šteta da 

niste naveli koliko ste zahtjeva za potporu odbili i koliko je samoubojstava zbog 

toga počinjeno, da bi se dobila sveukupna slika. Usporedba s iznosima novca 

darovanim „antifašistima“, udbašima i kosovcima bila bi sigurno vrlo zanimljiva. 

Isto tako pretpostavljam da bi Vam hrvatski branitelji bili zahvalni kad biste u 

Vašem djelokrugu dio novca odvojili za njegu znakovlja Republike Hrvatske. 

Pozorni promatrači uočili su da je hrvatski stijeg u Vašem gradu često u 

nepriličnome položaju i stanju, a Vas to nimalo ne brine. Kako je to moguće u 

jednom uređenome gradu poput Rijeke? Nije li Vas bilo sram da hrvatski stijeg 

stoji na pola koplja na onaj dan, kad bi zapravo morao svijetliti i vijoriti iznad 

grada? Znate li koliko to vrijeđa hrvatske branitelje? 

Lijepo je da ste se pobrinuli za nadgrobni kamen za preminulog branitelja Vidasa. 

Da ste poštovali njegovu posljednju volju i taj kamen opremili onako kako je 

pokojnik želio, pokazali biste svoju ljudsku veličinu i nitko pa ni vlč. Zovko ne bi 

se bunio. Ovako, otvarate opravdanu sumnju u Vaše znanje i stvarne nakane. Vaše 

obrazloženje nema uporišta u zakonu (npr. presuda Prekršajnog suda Zagreb VII-

J-D-3504-2008 od 14.4.2009). Je li pravomoćni pravorijek hrvatskog suda za Vas 

mjerodavan ili pak samo sud Vaše Partije? Znači li to da hoćete isprovocirati 

pravni spor? Hoćete prikazati pok. Vidasa kao zločinca? Ili će na njegovu 

nadgrobnome spomeniku uskoro osvanuti crvena zvijezda petokraka, „simbol 

ljubavi, zajedništva i slobode“ (pogotovo u Vukovaru, gdje se pok. Vidas borio!)? 

Je li to kontinuitet ponašanja koje pokazuje intendant Vašeg „jugoslovenskog 

pozorišta“, koji između ostalog negira postojanje hrvatskog jezika? Još jedna 

povrjeda Ustava, na koju uopće niste reagirali, da o sankcijama ne govorimo!? 

Čovjek da se zapita, kad će te uvesti ćirilicu u Rijeku, ako potajno već niste!? 

Oprostite, ali teško je oteti se dojmu da je oštrica zakona kod Vas rezervirana za 

domoljube poput pok. Vidasa. Kad biste prema njemu bili tako blagi, puni 

razumijevanja kao prema Vašem intendantu, spora ne bi bilo. 

Glede pozdrava “Za dom spremni” akademik Josip Pečarić napisao je cijelu 

knjigu. U privitku Vam šaljem stenogram moje prezentacije ove knjige održane 

18. prosinca 2015. Ja sam se ovom temom počeo baviti kad je hrvatski vitez Josip 

Šimunić bio onako bezdušno kažnjen. Da li slučajno, prijavu su podnijela dva 

velikosrbina iz Rijeke! Šimunića poznam kao uzornog športaša iz Njemačke. Malo 
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koji Hrvat ostvario je ugled kao on, o čemu ne treba trošiti riječi. Ako se selidbom 

iz Njemačke u Hrvatsku prometnuo u rasista i ksenofoba, onda je to jedino mogao 

prouzročiti nepedagoški utjecaj kukuriku vlasti u tome razdoblju. Šimuniću je 

učinjena velika nepravda! Umjesto njega, Milanovića i Jovanovića je trebalo 

kazniti kaznom neigranja recimo za sljedećih sto godina! 

Ukratko, pitao sam moje prijatelje i kolege iz oko tridesetak zemalja širom svijeta 

(regiyun pritom nije bio zastupljen) kakve emocije kod njih izaziva kad kakav 

športaš kaže da je “za dom spreman”. Ne ćete vjerovati, ali profesor iz Brazila je 

rekao da nakon što su njihovi nogometaši izgubili sa 1:7, nogometašima uopće ne 

vjeruje, pa ni onda kad kažu da su “Ligado à terra natal“. Za njega je to pitanje 

časti. On je osobno uvijek ZDS. U Njemačkoj je biti ZDS vrlina, koja se može 

testirati npr. na mrežnoj stranici Druge njemačke televizije (ZDF): 

http://typentest.zdf.de/wie-heimatverbunden-sind-sie 

Da budem skroz iskren, ja sam na tome testu skroz propao (ali stoga ne ću zatražiti 

članstvo u Vašoj Partiji!), a ako Vaše fotografije ne varaju, Vi biste me hametice 

potukli već u prvom pitanju: “Da li volite domaće iće i piće”! Štoviše, velika je 

ironija da ste Vi više ZDS nego svaki neuhranjeni predstavnik neprijateljske 

emigracije! 

Najzanimljiviji odgovor dobio sam iz najmnogoljudnije zemlje na svijetu. Jednom 

Kinezu velika je čast kad mu se kaže da je ZDS, doslovce prevedeno: „onaj koji 

odiše domovinom“ ili „onaj po kome se može namirisati domovinu” (nešto kao 

Hercegovac ili Bokelj u Hrvatskoj). Zato ću ovo pismo zaključiti tim pozdravom. 

Da zaključim: nitko u svijetu nema problem reći da je za dom spreman, osim jedne 

agresivne manjine u Hrvatskoj, kojoj očigledno i Vi pripadate. Da taj pozdrav nije 

izum Ante P. možete utvrditi na poleđini gore navedene knjige akademika 

Pečarića, gdje je citiran napjev koji su pjevala djeca u virovitičkom kraju 1921. 

godine. Ili da predložimo pozdrav: Za regiyun spremni? Bi li tada bio mir u kući? 

Stoga ću ovo pismo zaključiti jednim, nadam se konstruktivnim prijedlogom: 

Organizirajte predstavljanje gore navedene knjige u Rijeci, koje bi održali 

akademik Pečarić, profesor Tomac (bivši član Vaše Partije!) i moja malenkost. 

Pozovite zaintesiranu javnost, ona dva velikosrbina, intendanta Vašeg 

„jugoslovenskog pozorišta“, sve protivnike Hrvatskog državnog sabora, 

neprijatelje Marka Perkovića Thompsona, sve udbaše i kosovce (kojih navodno 

ima puno u Rijeci), pa ćemo razmijeniti argumente. Ako to ne učinite, mogli biste 

proći kao komunistički dinosaur (previše ideološke mase, a premalo pameti, da bi 

mogao preživjeti). Ne brinite, ne ćemo doći „s lijepom našom haubicom“ (taj 

uradak Vas nije vrijeđao, zar ne?) ili nekim drugim sličnim instrumentom. Da 

Vaše antifašističko srce od sreće poskoči, pozdravit ću Vas starim pozdravom iz 

Kine, bratske zemlje u kojoj još uvijek vlada Vaša sestrinska Komunistička 

Partija: 

恋家 (Liam Shi) 

 

Dr. Josip Stjepandić 

Bensheim, Njemačka 

http://typentest.zdf.de/wie-heimatverbunden-sind-sie
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S druge strane SMRT FAŠISTIČKOM ANTIFAŠIZMU tjera srpske sluge da 

proglašavaju domoljubne Hrvate ustašama. Dakle, imamo ono što sam objasnio 

krajem 1987.: 

- Ja sam Ustaša! Znate, Srbi vam dijele Hrvate na Ustaše i Srpske sluge. A ja vam 

ne volim biti sluga! 

Zapravo sam na neki način i predvidio da će Milanović na kraju prihvatiti srpsku 

podjelu Hrvata. Na to su me podsjetili urednici s portala kamenjar.com jer su 

danas objavili tekst: 

Fašisti te napadnu, okupiraju, a kad ih pretvoriš u zečeve – proglase te fašistom 

Radi se o predstavljanju moje knjige "Hrvatski genocid: Napravili zečeve od 

Srba" iz 2014. godine koji je tada objavio portal narod.hr. S obzirom da je – čini 

se – sam tekst izazvao prilično zanimanje kod čitatelja i danas, šaljem vam ga 

ponovno: 

 

Akademik, hrvatski matematičar, publicist Josip Pečarić večeras je u dvorani 

Udruge specijalne policije iz Domovinskog rata predstavio svoju knjigu “Hrvatski 

genocid: Napravili zečeve od Srba” te je ustvrdio kako je odvjetnik i kolumnist 

Zvonimir Hodak najbolje opisao njegovu knjigu riječima: „Fašisti te napadnu, 

okupiraju, razore, poubijaju mnoštvo ljudi, a kad od njih napokon učiniš zečeve, 

oni te proglase fašistom!“ Njegovu knjigu čine zapravo glavni tekstovi koje je on 

objavio kao kolumnist na portalu Dnevno.hr i u tjedniku 7Dnevno. Knjigu su 

predstavili Zvonimir Hodak, saborski zastupnik Miroslav Tuđman i admiral 

Davor Domaze Lošo.  

Hodak: Hrvatska je smiješna zemlja, tragikomična  

„Akademik je napisao knjigu koja se sastoji od tvrdih činjenica protiv kojih ne 

možemo reći niti jednu jedinu riječ“, ocijenio je Hodak te dodao kako „ne možemo 

čak ni polemizirati ni o naslovu knjige jer ovo što je rečeno o zečevima rekao je 

Slobodan Milošević na jednoj sjednici Savjeta Jugoslavije“. „Sve što Josip Pečarić 

piše o ovoj smiješnoj zemlji – ovo što se događa Hrvatskoj zadnjih godina više 

nije smješno, to je tragikomično, ponekad tragično“, istaknuo je te dodao kako je 

dobro što se našla osoba koja je napisala ovakvu knjigu a nije povjesničar. 

Ustvrdio je kako je Thomsonov koncert u Belinu nisu zabranili Nijemci. „Sve to 

dolazi od skoro legalnim kanalima iz Hrvatske u Njemačku“, upozorio je. 

„Thompsonu je zabranjeno da pjeva u Berlinu, Istri, Puli, ali Lepoj Breni nije 

zabranjeno da doživi ovacije na Hrvatskoj radio televiziji“, ustvrdio je Hodak te 

dodao kako je „ova knjiga izvanredno dobrodošla za one koji žele istinu, za one 

kojima je istina pred očima ali objektivno ne mogu u ovoj kostanacija snaga u 

državi i medijskoj blokadi koja vlada Hrvatskoj i doći do istine“.  

Tuđman: Biti u nekolicini najboljih u svijetu – irelevantno ako zagovaraš hrvatske 

nacionalne interese 

„Josip Pečarić koristiti metodu paradoksa, a paradoks označuje neočekivano 

mišljenje, protuslovno zdravom razumu, proturječno, nastrano, besmisleno“, 

ocijenio je Tuđman te dodao da on „dovodi teze i poruke jedne anacionalne 

protuhrvatske politike do apsurda“. Ustvrdio je da je Hrvatska zemlja apsurda gdje 

je istina postala laž, a laž postala istina, agresor je postao žrtva, a žrtva agresije 
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zločinac. Istaknuo je kako Pečarić u svojoj knjizi piše o političarima, 

znanstvenicima ili nazovi znanstvenicima, Akademiji Redikula, o ambiciji Ive 

Goldsteina da postane akademik, drugim povjesničarima. Pojasnio je kako je 

autor jedan od najpoznatijih, najproduktivnijih matematičara u svijetu s 1000 

znanstvenih radova, autor dvadesetak knjiga koje je u pravilu objavio u vlastitoj 

naknadi, bez potpore znanstvenih institucija i na promocije mu ne dolaze 

predstavnici aktualne službene vlasti ni predstavnici medija. „Biti jedan od 

nekolicine najboljih u svijetu potpuno je irelevantno ako zagovaraš hrvatske 

nacionalne interese i vrijednosti kao što su domoljublje, istina i pravda“, zaključio 

je Tuđman. Istaknuo je paradoks da, iako su mu nedostupni javni mediji, njegove 

misli i knjige ne može se uništiti jer korespondira sa suvremenim načinom 

komuniciranja – internetom. „Zahvaljujući internetu Pečarića nije moguće 

ušutkati i zabraniti mu javno djelovanje“, zaključio je te dodao kako je ova knjiga 

dokaz da se „ni misao hrvatske slobode, ni volja naroda za suverenošću, ni pravo 

na istinu i budućnost ne mogu graditi na lažima i dezinformacijama“. 

 

Domazet Lošo: Ova knjiga potvrđuje da će vremena istine doći 

 

Komentirajući naslov, Domazet Lošo je ustvrdio je da od 1995. godine do danas 

nitko o tome nije se usudio progovoriti. „Nije to Milošević slučajno rekao – rekao 

je iz razloga jer u operaciji Oluja su Srbi uz pomoć Britanaca imali dva plana“, 

ocijenio je te dodao kako je plan B koji se dogodio izdavanjem zapovijedi za 

evakuacijom. „Milošević je tada definitivno shvatio da je izgubio rat s Hrvatima“, 

zaključio je Lošo te dodao da umjesto da se to u Hrvatskoj afirmira, to je 

prešućeno. Istaknuo je da je temelj hrvatske države 5. kolovoz, Dan pobjede i 

domovinske zahvalnosti, te kako ne samo da ga trebaju slaviti Hrvati već i Srbi. 

„Upravo zato jer su ih ti isti Hrvati spriječili da ne učine genocid 10 puta veći nego 

u Srebrenici – u Bihaću“, istaknuo je te dodao kako „ova knjiga potvrđuje da će 

vremena istine doći, isto kao što će doći vrijeme nacionalnih država“. Ustvrdio je 

da su Hrvati najveći antifašisti jer su porazili 2 totalitarna sustava – komunistički 

i četnički. „Hrvati su četiri puta spasili i obranili Bosnu i Hercegovinu, a ne 

dijelili“, ocijenio je te dodao kako su „prvi u povijesti Hrvati ti koji su spriječili 

genocid i vodili najčistiji rat u povijesti ratova“. Istaknuo je kako živimo u 

vremenima paradoksa, inverzije vrednota i razdoblju unutarnje agresije. „Problem 

danas Hrvatske i branitelja je što se nismo naučili pobjednički ponašati, a to znači 

biti svjestan onog što jesi“, zaključio je Domazet Lošo. Izvor: narod.hr 

 

http://kamenjar.com/fasisti-te-napadnu-okupiraju-a-kad-ih-pretvoris-u-zeceve-

proglase-te-fasistom/. 

 

Zapravo se čini kako sam zasluženo na crnim listama HRT-a kako tvrdi Mladen 

Pavković: 

 

… kako to da na ovoj televiziji, koju vodi nekakvi „posljednji nositelj Titove 

štafete“, nikada, ali baš nikada ne možemo čuti ni gledati hrvatske intelektualce, 
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akademike poput Aralice, Jelčića ili Pećarića, ili redatelja Jakova Sedlara, a još 

manje one koji uređuju ili surađuju u „Hrvatskom slovu“, „Hrvatskom tjedniku“, 

na portalima poput „Direktno“ i tome slično? 

 

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-na-crnim-listama-hrt-a-jedino-su-hrvati-

tako-je-bilo-tako-je-i-sada/ 

 

Naravno, meni je uvijek iznova šokantno kada vidim to sluganstvo Srbima. Još je 

veće kada su hrvatski branitelji od srpskih “hrabrih” vojnika napravili zečeve. Išlo 

je dotle da su čak htjeli povući I tužbu za genocid samo zato da Srbija ne bi bila 

optužena za genocid koji su načinili u Hrvatskoj I ne samo njoj. Naravno, to što 

su se najveća državna tijela stavila na stranu svojih gazda izostala je pravedna 

kazna, ali Srbija je ipak osuđena kao agresor koji je u cilju osvajanja izvršio niz 

genocidnih radnji. 

Da bi izliječili strašan kompleks da su sluge onima od kojih su branitelji napravili 

zečeve, stalno pokušavaju izjednačiti branitelje s ustašama, fašistima I sl. Do jučer 

je to bilo uvijeno, ali danas nastupaju otvoreno. 

To je jako dobro jer nova hrvatska vlast mora konačno vidjeti s kime ima posla i 

“slušati” što kažu srpske sluge. Naime, najbolji su ministri i drugi dužnosnici koje 

srpske sluge najviše napadaju! U ovom trenutku to je očiti ministar kulture dr. sc. 

Zlatko Hasanbegović. I svi bi se morali ugledati na njega! 

 

Akademik Josip Pečarić 

04. 02. 2016. 
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THOMPSONOV ZNAČAJ 

(Odgovor gđi Veri Primorac) 
 

Draga gđo Vera, 

 

Zahvaljujem Vam na lijepim riječima koje ste mi uputili. S obzirom da dobivam 

slična pisma i od drugih čitatelja mojih poruka, to mi doista puno znači, ali i 

obvezuje da nastavim sa svojim radom. 

 

Naslov:  Re: ZAŠTO BI TREBALO PODRŽATI KARAMARKA? 

Datum:  Sat, 11 Jun 2016 18:23:56 +0200 

Šalje:  Vera Primorac  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Dragi Josipe, 

 

Ne mogu a da Vam ne izrazim osobnu zahvalnost zbog svega što ste činili i što 

činite. Dirnuli ste me u srce svojim obraćanjem svima nama. Zato moram od srca 

reći: Iskreno Vam se divim. A onda i iskreno priznati: Bili ste mnogima, od samog 

početka, Zvijezda vodilja koja je visoko, i iznad svih ostalih, sjala i sjaji sve do 

sada. 

Bili ste mnogima , kada bi nam, ponekad, ""potonule lađe", svojim tekstovima, 

knjigama i porukama…i poticaj za dalju borbu. 

Kažete kako " treba mu odati priznanje što nas je i njegova pjesma održala (mislili 

ste na Thompsona i slažem se), ali i dodajem: 

Trebamo i Vama odati i priznanje i zahvalu. 

Bili ste nam i putokaz i inspiracija za sve ono što smo mi, tek male kapi, tome 

mogli doprinijeti. 

A Vi ste nam, vjerujte mi, svojim uradcima i osobnim angažiranjem, uvijek 

podizali moral i davali snage za naše djelovanje i pisanje. Pa, evo i sada, ali na 

jedan drugi način! 

Nisam bila član HDZ, moram priznati. Jer, moja jedina stranka uvijek je bila- 

Hrvatski narod. Ma gdje bio.  

Ali, sada, kao što i Vi naglašavate, treba biti uz Karamarka. Treba spriječiti 

"antifašističke" vampire da se ponovo vrate na vlast i da nam ponovo piju krv i 

žive na našoj grbači.  

Zbog toga sam se odlučila, baš sada, učlaniti u HDZ, iako pod stare dane i ne baš 

dobrog zdravlja. Jer, ako nešto ne učinim, čini mi se da ću od bijesa-puknuti. 

Ne će NAS i ne će ME- slomiti.  

Zato sam, upravo zbog Vas, odlučila i ponovo pisati o svemu o čemu i treba pisati. 

O svim izdajicama koje su se prodavale i prodaju " za Judine škude". O svima 

onima koji nas kradu i rasprodaju. O svima onima koji nas žele raseliti i uništiti i 

moralno i materijalno. 

mailto:pecaric@element.hr
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O svima onima koji nam žele nametnuti neke druge vrijednosti-i kulturne i 

duhovne. 

Ali, ne će ići!!! Hrvati jesu trpeći, ali kada se čaša žući prelije, nitko nam tada ne 

može stati na put. 

Nazivaju nas fašistima. 

Naše domoljublje im je ustaštvo. 

Izruguju se Lijepom našom. 

Napadaju branitelje. 

Kažu kako nam se u grudima skriva ustaška zmija. 

Smeta im „Za dom spremni! 

A zar netko normalan može postojati a ne biti spreman… za svoj DOM i 

DOMOVINU? 

Lako im je bilo prije, moram priznati, manipulirati s narodom. Ali nema više! 

Istina je isplivala na svijetlo dana. U velikoj mjeri, zahvaljujući i Vama i Vašoj 

neizmjernoj ljubavi i odanosti prema Hrvatskoj i Hrvatima. 

HVALA VAM!!! 

Iskreno i s velikim poštovanjem, 

Vera Primorac 

 

Međutim, treba uvijek voditi računa da je mali broj ljudi do kojih dopiru moji 

tekstovi i da se moj doprinos ne može uspoređivati s doprinosom onih koji su na 

javnoj sceni stalno napadani, a s druge strane su dostupni svima i svojim porukama 

biti uzor svim našim ljudima kojima je Hrvatska u srcu. 

Što se tiče mog teksta o Karamarku ili bilo kome koga napadaju srpske sluge u 

RH poruka je jasna: 

Kada oni napadaju nekog Hrvata – TREBA GA BRANITI. A sami sa sobom 

trebaju raščistiti jeste li dovoljno pametni pa razumijete zašto ga napadaju oni koji 

ne vole Hrvatsku ili ne razumijete.  

Kamo sreće da su to shvatili mnogi državotvorni Hrvati kada je nakon 

prošlogodišnjeg koncerta u Kninu nastavljen dugogodišnji napad na Thompsona. 

U subotu smo dr. sc. Josip Stjepandić i ja bili gosti biskupa Košića u Sisku 

na Thompsonovom humanitarnom koncertu. Desetak tisuća ljudi okupilo se 

ispred sisačke katedrale kako bi podržalo potrebite studente Biskupijske 

zaklade „Fra Bonifacije Ivan Pavletić“. Drugi puta u godinu i pol dana brojni 

Siščani i gosti pristigli iz cijele Hrvatske i ovoga su puta pokazali svoje veliko 

srce i želju za pomoći. Bilo je sjajno biti među tim ljudi, pogotovu što je bilo 

puno mladih.  

http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-

stipendije-studentima  

Meni je posebno bilo drago jer Thompsonov koncert počinje Tuđmanovim 

govorom, a dr. sc. Marko Tokić sa Sveučilišta u Mostaru je svojevremeno 

konstatirao kako moja Hrvatska ima četiri stupa: Tuđman, Dario Kordić, 

Thompson i biskup Košić.  

  

http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-stipendije-studentima
http://narod.hr/kultura/foto-thompson-pjevao-sisku-pred-deset-tisuca-ljudi-stipendije-studentima
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Kamo sreće da su neki državotvorni Hrvati razumjeli što se događa s našom 

Peticijom ZDS, kojom smo branili Thompsona, „Bojnu Čavoglave“ i naše 

HOSovce. Kao što sam napisao u tekstu koji komentirate:  

„Bilo kako bilo, tada se pokazalo kako su i državotvorni Hrvati – zbog vlasti – 

spremni izdati one koji su nam svojom krvlju izborili slobodu. Tada su krenuli u 

poraz, nastavilo se s istim ponašanjem na izborima...“ 

Nije im ništa govorila ni činjenica da su svi koji su nas napadali izbjegavali reći 

da smo našim Pismom branili Thompsona, „Bojnu Čavoglave“ i HOS. 

Čini se da su sada shvatili da svi oni koji napadaju Thompsona zapravo iskazuju 

svoju mržnju prema hrvatskom narodu i hrvatskoj državi. Postali su – nadam se – 

svjesni da količina mržnje prema Thompsonovim domoljubnim pjesmama i njemu 

samo pokazuje koliko je Thompson velika zaprjeka srpskim slugama u ostvarenju 

njihovih protuhrvatskih ciljeva. 

Možda su oni koji nisu ljetos branili Thompsona, „Bojnu“ i HOS razumjeli o čemu 

se radi sada kada je na red došla i Thompsonova pjesma „Lijepa li si“. 

Predsjednica kaže 

“Obožavam slušati Thompsona, a slušala sam ga često u automobilu s mojom 

djecom dok su bila mala”, rekla je Kolinda Grabar Kitarović i dodala da ju je 

pjesma ‘Lijepa li si’ uvijek podsjećala na domovinu dok je radila izvan Hrvatske. 

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/  

Tomislav Karamarko: 

‘Danas smo svi uz Vatrene. Želim vam da pokažete junačko srce i da uz 

gromoglasnu podršku s tribina pokažete zašto smo nogometna nacija!’ – 

objavljeno je na glavnom mrežnom profilu Tomislava Karamarka, a na tu je 

rečenicu pridružen i video clip pjesme ‘Lijepa li si’. 

Miljan Brkić: 

Iskrene čestitke hrvatskoj reprezentaciji na igri, Vedranu Ćorluki želim brzi 

oporavak od svih udaraca koje je danas primio, a navijači čekaju i na tribinama i 

pred ekranima nove prilike za navijanje: 

“Sve bih dao da je vidim 

ponosnu i lijepu k’o u snovima 

sve bih dao da je vidim i opet bih spreman stao, svoj bih život dao” 

Nadajmo se da je to vrlo važan ali prvi korak u ponašanju naših političara koji 

žele biti hrvatski političari. Mnogo je važnije kada će oni iz obrane preći u napad 

na one od kojih su hrvatski branitelji u Domovinskom ratu napravili „zečevima“ 

i one koje te „zečeve“ i danas podržavaju i služe im!  

Pročitajte i kako su Hrvati Francuske stali u obranu Thompsonove navijačke 

pjesme ‘Lijepa li si’ (naravno, ne možemo očekivati da je to podržao tamošnji 

veleposlanik, pa njegov otac je počeo hajku na Thompsona prije petnaestak 

godina): 

http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-

navijacke-pjesme-lijepa-li-si  

Zvonimir Hodak u današnjoj kolumni piše: 

Druga pomalo zaboravljena tema je priglupa diverzija koja je osvanula 12. lipnja 

2015. g., na travnjaku stadiona na Poljudu. Prisjetimo se uznemirujućeg ubojstva 

http://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-obozavam-slusati-thompsona/
http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-navijacke-pjesme-lijepa-li-si
http://narod.hr/clanak/procitajte-hrvati-francuske-stali-obranu-thompsonove-navijacke-pjesme-lijepa-li-si
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koje se ne tako davno dogodilo u Splitu kada je na Marjanu ubijena meksikanska 

turistkinja. Bez značajnih tragova i što je još važnije bez vidljivog motiva splitska 

policija riješila je slučaj. Ubojica je već iza rešetaka. Kad pišem ovu kolumnu, 

točno je godinu dana od kada je neki “desničarski ustašoid“ nanio veliku štetu 

demokratskom imidžu Lijepe Naše. Prošla je godina dana, a od nacističkog 

diverzanta ni traga. Naravno, logikom naših još iz Juge istreniranih medija 

svastiku je mogao nacrtati samo zadrti ognjištar koji, kad god dolazi kući nakon 

utakmice, pozdravlja sve oko sebe sa “Za dom spremni!“. Intelektualni proleteri, 

odnosno novinari, žestoko su napali “nepoznatog junaka“, očito fašista koji je 

bacio sjenu na sjajne NOB tradicije nepokorenog Splita. Došao “fašist“ ili 

nekadašnji ”narodni neprijatelj” i pod okriljem noći nacrtao zloglasni nacistički 

znak. Jednostavno, zar ne? Upozorava me gospodin Ervin Lapena na brojne 

nelogičnosti pa čak i gluposti u ovoj diverziji. Motiv je danas jasan svima, osim 

tipovima kao sto je Berto Šušak i Nada Hren. Cilj je bio diskreditirati tobožnju 

“ustašku zmiju“ koja nesmetano plaši hrvatske antife. Nitko nije ni spomenuo da 

se tu radilo o tehnološki i sigurnosno vrlo složenom procesu. “Ucrtavanje“ u 

travnjak svastike velikih dimenzija da bi ona bila lako uočljiva predstavlja 

tehnički, tehnološki i sigurnosno vrlo komplicirani pothvat. Za to je potrebno 

stručno hortikulturno znanje, vještina i iskustvo, tehnička oprema i sredstva, 

herbicid i dovoljno vremena da se čitava operacija provede, a da bi “nacist“ mogao 

na vrijeme nestati.Za takav sinopsis potrebna je odgovarajuća logistička potpora 

te sigurnosno-obavijesni uvjeti. Kad još uzmemo u obzir neosporne činjenice da 

je stadion na Poljudu ograđen, da postoje danonoćni čuvari, da postoji 80 

nadzornih kamera i da nitko nepozvan ne može ući ni izaći, onda se može 

zaključiti kako se radi o savršenom scenariju koji je briljantno proveden. Sad se 

postavlja pitanje tko je mogao, neopažen od 80 kamera, unijeti na travnjak 

tehničku opremu, sredstva i posudu sa herbicidom te imati dovoljno vremena da 

sve to izvede i na kraju da neopažen i nesnimljen sve to iznese sa stadiona? 

Hrvatska se našla na naslovnicama liberalne Europe. Splitski orjunaši mogli su uz 

bevandu zadovoljno zapaliti duvan, a Ante Tomić, Jurica Pavičić, Boris 

Dežulović, Branimir Pofuk, Jelena, Rada, Sanja i slični likovi mogli su još jednom 

poslati u “cijeli svijet“ poruku kako njihov antifašizam treba braniti i hraniti 

dodatnim eurima kako bi se oi ovdje i dalje borili za ljudska prava i demokraciju. 

Danas je 12. lipanj ljeta Gospodnjeg 2016.g., a tko je zamislio i realizirao 

antihrvatsku diverziju na Poljudu ne znamo i vjerojatno nikada nećemo ni 

doznati? Dočim je daleko zahtjevniji, teži i zamršeniji slučaj nesretne Meksikanke 

riješen u roku ”odmah”. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-

kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063  

Mali ispravak prve rečenice. Predsjednica već i ponavlja zahtjev da se konačno 

uhvate počinitelji diverzije na Poljudu!  

„Prije godinu dana, podmuklo, pod okriljem noći, iscrtana je svastika na Poljudu. 

Uvjerena sam da to nije učinio nitko tko voli svoju Domovinu. Ponovno pozivam 

nadležne institucije, prije svih MUP, da pronađu počinitelje, a prave navijače da 

pokažu kako se navija za našu Hrvatsku.“ 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/lovostaj-na-ina-u-prestao-je-kada-je-lijes-s-tudmanom-spusten-u-zemlju-na-mirogoju-930063
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http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-

nasu-hrvatsku  

Sigurno je u pravu ako vjeruje da će tako jednostavnije izbiti na vidjelo koje su 

osobe iz vrha srpskih slugu u RH izravno upletene u ovu protuhrvatsku akciju. 

Oni kojima je to trebalo poslužiti da s optužbe hrvatskog naroda na ustašluk 

preokrenu na optužbu za fašizam. Nekako mi se čini da su i oni postali svjesni da 

im u narodu optužba za ustašluk ništa ne znači jer je već očita podjela u RH na 

one koji su ustaše i one koji su srpske sluge. Drugim riječima, čini se da je 

mnogima postalo jasno da je mnogo ogavnije biti srpski sluga jer je još i čuveni 

kineski filozof i ratnik Sun Tzu one koji rade protiv svog naroda nazvao 

najogavnijim ljudima! 

Hoće li i Predsjednica i Karamarko shvatiti kako su važniji branitelji, HOS, 

Thompson i „Bojna Čavoglave“, pa i Joe i njihov ZDS pa se konačno suprotstaviti 

ogavnim napadima na veliki broj Hrvata tako što će sve one koji ih napadaju zbog 

pozdrava ZDS optužiti za pružanje potpore velikosrpsko fašističkoj agresiji na 

RH, tj. optužiti njih za fašizam – vidjet ćemo: 

http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-

ih-popljuvala-929963  

U subotu sam s Markom mogao popričati i vidjeti kako isto mislimo i o činjenici 

kako se mnogi bezuspješno trude da ljude uvjere kako se trebaju odreći sebe samih 

– tj. pozdrava ZDS. Umjesto da objasne istinu u ulozi ZDS u Domovinskom ratu 

i to da ZDS napadaju oni koji su bili na strani agresora.  

Pogledajte/poslušajte slijedeća dva linka: 

MILANOVIĆ STAO U OBRANU MAŽIĆA, SVOG FAŠISTE  

11. lipnja 2016.11. lipnja 2016.  

Zoran Milanović stao u obranu Marija Mažića ujedno i člana mladeži SDP-a 

Sisak. Za RTL televiziju je ukratko izjavio “Ne vidim čemu hajka na Marija 

Mažića , njegovo je legitimno pravo tražiti zabranu nečega što nas sviju vrijeđa 

zaključio je Milanović ” . 

Znači li ova izjava predsjednika SDP -a Zorana Milanovića da i njega vrijeđa 

pjesma Lijepa li si Marka Perkovića Thompsona ostavljamo vama na zaključak! 

Ovo je ujedno , usuđujemo se reći presedan u novijom povijesti Hrvatske . 

http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-

svoga-fasiste/  

Milanović i SDPovci slave 1.maj uz Thompsonov hit 'Lijepa li si', u Čakovcu 

https://www.youtube.com/watch?v=Usjv3bLtoGY  

Slave uz pjesmu koja ih vrijeđa. Oni su izbor mnogih koji im na izborima daju 

svoj glas! Pa samo srpskim slugama može smetati pjesma „Lijepa li si“, zar ne? 

Što bi rekao Sun Tzu – najogavniji ljudi.  

Kako netko tko vjeruje da voli Hrvatsku može biti u bilo čemu zajedno s ovakvim 

ljudima? Ako jesi – razmisli malo. Možda i shvatiš u čemu i zašto griješiš- Jednom 

sam rekao nekim našim intelektualcima kada su napadali Tuđmana: 

Možda će te za desetak godina i razumjeti zašto je to Tuđman uradio! 

Draga gđo Primorac, možda sam Vam pojasnio razloge zašto sam napisao tekst  

ZAŠTO BI TREBALO PODRŽATI KARAMARKA? 

http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-nasu-hrvatsku
http://narod.hr/clanak/predsjednica-pozvala-prave-navijace-da-pokazu-se-navija-nasu-hrvatsku
http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-ih-popljuvala-929963
http://www.dnevno.hr/uncategorized/za-dom-spremni-vikali-navijaci-hrvatska-ih-popljuvala-929963
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
http://www.gradjanska-akcija-official.com/milanovic-stao-u-obranu-mazica-svoga-fasiste/
https://www.youtube.com/watch?v=Usjv3bLtoGY
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Biskup me pitao zašto ga i ranije nisam napisao?  

Jednostavno zato što su ga sada počeli napadati oni koji su ga do jučer podržavali. 

Spremni su odreći se i najboljeg ministra dr. sc. Zlatka Hasanbegovića iako im je 

stranka na Saboru svojim glasovanjem dala do znanja da treba ići putem kojemu 

je danas simbol ministar Hasanbegović. Da i ne spomenem kako im je dobra 

zamjena za njega Pupovac: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-

stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-

hrvatski-narod-genocidan 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-

korektnost-i-izdaja-hrvatske 

Moj tekst iskazuje nadu da će Karamarko to shvatiti i krenuti oštro tim putem. 

Čini mi se da sadašnja potpora Thompsonu koju daju danas i Predsjednica i 

Karamarko i Brkić pokazuje da su shvatili poruku danu u tom mom tekstu (malo 

da sam sebi laskam) odnosno da su napokon sami zaključili isto što sam rekao u 

njemu! 

Hvala Vama draga gđo Primorac 

Iskreno i s velikim poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Ako ništa drugo valjda vide kako je HOS prisutan u Francuskoj i ne samo sa 

ZDS. Zapravo ZDS je i na taj način tamo: 

 

NICOLIER NA TRIBINAMA 

 

FRANCUSKA SLAVI HRVATSKOG HEROJA: Merci, Jean Michel 

Nicolier! 

 

Snježana Vučković, Ponedjeljak, 13. Lipanj 2016 

 

Ovaj navijački potez naišao je na odobravanje hrvatskih branitelja koji žale 

za činjenicom da je veliki Jean Michel francuskoj javnosti uglavnom 

nepoznat, dok Hrvatska ne propušta priliku zahvaliti mu se. 

Hrvatski navijači su tijekom nogometne utakmice razvukli transparent na kojem 

je pisalo “Merci, Jean Michel Nicolier”. 

Tako su Francuzima, ali i cijeloj Europi, ukazali na heroja koji se kao strani 

dragovoljac priključio obrani Hrvatske i Vukovara. 

Ovaj navijački potez naišao je na odobravanje hrvatskih branitelja koji žale za 

činjenicom da je veliki Jean Michel francuskoj javnosti uglavnom nepoznat, dok 

Hrvatska ne propušta priliku zahvaliti mu se. 

Jedna od tih prilika, možda i najbolja do sada, na nogometnim tribinama ovog 

velebnog natjecanja, pokazala je da se poginuli Jean – ne zaboravlja… 

http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-

michel-nicolier-930103 

 

13. 06. 2016. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/vlada-s-pupovcem-znaci-da-je-stepinac-zlocinac-pokolj-hrvata-u-srbu-junacki-cin-branitelji-kriminalci-a-hrvatski-narod-genocidan
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-korektnost-i-izdaja-hrvatske
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/prebrojavanje-krvnih-zrnaca-politicka-korektnost-i-izdaja-hrvatske
http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
http://www.dnevno.hr/domovina/francuska-slavi-hrvatskog-heroja-merci-jean-michel-nicolier-930103
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OTVORENO PISMO VRHOVNOM I  

USTAVNOM SUDU RH 
 

Poštovani sudci Vrhovnog i Ustavnog suda RH, 

 

Poslije dva pisma Ustavnom sudu sada se obraćam i Vrhovnom sudu. Naime u 

prvom pismu smo upozorili kako „u najcrnjoj maniri iz vremena komunističke 

diktature Općinsko državno odvjetništvo u Zagrebu tvrdi kako je Šimunić bio 

svjestan da uzvik “Za dom” uz odzdrav “Spremni” simbolizira službeni pozdrav 

za vrijeme totalitarnog režima Nezavisne države Hrvatske odnosno da kao takav 

predstavlja manifestaciju rasističke ideologije, prijezir prema drugim ljudima 

zbog njihove vjerske i etničke pripadnosti te trivijaliziranje žrtava zločina protiv 

čovječnosti.“ Ustavni sud nije odgovorio na to pismo, a onda je došla i odluka 

Visokog upravnog suda. Prihvatio je žalbu državnog odvjetništva kojom je i ovaj 

sud samo potvrdio lažne i uvredljive tvrdnje Općinskog državnog odvjetništva jer 

je dobro poznato kako je ZDS bio službeni pozdrav postrojbi HOS-a u 

Domovinskom ratu, a koristili su ga i mnogi drugi branitelji. 

Doista, kao u najcrnjim komunističkim vremenima imamo sudove koji znaju i 

sude ljude zbog onoga što oni misle. Ustavni sud nije reagirao ni na drugo pismo. 

Povod ovom trećem pismu je neuobičajena činjenica da jedan od dva najviša suda 

u RH ne štiti onaj drugi, kada mu već ne smetaju presude kao u boljševičkim 

sudnicama. 

O čemu se radi? 

Naš poznati odvjetnik Zvonimir Hodak u svojoj kolumni u dnevno.hr 29. 08. 

2016. piše: 

Slavica Lukić, pravomoćno osuđena novinarka zbog kaznenog djela sramoćenja, 

opet huška u Jutarnjem. Meta je sad već bivši Načelnik policijske postaje u Kninu 

Miljenko Lelas. Njegov je krimen što nije kazneno prijavio DORH-u HOS-ovu 

postrojbu zbog njezinog ratnog pozdrava ”ZDS”. Slavica je iznenađena i 

uvrijeđena jer Lelas, hrvatski branitelj, nije dobio nečasni otpust iz policije. Za 

nju je ZDS ustaški pozdrav, a ne HOS-ov službeni ratni pozdrav koji je ta 

postrojba rabila kroz čitav Domovinski rat. Branio sam od 1991.g. do kraja 

1993.g. preko 50 članova HOS-a, sve dok presudom Vojnog suda u Zagrebu u 

predmetu Dedaković, Paraga i Đapić nije utvrđeno da je HOS regularni dio 

Hrvatske vojske sa svim svojim simbolima pa tako i s pozdravom ZDS. Kako sam 

bio branitelj sve trojice okrivljenika, a presudu je potvrdio i VSH, mogu je 

dostaviti novinarki Lukić da prestane lutati bespućima komunističke prošlosti.  

Da se poslužim Hodakovim riječima očito je da neki sudovi u RH „lutaju 

bespućima komunističke prošlosti“. Kako im je pri tome nebitno što im pri tome 

ništa ne znači ni spomenuta potvrda VSH. Zar se time ti sudovi ne rugaju i 

Vrhovnom sudu RH? 

Mislim da VSRH u USRH moraju objasniti sudcima u RH kako je današnja 

hrvatska država nastala u Domovinskom ratu, pa njihove presude onoga što ljudi 
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imaju u svojim glavama moraju barem voditi računa o tome, kada se već ne mogu 

osloboditi od boljševičkog suđenja onome što ljudi misle. 

 

S poštovanjem, 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

30. 08. 2016. 
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HAZU: NEPRIMJERENA REAKCIJA GLAVNOG 

TAJNIKA HAZU AKADEMIKA P. RUDANA NA 

PISMO-PRIJAVU DR. JOSIPA STJEPANDIĆA 
 

Poštovani, 

 

Na internetu sam pronašao tekst; 'HAZU: NEPRIMJERENA REAKCIJA 

GLAVNOG TAJNIKA HAZU AKADEMIKA P. RUDANA NA PISMO-

PRIJAVU DR. JOSIPA STJEPANDIĆA' 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/hazu-neprimjerena-reakcija-

glavnog-tajnika-hazu-akademika-p-rudana-na-pismo-prijavu-dr-josipa-

stjepandica/  

Hrvatski znanstvenik koji živi u Njemačkoj Dr. Josip Stjepandić doista je 

kompetentna osoba (Editor-in-chief je u: Advances in Transdisciplinary 

Engineering, Reviews in Transdisciplinary Engineering, Concurrent Engineering 

in the 21st Century, Systems Engineering in Research and Industrial Practice, 

International Journal of Agile Systems and Management, Associate Editor: 

Journal of Industrial Information Integration, Journal of Industrial Integration and 

Management, Editor: Advanced Engineering Informatics, Editor: Journal of 

Aerospace Operations, IEEE Transactions on Systems, Man, and Cybernetics: 

Systems). da govori o znanstvenom nepoštenju.  

Vidim da kolega Rudan u svom kratkom odgovoru spominje i mene: 

 

Von: Pavao Rudan [mailto:rudan@hazu.hr] 

Gesendet: Mittwoch, 2. November 2016 11:30 

An: Stjepandic, Josip; kabpred@hazu.hr; jaksa.barbic@zg.t-com.hr; 

neidhardt@hazu.hr; tajnik@hazu.hr; franjo.sanjek@mail.inet.hr; 

andrej.dujella@math.hr; gusic@hazu.hr; marko.pecina@zg.t-com.hr; 

akovacec@hazu.hr; pavao.pavlicic@ffzg.hr; 

vmarkovic@hazu.hr;fparac@gmail.com; stjepan.jecic@fsb.hr; 

mzicfuch@ffzg.hr; knemec@ffzg.hr; ngligo@yahoo.com; mirko.zelic@ina.hr; 

trina@irb.hr; akademik Stanko Popović 

Cc: Vlado.Loncarevic@predsjednica.hr; Marina.Kovac@predsjednica.hr; 

Ariana.Kos@predsjednica.hr; protokol@predsjednica.hr; 

andrej.plenkovic@vlada.hr; andro.krstulovic@sabor.hr; ministar@mzos.hr 

Betreff: Re: Prijava: akademik Pavao Rudan, prof. dr. Aleksandar Včev, dr. 

Željko Jovanović i drugi 

  

Nepoznati gospodine, 

dozvolite mi, lijepo Vas molim, odgovoriti Vam gotovo istim riječima kao što sam 

prije nekoliko godina odgovorio na e-mailove gospodinu akademiku Josipu 

Pečariću: POŠTOVANI, LIJEPO VAS MOLIM NE OPTEREĆUJTE MOJE 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/hazu-neprimjerena-reakcija-glavnog-tajnika-hazu-akademika-p-rudana-na-pismo-prijavu-dr-josipa-stjepandica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/hazu-neprimjerena-reakcija-glavnog-tajnika-hazu-akademika-p-rudana-na-pismo-prijavu-dr-josipa-stjepandica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/hazu-neprimjerena-reakcija-glavnog-tajnika-hazu-akademika-p-rudana-na-pismo-prijavu-dr-josipa-stjepandica/
mailto:rudan@hazu.hr
mailto:kabpred@hazu.hr
mailto:jaksa.barbic@zg.t-com.hr
mailto:neidhardt@hazu.hr
mailto:tajnik@hazu.hr
mailto:franjo.sanjek@mail.inet.hr
mailto:andrej.dujella@math.hr
mailto:gusic@hazu.hr
mailto:marko.pecina@zg.t-com.hr
mailto:akovacec@hazu.hr
mailto:pavao.pavlicic@ffzg.hr
mailto:vmarkovic@hazu.hr
mailto:fparac@gmail.com
mailto:stjepan.jecic@fsb.hr
mailto:mzicfuch@ffzg.hr
mailto:knemec@ffzg.hr
mailto:ngligo@yahoo.com
mailto:mirko.zelic@ina.hr
mailto:trina@irb.hr
mailto:Vlado.Loncarevic@predsjednica.hr
mailto:Marina.Kovac@predsjednica.hr
mailto:Ariana.Kos@predsjednica.hr
mailto:protokol@predsjednica.hr
mailto:andrej.plenkovic@vlada.hr
mailto:andro.krstulovic@sabor.hr
mailto:ministar@mzos.hr
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RAČUNALO VAŠIM URADCIMA, NAJLJEPŠE ZAHVALJUJEM, PAVAO 

RUDAN. 

Pavao Rudan 

 

Istina je da je akademik Rudan tako nešto napisao i meni, a povodom sukoba koji 

smo imali oko predstavljanja moje knjige: „Hrvatski genocid: Napravili zečeve 

od Srba”. U tekstu HAZU i protunarodna vlast, dnevno.hr , 10. 05. 2014. opisao 

sam taj sukob:  

Tako već sam naslov moje knjige „Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba” 

nekima baš i nije drag. Komentirajući naslov, admiral Davor Domazet Lošo 

(danas član Vijeća za domovinsku sigurnost Predsjednice RH., J.P.) je na samom 

predstavljanju knjige ustvrdio da od 1995. godine do danas nitko o tome nije se 

usudio progovoriti (to posebno izdvajaju i u Hrvatskom tjedniku, 01. 05. 2014.). 

Nadovezao sam se na našeg admirala ispričavši priču o tom predstavljanju i 

mojoj Akademiji: 

Vjerovali ili ne, zamolio sam da u HAZU pošalju internetom obavijest o ovom 

predstavljanju. Izgleda da je tako nešto izazvalo pravu paniku. Da se našalim – 

pitam se jesu li me izbacili iz Akademije što sam se usudio tako nešto napraviti. A 

zapravo, Akademija je s Miloševićevom izjavom mnogo ranije trebala upoznati 

hrvatsku javnost, a ne ja! 

http://www.hkv.hr/reportae/lj-krinjar/17509-predstavljena-knjiga-akademika-

pecarica-hrvatski-genocid-napravili-zeceve-od-srba.html#disqus_thread 

Zvonimir Hodak u svojoj kolumni HAZU je predaleko od toga da reagira na 

primitivizam jugonostalgičara (Dnevno.hr., 28. 04. 2014; 7Dnevno) spominje 

HAZU u svezi s tim predstavljanjem:: 

Dana 24. travnja o.g., nazočio sam prezentaciji nove knjige akademika Pečarića 

“Hrvatski genocid: napravili zečeve od Srba”. Predstavljanju knjige u dvorani 

Udruge specijalne policije nazočio je veliki broj onih koji se nisu preplašili već 

samog naslova akademikove knjige. Naime, dio naslova nije proustaška 

provokacija, kako bi to mogli pomisliti Zoran Pusić i Vesna Teršelić, nego 

doslovni citat blagopočivajućeg Slobodana Miloševića izrečen na sjednici 

Vrhovnog savjeta obrane Jugoslavije 14. 08. 1995.g., nakon operacije Oluja. 

Meni je upalo u oči kako na prezentaciju knjige akademika Pečarića nije došao 

nijedan član HAZU, nijedan od akademika, čak ni oni koji se prikazuju kao osobe 

koje misle slično kao akademik Pečarić. Zamislite npr.: da je Stipe Mesić napisao 

knjigu o tome kako je rušio (navodno) Jugu, koliko bi se akademika, na čelu sa 

Silobrčićem i Rudanom, našlo na tom predstavljanju... Uglavnom Pečarićevim 

kolegama akademicima-zečevima ni traga ni glasa. Međutim, zato je predsjednik 

JAZU, oprostite HAZU… 

Istine radi, jedan akademik je bio nazočan na predstavljanju, a više njih se 

ispričalo (osobno sam poslao pozivnice samo nekim kolegama akademicima).... 

U tekstu sam sam sukob opisao u pismima Predsjedniku HAZU: 

Dana 22.4.2014. 14:41, Josip Pečarić je napisao: 

Poštovani Predsjedniče HAZU, 

http://www.hkv.hr/reportae/lj-krinjar/17509-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-hrvatski-genocid-napravili-zeceve-od-srba.html#disqus_thread
http://www.hkv.hr/reportae/lj-krinjar/17509-predstavljena-knjiga-akademika-pecarica-hrvatski-genocid-napravili-zeceve-od-srba.html#disqus_thread
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Šaljem Vam ponovno pozivnicu za promociju moje knjige s citatom Slobodana 

Miloševića s kojim bi hrvatsku javnost trebala upoznati Akademija, a ne ja. Molim 

također da mi ubuduće, po bilo kojem pitanju kada su u pitanju hrvatske teme, 

ako ne možete osobno odgovoriti Vi, zadužite nekoga tko se barem malo razumije 

u ono o čemu govori. Akademik … to sigurno nije. Nisam odavno čuo ništa tako 

glupo kao njegovu tvrdnju da su Srbi, dok sam živio tamo, bili moji sunarodnjaci. 

Možda bi nekim akademicima doista Vi trebali održati tečaj o takvim temama. 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Smiješno mi je zašto je akademik … imao potrebu uspoređivati moj rad sa 

svojim. Objasnite mu da to nije jednostavno kada se radi o različitim oblastima. 

Jedini, kakav takav pokušaj je napravljen za časopise (prema Scopusu). Vidim da 

je njegov časopis na 12. mjestu a moja tri su ispred njegovog: na 1., 2. i 6. mjestu. 

 

Dana 24.4.2014. 14:41, Josip Pečarić je napisao: 

Poštovani Predsjedniče HAZU, 

Inače, već sam pisao o ovakvim velikosrpskim porukama, samo iz vremena 

Slobodana Miloševića. Začudilo me je da toga imamo i danas, u Hrvatskoj i u 

HAZU! Naime, u vrijeme neposredno prije rata pričala mi je jedna moja stara 

Kotorka kako ju je jedna prijateljica, s kojom je to bila od djetinstva i cijeli život 

su išle jedna drugoj u kuću, uvjeravala da smo mi Hrvati iz Boke zapravo 

Crnogorci, jer je Boka u Crnoj Gori. Dakle potpuno istovjetno tvrdnji akademika 

… da su mi dok sam bio u Beogradu tamošnji Srbi bili sunarodnjaci. Moja 

Kotorka je rekla prijateljici: Znači li to da su i Srbi iz Knina zapravo Hrvati? 

I prijateljica joj nikada više nije došla u kuću. 

Ako je stav akademika … stav HAZU, bilo bi bolje odmah promijeniti ime u SAZU. 

S poštovanjem, 

akademik Josip Pečarić 

P.S. Nadam se da ću Vaš stav dobiti prije same promocije jer se priča izvrsno 

uklapa u ono o čemu govori moja knjiga! 

Odgovor još nisam dobio! Vjerojatno se netko ljuti zbog SAZU (Srpska akademija 

znanosti i umjetnosti – da bi se razlikovali od one u Beogradu), a ne smeta im ovo 

o sunarodnjacima kao izvornoj Miloševićevoj tvrdnji. Zanimljivo je vidjeti kako 

Hodak spominje „JAZU, oprostite HAZU”, a ja SAZU. 

 

Odgovor mog kolege podsjetio me je na Hodakov navod tvrdnje Abrahama 

Lincolna: “Bolje je šutjeti i biti smatran budalom nego progovoriti i odagnati 

svaku sumnju!” Kao da nije pokušao uvrijediti me s tvrdnjom o mojim 

sunarodnjacima napisao je: 

 

Dana 24.4.2014. 11:46, … je napisao 

Poštovani, 

Lijepo Vas molim moje računalo više ne opterećujte svojim dopisima. 

Najljepše zahvaljujem, 

Odgovorio sam mu: 
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Dana 24.4.2014. 12:47, Josip Pečarić je napisao: 

Poštovani, 

Naravno, drago mi je znati da ne moram. Mi Hrvati Vam volimo kad o nekome 

pišemo poslati i njemu da to zna. Ne iza leđa. Nisam ni mislio da će te naučiti što 

znači biti sunarodnjak. 

Lijep pozdrav, 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/hazu-i-protunarodna-vlast-

122346#ixzz4P2OsL2L7 

S druge strane razumljivo je zašto je u svom „odgovoru“ dr. Stjepandiću akademik 

Rudan spomenuo i mene. Iako ne spominjem njegovo ime kao u gornjem tekstu, 

znam pisati o njegovim dostignućima. Tako sam i prije par dana pisao u Pismu 

Hrvatskom saboru. Naime Upravni odbor HRZZ-a prihvatio je mišljenje jednog 

od recenzenata koji je tvrdio da moji časopisi nisu dobri, a radi se o časopisima 

koje su po Scopusu na listi najboljih hrvatskih znanstvenih časopisa na drugom, 

četvrtom i šestom mjestu. Pohvalio sam kolegu Rudana: 

Istina jedan član Upravnog odbora HRZZ-a i moj kolega iz HAZU je i sam stvorio 

jedan znanstveni časopis koji je na svjetskim listama. Njegov časopis je na 

Scopusovoj listi na 15. mjestu. Hvale vrijedno je ovakovo njegovo priznanje, iako 

posredno, da njegov časopis nije dobar. Međutim, to ga ne opravdava kada na taj 

način ocjenjuje i onih 13 časopisa koji su na 2.-14. mjestu, zar ne? 

http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-optuzio-hrvatsku-zakladu-za-znanost-

za-unistavanje-hrvatske-znanosti 

http://kamenjar.com/nagrada-hrzz-zbog-zasluga-unistavanju-hrvatske-znanosti/  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/akademik-josip-pecaric-

nagrada-hrvatskoj-zakladi-za-znanost-zbog-zasluga-u-unistavanju-hrvatske-

znanosti/  

http://glasbrotnja.net/pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-znanost-zbog-zasluga-

unistavanju-hrvatske-znanosti/  

http://www.makarska-post.com/index.php/josip-pecaric-nagrada-hrvatskoj-

zakladi-za-znanost-zbog-zasluga-u-unistavanju-hrvatske-znanosti/  

Možda kolega Rudan i zbog toga ne misli odgovoriti na činjenicu na koju je 

upozorio dr. Stjepandić o publiciranju članka u kome je koautor i bivši ministar. 

Istina imao je i dodatni razlog da spomene i mene u svom odgovoru dr. 

Stjepandiću. Naime povodom nekih čudnih događanja u Akademiji vezanih uz 

znanstvenu konferenciju povodom mojih 1000 znanstvenih radova i izbora za 

dopisnog člana Dukljanske akademije nauka i umjetnosti razgovarao sam s 

Predsjednikom HAZU. Tom prigodom spomenuo sam mu probleme s HRZZ-om 

i poslao poglavlje knjige „Oba su Pala“ u kome sam pisao o tome („HRZZ: NI U 

ZNANOSTI NIJE NIŠTA BOLJE“). 

Vjerovali ili ne i ja sam u e-mailu Predsjedniku Akademije povezao akademika 

Rudana, njegov časopis i bivšeg ministra Jovanovića: 

  

Naslov:  Za predsjednika HAZU 

Datum:  Mon, 9 May 2016 10:18:29 +0200 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/hazu-i-protunarodna-vlast-122346#ixzz4P2OsL2L7
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/hazu-i-protunarodna-vlast-122346#ixzz4P2OsL2L7
http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-optuzio-hrvatsku-zakladu-za-znanost-za-unistavanje-hrvatske-znanosti
http://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-optuzio-hrvatsku-zakladu-za-znanost-za-unistavanje-hrvatske-znanosti
http://kamenjar.com/nagrada-hrzz-zbog-zasluga-unistavanju-hrvatske-znanosti/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/akademik-josip-pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-za-znanost-zbog-zasluga-u-unistavanju-hrvatske-znanosti/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/akademik-josip-pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-za-znanost-zbog-zasluga-u-unistavanju-hrvatske-znanosti/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/03/akademik-josip-pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-za-znanost-zbog-zasluga-u-unistavanju-hrvatske-znanosti/
http://glasbrotnja.net/pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-znanost-zbog-zasluga-unistavanju-hrvatske-znanosti/
http://glasbrotnja.net/pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-znanost-zbog-zasluga-unistavanju-hrvatske-znanosti/
http://www.makarska-post.com/index.php/josip-pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-za-znanost-zbog-zasluga-u-unistavanju-hrvatske-znanosti/
http://www.makarska-post.com/index.php/josip-pecaric-nagrada-hrvatskoj-zakladi-za-znanost-zbog-zasluga-u-unistavanju-hrvatske-znanosti/
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Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima:  Kabinet Predsjednika <kabpred@hazu.hr> 

 

Poštovani predsjedniče HAZU akademiče Zvonko Kusiću, 

Niste mi potvrdili primitak poglavlja knjige o HRZZ? 

Doista ne mogu vjerovati kako dva člana HAZU, nemaju bitnu ulogu u šikaniranju 

mog projekta od HRZZ gdje su oni članovi Upravnog Odbora. 

Posebno me zanima Vaše mišljenje oko njihovih pogleda prema moja TRI 

časopisa koji su u CC i/ili SCIE listama, posebno zato što su sva tri po objektivnim 

kriterijima na svjetskim bazama bolje rangirani od časopisa glavnog tajnika 

HAZU koji je sudjelovao u diskriminaciji tih mojih časopisa. 

Je li razlog tome što u mojim časopisima ne objavljuje bivši ministar Željko 

Jovanović a u njegovim da? 

Pogledajmo što je prema Hrvatskoj znanstvenoj bibliografiji objavio bivši 

ministar u CC časopisima: 

(Navode se tih 5 CC radova koje i danas možete pronaći tamo.)  

Od 5 takovih radova 3 u Collegium antropologicum! 

Valjda je zato u pravu Upravni odbor HRZZ (u kome je predsjednik akademik, a 

član glavni tajnik HAZU) što za moja 3 časopisa koji su u CC i/ili SCIE 

časopisima tvrde da su "Domaći" časopisi, a časopis koji je glavni za radove 

bivšeg ministra to sigurno ne može biti. 

 

Odgovor nisam dobio! 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

05. 11. 2016. 
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DNEVNIK U ZNAKU ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 

2017. 

 

HNES U BILTENU SNS-A 
 

Hrvatsko nacionalno etičko sudište (HNES) je 18. 04. 2015. etički osudilo za 

veleizdaju Vesnu Pusić, Stjepana Mesića i Milorada Pupovca. Te etičke osude, 

dakle i osudu Milorada Pupovca možete pronaći na: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-

mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979  

http://kamenjar.com/hrvatsko-nacionalno-eticko-sudiste-osudilo-vesnu-pusic-

stjepana-mesica-milorada-pupovca/ 

Zato je prirodno i HNES našao u popisu onoga što je vrijedno u RH po mišljenju 

Srpskog narodnog vijeća i Vijeća srpske nacionalne i manjine Grada Zagreba u 

njihovom godišnjem biltenu pod naslovom "Govor mržnje i nasilje prema Srbima 

u 2015." 

"Hrvatsko nacionalno etičko sudište, osnovano 2014., u nekoliko održanih javnih 

“sudskih rasprava” osudilo je nacionalnu izdaju niza osoba iz javnog života. 

Podsjetimo, predsjednik Hrvatskoga nacionalnoga etičkog suda je Zvonimir 

Šeparović, bivši ministar pravosuđa i vanjske politike u HDZ-ovoj vladi, a tu su i 

bivši političari Zdravko Tomac i Ante Beljo, biskup Valentin Pozaić, povjesničar 

Josip Jurčević, odvjetnik Željko Olujić, predsjedničin savjetnik za branitelje Ante 

Deur, akademik Josip Pećarić (misle na mene, op. Josip Pečarić), Vlado Iljkić iz 

Stožera za obranu hrvatskog Vukovara i drugi. U aprilu 2015. Sudište je 

“presudilo” bivšem predsjedniku Stjepanu Mesiću, bivšoj ministrici Vesni Pusić 

i saborskom zastupniku Miloradu Pupovcu. “Teško je predvidjeti učinak ove 

presude, ali jedno je sigurno: ovakve osobe ne bi trebale obnašati dužnosti koje 

danas obnašaju. Vesna Pusić počela je još kao mlada osoba raditi protiv hrvatskih 

nacionalnih interesa, a što se tiče Stjepana Mesića, on je zajedno s Pusić stao na 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/veliki-dan-za-hrvate-osudeni-stjepan-mesic-vesna-pusic-milorad-pupovac-793979
http://kamenjar.com/hrvatsko-nacionalno-eticko-sudiste-osudilo-vesnu-pusic-stjepana-mesica-milorada-pupovca/
http://kamenjar.com/hrvatsko-nacionalno-eticko-sudiste-osudilo-vesnu-pusic-stjepana-mesica-milorada-pupovca/
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stranu Srbije i krenuo izjednačavati žrtve s agresorima (…) S druge strane, imamo 

Milorada Pupovca koji zloupotrebljava svoju saborsku poziciju za širenje 

četničkih ideja, optužen je za četničku veleizdaju…”, objasnio je ovu odluku 

Zvonimir Šeparović u razgovoru za Dnevno.hr. Početkom novembra u Koncertnoj 

dvorani Vatroslav Lisinski u Zagrebu održali su novo “suđenje” na kojem je za 

“genocid i druge zločine nad Hrvatima” osuđen Josip Broz Tito. U Lisinskom je 

osuđen i premijer Zoran Milanović, a skupu je prisustvovao biskup Valentin 

Pozaić, glumac Božidar Alić, Zdravko Tomac te osuđeni ratni zločinac Dario 

Kordić. Kako prenose mediji, oko 3.000 uzvanika skandiralo je “Za dom 

spremni”." 

Ako se sjetimo da je teksta o spomenutim etičkim osudama u dnevno.hr bio  

VELIKI DAN ZA HRVATE: Osuđeni Stjepan Mesić, Vesna Pusić i Milorad 

Pupovac! Očito je to veliko priznanje potpuno zasluženo, zar ne? 

 

Naravno mnogi prozvani izražavaju svoje zadovoljstvo zbog toga. Tako i na 

portalu direktno.hr kažu:  

Srpsko narodno vijeće i Vijeće srpske nacionalne i manjine Grada Zagreba izdali 

su godišnji bilten pod naslovom "Govor mržnje i nasilje prema Srbima u 2015." 

Bilten, u kojem se navode da je proteklu godinu obilježilo "povećanje broja 

fizičkih napada i prijetnji umjerenih prema Srbima u Hrvatskoj te uništavanje 

imovine u njihovom vlasništvu", također je prepun prozivki. Prozvana je i 

Predsjednica RH, kao i njen popis počasnih gostiju na inauguraciji, ali i kolumna 

Ivana Blažićka na našem portalu.  

Zato su s portala pitali za mišljenja o tome dva naša istaknuta odvjetnika i članova 

HNES-a Željka Olujića i Zvonimira Hodaka. 

U tekstu 'SRBIN PO PROFESIJI' - OLUJIĆ: PUPOVČEV PAMFLET 

POLUPISMEN JE URADAK I SVOJEVRSTAN GOVOR MRŽNJE 

(direktno.hr, 10.03.2016) dani su Olujićevi komentari: 

"Prije svega drago mi je da sam svrstan u grupaciju gospodina Pupovca, no to 

ukazuje na sve ono što oduvijek i govorim. Radi protiv srpske manjine u RH, 

ovakvim animozitetima postiže kontra efekt. To je prije svega vađenje iz konteksta 

pojedinih ljudi koji su istaknuti, pa tako i moja malenkost. Hrvatsko nacionalno 

etničko sudište proglasilo ga je krivim za veleizdaju što je iznijeto u presudi, a 

dostavili smo to medijima i gospodinu Pupovcu. On je i dalje, umjesto da se na 

određen način ispravi, u doslovnom značenju kako sam ga prozvao – Srbin po 

profesiji. To je nešto što ukazuje, ne da on brine o nacionalnoj manjini i njihovim 

interesima već isključivo materijalnim i permanentnom širenju države koja je 

devedesetih srušena i više ne postoji, a to je Jugoslavija", rekao je Olujić. 

Je li bilten svojevrstan govor mržnje? 

 

"On je ono što sam rekao i kad ga se pomno iščita pomnije, taj pamflet je 

polupismen uradak. Da ne analiziram, nisu u stanju napisati jednu prosto 

proširenu rečenicu. I svojevrstan je govor mržnje, tužno je da se na čistac izvodi 

jedna nacionalna manjina i da se pokušava svaditi s ostatkom. To je katastrofalno 

za manjinu koju zastupa Pupovac", zaključio je Olujić. 
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http://direktno.hr/en/2014/direkt/41666/Oluji%C4%87-Pupov%C4%8Dev-

pamflet-polupismen-je-uradak-i-svojevrstan-govor-mr%C5%BEnje.htm  

Zvonimir Hodak u tekstu ETNOBIZNIS - PROZVANI HODAK O BILTENU: 

SPRDANJE S NAŠOM HIMNOM JE ŠTO - GOVOR LJUBAVI? (dnevno.hr, 

10.03.2016.) kaže: 

"Osobno mislim da je to pamflet i to prilično jeftin! Od 22 nacionalne manjine u 

RH samo jedna manjina doživljava prijetnje, šikaniranje. Prema samo jednom 

manjini je uperen govor mržnje čak i da je to istinito bilo bi previše i isforsirano 

od Pupovca, Novosti... U tom pamfletu od 70-80 stranica našao se svatko tko je 

spomenuo Pupovca i na popisu potencijalnog širitelja mržnje. Brkić je rekao da 

'u Hrvatskoj nitko nije ugrožen i nikom se ne prijeti, a oni koji misle da je opasno, 

neka ode tamo gdje neće biti ugrožen'. Ta je izjava odmah proglašena govorom 

mržnje. Australski premijer je rekao da tko ne prihvaća običaje, ne sviđa im se 

Australija i neprekidno cmizdre, neka odu tamo od kud su i došli, ako im je loše. 

Nitko Australiju zbog toga ne može proglasiti filoustaškom. Oni koji žive u toj 

zemlji, ili su građani te zemlje ili politički građani, oni koji žive u Hrvatskoj ne 

trebaju biti građani države. Odnosno, država iz koje su došli nakon izgubljenog 

rata cmizdre i plaču, i tuže se međunarodnoj zajednici. Ako im se odgovori 

pristojno i konkretno kao što je Brkić napravio, opet skaču da je govor mržnje! 

Zašto Australci i Britanci mogu reći ako vam se ne sviđa, vratite se od kuda ste 

došli? Kako mogu i Nijemci reći migrantima da ako im se ne sviđa u Njemačkoj 

da se vrate od kud su stigli? Svima je to dozvoljeno samo ne Hrvatima! Nitko ne 

bi primjetio govor mržnje ako se ne uputi Pupovcu jer onda nastupa lijeva 

medijska faranga, odmah su iznenađeni i uvrijeđeni", rekao je Hodak. 

 

Je li bilten svojevrstan govor mržnje? 

 

"Čak ga ne bih tako nazvao... To je tužakanje, s obzirom da je preveden na 

engleski jezik da se međunarodnoj zajednici pokaže da je neodrživo težak položaj 

Srba u RH. Nigdje se ne spominje pravi govor mržnje u Novostima gdje su se 

narugali hrvatskoj himni. To nije navedeno kad živite s jednim narodom kojeg ste 

nedavno okupirali, a sad živite u toj državi i sprdate se njihovom himnom, to je 

govor ljubavi. Naravno, to je etnobizis! Što bolje prodati svoju poziciju s 

materijalnog aspekta ili kunskog sve u okviru harange i hajke protiv srpskog 

naroda. Kako bi se onda trebali ponašati prema Pupovcu? Neki Srbi su bili u 

Domovinskom ratu, i oni su marginalizirani. Oni se smatraju čudacima, to su ljudi 

koji su shvatili da je Hrvatska njihova zemlja. Politički Hrvati žele u miru živjeti 

u Hrvatskoj, dok Pupovac i njegova kamarila žele daleko više od suživota", 

naglasio je Hodak. 

 

Shvaćate li bilten ozbiljno? 

 

"Spominje se govor mržnje što sam savjetovao Branimiru Glavašu da tuži 

Pupovca jer ga je nazvao ratnim zločincem. Kad je Vrhovni sud ukinuo 

pravomoćnu presudu ne može ga se nazivati ratnim zločincem dok sud ne potvrdi. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/41666/Oluji%C4%87-Pupov%C4%8Dev-pamflet-polupismen-je-uradak-i-svojevrstan-govor-mr%C5%BEnje.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/41666/Oluji%C4%87-Pupov%C4%8Dev-pamflet-polupismen-je-uradak-i-svojevrstan-govor-mr%C5%BEnje.htm
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Nema više presude, više ne može biti proglašen krivim. Pošto sam pisao, da bi 

Glavaša mogao tužiti jer ga proglašava ratnim zločincem, odmah sam na listi 

osoba koje šire govor mržnje", zaključio je Hodak. 

 

Podsjetimo, u Biltenu se Hodak spominje kao potpisnik Peticije ZDS a u 

spomenutom tekstu na dnevno.hr navodi i slijedeće: "Drugi kolumnist, odvjetnik 

Zvonimir Hodak, putem istog medija sredinom februara savjetovao je Branimiru 

Glavašu da tuži Pupovca zato što ga je nazvao ratnim zločincem".  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/41653/Prozvani-Hodak-o-biltenu-Sprdanje-s-

na%C5%A1om-himnom-je-%C5%A1to---govor-ljubavi.htm  

Novi član HNES-a Kazimir Mikašek-Kazo također je reagirao na Bilten pa u 

tekstu REGISTAR IZDAJNIKA MILORADA PUPAVCA (kamenjar.com, 09. 03. 

2016.) među ostalim kaže: 

 

Etičke osude koje je izreklo HNES za razliku od Pupavčevog pamfleta vrve 

etičkim, ali i utuživim dokazima protiv pojedinaca koji su na ovakav i onakav 

način izdali hrvatske nacionalne interese. HNES nije nacionalno obojio svoje 

etičke osude! Naprotiv među optuženima i osuđenima nesrazmjerno je više 

građana hrvatske nacionalnosti nego srpske nacionalnosti.  

Čini se da je kap u Pupavčevoj čaši mržnje i bijesa upravo prelila presuda HNES-

a, presuda Vojmiru Stanimiroviću, gdje je preciznim dokazima utvrđena njegova 

odgovornost kao suučesnika u zločinu na hrvatskoj Golgoti, na Ovčari 1991. god.  

Pozivam pravosudna tijela Republike Hrvatske na istragu svih aspekata 

eklatantnog napada na hrvatsku samostojnost, na hrvatsku demokraciju. Pozivam 

represivni aparat da konačno ispitaju sve aspekte možebitnih kriminalnih radnji 

ovog etnobiznismena, kriminala njegove „Tesla banke“ i da otkriju prave razloge 

ovog ponovnog izazivanja vala govora mržnje. U pitanju je nacionalna sigurnost, 

a iz svega stoji poražena Vlada Zorana Milanovića i puzajući državni udar u 

trenutku kada treba usvojiti državni proračun koji bi konačno stabilizirao ovu 

parlamentarnu i Vladinu većinu u Republici Hrvatskoj.  

http://kamenjar.com/registar-izdajnika-milorada-pupavca/ 

S obzirom da je ovakvo raščišćavanje djelovanja Milorada Pupovca, koje vidimo 

ovih dana, najzaslužniji Miljan Brkić koga je u svom komentaru spominjao i 

Zvonimir Hodak, ne čudi što iz srpskih redova kreće još jedna „optužba“ – ona za 

ratni zločin: 

ŠTRBAC TEŠKO TERETI MILIJANA BRKIĆA: ‘On je zapovjedio masakr na 

Velebitu!’ 

http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/strbac-tesko-tereti-milijana-brkica-je-

zapovjedio-masakr-na-velebitu-902607 

 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/41653/Prozvani-Hodak-o-biltenu-Sprdanje-s-na%C5%A1om-himnom-je-%C5%A1to---govor-ljubavi.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/41653/Prozvani-Hodak-o-biltenu-Sprdanje-s-na%C5%A1om-himnom-je-%C5%A1to---govor-ljubavi.htm
http://kamenjar.com/registar-izdajnika-milorada-pupavca/
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/strbac-tesko-tereti-milijana-brkica-je-zapovjedio-masakr-na-velebitu-902607
http://www.dnevno.hr/vijesti/regija/strbac-tesko-tereti-milijana-brkica-je-zapovjedio-masakr-na-velebitu-902607
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Ja teško mogu prigovoriti ovakvoj optužbi zato što sam o tome napisao cijelu 

knjigu u kojoj sam i sam optužio Hrvatske branitelje za najveći mogući genocid – 

U „Oluji“ su napravili zečeve od Srba“ („Hrvatski genocid: Napravili zečeve od 

Srba“, Zagreb, 2014.)! A za taj strah koji su branitelji sustavno ugrađivali u 

kostima slavnim srpskim ratnicima neosporno je itekako odgovoran i Miljan 

Brkić, zar ne? 

 

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Po novom Proračunu RH Srpsko Narodno Vijeće će umjesto prošlogodišnjih 

7.700.000 kn dobiti 1.800.000 kn. 
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Portal HKV-a: 21. travnja 2016.  

 

DNEVNIK JOSIPA PEČARIĆA: SRIJEDA,  

13. TRAVNJA - UTORAK, 19. TRAVNJA 2016. 
 

Ponedjeljak, 18. 04. 2016. 

 

Je li išta bolje s novim vlastima? Pisao sam im: 

 

Naslov: Re: Drugo pismo Ministru Mornaru 

Datum: Mon, 21 Mar 2016 11:36:55 +0100 

Šalje: Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Prima: znanost@mzos.hr 

CC: ministar <ministar@mzos.hr> 

 

Poštovani kolega prof. Zadro, 

Još je prethodni ministar poslao Upravi za znanost i tehnologiju moju žalbu oko 

postupaka HHZZ-a u svezi s projektom kome sam glavni istraživač. 

Pisao sam i sadašnjem ministru prof. Šustaru ali i od ovog ministarstva nikakvog 

odgovora (proslijedit ću Vam e-mail koji sam poslao u više navrata samom 

Ministru). 

U čemu je problem? Moje državotvorno djelovanje, nezamjeranje ili...? Valjda je 

lakše gaziti po nekih tamo 37 matematičara, nego se nekome zamjeriti? 

S poštovanjem 

akademik Josip Pečarić 

09.12.2015 u 09:26, ministar je napisao/la: 

Poštovani akademiče Pečarić, 

Ovom prilikom potvrđujem da sam zaprimio Vaše dopise vezane uz dolje opisane 

probleme s Hrvatskom zakladom za znanost te Vas obavještavam da sami ste 

odmah proslijedio Upravi za znanost i tehnologiju radi provjere i daljnjeg 

službenog postupanja. Kada ovaj postupak bude dovršen obavijestiti ćemo Vas o 

ishodu. 

S poštovanjem, 

Ministar 

Prof. dr. sc. Vedran Mornar 

 

Ponovno sam nazvao Upravu za znanost i tehnologiju MZOŠ-a. Provjerit će i 

javiti mi. Koliko sam razumio netko je tamo zadužen za to. Bit će zanimljivo 

vidjeti rasplet, ako ga uopće bude. Tko sa zdravim razumom može povjerovati da 

Upravnom odboru Zaklade smeta što su od tri časopisa iz oblasti o kojoj je riječ 

koji su na svjetskim listama – dva izlaze u RH, a u trećem je jedan Hrvat u 

Editorial Boardu. Itd.,itd. Igrom slučaja danas me o tome pita i moja dekanica. 

Želi poslati zvaničan dopis Ministarstvu oko toga. 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:znanost@mzos.hr
mailto:ministar@mzos.hr
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Nije mi lako pisati ovaj dnevnik. Sedam dana pišeš i razglabaš a onda u 

ponedjeljak pročitaš Hodaka. On u svojoj kolumni na duhoviti način opiše sve što 

si pisao. Pogledajte početak i kraj njegova današnjeg teksta na dnevno.hr: 

”Si vis pacem, para bellum” rekli su Latini. Ako želiš mir spremaj se za rat. 

Politička scena u Lijepoj Našoj najblaže rečeno je histerična. Slična onoj iz druge 

polovice 91. godine. Nakon toga došlo je do rata. Dr. Franjo Tuđman i suradnici 

demokratskom konverzijom pretvoriše se u ustaše. Nije se pazilo na nijanse. 

Najmlađi Titov general Tuđman, Stipe Mesić, Josip Boljkovac, Vladimir Šeks, 

Slavko Degoricija, Josip Manolić, Hrvoje Šarinić, general Špegelj i da ne 

nabrajam do beskonačnosti, svi su bili proglašeni ustašama. Ljuta trava na ljutu 

ranu. Čitava inozemna demokratska javnost ogorčeno se digla na noge, na čelu sa 

Martićem, Babićem, Hadžićem, Arkanom, generalom Mladićem itd. Međutim, 

“Stranka opasnih namjera“ je, na čuđenje demokratske javnosti, glatko dobila 

izbore. “Demokratska javnost“ je izašla iz Sabora kad se trebalo glasovati o 

“razvodu braka“ sa ”slobodarskim” Beogradom. “Ustaše“ su, za par godina, u 

olujnoj utakmici nabili partizane sa 5:0, te isti posjedaše u traktore i sa svojim 

vjernim navijačima dadoše petama vjetra. U ovih 25.g., pokazalo se samo jedno: 

povijest se ponavlja i ponavlja. Ustaše su opet u modi i na sceni. 

(...) 

Kolinda je nedavno pronašla sveti gral mudrosti ustvrdivši da NDH nije bila ni 

nezavisna ni samostalna. U principu je to točno s obzirom na okolnosti u kojima 

je nastala i održavala se. Ja imam za Kolindu jedno puno lakše pitanje na 

političkom kvizu: koliko je Hrvatska danas samostalna? Koliko slobodna i 

neovisna dok ustrašeno osluškuje Augustina Polokaja koji šalje direktive 

Europske komisije, NATO-a i bezbojnih činovnika iz Bruxellesa? Činovnika koji 

se ne usude ni proći kraj kvarta Molenbeek, a kamoli ući u njega. Ali zato su puni 

hrabrosti kad treba nasapunati glavu našoj političkoj poltronskoj eliti. Zato će biti 

prijeko potrebno pridružiti se što prije Poljskoj, Češkoj, Slovačkoj i Mađarskoj 

koje barem nastoje iskazati svoju državnost na brodu, zvanom EU, a koji pomalo 

sliči na Titanik. 

Dr. Stjepandić me upozorava: 

„Kako su drugovi kreativni, kao u stara dobra vremena! Naime u Telegramu 

razglabaju s odvjetnikom Miljevićem kako bi se Sedlara moglo kazneno goditi 

zbog filma. Počeli su ljetos sa zabranom knjiga. Pa nije prošlo. Nastavili s knjigom 

na knjigu, pa se ispostavilo da su opet išli lažima na istinu. Ostalo je još jedino 

nekoga zatvoriti! 

Bolje oni Sedlara zbog filma nego netko Goldsteine zbog laži u knjizi, zar ne? I 

sv. Leopold Bogdan Mandić je na sebi mogao osjetiti, kako kaže Davor Dijanović, 

tu životinjsku, beskrajnu mržnju prema Hrvatskoj. Ali prije svega veliku ljubav 

onih, koji kao on ne izdaju krv. Ovih dana mu je odalo počast 200.000 vjernika. 

Moju (vidimo i Hodakovu) tvrdnju kako se želi branitelje izjednačiti s ustašama, 

tj. sa onom „istinom“ o ustašama koji su oni stvorili tijekom duge vladavine, na 

drugačiji način komentira Vjekoslav Krsnik: 

„U pozadini ove bjesomučne kampanje nalazi se nastojanje da se ustrajavanjem 

na tzv. antifašističkim temeljima države Domovinski rat i osamostaljenje 
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Republike Hrvatske ideološki i politički proglase sljednicima NDH-a. Takva 

klima je posljedica činjenice da u Hrvatskoj nikad nije provedena lustracija, pa su 

mnogi komunistički kadrovi ali i njihovi nasljednici ostali mentalno zatočeni u 

komunističkoj Jugoslaviji.“ 

Jedan od onih koji ne izdaju krv je Marko Perković Thompson. Davno sam rekao 

da on svojim pjesmama više našu mladost nauči o domoljublju od svih nas u 

školstvu. Jednom je rekao da sam ga ja više branio nego što je on branio sam sebe. 

Da, i knjige sam pisao zbog njega. Ali zar to nije logično? Pa bolje je da on smišlja 

pjesme kojima uči našu mladež kako treba voljeti obitelj, branitelje, domovinu i 

Boga. U subotu je gostovao na vjerskoj tribini za mlade u Katoličkoj osnovnoj 

školi u Šibeniku. Odgovarajući na pitanja časne sestre Renate Azinović, govorio 

je o svojem životu, djetinjstvu u Čavoglavama, Domovinskom ratu, vjeri i 

obraćenju koje mu se dogodilo kada je prije 16 godina upoznao jednu molitvenu 

zajednicu kroz koju je dublje uronio u duhovni život. Vijest je to koju su neki 

lijevi mediji odmah obojili posprdnim epitetima i britkim komentarima o tome da 

Thompson “obrazuje” mlade “ustaškim pozdravom ‘Za dom spremni'”. 

Danas su im odgovorili na njegovom portalu. Izdvajam sam ovo iz izvrsnog 

odgovora onima koji za judine škude izdaju krv: „Nevjerojatna je mržnja 

pojedinih medija u Hrvatskoj. Naime, riječi domoljubne pjesme “ČAVOGLAVE” 

koja je u Domovinskom ratu braniteljima dizala moral, proglašavati ustaškom 

samo je potvrda kompatibilnosti i homogeniziranja lijevog fašizma s jugo-

komunističkom politikom, tj. proglašavanja hrvatskih branitelja ustašama. 

Sjetimo se samo bivšeg predsjednika Ive Josipovića i njegovih riječi o 

USTAŠKIM ZMIJAMA koje je uporno ponavljao, a koje još uvijek nije 

imenovao. Kad vidimo što pišu mediji skloni takvoj politici, svima nam je jasno 

na koga je mislio – na hrvatske branitelje, u prvom redu na postrojbe HOS-a 

kojima je i Thompson u početku rata pripadao.“ 

Današnje Fakultetsko vijeće me potpuno iscrpilo (preko tri sata), pa ću završiti s 

komentarom Josipa Jovića o podršci vladajućih Vesni Pusić: 

„Ostaju nam dva moguća odgovora. Ili je Oreškovićev kabinet popustio pred 

međunarodnim diplomatskim pritiskom, što je već pravilo, ili je HDZ u nekom 

tihom dogovoru s HNS-om oko neke nove koalicije. Izgleda nevjerojatno, ali 

Machiavelli i njegove „konstelacijske istine“ i relativni principi su očito vječni.“ 

Danas je napokon, istina na određeno vrijeme došao doma Veljko Marić! 

Obavezno pročitati Predraga Mišića. (https://kamenjar.com/predrag-misic-tko-

sam-ja-da-pisem-sto-je-dobro-sto-lose/) 

 

  

http://kamenjar.com/predrag-misic-tko-sam-ja-da-pisem-sto-je-dobro-sto-lose/
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OPET O SRPSKO-HRVATSKOJ HRVATSKOJ 

 
Vidim da je na Youtube-u emisiju Bujice u kojoj smo bili prof. Jurčević i ja do 

sada bilo 11.837 pregleda. Meni je posebno zanimljivo bilo to što je tekst koji sam 

vam dao s naslovom Glas Brotnja o Bujici nije precizna informacija. Naime tekst 

je napisao sam Velimir Bujanec. Kako nisam primijetio da on sam daje takove 

tekstove u kojima tako detaljno opisuje o čemu se govorilo u njegovoj emisiji, 

nisam ni stavio njegovo ime na kraju teksta koji sam vam poslao. Ali ipak sam 

provjerio u Glasu Brotnja i doznao da je g. Bujanec zaista autor tog teksta. Isprika 

g. Bujancu. 

Mislio sam da je svima jasna poruka koju sam dao na kraju emisije s srpskom 

podjelom nas Hrvata na Ustaše i Srpske sluge. Rekao sam: A ja vam ne volim biti 

sluga. Promijenio sam uobičajen način kada prvo izazovem šok tvrdnjom: „Ja sam 

Ustaša“, a onda dam i ovo o podjeli. Međutim, jučer me je na ulici sreo jedan 

gospon i pitao me što sam htio reći na kraju emisije s tim kako ne volim biti sluga. 

Rekao sam mu: 

„Kada Vam netko kaže da ste Ustaša, nemojte se ljutiti. Dapače zahvalite se 

čovjeku zato što i on vidi kako Vi niste Srpski sluga.“ 

O Bujančevim emisijama piše i Hodak: 

Zašto se “Posljednja večera“ nikako nije mogla održati u Hrvatskoj? Zato jer bi 

Hrvati izdali Isusa još za vrijeme doručka! 

Branimir Pofuk, notorni jugonostalgičar, opet se propeo iz petnih žila da nas 

trgne iz sna duboke fašizicacije Lijepe naše. Dežurni “liberalni“ higijeničar 

ogorčen je na TV emisiju “Bujica“ koja je preživjela usprkos Mirjani Rakić i 

vojnički discipliniranoj medijskoj blokadi lijevih medija. Uključujući naravno i 

Večernjak u kojem naš Brane Pofuk uporno propagira “bratstvo i jedinstvo“. 

Brane je energično protiv “zatvaranja očiju i začepljivanja nosa pred tom 

pojavom.“ Ta “pojava“ je izuzetna gledanost te emisije izvan “nacionalnih 

frekvencija“ tri velike televizije. Brani je neshvatljivo da se u Bujici pojavljuju 

Predsjednica Republike, šefovi stranaka, ministri i akademici. Da su se svi 

pojavili u “Nedjeljom u 2“ Brane ne bi “ni reč rekel“. Ali u Bujici…?! Bujanac, 

direktan kakav već je, a što je i razlog izuzetne gledanosti same “Bujice“, okomio 

se “na mladog aktivistu“ koji je upozorio UEFU da na francuskim stadionima 

spriječi izvođenje himne hrvatske nogometne reprezentacije i navijača “Lijepa li 

si“. Kaže Pofuk: “Što je u njoj sporno, tema je u koju se ovdje neću upuštati“. 

Naravno on zna, ali neće ognjištarima otkrivati kakva se to fašistička podvala 

krije u naoko benignom naslovu “lijepa li si“. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-

nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-

vrijeme-dorucka-932189 

U emisiji s dva podpredsjednika HNES-a (Jurčević, Pečarić) tema je bio pozdrav 

ZDS, a kako je o njemu bilo riječi i u intervjuu Predsjednice to sam komentirao u 

tekstu: Predsjednici je Thompson uz bok Stepincu, a Bojna Čavoglave je 

napravila više Srba zečeva od Oluje! Tekst je inače objavljen na Glasu Brotnja. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-se-posljednja-vecera-nikako-nije-mogla-odrzati-u-hrvatskoj-zato-jer-bi-hrvati-izdali-isusa-jos-za-vrijeme-dorucka-932189
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Jedan dragi prijatelj mi je jučer napisao: 

Poštovani akademiče, 

sve je u pitanju, crni su oblaci nad Hrvatskom, postoji mogućnost da sve izgubimo, 

a ne samo pozdrav. Ako dođe do komunističke diktature neće Vas spasiti status 

akademika. Sada treba doista skupiti sve glave na hrpu, ako želimo opstati. 

Politika je ostvarenje mogućeg. Dobiveno na bojnome polju gubi se lagano za 

zelenim stolom. 

Moj sin je jučer napustio Domovinu, jer ovdje nema za njega mjesta, premda je 

mladi čovjek s doktoratom znanosti, a Vi mi insistirate na pozdravu. 

Odgovorio sam mu: 

Da, jer su se s pozdravom odrekli HOS-ovaca. A prodaja branitelja je znak da su 

neki spremni prodati Domovinu. Evo sto mi je o tome napisao jedan branitelj: 

Poštovani akademik Josip mi ne živimo u državi Hrvatskoj ta država je nešto 

imaginarno, ona ne postoji u mnogim glavama tako zvanih, po potrebi, Hrvatskih 

političara, za njih nije problem biti livo ili ti desno, bitan im je samo tron, kruna 

te takozvane njihove države. Za krunu sve će dati, prodati čaču, mater, dicu samo 

im je bitna kruna iz nje proizlazu sva moć, upravljanja ovim bjednim, zatucanim 

Hrvatskim pukom ispranog mentalnog sklopa. Pa u povodu tog morbidnog 

presjedničinpog intervjua mali prilog od moje malenkosti. Moj objavljeni 

komentar na facebooku. 

 

"Poštovana" predsjednice Hrvatske države, zašto poštovana pod navodnicima iz 

jednostavnog razloga zato što ne zaslužujete moje poštovanje. Predsjednik države 

koji zaslužuje moje poštovanje je onaj koji se neće bez pogovora pokloniti onima 

koji su do jučer klali, masakrirali, žerili, palili, uzduž i popriko mojoj domovini. 

Upravo vi vašim večernjim nastupom te istima dajete propusnicu da u nekoj bližoj 

budućnosti pođu stazama kojima su u krvavom piru harali devedesetim prošlog 

stoljeća. Predsjednice Za Dom nije nikakvi ustaški pozdrav jer ja ne prihvaćam 

da mene Hrvatskog vojnika dragovoljca Domovinskog rata vi etiketirate epitetom 

ustaše. Za vas i sve vama sličnima ja sam Dragovoljac, Hrvatski vojnik sudionik 

svetog Domovinskog obrambenog rata. Kao što su ZNG legalne hrvatske ratne 

postrojbe tako je i HOS ako n iste upoznati legalna, ozakonjena postrojba 

oružanih ratnih formacija Hrvatske države. Ako je HOS po zakonu legalna 

formacija a Je tada je i amblem HOSa na kojem pišr Za Dom Spremni legalan i 

zakonski dozvoljen. Poradi ovih razloga nadam se da se na sljedećim 

predsjedničkim izborima nemate namjeru kandidirati, eto moja malenkost bar što 

se mene tiče to vam ne preporuča jer moj glas ako Bog da nećete dobiti." 

 

Inače me čudi kako se hrvatski intelektualci ne zapitaju: "A zašto je njima tako 

važan pozdrav?" 

Sve mi se čini da će i HDZ samo nastaviti Sanaderovim putem. 

I onda će im biti kriv ZDS a ne oni sami jer se ne žele suprotstaviti i braniti 

branitelje! 

Bog, 

Josip 
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P.S. Čini se da nisi gledao Bujicu:))) 

Kasnije sam vidio kako i Marko Ljubić daje usporedbu intervjua Predsjednice i 

Predsjednika Vlade Srbije: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-

srbija-i-hrvatska-bez-drzave 

Kada sam spomenuo Sanaderov put mislio sam na ono što je rekao Igor Peternel: 

Izaberimo Plenkovića jer tako žele lijevi mediji 

“Nekad je HDZ bila ozbiljna stranka. Neki su govorili i opasnih namjera! Nekad 

im je predsjednik stranke posprdno ismijavao guske u magli i vragove -crvene, 

žute i zelene, a koji su ga istovremeno itekako respektirali. 

Danas im te guske i ti isti vragovi smjenjuju i postavljaju predsjednike! Tužno !! 

Ajmo, Plenkija za predsjednika…hitno! Jer tako žele Jutarnji, RTL, Index.hr i 

Nacional!! A ni GONG nije protiv”, 

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-

srbija-i-hrvatska-bez-drzave 

A Sanadera uz Plenkovića veže i Marcel Holjevac (ali i Milanovića!) u dnevno.hr:  

NOVA NADA ILI NOVI SANADER? 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-

seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321 

Dakle Plenković i Milanović, velika koalicija koju zagovaraju. Korak smo do 

Srpsko-hrvatske Hrvatske. 

O svemu ovome uvijek je dobro pročitati Benjamina Tolića: 

http://kamenjar.com/benjamin-tolic-strvinarska-gozba/ 

Strvinarska gozba, kaže Tolić. 

A bez strvinara nema ni Srpsko-hrvatske Hrvatske, zar ne? 

 

 

 

 

 

 

 

  

http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/dnevni-detektor/hrvatsko-srpski-odnosi-drzava-srbija-i-hrvatska-bez-drzave
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/novi-predsjednik-hdz-izbor-vladimira-seksa-veleposlanstva-u-buzinu-ili-pantovcaka-932321
http://kamenjar.com/benjamin-tolic-strvinarska-gozba/
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „OBA SU PALA“ U 

TISNOM 

 
Danas predstavljamo neobičnu knjigu – knjigu „Oba su pala“. Ona čini cjelinu s 

prethodnom mojom knjigom „Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku 

šutnju nismo spremni!“. Naime u obje knjige je niz tekstova posvećeno napadu na 

Marka Perkovića Thompsona zato što je na proslavi u Kninu 5. kolovoza pjevao 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s pozdravom ZA DOM SPREMNI! Svi 

znamo da je ta pjesma simbol Domovinskog rata.  

Kako je napad na Thomsona zbog Bojne bio prije par dana doista je neobično 

imati na predstavljanju dvije knjige o tom napadu, zar ne? 

Jasno vam je da se radi o potpuno istovjetnom napadu od prošle godine. Jedno od 

dva pisma koja su skinula maske iz naslova prethodne knjige su upravo o tom 

prošlogodišnjem skandalu. Nekim potpisnicima se tada prijetilo izbacivanjem s 

posla. Posebno povjesničarima koji ne prihvaćaju jugo-komunističku paradigmu 

u povijesti pa pišu istinitu povijest! Razlika u prošlogodišnjem i ovogodišnjem 

napadu je jedino u tome što se prošle godine krilo od javnosti da se zapravo napada 

„Bojna Čavoglave“, dakle simbol Domovinskog rata, a ove godine u medijima to 

otvoreno priznaju. 

U nedjelju prije odlaska u Sinj na Alku poslao sam prijateljima novo pismo 

Predsjednici RH. Pismo je odmah objavljeno na nekim hrvatskim portalima, a 

potpisali su ga uz mene i dvojica biskupa Vlado Košić i Valentin Pozaić i generali 

Ljubo Ćesić Rojs, Marinko Krešić, Josip Štimac i Ivan Tolj.  

Pismo ćemo tek poslati Predsjednici Republike Kolindi Grabar Kitarović ali 

izgleda da smo već dobili odgovor kao i prošle godine kada joj nije bilo važno što 

je i tada bila riječ o napadu na simbol Domovinskog rata – na „Bojnu Čavoglave“ 

pa je naše pismo bilo „na razini provokacije“. Naime ona je izjavila u nedjelju 

navečer: "Pravosudni organi, pravosudna tijela trebaju rješavati pitanje (pozdrava) 

'Za dom spremni' i slično, a svi mi se moramo usredotočiti na to da stvorimo uvjete 

za bolji život za sve u Hrvatskoj, I neću ponovno komentirati jer mislim da to jest 

bitno pitanje, ali u ovoj zemlji ima toliko važnih pitanja, koja se tiču posla 

egzistencije, plaća," dodala je. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-'Za-dom-

spremni'-i-što-očekuje-od-izbora.htm 

U novom pismu smo je podsjetili i na činjenicu da je prošle godine na Paradi HV-

a nastupao i HOS sa svojom zastavom na kojoj piše ZDS, koji jeste pozdrav 

odobren od hrvatskih vlasti. Je li Predsjednica mislila da su pravosudni organi tada 

zakazali kada nisu procesuirali nju i tadašnjeg predsjednika Vlade? Ili se radi o 

onome što je po povratku u HDZ izjavio Prgomet? Naime on tvrdi da je HDZ još 

2009. odlučio kako je ZA DOM SPREMNI ustaški pozdrav! Zapravo se nadam 

da to nije istina jer me to strašno podsjeća na centralne komitete Partije koji su 

isto tako na sastancima odlučivali npr. o broju žrtava u Jasenovcu. 

Predsjednica je, na završetku Alke naglasila kako tek danas možemo sagledati 

značenje čudesne pobjede Sinjana 1715., a tako će, ističe, i neko buduće vrijeme 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-%27Za-dom-spremni%27-i-%C5%A1to-o%C4%8Dekuje-od-izbora.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/57125/Predsjednica-o-pozdravu-%27Za-dom-spremni%27-i-%C5%A1to-o%C4%8Dekuje-od-izbora.htm
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pokazati svu povijesnu važnost Oluje i Domovinskog rata. Domovinski rat temelj 

je hrvatske države. Stoga prije svega, upravo na pobjedničkoj baštini 

Domovinskog rata moramo graditi budućnost svoje države, a neposredan dio te 

budućnosti su predstojeći izvanredni izbori. 

http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-domovinskog-

rata-gradimo-svoju-buducnost  

Ako je to točno – a točno je – kako se onda mogu napadati simboli Domovinskog 

rata „Bojna Čavoglave“ i HOS?  

A nisu na udaru samo HOS-ovci nego svi branitelji. O tome je govorio uoči 

otvaranja nadmetanja Alkarski vojvoda Ante Vučić u svom tradicionalnom 

obraćanju: 

"Zar je moguće da smo zemlju, koju smo krvlju branitelja obranili, doveli do 

demografskog, gospodarskog i državotvornog rasula", zapitao se. Vučić je 

posebno spomenuo hrvatske branitelje u koje se, kaže, svi zaklinju kad ih trebaju, 

a u stvarnosti ih politika gura na kraj. "Hrvatski branitelji su u Domovinskom ratu, 

s krunicom oko vrata, svojim životom i žrtvom branili Hrvatsku pod 

zapovijedanjem prvog hrvatskog predsjednika Franje Tuđmana i ratnog ministra 

obrane Gojka Šuška", rekao je. 

http://www.vecernji.hr/hrvatska/politicari-vec-pristizu-sinjani-se-fotografiraju-s-

plenkovicem-1104713  

A nije problem samo u odnosu naših političara prema braniteljima. Višnja 

Starešina u Slobodnoj Dalmaciji piše: 

Srbija je učinila sve da "Oluja" bude osuđena pred Haaškim sudom kao hrvatski 

udruženi zločinački pothvat. Nakon oslobađajuće presude, Hrvatska, uz iznimku 

rezolucije koju su pokrenuli naši europski parlamentarci, nije (u)činila gotovo 

ništa, da neutralizira srpsku narodnu predaju u međunarodnim institucijama i 

javnosti. 

Takav odnos prema vlastitoj državi i stalna politička snishodljivost prema državi 

agresoru, otvorio je prostor Miloševićevu omladincu (Dačić) na mjestu šefa 

diplomacije, Šešeljevu učeniku na mjestu predsjednika vlade (Vučić) i Šešeljevu 

vojvodi pod ozbiljnom sumnjom za sudjelovanje u ratnom zločinu u Antinu, 

(predsjednik Srbije Tomislav Nikolić) da Hrvatskoj drže lekcije o demokraciji i 

dijele optužbe o ustašizaciji. A hrvatski veleposlanik ih pokupi u pisanom obliku i 

ponese kući. 

Da je Hrvatska ozbiljna država onda propagandni rat službenog Beograda ne bi 

bio ozbiljna prijetnja. Ovako, on nije prijetnja istovjetna onoj iz devedesetih. Ali 

čini dvostruku neugodu: zbog bezobrazluka koji dolazi iz službenog Beograda i 

tradicionalne nedoraslosti ili čak savezništva na koju je često nailazio u 

službenom Zagrebu. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-

staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku  

Jedan od ponajboljih hrvatskih kolumnista politolog Marko Ljubić sve to sjajno 

povezuje pišući kako nacionalno svijesna Hrvatska, politika koja baštini hrvatsku 

državnost, koja se deklarira kao državotvorna i svi protagonisti takve političke 

scene ne smiju dopustiti da se jedan jedini simbol utkan u temelje hrvatske 

http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-domovinskog-rata-gradimo-svoju-buducnost
http://vijesti.hrt.hr/346861/predsjednica-na-pobjednickoj-bastini-domovinskog-rata-gradimo-svoju-buducnost
http://www.vecernji.hr/hrvatska/politicari-vec-pristizu-sinjani-se-fotografiraju-s-plenkovicem-1104713
http://www.vecernji.hr/hrvatska/politicari-vec-pristizu-sinjani-se-fotografiraju-s-plenkovicem-1104713
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/43955-visnja-staresina-srbijanska-verbalna-agresija-na-hrvatsku
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državnosti, a to je referendum o samostalnosti, tadašnje državno vodstvo, prvi 

demokratski izbori, oslobodilački rat i sve, baš sve njegove sastavnice, nikako ne 

smiju dopustiti – krimnalizirati i osporiti. To se odnosi i na HVO kao sastavnicu 

integralne obrane hrvatske nacionalne slobode. 

To nije stvar izbora ovoga ili onoga političara, to je stvar odnosa prema svojoj 

državi, svome narodu, njegovoj slobodi, ponosu i časti. Zbog toga Hrvatska 

nikako ni u kojim uvjetima ne smije pristati i dati blagoslov za kriminalizaciju – 

Za dom spremni. Nikako i nikada. 

Zašto? 

Ne zbog toga jer je to bio Pavelićev pozdrav, a bio je, ne zbog toga jer je današnjoj 

Hrvatskoj potreban Pavelić kao izvorišna paradigma, jer nije uopće, nego zbog 

toga jer je pod tim pozdravom ratovao slavni HOS, tisuće mladića i djevojaka, 

koji su dali više od sedamsto života u ratu za Hrvatsku i nikada ih nitko nije 

optužio za jedan jedini pojedinčani eksces, zločin. Nikada nitko. 

Kako onda opravdati naziv vukovarskoga mosta s imenom legende Domovinskog 

rata – Jean Michel Nicolierom? 

Dakle, Hrvatska braneći „Za dom spremni“ ne brani ustaše, Pavelića, fašizam ili 

iskazuje simpatije prema jednome totalitarizmu, nego suprotno - iskazuje 

poštovanje prema onima koji su pod tim pozdravom slomili jedini realni 

nacifašizam u sjećanju suvremene Europe nakon Drugog svijetskog rata, onaj 

srpski iz devedesetih. 

Popusti li u tome Hrvatska, izravno je izložila sve do jednu stečevinu, sve do jedan 

temelj, jer su svi u kontinuitetu napadnuti. Realno je kod „Za dom spremni“ 

problem što je to uistinu bio pozdrav NDH i režima Ante Pavelića, ali ne može se 

nešto što je zloupotrijebio Pavelić a doživjelo silovitu reafirmaciju i novo 

vrednovanje u bitci za opstanak hrvatskoga naroda, predati na milost 

neprijateljima – svake Hrvatske. 

Ne pristati na selektivne standarde 

Ne može današnja Hrvatska pristati na selektivne standarde, pri čemu je nužno 

imati razumjevanja za osjećaje ljudi koji su stradali pod tim pozdravom, a 

istodobno veličati i nametati zlokobni „Smrt fašizmu“ ili sve moguće velikosrpske 

i komunističke oznake i simbole, kao izraz – demokratičnosti, ljudskih prava, 

zrelosti ili nekakve europske emancipacije. 

Jer nisu ništa od toga. To bi bila obična kapitulacija i posrnuće. 

HDZ mora to imati na umu. Jer, otvaranja vrata snagama kriminalizacije 

uspostave hrvatske državnosti, oslobodilačkoga rata i svih simbola iz toga 

vremena, makar bili istovjetni simbolima NDH režima, usporedivo je s 

probijanjem nasipa nakon kojega ništa više bujicu ne može zaustaviti u 

rušilačkom pohodu. 

Ako se HDZ jasno ne opredjeli o svim tim pitanjima, ali tako da se ne brani na 

dnevnoj osnovi od provokacija i zahtjeva, koji poprimaju sve dramatičnije i šire 

razmjere, neće poslati poruku – bitne različitosti od ljevice ili antife. 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-

hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-

rezimu.html  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-hdz-mora-inzistirati-na-tezi-da-se-u-muenchenu-sudilo-zlocinackom-rezimu.html
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Da, Marko Ljubić sjajno upozorava današnju vlast što im je činiti da hrvatska vlast 

bude u hrvatskim državotvornim rukama. Da se ostvari ono što je dano u naslovu 

knjige koju predstavljamo: OBA SU DOISTA PALA!  

Hoće li ga poslušati? 

Ipak ovo predstavljanje ću završiti onim što je o svemu tome napisao naš poznati 

odvjetnik i isto tako sjajni kolumnist Zvonimir Hodak. Kao da ponajbolji hrvatski 

odvjetnik Hodak odgovara na predsjedničinu priču o ZDS i pravosudnim tijelima: 

Iz slobodarske (Slobine) Srbije stiže nam prijetnja koju treba shvatiti krajnje 

ozbiljno. “Nikada više nećemo dozvoliti novu Oluju…“ poručio je Vučić. Da 

srpski premijer misli ozbiljno dokaz je iznenadni porast proizvodnje – traktora u 

Srbiji. Vučić se na određeni način vratio u kolovoz 1902.g. Tog vrućeg kolovoza 

Nikola Stojanović objavio je u zagrebačkom Srbobranu paradigmatski stav Srbije 

prema njihovim “zapadnim pokrajinama“. Miroljubiv, kao što su sad Vučić, 

Šešelj, Nikolić, Vulin i ostali, naš srpski “brat“ Nikola je napisao između ostalog 

“Do istrage vaše ili naše“. Zbog pomalo arhaičnog načina izražavanja možda je 

potrebno malo objašnjenje. Kako bi rekao Zoki – ili mi ili oni. Nikola ni malo nije 

dvojio kao ni Jovan Rašković tko će pobijediti u toj životnoj utakmici. Razloge je 

“znanstveno“ obrazložio. Srbi pobjeđuju jer im to “garantuje proces opšte 

evolucije“, pa onda “prirodna životna snaga“ i što je najvažnije “nadmoć na 

bojnom polju“. Zanimljivo je to bulažnjenje o Srbima kao vojnicima koji su, od 

stotinjak bitaka u svojoj povijesti, dobili samo jednu Cersku bitku. 1941.g. imali 

su vojsku za koju su tvrdili i pisali da je “treća armija u Evropi“. Kapitulirali su 

za osam dana. Pred Oluju su odbijali državu u državi koju im je europska 

birokracija nudila na pladnju uvjereni kako “Srbina vojnika“ nitko ne može 

maknuti iz vječne SAO Krajine. Kihnuli su za nešto više od tri dana. Čak ih je i 

sam Sloba javno prozvao zečevima. Sada, u ime dobrosusjedskih odnosa, na 

Bajakovu dijele turistima CD-ove u kojima Oluju prikazuju kao genocidnu u kojoj 

je srpski narod protjeran sa svojih “vekovnih ognjišta.“ Zamislite da Hrvatska 

onima koji iz bilo kojih razloga ulaze u Demokratsku republiku Srbiju dijeli CD-

e o srpskim junaštvima u Vukovaru, Škabrnji, Voćinu, Dalju, Saborskom, Sertić 

Poljani…o likvidaciji 8500 ljudi u tri dana u Srebrenici. I koliko je “otac 

domovine“ Dobrica Ćosić bio u pravu pišući o srpskim lažima s jednim svetim 

ciljem – ostvarenje Velike Srbije i granica Karlobag, Ogulin, Karlovac, 

Virovitica. Šaljući nam poruke da smo fašistička država, da je naš križ kukasti 

križ, Vučić tjera mak na konac. Hrvatske reakcije upravo su dokaz kako nas je 

Nikola Stojanović procijenio 1902.g. kad je tvrdio da Hrvati “nemaju jezika, 

običaja ni zajedničkog života“. Da nemaju “svijesti o zajedničkoj pripadosti“ te 

da “u tuđim slugama gledaju ideal pa će i sami postati slugama.“ Na ove poruke 

“mira i ljubavi“ koje je Vučić slao RH uz prisustvo Milorada Pupovca, reakcija 

hrvatske lijeve medijske falange bila je 80% blaža od čvrste, jednodušne i 

energične poruke “fašistima“ koji su nas sramotili u Kninu s fašističko-

nacističko-ustaškim ZDS. Što je najgore čak je i Thompson započeo svoje 

Čavoglave s ZDS-ni. Zašto? Zato jer ta pjesma tako i započinje. Pjevana je s tim 

tekstom od 1991.g. pa do 5. kolovoza 1995.g. Jeste li možda u tom razdoblju 

ponosa i slave čitali komentare Jelene Lovrić, Gorana Penića, Kreše Beljaka, 
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Peđe Grbina, Kolinde, Branimira Pofuka i lijeve medijske falange ili gledatelja 

Žikine dinastije da su prosvjedovali protiv pjesme “Čavoglave“. Slažem se, idiote 

koji su zapalili srpsku zastavu treba kazniti. Hrvati ne pale tuđe zastave. Mi svojim 

pobjedama prisiljavamo naše neprijatelje da oni pale naše zastave, a svojih 

pobjedonosnih se ne odričemo. One su uvijek istih boja. A ZDS će na koncu završit 

na referendumu. Čiji ishod se unaprijed zna. Dotle neka zaborave svi vlastodršci 

u RH da će ZDS suzbit policijskim i pravosudnim mjerama. Nema šanse. S tim 

usklikom išlo se u Domovinski rat. S tim usklikom ginulo se u Domovinskom ratu. 

Jugo-nostalgičare, medijske ljevičare i gledatelje Žikine dinastije može spasiti 

samo nada da će Hrvati na demokratskom referendumu odbaciti ZDS. Kad bi taj, 

za sada imaginarni referendum, ikada bio raspisan onda bih savjetovao Anti 

Tomiću, Jurici Pavičiću, Miljenku Jergoviću, Jeleni Lovrić, Miloradu Pupovcu, 

Marku Špoljaru, Silvani Perici, Tvrtku Jakovini, Hrvoju Klasiću, Draganu 

Markovini i sličnim likovima da ujedno predlože da se građani izjasne jesu li za 

to da ustaška kuna i dalje ostane sredstvo plaćanja u RH. Ha, ha … kakva 

hiprokrizija. ZDS ih užasava, ali kuna koja je istinska poglavnikova valuta, im je 

usprkos toga prirasla i srcu u džepu. Sve u svemu dječje bolesti hrvatskog 

medijskog prostora su neizlječive. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-

zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-

prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057  

 

Poslije Hodaka doista ne treba ništa komentirati, zar ne? 

 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE „OBA SU PALA“ U 

SKRADINU 

 
mr. sc. Antonijo Brajković 

 

(…) 

 

Josip Pečarić 

Danas predstavljamo neobičnu knjigu – knjigu „Oba su pala“. Ona čini cjelinu s 

knjigom „Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!“ 

o kojoj je već govorio dr. sc. Josip Stjepandić. Kao što sam napomenuo na 

predstavljanju u Tisnom u obje knjige je dan niz tekstova posvećenih napadu na 

Marka Perkovića Thompsona zato što je na proslavi u Kninu 5. kolovoza pjevao 

pjesmu „Bojna Čavoglave“ koja počinje s pozdravom ZA DOM SPREMNI!. 

Mnogi mladi u RH vjerojatno ne znaju koliko se puno puta Bojna izvodila na 

radiju i na TV-u za vrijeme Domovinskog rata i da je ta pjesma simbol 

Domovinskog rata. 

Kako je napad na Thomsona zbog Bojne bio par dana prije predstavljanja u 

Tisnom doista je neobično imati na predstavljanju dvije knjige o tom napadu, zar 

ne? Kao da sam nadmašio sam sebe. Naime, godinama sam bio gost australskih 

sveučilišta. Jednom nas je moj suradnik Professor Bertrand Mond u Melbourneu 

sa sveučilišta vozio kući. Ankica i ja smo primijetili kako on kao pokvarena ploča 

ponavlja sam sebi u bradu: „Dva dana – dva rada!“ I doista sam u ta dva dana 

uspio napraviti dva rada. A sada evo imamo dvije knjige u dva dana. 

Jasno vam je da se šalim jer se radi o potpuno istovjetnom napadu na Thompsona 

i Bojnu Čavoglave od prošle godine. A evo kako je ovogodišnji napad na 

Thompsona opisao poznati hrvatski književnik Hrvoje Hitrec: 

„Središnju proslavu Oluje u Kninu prenosila je Hrvatska radiotelevizija a 

Thompson obećao da u službenom i službeno prenošenom dijelu koncerta ne će 

pjevati Čavoglave. Izvrstan je potez da je Knin povezan s Vukovarom, akcijom za 

Vodotoranj, kao i da se izvode pjesme iz svih dijelova Hrvatske, pa naravno i iz 

Istre koju Boris Miletić nakon svinjarije s putovnicom i dalje (za javnost) navodno 

ipak drži hrvatskim teritorijem. Malo je reterirao. Možda ipak dopusti da kroz 

tunel Učka putujemo pokazujući na izlazu samo osobnu iskaznicu. 

Kamere su brzo ugašene kada je Thompson počeo pjevati Čavoglave, uz pratnju 

naroda i policije, to jest policija ga je pratila nakon što je sišao s pozornice i 

htjela mu uvaliti prekršajni papir koji je odbio potpisati jer je kazna propisana u 

njemačkim markama a one više nisu u optjecaju i ne zna kako ih nabaviti, pa će 

na tomu i ostati. Glede pozdrava ZDS koji u prekršajnom ni kaznenom obliku nije 

naveden pa ostaje u sferi nagađanja (kako je opazio i Orepić): izrečen je od 

hosovaca koji su s tim pozdravom ginuli u Domovinskom ratu, u ustroju Hrvatske 

vojske, daleko od muenchenske prve crte. A glede srpske zastave, vjerojatno se 

radilo o samozapaljenju – natopljena je hrvatskom krvlju koja lako plane u 

nezaboravu. 
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Iz Beograda je četnička klatež na vlasti kojoj su ruke još krvave iz prve polovice 

devedesetih, poslala novu, valjda desetu notu, pa je tako do sada u Zagreb poslan 

cijeli notni zapis pjesme „Spremte se, spremte četnici“.! 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24620-h-hitrec-2.html  

Međutim, Thompson nije obećao da u službeno prenošenom dijelu koncerta ne će 

pjevati Bojnu Čavoglave! Dr. Stjepandić i ja smo prije koncerta bili u 

Čavoglavama. Thompson nam je rekao da je dogovor da Bojna Čavoglave ide u 

sklopu vatrometa i odjavne špice odmah nakon "E moj narode". Tako su 

dogovorili s njegovim menadžerom Zdravkom Barišićem. Thompson nam je 

rekao da on ne vjeruje da će tako i biti i da oni sigurno neće poštivati dogovor. 

Zajedno smo došli u Knin. Tamo su mu organizatori rekli o promjeni. Zanimljivo 

je bilo i to da su tražili i stanku od dvije minute da prije njegovog nastavka 

koncerta dva orkestra siđu s tribine. Je li i to bila igra da bi se poslije moglo tvrditi 

kao što jeste kako je Thompson pjevao Bojnu poslije završetka koncerta? 

Kasnije mi je Thompson rekao da je Barišić vjerovao u tu priču o završetku 

prenošenog dijela koncerta Bojnom Čavoglave i bio je ljut zbog promjene odjavne 

špice.  

Ma ja ti nisam uzrujan zbog toga, ali ne znam šta im neistina triba – rekao mi je 

Thompson. 

Ja moram priznati da sam se i ja nadao da ipak Marka neće prevariti i dr. 

Stjepandić zna kako sam bio ljut isto kao i Thompsonov menadžer.  

Otišli smo iz Knina, a da nismo znali za događaj s milicijom, pardon policijom. 

Sutradan su mi prijatelji javili za to sramotno ponašanje policije. Među njima i 

biskup sisački dr. Vlado Košić koji nije mogao doći u Knin jer su ga branitelji 

zamolili da održi misu u Sisku. Tko već nije neka obavezno pročita njegovu 

homiliju: 

http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-

pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016  

Sjajna kolumnistica Hrvatskog tjednika Mirela Pavić mi ju je ovako 

prokomentirala: Biskup Košić imao sjajnuuuu propovid u Sisku...suze mi na oči,  

U nedjelju prije odlaska u Sinj na Alku poslao sam prijateljima novo pismo 

Predsjednici RH. Pismo je odmah objavljeno na nekim hrvatskim portalima, a 

potpisali su ga uz mene i kolege Stjepandića i dvojica biskupa Vlado Košić i 

Valentin Pozaić i generali Ljubo Ćesić Rojs, Marinko Krešić, Josip Štimac i Ivan 

Tolj.  

Jedan naš poznati svećenik mi je napisao istog dana: 

Poštovani g. Pečariću, 

Zašto tražiti naš pozdrav 'ZA DOM' kao službeni pozdrav u HV. 

Potreban je kao jedan od normalnih pozdrava u Hrvatskoj; Hvaljen Isus, Dobar 

dan, Bog s vama, živjeli, lijepi pozdrav...  

Bog s Vama. ZA DOM - SPREMAN. 

Odgovorio sam mu: 

On to već jest jer su HOS-ovci dio HV. 

Vlast to samo treba javno reći! 

Pozz 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24620-h-hitrec-2.html
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016
http://www.biskupija-sisak.hr/index.php/biskup/homilije/3575-homilija-na-dan-pobjede-i-domovinske-zahvalnosti-i-dan-hrvatskih-branitelja-2016
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Josip 

Zapravo, to naše Pismo Predsjednici, koje je zvanično poslano jučer, završili smo 

ovako: 

Podsjećamo Vas: 

 a) Pokojna gđa Vera Stanić i g. Pero Kovačević su 1994 uvjerili predsjednika 

Tuđmana i ministra Šuška da se prizna status hrvatskog branitelja pripadnicima 

HOS-a; 

b) da je predsjednik Tuđman 1. listopada 1991(napisao je g. Kovačević) donio 

zapovijed da postrojbe HOS-a ulaze u sastav OS RH; 

c) da je znakovlje postrojbi HOS-a službeno odobrilo Ministarstbvo obrane 1994. 

sukladno Službovniku OSRH. 

d) U zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova njihovih 

obitelji uvršteni su pripadnici HOS-a, a promjenom vlasti 2000-e su im ta prava 

oduzeta. 

Zapravo su to činjenice o kojima sam već pisao, o njima sam govorio nedavno u 

Bujici, a upozorio sam i Ustavni sud kada Vrhovni sud nije smatrao potrebnim 

poštivati ove činjenice u slučaju Josipa Šimunića. 

Jučer su na CroPortalu objavili članak u kome su istražili spomenute činjenice u 

svijetlu danas važećih zakona u članku: 'ZA DOM SPREMNI' VEĆ JE 

REGULIRAN I ZAŠTIĆEN ZAKONIMA REPUBLIKE HRVATSKE: 

„Nakon bezbroj novinarskih upita predstavnicima Vlade RH, Predsjednici 

Republike, vođama parlamentarnih stranaka i ostalim političarima i njihovom 

izmotavanju ili dodvoravanju potencijalnoj koaliciji i glasačima, povjesničarima 

i pravnicima, je li pozdrav "Za dom spremni" zabranjen zakonom i je li to 

povijesni hrvatski ili samo ustaški pozdrav, mi nudimo jednostavan odgovor i to 

surfajući samo 15-ak minuta, što su naravno mogli i oni koji nam vode ili bi željeli 

voditi državu. 

Ne ulazeći u to je li pozdrav "Za dom spremni" povijesni pozdrav prije Drugog 

svjetskog rata, sa sigurnošću možemo potvrditi da NIJE zabranjen zakonom. Ne 

samo da nije zabranjen već je reguliran zakonom kao i sva obilježja i odore iz 

Domovinskog rata. 

Naime, Zakonom o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova 

njihovih obitelji od 12. veljače 2013. u članku 2. stavak 1. precizirano je tko su to 

hrvatski branitelji iz Domovinskog rata.“ 

U tekstu se daje link na taj zakon i što je dano u Članku 2 tog Zakona 

(http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html) 

i komentira taj članak: 

„Dakle, zakonom je regulirano da su pripadnici Hrvatskih obrambenih snaga 

(HOS) hrvatski branitelji iz Domovinskog rata, a budući da su sve postrojbe imale 

svoja obilježja na odorama, tako je i HOS imao znak s natpisom "Za dom spremni" 

koji je bio i uzvik na postrojavanjima.“ 

Potom upozoravaju na Pravilnik Ministarstva obrane o vojnim odorama  

(http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2011_05_58_1268.html): 

„Nadalje, člankom 18. Pravilnika o vojnim odorama (NN broj 58/11 i 113/11) 

propisano je da hrvatski branitelji iz Domovinskog rata mogu u svečanim 

http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2013_02_19_322.html
http://narodne-novine.nn.hr/clanci/sluzbeni/2011_05_58_1268.html
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prigodama u OS RH i u prigodama službenog obilježavanja obljetnica vezanih uz 

događaje u kojima su sudjelovali u Domovinskom ratu ili na obljetnicama 

zbivanja iz Domovinskog rata nositi službene vojne odore, ako ih posjeduju, a 

mogu nositi i vojne odore iz Domovinskog rata. 

Ako sagledamo ovaj Zakon o pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i 

članova njihovih obitelji i pravilnik Ministarstva obrane o nošenju vojnih odora, 

a znajući kako izgleda odora i dijelovi odore HOS-a u Domovinskom ratu te da 

se na njima nalazi "Za dom spremni", dolazimo do zaključka da su sva dosadašnja 

postupanja hrvatske policije i pravosuđa o oduzimanju predmeta, kažnjavanju na 

javnim skupovima zbog riječi "Za dom spremni" protuzakonita, a izjave naših 

političara ukazuju da ne poznaju zakone koje bi oni u najvećoj mjeri trebali štititi. 

Temeljem spomenutog zakona dolazimo do zaključka da je i presuda suda u 

slučaju Josipa Šimunića nezakonita jer tvrdnja suda da je pozdrav "Za dom 

spremni" ustaški, a ne osvrćući se na Domovinski rat, upravo je politička presuda 

koja se ne temelji na zakonima Republike Hrvatske, a to upravo potvrđuje i ovaj 

zakon. 

Preostaje im samo jedno objašnjenje koje bi bilo suludo, a isto tako bilo bi i čisto 

silovanje zakona, a to je kad kažu: možete nositi ali ne smijete izgovarati pozdrav 

"Za dom spremni". 

Dakle, kome pravo, a kome krivo, ali pozdrav "Za dom spremni" je pozdrav iz 

Domovinskog rata i kao takav je dozvoljen.  

Zapravo, ako smo pravna država onda bi se doista trebalo poštivati hrvatski zakoni 

i ono što kaže Predsjednica Republike Kolindi Grabar Kitarović. Naime ona je 

izjavila u nedjelju navečer:  

"Pravosudni organi, pravosudna tijela trebaju rješavati pitanje (pozdrava) 'Za 

dom spremni' i slično...“ 

Zapravo lako je pretpostaviti što je ona mislila pod tim rješavanjem kada je i sama 

tvrdila da je ZDS „ustaški pozdrav“! 

Očito bi neki u Pravosuđu sami morali odgovarati jer su svojim nepoznavanjem 

zakona osuđivali ljude. Najdrastičniji slučaj je onaj Josipa Šimunića poslije hajke 

na njega od bivšeg ministra Jovanovića. Hoće li ikada odgovarati i mnogi 

političari što se ne suprotstavljaju pritiscima i osudama iz svijeta zbog zakonski 

dozvoljenog pozdrava iz Domovinskog rata – pozdrava ZDS? 

Sve to sugerira da će vlast koja nije sposobna oduprijeti se pritiscima iz svijeta i 

hrvatskih komunista, kojima nikada nije bila draga naša pobjeda u Domovinskom 

ratu, upravo zato što je ZDS zakonit pozdrav tražit će njegovu zabranu. Zapravo 

oni i napadaju ZDS kako kaže sjajni kolumnist Marko Ljubić ne zbog toga jer je 

to bio Pavelićev pozdrav, a bio je, ne zbog toga jer je današnjoj Hrvatskoj 

potreban Pavelić kao izvorišna paradigma, jer nije uopće, nego zbog toga jer je 

pod tim pozdravom ratovao slavni HOS, tisuće mladića i djevojaka, koji su dali 

više od sedamsto života u ratu za Hrvatsku i nikada ih nitko nije optužio za jedan 

jedini pojedinačan eksces, zločin. Nikada nitko. Kako onda opravdati naziv 

vukovarskoga mosta s imenom legende Domovinskog rata – Jean Michel 

Nicolierom? Dakle, Hrvatska braneći „Za dom spremni“ ne brani ustaše, 

Pavelića, fašizam ili iskazuje simpatije prema jednome totalitarizmu, nego 
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suprotno - iskazuje poštovanje prema onima koji su pod tim pozdravom slomili 

jedini realni nacifašizam u sjećanju suvremene Europe nakon Drugog svjetskog 

rata, onaj srpski iz devedesetih. 

„http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic- 

za budućnost ili sa stranim moćnicima u ugodnu beogradko-bruxsellesku 

fotelju.rezimu.html  

Zato se lako može dogoditi ono što tvrdi naš poznati odvjetnik i kolumnist 

Zvonimir Hodak: 

A ZDS će na koncu završit na referendumu. Čiji ishod se unaprijed zna. Dotle 

neka zaborave svi vlastodršci u RH da će ZDS suzbit policijskim i pravosudnim 

mjerama. Nema šanse. S tim usklikom išlo se u Domovinski rat. S tim usklikom 

ginulo se u Domovinskom ratu. Jugo-nostalgičare, medijske ljevičare i gledatelje 

Žikine dinastije može spasiti samo nada da će Hrvati na demokratskom 

referendumu odbaciti ZDS. Kad bi taj, za sada imaginarni referendum, ikada bio 

raspisan onda bih savjetovao Anti Tomiću, Jurici Pavičiću, Miljenku Jergoviću, 

Jeleni Lovrić, Miloradu Pupovcu, Marku Špoljaru, Silvani Perici, Tvrtku 

Jakovini, Hrvoju Klasiću, Draganu Markovini i sličnim likovima da ujedno 

predlože da se građani izjasne jesu li za to da ustaška kuna i dalje ostane sredstvo 

plaćanja u RH. Ha, ha … kakva hiprokrizija. ZDS ih užasava, ali kuna koja je 

istinska poglavnikova valuta, im je usprkos toga prirasla i srcu i džepu. Sve u 

svemu dječje bolesti hrvatskog medijskog prostora su neizlječive. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-

zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-

prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057 

Zapravo bio bi to referendum o Hrvatskoj. Referendum koji bi pokazao koliko 

sam bio u pravu kada sam tvrdio kako Srbi dijele Hrvate na ustaše i srpske sluge. 

Referendum koji bi pokazao ima li danas više srpskih sluga tj. onih koji ne žele 

neovisnu Hrvatsku od 20-25 posto kako je svojevremeno tvrdio Tuđman! Moja 

pozicija je poznata: Ja vam ne volim biti sluga! 

Završit ću s porukom vlastima Luke Podruga u današnjem Hrvatskom tjedniku: 

„Trenutačna hrvatska vlast, od predsjednice do premijera, a posebno vladajuća 

koalicija HDZ i MOST, svojim odlukama pokazat će svoje domoljublje i 

opredijeljenost. Mogu birati između zaštite nacionalnih interesa i služenja 

Beogradu, između ulizivanja antihrvatskim antifašistima i zaštite digniteta 

Domovinskog rata i branitelja. Između njih sinova Udbe i nas sinova Oluje. Izbor 

je lagan i jednostavan, kao 1991., s hrvatskim narodom u tešku borbu ili sa 

stranim moćnicima u ugodnu beogradsko-bruxsellesku fotelju.“  

HVALA! 

 

Skradin, 11. kolovoza 2016.  

 

  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-graana/24616-m-ljubic-%20za%20budućnost%20ili%20sa%20stranim%20moćnicima%20u%20ugodnu%20beogradko-bruxsellesku%20fotelju.rezimu.html
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/idiote-koji-su-zapalili-srpsku-zastavu-treba-kazniti-hrvati-ne-pale-tude-zastave-mi-svojim-pobjedama-prisiljavamo-na-paljenje-nasih-zastava-945057
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BOLJE JE PRIČATI A NE RADITI, ZAR NE? 
 

Vlado Marušić je na portalu Glas Brotnja 29. 08. 2016. u svom reagiranju na 

zabranu Thompsonova koncerta u Švicarskoj spomenuo i moje pismo: 

Na zabranu ovog koncerta reagirao je akademik Josip Pečarić koji se obratio 

Predsjednici RH, Ministru Branitelja RH, Ministarstvu inozemnih poslova 

RH izražavajući svoje nezadovoljstvo zabranom ovog koncerta što se 

dogodilo i 2009 godine kada su švicarske vlasti također zabranile koncert 

Marka Perkovića Thompsona zbog čega su Hrvati u Švicarskoj prikupili 

5000 potpisa potpore Thompsonu negodujući protiv odluke švicarskih vlast, 

pa sada s pravom Akademik Pečarić očekuje od gore navedenih državnih 

institucija RH svoje priopćenje i zaštitu simbola hrvatskog otpora Marka 

Perkovića Thompsona, no vidjet ćemo??? 

http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-thompson-fitilj-svijece-koja-gori-mraku-

europe/  

Tri upitnika sugerira kako g. Marušić ne očekuje nikakvo reagiranje. Međutim, 

možda se kao reagiranje Ministarstva vanjskih poslova može shvatiti ono što je 

izjavio mr.sc. Slobodan Mikac, generalni konzul hrvatskog veleposlanstva u 

Švicarskoj: 

“Znam da je imao zabranu nekoliko godina, zatim je odrađen koncert, po meni je 

to previše buke oko jednog pjevača”, ocijenio je dodavši kako: “nije dobro da 

netko otvoreno poziva na mržnju, na netrepeljivost – takva retorika ne pripada ni 

u Hrvatsku ni u Švicarsku”. 

http://narod.hr/svijet/procitajte-sto-generalni-konzul-kaze-o-zabrani-koncerta-

marka-perkovica-thomspona  

Vjerovali ili ne: Švicarci lažno optuže Thompsona kako “uvijek iznova” upada u 

oči zbog “ultra-nacionalističkih svjetonazora” i “veličanja fašističkog režima 

ustaša”, a generalnom konzulu takova laž ne smeta već svojom izjavom da za 

pravo Švicarcima. Kako njegovo Ministarstvo nije reagiralo na takovu izjavu 

ispada da u tom Ministarstvu misle suprotno od Ministra branitelja koji je 

Thompsonu napisao: 

„Tvoj nadasve domoljuban duh i promicanje vrijednosti pravednog i 

osloboditeljskog Domovinskog rata bili su snažna potpora i hvalevrijedan primjer 

domoljublja i snage hrvatskog zajedništva.“ 

Ili samo šalju u svijet na mjesto generalnog konzula čovjeka koji ništa ne 

razumije? Bilo kako bilo itekako su odmah trebali reagirati na ovakvu sramotnu 

izjavu. 

A zabrana je bila izvrsna prigoda da HDZ pokaže kako oni i djeluju kada su u 

pitanju hrvatski nacionalni interesi. To bi im dobro došlo u vrijeme kada 

Milanović ustašuje po Hrvatskoj, računajući kako svoje biračko tijelo ne može 

izgubiti pa mu je cilj pokazati da u HDZ-u ne smiju ni reći ono što se ne sviđa 

moćnicima u EU i šire. Izvrsna prigoda i da pokažu da Plenković nije doveden da 

bi zaustavio Karamarka koji je sve više i više pokazivao kako su mu hrvatski 

nacionalni interesi važniji od interesa EU-a.  

http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-thompson-fitilj-svijece-koja-gori-mraku-europe/
http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-thompson-fitilj-svijece-koja-gori-mraku-europe/
http://narod.hr/svijet/procitajte-sto-generalni-konzul-kaze-o-zabrani-koncerta-marka-perkovica-thomspona
http://narod.hr/svijet/procitajte-sto-generalni-konzul-kaze-o-zabrani-koncerta-marka-perkovica-thomspona
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Izvrsnu raščlambu Milanovićeva ustašovanja i ponašanja HDZ.a dao je Marko 

Ljubić u tekstu Milanovićeva velika obmana: 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-milanoviceva-velika-obmana  

Naravno mnogi hrvatski kolumnisti su pisali o tome. Sve te tekstove možemo 

podvesti pod naslov koji je dao Milan Ivkošić:  

Hrvatska nastavlja skidati gaće pred svakim u EU, pa i pred četničkom Srbijom 

http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-

eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-

1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-

Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-

533631b39c-67747401  

Dujmović: 

http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-

desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-

pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500  

Starešina: 

http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-

po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-

odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250  

Hitrec: 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-

obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-

desnice.html  

Šola 

http://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/agora/clanak/id/324805/petokolonas

-sake-jada-iz-beograda  

Navest ću samo dio onoga što je napisao Hodak: 

Pa da vidimo koje je to grozote “nabrijani“ Zoki rekao da se čitav progresivni, 

pastoralni lijevi dio Lijeve naše tako zgrozio. Priznajem i sam da je nedopustivo 

reći za pristojne, europski orijentirane Srbe da su “šaka jada“, da već 150 godina 

ne znaju koga bi pripojili, Makedoniju, BiH ili Kosovo te da takvi pretendiraju 

vladati Balkanom. Srbi stvarno nisu zaslužili da ih se ovako uličarski vrijeđa. Evo, 

Vučić je nedavno diplomatski i uljudno usporedio Oluju sa Jasenovcem. Je li ta 

usporedba uvredljiva? Jelena Lovrić, Ante Tomić, Nenad Stazić, Bojan 

Glavašević, Milorad Pupovac, Vedrana Rudan i gledaoci Žikine dinastije sigurni 

su da nije. I Carl Bildt se slaže sa njima. I redakcija Jutarnjeg istog je mišljenja. 

To je sloboda govora i izražavanja. Čl. 38. Ustava RH. Kad mlađahni po-četnik 

Vučić kaže da Srbija neće više dozvoliti Oluju onda je to figurativna metafora. Pa 

koliko je oluja nanijela štete našim narodima i usjevima? A tek u svijetu?! Kad 

Ivica Dačić, Slobin đačić, kaže da će se referendum u RS održati inače će Srbija 

“da tamo pošalje vojsku“ to ne treba odmah bukvalno shvatiti. Dok se po sistemu 

“skup’te se, skup’te četnici“ vojska skupi, Rusi daju naoružanje, Merkelovica 

odobri akciju, proći će dosta vremena. Kad četnički vojvoda Nikolić, zvani od 

milja Toma grobar, uspoređuje Milanovića s Pavelićem, a RH sa NDH-om, onda 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-milanoviceva-velika-obmana
http://vecernji.us6.list-manage.com/track/click?u=e2e4d0126f78ebd6c6e74d904&id=20847741b7&e=6cd1c1ec72
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://www.vecernji.hr/premium/hrvatska-nastavlja-skidati-gace-pred-svakim-u-eu-pa-i-pred-cetnickom-srbijom-1109188?utm_source=Ve%C4%8Dernji+list&utm_campaign=533631b39c-Premium_NL6_17_2016&utm_medium=email&utm_term=0_d9b3729caf-533631b39c-67747401
http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500
http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500
http://narod.hr/hrvatska/t-dujmovic-ljevici-klecaju-koljena-pred-beogradom-a-desnica-se-ukoci-kad-ih-berlin-washington-mrko-pogledaju?doing_wp_cron=1472242099.7031641006469726562500
http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250
http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250
http://narod.hr/hrvatska/v-staresina-hrvatski-politicari-ne-vide-da-im-vucic-mic-po-mic-uhicuje-drzavu-priprema-odcjepljenje?doing_wp_cron=1472628778.3752140998840332031250
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-desnice.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-desnice.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24745-h-hitrec-starcevicanski-obracenik-zoki-koji-se-samoproglasio-novim-vodom-krajnje-hrvatske-desnice.html
http://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/agora/clanak/id/324805/petokolonas-sake-jada-iz-beograda
http://www.slobodnadalmacija.hr/misljenja/agora/clanak/id/324805/petokolonas-sake-jada-iz-beograda
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on zna da na taj način priličnom broju ljudi u Lepoj njihovoj šalje birane 

komplimente. 

I na tako rafinirane fino složene pohvale od strane komšija Zoki, umjesto da se 

nakloni i zahvali, on huliganski šteti idiličnim odnosima dviju prijateljskih država. 

Neki hlebinski političari misle da Zoki jednostavno “ne može kontrolirati svoj 

izričaj.“ Još kako može! Osobito ako je sve što je rekao o Srbiji čista, destilirana 

istina. Srpska vladajuća garnitura je šaka jada. Problem je što to oni još ne znaju. 

Da je Srbija vojnički jaka kao 1991.g., uz ovakvu podršku Rusije i logistiku Angele 

Merkel, u Zagrebu bi Pavle Kalinić proglasom tražio da se akumuliraju rezerve 

hrane, vode, soli, šećera za prvih deset dana. No, to ne znači da jednog dana, a 

možda i prije, Srbija neće biti spremna. Kao i toliko puta prije. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-

pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-

kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-

zuba-949922  

Pitanje je hoće li svojim izjavama Milanović ipak odbiti od sebe one na koje 

sigurno računa a za kojima Hodak poručuje: 

Oluja će vas pratiti do kraja života u vašim zečjim dušama. 

O njima piše Holjevac: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hrvatskim-antifasistima-je-blizi-vucic-

nego-milanovic-950296  

Međutim, prof. dr. sc. Zdravko Tomac već u naslovu svoga teksta kaže što 

hrvatska vlast, umjesto priča, treba napraviti: 

 Hrvatska treba podići optužnicu protiv Vučića, Nikolića i Dačića! 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/58943/Hrvatska-treba-podići-optužnicu-

protiv-Vučića-Nikolića-i-Dačića!.htm  

Svojevremeno sam i sam pozivao vlast da pokrene sudsku tužbu za ratne štete, što 

je i logično poslije presude stalnog suda u Haagu po kojoj je Srbija izvršila 

agresiju na Hrvatsku u cilju stvaranja homogene velike Srbije i pri tome izvršila 

niz genocidnih radnji. Znamo da iz vlasti nikada nisu naveli ni te činjenice što je 

vjerojatno Milanoviću bio signal da može ustašovati, jer vladajući ne smiju. 

A što tek reći na sjajan prijedlog Ivice Marijačića (Hrvatski tjednik, 25. 08. 2016.): 

Ukidanje Zakona o općemu oprostu jedina učinkovita protumjera prema Srbiji 

Marijačić svoj tekst završava ovako: 

Pozivanje Srbije na razum danas je, na žalost, jednako nedjelotvorno kao i u 

vrijeme rata jer ta država očito nije doživjela civilizacijsku transformaciju. 

Tuđman im je bezbroj puta nudio mir, ali je on i svatko drugi znao da mira ne će 

biti bez prave lekcije koja je uslijedila u obliku operacije Oluje. Hrvatska vojnička 

čizma pregazila je agresora u samo par dana i nanijela mu poraz koji će ga još 

dugo, dugo boljeti. Unatoč toj boli i veličini pobjednika koji im je abolicijom dao 

mogućnost da shvate zabludu, nisu izvukli nikakvu pouku. Ali ni hrvatske vlasti 

nisu izvukle pouku da Srbija ne će popustiti u svome nasilju ako ju se na to ne 

primora. 

Ukinimo, dakle, Zakon o općemu oprostu pa ćemo brzo vidjeti kako se susjedna 

agresivna država povlači. Što bi značilo ukidanje toga Zakona? Prvo bi desetak 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/zasto-svakog-kolovoza-pobjesne-srbi-orjunasi-udbasi-jugonostalgicari-stare-komunjare-mladi-kriptokomunisti-gledaoci-zikine-dinastije-etablirani-cetnici-i-sva-stoka-sitnog-zuba-949922
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hrvatskim-antifasistima-je-blizi-vucic-nego-milanovic-950296
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/hrvatskim-antifasistima-je-blizi-vucic-nego-milanovic-950296
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/58943/Hrvatska-treba-podići-optužnicu-protiv-Vučića-Nikolića-i-Dačića!.htm
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/58943/Hrvatska-treba-podići-optužnicu-protiv-Vučića-Nikolića-i-Dačića!.htm
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tisuća Srba koji su se vratili u Hrvatsku, brzo pobjeglo u Srbiju jer su sudjelovali 

u agresiji, među njima zacijelo i silovatelji vukovarskih žena koji danas slobodno 

šeću gradom herojem i čak su zaposleni u policiji, pravosuđu i ostalim 

institucijama. Neka odlaze, za takvima nitko ne bi plakao, a ako bi neki ostali – 

ima u hrvatskim zatvorima još mjesta za njih. Nadalje, stotinjak i više tisuća Srba 

ne bi se usudilo napustiti Srbiju, što je također dobro. Vrijeme je, dakle, da se 

Hrvatska počne ponašati kao pobjednica, a ne kao gubitnica rata iz 90-ih, ne da 

bi ikoga ponižavala, nego da bi vratila prirodni poredak stvari u kojemu nije 

moguće da poraženi agresor izbjegne kaznu i plaćanje odštete, a kamoli da on 

sudi žrtvama svoje agresije. 

Cijeli tekst možete naći na: 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/24738-i-marijacic-ukinurti-zakon-o-opcemu-

oprostu-jedina-ucinkovita-protumjera-prema-srbiji.html  

Da, postoje sjajni prijedlozi kako Hrvatska može pokazati da je ponosna i 

samosvjesna država. Samo da su takovi i njeni političari. Zato je prijedlog da se 

reagira na Thompsona bio samo prijedlog da se počne. Zar izbori nisu itekako 

zgodna prigoda za tako nešto? 

  

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/24738-i-marijacic-ukinurti-zakon-o-opcemu-oprostu-jedina-ucinkovita-protumjera-prema-srbiji.html
http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/24738-i-marijacic-ukinurti-zakon-o-opcemu-oprostu-jedina-ucinkovita-protumjera-prema-srbiji.html
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REVIZIONIST HASANBEGOVIĆ 
 

Zvonimir Hodak piše: 

"Promocija moje prve i vjerojatno posljednje knjige “Lijevom našom…“prošla je 

neočekivano dobro. Dvorana “Vijenac“ na Kaptolu bila je puna tako da su ljudi 

stajali sa strane. Ovim putem hvala akademiku Josipu Pečariću, prof. dr.sc. Josipu 

Jurčeviću, i Josipi – oprostite – glumici Anji Šovagović na sjajnoj prezentaciji 

knjige. Mislim da smo svi zajedno napravili jednu dobru stvar. Bojim se samo 

stare kineske poslovice koja od prilike kaže: ako napraviš dobro djelo prije ili 

kasnije za to ćeš platiti…" 

 

ZA ONE KOJI NISI BILI NA PREDSTAVLJANJU ILI POGLEDALI SNIMKU: 

JOSIPA JE KĆERKA ANJE ŠOVAGOVIĆ:))) 

 

"Ajmo se mi sad vratiti hrvatskoj političkoj idili. Žilava ljevica, inače ćorava kad 

je u pitanju hrvatska stvarnost, još sanja o danima ponosa i slave s Maršalom na 

bijelom konju kako ulazi u Zagreb. Odjednom je progledala i ugledala svijetlost 

na kraju tunela – novog Ivu Sanadera! On će nas spasiti drugovi! Međutim, nije 

to drugovi Sanader, to je Andrej Plenković! ”Ma, dobro! Meni su isti!” misli 

Milorad. Oba su mladi i lepi, a još ako i Plenki izgovori “Hristos se rodi“ doista 

ga zlatom moraš platiti. Jelena Lovrić doživljava drugu mladost. Nezadrživo 

prodire po lijevom krilu. Pupovac se talentirano uvlači skoro k’o Ivi Sanaderu pa 

i Jadranki. Ljevičarska glorifikacija Plenkovića proizlazi prvenstveno iz činjenice 

da je ljevica, neakademski rečeno, popušila izbore i sada na lijevoj Lijepoj našoj 

nema ama baš nikog tko bi, recimo, mogao “srediti“ eliminaciju Zlatka 

Hasanbegovića kao člana Plenkovićevog kabineta. Stoga je Pupovac odmah, još 

prije početka razgovora s Plenkijem, bio jasan i glasan: ”Takvi kao Plenković 

plaćaju se suhim zlatom“. Naravno, pod uvjetom da on bude u vladi u kojoj neće 

biti Hasanbegovića. Branimir Pofuk triumfira kao da ga je šef beogradske 

filharmonije Tasovac uzeo za prvu trubu. Kaže Brane: “Plenković je u izbornoj 

noći mimo Hasanbegovića prošao kao pokraj turskog groblja“. Jugo-Brane ima 

”soko okolovo”. Impresionirala ga je euro-atmosfera iz HDZ-ovog stožera: “Bez 

inscenirane euforije, bez i jedne hrvatske i stranačke zastave, bez balona, pjenušca 

i treštećeg domoljubnog-glazbenog kiča.“ Napredno i liberalno! Gledam zborove 

Trumpa i Clintonice. Koji primitivci. Sve se vijori od američkih zastava i simbola. 

Nigdje ni jedne ruske, srpske, japanske ili sjeverno korejske zastave. Trump se 

nije sjetio ni da pozove beogradsku Filharmoniju. Čak ni to! Uglavnom, lijeva 

medijska falanga ima dojam kako vjerodostojnost Plenkovića prolazi ili pada na 

tome hoće li Hasanbegović biti u njegovom kabinetu ili ne." 

 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/pupovac-se-talentirano-

uvlaci-skoro-ko-ivi-sanaderu-pa-i-jadranki-955984 

 

PLENKOVIĆ KAO DA ODGOVARA HODAKU: 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/pupovac-se-talentirano-uvlaci-skoro-ko-ivi-sanaderu-pa-i-jadranki-955984
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/pupovac-se-talentirano-uvlaci-skoro-ko-ivi-sanaderu-pa-i-jadranki-955984
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“HDZ je desnica, no moja je misija ojačati i politički centar. To je jasan zadatak 

koji vrijedi za sve partnere naše stranke u cijeloj Europi. HDZ je stranka koja 

oduvijek želi predstavljati sve građane Hrvatske, no ekstremizam ću iz naše 

stranke protjerati. Hrvatski narod želi stranku koja se odgovorno postavlja prema 

nacionalnim interesima” 

 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/plenkovic-preko-njemacke-televizije-

porucio-protjerat-cu-ekstremizam-iz-hdz-a-956168 

 

NEKAKO ME SVE TO PODSJEĆA NA ONU MOJU TVRDNJU O NOVOJ 

POMIRBI - POMIRBI DJECE PARTIZANA IZ SVIH STRANAKA U RH. 

DESNE PRAVAŠKE STRANKE SU PROPUSTILE (OPET) ŠANSU DA SE 

UJEDINE. 

PAMETNIJI PRAVAŠI SU PREKO HDZ-A UŠLI U SABOR JER SU UPRAVO 

ONI - LJUDI PREPOZNATLJIVIH OSOBNOSTI U KOJIMA NAROD VIDI 

DA SU ZNA SE A NE ZA SE. 

VIDJET ĆE MO JESU LI ONI I TAKOVI SLIČNI NJIMA TI EKSTREMISTI 

NA KOJE JE PLENKOVIĆA UPOZORIO I JOSIPOVIĆ koji mu je 2010 nudio 

mjesto savjetnika u svom timu: 

"Plenković je ozbiljan političar koji je u kratkom vremenu iskoristio komparativne 

prednosti koje HDZ ima u odnosu na SDP. Tu, prije svega, mislim da disciplinu i 

organizaciju same stranke i biračkog tijela. Osim toga, uspješno je promijenio 

sliku stranke i u kratkom vremenu od stranke radikalne desnice uspio je HDZ 

prikazati europskom konzervativnom strankom. Ali čeka ga još puno posla. 

Nažalost, HDZ je ispod površine i dalje radikalan. Uostalom, pogledajte tko su 

dobitnici preferencijalnih glasova… Morat će pokrenuti reforme, i u stranci i u 

društvu. U suprotnom, umiveno lice HDZ-a bit će tek epizoda." 

 

http://www.tportal.hr/vijesti/hrvatska/444481/Josipovic-otkrio-nepoznat-detalj-

o-Plenkovicu-i-pozelio-mu-uspjeh.html 

 

Naravno neosporno je u cijeloj priči problem Hasanbegović. Znamo da je glavni 

revizionist bio dr. Franjo Tuđman, a sada je to Hasanbegović: 

Tako Dolić upozorava na moje otvoreno pismo Predsjednici u kome sam upozorio 

na njenu "priču" o revizionizmu: 

 

"Naš matematičar akademik Josip Pečarić iskazao je zdrav refleks glede jednog 

nekorektnog pokušaja predsjednice Kolinde Grabar Kitarović. Naime, KGK se 

usprotivila uvećavanju jasenovačkih žrtava od strane Arhondinisa i Gavrilovića, 

ali je to iskoristila da se očituje protiv revizije partizanske, zapravo četničke 

“istine” o Jasenovcu i NDH. Jezik je ipak bio neprimjeren. Predsjednica Kolinda 

je za brojku od 700 tisuća žrtava u Jasenovcu izjavila kako je to pretjerivanje. Zar 

samo pretjerivanje? Evo je na čelu RH godinama, a ista predsjednica tolerira ime 

ratnog zločinca Tita na najljepšim hrvatskim trgovima. Nije uništila Titovu bistu 

na Pantovčaku, nego ju je preselila u muzej! Kada sve zbrojimo, na Pantovčaku 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/plenkovic-preko-njemacke-televizije-porucio-protjerat-cu-ekstremizam-iz-hdz-a-956168
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/plenkovic-preko-njemacke-televizije-porucio-protjerat-cu-ekstremizam-iz-hdz-a-956168
http://www.tportal.hr/vijesti/hrvatska/444481/Josipovic-otkrio-nepoznat-detalj-o-Plenkovicu-i-pozelio-mu-uspjeh.html
http://www.tportal.hr/vijesti/hrvatska/444481/Josipovic-otkrio-nepoznat-detalj-o-Plenkovicu-i-pozelio-mu-uspjeh.html
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se stalno smjenjuju “partizani”. Postavlja se pitanje koliko funkciju predsjednika 

RH mogu obavljati osobe koje se ne snalaze u hrvatskoj povijesti. Svojim 

neznanjem nanose nam nepopravljivu štetu" 

 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/tvrtko-dolic/kada-ce-konacno-prestati-

provokacije-srpske-pravoslavne-crkve-955849 

 

Zato Marko Jurič upozorava: 

"Povijest pišu pobjednici osim kod nas. U Hrvatskoj, u Domovinskom ratu, 

pobjednici su nacionalne snage, a poraženi su bili pravni slijednici tzv. antifašista 

koji su napravili militantne hibride četništva, JNA i teritorijalnih postrojbi ... 

Evidentno je započeo proces Hasanbegovićeve smjene, a za to ga je potrebno 

prethodno 'rastaviti', odnosno prikazati kao častohlepnu, tvrdolinijašku osobu, 

nepotrebnog ekstremista, Karamarkovog čovjeka, povjesničara profesionalno 

nekompetentnog za resor kulture, stranački nediscipliniranog koji svojim istupima 

radi štetu stranci itd. Ukratko predstavljaju ga kao čovjeka koji je zaslužio upravo 

tu sudbinu koju Pupovac zahtijeva, a to je da bude smijenjen. Međutim, stvara se 

alibi kako smjena ne bi izgledala kao prihvaćanje Pupovčevog ultimatuma, nego 

kao logičan slijed nečega za što si je Hasanbegović sam kriv." 

 

http://direktno.hr/en/2014/kolumne/61798/Hasanbegovi%C4%87-bi-u-u-Vladi-

RH-bio-eliminator-protunacionalnih-inicijativa.htm 

 

Jurič je samo upozorio na ono što će govoriti Plenković, zar ne? 

 

Reagirao je i naš poznati vukovarski junak Željko Maršić - Zenga: 

http://kamenjar.com/hasanbegovic-zasluzio-ministarsko-mjesto/ 

 

Naravno i mi iz HNES-a reagiramo: 

 

Predsjedništvo Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta (HNES), na svojoj jučer 

održanoj sjednici, razmatrajući stanje nakon izvanrednih parlamentarnih izbora 

za Hrvatski Sabor, zaprepašteno je najnovijim pojačanim agresivnim 

antihrvatskim ponašanjem Milorada Pupovca:  

1. Milorad Pupovac je za svoje negativno antihrvatsko djelovanje 2013. godine 

etički osuđen od ovog sudišta za nacionalnu veleizdaju. 

2. Taj Srbin rođen u Hrvatskoj koja mu je time trebala biti domovina, kao zakoniti 

„glasnik“ Srba u Hrvatskoj nikada nije pokazao niti minimum korektnosti prema 

domovini i državi Hrvatskoj. Naprotiv, njegova mržnja prema Hrvatskoj sve je 

otvorenija i agresivnija.. 

3. Njegove sve učestalije i sve bezobraznije provokacije, izazivanja i optuživanja, 

bez ijednog osnova u ičemu osim čistoj mržnji i vrlo isplativom etno biznisu, 

poprimaju razmjere otvorene agresije kojoj se vlast i narod moraju suprotstaviti. 

4. Brojni su primjeri njegova nepodnošljiva ponašanja: nošenje žute vrpce u 

Saboru, najava sa Saborske tribine da će uskoro biti i fizičkih napada, bezbrojne 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/tvrtko-dolic/kada-ce-konacno-prestati-provokacije-srpske-pravoslavne-crkve-955849
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/tvrtko-dolic/kada-ce-konacno-prestati-provokacije-srpske-pravoslavne-crkve-955849
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/61798/Hasanbegovi%C4%87-bi-u-u-Vladi-RH-bio-eliminator-protunacionalnih-inicijativa.htm
http://direktno.hr/en/2014/kolumne/61798/Hasanbegovi%C4%87-bi-u-u-Vladi-RH-bio-eliminator-protunacionalnih-inicijativa.htm
http://kamenjar.com/hasanbegovic-zasluzio-ministarsko-mjesto/
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javne izjave snažno medijski popraćene o tobožnjoj ugroženosti Srba i o 

tobožnjem širenju ustaštva u Hrvatskoj, javna osuda Oluje i najnoviji subverzivni 

posjet patrijarha Bartolomeja u režiji Pupovca sa napuhavanjem brojki srpskih 

žrtava u Jasenovcu, 

5. Pupovac i njegov suradnik Vojislav Stanimirović, koji je optužen za ratne zločin 

u Tovarniku i Vukovaru, i za to etički osuđen od HNES-a za veleizdaju, u post- 

izbornim aktivnostima drsko se natječu za uključenje u novu Vladu RH i zahtjevaju 

da neće sudjelovati u Vladi u kojoj bi bio sadašnji ministar kulture Zlatko 

Hasanbegović . 

Zbog svega toga Hrvatsko nacionalno etičko sudište najoštrije etički osuđuje 

agresivno velikosrpsko ponašanje Milorada Pupovca, proglašavamo ga 

nedostojnim kao persona non grata i objavljujemo da bismo svaku suradnju sa 

Pupovcem smatrali i etički osudili kao čin nacionalne veleizdaje. 

Za HNES: dr. Zvonimir Šeparović, dr. Nikola Debelić, akademik Josip Pečarić, 

dr. Josip Jurčević, dr. Zdravko Tomac, dr. Stjepa Razum, Božidar Alić i 

književnici Nevenka Nekić, Đuro Vidmarović i Zvonimir Hodak. 

http://narod.hr/hrvatska/hnes-pupovac-persona-non-grata-hrvatskoj 

 

Zapravo Hasanbegović ne vjeruje da Plenković nije naučio da javno ne smije 

pokazati da mu je Pupovac gazda, pa htio ne htio ne ostaviti Hasanbegovića na 

mjestu na kome je zaslužio ono "najbolji Ministar" je doista sve drugo samo ne 

pametno. 

Pa ljudi već skupljaju i potpise na peticiji - kojom se zapravo iskazuje 

nepovjerenje u Plenkovićevu pamet: 

http://www.peticija24.com/potpora_drzlatku_hasanbegoviu_i_drmiri_kovau 

Zapravo, nešto slično kaže i Šola: 

http://narod.hr/hrvatska/sola-plenkovicev-test-vjerodostojnosti-bit-ce-

hasanbegovic-osvojio-vise-glasova-sad-izborima-pupovac-cijeloj-politickoj-

karijeri 

Zapravo niz tekstova bavi se pitanjem Hasanbegovića tj. pitanjem inteligencije 

novog predsjednika HDZ-a. Već sam upozorio na neke tekstove: 

Ljubić o vladavini Hrvatskom etički osuđenog veleizdajice (Pupovac se ruga 

Plenkoviću koji misli da on kao predsjednik vlade vlada u Hrvatskoj, a kao 

zagovornik Europske Hrvatske mora znati da je glavni Pupavac):  

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-pupovac-nije-srpska-moc-izraz-hrvatskih-

slabosti  

Peđa:  

http://kamenjar.com/predrag-pedja-misic-jedino-sto-srbi-hrvatskoj-ne-mogu-

nece-vise-trpjeti-to-si-milorade/  

Tomac:  

http://kamenjar.com/nova-bujica-dr-zdravko-tomac-pupovac-nagazna-mina-

andreja-plenkovica/  

Kajtazi:  

http://kamenjar.com/kajtazi-hasanbegovic-moju-potporu-jedini-posjetio-groblje-

roma/  

http://narod.hr/hrvatska/hnes-pupovac-persona-non-grata-hrvatskoj
http://www.peticija24.com/potpora_drzlatku_hasanbegoviu_i_drmiri_kovau
http://narod.hr/hrvatska/sola-plenkovicev-test-vjerodostojnosti-bit-ce-hasanbegovic-osvojio-vise-glasova-sad-izborima-pupovac-cijeloj-politickoj-karijeri
http://narod.hr/hrvatska/sola-plenkovicev-test-vjerodostojnosti-bit-ce-hasanbegovic-osvojio-vise-glasova-sad-izborima-pupovac-cijeloj-politickoj-karijeri
http://narod.hr/hrvatska/sola-plenkovicev-test-vjerodostojnosti-bit-ce-hasanbegovic-osvojio-vise-glasova-sad-izborima-pupovac-cijeloj-politickoj-karijeri
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-pupovac-nije-srpska-moc-izraz-hrvatskih-slabosti
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-pupovac-nije-srpska-moc-izraz-hrvatskih-slabosti
http://kamenjar.com/predrag-pedja-misic-jedino-sto-srbi-hrvatskoj-ne-mogu-nece-vise-trpjeti-to-si-milorade/
http://kamenjar.com/predrag-pedja-misic-jedino-sto-srbi-hrvatskoj-ne-mogu-nece-vise-trpjeti-to-si-milorade/
http://kamenjar.com/nova-bujica-dr-zdravko-tomac-pupovac-nagazna-mina-andreja-plenkovica/
http://kamenjar.com/nova-bujica-dr-zdravko-tomac-pupovac-nagazna-mina-andreja-plenkovica/
http://kamenjar.com/kajtazi-hasanbegovic-moju-potporu-jedini-posjetio-groblje-roma/
http://kamenjar.com/kajtazi-hasanbegovic-moju-potporu-jedini-posjetio-groblje-roma/
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http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/milorad-pupovac-krsi-hrvatske-zakone-

progovorili-srbi-javnim-dodvoravanjem-jednima-ucjenama-drugima-pupovac-

nas-sramoti-955362  

Kazo:  

http://kamenjar.com/hasanbegovic-ili-pupovac-kuda-plovi-hrvatski-brod/  

A s druge strane na Hasanbegovićev intervju me je upozorio prof. dr. sc. Matko 

Marušić: Fantastičan interview_ pročitajte pažljivo.  

http://www.vecernji.hr/izbori2016/jos-nisam-sreo-glasaca-hdz-a-koji-bi-imao-

nesto-protiv-toga-da-ostanem-ministar-kulture-1114421 

http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-vec-15-godina-se-obliku-antifasizma-

temelje-moderne-hrvatske-pokusava-ugurati-jugoslavenska-bastina 

 

 Zato ću ovaj tekst završiti pitanjem iz naslova današnjeg teksta Nenada Piskača:  

Jugoslavenska ili hrvatska glavna struja, pitanje je sad 

 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24892-hasanbegovic-ili-

pupovac-pred-plenkovicem-je-kusnja-biblijskih-razmjera.html 

 

Dodatak 
 

U tekstu sam prenio ono što je rekao Plenković za njemačku televiziju ARD 

prenio sam prema portalu dnevno.hr: 

“HDZ je desnica, no moja je misija ojačati i politički centar. To je jasan zadatak 

koji vrijedi za sve partnere naše stranke u cijeloj Europi. HDZ je stranka koja 

oduvijek želi predstavljati sve građane Hrvatske, no ekstremizam ću iz naše 

stranke protjerati. Hrvatski narod želi stranku koja se odgovorno postavlja prema 

nacionalnim interesima” 

I portal HKV-a spominje protjerivanje ekstrenizma iz HDZ-a: 

http://www.hkv.hr/vijesti/politika/24900-plenkovic-nijemcima-protjerat-cu-

ekstremizam-iz-hdz-a.html  

Jedan komentar: 

Ako se pokaže kako su Esih, Kujundžić i Hasanbegović bili samo mamci, biti će 

to kraj HDZ-a. 

Portal direktno.hr koji se smatra HDZ-ovim portalom prenio je slijedeće: 

 

O kulturi komunikacije  

VIDEO Pogledajte Plenkovićevu izjavu za njemačke medije iz kampanje 
HDZ je stranka koja oduvijek želi predstavljati sve građane Hrvatske. Hrvatski 

narod želi stranku koja se odgovorno postavlja prema nacionalnim interesima, 

rekao je Plenković 
Datum objave: Autor: direktno.hr  

Predsjednik HDZ-a Andrej Plenković za vrijeme kampanje u Drnišu je dao kratku 

izjavu za njemačku televiziju ARD, a danas je objavljena na Youtubeu. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/milorad-pupovac-krsi-hrvatske-zakone-progovorili-srbi-javnim-dodvoravanjem-jednima-ucjenama-drugima-pupovac-nas-sramoti-955362
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/milorad-pupovac-krsi-hrvatske-zakone-progovorili-srbi-javnim-dodvoravanjem-jednima-ucjenama-drugima-pupovac-nas-sramoti-955362
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/milorad-pupovac-krsi-hrvatske-zakone-progovorili-srbi-javnim-dodvoravanjem-jednima-ucjenama-drugima-pupovac-nas-sramoti-955362
http://kamenjar.com/hasanbegovic-ili-pupovac-kuda-plovi-hrvatski-brod/
http://www.vecernji.hr/izbori2016/jos-nisam-sreo-glasaca-hdz-a-koji-bi-imao-nesto-protiv-toga-da-ostanem-ministar-kulture-1114421
http://www.vecernji.hr/izbori2016/jos-nisam-sreo-glasaca-hdz-a-koji-bi-imao-nesto-protiv-toga-da-ostanem-ministar-kulture-1114421
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-vec-15-godina-se-obliku-antifasizma-temelje-moderne-hrvatske-pokusava-ugurati-jugoslavenska-bastina
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-vec-15-godina-se-obliku-antifasizma-temelje-moderne-hrvatske-pokusava-ugurati-jugoslavenska-bastina
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24892-hasanbegovic-ili-pupovac-pred-plenkovicem-je-kusnja-biblijskih-razmjera.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/24892-hasanbegovic-ili-pupovac-pred-plenkovicem-je-kusnja-biblijskih-razmjera.html
http://www.hkv.hr/vijesti/politika/24900-plenkovic-nijemcima-protjerat-cu-ekstremizam-iz-hdz-a.html
http://www.hkv.hr/vijesti/politika/24900-plenkovic-nijemcima-protjerat-cu-ekstremizam-iz-hdz-a.html
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"HDZ je desnica, no moja je misija ojačati i politički centar. To je jasan zadatak 

koji vrijedi za sve partnere naše stranke u cijeloj Europi. HDZ je stranka koja 

oduvijek želi predstavljati sve građane Hrvatske. Hrvatski narod želi stranku koja 

se odgovorno postavlja prema nacionalnim interesima. Glavna razlika u odnosu 

na kampanju 2015. jest ta što se više ne želimo vraćati u prošlost, već se baviti 

najvažnijim pitanjima budućnosti. Ljudi u mojoj stranci su se pri formiranju 

programa prije svega fokusirali na gospodarske teme i u kampanji mi je bilo 

važno ne baviti ideologijom. Želimo da kultura komunikacije u Hrvatskoj bude na 

europskoj razini i, u tom smislu, ova kampanja bila je u svemu nalik onim 

kampanjama koje vi pratite u Europi", rekao je Plenković. 

Međutim, na portalu kamenjar.com tvrde da nije točno ono što je izgleda portal 

dnevno.hr prenio s tportala, a to prenosi i direktno.hr. Naime Plenković je rekao: 

“HDZ je desni centar i ja sam desni centar. moja glavna misija je ojačati politički 

mainstream, vi znate da se jedna kriza odvija u europskoj uniji, moja ideja je da 

kao stranka koja je član europske pučke stranke, najveće europske političke 

obitelji, da jasno profiliramo hdz kao stožernu državotvornu stranku oko koje se 

okupljaju drugi, moja slika je da nema ekstremizma u hdzu, međutim da ima jasno 

profiliranje koje je dominantno, i ono što hrvatski narod i hrvatski birači očekuju 

je identificiranje sa strankom koja vodi računa o nacionalnim interesima, našoj 

povijesti, našoj tradiciji, kulturi, jeziku .. svemu onome što je u temeljima naše 

stranke koju je osnovao Franjo Tuđman.”  

Na portalu kamenjar.com to komentiraju: 

Dakle: NIJE REKAO da je HDZ desnica. 

Naprotiv, rekao je da je HDZ desni centar i da je ON desni centar. NIJE REKAO 

da će išta protjerati. Naprotiv, rekao je da da ne vidi ekstremizma u HDZu. HDZ 

je za njega ‘stožerna državotvorna stranka. 

http://kamenjar.com/sto-tportal-prenio-preveo-sramotno-to-vrsta-specijalnog-

rata/ 

http://direktno.hr/en/2014/medijski_partneri/61837/Ovo-%C5%A1to-je-tportal-

%E2%80%98prenio%E2%80%99-i-%E2%80%98preveo%E2%80%99-je-

sramotno-to-je-vrsta-specijalnog-rata.htm  

Na neki način ohrabruje što Plenkovićeve riječi nisu kopija onoga što kaže 

Josipović. Nad činjenicom da su mnogi iskazali nepovjerenje iz tumačenja 

njegovih postupaka oko hajke na najboljeg ministra dr. sc. Zlatka Hasambegovića, 

pa je toliko hrvatskih kolumnista komentiralo to na način na koji jesu itekako mu 

je upozorenje. Ti komentari nisu pisani zbog sporne izjave njemačkom radiju već 

su plod raščlambe hrvatskih kolumnista Plenkovićevih dosadašnjih izbora. Naslov 

teksta Mila Prpe je: Plenković ne smije krenuti putem Ive Sanadera  

 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/prpa-mile/24898-m-prpa-plenkovic-

ne-smije-krenuti-putem-ive-sanadera.html  

 

Na kraju pogledajmo što o suradnji sa pupavcima kaže Hrvoje Hitrec: 

Svi, znači, dižu optužnice protiv Hrvatske, samo Hrvatska ne diže ništa. Kako stoji 

proces koji se vodi protiv Stanimirovića, primjerice, ne znam. Četnik koji je u 

http://kamenjar.com/sto-tportal-prenio-preveo-sramotno-to-vrsta-specijalnog-rata/
http://kamenjar.com/sto-tportal-prenio-preveo-sramotno-to-vrsta-specijalnog-rata/
http://direktno.hr/en/2014/medijski_partneri/61837/Ovo-%C5%A1to-je-tportal-%E2%80%98prenio%E2%80%99-i-%E2%80%98preveo%E2%80%99-je-sramotno-to-je-vrsta-specijalnog-rata.htm
http://direktno.hr/en/2014/medijski_partneri/61837/Ovo-%C5%A1to-je-tportal-%E2%80%98prenio%E2%80%99-i-%E2%80%98preveo%E2%80%99-je-sramotno-to-je-vrsta-specijalnog-rata.htm
http://direktno.hr/en/2014/medijski_partneri/61837/Ovo-%C5%A1to-je-tportal-%E2%80%98prenio%E2%80%99-i-%E2%80%98preveo%E2%80%99-je-sramotno-to-je-vrsta-specijalnog-rata.htm
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/prpa-mile/24898-m-prpa-plenkovic-ne-smije-krenuti-putem-ive-sanadera.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/prpa-mile/24898-m-prpa-plenkovic-ne-smije-krenuti-putem-ive-sanadera.html
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Tovarniku izvodio ranjenike iz kuća, a oni potom nestali, onaj koji je vukovarsku 

bolnicu proglasio zadnjim uporištem ustaša – bolnicu iz koje su ranjenici 

odvedeni na Ovčaru – vrlo lijepo kotira u hrvatskoj državi protiv koje bijaše 

dušom i tijelom. Milorad Pupovec, autor huškačke laži o prekrštavanju srpske 

djece, prevarant koji je nagovorio hrvatske vlasti da zamijene dvojicu Srba za dr. 

Šretera premda je znao da je Šreter već ubijen, Pupovec koji se godinama, ma već 

i desetljećima prenemaže po Hrvatskom saboru, tribinama i televizijama – 

umjesto da bude lustriran (u najmanju ruku) sada i nadalje ljigari, postavlja se 

kao bitan faktor u sastavljanju nove Vlade, kadrovira u HDZ-u s kojim bi vrlo 

rado sudjelovao u vlasti. Ukoliko mu to uspije, ne će biti dobro. 

Suradnja HDZ-a s takvim SDSS-om čiji je osnivač i ratni zločinac Goran Hadžić 

nije obično političko pitanje, nego pitanje moralno, pitanje mentalnog zdravlja 

hrvatske nacije. Moguće „primanje“ u Vladu Milorada Pupovca kojega u 

Hrvatskoj preziru i Hrvati i nehrvati, jednako je kao da u hrvatsku Vladu uđu 

Nikolić, Vučić, Dačić i Vulin kao potpredsjednici, jer nikakve razlike nema, jer se 

radi o istoj družbi i istim ciljevima koji su doživjeli fijasko u devedesetima, a bude 

li potrebe i opet će. Sve je to ista Miloševićeva siročad koja sanja o crti Karlobag-

Karlovac-Virovitica, valjda ovaj put uz veću pomoć Rusa s kojima planira dvije 

vojne vježbe tik uz hrvatsku granicu. ( Nezavisno od teme, ali ne posve: vjerojatno 

ste vidjeli teritorijalni raspored mandata na izvanrednim izborima – sve zapadno 

od čuvene crte Virovitica-Karlobag obojeno je na koloriranom zemljovidu 

crvenom bojom, sve istočno od crte plavom.) 

Elem, opisano srpsko političko vodstvo, da ne kažem vojvodstvo u Hrvatskoj 

klasična je peta kolona koja egzistira na hrvatskoj političkoj gluposti iz koje su 

rođena ona zajamčena tri mjesta u Hrvatskom državnom saboru, to jest za sve 

manjine osam. Nema takvog slučaja u europskim zemljama, ni u ustavima ni u 

parlamentima. Osam zajamčenih mjesta za manjine nisu drugo do rep koji se vuče 

iz jugoslavenskih magla, i treba mu napokon stati na rep. 

 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24895-h-hitrec-svi-dizu-

optuznice-protiv-hrvatske-samo-hrvatska-ne-dize-nista.html  

 

  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24895-h-hitrec-svi-dizu-optuznice-protiv-hrvatske-samo-hrvatska-ne-dize-nista.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/24895-h-hitrec-svi-dizu-optuznice-protiv-hrvatske-samo-hrvatska-ne-dize-nista.html
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TKO ŽELI NA MJESTO HASANBEGOVIĆA DA BI 

POSTAO IZDAJICA HRVATSKOG NARODA? 

 
Poslije Brune Esih i bivši predsjedničin savjetnik za kulturu Andro Krstulović 

Opara ne želi mjesto na kome se Hasanbegović iskazao i postao najbolji 

ministar i poslije Tuđmana jedini HDZ-ovac s karizmom.  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/64354/Nitko-ne-%C5%BEeli-mijenjati-

Hasanbegovi%C4%87a-Plenkovi%C4%87-dobio-novu-odbijenicu.htm  

Tako Plenković ima neočekivano velike poteškoće da izvrši jednostavni nalog 

svjetskih moćnika i ukloni neposlušnog Hasanbegovića koji naivno misli da 

kao ministar u Hrvatskoj vladi treba služiti hrvatskom narodu, a ne 

gazdama. 

Istina, Plenković kojemu lijevi mediji pokušavaju stvoriti karizmu kao što su 

Josipoviću, upravo iz primjera Josipovića nije jednostavno imati na 

ministarskom položaju čovjeka koji je sam sebi stvorio karizmu koju ima. To 

je pozicija koja Hasanbegoviću govori što je interes hrvatskog naroda i 

samim tim pokazuje kakvi su oni drugi političari koje lijevi mediji toliko 

slave. 

Plenkoviću pravi velike probleme i bivši Josipovićev savjetnik Dejan Jović 

koji govori da je Plenković zamijenio Karamarka jer je bio opasnost za 

Hrvatsku. 

Ne treba biti previše inteligentan pa shvatiti da je sve suprotno od onoga što Jović 

kaže, zar ne? 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/64423/Jovi%C4%87-o-Milanovi%C4%87u-

Plenkovi%C4%87u-Hasanbegovi%C4%87u-Stieru-%C5%A0eksu.htm  

Ali on govori i ono što gazde očekuju od Plenkovića, zar ne? 

Kolika je „opasnost“ za slobodu u Hrvatskoj bio Karamarko najbolje nam govori 

Most kome je drugi čovjek Karamarkovog HDZ-a Brkić bio nepodoban za 

Ministra branitelja, ali vrlo podoban za Podpredsjednika Sabora i pri tome dobija 

najviše glasova. Podsjetit ću vas kako sam zamjerao Karamarku jer nije išao do 

kraja upravo s Brkićem, a ne čekao da on – nepodoban Joviću i Mostu – dođe na 

red.  

Po Plenkoviću udara i Jelena Lovrić. Naime i njoj je on sada podobniji od Mosta 

koji je odradio svoju zadaću rušeći opasnost za slobodu g. Karamarka. O tome 

vidjeti Hodaka. Meni je – naravno - zanimljiv dio gdje je i ZDS: 

Za vrijeme Karamarka ustaške zmije razmiljele su se po Lijepoj Našoj. Fašizacija 

i ustašizacija, svastike, ZDS, ognjištari. Otkako nam se ukazao Plenki, sve je to 

nestalo kao da su Davor Božinović, Mate Granić i Vlado Šeks čarobnim štapićem 

rastjerali tamne oblake nad državom. .. Na plenarnoj sjednici Europskog 

parlamenta Britanac Nigel Farage osvrnuo se i na Lijepu našu. Naglasio je da je 

Hrvatska “velika pobjeda EU“ iako je svega 22% građana RH glasovalo na 

referendumu za ulazak u EU. Govoreći o rasprodaji nacionalnog imetka, Farage 

je rekao: “Zemlja koja se 800 godina borila za svoju neovisnost, nakon 20 godina 

ju je prodala ovim ljudima ispred nas“. Država koja prelazi preko Hude jame kao 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/64354/Nitko-ne-%C5%BEeli-mijenjati-Hasanbegovi%C4%87a-Plenkovi%C4%87-dobio-novu-odbijenicu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/64354/Nitko-ne-%C5%BEeli-mijenjati-Hasanbegovi%C4%87a-Plenkovi%C4%87-dobio-novu-odbijenicu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/64423/Jovi%C4%87-o-Milanovi%C4%87u-Plenkovi%C4%87u-Hasanbegovi%C4%87u-Stieru-%C5%A0eksu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/64423/Jovi%C4%87-o-Milanovi%C4%87u-Plenkovi%C4%87u-Hasanbegovi%C4%87u-Stieru-%C5%A0eksu.htm
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”gluha kuja preko ćuprije”, koja ne reagira kad FIFA u obrazloženju kazne 

izrečene Joe Šimuniću napiše: “Na teritoriju po kojem se danas RH proteže Hrvati 

su zapravo činili manjinu pučanstva. Teritorij je bio napučen milijunima Srba, 

Židova i Roma. Radi stvaranja hrvatske države ustaše su izvršile pljačku srpske, 

židovske i romske imovine, masovna uhićenja, zatočenja u koncentracijske logore 

te masovna pogubljenja pripadnika židovskog, srpskog i romskog življa, kao i 

nasilnog prekrštavanja preostalog srpskog i židovskog življa na rimokatoličku 

vjeru…” (a što je sa prekrštavanjem Roma? Opaska autora). ”Ustaše su također 

pobile 40.000 Židova te čak 700.000 Srba.“ FIFA-debil koji je to napisao sigurno 

nije isisao iz prsta tvrdnju o Hrvatima kao manjini u Hrvatskoj. Ja mislim da su 

te prijesne laži iz Hrvatske plasirali desničari. Sigurno i vi mislite tako? Jasno je 

da ljevica i razni hrvatski izrodi lažu iz generacije u generaciju. Jasno je da cinka 

i falsificira nacionalnu povijest preko katedri povijesti raznih filozofskih fakulteta 

u Zagrebu, Splitu i Rijeci. 

Međutim, nejasno je da nijedna vlast u RH, bila ona SDP-ova ili HDZ-ova, ne 

ustane barem na zadnje noge zbog otkrića Hude jame ili na kretensko 

obrazloženje kazne Jou Šimuniću.. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-

da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-

ako-ipak-ne-daj-boze-963882  

Kako je očito da je ZDS jedan od dokaza preostalih negativnosti u RH poželjno 

je sve one koji su potpisali peticiju (a Joe je jedan od njih) na sličan način 

progoniti. Ne samo njih nego i njihove obitelji i suradnike, omalovažavati sve ono 

što su napravili i sl. Tako se to doista i radi kod nas. Itekako sam upoznat s tako 

sjajnim dostignućima naše države. Gazde moraju biti zadovoljne! 

Čeka se samo trenutak kada će biti objavljeno da Hasanbegović nije više ministar 

i da neće moći s te pozicije trovati Hrvate nekakovim Hrvatstvom! 

Tada se više neće moći pokazivati nekakav prijezir prema Zapadu: 

 http://kamenjar.com/visnja-staresina-prijezir-prema-zapadu/  

A doista i desničari ga ponekad otvoreno iskazuju negirajući veličanstvenu ulogu 

Zapada kada je hapsila i godinama držalu u svojim tamnicama one koji su 

oslobađali svoju zemlju. Kako su to mogli raditi kada im gazde nisu to dozvolile, 

zar ne? 

Zar nije prirodno imati u RH mnogo više onoga što se jedan desničar usudi i 

kritizirati: 

http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-srpska-nuzda-usred-zagreba/  

kad se već ne može ponoviti ono što su sa Zapada s oduševljenjem dočekivali kao 

npr.: 

http://kamenjar.com/17-listopada-1991-god-progon-hrvata-iz-iloka/  

Uostalom čitajte ili slušajte o tome Marka Ljubića: 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-hrvatski-politicki-sustav-zahtjeva-

potpunu-radikalnu-rekonstrukciju 

Čitajte i Hitreca: 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/25095-h-hitrec-hrvatska-

politika-i-dalje-zivi-u-olovnim-komunistickim-jugoslavenskim-maglama.html  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-ako-ipak-ne-daj-boze-963882
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-ako-ipak-ne-daj-boze-963882
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/kod-hdz-a-je-prilicno-jasno-da-je-desna-crvena-krpa-hasanbegovic-zbog-kojeg-se-ljevicari-jos-tresu-sto-ako-ipak-ne-daj-boze-963882
http://kamenjar.com/visnja-staresina-prijezir-prema-zapadu/
http://kamenjar.com/mladen-pavkovic-srpska-nuzda-usred-zagreba/
http://kamenjar.com/17-listopada-1991-god-progon-hrvata-iz-iloka/
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-hrvatski-politicki-sustav-zahtjeva-potpunu-radikalnu-rekonstrukciju
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-hrvatski-politicki-sustav-zahtjeva-potpunu-radikalnu-rekonstrukciju
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/25095-h-hitrec-hrvatska-politika-i-dalje-zivi-u-olovnim-komunistickim-jugoslavenskim-maglama.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/25095-h-hitrec-hrvatska-politika-i-dalje-zivi-u-olovnim-komunistickim-jugoslavenskim-maglama.html
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Zbog svega rečenog doista je neobična tvrdnja da Plenković ima problema s 

smjenjivanjem Hasanbegović kada je svima jasno da će istog momenta postati 

omiljeni i svjetskim moćnicima i srpskim slugama u Hrvatskoj. Uostalom sutra 

ćemo sve znati.  

http://kamenjar.com/andrej-plenkovic-sutra-predstavlja-ministre-novoj-vladi/  

Ako Hasanbegovići nije ministar jasno je: 

Kome je, uostalom, stalo do Hrvata! 

  

http://kamenjar.com/andrej-plenkovic-sutra-predstavlja-ministre-novoj-vladi/
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SRPSKE SLUGE ŽELE I U SABORU PROTIV HOS-A 

TJ. PROTIV DOMOVINSKOG RATA! 

 
Jutros sam upozorio naše „antifašiste“ ili kako ih više volim nazivati srpske sluge 

kako nisu dovoljni brzo reagirali na upute koji im je dao srbijanski ministar Vulin: 

„Vulin nije upozorio kako treba nastaviti s „fašizacijom“ Hrvatske i napadati sve 

što rade HOS-ovci jer je poznato kako su se u ratu srpsko-crnogorski agresori 

bojali od samih oznaka HOS-a: 

http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-

pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj 

Čini se da sam kriv i za ovaj ispad glasnogovornika njihovih gazda sudeći po 

onome kako je govor novog predsjednika SDP-a komentirala Mirela Pavić;: 

„...Mladi Bernić pozdravija je nakon pobjede svoju štakorsku drugarsku propalu 

organizaciju ispičutura i linguza, čisto fajn. Što bi se reklo (o.p. K-antiša) 

'plisnivo'. A i mora je reć – 'zdravo'. Jerbo je vjernik. Razumite li me? Prisiklo me 

kad san vidila naslov da ih je pozdravija 'starim hrvackim pozdravom', tila san 

odma Pečariću i emigraciji dojavit, prije čitanja teksta, kako ćemo se sad svi lipo 

upisat u partiju jerbo je prva progledala i kako će in bit pozdrav dopušten. Sva 

srića da nisan, moga je ljude herc strefit, a ja širit dezinformacije. Etogac...“ 

Zato me je doista obradovalo vidjeti kako su danas svi krenuli u akciju slijedeći 

Vulinov uput. Napad je uslijedio mjesec dana poslije postavljanja poginulim 

HOS-ovcima a uslijedio je tek kada su dobili impuls iz Beograda. Valjda su se svi 

javili trudeći se pobijediti u pokazivanju svoje lojalnosti svojim gazdama. A gazde 

to od njih i očekuju jer moraju poništiti učinak od velikog hrvatskog genocida 

kada su napravili zečeve od njihovih vojnika! 

“Trećina članova Odbora za Ustav, Poslovnik i politički sustav zatražila je zbog 

postupanja evidentno suprotnom izvorišnim osnovama Ustava, uznemirenja 

građana i nanošenja štete ugledu i interesima Republike Hrvatske sazivanje 

sjednice odbora na temu postavljanja ploče u Jasenovcu. 

Nadamo se da će predsjednik odbora to učiniti što prije, a još više se nadamo da 

sjednica neće biti niti potrebna, odnosno da će nas Vlada preduhitrit”, objavio je 

Arsen Bauk danas poslijepodne na svojem Facebooku. 

Zahtjev, kojeg potpisuju Peđa Grbin, Arsen Bauk, Vesna Pusić, Orsat Miljenić, 

Tomislav Saucha i Siniša Hajdaš Dončić, tako će temu spomen ploče s natpisom 

‘Za dom spremni’ dovesti u Sabor.“ 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-

ploci-u-jasenovcu-979903  

Ovaj put je to njihovo otvoreno prozivanje Domovinskog rata kojim su Hrvati 

porazili njihove srpske gazde. Naime, u Jasenovcu je u čast poginulih HOS-ovaca 

postavljen spomenik s grbom tih naših branitelja koji su bili strah i trepet agresora. 

Kako su svi naši branitelji za Srbe i njihove sluge bili ustaše, prirodno je da oni 

traže uklanjanje „ustaškog“ pozdrava. 

Podsjetimo, UDHOS grada Zagreba postavio je spomen-ploču za poginule 

pripadnike HOS-a u Domovinskom ratu 1. satnije „Ante Paradžik“ u Jasenovcu. 

http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj
http://narod.hr/hrvatska/srbijanski-ministar-vulin-ponovno-napada-hrvatsku-pozivam-eu-da-reagira-bujanja-fasizma-hrvatskoj
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-ploci-u-jasenovcu-979903
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/pusic-i-ekipa-zele-raspravu-u-saboru-o-ploci-u-jasenovcu-979903
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Svečano otkrivanje i blagoslov spomen-ploče dogodio se 5. studenog 2016. 

godine uz prigodni program na Trgu Kralja Petra Svačića 8 u Jasenovcu. 

Na spomen ploči stoji “Neovisnost i suverenost Republike Hrvatske životima su 

izborili i bojovnici Hrvatskih obrambenih snaga – HOS-a, 1. satnije ‘Ante 

Paradžik’”. I dana su njihova imena - imena naših heroja koji su dali svoj život za 

svoju domovinu: 

Mario Huis, Dino Simić, Zlatko Klasić, Ivan Bebić, Miroslav Martinovski, 

Miro Petrin, Davor Milaković, Slavko Jager, Željko Grgić, Željko Barić i 

Milan Špoljarević. 

Zato itekako treba pročitati tekst Ivana Starčevića: 

http://kamenjar.com/hos-je-nas-ponos-cime-se-vi-ponosite-druze-bauk/ 

 

Od Pupovca se to može i očekivati. On ipak nije sluga, zar ne? 

http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-jasenovcu  

Mario Maks Slaviček kao branitelj je odgovorio jednom od gazdi: 

http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-

stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854  

Pupovčevi Srbi su ipak danas sa traumom zečeva pa su tražili zaštitu i u EU: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-

hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-

979798#axzz4RtyIYQGb  

U ratu su se bojali samih oznaka HOS-a, a strah je opstao do danas. To doista 

treba razumjeti, zar ne? 

Naravno, moraju se javiti i drugi SDP-ovci (Komadina), ali i HNS-ovci: 

http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-

zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-

Jasenovcu.htm 

I ne samo oni: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusić-o-HOS-ovom-natpisu-'Za-

dom-spremni'-u-Jasenovcu.htm  

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-

orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-

979764#axzz4RtyIYQGb 

  

Za razliku od ranijeg ponašanja iz vlasti ipak drugačije reagiraju i upozoravaju 

kako nedavno grb HOS-a nije smetao ni SDP-u (valjda još nisu imali naputak iz 

Srbije):: 

http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-

udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm  

http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-

udruge-koju-registrirala-racanova-vlada  

http://kamenjar.com/hos-je-nas-ponos-cime-se-vi-ponosite-druze-bauk/
http://narod.hr/hrvatska/pupovac-ponovo-napada-nova-meta-ploca-jasenovcu
http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854
http://www.dnevno.hr/domovina/konacni-obracun-maks-se-obratio-pupovcu-stao-sam-u-srbu-pred-vase-vozilo-sjecate-se-979854
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mi-njih-kruhom-oni-nas-kamenom-srbi-hrvatsku-prijavili-europskoj-uniji-zbog-hos-a-i-za-dom-spremni-979798#axzz4RtyIYQGb
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69642/Neprihvatljiva-i-zabrinjavaju%C4%87a-%C5%A1utnja-vlasti-na-sramotni-natpis-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusi%C4%87-o-HOS-ovom-natpisu-%27Za-dom-spremni%27-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69581/Zoran-Pusi%C4%87-o-HOS-ovom-natpisu-%27Za-dom-spremni%27-u-Jasenovcu.htm
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/nova-pljuska-predsjednici-premijeru-i-orepicu-zidovka-ih-napala-zbog-spomenika-poginulim-hos-ovcima-979764#axzz4RtyIYQGb
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/69647/Natpis-u-Jasenovcu-je-s-grba-udruge-koju-je-registrirala-Ra%C4%8Danova-Vlada.htm
http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-udruge-koju-registrirala-racanova-vlada
http://narod.hr/hrvatska/stier-natpis-dom-spremni-spomeniku-jasenovcu-s-grba-udruge-koju-registrirala-racanova-vlada
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http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Načelnica-Jasenovca-odgovorila-na-

napade-vezano-za-HOS-ovu-ploču.htm  

Za razliku od napada na Peticiju ZDS kada je to bilo još drastičnije za konstatirati. 

Naime naša peticija je bila zbog napada na Thompsona i „Bojnu Čavoglave“, 

dakle simbola Domovinskog rata. A dan prije velikog koncerta u Kninu bila je 

parada u Zagrebu gdje su nastupali HOS-ovci sa svojom zastavom na kojoj stoji 

ZDS! Ispred Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH. Čak je svoje mišljenje 

promijenio i prof dr. sc. Ivo Banac, koji me je prošle godine sobno napao zbog 

Peticije ZDS: 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-

i-na-spomen-ploči-u-Jasenovcu.htm  

Naravno, od današnjeg HDZ-a ipak ne možemo očekivati da će stati u potpunosti 

iza Domovinskog rata iz jednostavnog razloga što ne smiju reći istinu, a to je da 

su se HOS-ovci, ali i mnogi drugi branitelji sa ZDS borili protiv velikosrpskog 

fašizma! Ne smiju jer moraju dokazati nekakovo svoje europejstvo, a znamo da 

su u Europi podržavali , a mnogi aktivno sudjelovali, u velikosrpskoj agresiji na 

Hrvatsku! 

Podsjetimo se što o tome kaže najpopularniji HDZ-ovac: 

„Ja živim u Frankopanskoj ulici, pored Trga maršala Tita i moja majka je 

uznemirena, jer joj je on likvidirao oca i oduzeo imovinu, puno ljudi je 

uznemireno u Hrvatskoj”, rekao je na N1 televiziji Zlatko Hasanbegović glede 

pitanja o postavljanja spomen ploče poginulim pripadnicima HOS-a u mjestu 

Jasenovac. 

Hasanbegović objašnjava da je grb HOS-a legalno registriran u Registru udruga. 

“Ono što mene zanima je da li je problem u Jasenovcu ili je općenito grb udruge 

HOS to što bi trebalo zabraniti. Ja ukazujem samo na jednu činjenicu, da treba 

ustanoviti što je s činjenicom da je grb legaliziran. To je spomen obilježje 

poginulim pripadnicima HOS-a imenom i prezimenom koliko sam primijetio. 

Osobno ne znam, vidio sam to preko portala. U svakom slučaju treba uvažavati 

osjećaje ljudi, odnosno potomaka žrtava”, poziva na razboritost i pijetet prema 

svim žrtvama II. svjetskog rata najpopularniji političar HDZ-a. 

Dodaje da je potrebno napraviti civiliziranu i javnu raspravu o tome što je poželjno 

i dozvoljeno u Hrvatskoj, dodavši da grad Zagreb istovremeno ima Trg ratnog 

zločinca Tita i ploču postavljenu bojovnicima HOS-u u dijelu grada koji se zove 

Kustošija. 

Načelnica Općine Jasenovac Marija Mačković (HDZ) izjavila je u ponedjeljak 

kako ne vidi ništa sporno u tome što je sudjelovala u otkrivanju spomen ploče u 

sjećanje na poginule pripadnike HOS-a. 

http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-

imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-

totalitarizma  

http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-

navedene-imenom-prezimenom/  

Zanimljiv je ovaj intervju jer zorno pokazuje kakvo djeluju srpske sluge u 

medijima. 

http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Na%C4%8Delnica-Jasenovca-odgovorila-na-napade-vezano-za-HOS-ovu-plo%C4%8Du.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69618/Na%C4%8Delnica-Jasenovca-odgovorila-na-napade-vezano-za-HOS-ovu-plo%C4%8Du.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-i-na-spomen-plo%C4%8Di-u-Jasenovcu.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/69655/Znak-HOS-a-u-Hrvatskoj-je-legalan-pa-i-na-spomen-plo%C4%8Di-u-Jasenovcu.htm
http://hr.n1info.com/a166140/Vijesti/Hasanbegovic-za-N1-komentirao-Za-dom-spremni-u-Jasenovcu.html
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://narod.hr/hrvatska/hasanbegovic-mojoj-majci-tito-likvidirao-oca-uzeo-imovinu-a-trg-kraj-kojeg-zivi-nosi-ime-se-jasno-odrediti-prema-svim-zrtvama-totalitarizma
http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-navedene-imenom-prezimenom/
http://kamenjar.com/hasanbegovic-spomeniku-hos-ovcima-to-spomen-poginule-navedene-imenom-prezimenom/
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Zapravo, sve dokle oni koji su na vlasti ne shvate da se napad na Domovinski rat 

izdaja ove države, imat ćemo situaciju da se broj srpskih slugu u RH povećava. 

Na to upozorava Hodak u današnjoj kolumni: 

„Od pada Berlinskog zida do 5. kolovoza 1995. g. bilo je dovoljno vremena da se 

definitivno riješimo naših “živih mrtvaca“ zaraženih virusom jugoslavenstva. No 

pokazalo se da smo svi zajedno debelo podcijenili taj žilavi virus. Pogledajte i 

čitajte Velimira Viskovića, Radu Šerbedžiju, Nenada Stazića, Borisa Dežulovića, 

Antu Tomića, Branimira Pofuka, Sanju Modrić, Igora Mandića, Juricu Pavičića, 

Vedranu Rudan, Olivera Frljića, Milu Kekina i da ne nabrajam jugo kolonu u tzv. 

masmedijima i televizijama. Pok. Tuđman je jednom, u času depresije i 

pesimizma, procijenio da ih je oko 20%. I pogriješio. Sad je već očito da ih je oko 

30 %.“ 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-

zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-

979717#axzz4RtyIYQGb  

Zar nije nevjerojatno, Milošević nazove svoje vojnike-pobjegulje u „Oluji“ 

zečevima, a broj srpskih slugu se poslije toga povećava? Ima li što ogavnije od 

takovih ljudi? 

  

Akademik Josip Pečarić 

P.S. Serija članaka o pozdravu ZDS dana je na portalu Hrvatsko nebo: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-

problem-1-dio/  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-

problem-2-dio/ 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-

problem-3-dio/ 

  

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/u-hrvatskoj-postoji-mnogo-zivih-mrtvaca-zarazenih-zilavim-virusom-jugoslavenstva-979717#axzz4RtyIYQGb
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-1-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/28/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-1-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-2-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/11/30/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-2-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-3-dio/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2016/12/05/za-dom-spremni-u-cemu-je-problem-3-dio/
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ZA DOM SPREMNI VS. ZVIJEZDA PETOKRAKA 
 

Kardinal Franjo Kuharić je na susretu u Predsjedničkim dvorima, 29. rujna 1997. 

rekao: 

«Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima. 

Principi su oružje. I zato kad Hrvatska čistih ruku i čiste savjesti nastupi 

pred svijetom, ona je jaka i pred jakima.» 

Na žalost od 2000.-e godine kao da nema u Hrvatskoj političara koji razumije ovo 

pravilo.  

To pokazuje i Marko Ljubić u svom najnovijem tekstu: 

Hrvatskoj je cilj trajno riješiti odnose sa Srbijom i bez obzira na pritiske danas, 

upravo danas u ovakvoj Europi ima za to najbolju priliku. Njemačka ranjivost 

zbog sankcija, koju uz ostalo popravlja podvodeći Hrvatsku Srbiji, ili bar 

pokušavajući, kako bi nam mogli postrojiti počasnu gardu, dati nam kakvu 

pohvalu ili nagradu izvan festivalske konkurencije za neki Hribarov film, prilika 

je da Hrvatska jednostavno kaže – moramo poštovati načela. 

A ta načela su: 

Agresor na Hrvatsku, Srbija, mora platiti ratnu štetu, pri čemu su perverzne priče 

o tome da bi Srbija bankrotirala. Ne bi. Štetu treba plaćati pedagoški, stotinu 

godina, na način da boli, ali ne ugrožava, da se na toj obavezi odgajaju generacije 

Srba. 

Srbija mora vratiti Hrvatskoj sve što Hrvatskoj kao slobodnoj državi iz zajedničke 

ili specifične povijesti pripada. Baš sve i bez cjenkanja. Od arhiva, do svih vrsta 

umjetnina, dobara, svega. 

Konačno, ako bi Hrvatska danas pristala ovakvoj Srbiji, s rukama s kojih se cijedi 

krv stotina tisuća ljudi još uvijek, otvoriti proces bezuvjetnoga približavanja 

Europskoj uniji, odnosno preko nekih banalnih proceduralnih finti, preko kojih 

smo, da se ne zavaravamo uz ustupke Srbiji i mi postali članicom, onda je nužno 

hrvatskom narodu jasno reći da je takva Europska unija propast civilizacije te da 

nam je bolje biti izvan toga zla. Jer afirmacija zla i načela ujedinjene Europe nisu 

mogući u istom identitetu. 

Dakle, što je u ovome trenutku ključno prepoznati? 

Čija je riječ teža, Plenkovićeva da Srbija mora ispuniti kriterije za ulazak u 

Europsku uniju, pri čemu navodi nekoliko, redom gotovo nebitnih i sekundarnih 

zahtjeva Hrvatske, ne otvarajući uopće pitanja koja je trajno cementirao Stalni 

međunarodni sud u Haagu proglašavajući Srbiju agresorom i međunarodnim 

zločincem, ili Merkeličina da je strateški interes Europske unije priključenje 

ovakve Srbije, ujedno obaveza Hrvatske uz isticanje te obaveze kao nekakve 

privilegije tipa budali šamara? 

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-

berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge  

Ali nije me Ljubić ponovno podsjetio na kardinala, već razgovor s prijateljima 

oko najavljenog povjerenstva koje treba odlučivati o simbolima iz prošlosti.  

http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge
http://narod.hr/hrvatska/marko-ljubic-je-li-plenkovic-dobio-vojne-pocasti-u-berlinu-na-kredit-ili-za-zasluge
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Konstatirao sam kako bi tu komisiju trebali nazvati pravim imenom: Komisija za 

izjednačavanje žrtve i agresora u Domovinskom ratu. 

Zašto? 

Pa već sama nakana da se uspoređuje zvijezda petokraka i pozdrav Za dom 

spremni je van svake pameti.  

Svaki narod, svaka država koja je nastala i obranila se u ratu od agresora nikada 

ne bi ni pomislila niti formirala komisiju koja treba u isti koš znakovlje agresora 

i branitelja.  

Činjenica je da danas u RH imamo situaciju da su agresorski simboli dobrodošli, 

ali braniteljski nisu. Prijedlog je možda motiviran time da je bolje i izjednačiti 

žrtvu i agresora, nego imati sadašnju situaciju kada se svi koji su bili ili su još 

uvijek protiv hrvatske države nametnuli takovu perverznu situaciju. Njima je 

Domovinski rat zločin, ali to ne smiju javno reći pa se pozivaju na nekakav 

antifašizam Hude jame ili Drugi svjetski rat. Zapravo najtočnije ih je zvati srpskim 

slugama jer je jednostavno usporediti što traže oni a što oni iz Srbije. Dapače lako 

je ustanoviti da rade ono što im diktiraju iz Srbije. 

http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-

nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/  

http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-'Novi'-SDP-u-samom-početku-

nadmašio-sve-Milanovićeve-grozote.htm  

http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-

spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-

mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama  

http://kamenjar.com/igor-peternel-neunistiva-ekipica-istom-partijskom-zadatku/ 

http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-

branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/  

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-

i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-

nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G  

 

Takvima se sjajno ruga, jer drugo i ne zaslužuju, Zvonimir Hodak: 

“To je stvarno apsurdistan! Zemlja je to kojoj se nameće etnička odgovornost za 

jedan brutalni zločin, za ubojstvo Aleksandre Zec, a da pritom nitko ne smije ni 

spomenuti 402 djece ubijene za vrijeme agresije na tu zemlju. Jedna novinarska 

budaletina postavlja pitanje u kakvoj je uzročnoj vezi smrt 402 djeteta sa 

ubojstvom obitelji Zec. Što mu odgovoriti nego “idi bre da se lečiš“ mada je po 

svoj prilici neizlječiv. Zemlja je to u kojoj skoro svakodnevno čitamo “mudre“ 

analize dnevno-političkih događaja od čovjeka koji je svojim svjedočenjem 

1972.g. otpravio u Staru Gradišku mnoge studente koji su u jednom trenutku 

povjerovali u Hrvatsku. Čovjek koji je detaljno opisao grozne zločine HV-a u Oluji 

te u obliku knjige sve to poslao u Haag. Tu knjigu je Haški sud proglasio potpuno 

pravno irelevantnom i nije dobila status dokaza. I danas taj čovjek, Žarko 

Puhovski, kaže: “Ako neće država, spornu ploču trebaju skinuti građani“. Koji 

građani? Možda oni koji su ubili 11 boraca HOS-a? Možda građani Borova sela 

http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/
http://kamenjar.com/vlatko-cvrtila-srbija-nas-zeli-diskreditirati-prikazati-nestabilnu-drzavu-koja-koketira-s-prosloscu/
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-%27Novi%27-SDP-u-samom-po%C4%8Detku-nadma%C5%A1io-sve-Milanovi%C4%87eve-grozote.htm
http://direktno.hr/en/2014/direkt/70085/Tomac-%27Novi%27-SDP-u-samom-po%C4%8Detku-nadma%C5%A1io-sve-Milanovi%C4%87eve-grozote.htm
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/bernardic-plenkovic-mora-ukloniti-spomenik-hos-u-i-reci-da-je-ndh-najveca-sramota-hrvatke-povijesti/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/45229-tomac-bernardic-mora-znati-da-je-45-a-je-bila-godina-masovnih-zlocina-i-hudih-jama
http://kamenjar.com/igor-peternel-neunistiva-ekipica-istom-partijskom-zadatku/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/
http://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/ovo-je-verica-niksic-a-ovo-lazi-branimira-pofuka-iz-vecernjaka-o-aleksandri-zec/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/da-izmedu-402-djece-ubijene-u-agresiji-i-aleksandre-zec-postoji-uzasna-razlika-ona-jedina-nije-ubijena-zbog-nacionalnosti-982240/#axzz4SFQ7Qo9G
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koji su digli spomenik četničkom ubojici Vukašinu Šoškočaninu i koji mirno 

godinama ponosno stoji na oltaru otadžbine. Možda građanin Bojan Glavašević 

koji mudruje: “Sramotan spomenik u Jasenovcu, fašistički je“. Mudri Bojan koji 

je to postao naknadno, nakon rata. Vjerojatno je flomasterom na muda dodao 

slovo R. Njegov otac Siniša Glavašević, hrvatski ratni heroj javio je iz Vukovara: 

“Da nije bilo HOS-a Vukovar bi pao u rujnu mjesecu“. Njegova jabuka nije pala 

daleko od stabla, ali je nažalost bila istrulila… Država smo u kojoj ”fol legalisti” 

tipa Puhovskog, Glavaševića, Hrvoja Klasića, Jelene Lovrić, Milorada Pupovca 

…skaču na zadnje noge zbog HOS-ovog grba koji je potvrđen u Uredu državne 

uprave kao integralni dio znaka Udruge dragovoljaca HOS-a. Kao takav je 

legitimno registriran pri Ministarstvu uprave još 1993.g. Pred Visokim vojnim 

sudom vođen je bio proces Paragi, Dedakoviću i Đapiću u kojem je poanta bila 

ideja da se HOS proglasi paravojnom jedinicom pod vodstvom trojice optuženih. 

Sva trojica su oslobođena. Utvrđeno je da je HOS regularna jedinica HV-a. Tu 

presudu suca Kosa potvrdio je i Vrhovni sud RH. Usput rečeno, svu trojicu 

optuženika branio sam ja i zato si uzimam pravo raspravljati o statusu HOS-a koji 

danas osporavaju upravo oni koji su priželjkivali i osuđujuću presudu na Visokom 

vojnom sudu u Zagrebu ili oni koji su pred hosovcima bježali kao zečevi kako je 

to plastično u času iskrenosti rekao njihov Slobodan Milošević. Ćirilične ploče u 

Vukovaru. Kome to smeta? 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-

iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-

982047/#axzz4SFQ7Qo9G  

Hitrec upozorava i da se itekako treba utvrditi povijesna istina. Predlagačima je 

problem Jasenovac, dakle srpsko-komunistički mit kojima su čuvali Jugoslaviju. 

Laž koju su koristili svo vrijeme najveće moguće Srbije koju su zvali Jugoslavija, 

pa je prirodno da je srpskim slugama taj mit važan i danas. Danas kada su hrvatski 

branitelji od vojske njihovih gazda napravili zečeve to im je jedino ostalo: 

U aferoznom tjednu hrvatsko-srpska ćelija našla je još jednu poslasticu za 

opanjkavanje, za faši-ranje Hrvatske. U mjestu Jasenovcu podignuta je ploča 

ubijenim pripadnicima HOS-a, s velikim križem i sitno ispisanim slovima na 

njihovu ratnom i mirnodopskom obilježju, Za dom spremni. Zagrebačko-

beogradska ćelija podignula se na noge lagane, zar u Jasenovcu, urlaju po 

medijima i u Saboru, mičite to odmah. Ploča ih je razgnjevila više od filma 

„Jasenovac – istina“ ili znanstvenih istraživanja Igora Vukića i Blanke Matković 

o trostrukom logoru Jasenovac. Ne žele oni znati da su hrabri jasenovački HOS-

ovci s tim riječima ginuli za slobodu moderne, demokratske Hrvatske, ne žele znati 

ništa drugo do li da je to navodno isključivo ustaški pozdrav, jer povijest ne znaju, 

a o Drugom svjetskom ratu učili su iz solunaških udžbenika. Stvar se malo 

zakomplicirala budući da je dokazana zakonitost tih triju riječi na hosovskoj 

oznaci, pa je ćelija progutala slinu. (Usput: na ne tako davnoj vojnoj smotri u 

Moskvi, razgovijetno se čulo kako ruski vojnici gromko viču: „Za dom svoj!“) 

Kad smo već kod Jasenovca i predimenzioniranja, došlo mi je u ruke izvješće 

Petra Lungova, atašea, upućeno bugarskom veleposlaniku Jordanu Mečkarovu - 

o posjetu stranih dužnosnika akreditiranih u Zagrebu hrvatskom koncentracijskom 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/bakir-kao-i-uostalom-vulin-iskusni-pokerasi-vade-iz-rukava-adut-koji-odlucuje-ustase-982047/#axzz4SFQ7Qo9G
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logoru Jasenovac. Dokument br. 40/ T. A. Iz Bugarskog državnog arhiva, 

objavljen u zborniku Bugarska i NDH 1991.- 1944. Izvješće je pisano u Zagrebu 

7. veljače 1942., vrlo iscrpno. Skupina akreditiranih, među kojima je bio i Lungov, 

sastojala se od predstavnika njemačkih, mađarskih, bugarskih i rumunjskih 

atašea za tisak, a bila je tu i predstavnica Associated Pressa. Iz opširnog teksta 

izdvajam bilješku o kartoteci svih zatočenika koja se čuvala u zgradi u mjestu 

Jasenovac, o dokumentima u tri primjerka. Dalje navodi Lungov da se godišnje iz 

državnoga proračuna odvaja za logore 200 milijuna kuna. „U Hrvatskoj ima pet 

koncentracijskih logora sa 20.000 zatočenika“, piše ataše, „ a u logoru Jasenovac 

smješteno je oko 1500 ljudi.“ Odveli su skupinu i u sam logor , okružen 

bodljikavom žicom i drvenim kulama za stražu, vidjeli ljude koji ondje rade u 

ropskim uvjetima, u željezariji, ciglani i pilani i drugdje. Svaki zatočenik je imao 

broj na „traci“ , Židovi su nosili žute trake, Srbi plave, a Hrvati crvene. Lungov 

je nabrojio desetak baraka, te dodao da se gradi još 25. 

Skupinu su vodili Eugen Kvaternik i „Maks“, kako Lungov bez prezimena navodi 

privremenog zapovjednika logora. Kvaternik je hvalio kartoteke zatočenika, 

nazivajući ih vrlo dobrim. 

Gdje su te kartoteke? 

Da ruski vojnici gromko viču: 

ZA DOM SVOJ! 

S druge strane na objede po njemačkom tisku u kojima sudjeluju srpske sluge iz 

RH reagira dr. sc. Josip Stjepandić: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-

hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni  

Naravno on iznova upozorava kako je i Ivo Josipović za ZDS kad mu to koristi 

za zgrtanje ustaških kuna! Uostalom svima njima su ustaške kune drage i obilato 

ih nagrađuju njima. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-

pesorda-kregar-i-napoleon  

http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-

dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-

smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G  

http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnović-u-Australiji-

opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm  

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-

primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske  

Podsjetimo se da im je prvi na udaru bio Marko Perković Thompson. Od njega 

su stalno dobivali isti odgovor. Dan je i u naslovu njegovog najnovijeg intervjua: 

http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-

odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu  

http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-

makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/  

Smeta im i HNES: 

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-

hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html 

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/1523-dr-stjepandic-treba-li-hrvatima-zabraniti-da-budu-za-dom-ili-samo-spremni
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-pesorda-kregar-i-napoleon
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/45231-damir-pesorda-kregar-i-napoleon
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://www.dnevno.hr/vijesti/svijet/general-glasnovic-u-ndh-je-bio-pozdrav-za-dom-spremni-i-novac-se-zvao-kuna-kako-to-da-miloradima-pupovcima-ne-smeta-kuna-982070/#axzz4SFQ7Qo9G
http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnovi_-u-Australiji-opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm
http://direktno.hr/en/2014/dijaspora/70301/VIDEO-Glasnovi_-u-Australiji-opleo-po-komunistima-te-komentirao-NDH.htm
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/43-glas-hrsvijeta/45241-lustracija-je-primarna-za-opstanak-drzave-hrvatske
http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu
http://narod.hr/kultura/marko-perkovic-thompson-svog-stava-pjesme-ne-odricem-se-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu
http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/
http://kamenjar.com/thompson-svog-stava-neke-pjesme-se-ne-odricem-pa-makar-me-zabranili-cijelom-svijetu/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/25527-j-novak-novo-vodstvo-hrvatskog-zrtvoslovnog-drustva.html


222                                      ZVONIMIR HODAK  

 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25493-hnes-kao-zov-hrvatske-savjesti.html  

http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-Šeparoviću-

braneći-'svog'-ministra-Orepića.htm  

 Naravno oni uvijek tvrdo zastupaju svoja prosrpska stajališta. Kada su na vlasti 

ili očekuju povratak na vlast izravno ih propagiraju, a kada nisu onda se pozivaju 

na drugi svjetski rat. Kao srpske sluge znaju da je laž najviše pomogla u povijesti. 

Dodajmo da je poluistina gora od laži. Zato je prošlo ljeto prikrivano da je peticija 

ZDS bila u obranu Thompsona i “Bojne Čavoglave”, dakle simbola Domovinskog 

rata, a od ljetos se ide otvoreno na njih. Na HOS-ovce! Jer su se Srbi panično 

bojali HOS-ovaca. 

Imaju sreću što gazde znaju što treba raditi. Uvijek kada ne mogu ostvariti njihove 

interese srpske sluge dovedu nekog iz HDZ-a na vlast. Nekog koji se našao u 

HDZ-u samo zato što smo pobijedili u ratu, a jednako dobro bi se snašao i u SDP-

u, da nije tako bilo. 

Kada Račan nije smio uhapsiti generala Gotovinu, doveli su na vlast Sanadera. To 

sam svojevremeno i predvidio tvrdnjom: 

Kad gazda mijenja slugu, uvijek nađe boljeg slugu! 

Mnogi državotvorni Hrvati sumnjaju da je isti slučaj i sada. Je li Plenković onaj 

koji će im definitivno donijeti tako željeno izjednačavanje žrtve i agresora? Boji 

li se on reći, kao i svi drugi od 2000.-e stranim gazdama da su podržavali srpski 

fašizam i agresiju na Hrvatsku? 

Evo što im poručuje Holjevac: 

Zato je premijer Plenković iz Briselske bojne u kojoj su mu Milanović i Sanader 

bili suborci posve promašio kad je rekao kako je 70 godina od 2. svjetskog rata 

sazrelo vrijeme za konsenzus u Hrvatskoj. Ne radi se uopće o Drugom svjetskom 

ratu. HOS nije sudjelovao u Drugom svjetskom ratu, iako se pozivaju na neke 

ideološke aspekte ustaštva. Radi se o Domovinskom ratu. Domovinski rat je 

završio prije 21 godinu, i sazrelo je vrijeme da se postigne konsenzus, koji glasi: 

– Nitko u Hrvatskoj nema pravo sporiti bilo kakva spomen obilježja veteranima 

Domovinskog rata, bilo gdje u RH. Što se “ZDS” tiče, to je bio službeni pozdrav 

te postrojbe, i dio je službenog i ozakonjenog znakovlja te postrojbe. Ako nekom 

taj pozdrav smeta, neka prvo zabrani “antifašističko” znakovlje poput petokrake 

pod kojima su ubijani i progonjeni Hrvati u Hrvatskoj, od 45. do 95., i pod kojim 

se ratovalo protiv Hrvatske, pa možemo razgovarati. Ako nekom smeta samo 

postavljanje spomen obilježja poginulim braniteljima u “svetom srpskom” 

Jasenovcu, neovisno o “ZDS”, onda je to veći problem, onda taj netko ne poštuje 

samu hrvatsku neovisnost i smatra branitelje iz DR kao takve ustašama, pa mu 

kao takvom zapravo nije ni mjesto u neovisnoj Hrvatskoj. A po reakcijama, od 

onih iz Istre do onih iz Vlade, reklo bi se da je upravo to većini problem. 

Dodao bih dvije stvari. 

Prvo: kada kažu da je ZDS ustaški pozdrav, treba se sjetiti da su u Domovinskom 

ratu Srbi i “antifašisti” nazivali branitelje ustašama. Sve branitelje, a ne samo 

HOS-ovce. A hrvatsku državu su nazivali Tuđmanova ustaška država. Dakle treba 

tzv. antifašistima priznati da su u pravu to uzeti kao njihovo priznanje da su i u 

Domovinskom ratu bili na strani fašističkog agresora. 

http://www.hkv.hr/hrvatski-tjednik/25493-hnes-kao-zov-hrvatske-savjesti.html
http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-_eparovi_u-brane_i-%27svog%27-ministra-Orepi_a.htm
http://direktno.hr/en/2014/domovina/70303/Ovako-Petrov-odgovara-_eparovi_u-brane_i-%27svog%27-ministra-Orepi_a.htm
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Drugo: Kada govore o braniteljima i svima koji su bili za slobodnu i neovisnu 

hrvatsku državu kao o fašistima isto tako treba to shvatiti kao priznanje da su bili 

na strani fašističkog agresora. Oni sebe proglašavaju antifašistima zbog hudih 

jama i križnih putova, a branitelje koji su slomili istinsku fašističku agresiju 

proglašavaju fašistima. Zapravo sami sebe definiraju kao fašiste. 

I zbog jednog i zbog drugog jasno je kako je veleizdaja u RH veoma profitabilno 

zanimanje! 

 

Josip Pečarić 
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THOMPSON – PJESMOM ZA HRVATSKU, ZAGREB, 

2017. 

 

JE LI KNIN ILI SLUNJ PITANJE SAD? 
 

Stiže nam 5. kolovoz i opet se vlast pobrinula za dvojbu – gdje ići. Ne tako davno 

pitanje je bilo Knin ili Čavoglave, a sada evo Knin ili Slunj. Da hoće li se ići tamo 

gdje proziva vlast ili gdje pjeva Thompson. 

Zvonimir Hodak piše: 

„Oduševio me gradonačelnik Knina Marko Jelić. Jedna nova, moderna rasa 

lokalnih političara. Nema više Thompsona ni Čavoglava. Kaže progresivni 

Markan: “Moramo se držati temelja ove države, a to je antifašizam“. Nije Markan 

bio raspoložen za malo širu eksplikaciju svojih ideja zatucanim ognjištarima k’o 

recimo Miši Krstičeviću iz Ploča. On je iz okolice Knina i zna da su antifašisti iz 

4. Splitske isprašili antifašiste Mile Martića. Znači, ne samo građanski rat nego 

pomalo čak i bratoubilački. Udari brat na brata. Brat Jozo na brata Jovana. A ni 

jedan nije imao pojma što danas progresivni gradonačelnik zna. Rat je bio 

odlučen još 1943.g. negdje u balkanskim gudurama kad je ZAVNOH donio odluku 

i zadužio Maršala da najkasnije do 1974.g. donese Ustav po kojem će najkasnije 

do 5. kolovoza 1995.g. Hrvatska postati nezavisna država. Hrvatska, a rijeka Sava 

neka teče uzvodno sve do Beograda. Da je u ta kozmička vremena barem Marko 

Jelić bio nekakav faktor X pa da objasni Gotovini i ostalim slijepcima da je rat 

buržoaski recidiv, da su pametni ljudi još u 1993.g. pozvali Tuđmana da bude 

malo više miroljubiv pa da za ministra obrane imenuje Slaveka Goldsteina, da 

smo svi na istoj strani i Martić, i Mladić,i Zoran Erceg,i Heni Erceg, kapetan 

Dragan, Ađić, Kadijević, Milošević, Stanimirović, Veselin Šljivančanin, Mate 

Granić, Josip Manolić, Stipe Mesić, Đakula, Stanimirović itd., te da ista banka 

financira i jedne i druge… Čudno je kako je baš Marko Thompson uletio u neki 

angažman za 5. kolovoza. Možda su ga istarski antifašisti zamolili da im otpjeva 
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“Po šumama i gorama“ u Areni punoj bikova iz Pomplone. Bilo bi previše 

dosadno sad iznositi zaključke mitskog ZAVNOH-a koji govori o Hrvatskoj 

isključivo kao jugoslavenskoj republici. U tu šarlatansku priču danas vjeruju 

Klasić, Jakovina, Markovina i naš Markan Jelić. Možda čak i oni koji su ga 

izabrali na čelo Zvonimirovog grada.“ 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-

nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-

zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/  

Doista je smiješna priča ta Markanova tvrdnja da se mora držati „temelja ove 

države, a to je antifašizam“. Doista su hrvatski branitelji pobijedili velikosrpski 

fašizam u Domovinskom ratu, a njemu je problem hrvatski branitelj Marko 

Perković Thompson. Problem mu je istinski antifašist i vjerojatno zato što zna 

učinak njegove pjesme „Bojna Čavoglave“ u toj pobjedi i istjerivanju 

velikosrpskih fašista iz Zvonimirovog grada. 

Dakle malo tko može povjerovati da je Markanu do antifašizma. Čini se da on žali 

za velikosrpskim fašistima koje su iz Knina protjerali hrvatski branitelji. Protjerali 

ih kao – kako je rekao Slobodan Milošević – zečeve. 

Kada je bila dvojba Knin ili Čavoglave stotine tisuća ljudi biralo je Čavoglave. 

Samo dvije godine vlast je izdržala s Thompsonom u Kninu. Previše ih je njegov 

koncert podsjećao na utekle zečeve, pa ga ove godine nema. 

A i te dvije godine su pokušali na sve načine napasti Thompsona i „Bojnu 

Čavoglave“. Prije dvije godine smo ih pokušali zaštiti poznatom Peticijom ZDS. 

Tada su još i krili da su im Thompson i „Bojna“ bila glavne mete napada. Prošle 

godine, uvjereni u pobjedu jugo-opcije na izborima to nisu ni krili.  

Mnogi koji su potpisali Peticiju ZDS prije dvije godine imaju probleme i danas. 

U najnovijem Hrvatskom tjedniku od 27, 07. 2017. ima tekst o napadima na mene, 

moju obitelj i moje suradnike: Znanstvenici poslali peticiju predsjednici i 

premijeru zbog "koordiniranje kampanje" protiv ak. Pečarića. 

https://narod.hr/hrvatska/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-

zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica 

http://kamenjar.com/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-

koordinirane-kampanje-akademika-pecarica/  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-

predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-

pecarica/  

Pismo je slično onima koje je svojevremeno pisao Predsjedniku Akademije i 

Rektoru Zagrebačkog sveučilišta akademik Davorin Rudolf kao predsjednik 

Odbora za ljudska prava HAZU, a na koje nije dobio nikakvog odgovora. Posebno 

mi je drago što potpisnici nisu matematičari već sudionici Međunarodne 

konferencije o transdisciplinarnom inženjerstvu. 

Kako su napadnuti i moji suradnici (u pismu se spominje zaustavljeni projekt, a 

zapravo je zbog mene kažnjeno 36 hrvatskih matematičara), oni su odlučili 

organizirati međunarodnu konferenciju povodom mog 70-og rođendana (MIA, 

Zagreb 2018.) od 4. do 8. 7. 2018. U znanstvenom odboru konferencije je 60-ak 

uglednih matematičara iz cijelog svijeta (Israel, USA, Japan, France, Russia, 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/osim-admirala-domazeta-nitko-se-ne-usudi-ni-posumnjati-da-se-pozari-podmecu-u-pravnoj-terminologiji-zatvoreni-krug-indicija-predstavlja-dokaz-1046108/
https://narod.hr/hrvatska/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica
https://narod.hr/hrvatska/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica
http://kamenjar.com/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica/
http://kamenjar.com/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-akademika-pecarica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-pecarica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-pecarica/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/07/28/znanstvenici-poslali-peticiju-predsjednici-i-premijeru-zbog-koordinirane-kampanje-protiv-akademika-pecarica/
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Australia, Hungary, India, Czech Republic, Spain, Kazakhstan, Korea, 

Jordan, Italy, P. R. China, Germany, Poland, Georgia, Serbia, Iran, Romania, 

Pakistan, Sweden, Finland, Ireland, Canada, Croatia) svi redom urednici ili 

glavni urednici u časopisima koji su na svjetskim listama. 

A kad već odgovor nije dobio akademik Rudolf i to kao predsjednik Odbora za 

ljudska prava HAZU teško da će se ispuniti želja jednog velikog hrvatskog 

domoljuba koji mi je napisao: 

Poštovani Akademiče, 

Primite moju potporu s obzirom na pismo Predsjednici i predsjedniku Vlade. 

Vidio sam to na web-str. Narod. Drago mi je i nadam se da će polučiti uspjeh. 

Pozdrav iz mog rodnog ... 

Meni je zanimljivo samo pitanje hoće li kolege iz svijeta uopće dobiti nekakav 

odgovor. Podsjetit ću kako su brojna moja pisma i dana su u mojim knjigama 

„Pišem pisma, odgovora nema 1 i 2“. 

Kao što su glupi napadi tzv. antifašista koji su po pravili podržavali velikosrpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku, takvi su i napadi kojima smo izloženi mi 

potpisnici spomenute peticije. Čak sam predlagao da ravnatelj bolnice u Vrapču 

procijeni te napade iz HRZZ-a i moje odgovore i ustanovi tko je tu podoban za 

njegovu bolnicu – ja ili članovi Upravnog odbora HRZZ-a.  

Uslijedio je i napad u Hrvatskom saboru koji je pokazao da ni moja Akademija 

nije baš „čista“ u svemu tome. Zapravo, vjerojatno je to što su u Saboru spominjali 

Peticiju ZDS samo dobar izgovor jer mnogima od njih nije draga moja uloga u 

neizboru prof. dr. sc. Iva Goldsteina za redovitog člana HAZU-a. 

Svoja pisma sam objavljivao i po raznim hrvatskim portalima, tako da nisu 

izostala mnogobrojna pisma podrške. Npr. istog dana kada je u Hrvatskom 

tjedniku objavljen gornji tekst dobio sam slijedeću poruku: 

 

Poštovani Akademiče! 

Tvoja ljudska uzvišenost koju je u ova bremenita vremena teško dosegnuti, tjera 

me da ti poželim svaku životnu radost i novu mladost…  

 

ŽELIM DA TE ZDRAVLJE PRATI 

POPUT TVOGA UMA BISTROG 

KOJI NEDA DA DOM BLATI 

LAŽ KROZ POVIJEST GADA ISTOG. 

 

ŽELIM DA TE LJUBAV NOSI 

DOMOLJUBE ZA DOM SPREMAN 

KOJA LAŽ I MRŽNJU KOSI 

ŠTO IH SIJE JUGONEMAN. 

 

PODRŠKU TI ŽELIM DATI 

DIČNE BOKE SLAVNI SINE 

JER TE RODI MILA MATI 

ZA LET LJUDSKI U VISINE… Vicko Goluža 
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Thompson je na najnoviji napad odgovorio tako da misli svoje koncerte 

organizirati svake godine u drugom mjestu. Meni je ipak žao za Čavoglavama. 

Ako ništa drugo, mnogi su tada na moru pa im je lakše doći u Čavoglave. Naravno, 

volio bih da nisam u pravu i da se ostvari želja organizatora da koncert u Slunju 

bude istovjetan onima u Čavoglavama: 

http://direktno.hr/domovina/video-pogledajte-mocnu-najavu-thompsonovog-

koncerta-u-slunju-93369/  

Jer su ti Thompsonovi koncerti u Čavoglavama bili nešto doista posebno, i mnogi 

nisu bili sretni što je prethodne dvije godine išao s njim u Knin.  

S druge strane koncerti u Čavoglavama su jasno pokazivali kako vlast vodi 

politiku koja nije prohrvatska. Doista je smiješno da ne može Predsjednik Vlade, 

poput gradonačelnika Dubrovnika Mata Frankovića izgovoriti jednu, jednostavnu 

rečenicu: Ako ZDS nije smetao 1991. godine, zašto bi smetao danas?  

http://portal.braniteljski-forum.com/vijesti/gradonacelnik-dubrovnika-ako-nam-

hos-nije-smetao-91-zasto-bi-nam-smetao-danas  

A prava istina je da je njima ZDS i HOS smetao i 1991. i danas, smetali su i tada 

i danas svi branitelji jer su se suprotstavili onima koji su se borili za voljenu im 

Jugoslaviju tj. Srboslaviju. 

Da, možda je i ovogodišnji izbor Slunja ustupak hrvatskoj vladi da se jasnije 

odredi prema hrvatskim nacionalnim interesima.  

 

Josip Pečarić  

 

 

 

 

 

  

http://direktno.hr/domovina/video-pogledajte-mocnu-najavu-thompsonovog-koncerta-u-slunju-93369/
http://direktno.hr/domovina/video-pogledajte-mocnu-najavu-thompsonovog-koncerta-u-slunju-93369/
http://portal.braniteljski-forum.com/vijesti/gradonacelnik-dubrovnika-ako-nam-hos-nije-smetao-91-zasto-bi-nam-smetao-danas
http://portal.braniteljski-forum.com/vijesti/gradonacelnik-dubrovnika-ako-nam-hos-nije-smetao-91-zasto-bi-nam-smetao-danas
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VUČIĆEVO PRIZNANJE 
 

Doista me istovjetnost komemoracija koje su priredili u Jasenovcu Savez 

antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske (SABA RH) i Srpsko narodno vijeće 

(SNV) u subotu i čelnici Srbije i Republike Srpske u Donjoj Gradini u nedjelju 

uvjerili da se moram ispričati hrvatskom narodu zbog svog djelovanja. 

Srbijanski premijer i novoizabrani predsjednik te države Aleksandar Vučić 

optužio je Hrvatsku, slično onima sa subotnje komemoracije u Jasenovcu, kako 

pokušava oživjeti ustašku ideologiju te je zaprijetio kako će se Srbija odlučno 

suprotstaviti 'pokušajima da se ponovi ono što se zbilo u prošlosti'. Kazao je kako 

se u NDH 'zanosno i s veseljem' ubijalo Srbe te kako je na temelju 'master-plana' 

o istrjebljenju cijelog naroda ustaški režim pobio 'više od milijun ljudi'. 

Vučić je istaknuo kako je žalosno to da ideolozi takvog zločina poput Mile Budaka 

(vidjeti npr. knjigu: D. Jelčić i J. Pečarić, Književnik Mile Budak sada i ovdje, 

Zagreb, 2005.) imaju svoju ulicu u više od petnaest gradova u 'europskoj 

Hrvatskoj'. 

'Sa žalošću moram konstatirati da smo svjedoci pokušaja povampirenja ustaške 

ideologije', kazao je srbijanski premijer ustvrdivši kako se sada pokušava provesti 

'revizija slike' o kardinalu Alojzijau Stepincu (vidjeti npr. knjigu: J. Pečarić, Brani 

li Goldstein NDH? Zagreb, 2002.) s ciljem skidanja njegove odgovornosti za 

počinjene zločine. Čini se da nije daleko dan kada će uslijediti zahtjev za reviziju 

slike o (Anti) Paveliću i prenošenje njegovih posmrtnih ostataka', kazao je Vučić 

spomenuvši u tom kontekstu kao neprihvatljivo isticanje ploče s ustaškim 

pozdravom u Jasenovcu. 'Nikome i nikada više nećemo dopustiti ni 'Bljesak ni 

'Oluju', kazao je Vučić.  

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-

ideologiju-20170423 

Na Vučićeve tvrdnje reagirao je poznati hrvatski novinar Velimir Bujanec. Oštro 

se osvrnuo, kako kažu na portalu narod.hr, na ove provokacije i govor mržnje koji 

je Vučić ponovno usmjerio put hrvatskog naroda. 

"VUČIĆU, PA NISMO MI VAS PITALI ZA 'BLJESAK' I 'OLUJU' - MI SMO TO 

NAPRAVILI! 

Fakat ne znam što je ovom Vučiću?! Neprestano spominje da "neće više nikad 

dopustiti Bljesak i Oluju"... Pa Hrvati ga nisu pitali za dopuštenje 1995. i neće ni 

u budućnosti, bude li trebalo! Vučiću: TKO SE MAČA LAĆA, OD MAČA I 

POGIBA", napisao je poznati novinar na svom Facebook profilu. 

Slično piše i poznati kolumnist Marcel Holjevac: 

Pa se tako sad ponovo govori o “povampirenom ustaštvu u Hrvatskoj”, a notorni 

četnik Vučić je opet ponovio da Srbija nikada i nikome više neće dozvoliti 

“Bljesak” i “Oluju”. Doduše, Srbija nije dopustila ni Bljesak ni Oluju ni prvi put. 

Vučić je izgleda zaboravio da ih nismo ni pitali za dopuštenje. Dodao je da se 

Srbija i RS također trebaju suočiti s vlastitim greškama, sa zlom u kojem su činjeni 

zločini u ime Srba. No, i on je bio jedan dio tog zla, i to ne treba zaboraviti. To 

natezanje oko komemoracije traje otkad SDP više nije na vlasti. Slično natezanje 

https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-ideologiju-20170423
https://www.tportal.hr/vijesti/clanak/vucic-i-dodik-hrvatska-ozivljava-ustasku-ideologiju-20170423
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gledamo svake godine u Kninu, i u Vukovaru. Antifašisti šumom, Hrvati drumom, 

reklo bi se.. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-

i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/  

Hrvoje Hitrec kaže kako je Vučić ponovio pomalo zagonetnu prijetnju da se 

Bljesak i Oluja ne će ponoviti.  

http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-

hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html  

Za razliku od onih s komemoracija koje su organizirali u Jasenovcu Savez 

antifašističkih boraca i antifašista Hrvatske (SABA RH) i Srpsko narodno vijeće 

(SNV) u subotu i čelnici Srbije i Republike Srpske u Donjoj Gradini u nedjelju 

Bujanec i mnogi drugi u RH ne razumiju da i jedni i drugi svo vrijeme ukazuju na 

činjenicu kako su se i oni u NDH i oni u Domovinskom ratu borili za neovisnu 

Hrvatsku, dakle ustašku Hrvatsku. Prva je bila Pavelićeva a druga Tuđmanova, ali 

obje su ustaške države“. 

Ne smijem biti nepošten prema SDP-u jer su i oni sudjelovali u subotnjoj 

komemoraciji. Kako je glavni razlog za tri komemoracije (četvrte – žrtvama 

poslijeratnog logora Jasenovac nije bilo) pozdrav ZA DOM SPREMNI ovdje ću 

dati samo komentar Zvonimira Hodaka: 

SDP je opasno zaprijetio Banskim dvorima. Imate osam dana da maknete HOS-

ovu ploču u Jasenovcu, a petnaest dana da promijenite grb na ploči. Klasičan 

primjer pucanja samom sebi u nogu. Grb HOS-a s pozdravom ZDS legaliziralo je 

Ministarstvo uprave u Vladi Ivice Račana. Nakon Račana SDP je bio na vlasti još 

četiri godine pa “zloglasnom“ grbu nije pala ni jedna “ustaška“ dlaka s glave. 

Ako ova Vlada ne bude poštivala prekluzivne rokove od osam i petnaest dana, 

SDP će još jednom postaviti oštro pitanje Vladi. I tako u beskraj… barem dok ne 

prođu lokalni izbori. 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-

kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-

hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/  

Holjevac razumije, kako i sam naslov njegovog teksta kaže, da se tu radi o 

sukobu Domovinskoga i Drugoga svjetskoga rata, a ne fašizma i antifašizma: 

Ne radi se tu samo o tabli u Jasenovcu, ni pozdravu. Radi se o Domovinskom ratu, 

ne o ustašama iz Drugog svjetskog. Iako su i veterani Domovinskog rata od 

“antifašista” općenito smatrani ustašama, krezubim ognjištarcima, šatorašima, i 

tako dalje. Stare partizančine, i one nepismene, pa i najgori nasilnici, poput 

Manolića i pokojnog Boljkovca, pak uživaju status uglednih starina, unatoč 

krvavim rukama iz prošlosti. Veterani, i kad su ostali bez ruku i nogu u ratu poput 

Glogoškog, su često narodni neprijatelji i vječni ustaški sumnjivci i smutljivci. 

Svake godine u Jasenovcu slušamo o potrebi suočavanja s prošlošću. Ta prošlost 

je dobro poznata, a često i debelo krivotvorena te zloupotrebljavana u 

dnevnopolitičke svrhe. Jasenovac je bio jedan od temelja Miloševićeve 

ratnohuškačke propagande: “moramo pobiti ustaše prije nego ustaše ponovo 

pobiju nas”. Kako je završilo, poznato je. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/
http://www.dnevno.hr/vijesti/komentari/slucaj-jasenovac-sukob-domovinskoga-i-drugoga-svjetskoga-rata-a-ne-fasizma-i-antifasizma-1019471/
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html
http://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/26582-h-hitrec-razaranje-hrvatske-kulture-priprema-za-buducu-agresiju.html
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/nije-lose-biti-prvi-u-drzavi-u-kojoj-ministarstvo-kulture-financira-predstavu-u-kojoj-glumica-izvlaci-hrvatsku-zastavu-iz-supa-1019520/
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Uglavnom, Jasenovac nije uzrok razdora, već samo, uz Knin i Vukovar, jedno od 

mjesta gdje se pokazuje koliko je Hrvatska podijeljena na onu “antifašističku” i 

onu “domoljubnu”. Onu koja je pobijedila u Drugom svjetskom ratu, a poražena 

je u Domovinskom (htjela ona to priznati ili ne) i one koja je dobila Domovinski 

rat, a kasnije bačena na margine. Protiv te društvene marginalizacije ona se 

ponekad bori i provokacijama poput ploče u Jasenovcu. Danas svi govore, i 

Pupovac i Bernardić, da se Hrvatska ne bi trebala dijeliti. Pitanje je samo na 

kojoj se platformi treba ujediniti. A to svakako nije ona “antifašistička”. 

 

Istovjetnost Domovinskog rata i NDH može se iščitati i iz teksta Domagoja 

Sremca Jurčića na portalu Hrvatsko nebo koji uspoređuje spomen obilježja 

u Jasenovcu s onima iz Domovinskog rata u Vukovaru: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-

bih-ali-pretjerase/  

Koliko su ispravne optužbe koje smo čuli na ovim komemoracijama svjedoče nam 

i činjenice o ponašanju ministrice Obuljen koja je uvjeravala Pupovca i Krausa da 

odustanu o tvrdnji o istovjetnosti NDH i današnje Hrvatske tj. da odustanu od 

svojih komemoracija u Jasenovcu: 

http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-

odustanu-od-bojkota-83363/ 

odnosno ministra Orepića koji na posredan način priznaje tu istovjetnost tvrdeći 

kako je podizanje spomen obilježja HOS-ovcima, tj. hrvatskim braniteljima kojih 

su se fašistički agresori najviše bojali, zapravo isprazno desničarenje od strane 

pojedinaca koji nemaju nikakve veze s domoljubljem. 

http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-

spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-

veze-s-domoljubljem/5944057/  

Suprotno mišljenju Bujanca i Holjevca, mene je obradovala Vučićeva tvrdnja 

kako su oni odobrili Oluju i više to nikada i nikome ne bi dozvolili. Predsjedniku 

Republike Srbije moramo vjerovati zar, ne? 

Zašto me je obradovao? 

Ja sam već u naslovu knjige, Hrvatski genocid: Napravili zečeve od Srba, Zagreb, 

2014. optužio hrvatski narod za najstrašniji genocid u povijesti čovječanstva 

genocid pravljenja zečeva od ljudi (pozivajući se na poznatu izjavu Slobodana 

Miloševića). Također sam, ne znajući da su to pravljenje zečeva od Srba dozvolili 

u Beogradu, u dva navrata pisao Hrvatskom saboru tražeći uvođenje DANA 

DOMOVINSKE ZAHVALNOSTI I DOMOVINSKE ŽALOSTI ZBOG SRBA 

ZEČEVA. 

Doista mi je sada strašna spoznaja da ipak za takav stravičan genocid nisu krivi 

samo pripadnici hrvatskog naroda nego im je taj užasni genocid pravljenja zečeva 

od ljudi dozvolila vlast u Beogradu. To su sigurno znali i u Saboru pa mi nisu ni 

odgovorili na moje prijedloge. 

Iako je strašna spoznaja da sam osudio svoj narod za najstrašniji genocid u 

povijesti - genocid pravljenja zečeva od Srba, ipak je mnogo veće zadovoljstvo 

što za taj genocidu nismo krivi samo mi. 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-bih-ali-pretjerase/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2017/04/24/domagoj-sremac-jurcic-ne-bih-ali-pretjerase/
http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-odustanu-od-bojkota-83363/
http://direktno.hr/direkt/obuljen-nagovarala-pupovca-krausa-i-amerikance-da-odustanu-od-bojkota-83363/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
http://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/orepic-o-jasenovcu-hos-ovcima-i-za-dom-spremni-zloupotrebljavanje-ispraznim-desnicarenjem-pojedinaca-koji-nemaju-veze-s-domoljubljem/5944057/
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Poslije Vučićeva priznanja, sa takvom spoznajom o podijeljenoj odgovornosti za 

zločin genocidnog pravljenja zečeva od Srba, Hrvatski sabor bi mnogo lakše 

usvojiti moj prijedlog o promjeni imena Dana Domovinske zahvalnosti, zar ne? 

 

Josip Pečarić 
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ZLOČINI NISU ISTI 

ILI 

KAKO OD IVA NAPRAVITI JOVU 
  

Slušam Ratomira Čačića kako na HTV4 objašnjava kako nisu isti zločini 

komunista i ustaša. Iako on misli suprotno, jasno je da velikosarpsku logiku treba 

samo „okrenuti“ i dobiješ istinu. 

Jer doista nije isto ubijati djecu, žene, starce i druge nevine poslije rata u želji da 

nekom narodu spriječiš ostvarenje prava na svoju državu i ubijanje onih koji ti to 

pokušavaju onemogućiti.  

Zato sam i upozorio na dio propovijedi biskupa Košića kako ne treba uspoređivati 

zločine mega-zločinca JBTita s zločinima Pavelića. 

Pri tome treba stalno imati u vidu kako je laž najviše pomogla Srbima u povijesti, 

pa kada slušamo one koji provode velikosrpski Memorandum 2 u RH kao i Srbi 

moraju koristiti neistine. To im je umnogome olakšano jer su godinama vladali i 

u tom velikom razdoblju laž je postala istina, a istina je bila zabranjena i 

sankcionirana! 

Zato kada danas govore o ploči u Jasenovcu treba imati na umu da istina o 

Jasenovcu koju i današnje vlasti pokušavaju nametnuti je samo „istina“. 

Kad govorimo o Jasenovcu, i ne samo o njemu, treba stalno imati u vidu ono što 

nam poručuje Igor Vukić (i ne samo on): 

  

‘NE TREBA UKLANJATI PLOČU HOS-a, Jasenovac nije mjesto u kojem su 

činjeni masovni zločini’ 

”Mislio sam da će Vladino Vijeće za suočavanje s posljedicama totalitarnih 

režima dati prijedloge kako se treba postaviti prema toj povijesti, odnosno koji tip 

istraživanja treba pokrenuti. No i to Vijeće šuti. Čudno je i vrlo štetno kada 

Milorad Pupovac i drugi predstavnici Hrvatske vlade šute na skupovima na 

kojima predstavnici Vlade iz Srbije govore javno laži o Jasenovcu, odnosno kada 

i dalje ističu broj od čak 700.000 navodnih žrtava. Takvim lažima naši bi se morali 

suprotstaviti. Zato treba ustrajati na istraživanjima te na istini, jer bi izricanje 

istine uvelike pridonijelo smirivanu stanja u društvu”, zaključuje istraživački 

novinar kojega protivnici ne mogu nazivati ‘ustašom’, jer Vukić ne krije da je po 

ocu pripadnik srpske etničke skupine, dok mu majka ima hrvatske i češke korijene. 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-

nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/  

Zapravo, naš poznati povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević je već u 

naslovu svog teksta (11. 04. 2017.) ukazao zašto je Vukić pogriješio u svojim 

nadama o radu tog vijeća: 

Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju komunizma. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-

suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma  

Slično kaže i povjesničarka Blanka Matković: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/ne-treba-uklanjati-plocu-hos-a-jasenovac-nije-mjesto-u-kojem-su-cinjeni-masovni-zlocini-1057257/
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-

matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-

zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina  

 

Dujmović, objašnjava u svom tekstu kako je Plenković osmislio tu rehabilitaciju 

komunizma, ali mu je Pupovac zabio nož u leđa: 

 

Zadnji, zacijelo ključni zaplet, plod je upravo fatalne Plenkovićeve procjene. 

Dakle, (premda je diranje u legalne insignije jedne udruge mimo pameti), Andrej 

Plenković je odavno najavio da se sprema novo zakonsko rješenje za HOS-ove 

oznake, rješenje koje bi omogućilo legalnu zabranu sadašnjih insignija... 

Pritom, u Hrvatskoj, po toj logici srpskog nacionalizma i šovinizma zapravo 

nema, osim ako nije izazvan hrvatskim nacionalizmom. Dobro, u ratu je bilo 

četnika, to je jasno, ali njih sada po toj logici zapravo više nema, ali zato ima 

ustaša i protiv njih se valja boriti svim sredstvima. To je himna komunističke 

partije Hrvatske ravno pola stoljeća, to je Josipovićev životni svjetonazor, ali nije 

daleko od toga ni Andrej Plenković. 

http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-

96571/  

Slično komentira i Damir Pešorda: 

Antifašistička ekspozitura u aktualnoj hrvatskoj vladi i neimenovani visoki 

povjerenik za Hrvatsku, Milorad Pupovac, ultimativno traže od Plenkovića da 

hitno makne zakonito postavljenu ploču poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-

pesorda-antifasisti-u-ofenzivi 

  

Kako izgleda scenarij Ranka Ostojića iz Splita ipak se neće ponoviti u Jasenovcu. 

Čini se da su HOS-ovci ucijenjeni donošenjem zakona o braniteljima prihvatili 

premještanje ploče u Novsku, što opet služi velikosrpskim interesima očuvanja 

laži o logoru u Jasenovcu koje su uvijek bile i sada su u protuhrvatskoj funkciji. 

Ili kako konstatira Josip Jović: 

U vrijeme kad se nezaustavljivo otkrivaju strahote poslijeratnih zločina 

počinjenih pod vodstvom, po naredbama i pod nadzorom jugoslavenskih, 

revolucionarnih vlasti, antifašizam se pretvara u ideologiju kojom se ti zločini 

nastoje obraniti, opravdati, posvetiti. Jer, sve je to, tobože, učinjeno u višem 

interesu. Istovremeno to je ideologija koja služi očuvanju dvostrukog monopola, 

monopola na istinu i monopola na društvene pozicije. Otud i strah od 

revizionizma. 

http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-

vratiti.html 

  

Koliko je besmisleno to što radi vlast komentira i Zvonimir Hodak: 

Ministar pravosuđa danas jasno i glasno kaže kako se ploča ne može maknuti dok 

se ne promjeni zakon. Znači postavljena je zakonito. 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/6746-blanka-matkovic-proglasenjem-jasenovca-mjestom-posebnog-pijeteta-hdz-i-partneri-zele-zabraniti-istrazivanje-komunistickih-zlocina
http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-96571/
http://direktno.hr/kolumne/kako-je-pupovac-plenkovicu-zabio-noz-u-leda-96571/
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-pesorda-antifasisti-u-ofenzivi
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumna-damir-pesorda/47760-damir-pesorda-antifasisti-u-ofenzivi
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-vratiti.html
http://www.hkv.hr/vijesti/komentari/27462-j-jovic-godine-koje-se-nastoje-vratiti.html
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Dva suda tvrde da vrijeđa osjećaje građana. Dobro ste zaključili da nešto što je 

zakonito po ocjeni nekih sudova vrijeđa osjećaje građana. Valjda svih. Znači i 

onih koji su se od 1991.g. borili pod tim znakom. Eto, tko nam sve sjedi u 

Ustavnom sudu. Dobro da nisu na dnevni red stavili činjenicu da ime njihovog 

suda počinje sa velikim U – Ustavni sud. To ne treba nikoga previše čuditi ako se 

još sjećamo po kojim su kriterijima izabirani raniji/sadašnji suci Ustavnog suda! 

Tako, recimo, sutkinja tog i takvog suda postala je bez problema osoba poznata 

po uskliku ”Smrt fašizmu-sloboda narodu”. To je tipičan komunistički pozdrav 

pod kojim se masovno strijeljalo i zakapalo u Hude jame. I to žive ljude. A što je 

sa rezolucijom Vijeća Europe o osudi totalitarnih režima drugovi suci? 

Pravosudna hipokrizija. Dokle? Ako im je nešto bilo nejasno mogli su zamoliti 

svog kolegu Miroslava Šumanovića da im objasni. Zahvaljujući Ustavnom sudu i 

u manjoj mjeri Visokom prekršajnom sudu HOS i njegov grb ZDS podsjećaju na 

Homerovog junaka kiklopa Polifema. Kiklop je ostao trajno ozloglašen, a da 

nikada nije dokazano da je učinio neko zlo. Samo je branio svoj posjed. Svoju 

zemlju. U staroj Grčkoj tragediji bila mu je predodređena tragična sudbina. Kako 

se povijest u pravilu ponavlja, ne smijemo dozvoliti da oni protiv kojih smo dobili 

Domovinski rat sad od nas stvaraju nove Kiklope. Osobito kad uzmemo u obzir 

notornu činjenicu da smo bili i dugo ćemo bit jači od njih.  

http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-

toliko-juda/ 

To potvrđuje i besmislenost komentara 'visokog izvora' iz Ureda Predsjednice, a 

koji prenosi HINA: 

Pozdrav "Za dom spremni', kaže izvor, ustaše su "kompromitirale"  

http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-

jos-pozdrava-96573/  

Valjda misle da su se ustaše pojavile poslije Domovinskog rata pa su 

kompromitirale pozdrav HOS-ovaca. Ili tvrde, slično Srbima, kako su branitelji 

bili ustaše. 

Ako tako misle u Uredu Predsjednice morali bi prihvatiti da su doista Ustaše svi 

oni koji se bore za hrvatsku državu. Kad to već tvrde svi koji provode velikosrpski 

Memorandum SANU 2, zašto to ne bi i prihvatili? 

Na taj način bi valjda bilo jednostavnije i proučavanje partizanskih zločina iz 

Drugog svjetskog rata. 

Kočevski Rog, Tezno, Huda jama, Macelj, Zagreb, Bjelovar, Gračani, Jazovka, 

Daksa... što je to? – pita se prof. Nikola H. Debelić, dr.h.c. u tekstu (Hrvatski 

tjednik, 31. 08. 2017.) VLAST KOJA PREŠUĆUJE ZLOČIN I SAMA JE 

ZLOČINAČKA. 

Izdvojit ću samo sljedeće: 

 

Hrvatski su branitelji demonizirani po istom kalupu kao i ustaše, samo malo 

prikrivenije 

Teško je shvatljiva činjenica da nijedna vlast nakon 1945. nije na mjerodavan 

način, nedvosmisleno i tvorno, pravosudno, etički i moralno osudila i kaznila 

vinovnike genocidnih ratnih i poratnih partizanskih zločina, to nije učinila ni vlast 

http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-toliko-juda/
http://kamenjar.com/hodak-vidje-hrvatska-puno-cuda-al-ne-nade-strika-za-toliko-juda/
http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
http://direktno.hr/direkt/pozdrav-dom-spremni-kompromitirali-su-ustase-ima-jos-pozdrava-96573/
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demokratske RH, a to ne radi ni ova današnja. Za taj pakao nitko nije osuđen, 

osramoćen i javno izložen na stup srama, nije etiketiran i demoniziran dan za 

danom, godinu za godinom. Tako se na sve načine proganjaju borci za hrvatsku 

državu – NDH, borci za hrvatsku kulturu i hrvatski opstanak, a protiv 

jugomonarhističkog fašizma i boljševičkog komunizma. Vrlo su slično i danas 

demonizirani, samo malo prikrivenije, hrvatski branitelji i bojovnici protiv 

velikosrpske agresije (najnovije hapšenje hosovaca u Kninu i progon 

Thompsona)?!  

Da, u pravu je Skejo kada za ovo što danas pokušavaju u RH postići provodeći 

velikosrpski Memorandum SANU 2 kaže kako žele od Iva naprave Jovu. 
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M. MEĐIMOREC, J. PEČARIĆ, GENERAL PRALJAK 

II. U OBRANI HRVATSKOG NARODA, ZAGREB, 2018. 

 

ZVONIMIR HODAK 

 

PRESUDE ‘ČASNIH HAŠKIH SUDACA’ SU UJEDNO I 

PRAVOMOĆNE PRESUDE SUŽIVOTU BOŠNJAKA, 

HRVATA I SRBA U BIH! 

 
Dana 29. XI. stvorena je nikad prežaljena Jugoslavija. Za njen raspad 

platit ćete vi koji ste ju uz potporu USA i srušili. I to baš na 29.XI. Na taj 

dan neće biti objave presude krvniku svih krvnika Ratku Mladiću jer bi u 

podsvijesti stare pokvarene Europe mogla ostati maglovita slika o tri dana 

i 8.300 ubijenih, nenaoružanih muškaraca. Na taj dan podsjetit ćemo 

hrvatske nacionaliste da “udruženi zločinački poduhvat“ mora biti 

kažnjen. 
 

I za sam kraj, parodija od Haškog suda i parodija od presude. Praljkovo 

samoubojstvo ujedno je i moralno samoubojstvo jednog pseudo suda i njegovih 

“časnih sudaca“. Suda i sudaca kojima je trebalo 14 godina da očiglednu farsu 

pretvore u dramu s jasnom i nedvosmislenom porukom. Dana 29. XI. stvorena je 

nikad prežaljena Jugoslavija. Za njen raspad platit ćete vi koji ste ju uz potporu 

USA i srušili. I to baš na 29.XI. Na taj dan neće biti objave presude krvniku svih 

krvnika Ratku Mladiću jer bi u podsvijesti stare pokvarene Europe mogla ostati 

maglovita slika o tri dana i 8.300 ubijenih, nenaoružanih muškaraca. Na taj dan 

podsjetit ćemo hrvatske nacionaliste da “udruženi zločinački poduhvat“ mora biti 
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kažnjen. I “časni sudci“ razgališe srca i duše naših “časnih“ jugonostalgičara, 

orijunaša, antifašista i nevladinih udruga. 

 

Normalno je i očekivano zadovoljstvo predsjednika Srbije Aleksandra Vučića. 

Pa ako baš hoćete normalne su mi reakcije Matije Babića koji nas je, sat nakon 

Praljkovog sokratovskog čina, podsjetio da Hrvatska jedina u Europi ima 

aerodrom koji nosi ime ”ratnog zločinca” Tuđmana. Neće Matija predložiti da se 

aerodrom nazove po Ratku Mladiću. On je sirovi ubojica i neotesana vojničina. 

Ali vjerojatno ne bi imao ništa protiv da mu se dade ime doktora filozofije 

Vojislava Šešelja. Naime to je ista filozofija. I dr. Vojo je ogorčen što je 

Zagrebački aerodrom nazvan po ratno zločincu i ustaši. Haaški sud, human kakav 

se i pokazao, pustio je dr. Voju ‘da se leči’ u Beogradu da Voja ne umre u Haagu. 

Voja je na slobodi “živnuo“, ali je iznenada umro Haaški sud!!! Normalna mi je i 

reakcija Branimira Pofuka, upornog jugonostalgičara, koji nas u subotnjem 

Večernjaku podučava “Bit ćemo bliži pravdi tek onda kad svjedoke zločina 

prestanemo zvati izdajnicima, a počinitelje herojima. Nije znak pijeteta prema 

žrtvama Ovčare to što uz njih ne spominjemo desetke ubijenih Vukovaraca Srba 

rukom zločinaca koji su uživali zaštitu hrvatske države…“ E, moj (Po)fuku… 

Pametni Latini rekoše: ”Nomen est omen” ili ime je znamen. Poruka za priglupe 

postala bi ljudska i prihvatljiva kad bi ti napokon imao hrabrosti napisati 

jednostavnu istinu. Tko je koga napao, razorio, okupirao, devastirao, masakrirao 

na Ovčari, bolnici, Veleprometu. Tvoji, druže Beogradski! Uz cvijeće i preludij 

Beogradske filharmonije. Što o presudi misle Jelena Lovrić, Hrvoje Klasić, 

Tvrko Jakovina, Dragan Markovina, Vjekoslav Perica, Ivo Godstein, 

Snješka Banović, Ivica Buljan, Davor Butković kako god da se sad zove, Igor 

Mandić, Ante Tomić, Jurica Pavičić, Miljenko Jergović, Oliver Frljić, Mile 

Kekin, Josip Manolić, Stipe Mesić, Ivo Josipović, Buda Lončar, Nenad Stazić, 

Milorad Pupovac, Beus kako god se zvao, Stanimirović, Rada, Rade i 

familija, Žarko Puhovski, Vesna Pusić, Boris Dežulović, Zoran Erceg…a sad 

vi koji čitate ovu kolumnu nastavite nabrajati do sutra i do kraja života, ali nećete 

sve uspjeti pobrojati. Dobro, nabrojao sam samo ugledne i etablirane 

jugonostalgičare. 

 

Nisu mi, međutim, normalne one stotine i stotine nepoznatih jugobolesnika na 

društvenim mrežama koji se ne skidaju s fejsa. Oni nas podučavaju da svaki zločin 

mora biti kažnjen. To je njihov gornji misaoni limit, mantra koju su ih naučili. Da 

se barem jedan od njih zapitao kako to, ako su Hrvati izvršili agresiju na BIH, 

zašto muslimani nisu bježali u Srbiju umjesto u Hrvatsku. Oko pola milijuna ljudi 

bježi agresoru, liječi se u agresorskim bolnicama, smješten je u agresorskim 

hotelima? Zlobna Tanja Torbarina u to vrijeme je napisala da je više BiH 

izbjeglica poginulo od “ležećih policajaca“ nego u borbi na ratištu. Zašto Rusi, 

nakon napada Hitlera, nisu pred saveznikom koji je iznenada postao agresor, 

bježali u Njemačku? Dobro, Rusi su čudni. Ne vole bježati. Ali ni njemački 

policajci nisu izgledali tako ležerno kao naši “ležeći“. Javili su se “pametni idioti“ 

koji su tragičan Praljkov kraj izjednačili sa smrću Hermana Goeringa koji se 15. 
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listopada 1946.g. ubio u ćeliju u Nuernbergu. Tu Indeks-ovu mudrost potpisao je 

“velikan“ pisane riječi izvjesni R.I. Razliku bi uočio i Nenad Stazić. Goeringu su 

bili odbrojeni dani. Za par mjeseci visio bi u dvorištu zatvora. A Praljak bi uskoro, 

nakon izdržane 2/3 kazne, bio slobodan. 

 

Hrvateki se stalno čude, kako bi rekli Zagorci “kak’ pura dreku“, kako je moguće 

da se sudi ratnim pobjednicima? Krivo. U ovom slučaju sudi se gubitnicima. RH 

je rat u BiH jednostavno rečeno izgubila. Onog trenutka kad je predsjednik 

Tuđman poslušao svog visoko kvalificiranog lobistu Matu Granića i raspustio 

Hrvatsku zajednicu Herceg Bosnu, rat je izgubljen. Tada su u BiH ostali kao 

globalni igrači samo Srbi i Bošnjaci. Još kad se pod pritiskom srpsko-bošnjačko-

američkog lobija odustalo od zauzimanja Banja Luke propala je i zadnja 

mogućnost da se, nogometnim rječnikom rečeno, osvoji barem jedan bod. Danas, 

zahvaljujući tadašnjim hrvatskim trulim kompromisima, Haag sudi Hrvatima da 

su “udruženim zločinačkim pothvatom“ protjerali 52.000 Bošnjaka s prostora pod 

nadzorom HVO-a. U isto vrijeme ne sudi se nikome za trajno protjerivanje 

170.000 Hrvata s područja koje je kontrolirala Armija BiH. I tko je za to krv? 

Haaški sud? Sarajevo… ne samo i isključivo hrvatske vladajuće nomenklature 

koje su došle na vlast nakon smrti Franje Tuđmana. Njegova smrt je dočekana 

sa sličnim oduševljenjem kao i danas presuda “Bosanskoj šestorci“ kako se 

Praljak i drugovi godinama tituliraju u lijevoj medijskoj “falangi“ u RH. Toliko o 

Hrvatskoj kao ratnom pobjedniku koji je ostao bez etniteta, bez Mostara, bez prava 

da bira svog člana Predsjedništva BIH, bez prava na povratak u Srednju Bosnu i 

Republiku Srpsku, ratni pobjednik koji u Sarajevu u jedanaest javnih i državnih 

firmi ima slovima i brojkama jednog zaposlenog. Možda se u međuvremenu 

zaposlio i još jedan. Ali dvojim… 

 

Što na kraju krajeva očekivati od ovakvog “časnog suda“ i ovakvih “časnih 

sudaca?“ Dovoljno je na TV ekranu pogledati te ishlapjele fizionomije koje kao 

programirani roboti odrađuju svoj zadatak. Sve je unaprijed zadana rutina. Ali ako 

se slučajno optuži rabijatni Vojislav Šešelj sve se raspada. Šešelju nije ni na kraj 

pameti poltronski oslovljavati bilo koga “časnim sudcima“. Pristojno i fino ih pred 

kamerama poziva da mu popuše k…. Časnog suca Kevina Parkera zove 

“smežurano kenguruovo mudo“, suca Frederika “raspamećeni danski 

alkoholičar“, haaški tužilac je za našeg Voju“ najveći idiot u Haagu“, O-Gon 

Kvon je “južnokorejska gnjida“, a Jan Bonomi je “narogušeno škotsko govno“. 

Takvim ponašanjem je itekako dobro uzdrmao te trgovce ljudskim dušama. Tresli 

su se na ročištima na kojima je dominirao Šešelj. I kad je ovaj pokušao zadnji blef, 

tražeći da ga se pusti da umre u otadžbini, sretni su ga pustili uz uvjet da se 

slučajno ne pokuša vratiti nazad. Šešelj prosto nije mogao ‘da veruje’. ”Koje su 

to budale“ bio je jedan je njegov komentar kad je izišao. Ne bih volio da se naši 

optuženici ponašaju kao sirovi četnik Šešelj. Ali kmetsko, poltronsko hrvatsko 

savijanje i klanjanje pred haaškom kamarilom je bilo najblaže rečeno bljutavo. 

Sjetite se Carle del Ponte. Sjetite se Sanadera i Kosorice, sjetite se hapšenja zbog 

tobožnjih topničkih dnevnika… Dolazak te iste Carle del Ponte u Beograd srpski 
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su mediji dočekali toplo i prijateljski s naslovom “Dolazi nam ni baba ni deda.“ I 

zato danas Srbija trijumfira. Njihovi zločinci nemaju uzročnu vezu ni sa 

Slobodanom Miloševićem ni sa sadašnjom “naprednom“ Srbijom. ”Šta ćeš bre 

kad se sve radilo na svoju ruku”. Kakve veze ima s budućom EU Srbijom Ratko 

Mladić-doživotni robijaš, Ljubiša Beara također doživotni robijaš, Zdravko 

Tolimir još jedan doživotni robijaš, kao i doživotni robijaši i ratni zločini Vujadin 

Popović i Stanislav Galić, Milan Lukić. Neosuđeni su Haaškom sudu umrli 

Sloba Milošević, Goran Hadžić, Momir Talić, Milan Kovačević, Slavko 

Dokmanović, Đorđe Đukić, Milan Babić koji se jedini prije smrti ispričao, 

Zatvorske kazne dobili su Radislav Krstić-46 godina, Radovan Karadžić-40 

godina, Milomir Stakić-40 godina, Goran Jelišić-40 godina, Mile Martić-35 

godina, Radoslav Brđanin-30 godina, Dragomir Milošević-29 godina, Momčilo 

Krajišnik-27 godina, Sredoje Lukić-27 godina, Vlastimir Đorđević-27 godina, 

Sreten Lukić-22 godine i Nikola Šainović-22 godine. 

Zašto sam vas zamarao sa svim ovim nabrajanjima koje su “popušili“ srpski 

zločinci. Samo zato da biste mogli, nakon svih ovih likova i njihovih silnih godina 

zatvora, procijeniti koliko je suptilna bila intuicija suca Alphosa Oriea koji je, u 

obrazloženju presude Ratku Mladiću, ustvrdio da je Slobodan Milošević bio ljut 

kad je čuo da je osnovana Republika Srpska u BiH. Samo u teatru apsurda može 

se dogoditi da je dvojici oktroiranih bezličnih birokrata kao što su to Alphons Orie 

i Carmel Agius bilo dopušteno da stvaraju svoju unaprijed zadanu povijest rata 

na prostorima bivše Juge. Njihove presude ujedno su i pravomoćne presude 

suživotu Bošnjaka, Hrvata i Srba u BiH. Sve priče o tome kako ćemo snažno 

poduprijeti ulazak ovakve BiH u EU ostaju samo priče. Na tragu onog što je 

predsjednica RH prva imala hrabrosti javno reći, nakon svih Vulina, Dačića, 

Irineja pa i Vučića jasno je da će još puno vode proteći Dunavom prije nego li će 

Srbija i Hrvatska postati prijatelji. Što prije prestanemo trabunjati o prijateljstvu 

“naših naroda i narodnosti“ to ćemo se lakše razumjeti i surađivati u zajedničkom 

interesu. Bratstvo i jedinstvo ostavimo gay grupama i njihovim interesima. I ne 

treba sad cviliti i optuživati jer smo skrbili o 500.000 izbjeglica iz BiH, liječili oko 

100.000 ranjenika, jer je sva humanitarna pomoć i naoružanje u BiH dolazilo 

preko Hrvatske, deblokirali smo im Bihać da im se ne dogodi druga Srebrenica, 

transferirali mudžahedine kroz Hrvatsku… sve u stilu ”pomozi sirotu na svoju 

sramotu”. 

 

Muslimani sa zahvalnošću i ljubavlju prihvaćaju darove koje im Haag šalje. Mi 

moramo imati svoju istinu koja se uvijek može dokazati. Moramo demaskirati 

haaške floskule da smo vjerojatno prva zemlja u Europi koja je četiri godine vršila 

agresiju na drugu država dok je za to vrijeme sama bila okupirana na 1/3 svoga 

teritorija. Štoviše, po završetku rata predsjednik etnički očišćene BiH Alija 

Izetbegović primio je najviši hrvatski orden od svog “agresora“ Tuđmana. 

Otprilike kao da završetkom Drugog svjetskog rata Hitler odlikuje Staljina. 

Parodija… Kao što je parodija kad Haag prepušta suđenja za ratne zločine 

Sarajevu, pa Zolja, ubojica iz Trusine za 30 ubijenih civila dobije 6 godina robije. 

Egzemplarna kazna, nema što!!! Hrvat Krešo Lučić za šamaranje zatvorenih 
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muslimana kažnjen je s 5 godina zatvora. Te dvije presude ne govore ništa o BiH 

pravosuđu. Tu se sve zna. One govore zapravo sve o Haagu i personalnoj kvaliteti 

ljudi koji ne mogu završiti ozbiljniji predmet ni nakon 14 godina suvislom 

presudom. Dokaz: Slobodan Milošević je, navodno po njima, bio ljut što je 

osnovana Republika Srpska. Jednog dana će se mlađi Izetbegović naljutiti kad 

čuje da je Armija BiH imala 331 sabirnih logora. Zinut će kad dozna da su 

džihadističke jedinice počinile 444 obredna klanja građana BiH. Neće vjerovati 

da su u napadima 2001. godine na WTC tornjeve 6 od 12 napadača bili pripadnici 

Armije BiH. I hoće li se, nakon svega što ovih dana čujemo i čitamo iz BiH, netko 

sjetiti da predsjednici KGK savjetuje da vrati Sarajevu nagradu Isa Beg Isaković? 

Da se i dalje ne nalazi u društvu Mesića, Josipovića, Banca… Mate Granić sigurno 

neće! A nije zgodno ostati u društvu recimo Mesića i Josipovića… Dokaz PO2719 

koji je kao transkript poslan iz Ureda predsjednika je telefonski razgovor od 

11.srpnja 1993.g. između Tuđmana i Alije Izetbegovića. Alija prijeti Tuđmanu: 

“Znate, ja se ne radujem tome što će se ustanoviti da smo vi ili mi krivi. Ali budite 

uvjereni da će svijet, kad se sve sabere, kazat da su dole Hrvati krivi“. I izgleda 

da je Alija imao kvalitetnije informacije, valjda zato jer mu ministar vanjskih 

poslova nije bio Mate Granić. 

Uzmimo samo jedan pravno perverzan detalj: tekst pravomoćne presude kaže da 

zapovjednici HVO-a nisu naredili napad na Stupni Dol 23. listopada 1993.g, ali 

su svejedno krivi jer je taj pokolj 35 Muslimana bio “dio obrasca“… i jer su 

kasnije pokušali prikriti taj zločin. Pravno rečeno, prikrivanje zločina je isto kao i 

izvršenje. Zaista, haaški sud svakako zaslužuje titulu “časni sud“. 

 

Treba nabaviti Praljkovu “šund“ knjigu “Priručnik s uputama kako treba misliti 

(mens rea) i što treba činiti (actus rea) kako bi na sudu u Den Haagu bili proglašeni 

članom udruženog zločinačkog poduhvata. Kako postati udruženi zločinac“. 

Slobodan Praljak je bio i ostao veliki čovjek, Hrvat, pravednik! U izboru između 

slobode u poniženju i ponosne smrti odabrao je ponosnu smrt. Veličina njegovog 

zadnjeg čina je i u tome što je tom političkom sudištu Hrvatima u Haagu, tim 

“časnim sucima“ poručio: ”prezirem vas i ne priznajem vašu presudu!” A tko 

normalan može priznati sud koji odbacuje molbu RH da u Praljkovom procesu 

dobije status amicus curiae (prijatelj suda), a utvrđuje postojanje zločinačkog 

pothvata između Hrvata iz BiH i Tuđmana, Bobetka i Šuška???!!! Da apsurd 

ovakvog suđenja Haaškog suda bude još veći, u obrazloženju presude Carmel 

Agius navodi da RH nije i ne može biti odgovorna za BiH. To isto navodi i za 

Tuđmana, Šuška i Bobetka, što je potpuno divergentno drugostupanjskoj presudi. 

Kad su Bošnjaci i Srbi žrtve, zagovara i štiti ih “Amnesty International“, a kad su 

zločinci, tretira ih “Amnezy international.“ 

 
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/presude-casnih-haskih-sudaca-su-ujedno-i-

pravomocne-presude-suzivotu-bosnjaka-hrvata-i-srba-u-bih/  

 

  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/presude-casnih-haskih-sudaca-su-ujedno-i-pravomocne-presude-suzivotu-bosnjaka-hrvata-i-srba-u-bih/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/presude-casnih-haskih-sudaca-su-ujedno-i-pravomocne-presude-suzivotu-bosnjaka-hrvata-i-srba-u-bih/
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PRIBLIŽITI SE ORBANU I MORAWIECKI I PREKO 

KURZA POKUŠATI SPASIT STVAR ILI POPUŠITI 

CIJELU SAVUDRIJSKU VALU? NAŠA 

DEMOKRATSKA LJEVIČARSKA JAVNOST NE BI 

PODNIJELA PRVO, RADIJE BI DRUGO 
 
U Hrvatskoj nikada, baš nikada, nije dosadno. Zamislite, naravno, ako možete 

Švicarsku. Sve je u toj zemljici posloženo k’o u kutiji šibica. Rano dizanje, 

doručak, slijedi provjera jesu li obiteljske dionice stabilne i kolika je dnevna dobit. 

Potom slijedi posao, i kasni povratak kući. Večera i rano u krevet. Treba sutra 

ponovno rano ustati zbog posla. Većina Švicaraca nema pojma kako se zove 

njihov Plenković. Boli ih glava tko je upravitelj njihovog nacionalnog paraka ili 

njihovih jezera. Njihovi kolumnisti, kad žele biti aktualni, pišu o Wilhhelmu 

Tellu, njihovom Robinu Hoodu iz 14. stoljeća. Prokleto dosadno. 

Hrvatska je u političkom smislu eldorado. Eto, gledam neki dan zabavnu emisiju 

“Volim Hrvatsku“ i Danijelu Trbović i baš sam tronut. Bez obzira što je emisija 

zabavna, zabavno je da Danijela voli Hrvatsku… Hrvatsku voli i 59-godišnji Josip 

Juratović, zastupnik SPD u Bundestagu. 

Jura je čest gost Jutarnjeg i Večernjaka kao politički analitičar koji još od 1974.g., 

kao učeni automehaničar, budno prati što se dešava na brdovitom Balkanu. Ako 

je mogao pokojni bravar, inače Jurin idol, zašto ne bi i Jura malo podučavao 

balkanske domorodce. Bistri Jura zamijetio je, naime, kako su u centru Zagreba 

bile zapaljene svijeće “ne zato što je Advent nego u sjećanje na jednog osuđenog 

ratnog zločinca”. Jura prosto ne može da vjeruje da zatucani Hrvateki osuđenog 

ratnog zločinca slave kao heroja. Zato nas Jura s visoko podignutim kažiprstom 

upozorava da je to “otrov za mirovne procese na Zapadnom Balkanu“. 

Mudri Jura, pun k’o zagorski puran, šalje poruku: “Nacionalisti žele preko Praljka 

Hrvatima nametnuti kolektivnu krivnju za Tuđmanovu politiku“. Koji su to 

“mirovni procesi“ na Zapadnom Balkanu, Jura ne objašnjava. Jura ne radi na sebi. 

To se vidi iz, kako bi rekla Tanja Torbarina, ”avijuna”. Ugledao se na predsjednika 

svog SPD-a Martina Schulza. Stranka je na zadnjim izborima prošla k’o “bosa po 

trnju.“ Imala je najlošiji rezultat u zadnjih 70 godina. Jurin Martin je u gimnaziji 

pao dva puta isti razred pa na žalost nije uspio ni maturirati. Šteta jer je njemačka 

ljevica toliko očekivala od Jure i Martina. Kad je Jurin uzor takav volumen ni Jura 

ne može biti drugačiji. Užasno mu ”na jetra” idu nacionalisti još od vremena kad 

je otvarao izložbe u Njemačkoj o nezaboravnom drugu Titu. 

(…) 

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/pribliziti-se-orbanu-i-morawiecki-i-

preko-kurza-pokusati-spasit-stvar-ili-popusiti-cijelu-savudrijsku-valu-nasa-

demokratska-ljevicarska-javnost-ne-bi-podnijela-prvo-radije-bi-drugo/   

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/pribliziti-se-orbanu-i-morawiecki-i-preko-kurza-pokusati-spasit-stvar-ili-popusiti-cijelu-savudrijsku-valu-nasa-demokratska-ljevicarska-javnost-ne-bi-podnijela-prvo-radije-bi-drugo/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/pribliziti-se-orbanu-i-morawiecki-i-preko-kurza-pokusati-spasit-stvar-ili-popusiti-cijelu-savudrijsku-valu-nasa-demokratska-ljevicarska-javnost-ne-bi-podnijela-prvo-radije-bi-drugo/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top/pribliziti-se-orbanu-i-morawiecki-i-preko-kurza-pokusati-spasit-stvar-ili-popusiti-cijelu-savudrijsku-valu-nasa-demokratska-ljevicarska-javnost-ne-bi-podnijela-prvo-radije-bi-drugo/
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M. MEĐIMOREC, J. PEČARIĆ, GENERAL PRALJAK 

III. S PRIJEZIROM ODBACUJEM VAŠU PRESUDU, 

ZAGREB, 2018. 

 

HODAK U BUJICI HAAG NAZVAO PARODIJOM OD 

SUDA, A GLASNOVIĆ SE OBRUŠIO NA DEJANA 

JOVIĆA 

 
'Haaški sud je parodija od suda, a Praljkova presuda parodija od 

presude!', poručio je odvjetnik i politički komentator Zvonimir Hodak. 
 

Zahvaljujući Praljkovom činu jedna farsa postala je tragedija za njega i njegovu 

obitelji, a u širem kontekstu i za hrvatski narod - izjavio je u Bujici odvjetnik 

Zvonimir Hodak i nastavio: - To je politički sud osnovan da napravi balans za sve 

koji su na balkanskom prostoru ratovali i da svi ispadnu podjednako krivi, no 

Hrvati su ispali daleko najveći krivci! Pa, Milošević presudama nije niti okrznut, 

Šešelj je pušten na slobodu i danas ekshibicira po Beogradu… Imamo podatak da 

je sa teritorija koje je kontrolirao HVO protjerano 25 tisuće Muslimana, a s druge 

strane, činjenica je da je sa teritorija koje je kontrolirala Armija BiH protjerano 

172 tisuće Hrvata! Za jedne imamo presudu, a nađite mi za nekoga s druge strane 

tko je osuđen?! 

Hodak je dodao: “Činjenica je da je više od 440 Hrvata ritualno ostalo bez glave 

od mudžahedina, a više od 15 tisuća Hrvata bilo je u muslimanskim sabirnim 

logorima!" 

U Bujici Z1 televizije gostovao je i general Željko Glasnović, parlamentarni 

zastupnik NHR-a koji je Stjepana Mesića nazvao veleizdajnikom! 
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HODAK: U HAAŠKU SUDNICU MOGAO SE UNIJETI I 

KALAŠNJIKOV! 

Zvonimir Hodak koji je u Haagu prvi branio Blaškića, zaključio je kako 

materijalnih dokaza za ovakvu presudu generalu Praljku - jednostavno nije bilo! 

"Sklepana je floskula o zajedničkom zločinačkom pothvatu, u njega su utrpali 

koga su htjeli, a Hrvati, koji su stvarni gubitnici rata u BiH, sada ispadaju krivci. 

Onoga trenutka kada je dr. Franjo Tuđman po savjetima Mate Granića ukinuo 

Herceg-Bosnu, Hrvatska je izgubila rat, Muslimani su zadržali svoje, Srbi 49 

posto, a Hrvati su ostali kao mala enklava koja je sve manja i manja. Presuda 

jednostavno nema smisla, a haaški suci nisu suci, to su profesori na pravnim 

fakultetima koji su sud prvi puta vidjeli tek kada su došli u Haag," otvoren je bio 

Hodak i nastavio: "To je sud sklepan zbrda-zdola, nema klasične elemente ni 

običnog općinskog suda u Hrvatskoj! Kad sam s generalom Blaškićem ulazio na 

rasprave, ispod toge koju sam morao imati na sebi, mogao sam unijeti kalašnjikov! 

Nitko me nije ni pregledavao ni kontrolirao niti je bilo alarma za metale, tako da 

se nisam začudio što je general Praljak imao otrov u sudnici!" 

I general Glasnović je pokušao objasniti situaciju s unošenjem otrova u sudnicu, 

s obzirom da je u Kanadi radio u pravosudnoj policiji… 

"Taj tribunal je potpuno neprofesionalan, to su potpuni amateri! Nemoguće je da 

uđete u zatvor, a da vas netko ne pretrese… To bi u Kanadi i Sjevernoj Americi 

bilo nemoguće," rekao je Glasnović. 

 

GLASNOVIĆ: NEKA SE DEJAN JOVIĆ VRATI U OXFORD I 

PROUČAVA AUTO-EROTSKU ASFIKCIJACIJU! 

Glasnović je suborca Praljka nazvao - vojničinom! 

"Vodio je vlastitim primjerom i to je najvažnije u ratu. Davao je inicijativu, 

vodstvo... Na ovo ne gledam kao na čin očaja, nego kao putokaz za sve nas. 

Njegova i druge žrtve obvezuju nas da se borimo za funkcionalnu i pravnu 

hrvatsku državu koja će biti oslobođena strane agenture koja svakodnevno radi 

protiv nje. Mi smo suočeni s totalnom medijskom blokadom, vidjeli ste spisak 

svjedoka protiv naših ljudi, tko je to objavio - nitko! Pogledajte naša dva bivša 

predsjednika, zatim nevladine udruge, cijelog tog trojanskog konja, te 

jugonacionaliste koji igraju dvostruku ulogu. Oni su apologeti i prvo žele 

legitimizirati najveću kriminalnu organizaciju u Europi zapadno od Urala, a to je 

Komunistička partija Jugoslavije, a drugo je da žele kriminalizirati sve hrvatsko! 

Pogledajte samo savjetnika bivšeg predsjednika Josipovića Dejana Jovića, koji je 

rekao da je najveći problem Hrvatske mit Domovinskog rata! Poručio bih mu da 

se vrati u Oxford i da tamo proučava auto-erotsku asfikcijaciju s pervertitima u 

Engleskoj!" 

Hodak je jasno kazao da Hrvatska nije napravila baš ništa po pitanju pomoći našim 

ljudima u Haagu: "Rečeno nam je da se ne radi o glavi Tuđmanu ni hrvatskom 

državnom vrhu, međutim iz obrazloženja ovih presuda suca koji ima žensko ime 

(Carmel) ispada da se itekako sve tiče Hrvatske i predsjednika Tuđmana, što će u 

buduće rezultirati tisućama tužbi iz BiH. Pa to će biti El Dorado!" 
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HODAK I GLASNOVIĆ JEDINSTVENI: NA DJELU NIJE PETA, VEĆ 

PEDESETA KOLONA IZDAJICA! 

Voditelj Bujice je otkrio kako su mu se javila trojica Hrvata iz Norveške, privedeni 

su na policiju po prijavi bošnjačko-muslimanskih emigrantskih organizacija. 

Protiv navedene trojice vodi se proces oduzimanja boravka u Norveškoj, tobože 

zbog “desnog ekstremizma”, a samo su protestirali jer se u Norveškoj već 

organiziraju tribine za Bošnjake i daju im se upute kako tužiti Hrvatsku! Pojedini 

muslimani iz Skandinavije već arapskim novcem kupuju nekretnine po Hrvatskoj, 

a nadaju se i golemom novcu od odšteta… Hodak je sve to nazvao tek gornjim 

dijelom sante leda. 

"To nije sve! Piše se kako je britanski 'ugledni' Guardian Plenkovića nazvao 

jedinim premijerom u EU koji štiti ratnog zločinca. Možeš misliti koliko se taj 

novinar razumije u situaciju u Hrvatskoj… Konfidenti iz Hrvatske daju mu 

materijale. Ne peta, nego pedeseta kolona danonoćno radi protiv Hrvatske i filaju 

zapad što će sve ići preko naših leđa," kazao je Hodak. 

Glasnoviću je također srušen Facebook, no to ga ne zabrinjava, jer uskoro kreće 

nacionalna društvena mreža koja će okupiti najmanje milijun Hrvata: - Ta 

cinkaroška pedeseta kolona formira mišljenje o nama izvan Hrvatske, ali rovare i 

ovdje. To je tzv. pita govnara, gdje uzmete 20 posto istine, zamotate 80 posto laži 

i plasirate ih u javnost. Vode rat protiv države i svog naroda, pogledajte 

Documentu koja je primjerice, dobila 200 tisuća dolara od nizozemske vlade samo 

za jedan project znakovitog naziva "Političko nasljeđe nakon '41. godine”! 

 

ARMIJA BIH I TAJNA SLUŽBA AID SLUŽILI SE NAŠIM ARHIVOM 

KAKO SU HTJELI! HODAK: MI SMO POLTRONSKO-KMETSKA 

DRŽAVA! 

General Glasnović donio je u emisiju dokument Armije BiH iz listopada '94. 

godine sa potpisom Amira Hrustića, označen kao ‘vojna tajna’. Iz dokumenta 

proizlazi da su Armija BiH i njihova tajna služna AID imale cijelu mrežu 

suradnika u Zagrebu, da su se služili našim arhivima kako su htjeli... Naravno, uz 

pomoć pojedinaca i raznih udruga za 'ljudska prava'… 

"Jedan je imao kodno ime ‘Svitac’ iz Tuzle, zatim ‘Poskok’, a jedan od njihovih 

ključnih ljudi bio je zapovjednik naše zrakoplovne eskadrile na Plesu! Većina 

bošnjačkog vojnog vodstva bili su oficiri JNA, a neki od njih su vršili agresiju na 

Republiku Hrvatsku. Oni su totalno nespretno dočekali rat! Agresija na BiH 

počela je iz ‘SAO Krajine’ kada su napali Grahovo, zapalili kuće i Hrvate kao 

taoce odveli u Knin. Tu je i selo Ravno..." 

Hodak je prozvao DORH jer je hendikepiran i pod potpunim utjecajem politike - 

koja god bila na vlasti. 

"Alarmantnije je da su bošnjački obavještajci ušli u naš Državni arhiv, fotokopirali 

su i iznijeli što god su htjeli! Gorko se možemo nasmijati na tvrdnju da je BiH 

‘prijateljska država’… U ovom slučaju pokazali smo da je Hrvatska poltronsko-

kmetska država! Prijateljske države ne rade jedna drugoj o glavi,” Bio je jasan 

Hodak. 
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MESIĆ JE PREKRŠIO ZAKLETVU, TREBA MU SE SUDITI ZA 

VELEIZDAJU! 

U nastavku emisije general Glasnović je otvoreno prozvao zemlje koje danas 

kritiziraju Hrvatsku zbog ‘zločina’ za licemjerje. Ispričao je detalje o svom susretu 

sa nizozemskim novinarima koje je ispred Sabora pitao znaju li kakve je zločine 

njihova vojska napravila u Indoneziji gdje su po prvi puta u povijesti koristili 

mitraljesku vatru u eliminaciji civilnog stanovništva, te nastavio: "Pola mijuna 

Alžiraca ubijeno je do '62. godine i povlačenja francuske vojske iz Alžira, a 

Francuska je tek '90. priznala da se tamo vodio građanski rat. Englezi su u Keniji 

razvili najsavršeniju mrežu koncentracijskih logora gdje su od '54. do '62. pobili i 

mučili stotine tisuća ljudi i oni sada nama drže predavanja o našoj povijesti?!” 

Na pitanje o Mesiću, Glasnović je kratko odgovorio: - On je prekršio zakletvu, 

treba mu se suditi za veleizdaju! 

Hodak se nadovezao i rekao da je Mesićev potez za svaku osudu, njegovo je 

ponašanje također nazvao veleizdajom i dubokim političkim nemoralom, 

protivnom svakoj etici, no isto je tako rekao da kaznene prijave protiv njega 

nemaju uporište u Kaznenom zakonu. 

"Brani se kako je smatrao da odlazi u Haag kao svjedok tužiteljstva da rasvijetli 

ratne zločine, no on je imao sasvim drugu ulogu. DORH, da je htio, mogao je 

napraviti konstrukciju da Mesić odgovara za svjedočenje, no to je sada čista 

utopija. Važnije je da si postavimo pitanje - tko je birao Mesića u dva mandata?! 

Hrvati. S druge strane, kod dilanja transkriptima ima elemenata kaznenog djela...” 

Voditelja je zanimalo je li rješenje neugodne situacije u kojoj je sada Hrvatska, 

zajedno sa mnogim časnicima Hrvatske vojske i HVO-a, u proglašenju pravne 

jurisdikcije od strane Zagreba, slične onoj kakvu je svojedobno proglasila Srbija.  

"Pravosuđe u BIH opreznije će se odnositi prema Srbiji koja tu jurisdikciju 

provodi u praksi, a Hrvatska debelo kasni. Srbi su znali da su Muslimani njihovi 

ratni protivnici i unaprijed su se osigurali, a hrvatska nomenklatura, bilo SDP-ova 

ili HDZ-ova, je spavala. Ako to sada napravimo, sve ambasade pod nos će nam 

odmah staviti da to radimo da bi se eskhulpirali u budućim procesima koje će 

Muslimani voditi protiv Hrvatske. To jest jedno od rješenja, no uvjeren sam da će 

to djelovati na našu Vladu – ovakvu kakvu imamo - tako da će reterirati. 

Pogledajte samo našeg predsjednika Vlade i njegove izjave o Praljku i presudi; 

prvo je bio čvrst, jasan, rezolutan i konzekventan, a kasnije je davao potpuno 

drugačije izjave," zaključio je u Bujici Zvonimir Hodak. 

 

https://direktno.hr/direkt/hodak-bujici-haag-nazvao-parodijom-od-suda-
glasnovic-se-obrusio-dejana-jovica-106738/ 
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J. PEČARIĆ, S. RAZUM, RAZOTKRIVENA 

JASENOVAČKA LAŽ, ZAGREB 2018. 

 

NEZAVISNA DRŽAVA HRVATSKA UCIJENJENA 

LAŽIMA O JASENOVCU 
 

 Treba pohvaliti Tomislava Vukovića koji na temelju svoga novinarskoga 

istraživanja već više desetljeća pruža hrvatskim čitateljima dokaze o našoj 

hrvatskoj prošlosti XX. stoljeća, koja je dijametralno drugačija od onoga što su 

nam nametali komunistički obrazovni sustavi, a još nam uvijek nameću ostatci tog 

sustava u bojovnim pojedincima koji ne žele ni sadašnju ni buduću Hrvatsku u 

lijepom razvoju, pa joj trajno nameću i crnu prošlost. Tomislav Vuković objavio 

je u prošla tri broja “Glasa Koncila” nizanku pod zajedničkim naslovom 

“Nezavisna Država Hrvatska između zakona i zločina”. S nekoliko 

podkrijepljenih primjera pokazao je kako je Nezavisna Država Hrvatska bila 

uređena država, te da u teško ratno vrijeme nije podilazila ni svojim pobornicima, 

već ih je prema važećim zakonima najstrože kažnjavala kad je za to bilo razloga. 

Zločinci koji su u njezino ime ili pod njezinim okriljem učinili pojedine zločine, 

najstrože su bili kažnjeni. Stoga nikako nema mjesta Nezavisnu Državu Hrvatsku 

obilježavati kao zločinačku, kako su to činili i čine oni koji su se protiv nje borili 

ili se još uvijek bore. Nezavisna Država Hrvatska bila je stvarnost koja se dogodila 

u zlosretno vrijeme, pa su državotvorni Hrvati tada mogli samo posijati sjeme 

slobodne hrvatske države, koje je konačno niklo 1991. godine. 

 Želim ovdje svratiti pozornost na jednu osobitu činjenicu, a to je da su 

neprijatelji hrvatske državnosti, pa stoga i Nezavisne Države Hrvatske trajno 

koristili radno i sabirno polje u Jasenovcu kao sredstvo obtužbe protiv nje i kao 

samorazumljivi dokaz da je Nezavisna Država Hrvatska bila zločinačka. Naime, 

za navedene neprijatelje Jasenovac je dokaz zločinstva Nezavisne Države 
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Hrvatske, a ona je pak prirodno okruženje u kojem se nije moglo događati ništa 

osim zločina. Naravno da je to podpuno netočno. To je podvala neprijatelja 

hrvatske državnosti. 

 U drugom dijelu nizanke Vuković je opisao nekoliko razbojstava koja su 

učinili Eugen Guić, Zvonimir Devčić, Josip Hodak i drugi, zbog čega su osuđeni 

i strijeljani. Tako je Eugen Guić u noći s 26. na 27. travnja 1941. ubio 

grkoistočnog (pravoslavnog) svećenika Miladina Minića u Biliševu. Josip Hodak 

iz Bjelajaca kod Bosanske Dubice ubio je pak Milju Prodanović, pravoslavne 

vjere, prateći ju u njezino selo 24. prosinca 1942. Ispustivši ostale primjere 

razbojstava, navodim ova dva jer se osobe istog imena i prezimena mogu naći na 

“poimeničnom popisu žrtava KCL Jasenovac 1941.-1945.”, što ga je sastavilo 

Spomen-područje Jasenovac. 

 Na tom jasenovačkom popisu nalazimo sljedeće: Miladin Minić, sin otca 

Veliše, rođen 1922. u mjestu Šipačno, obćine Nikšić, po narodnosti Crnogorac, 

poginuo je od ustaša 1942. u logoru Jasenovac. Izvor za njegovu smrt je: SZSJ64, 

tj. Popis žrtava Drugog svjetskog rata koji je učinio Savezni zavod za statistiku 

Jugoslavije 1964. godine. Druga osoba: Milja Prodanović, kći otca Laze, rođena 

1900. u mjestu Gornjoselci, obćine Kozarska, dakle Bosanska Dubica, po 

narodnosti Srbkinja, ubijena je od ustaša 1942. u logoru Jasenovac. Izvor za 

njezinu smrt je SAM-BD=373, tj. knjiga Dušana Samardžije, Bosanskodubičko 

područje u NOR-u i socijalističkoj revoluciji 1941.-1945., koju su izdale 

Društveno političke organizacije i Skupština obćine u Bosanskoj Dubici 1985. 

godine. 

 Navedeni grkoistočni svećenik Miladin Minić, župnik biliševski ili 

bilješevski, slavi se u Srbskoj pravoslavnoj crkvi kao sveti mučenik. Za njega 

možemo na mreži naći da je rođen 15. studenoga 1913. u Pljevljima, a umro je 

1941. Drugih podataka nije moguće naći. Stoga je teško ustanoviti, je li svećenik 

Miladin, kojega je ubio Eugen Guić, istovjetan s Miladinom Minićem, sinom 

Veliše iz Šipačnog, koji se nalazi na jasenovačkom popisu. No, glede Milje 

Prodanović nema sumnje da se radi o jednoj te istoj osobi, tj. koju je ubio Josip 

Hodak kod njezinog sela i koja se nalazi u popisu žrtava Jasenovca. Svi dostupni 

podatci u oba izvora o njoj se poklapaju. To je očiti primjer kako je današnje 

Spomen-područje Jasenovac nekritički na popis žrtava Jasenovca, koji sada broji 

oko 83.000 žrtava, stavilo sve one koje je komunistička promičba nastojala 

podmetnuti pod Jasenovac. Tako je i Milja Prodanović, koja je stradala u svom 

selu Gornjoselci, popisana u knjizi Dušana Samardžije, pa onda i u jasenovačkom 

popisu kao žrtva Jasenovca. Samo jedan ovakav primjer dovoljan je da se sruši 

vjerodostojnost jasenovačkoga popisa od 83.000 žrtava. Današnja povjesnička 

znanost govori o najviše 1.000 umrlih i ubijenih u radnom i sabirnom polju 

Jasenovac, ne računajući, naravno, one koji su tu završili svoj život nakon 

poslijeratnih iscrpljujućih križnih putova. Kad niječem vjerodostojnost popisa 

jasenovačkih žrtava od čak 83.000 osoba, tada ne pripisujem zlu namjeru 

sastavljačima tog popisa, već ističem nevjerodostojnost izvora kojima su se oni 

služili. A služili su se nekritički jugoslavenskim i velikosrbskim izvorima, 

uglavnom iz neke druge ili treće ruke, koji su imali za cilj, preko Jasenovca, što 
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više ocrniti Nezavisnu Državu Hrvatsku, koja im je bila kost u grlu kod stvaranja 

Jugoslavije. 

 Da je Jasenovac sredstvo kojim se neprijatelji hrvatske državnosti obilno 

koriste, to je hrvatskim povjesničarima odavno poznato. Treba naglasiti da među 

te neprijatelje treba na prvo mjesto staviti velikosrbe, odnosno one Srbe i Hrvate 

koji ne mogu zamisliti slobodnu Hrvatsku bez ovisnosti od Srbije ili barem 

Jugoslavije. Muzejska postavka u Jasenovcu služi dan-danas promicanju tog 

neprijateljstva prema hrvatskoj državnosti i svakoj ostvarenoj hrvatskoj državi. 

Stoga se u memorijalnom muzeju u Jasenovcu nastoji preko izloženih predmeta, 

slika i popratnih tekstova podpuno ocrniti Nezavisnu Državu Hrvatsku kao 

zločinačku tvorevinu, koja je prouzročila mnoge žrtve ponajprije Srba, a onda 

(valjda radi pridobivanja saveznika u borbi protiv Hrvatske) i Židova i Roma. 

Očevidno je kako se uz najveći broj imena ljudi koji su prošli ili stradali u 

Jasenovcu stavlja obilježje “Srbin” ili “Srpkinja” (dakle, u tom je slučaju važno 

brojiti krvna zrnca!). No, kad sam uz svjetlopis jedne mlade djevojke pročitao 

tumačenje: Mira Šoić, Srpkinja, iz Samobora. Zatočenica logora Stara Gradiška. 

Iz logora prebačena u Zagreb i osuđena na smrtnu kaznu vješanjem (popratni 

katalog, str. 148), tada mi je postalo jasno da je sadašnji memorijalni muzej u 

Jasenovcu, ne samo u popisu žrtava, već i u mnogim izloženim predmetima i 

napisima, podpuna krivotvorina ili falsifikat. Mira Šoić nije Srbkinja, nego 

Hrvatica, koja potječe iz Samobora, odnosno njezini roditelji iz Konščice, odakle 

sam i ja, pa imamo čak i iste predke. Ako je ona Srbkinja, onda sam i ja Srbin! Iz 

navedenih primjera očevidno je da su Milja Prodanović i Mira Šoić u 

jasenovačkom muzeju i u popratnoj knjizi (str. 148) u službi ocrnjivanja 

Nezavisne Države Hrvatske i preuveličavanja srbskih žrtava. Kad smo čitali u 

Vukovićevoj nizanci da su na smrt osuđivani i sami ustaše koji su protuzakonito 

djelovali, je li onda čudno da je u to vrijeme bio osuđen na smrt i netko tko je 

izričito radio protiv države!? Da li je takva bila i Mira Šoić? Kad su ju već stavili 

u muzej i u popratni katalog, autori su se morali potruditi i reći zbog čega je 

osuđena na kaznu vješanjem. Ovakvim polovičnim podatcima ne dolazi se do 

prave istine, a to autorima i voditeljima muzeja valjda i nije svrha. Popratna knjiga 

o memorijalnom muzeju iziskuje dodatnu raščlambu radi uočavanja svih 

netočnosti i krivotvorina. O tome drugom zgodom. 

 

Stjepan Razum 

 

Razum, Stjepan. Nezavisna Država Hrvatska ucijenjena lažima o Jasenovcu. 

Odj.: Osvrti. U: Glas Koncila, 53./2014., br. 34 (2096), od 24.VIII.2014., str. 30-

31. 
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‘OSLOBODIOCI’ SU OSTALI U ŽIDOVSKIM VILAMA 

DO DANAS, A USTAŠE SAMO 4 GODINE! 

 
(...) 

 
Na HRT-u moralno-politička panika. Neki ustašoid po imenu Igor Vukić kao gost 

emisije “Dobar dan Hrvatska“ misli i govori da su brojke žrtava Jasenovca daleko 

manje od onih koje smo dobili po “službenoj dužnosti“ iz Beograda. ‘Ustaša’ je, 

usput rečeno, po nacionalnosti Srbin. Otac mu je bio logoraš u Jasenovcu. Što otac 

zna, čude se Maja Sever i Saša Milošević u Programskom vijeću Katedrale 

duha. Uredništvu “Dobar dan Hrvatska“ preporučeno je na ‘fini i diskretan’ način 

da se ugledaju u Acu Stankovića i NU-2 pa se onda njima ne će baviti 

“demokratska“ javnost. Čovjek u ova luda vremena više u ništa ne može biti 

siguran. A on Igor ‘neinformisan’ preskače utvrđene povijesne istine od 700.000 

tisuća pa ih svodi na samo 86 tisuća žrtava u Jasenovcu. Koju god brojku poželiš, 

svaka je destilirana istina. 

Sve pomalo podsjeća na tragičnu sudbinu Olija Frljića. Urođeni ljevičarski talent 

koji svako malo svih oduševi svojim antitalentom. U srcu liberalne Češke digla se 

katolibanska desnica, ali (…) i komunistička ljevica protiv neshvaćenog genija iz 

bivše Juge. Eto ti ga na! O Poljskoj i Austriji bolje šutjeti. Ostaje mu još samo 

Kolumbija. Našmrčeš se i uživaš u vagini i zastavi. 

Kad je Hrvatska slalomom vozila prema EU, svaki dan su nam postavljali sve više 

vrata. Izgleda da će Srbija u EU ući spustom. Opet su nam neki dobro spustili! 

 

 
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/oslobodioci-su-ostali-u-zidovskim-vilama-

do-danas-a-ustase-samo-4-godine/  

  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/oslobodioci-su-ostali-u-zidovskim-vilama-do-danas-a-ustase-samo-4-godine/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/oslobodioci-su-ostali-u-zidovskim-vilama-do-danas-a-ustase-samo-4-godine/
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ZAMISLITE FREDA MATIĆA KAKO U VUKOVARU 

’91. SKIDA ‘ANTIFAŠISTIČKE’ TENKOVE I DERE SE 

‘ŽIVIO DRUG TITO!’ 
 

(...) 

Pogledajte samo te farizejske borce za ženska prava. Kad je Karolina Vidović 

Krišto, majka četvero maloljetne djece, bila izbačena s posla na ulicu, dali ste čuli 

B.A.B.-e, Kamene babe i druge feministice da su se zauzeli za njena ženska i 

ljudska prava? Je li se je itko od tih jeftinih ljevičarskih demagoga ikada zauzeo 

za i jednu osobu koja nije iz njihovog jugo i lijevo ideološkog čopora. Ni prijetnje 

ni isprike ni molitve ni suze. Kamene ljevičarske babe!!! 

Ronald Reagan je jednom rekao: “Primijetio sam da su svi koji su za pobačaj već 

rođeni”. 

NU2. Gost je bio nesuđeni akademik, sveučilišni profesor i uglađeni diplomat iz 

Pariških salona – dr. Ivo Goldstein. Primjer intelektualne tolerancije. Očekivali bi 

da je čovo pun opraštanja, blagosti i dobrote. Makar i one ljevičarske. Kad ono 

partizanski komesar koji razmišlja i sudi kao da je upravo pristigao iz šume. Oni 

koji ne dijele njegov stav o Jasenovcu su ”smrdljivci i đubretari”. Inače da je 

“prava narodna demokracija“ već bi se “đubretari“ noćnim preko Bihaća vozili 

prema Golom otoku. On je kao osjetljiv jer su mu članovi obitelji nastradali u 

Jasenovcu. A što je sa stotinama tisuća drugih koji su također po Titovim 

tamnicama izgubili svoje najbliže? Po njemačko-engleskim izvorima to je bilo 

više od 500.000 ljudi. Od Hude jame pa do 1.700 jama i danas punih kostura. 

Tolerantni profa je kao gost emisije “Otvoreno“ zaprijetio da će napustiti emisiju 

ako se polemizira o žrtvama Jasenovca. Ima pravo. Svaka polemika je suvišna dok 

nam tvrdi partijski dogmatičari tipa Goldsteina ne otkriju sveti gral. Zašto njihov 

”capo” Tito nikada nije došao i poklonio se žrtvama tog logora? Kad bi arogantni 

i loše obaviješteni profesor povijesti znao koliko u RH ima “smrdljivaca i 

đubretara“ morao bi neprekidno nosit hidžab, nikab ili burku. Toliko bi mu 

smrdjelo pod nosom. 

Oscar Wilde je rekao: “Povjesničar je osoba koja daje točan opis događaja koji se 

nikada nije zbio.“ 

Zato je ponovno pisanje povijesti naš dug prema povijesti. Zgodna je, ali 

zastrašujuća činjenica, osobito za one koji vole povijest i misle ju studirati, da su 

sve katedre povijesti u Hrvatskoj okupirali razni Goldsteini, Klasići, Jakovine, 

Markovine, Perice… likovi koji i kad se briju pjevuše “druže Tito mi ti se 

kunemoooo…“ Takvu monolitnost nemaju ni u Sjevernoj Koreji… Dana 3. lipnja 

1924. g, u četrdesetoj godini, umro je genijalni Franz Kafka. Pitat ćete kakve veze 

imaju sirovi profesori s Kafkom? Na prvi pogled nikakve. No, Kafka je prije smrti 

zatražio od svog prijatelja Maxa Broda da spali sve što je on Kafka do tada 
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napisao. Max nije srećom ispunio želju velikog pisca. Da to napravi Ivo Goldstein 

mislim da bi mu svakako trebalo ispuniti želju. 

Mark Twain je rekao: “Uvijek govori istinu. Na taj način ne moraš pamtiti što si 

rekao“. Jel’ tako druže Goldsteinu? 
 

 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/zamislite-freda-matica-kako-u-vukovaru-91-

skida-antifasisticke-tenkove-i-dere-se-zivio-drug-tito/ 
 

  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/zamislite-freda-matica-kako-u-vukovaru-91-skida-antifasisticke-tenkove-i-dere-se-zivio-drug-tito/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/zamislite-freda-matica-kako-u-vukovaru-91-skida-antifasisticke-tenkove-i-dere-se-zivio-drug-tito/
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USTAŠE SE PRETVORIŠE U ‘OSTAŠE’ 

 
Sjećam se jedne lucidne i gorke izjave Dražena Budiše: "Kad mi nismo lustrirali 

njih, sad oni lustriraju nas." 

U Hrvatskoj, kako bi to lijepo kazali rafinirani ljubitelji latinskih poslovica, 

je status quo vadis! Lijeva zvjezdica Sabina Glasovac kaže: “Referendum je 

opasan za hrvatsko društvo“. Ognjištari i rigidni desničari poručuju preko fejsa: 

“Sabina Glasovac je opasna za hrvatsko društvo“. Saša Kosanović se vraća na 

HRT kao zamjena za Karolinu Vidović Krišto. Uz famoznog Aleksandra 

Stankovića, sada imamo na javnoj TV i drugog svjedoka, očevidca da se na “ovim 

prostorima“ vodio građanski rat. 

Kad smo već kod Karoline opet se našla pred inkvizitorskim čuvarem “tekovina“ 

kojih su se već davno odrekli u svim tranzicijskim zemljama. Osim, naravno, u 

RH i Sloveniji. Drugovi u Programskom vijeću “prosto nisu mogli da veruju“ što 

se to dogodilo na našoj državnoj TV. Igor Vukić, Srbin po nacionalnosti, jedan od 

bivših bliskih suradnika Aleksandra Stankovića, pozvan je u emisiju “Dobar dan 

Hrvatska“. Tema je bila njegova knjiga “Radni logor Jasenovac“. Knjiga je 

ocijenjena na Vijeću kao destilirani revizionizam. A kako revizionisti prolaze u 

tvrdoj antifašističkoj državi, zna se. Sve je mirisalo na to da Karolina i po drugi 

put dobije «šimecki», ali desio se kopernikanski obrat. Najprije je drugovima 

objašnjeno da je Vukićevu knjigu sufinaciralo Ministarstvo kulture RH. Zatim, 

knjiga “Radni logor Jasenovac” predstavljena je bila u Hrvatskom novinarskom 

društvu u prepunoj dvorani. Naravno, treba imati na umu kakvi “klerofašisti“ vode 

HND. Usput rečeno, registraciju udruge “Trostruki logor Jasenovac“ odobrio je 

ministar Uprave u Vladi RH, okorjeli ustašoid Arsen Bauk. Inače, Igor Vukić je 

saznanja o Jasenovcu dobio od svoje obitelji koja je prošla kroz taj logor i za divno 

čudo preživjela. Naravno, mnogi su ubijeni, a da nikada nisu stupili nogom u 

“Trostruki logor…“ U arhivu HRT-a postoje dokazi o čestim Igorovim 

gostovanjima na HRT-u u kojima je u pravilu kritizirao dr. Franju Tuđmana. Od 

1990. “odmetnuti“ je Igor pisao za Vjesnik, TV Mrežu, u Novom listu, 

Jutarnjem (od 2001.-2005.), Poslovnom dnevniku, Privrednom vjesniku itd. Kao 

što se vidi u njegovoj biografiji nije pisao za recimo 7Dnevno, Kamenjar, dnevno 

hr., Hrvatskoi tjednik, ne poznaje mene, Marka Juriča, Marka Ljubića, Kraljević 

Marka… Za Željku Markić nisam siguran. Klasika. Plusevi i minusi. Minus je 

Bujica, a plus NU2. I uza sve ovo nabrojeno, tko mu je financirao knjigu? Koji 

ministar mu je registrirao udrugu “Trostruki logor Jasenovac“? Zašto nije žešće i 

zagriženije napadao Tuđmana, zašto mu je jugo-progresivni HND-o iznajmio svoj 

legendarni ring za borbu protiv fašista, ustaša, desničara…? Tko mu je dopustio 

da antifašistički hram napuni do vrha? Za sve te nekontrolirane ispade trebala je 

na HTV-u platiti Karolina Vidović Krišto. 
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Postavlja se još jedno zanimljivo pitanje: kakve sve to veze ima sa svima nama 

“dragom“ Istanbulskom konvencijom? Dobro, znamo da IK ima sveti zadatak da 

štiti, mazi i pazi na Anku partizanku, Radu, Vesnu Teršelič, Sabinu Glasovac, 

Ikaču, sve vrste rodova, malih lijevih bogova i božica… pa ju zato Hrvateki i tako 

vole i obožavaju. Sad kad nam ovako dobro ide, ustaše se pretvoriše u «ostaše», a 

sada nam vodu muti tamo neki Srbin koji se ponaša k’o ustaša. Godine 1961. je 

pjesnik Gustav Krklec u polemičkom žaru izvrijeđao pisca Vladimira 

Desnicu rekavši mu doslovno: “P…. ti materina. Ti si četnik”. Naravno, veliki 

hrvatski književnik Vladan Desnica nije bio četnik. Danas su liberalnija i mekša 

vremena. Hrvatski antifašisti žele jednog srpskog novinara, pisca i povjesničara 

pretvoriti u ustašu. Drugovi i drugarice u Programskom vijeću nisu se uzbudili, 

što i nije čudno s obzirom na njihove godine, na tvrdnje gostiju NU2 o 

građanskom ratu od 1991.-1995. g. i na tvrdnje o ustaškoj državi u tim godinama, 

ali su živahno skočili na svoje rahitične noge čuvši da netko pokušava znanstveno 

oboriti «komunističke istine» o Jasenovcu. Neka odgovore samo na jedno pitanje: 

zašto Tito nikada nije posjetio Jasenovac? To je majka svih tajni u Lijepoj našoj i 

Lijevoj njihovoj. 

Da parafraziram Benjamina Franklina: troje Hrvata može sačuvati tajnu samo ako 

je dvoje od njih umrlo. U već famoznom Titovom zaobilaženju mjesta gdje su 

ustaše ubile 700.000 Srba, Židova, Cigana i Hrvata, a od toga 20.000 djece, 

izgleda da su sva tri Hrvata davno već mrtva. 

Zvalo me je par portala da kao odvjetnik komentiram presudu Zdravku Mamiću. 

Glatko sam odbio. Mamić mi je par godina bio klijent, zastupao sam i “Dinamo“ 

kada je Mamić bio direktor i na kraju krajeva Mamić je okupio oko sebe najbolju 

odvjetničku ekipu u državi pa ako je i potreban komentar nepravomoćne presude 

onda neka ju oni komentiraju. Međutim, mene laički rečeno žulja nešto drugo. 

Postoji nešto što se zove Ustav RH. Točnije član 28. koji govori o tzv. presumpciji 

nevinosti. Što god to značilo. Čl. 28 kaže: “Svatko je nedužan i nitko ga ne može 

smatrati krivim za kazneno djelo dok mu se pravomoćnom sudskom presudom ne 

utvrdi krivnja“. Prilično jednostavno. Zar ne? A Mamić, iako ga po čl. 28 Ustava 

RH “nitko ne može smatrati krivim…“, bježi iz Hrvatske da bi izbjegao odlazak 

u zatvor. Naime, postoji zakonska odredba koja je preuzeta iz komunizma u 

demokratsku RH, a po kojoj osoba koja je u kaznenom postupku osuđena na pet 

ili više godina zatvora obvezno mora u pritvor do završetka kaznenog postupka. 

A zašto bi morala drugovi i drugarice? Ako Ustav kaže da je svatko nevin dok mu 

se pravomoćnom sudskom presudom ne dokaže krivnja, onda bi možda trebalo 

razmisliti o brisanju iz kaznenog zakonodavstva odredbe o obvezatnom pritvoru. 

Mnogi u Hrvatskoj baš i ne vjeruju hrvatskom pravosuđu. Ima zlobnika koji ga 

nazivaju čak i retardiranim. Recimo, ovih dana je na Županijskom sudu u Splitu 

na šest godina zatvora osuđen kapetan bojnog broda Pavle Pantić. Osuđen je za 

smrt troje ljudi i ranjavanje 11 osoba. I Panta je po Ustavu RH nevin što samo 

dokazuje prisustvo zakonodavnog mentaliteta neke banana republike. Ovdje je 

zanimljiva čak i kazna. 

Usporedimo ju recimo sa kaznom Tomislavu Merčepu. On, nije nikoga ubio, nije 

nikoga ranio, ali to ipak nije spriječilo druge da to rade. Znači Merčep može 



254                                      ZVONIMIR HODAK  

 

odgovarati samo po zapovjednoj odgovornosti mada je tijekom kaznenog 

postupka bilo nepobitno utvrđeno kako on nije bio zapovjednik. Možda 

neformalni, ali ne službeni zapovjednik. Pravosudno drveno željezo odrapilo mu 

je ipak osam godina zatvora. Nesrazmjer koji bode oči i osobama ne vičnima 

pravu. Radi se u stvari o animozitetu pravosuđa prema braniteljima. 

Evo i drugog primjera: Dragec, Zvonimir, Carlos Pilsel nazvao je na portalu 

Stožer za obranu Hrvatskog Vukovara “neofašističkom gamadi“ ili tako nekako. 

Stožer ga tuži, a sudac Marijan Bertalanič donosi oslobađajuću presudu jer Dragec 

ima pravo na svoje progresivno mišljenje. Dana 29. svibnja prosvjed branitelja 

selio se pred crkvu Svetog Marka. Branitelji su se sklonili u Markovu crkvu, a 

branitelji Glavota, Šimunović i Renić su kao “živi zid“ spriječili policiju da uđe u 

crkvu. Naravno da su bili optuženi za počinjenje kaznenog djela. Predmet je 

“slučajno“ opet bio dobio Marijan Bertalanič koji očekivano nije povjerovao 

iskazima optuženih. Dobili su po šest mjeseci zatvora na rok kušnje od dvije 

godine. Usput, napominjem da i u diktatorskim režimima policiji ne pada na pamet 

ulaziti u crkve i na fakultete. To su institucije koje u civiliziranom svijetu uživaju 

neformalnu eksteritorijalnost. 

I nakon samo dva od brojnih sličnih primjera mržnje sudaca prema braniteljima, 

naši suci i tužitelji se i dalje čude otkud takva negativna percepcija o njima u skoro 

svim anketama. Čudit će se i dalje k’o pura dreku. Novi Zeland ima 99 sudaca i 

ni jedan predmet u zaostatku. Hrvatska ima preko dvije tisuće sudaca i oko milijun 

predmeta starijih od 10 godina. A suci se čude i čude… Pomalo sve podsjeća na 

antičku priču o Augijevim štalama. Augij je bio kralj Elide, sin boga sunca Helija. 

Po legendi, njegove štale nisu bile očišćene od postanka svijeta. Heraklo je od 

Euristeja dobio zadatak da očisti Augijeve štale u jednom danu. Tu se Heraklo 

pokazao izuzetno sposoban i efikasan. Razbio je dva zida i preusmjerio rijeke 

Alfej i Penej prema štalama. U jedan dan uspio ih je očistiti i ući u legendu. 

Znamo, mada ne svi, da se «početak svijeta», kada je riječ o hrvatskoj državi, 

stvarno zbio 5. kolovoza 1995. g. Međutim, zbog političkih okolnosti nije nakon 

toga bila provedena lustracija, a bio je i donesen nepravedni Zakon o oprostu… 

Tako naše štale nikada nisu bile očišćene. Još se čeka hrvatski Heraklo. Negdje 

mi zvoni samo, ne znam na kojem tornju, da sam u ovih deset godina već pisao o 

Augijevim štalama… Stoga isprika ako se ponavljam. 

Još je Konfucije rekao: “Samo najmudriji i najgluplji ne mogu se promijeniti“. 

Pogodite što se u toj izreci odnosi na Hrvatsku? 

Kako na primjer promijeniti Peđu Grbina koji je, kad je čuo da je Građanska 

inicijativa “Istina o Istanbulskoj“ skupila dovoljno potpisa za raspisivanje 

referenduma, zacvrkutao: “Ovo baca ljagu na demokraciju!“ On je baš ta moralna 

vertikala koja može ocjenjivati što jest, a što nije dobro za demokraciju u Hrvata! 

Pravu «kriptokomunističku demokraciju» upravo demonstriraju likovi kao što su 

Obersnel, Beljak, Anka Taritaš, Furio Radin, Mile Kekin, Dragec Pilsel, Nenad 

Stazić itd. Obersnel i Beljak svojim shvaćanjem demokracije sličnije sjeverno-

korejskoj ili kubanskoj, a ne europske, spriječili su tisuće i tisuće potpisa za 

referendum u Rijeci i Samoboru. Je li itko od gore spomenutih osudio takav 

nedemokratski i nezakonit čin ili bar to komentirao kao antidemokratsku 
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svinjariju? Naši ljevičari odlično znaju glumatati kako će napustiti zemlju ili se 

zapaliti ako im nešto nije po volji, ali niti odlaze niti se pale. Doduše, pale se, ali 

na ustaške kune. I to je sve. Zanimljivo je kako su svi oni cijelo vrijeme dobro 

uhljebljeni u RH, a cmizdre i tuguju za Jugom. Za to vrijeme, djeca domoljuba i 

sirotinje, kojima nisu dostupna takva dobro plaćena mjesta i pozicije, odlaze van. 

Međutim, naši ljevičari na taj egzodus liju samo lažne «krokodilske» suze, a 

zapravo im je u duši drago što se Hrvatska sve više opustošuje ljudima. 

Jedino ih zabrinjava sudbina jednog Olivera Frljića. Sjajni Frljini uspjesi u 

Poljskoj, Češkoj i Austriji…zabrinuli su Večernjak, Bojanu Radović i notornog 

Branimira Pofuka. Globalno smo selo pa već drugo jutro možemo pročitati kritiku 

Frljićevog “nasilja“ u Der Standardu iz pera Ronalda Pohla koji piše: “Kada biste 

starom ljevičarskom šok-umjetniku Johannu Kresniku došli sa ovakvom 

besmislicom, valjao bi se po podu od smijeha. I tako se bečki festival… mora 

nositi s ovom idiotskom predstavom“. Norbert Mayer u Die Presseu piše: “Jedino 

što smo vidjeli je neprimjeren opći napad na sve i svakoga… slab aplauz. Klicali 

su samo ljubitelji hard-core pornografije“. O češkim i poljskim kritikama bolje je 

i ne govoriti. Sada nam Bojana Radović predstavlja Ivana Medenicu, umjetničkog 

ravnatelja Bitefa. Medeni nas mudro podučava: “Društvo bez frljićevskog teatra 

ima problema s demokracijom“. Ma, nemoj! Medeni nam se ukazao objavom da 

će na ovogodišnjem Bitefu biti prikazana Frljićeva i Kerempuhova predstava 

“Šest likova traži autora“. I tako Kerempuh, nekada ugledno satirično kazalište, 

danas izvozi u «prestolnicu» svinjske glave onih koji su se itekako borili protiv 

čelične kulturne beogradske giljotine. Sjetite se 1971. godine! Međutim, naša 

Bojana polako, ali sigurno vodi svog Medu prema pravom cilju, a to je Ana 

Lederer pročelnica za kulturu grada Zagreba. Medo nas lagano uvjerava da ako 

nema frljićevskog kazališta onda “je to sindrom problematičnog društva… ako se 

takve predstave pokušavaju prekinuti, zabraniti…“ “Uskratiti im financiranje“ 

uskače Bojana. I evo nas na samom vrhu Olimpa. Medo iz Beograda u tandemu s 

našom Bojanom nježno nas i ljupko upozorava “da je društvo dužno financirati 

kritičku misao…“ a “kritička misao“ se svodi, između ostalog, na to da “Hrvati 

nisu narod, da Hrvatska nije država, da će se Juga vratiti“. Oni koji ne podržavaju 

financiranje jugonostalgije dobivaju svinjske glave i bivaju likvidirani, a 

Jugoslavenčine, kao u antičkom amfiteatru, okreću palac prema dolje i svršavaju 

od smjeha za vrijeme likvidacije biskupa Bogovića. I dok za takvu “umjetničku 

slobodu“ mora, po mišljenju Radovićke i Mede, biti novaca, dotle naša mladost 

čeka na autobusnim kolodvorima odlazeći na put u razno razne Irske. U 

spašavanje “vojnika Frljića”, naravno, da se aktivno uključio i njegov “prvoborac“ 

Branimir Pofuk. Na koji način? Brane je od “vidovitog“ urednika Večernjaka 

dobio partijski zadatak da napravi razgovor s već spomenutom Anom Lederer 

pročelnicom Gradskog ureda za kulturu. Nakon što je dobio pismene odgovore na 

svoja pitanja ljevoruki Pofuk se nasmiješio sam sebi u brk, digao kažiprst i mudro 

nas podučio: “Prozivati nekog zbog mržnje prema bilo kojoj državi je 

totalitaristički i antikulturni diskurs“. Strašno mudar naslov. Kao da je rekao: noću 

je hladnije nego vani. Iskoristiti vlastiti intervju s nekom osobom da je nakon toga 

pokušaš kompromitirati je debeli novinarski autogol nakon čega je naš Brane 



256                                      ZVONIMIR HODAK  

 

ostao gol kao i njegov “antikulturni diskurs“. U klasičnom ljevičarskom pamfletu 

Pofuk je nagurao svega čega se njegova ljevičarska duša mogla sjetiti. Bujanac, 

Hasanbegović, hajka na Frljića I Dubravku Vrgoč, plač za lovom koju sad 

kontrolira Ana Lederer ili lov na lovu koja izmiče Frljiću i drugovima. Ajde Brane 

o’ladi napokon!!! 

Sjećam se jedne lucidne i gorke izjave Dražena Budiše:“ Kad mi nismo lustrirali 

njih sad oni lustriraju nas.“ 

 
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/ustase-se-pretvorise-u-ostase/  

https://kamenjar.com/hodak-ustase-se-pretvorise-u-ostase/ 
 

  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/ustase-se-pretvorise-u-ostase/
https://kamenjar.com/hodak-ustase-se-pretvorise-u-ostase/
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PREDSJEDNICA I ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 

2019. 

 

 

O ZDS HODAK, TOMIĆ I KALAFATIĆ 
 

U svojoj novoj kolumni Zvonimir Hodak jedan dio posvećuje i ZDS. Dajem taj 

dio njegove kolumne, a potom iz Hrsvijeta kolumne Rudija Tomića i Damira 

Kalafatića. 

 

'USTAŠKI' POZDRAV IZ SAD-A 1936. 

 

Franjo Koroljević je zabrinut pa se pita na fejsu: “Od ovih komunista u Hrvatskoj 

nećeš smjeti čestitati ni Uskrs koji počinje s prvim velikim slovom U“. Branimir 

Pofuk nije političar, ali politiku nosi u svom antifašističkom srcu. Proziva Brane 

KGK: “Predsjednice, kako su to ustaše mogli kompromitirati pozdrav koji nije 

postojao prije ustaške NDH?” Bravo Brane! Jedan od ljepših autogolova iz tvoje 

progresivne lisnice. Uz kolumnu šaljem redakciji stranicu lista ”Hrvatski 

Domobran“ koji je izašao u Ohiou, St. Pittsburgh 3. kolovoza 1936. Članak “Dragi 

hrvatski brate“ autora Luke Gabrića završava: “Uz izraz poštovanja s 

domobranskim pozdravom - Za Dom Spremni!!!” Što će sad izaslanik Beogradske 

filharmonije u Lijepoj našoj? Možda je Pavelić osnovao državu u Kanadi i SAD-

u? Možda se tamo umjesto dolarima plaćalo kunama. No znam da ovo malo 

otkriće neće pokolebati naše političare. Zato i evo jednog aktualnog vica o njima. 

 

(Dan dokument Hrvatskog domobrana iz 1936.) 

 

Zašto kretene vrijeđa usporedba s političarima? 
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U kafiću među praznim flašama Žuje tip se prodera: “Naši političari su svi 

kreteni..“ ”Ne vrijeđaj!” začu se s drugog stola. ”Što, ti si političar?” zapita prvi. 

”Ne, ja sam kreten!” odgovori uvrijeđeni. 

Uvijek se pitam od kuda dolazi kompleks Hrvateka prema Srbiji? Počelo je u 

Maksimiru. Dinamo : Partizan 5:0. Nastavilo se traktorijadom mitskog 5. 

kolovoza 1995. i na kraju balade ušli smo trijumfalno u EU kad je 29 posto 

Hrvateka s biračkim pravom iscijedilo između sebe novih 29 posto, pa se 

Šeksovom lucidnošću malo promijenio Ustav RH. Dovoljno za istinski trijumf. 

Znači 3:0 za nas Hrvateke. U naravi to izgleda ovako: Jugovići i orjunaši dreče na 

sva zvona: ustašizacija Lepe njihove. Kako je moguće, pitaju se progresivne 

pravobraniteljice da se pjesma Čavoglave smije izvoditi? I to još pred djecom. 

Naravno, pri tome imaju opću podršku od Vučića, Pupovca, Dačića, Vulina, Ace 

Stankovića, Borisa Vlašića, Brane Pofuka, Ante Tomića, Jurice Pavičića, 

Miljenka Jergovića, Robija Bajrušija, Slavice Lukić i ne bih ih nabrojao sve do 

kraja godine. S druge strane, iskompleksirani muk svih gore navedenih na 

činjenicu da se u Beogradu otvara muzej đenerala Draže Mihajlovića. Dobri naš 

Čiča. Malo je klao po Bosni, Dalmaciji, i Crnoj Gori zajedno s talijanskim 

fašistima… i na kraju ispalo da je bio antifašist jer je do kraja surađivao s 

fašistima. Sad će dobiti i muzej. Da je barem Muzej voštanih figura pa da uz Čiču 

tamo postavimo i naše antifašiste kao recimo Stipu Mesića, Josipovića, Antu 

Tomića, Šokru Beljaka, Marasa, Nenu Stazića, Boru Miletića… Kad bi se našlo 

mjesta i za Anku Taritaš Mrak, eto nam uz Muzej voštanih figura još jedan svjetski 

poznati muzej… 

U beogradskoj Bregalničkoj 29, u kući u kojoj je prije rata živio Draža niče muzej 

“prvom gerilcu Evrope“, čovjeku koji će svojom karizmom smanjiti prihode na 

godišnjoj razini i samoj Titovoj kući cvijeća. Kamo će sada hrvatski rodoljubi kad 

se upute u prestolnicu? U Bregalničku ili k Maršalu? I tako, uz mutavu i sramotnu 

šutnju hrvatske političke elite, Draža ulazi u povijest. Amerikanci su ga već 

odlikovali. Što još čeka Hrvatska? Novog Tuđmana? Načekat će se! Obzirom na 

poznatu ljevičarsku blagost, dobrotu i sklonost opraštanju samo je pitanje vremena 

kada će hrvatska politička elita oprostiti i Franji Tuđmanu što je u trenutku 

povijesne neopreznosti stvorio ovu iskompleksiranu državu. U ono vrijeme Isus 

reče svojim učenicima: “Može li slijepac slijepca voditi?“ 

https://direktno.hr/kolumne/ako-su-partizani-oslobodili-hrvatsku-1945-od-koga-

se-hrvatska-oslobadala-1991g-148839/  

(…) 

  

https://direktno.hr/kolumne/ako-su-partizani-oslobodili-hrvatsku-1945-od-koga-se-hrvatska-oslobadala-1991g-148839/
https://direktno.hr/kolumne/ako-su-partizani-oslobodili-hrvatsku-1945-od-koga-se-hrvatska-oslobadala-1991g-148839/
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ŠEGEDIN: ‘NEVJEROJATNO JE KOLIKO IMA 

HRVATA KOJI TAKO STRASNO MRZE SVOJ NAROD’ 

(PREDSTAVLJANJE KNJIGE O THOMPSONU U SPLITU) 

 
Dopustite mi na početku da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se Hrvatskoj 

udruzi Benedikt i njenom predsjedniku Vidi Popoviću na organizaciji i dr. Sanji 

Bilač na njenim riječima o knjizi. Veliki pozdrav Marku Perkoviću Thompsonu i 

njegovom menadžeru Denisu Pletikosi. 

Nedavno sam bio u mom rodnom Kotoru. U jednom društvu u kome su uglavnom 

bili Crnogorci upitao me jedan prijatelj, inače umirovljeni odvjetnik iz Beograda: 

-Kada smo se vidjeli prošli put pisao si knjigu o Thompsonu. Jesi li je završio? 

-Jesam. Ovog ljeta predstavljam treću knjigu koju sam napisao o Thompsonu. 

Jedan od nazočnih me upita: 

-Pa kako si mogao napisati TRI knjige o njemu? 

Zapravo slično reagira i sam Marko kada kaže da sam ga ja više branio nego što 

je on branio sam sebe. 

A odgovor je doista jednostavan. Njega svo vrijeme napadaju oni koji mrze 

Hrvatsku ili su na vlasti u Hrvatskoj a provode protuhrvatske zahtjeve svjetskih 

moćnika kojima oni služe. Takvi su očito procijenili koliko im Marko sa svojim 

pjesmama u kojima veliča vrjednote hrvatskog naroda smeta u provođenju 

njihovih protuhrvatskih nakana. I zato ga toliko napadaju. Braniti Thompsona svo 

ovo vrijeme značilo je braniti Hrvatsku. 

To su tako zorno pokazali Vatreni koji su kao nitko do sada svijetu demonstrirali 

što su to hrvatske vrjednote i kako se treba boriti za njih. I ovih dana svijetom 

kruži slika malog Brazilca koji poput Vrsaljka leži s glavom na hrvatskoj zastavi. 

A Vatreni ne bi bili to što jesu da nisu cijelom svijetu pokazali kako im je važniji 

Thompson, dakle čovjek koji godinama promovira načela koja su i njima sveta, 

od svih poslušnika i tuđinskih slugu i od svih mrzitelja hrvatskog naroda. Drugim 

riječima samo su pokazali zašto je bivši francuski vojni biskup Michel Dubost 

na Međunarodnom vojnom hodočašću u Lurdu rekao da se divi Hrvatima, jer mi 

imamo nešto što sve više nestaje, imamo vrijednosti koje se u Europi gube, a bez 

kojih ona ne može živjeti. (Hrvatsko slovo, 3. siječnja 2003.) 

Danas je zahvaljujući Vatrenima i moja pozicija mnogo jednostavnija jer nema 

hrvatskog kolumniste koji nije pisao o Thompsonu. Dovoljno mi je samo uzeti 

neki od njihovih tekstova pa njihovim riječima ponovno pričati onu istu priču koju 

godinama ponavljam pišući o Thompsonu. Tako ću ovom prigodom upozoriti na 

nedavni tekst sjajnog kolumniste Ivice Šole i njegovu kolumnu iz Glasa Slavonije: 

NEKA NEČISTA KRV NATOPI NAŠE BRAZDE! 

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-

brazde.html  

https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-

brazde  

Kao nedavno Hodak i Šola nas već u naslovu suočava s riječima francuske himne:  

https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde.html
https://www.hkv.hr/vijesti/komentari/30062-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde.html
https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde
https://narod.hr/kolumne-i-komentari/ivica-sola-neka-necista-krv-natopi-nase-brazde
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Ovaj gornji naslov ni jedan ozbiljan urednik u novinama ne bi smio dopustiti. 

Ovakav otvoreni poziv na ubijanje, na nasilje, osim što je protuzakonit, duboko je 

bestijalan, nacistički, jer spominje "nečistu krv", što je nacistima bila sintagma za 

Židovsku, Romsku..., nearijevsku krv. Ali ipak, ove riječi iz naslova nisu 

protuzakonite, dapače, one su se mogle čuti u finalu Svjetskog nogometnog 

prvenstva u Rusiji između Francuske i Hrvatske. To su riječi francuske himne, 

Marseljeze, koja, osim ovog nacističkog stiha, veliča klanje i poziva na osvetu 

("ojačaj naše osvetničke mišice"), i sve to zlosilje stihove Marseljeze začinjava 

"sekularnim" manirima pozivajući se na – Boga. 

Sjajan mu je već prvi ironičan podnaslov: Francuski "Čavoglave". 

Šola piše u tom dijelu svog teksta: 

Sasvim suprotno, urednik neće imati problema zbog poticanja na nasilje jer, kao 

i kod nas, ismijavanje ili izrugivanje s himnom kazneno je djelo. No, nikome u 

Francuskoj ne pada napamet mijenjati riječi himne nastale u kontekstu rata s 

Austrijom koncem osamnaestog stoljeća. Dakle, ironizirajmo, Marseljeza što je 

to? To su francuske "Čavoglave", poznate Thompsonove pjesme nastale u vrijeme 

Domovinskog rata kada je Hrvatskoj, pa i malim Thompsonovim Čavoglavama, 

prijetio četnički nož pod grkljanom, a HRT je puštao svako malo kako bi hrvatskim 

bojovnicima dizao moral. Ukupno je u "mainstream" medijima puštena do sada 

1700 puta. Dakle, jedno joj je zajedničko s Marseljezom, to je kontekst rata, a rat 

nije partija karata ili baletna predstava, nego borba za ono najtemeljnije, a to je 

goli život, goli fizički opstanak. 

I dok su francuski reprezentativci pjevali uoči svake utakmice svoje "Čavoglave", 

odnosno Marseljezu, naši su i prije i poslije utakmice pjevali Thompsonovu 

neslužbenu himnu vatrenih "Lijepa li si". Usporedite riječi pjesme "Lijepa li si", 

imate sve na Internetu, i Marseljeze. Za razliku od francuske himne, neslužbena 

himna Vatrenih ne sadrži niti "n" od nasilja, niti poziva na osvetu, ubojstvo, nego 

sve suprotno. No, treba je ušutkati jer spominje, zamislite, Herceg – Bosnu i njeno 

srce ponosno pa pokazuje "teritorijalne pretenzije" prema susjednoj državi, tako 

kažu naši napredni, prosvijećeni lijevi, tzv. intelektualci, kojima ne smeta 

Republika Srpska nastala na genocidu, niti su riječ rekli o nedavnom Vučićevoj 

namjeri da istu genocidnu srpsku tvorevinu pripoji Srbiji. 

Zašto Vrsaljko i Lovren pjevaju u svlačionici "Čavoglave", a ne recimo "Po 

šumama i gorama", ili "Druže Tito, mi ti se kunemo", zašto je Vatrenima 

neslužbena himna "Lijepa li si" već više od desetljeća, a ne "Od Vardara pa do 

Triglava", ti koji traže već godinama, od Goldsteina danas do neke avetske 

"Inicijative mladih za ljudska prava", da se Thompson zabrani, ili da promijeni 

riječi svojih pjesama, trebaju dati odgovor. No, to je skup ideološki zagriženih, 

licemjernih tipova kojima nije bilo problem glasati i surađivati s dvaput biranim 

predsjednikom Republike Hrvatske Stipom Mesićem... 

Uostalom znamo da je HNES Mesića etički osudio kao veleizdajnika, pa nema 

potrebe ni navoditi što je o njemu napisao Šola. A takvi doista mogu samo kmečati 

kakav je i slijedeći podnaslov Šolina teksta: Kmečanje iz Kumrovca. 

Šola piše: 
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Kada Peđa Grbin, antifašist, SDP-ovac, pijan k‘o trupac viče "Za Dom spremni" 

i pjeva Čavoglave, a nitko ga kao Thompsona i Čavoglave ne napada u zapišanoj 

birtiji, to je onda simpatično, kada Stazić kaže kako partizani 45. nisu dovršili 

posao, klanje i ubijanje, kada HAZU-ovac Sandi Blagonić, inače koautor bontona 

za ponašanje na internetu, grubo, seksistički i rasistički vrijeđa predsjednicu i 

Vatrene koji su za njega "poluinteligentni" ljudi za koje, i za državu koju 

predstavljaju, ne može navijati i koji mu idu na živce, kao i ova država, onda ga 

nagrade apologijom na zloglasnom portalu koji (je) vodi(o) pravomoćno 

presuđeni kriminalac koji je za zamračenje milijunskog iznosa gulio krumpire, ali 

zato piju krv optuženom Luki Modriću. 

Što je, dakle, problem s Thompsonom? Ništa, ama baš ništa, i u tome je cijeli 

problem. Čavoglave, kao i Marseljeza, imaju svoju kontekst, "Lijepa li si", himna 

Vatrenih, također nije nikakav problem, kao ni Herceg-Bosna, s obzirom na 

diskriminirajući položaj Hrvata u Bosni i Hercegovini, Geni kameni su ono od 

čega je sazdana naša repka. Ne mogu Vatreni pjevati niti se paliti na Zdravka 

Čolića iz jednostavnog razloga - to su "Djeca Oluje" i vjetra s Dinare koji je 

otpuhao tih glasnih pet posto "Djece Kumrovca" koji zato kmeče. Pa i na 

Thompsona, čim se negdje pojavi... 

Zapravo neprecizna je ova Šolina tvrdnja: Što je, dakle, problem s Thompsonom? 

Ništa, ama baš ništa, i u tome je cijeli problem. Jer itekako je njima strašan 

problem u činjenici da je JEDAN čovjek mogao napisati – recimo – samo ove 

pjesme koje spominje Šola, a koje tako sjajno opisuju te hrvatske vrjednote koje 

su u Moskvi tako sjajno demonstrirali Vatreni i zbog kojih je danas cijeli svijet 

'poludio' za 'kockicama'. A o 'djeci Kumrovca' što reći osim podsjetiti se što je o 

njima svojevremeno rekao veliki hrvatski književnik akademik Petar Šegedin: 

„Nevjerojatno je koliko ima Hrvata koji tako strasno mrze svoj narod.“ To im 

zapravo i govore radnici „Uljanika“ kada štrajkaju pjevajući Thompsonove 

pjesme ili natjeraju Pulskog gradonačelnika da im djeci kupi udžbenike tako što 

prvo traže za tu namjenu Thompsonov humanitarni koncert u Areni.  

https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-

pjesme/ 

https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-

uljanik-u-stecaj/ 

https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-

kupi-skolske-knjige-131670/ 

A o Hrvatima 'koji tako strasno mrze svoj narod' iz tjedan u tjedan piše sjajni 

hrvatski kolumnist Zvonimir Hodak. Evo što piše u najnovijoj kolumni: 

To se sjajno vidjelo na dočeku nogometaša u povratku iz Moskve. Po ljevičarima 

MPT ne samo da ne može pjevati, on se ne smije čak ni veseliti. Time već kvari 

mladež. Kad pjeva pred 100.000 oduševljenih mladih, to policijski i medijski 

procjenitelji odmah srežu na 50.000 tisuća. MPT je neslužbeni narodni neprijatelj 

No. 1. (ovaj dio sam podcrtao jer Hodak u jednoj rečenici objašnjava zašto sam 

napisao TRI knjige o Thompsonu, JP). 

Osim što pjeva na način i o temama koje su bliske običnim ljudima, opasan je jer 

se borio s puškom u ruci i jer zna što je istina, a što su prijesne laži. On zna da se 

https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-pjesme/
https://kamenjar.com/video-radnici-uljanika-prosvjeduju-uz-thompsonove-pjesme/
https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-uljanik-u-stecaj/
https://kamenjar.com/video-fanovi-thopmsona-strajkaju-a-fanovi-bajage-vode-uljanik-u-stecaj/
https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-kupi-skolske-knjige-131670/
https://direktno.hr/direkt/thompson-natjerao-miletica-da-djeci-radnika-uljanika-kupi-skolske-knjige-131670/
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nakon Oluje nisu u Srbiju povlačili civili. U SAO Krajini vrijedila je teorija JNA 

još iz Drugog svjetskog rata, tzv. teorija “naoružanog naroda“. To je doktrina 

temeljena na hajdučko-uskočkoj tradiciji kršćanskih naroda na granicama 

Austrijskog i Osmanskog carstva te Mletačke Republike. Triplex Confinium, 

Morlakija od 16. do 19.stoljeća. Tako je po Miloševićevoj ideji čitavo srpsko 

stanovništvo bilo uniformirano, mobilizirano i, što je najvažnije, naoružano. Bili 

su stalno spremni da kao rezerva popunjavaju paravojne jedinice u okupiranim 

područjima. Jeste li igdje pročitali išta o tom naoružanom srpskom ”narodu”, 

osim kod prof. Darka Bekića? Svi stalno trube samo o protjeranih 300.000 Srba 

civila. Još za vrijeme Haaškog “plovećeg kazališta“ Hrvatima se predbacivala 

grubost prilikom razoružavanja “nenaoružanih“ srpskih “civila“. Koliko je ta 

već udomaćena laž važna našim komšijama dokaz je jedan od brojeva Informera, 

dnevnih novina čije citate možete često naći na fejsu. Evo kako izgleda naslovna 

stranica lista, tako dragog našim orijunašima: “Hrvati, ponosni na genocid“ (u 

podnaslovu). Naslov: “I ustaša Modrić slavi Oluju”. ”Pored Thompsona, zvezda 

proslave “Oluje“ u kojoj je ubijeno 3.000, a protjerano više od 250.000 Srba, ove 

godine biće fudbaleri…“. Uz genocid u Srebrenici dogodio se i genocid u Kninu 

gdje je protjerano 250.000 do zuba naoružanih paravojnika. Zato je Thompson 

važan. Da komšije, orijunaše, jugonostalgičare, komunjare drži budnima tako da 

moraju spavati otvorenih očiju. I kad mu ne daju pjevati pred pola milijuna ljudi, 

a on to ipak uspije, diže im tlak do nebesa. Zato ga Hrvati i farmaceutska 

industrija vole. A hrvatska ljevičarska falanga i dalje će nas kao zadnje imbecile 

pozivati na konačno pomirenje s onima kojima to nije ni na kraj pameti. 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-

odlazi-u-irsku-ili-njemacku/  

I Predsjednica im poručuje isto ono što je tako sjajno izrekao veliki Šegedin kada 

za britanski list Guardian kaže da su „neke od kritika u ovom smjeru proizvod 

želje da se Hrvatsku, kao mladu državu, diskreditira“.  

https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-

hrvatska-je-mala-ali-snazna.html  

Jer tko bi to želio ako ne oni koji tako strasno mrze svoj narod, zar ne? 

Da, tri knjige o Thompsonu! Zapravo bi pravo pitanje bilo: Zašto SAMO tri? Istina 

je da je i u drugim mojim knjigama bilo dosta tekstova i poglavlja o Thompsonu, 

a i moja naredna knjiga biti dobrim dijelom posvećena njemu. To će vam biti očito 

iz njenog naslova:  

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET. 

 

HVALA! 

 

 

 

 

  

http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-odlazi-u-irsku-ili-njemacku/
http://7dnevno.hr/kolumnisti/znakovito-da-nitko-od-ljevicarske-falange-u-rh-ne-odlazi-u-irsku-ili-njemacku/
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
https://www.hkv.hr/vijesti/inozemni-tisak/30103-predsjednica-za-guardian-hrvatska-je-mala-ali-snazna.html
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DARIO KORDIĆ, ZAGREB, 2019. 

 

ODVJETNIK ZVONIMIR HODAK ZA NAROD.HR: 

‘DARIJU KORDIĆU NITKO NE MOŽE ZABRANITI 

NITI JAVNO DJELOVANJE NITI BILO ŠTO DRUGO, 

ON JE IZDRŽAO KAZNU I FORMALNO-PRAVNO 

POTPUNO JE ČIST’ 
 

Gordana Sarkotić 

 
5. travnja 2019. u 18:14 

Narod.hr 

 

„Kad netko odsluži kaznu za neko kazneno djelo, ako mu netko stavlja 

kasnije to kazneno djelo za koje je služio kaznu na teret, čini novo kazneno 

djelo. Prema tome, čovjek je osuđen, izdržao je kaznu i s formalno-pravnog 

aspekta potpuno je čist. Nitko mu ne može zabraniti niti javno djelovanje niti 

bilo što drugo”, ističe za Narod.hr ugledni zagrebački odvjetnik Zvonimir 

Hodak vezano uz brojne napade na dugogodišnjeg haaškog uznika Darija 

Kordića i na don Damira Stojića koji je početkom tjedna u zagrebačkom 

studentskom domu Stjepan Radić organizirao tribinu pod nazivom ‘Bog iza 

rešetaka’ na kojoj je svjedočanstvo vjere iznio Dario Kordić. 

> (VIDEO) Na tribinu o vjeri upali aktivisti i napali dugogodišnjeg haaškog 

uznika Darija Kordića 

> (VIDEO) Don Damir Stojić objasnio zašto je pozvao Darija Kordića: Imao je 

iskustvo živoga Boga dok je bio u zatvoru 

> Luka Mišetić odgovorio Novom listu: Što je Kordić učinio da bude proglašen 

“ratnim zločincem koji je ubijao djecu u Ahmićima”? 

https://narod.hr/kultura/video-vjerska-nesnosljivost-na-tribinu-o-vjeri-upali-aktivisti-i-napali-dugogodisnjeg-haaskog-uznika-darija-kordica
https://narod.hr/kultura/video-vjerska-nesnosljivost-na-tribinu-o-vjeri-upali-aktivisti-i-napali-dugogodisnjeg-haaskog-uznika-darija-kordica
https://narod.hr/hrvatska/video-don-damir-stojic-objasnio-zasto-je-pozvao-darija-kordica-imao-je-iskustvo-zivoga-boga-dok-je-bio-u-zatvoru
https://narod.hr/hrvatska/video-don-damir-stojic-objasnio-zasto-je-pozvao-darija-kordica-imao-je-iskustvo-zivoga-boga-dok-je-bio-u-zatvoru
https://narod.hr/hrvatska/luka-misetic-odgovorio-novom-listu-sto-je-kordic-ucinio-da-bude-proglasen-ratnim-zlocincem-koji-je-ubijao-djecu-u-ahmicima
https://narod.hr/hrvatska/luka-misetic-odgovorio-novom-listu-sto-je-kordic-ucinio-da-bude-proglasen-ratnim-zlocincem-koji-je-ubijao-djecu-u-ahmicima
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> (VIDEO) Burno u Saboru: SDP-ov Nenad Stazić vrijeđao Hercegovce, iznosio 

neistine o haaškom uzniku Dariju Kordiću – odgovorili mu Glasnović, Ljubić… 

 

Narod.hr: SDP-ov Mirando Mrsić u Saboru je i na televiziji ustvrdio da osoba 

koja je odslužila kaznu za zločine za koje su ju optužili – ne bi smio javno 

nastupati. 

Zvonimir Hodak: Da, čitao sam i čuo sam to. Kad netko odsluži kaznu za neko 

kazneno djelo, ako mu netko stavlja kasnije to kazneno djelo za koje je služio 

kaznu na teret, čini novo kazneno djelo. Prema tome, čovjek je osuđen, 

izdržao je kaznu i s formalno-pravnog aspekta potpuno je čist. Nitko mu ne 

može zabraniti niti javno djelovanje niti bilo što drugo. Naravno, postoje neke 

zakonske odredbe da netko tko traži novi posao itd., mora donijeti potvrdu da se 

protiv njega ne vodi kazneni postupak. Međutim nigdje se ne traži da nije 

osuđivan. Ako je osuđen, i ako je izdržao kaznu onda on ima sva druga prava kao 

i svaki drugi građanin. Međutim naš „veliki pravnik” Mirando Mrsić misli da je 

odium čak i ako se takva osoba pojavi negdje na nekakvoj svečanosti ili drugdje 

u javnosti, jednostavno, samom kaznom i izdržavanjem kazne i svim tim 

apsolviranjem kazne misli da je čovjek eliminiran iz društva za čitav život. 

Potpuno pogrješno, potpuno krivo. Mislim da je to karakteristično za neki drugi 

sustav koji je bio do devedesete godine u ovim krajevima, odnosno po novome 

„regionu”, kako oni kažu. Onda se tako razmišljalo. Međutim zakonske 

odredbe ostaju, treba ih poštivati i treba ih poznavati. Treba upozoriti da čak 

i ako predbacite nekome da je bio osuđen za nešto. Gledam, svako malo netko 

preko Facebooka ili čak u novinama predbacuje Kreši Beljaku da je bio osuđen za 

kazneno djelo provale u auto. To je novo kazneno djelo. Beljak to zna, i vjerojatno 

ne želi tužiti jer bi jako puno njih tužiti, međutim da i želi tužiti, privatnom tužbom 

za predbacivanje kaznenog djela on bi te presude dobio. 

 

Narod.hr: Na koji se način mediji trebaju odnositi prema osobama koje su 

osuđene? 

Zvonimir Hodak: Spomenuti se sve smije, to je jedna strana tog problema, a 

druga je strana problema – predbacivanje. Samo predbacivanje nešto je drugo 

od spominjanja. Zakon kaže tko predbacuje nekome za izvršenje, odnosno 

za presudu u nekakvom kaznenom postupku čini novo kazneno djelo – sve to 

kmečanje preko novina za Norca, Kordića i „za sve što su napravili”, „ratni 

zločinci koji se ne smiju nigdje pojaviti”, itd. S druge strane imamo naše susjede, 

ili „komšije”, koji rade mauzolej Draži Mihailoviću u Beogradu. I što sad? To je 

eto normalno, jer on je vjerojatno antifašist, i prvi gerilac u Europi, a ovdje ako je 

netko osuđen za neko kazneno djelo ako se pojavi u javnosti nastaje buka, 

halabuka i predbacivanje za to kazneno djelo. 

 

Narod.hr: Što je pak s tzv. antifašistima koji ljudima smaknutim na Bleiburgu i 

Križnom putu dodjeljuju etiketu zločinaca. 

Zvonimir Hodak: To samo govori o njima. Kad uzmete samo primjer Hude 

jame koliko je iz te jame ženskih pletenica od djevojaka izvađeno. Par 

https://narod.hr/hrvatska/video-burno-u-saboru-sdp-ov-nenad-stazic-vrijedao-hercegovce-iznosio-neistine-o-haaskom-uzniku-dariju-kordicu-odgovorili-mu-glasnovic-ljubic
https://narod.hr/hrvatska/video-burno-u-saboru-sdp-ov-nenad-stazic-vrijedao-hercegovce-iznosio-neistine-o-haaskom-uzniku-dariju-kordicu-odgovorili-mu-glasnovic-ljubic
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stotina. Sve su to bile ustaše? Smiješno. Uopće za opravdavati masovne 

egzekucije bez suda i bez sudskih presuda, moraš biti malo sumanut. To nema 

veze sa zdravom pameću. Ali to rade čak i naši profesori s Filozofskog 

fakulteta. To govori sve o njima. Meni je drago da se oni na taj način demaskiraju 

i da se vidi tko su i što su i koja je to vrsta drvenih demokrata. 

 

Narod.hr: Od onih medija koji predbacuju Dariju Kordiću, većinu toga može se 

pronaći kod tzv. mainstream medija. U prvom redu kod nekih novinara 

Jutarnjeg lista ističe se nastojanje da bi on trajno morao biti kriv i da bi ga se 

zauvijek moralo tretirati do kraja života kao zločinca i ubojicu. 

Zvonimir Hodak: To je to rigidno ljevičarenje. Dario Kordić prije svega nikad 

nije bio vojnik i drugo – Dario Kordić nikada nije bio u Ahmićima. To vrlo 

dobro znam, jer sam branio generala Blaškića u to vrijeme kad se sve pokušavalo 

prebaciti na Darija Kordića, pa sam se povukao iz svega toga. Dario Kordić niti 

je bio vojnik niti je bio u Ahmićima, a danas mu se javno preko novina 

predbacuje da je koljač djece u Ahmićima. Zamislite koljača djece koji nikada 

nije bio na tom mjestu. Što je on kao civil i kao političar-civil mogao narediti 

generalima? Da se ide u Ahmiće i da se tamo nešto napravi ili ne napravi, to je 

isključivo operativno pravo zapovjednika Operativne zone Srednja Bosna. A sad, 

tko je to bio – nije ni važno. 

 

Narod.hr: Možete li nam nešto reći o toj zapovjednoj odgovornosti? Ona se u 

Haagu prometnula kao u glavni argument kojim se osuđivalo? 

Zvonimir Hodak: Haag je jedna velika formalno-pravna prijevara. Znamo da 

je u pravu forma važnija od sadržaja. To je jedina znanstvena disciplina na svijetu 

gdje je forma važnija od sadržaja. I ta forma iskorištena je da se mimo dovoljno 

dokaza, činjenica i materijala – nekoga osudi. Onda se išlo na tzv. zapovjednu 

odgovornost. 

„Ti si bio u toj zoni i mogao si to spriječiti ili si znao ili si znati morao” – i tako 

su se popunjavale rupe u optužnicama i tako su te optužnice izgledale. U 

normalnim pravnim sustavima netko tko nije bio vojnik, tko nije mogao naređivati 

vojsci i netko tko nije bio u tom mjestu ne bi mogao biti osuđen. Prema tome, po 

zapovjednoj odgovornosti se onima kojima se nije moglo dokazati u 

normalnom dokaznom postupku da su počinili nekakvo kazneno djelo, onda 

se posezalo za zapovjednom odgovornošću. Takvu zapovjednu odgovornost 

imamo i kod Tomislava Merčepa. Merčep niti je imao uniformu, niti je bio 

zapovjednik te zone, niti je na sudu dokazano da je ubio ijednu jedinu osobu, 

međutim po zapovjednoj odgovornosti dobio je šest i pol godina, na koncu mu je 

Vrhovni sud povisio (kao i Sanaderu) za godinu i pol više, tako da je dobio osam 

godina. Do pojave Haaškog suda ta zapovjedna odgovornost nije bila čak ni 

poznata u našem pravnom sustavu. Tek kad je Haaški sud to počeo 

primjenjivati u nekim svojim presudama, onda se to svidjelo našim sudcima pa su 

i oni to prihvatili, tako da imamo Merčepa koji je osuđen za niz ubojstava, a 

nikoga nije ubio, navodno je znati morao, a nije spriječio. Je li u ratnom kaosu 
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netko mogao spriječiti baš svako ubojstvo koje se dogodilo u nekoj zoni gdje je 

on bio? 

> Vrhovni sud Tomislavu Merčepu povisio kaznu zatvora s pet na sedam 

godina 

> Pokopana majka Tomislava Merčepa: Njega hrvatsko pravosuđe nije 

pustilo na posljednji oproštaj 

 
Zapovjedna odgovornost jedna je formalno-pravna floskula koja je krenula 

iz Haaga, a pošto smo mi Hrvati vrlo skloni da se odmah poistovjetimo, da 

nekritički prihvatimo sve što dolazi s tog našega Zapada kojeg mi još uvijek u 

našim percepcijama mislimo da je nešto idealno, nešto što je apsolutno savršeno, 

onda smo mi to prihvatili. Danas imamo puno presuda gdje je netko osuđen po 

zapovjednoj odgovornosti, znači, da je znao ili znati morao da se nešto događa a 

to nije spriječio. Zamislite u nekoj objektivnoj situaciji kako to izgleda? Samo da 

bi se lakše došlo do određenih dokaza i donijela presuda. 

 

Narod.hr: Zapravo više fikcija? 

Zvonimir Hodak: Upravo tako. 

 

Izvor: narod.hr 

https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-zvonimir-hodak-za-narod-hr-dariju-kordicu-

nitko-ne-moze-zabraniti-niti-javno-djelovanje-niti-bilo-sto-drugo-on-je-izdrzao-

kaznu-i-formalno-pravno-potpuno-je-cist 

 
  

https://narod.hr/hrvatska/vrhovni-sud-tomislavu-mercepu-povisio-kaznu-zatvora-s-pet-sedam-godina
https://narod.hr/hrvatska/vrhovni-sud-tomislavu-mercepu-povisio-kaznu-zatvora-s-pet-sedam-godina
https://narod.hr/hrvatska/pokopana-majka-tomislava-mercepa-njega-hrvatsko-pravosude-nije-pustilo-posljednji-oprostaj
https://narod.hr/hrvatska/pokopana-majka-tomislava-mercepa-njega-hrvatsko-pravosude-nije-pustilo-posljednji-oprostaj
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-zvonimir-hodak-za-narod-hr-dariju-kordicu-nitko-ne-moze-zabraniti-niti-javno-djelovanje-niti-bilo-sto-drugo-on-je-izdrzao-kaznu-i-formalno-pravno-potpuno-je-cist
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-zvonimir-hodak-za-narod-hr-dariju-kordicu-nitko-ne-moze-zabraniti-niti-javno-djelovanje-niti-bilo-sto-drugo-on-je-izdrzao-kaznu-i-formalno-pravno-potpuno-je-cist
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-zvonimir-hodak-za-narod-hr-dariju-kordicu-nitko-ne-moze-zabraniti-niti-javno-djelovanje-niti-bilo-sto-drugo-on-je-izdrzao-kaznu-i-formalno-pravno-potpuno-je-cist
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LIJEVOM NAŠOM 

 

TITO IMA SVOJ MAUZOLEJ U BEOGRADU, A 

USKORO ĆE I DRAŽA, A TUĐMANOV SPOMENIK U 

ZAGREBU SVAKI DRUGI DAN NEKI 'NAPREDNI 

OMLADINAC' IŠARA 
 

ZVONIMIR HODAK 
 

Ivan Plantić, profesor povijesti u osnovnoj školi u Smokvici na Korčuli, pomalo 

podsjeća na Pavla Korčagina. Pavle je lik iz romana “Kako se kalio čelik“ kojeg 

je napisao Nikolaj Ostrovski. Roman se i danas pamti kao oda socijalističkom 

realizmu i boljševičkoj mladosti. Odavno je taj roman ispao iz školskih lektira, 

odbačen i prezren još od vremena “Rezolucije informbiroa“ i raskida Staljina i 

Tita. 

 

08.04.2019.  

 

Ali mali zagriženi, napredni omladinac Pavle iznenada je oživio u liku i djelu 

Ivana Plantića, profesora povijesti na Korčuli. Ne zna se kod koga je Ivan “učio“ 

suvremenu hrvatsku povijest. Je li to bio njegov imenjak Goldstein, ili je učio od 

Klasića, Jakovine, Markovine, Perice ili nekog još “naprednijeg“, progresivnijeg. 

Ali to je u konačnici irelevantno. Relevantno je da je naš profa dobio ospice kad 

je jednog vedrog i sunčanog dana na zidu osnovne škole u Smokvici ugledao sliku 

s likom dr. Franje Tuđmana. Usprkos sunčanom danu Ivanu je pao mrak na oči. 

Kamo to vodi - upita se Ivan. Ravnatelj se zbunio i iznenadio. Nastavnik likovnog 

Frano Cebalo ima udarničke manire. Slikarski Alija Sirotanović. 

Do sada je naslikao Shakesperearea, Beethovena, Luku Paljetka, Bašćansku ploču 

i za sve je te slike ideološki cenzor Pavle Ivan Plantić dobrodušno uvijek digao 

palac u zrak. E, sad kad je naslikao Tuđmana, pao mu je mrak na oči. Shvatio je 

napokon kako je kolega Cebalo cijelo vrijeme zapravo zlorabio tu njegovu 

boljševičku dobrotu, blagost i spremnost da se Cebalo umjetnički ”izražava”. 

Zbog ove zadnje ”provokacije” s Tuđmanom na zidu, osjetio je kako je grubo 

zgažena sloboda slikarskog izražavanja u školi i odlučio je da “deluje“. Uplašeni 

ravnatelj prekrio je odmah provokativnu sliku bijelim papirom da se đaci ne plaše 

bez potrebe. 

Ta oprezna privremena mjera trebala je trajati dok se ravnatelj Radovanović ne 

uvjeri kod “odgovornih drugova“ smije li prvi hrvatski predsjednik biti na zidu u 

školi u koju idu djeca. Razmišljalo se da se možda iznad slike stavi natpis “ne 

preporuča se mlađima od trinaest godina.“ Kad su našeg Ivana Karčagina zapitali 

u čemu je problem, on je dijalektički mudro i razložno otkrio svim desnim 

krkanima u čemu je kvaka: “U školi je zabranjeno političko djelovanje, a Tuđman 

je bio predsjednik HDZ-a”. I tako je ljeta Gospodnjeg 2019. godine pokojni dr. 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
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Franjo Tuđman prestao “politički da deluje“ u osnovnoj školi u Smokvici na otoku 

Korčuli. Briljantni učenik Markovine, Jakovine i Klasića odmah je izlio u javnost 

slap svojih ne pročešljanih misli kao npr.: “O Tuđmanu povijesna znanost tek 

treba dati svoj sud. Njegova uloga još nije potpuno rasvijetljena. Tuđman je imao 

i svoju negativnu stranu i njegova slika unutar škole može izazvati različite 

reakcije…“. Slažem se! Gledajući Tuđmana dok je igrao tenis odmah sam 

zaključio da mu je negativna strana - igra na mreži… Da ne bi, ne daj Bože, netko 

pomislio kako je naš Ivan jugonostalgičar, on ima nagradnu alibi ideju: “Za noviju 

hrvatsku povijest trebao je naslikati vukovarski toranj“. Slikar Frano Cebalo 

odvraća: “Vukovarski toranj također je bio jedna od mojih ideja, ali mi se nije 

uklapao uz vjetrenjače…“. Dobra metafora! Vukovarski toranj i vjetrenjače… 

Mislim da će se Tomislav Josić i Ivan Penava složiti s tom metaforom. 

Pišući o tom “dramatičnom“ događaju Marinko Jurasić se pita: “Ne“ politici u 

školi, ali Franjo Tuđman je povijesna ličnost?“ I ja tako mislim, ali ne misli tako 

i naš Ivan Plantić. On je uvjeren da je Tuđman bio samo bivši predsjednik HDZ-

a. Tko će ga uvjeriti da je Tuđman prvenstveno bio državnik (a ne političar) i prvi 

predsjednik samostalne i slobodne Hrvatske? On je naučio još na studiju povijesti 

na nekom od naših filozofskih faksova da je državnik bio samo drug Tito. 

Eventualno su to možda još bili i Staljin te Draža Mihailović. Tito ima svoj 

mauzolej u Beogradu, a uskoro će biti otvoren i Dražin. Za to vrijeme Tuđmanov 

spomenik u Zagrebu svaki drugi dan neki ”napredni omladinac” malo išara ili 

zasipa trulim jajima. To je čvrsti dokaz kako ljevičari u Lijepoj našoj itekako 

imaju jaja… 

Najnoviji breaking news: školski odbor osnovne škole u Smokvici jednoglasno je 

donio odluku da crtež sa slikom dr. Franje Tuđmana ostane na zidu škole. Rigidni, 

zatucani, retrogradni desničari za sada su izgleda odnijeli pobjedu. Ali Pirovu… 

Naime, dobro uglazbljena i uhodana ekipa povjesničara na hrvatskim filozofskim 

faksevima radi u tri smjene. Nepravedno je, naime, neprekidno isticati i hvaliti 

samo Pericu, Klasića, Jakovinu, Markovinu, Goldsteina…koji k 'o mravi 

reproduciraju nove i nove Plantiće da nam otkrivaju nove negativne strane čovjeka 

koji je stvorio ovu državu. Doduše, državu koja je postupno, poslije njegove smrti, 

sve više postajala država s posebnim potrebama, ali ona je i dalje samo naša i 

jedina. Možda jednog dana, a možda i prije, Hrvateki napokon shvate da svaki 

normalan narod kad mu je loše, mijenja vlast, a ne državu. Država je trajna 

kategorija i kad je dobije ovako mali narod kao što smo mi onda on mora biti tvrđi 

i prkosniji od svih u njenoj obrani. Već stoljećima trideset milijuna Kurda 

fanatično žele svoju državu i ne uspijevaju, a mi smo dobili svoju državu, između 

ostalog, i zahvaljujući Tuđmanu. Jako je dobro što zbog te činjenice razno razni 

Plantići, Markovine, Rudanice, Tomići, Gerovci, Pofuci, Babići, Vlašići, Stazići, 

pripadnici Radničke fronte, redakcije Novosti, Novog lista, članovi Mirovnih 

studija, Documente itd., imaju trajne želučane i nervne probleme jer će tako bolje 

zarađivati farmaceutska industrija, a desničari i klerofašisti se imaju čemu veseliti. 

Treba paziti na zdravlje onih koji su nam u ova teška vremena uzor krijeposti, 

vrlina i tolerancije.. 
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Približavaju se izbori za EU parlament. Glasnogovornica GONG-a je navodno 

izjavila kako će se prvi neslužbeni rezultati izbora znati dva dana poslije izbora, a 

prvi službeni rezultati dva dana prije izbora. 

Nada Starijaš ironizira na fejsu: “Hrvatska i Srbija, najbolji neprijatelji, imaju i 

(barem) jedan zajednički nazivnik: i u jednoj i u drugoj, osuđeni ratni zločinci, 

proglašavaju se nacionalnim herojima. Perverzije Balkana. Ili rugala se sova 

sjenici.“ Bravo Nado! Moramo malo baciti pogled na ”region” pa usporediti naše 

i njihove. Naši “ratni zločinci“ Norac i Merčep i njihovi… Naši smo. Kako čitam 

na fejsu: “Kad je čeljad bijesna i vila im je tijesna“. Slažem se – sve je to obična 

balkanska perverzija. Oni, naše drage komšije, naoružani do zuba okupirali nas, 

razorili Vukovar, pobili ranjenike na Ovčari, malo ”bombardovali” Dubrovnik, 

pobili civile u Škabrnji, okupirali 1/3 zemlje, izminirali polovicu RH, grade 

mauzolej četničkom vojvodi Draži Mihailoviću, drugi četnički vojvoda Šešelj 

član je skupštine, a osuđeni je ratni zločinac. U Haagu su dobili dvije doživotne 

robije i ogrlicu kazni od 40 godina, NATO im “izbombarduje prestolnicu“, u tri 

dana u Srebrenici pobiju 8300 muškaraca… i tako možeš nabrajati Nadi koja još 

uvijek živi u lažnoj nadi. Naši “zločinci“ iz RH, svi u Haagu oslobođeni. Gdje je 

Nada pročitala da su Norac i Merčep proglašeni nacionalnim herojima? Koji 

zastupnik u Saboru sjedi kao osuđeni ratni zločinac? Iracionalno je, ali i legitimno 

neprekidno cmizdriti za raspalom lešinom Jugoslavijom, ali tražiti znak jednakosti 

između četničke harange koja vlada u Srbiji i pojavljivanja u javnosti Norca i 

Kordića, e to je znak uznapredovale psihoze koja je nastala zbog kontinuirane 

žalosti za državom naše mladosti. 

Fićo, stojadin, radnička odmarališta, Titova štafeta, jedan doživotni vođa sa 570 

tisuća ubijenih na duši, jedna partija koja je po inozemstvu lovila i ubijala one 

kojima se gadila. Država koja je bez suda i presuda ubijala i pobacala žive u jame 

pravdajući to osvetom za Jasenovac. Je li pokolj u Odesi u listopadu 1916. bio 

odmazda za Jasenovac 1941.? O tome je pisao i Krleža:“ U Odesi je počelo. U 

krvavoj Odesi, u “Kontaktnom zavodu“, gdje se masakriralo en mass i gdje su 

pokapajući mrtvace rekli onom grobaru, da ne treba da znade tko su ti ljudi, “jer 

to su Hrvati“. U Odesi se klalo, tamo su pucale kosti i tamo su se davili 

utopljenici.“ Jesu li prosinačke žrtve 5. prosinca 1918. na Trgu bana Jelačića bile 

osveta za Jasenovac? Jesu li Stjepan Radić, Milan Šufflaj, Ivo Pilar i stotine drugih 

ubijeni zbog Jasenovca, što je sa Kerestinečkim, Senjskim, Sibinjskim žrtvama… 

Da li je netko pomislio - mislim na Nadu i ekipu - da je postojala mržnja prema 

Hrvatima puno starija od Jasenovca. Komunisti koji su 45 godina vladali 

željeznom batinom u Jugi pragmatično su iskoristili Jasenovac. Pragmatično, ali 

ujedno i šlampavo. I to je jedan od razloga zašto se bravar nikada nije htio pojaviti 

u Jasenovcu. Za razliku od Tuđmana. Ako su u Jasenovcu ubijani Židovi, a to jest 

činjenica, što je sa 28 ustaških časnika, Židova koji su ubijeni u Bleiburgu? Možda 

su oni Goldsteinu manje Židovi od onih u Jasenovcu? Kakvi su to napredni 

partizani i antifašisti koji su ubijali djecu ustaških ministara kao na primjer 18-

godišnju kćer Mile Budaka? Danas ostatci ostataka tih svirepih predaka bubnu i 

ostanu živi kad kažu: “Ne možemo govoriti - sve su žrtve iste, to je 

neprihvatljivo“. 



270                                      ZVONIMIR HODAK  

 

Čak je i zadnjoj budali jasno da su žrtve uvijek žrtve. I jedino što je tu 

neprihvatljivo jest da takvi galvanizirani komunisti danas haraju našim 

filozofskim fakultetima u ovoj jadnoj državici. Naravno, tu prvenstveno mislim 

na povijesne katedre. Zbog tih i takvih mi se danas zgražamo kad iz fundusa naših 

biblioteka nestane knjiga o tragičnoj smrti Ane Frank, a smrt djevojaka koje su 

žive bačene u Hudu jamu jeftino banaliziramo uz svesrdnu pomoć dvoličnih 

ljevičarskih medija. Povijest se, kako je i znano, opet na kraju javlja kao farsa. 

Četnici u Višegradu pjevaju: “Biće opet pakao i krvava Drina, evo idu četnici sa 

srpskih planina“. Ma dobro, gdje su četnici…? Eno ih, samo stotinjak kilometara 

od Zagreba dočim našoj Nadi tlak dižu Norac i Kordić, a žali za komunizmom. 

Očito žena nije nikada čula za sedam čuda komunizma. Evo ih: “Svatko je bio 

zaposlen, a nitko ništa nije radio; iako nitko ništa nije radio, sve planove smo 

ispunjavali 100%; iako su planovi bili ispunjeni 100% trgovine su bile prazne; 

iako su trgovine bile prazne, svi su sve imali; iako je svatko imao sve, svi su krali; 

iako su svi krali, nikada ničeg nije falilo“. 

Čim je izveden u Zagrebu, Molierovu “Umišljenom bolesniku“ ministar zdravstva 

je zaprijetio revizijom bolovanja“. 

Kad već Austrijska biskupska konferencija nije uspjela zabraniti pokolj u 

Bleiburgu 1945. ipak je uspjela dići svoj sveti glas protiv onih koji su dolazili 

obilježavati tu “Jasenovačku osvetu“. Godinama se u Austriji održavaju 

komemoracije nacističkim vojnicima, ali osluškujući savjete raznih denuncijanata 

iz RH, sada austrijska Crkva zabranjuje molitvu za stradale. Napokon hrvatski 

ljevičari drže do mišljenja Katoličke crkve! Ali za sada samo one u Koruškoj! Ima 

jedna čudna koincidencija na koju sam naišao čitajući fejs. Oni u Lijepoj našoj 

koji su protiv obilježavanja Bleiburga ujedno su i protivnici otvaranja arhiva. 

Hajde, pogodite tko su ti i zašto to čine? 

Svoj skromni intelektualni doprinos harangi protiv obilježavanja pokolja na 

Bleiburgu dala je i lijeva gradonačelnica Supetra Ivana Marković. Odbila je 

zamolbu Počasnog Bleburškog voda koji je zamolio donaciju za izgradnju 

spomenika žrtvama bleiburške tragedije. To je njeno pravo i to joj nitko ne smije 

predbacivati. Donacija je uvijek dobrovoljna. Međutim, tražiti u tu svrhu od SDP-

ove gradonačelnice donaciju je čista utopija. Možda crvena Ivana ne zna da su 

Bleiburg posjetili i Račan i Milanović. Račan je 15. svibnja 2002. bio kleknuo 

ispred spomenika i položio vijenac kazavši: “Bleiburg je opomena i svjedočanstvo 

zločina koji se ne smije ponoviti“. 

Sada SDP vode neke druge generacije što je i vidljivo po neprekidnom nizu poraza 

na svim mogućim izborima. Čime se oni bave, a još im je samo nos iznad 

političkih voda, govori i prekomjerno granatiranje Davora Bernadića. On se u 

Rijeci sreo i naslikao s katoličkim aktivistom Marinom Miletićem. ”Nemrem 

verovati!” rekli bi Zagorci. SDP nije u stanju na pozitivan način poentirati ni na 

pitanju Uljanikove tragedije. Ni Damir Kajin nije ih inspirirao izjavom:“ Direktori 

puni k'o brod, a brodova nema”. Šteta za SDP. Trebali bi biti kvalitetna opozicija 

što bi bilo i u interesu HDZ-a. Barem bi netko suvislo reagirao na izjavu 

predsjednika Hrvatskog sabora da nitko u RH nije iznad zakona. Kao da je 

Jandroković zaboravio na formalnopravnu sprdačinu kod izbora čelnog čovjeka 
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Nacionalnog parka na Krki. Tu je teško poražena ljudska pamet. Doktorica 

znanosti i dragovoljka Domovinskog rata ne uspijeva u namještenom natječaju za 

čelno mjesto. Osoba od koje gubi ima znatno slabije uvjete i zorno pokazuje da su 

mnogi u RH i te kako iznad zakona. Uz jaku opoziciju koja nije sama sebi svrha 

ta politička svinjarija ne bi samo tako nestala iz fokusa trome i bezvoljne hrvatske 

javnosti. 

Dok je ministar zdravstva bio Željko Jovanović on je na početku mandata navodno 

najavio da će u zdravoj državi vladati “zdravstvo i jedinstvo“. Hrvatska ministrica 

vanjskih poslova nedavno je posjetila Izrael kako bi na licu mjesta vidjela ulogu 

vode u navodnjavanju. 

 

 

https://direktno.hr/direkt/tito-ima-svoj-mauzolej-u-beogradu-a-uskoro-ce-i-

draza-a-tudmanov-spomenik-u-zagrebu-svaki-drugi-dan-neki-napredni-

omladinac-isara-152173/ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

https://direktno.hr/direkt/tito-ima-svoj-mauzolej-u-beogradu-a-uskoro-ce-i-draza-a-tudmanov-spomenik-u-zagrebu-svaki-drugi-dan-neki-napredni-omladinac-isara-152173/
https://direktno.hr/direkt/tito-ima-svoj-mauzolej-u-beogradu-a-uskoro-ce-i-draza-a-tudmanov-spomenik-u-zagrebu-svaki-drugi-dan-neki-napredni-omladinac-isara-152173/
https://direktno.hr/direkt/tito-ima-svoj-mauzolej-u-beogradu-a-uskoro-ce-i-draza-a-tudmanov-spomenik-u-zagrebu-svaki-drugi-dan-neki-napredni-omladinac-isara-152173/
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JOSIP ŠIMUNIĆ I ‘ZA DOM SPREMNI’, ZAGREB, 2019. 

 

LJEVIČARI SU VUČIĆEV GOVOR DOŽIVJELI KAO 

UKOR ŠTO NISU POSTIGLI ZADANI CILJ OKO ZDS 

(ODGOVORI MIRU BANOVIĆU O ZDS U GLINI) 

 
Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na komentaru mog pisma Predsjednici. 

To o čemu mi pišeš pokazao je i sudski spor koji se vodio poslije tog koncerta, a 

koji je Thompson dobio. Ali dobro je da si to napisao jer je važno znati na što su 

sve spremni hrvatski političari u provođenju Memoranduma SANU 2. 

To je sjajno, kako sam već pisao, pokazao srpski predsjednik Vučić kada je na 

obilježavanju srpske „bežanije“ u „Oluji“ naveo riječi iz Thompsonove pjesme 

„Bojna Čavoglave“, zbog koje Thompsona u RH proganjaju skoro 20 godina i 

time je Vučić pokazao kako su svi ti koji su proganjali Thompsona to činili da bi 

se dodvorili gubitnicima u ratu – srpskim fašističkim agresorima. 

Tvoj komentar nas podsjeća kako su dijelovi našeg sudstva izravni sljedbenici 

boljševičkog sudstva. Sjetimo se presude Josipu Šimuniću kada su sudci „znali“ 

na što je on mislio kada je uzvikivao „Za Dom“. Ne na Domovinski rat i Vukovar 

(u utakmici u Beogradu je na srpskoj zastavi pisalo Vukovar ćirilicom i nije bilo 

problema, a na toj utakmici su tražili i hrvatske sluge su izvršile da se uklovi 

hrvatska zastava na kojoj je pisalo Vukovar!), već su oni znali da misli na NDH. 

Koliko je veliko to sluganstvo, zar ne? 

Zapravo nitko nije tako dobro objasnio kao Vučić u čemu je glavni problem s 

„Bojnom Čavoglave“! 

On je naveo „stići će vas naša ruka i u Srbiji“. Naravno, tu je Thompson predvidio 

samu bežaniju, zbog koje je Milošević govorio o srpskim 'ratnicima' kao o 

zečevima. S obzirom da sada znamo zahvaljujući akademiku Aralici kako je i 
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Tuđman znao da su „četnici šampioni u bežaniji“ jasno je da Thompson u svojoj 

pjesmi misli i na to – šampioni su tako dobri u bježanju da ih možeš stići tek u 

Srbiji!  

Na koncertu u Splitu, o kome je zapravo, govorio Vučić, je 100,000 ljudi na 

Thompsonovo „Za Dom“ uzvratilo „Spremni“.  

Presuda zbog Gline, a i izbori koji slijede su razlog zašto Ivica Marijačić u 

Hrvatskom tjedniku od 8.8.2019. piše: 

„Ova je godina pokazala da je uzalud Plenkoviću Vijeće za prošlost, uzalud mu 

bijedni poltroni poput Zvonka Kusića u HAZU i u Ustavnomu sudu, uzalud mu 

sve, najveličanstveniji i najdivniji pozdrav Za dom spremni nitko ne može istisnuti 

iz hrvatskog naroda. Hrvati znaju da se pod tim pokličem nikada nije činila 

agresija ni prema komu u susjedstvu. Sada već toga postaje svjesna i najviša vlast, 

I aktualna predsjednica Kolinda Grabar-Kitarović kaže da je svaki pozdrav pod 

kojim je branjen Vukovar, uključujući, dakle, i pozdrav Za dom spremni 

prihvatljiv. Ministar unutarnjih poslova Davor Božinović sam se prošle godine 

obratio, u prigodi slučajnog susreta, glazbeniku Marku Perkoviću Thompsonu 

rekavši mu da policije više neće pisati prijave zbog pozdrava ZDS u pjesmi 

Čavoglave, a one što ih je do sada pisala, njegova su pogreška, priznao je 

Thompsonu ministar Božinović.“ 

Lijepo je to za pročitati. Ali što je sa Šimunićem. Što je s drugim koji su stradavali 

zbog ZDS (moji suradnici, obitelj, čak i časopisi,...)?  

Što se tiče „hrvatskih“ ljevičara - oni nastavljaju po starom. Nije im problem što 

je poslije Vučićeva prozivanja „Bojne Čavoglave“ jasno svima čije su sluge. 

Vjerojatno su Vučićev govor doživjeli kao ukor što nisu postigli zadani cilj oko 

ZDS, pa im je ono prvo manja briga. 

Spomenut ću samo da su branitelji odgovorili „pučkoj pravobraniteljici“: 

https://kamenjar.com/branitelji-odgovorili-puckoj-progoniteljici/ 

zato što sam prije dvije godine reagirao na slične njene budalaštine. Tekst: PISMO 

I POZIV PUČKOJ PRAVOBRANITELJICI GĐI LORI VIDOVIĆ 

https://kamenjar.com/pismo-poziv-puckoj-pravobraniteljici-gdi-lori-vidovic/ 

https://hu-benedikt.hr/?p=89069 

objavljen je i u knjizi „Matematika, pjesme i nogomet“. 

 

S poštovanjem, 

Josip Pečarić 

 

Naslov:  Re: PISMO PREDSJEDNICI 

Datum:  Sat, 10 Aug 2019 15:17:30 +0200 

Šalje:  Miro Banović <mbanovic1@gmail.com> 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Poštovani akademiče, 

spominjete Glinu i "za dom spremni". Ne sjećam se jesam li Vam pisao o tome, 

ali ako i jesam - nije loše ponoviti. 

https://kamenjar.com/branitelji-odgovorili-puckoj-progoniteljici/
https://kamenjar.com/pismo-poziv-puckoj-pravobraniteljici-gdi-lori-vidovic/
https://hu-benedikt.hr/?p=89069
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Dečki, starosti oko 20 godina, među njima jedan kojeg poznajem, bili su na tom 

koncertu. Policija im je već po dolasku u Glinu radila probleme zbog SLUŽBENE 

poznate crne HOS-ove zastave na kojoj piše "za dom spremni". No kad su je 

spremili, pustili su ih. Kažu da se kasnije na koncertu moglo bez problema mahati, 

nitko više nije kontrolirao. No neki drugi nisu poslušali upute "milicije", a njih 

ništa ne razbjesni toliko kao kad im u lice odbijete poslušnost. Uz dužno 

poštovanje prema službi (imam i ja prijatelje u policiji), to je kao da ignorirate psa 

koji čuva dvorište ili želi vašu pažnju. Takvi koji nisu željeli ukloniti obilježje (ne 

znam točno koje), bili su kažnjeni. 

Policijsko priopćenje za javnost koje je bilo dostupno i na službenim stranicama i 

u medijima, govorilo je o nedozvoljenim obilježjima. Bilo je, kažu, nekoliko 

prekršaja. Ako se dobro sjećam, četiri. Poslao sam im e-poštu sa zamolbom da mi 

kažu koja su to točno četiri nedopuštena obilježja bila. Obećali su mi odgovoriti 

ali da im najprije kažem radim li za medije i za koji točno. Kažem im da pitam 

privatno, ali će možda biti objavljeno na nekim portalima. Nisu mi odgovorili 

ništa. Pustio sam mjesec dana, pa im ponovno poslao mail sa podsjetnikom na 

njihovo obećanje. Ni na to mi nisu odgovorili. 

Znajući kako sustav funkcionira, odustao sam. 

Dakle nikad nismo doznali koja je to NEDOZVOLJENA obilježja policija 

sankcionirala (iako od ljudi koji su tamo bili pouzdano znam da je bar nešto od 

toga HOS-ovo), nikad doznali tko je propisao što je dozvoljeno a što nije i nikad 

nismo čuli argument zašto je nešto nedozvoljeno ili nije (čak ni onaj besmisleni, 

pupovački, da je sve to fašizam i ugroza Srba). 

 

lp 

Miro Banović 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-

vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds  
 
Dragi Miro, 

Ja sam spomenuo poslušnost naših oko zahtjeva delegata. Samo mi je u sjećanju 

zastava i to sam stavio u pismu. 

Sada mi je mnogo zanimljiviji taj strah srpskih slugu u Hrvatskoj od Vučića i 

činjenice da ih je on prekorio jer nisu osigurali da se „Čavoglave“ više ne smiju 

pjevati u RH i tako ih se poštedi duševnih boli. Mi to i ne možemo znati jer ipak 

su oni jedini u povijesti tako masovno od ljudi postojali zečevi . 

Zapravo sam očekivao da će te patnje naših ljevičara bolje opisati Zvonimir 

Hodak. I nisam se prevario. Pogledaj u njegovoj današnjoj kolumni: 

„TUĐMAN JE STVAR S HOS-OM RIJEŠIO KAKO LIJEVA FALANGA 

NIJE OČEKIVALA, DOBRO ZNAM, TROJICU OPTUŽENIH BRANIO SAM 

JA 

(...) 

Tuđman i HOS 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17577-akademik-pecaric-ljevicari-su-vucicev-govor-dozivjeli-kao-ukor-sto-nisu-postigli-zadani-cilj-oko-zds
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Ivanka Toma i dalje ratuje s novijom hrvatskom povijesti. Kaže moja “vječna“ 

inspiracija: “Tuđman je u ratu razoružao HOS, a današnji se HDZ-ovci boje 

Skeje”. Analogno citiranoj mudrosti, HDZ se boji razoružati Skeju ili da ga onako 

demokratsko-antifašistički strpa u zatvor. HOS-ovci su se, kako je i znano, tri 

mjeseca u Vukovaru borili, ginuli i kršili zakon derući se Z.D.S. To je išlo na živac 

i progresivnoj JNA, a po Ivanki, i Tuđmanu. Da se razumijemo, dr. Tuđman nije 

simpatizirao HOS, Paragu, Đapića i Dedakovića, ali o nekom ”razoružavanju” 

HOS-ovaca Ivanka i njeni mogli su samo sanjati. Tuđman je stvar s HOS-om 

odlučio riješiti na način koji ni Ivanka, a ni lijeva medijska falanga nisu očekivali. 

Vojni sud u Zagrebu je u lipnju 1993. g. podigao optužnicu protiv Dobroslava 

Parage, Mile Dedakovića, Ante Đapića i Ante Prkačina zbog kaznenog djela 

ugrožavanja ustavnog poretka Republike Hrvatske, planiranje državnog udara, 

neovlaštenog pribavljanja oružja i stvaranja paravojske HOS-a. Tužiteljstvo je 

odustalo od kaznenog gonjenja protiv Ante Prkačina prije početka procesa. Bilo 

je jasno da je dilemu oko HOS-a Tuđman želio riješiti putem pravosuđa. 

Optužnica je bila vrlo opasna s predviđenim vrlo visokim kaznama. 

Lijeva “demokratska“ javnost je s velikom nadom čekala pravosudni kraj HOS-a 

i Lepoglavu za optužene. Međutim, nakon nekih šest mjeseci sud je, nakon 

saslušanja brojnih generala, političara pa i Josipa Perkovića, donio oslobađajuću 

presudu po svim točkama optužnice. Sudac Damir Kos, današnji sudac Vrhovnog 

suda Hrvatske, detaljno je obrazložio razloge kojim se sudsko vijeće vodilo u 

donošenju baš takve odluke. Možete si samo zamisliti kako je to pogodilo razne 

feralovce, orjunaše, jugonostalgičare i lijevu medijsku falangu. To njihovo 

zaprepaštenje i razočaranje lijepo je opisao jednim svojim aforizmom Tomislav 

Mihanović: “Nije znao da je brodovlasnik dok mu sve lađe nisu potonule“. 

Doslovno tako. Sve lađe su im potonule, ali nos im je i dalje ostao iznad vode. 

Tuđman je tako dobio pravosudni pravorijek koji je kasnije, po žalbi Vojnog 

tužitelja, potvrdio i Vrhovni sud RH. Time je problem HOS-a bio riješen 

demokratski, putem suda. Usput rečeno, trojicu optuženih branio sam ja, što je po 

tadašnjem ZKP-u bilo moguće. Da tu presudu Dr. Tuđman nije shvatio kao svoj 

ili HDZ-ov neuspjeh dokaz je i to što me potom angažirao za zastupanje i u nekim 

svojim osobnim predmetima. Naravno, Ivanka Toma sve to dobro zna, ali ipak ne 

škodi malo ljevičarske revizije povijesti. Teško je priznati da je HOS 

drugostupanjskom presudom Vrhovnog suda RH priznat kao legalni dio Hrvatske 

vojske. I na kraju opet malo Tomislava Mihanovića: “Kako produžiti kratku 

pamet?“ Moj prijatelj Binder se javlja na fejsu: “Imam neke ideje, ali ni jedna nije 

za ispod deset godina zatvora”. 

(...) 

Bez trunke srama je, recimo, i Ivan Zvonimir Čičak. On je u progresivnoj i 

slobodarskoj Slobodnoj Dalmaciji svojim istomišljenicima Anti Jelaski i 

drugovima iskreno priznao da je ZDS “isključivo i jedino pozdrav ustaškog 

pokreta“. Svjedoci su mu Ante Pavelić, Vinko Nikolić, Ivo Banac, Aleksandar 

Ranković i Šokre Beljak. Prepametni Zvonac odmah je i otkrio zaostalom puku 

tko je zapravo HOS. Nema tu ni Vojnog suda ni Vrhovnog suda RH, naš 

nezavršeni pravnik tvrdi da je HOS “klasična fašistička falanga sa svojom 
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privatnom vojskom…“ Sad mu još ostaje jedan dijalektički razgovor s Ivankom 

Tomom i Sašom Lekovićem o sudbini HOS-a kad na vlast dođe Dalija Orešković. 

Srame li se možda Lora Vidović i Slavica Lukić? A i zašto bi se one sramile? Zato 

što ne znaju pravo. Ma hajte, molim vas! K'o da zna pravo sutkinja koja za uzvik 

“Bog i Hrvati“ vjeruje da je remećenje javnog reda i mira. Lora recimo, uvijek 

blago naslonjena na Slavicu, ovako razmišlja: “Kako je po odlukama Visokog 

prekršajnog suda i Ustavnog suda, ZDS kažnjiv u svim okolnostima bez 

iznimke…“. Ima li ijedan dragovoljac koji bi se malo potrudio i dičnoj pučkoj 

progoniteljici objasnio da u RH zakone ne donose ni prijateljica Slavice Lukić na 

Visokom prekršajnom sudu, ni SDP-ovi sudci Ustavnog suda Hrvatske. Zakone 

donosi jedino i isključivo Sabor RH. Dok se takav jasan i nedvosmislen zakon ne 

donese, ovo je jedna ne gledljiva “prosjačka opera“ s izvođačima bez sluha i glasa. 

Europske institucije, prije svega Vijeće Europe, davno je osudilo i fašističke, 

nacističke i komunističke zločine i ikonografiju. Ako jednog dana zakonom 

normiramo ZDS, onda moramo donijeti i zakon o zabrani komunističkih simbola! 

Što ćemo onda s Kumrovečkim plesom vampira, s 27. srpnjem i neočetničkim 

klanjem koji nam se godinama prodaje pod tobožnji antifašizam? I dok Sabor RH 

ne donese konkretan i jasan zakon, trud Slavice i Lore je obično mrčenje papira.“ 

Doista sam dobro uradio što nisam puno komentirao ove jadnike iako ih je bilo 

mnogo više koji su se javili. Da, jadnici su oni koji moraju biti sluge Vučiću i 

njegovima od kojih su hrvatski ratnici načinili zečeve, zar ne? 

Pozz 

Josip Pečarić 

 

Naslov:  Re: ODGOVOR MIRU BANOVIĆU O ZDS U GLINI 

Datum:  Sun, 11 Aug 2019 14:36:15 +0200 

Šalje:  Miro Banović 

Prima:  Josip Pecaric pecaric@element.hr  
Sve ste rekli, samo još nedostaje jedan detalj. Iste te večeri koje je Josip Šimunić 

vikao "za dom" na što je publika odgovarala "spremni", dogodilo se nešto preko 

čega smo olako prošli. Prije utakmice delegat FIFA-e je tražio da se ukloni 

transparent "ZAPAMTITE VUKOVAR". I taj transparent je uklonjen. A tih dana 

je bila obljetnica Vukovara. 

O tome su pisali npr. 

Večernji list: https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-

maksimira-uklonio-transparent-904871 

T-portal: https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-

zapamtite-vukovar-20131120 

Dnevno (arhivirana stranica kako je izgledala 25.11.2013.): 

https://web.archive.org/web/20131125022143/https://www.dnevno.hr/sport/nog

omet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-

vukovar.html 

lp 

Miro 

mailto:pecaric@element.hr
https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-maksimira-uklonio-transparent-904871
https://www.vecernji.hr/vijesti/stozer-zeli-znati-tko-je-s-maksimira-uklonio-transparent-904871
https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-zapamtite-vukovar-20131120
https://www.tportal.hr/sport/clanak/fifa-naredila-skidanje-natpisa-zapamtite-vukovar-20131120
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
https://web.archive.org/web/20131125022143/https:/www.dnevno.hr/sport/nogomet/105366-foto-sramotno-hns-prije-utakmice-skinuo-transparent-zapamtite-vukovar.html
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JE LI POLITIČARIMA KRIVA MATEMATIKA? 

ZAGREB, 2019. 

 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE „DNEVNIK U ZNAKU 

“ZA DOM SPREMNI” 

 
Dozvolite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste u ovolikom broju 

došli na ovo predstavljanje i posebno počasnog gosta g. Damira Markuša. 

Josip Šimunić je u Kanadi i on vas sve pozdravlja. S napadima na njega i završava 

ova knjiga. Zahvaljujem se organizatoru Udruzi zagrebački dragovoljci branitelji 

Vukovara na čelu s našom Zoricom Gregurić koja je najzaslužnija što se ovo 

predstavljanje uopće održalo i koja je sjajno i sudjelovala u njemu. Posebna 

zahvalnost i HVIDRI Zagreb u čijem Domu smo se okupili. Knjiga je tiskana 

zahvaljujući gospodi Vinku Markulinu, Stanku Šariću i Branku Hrkaču pa i njima 

ide posebna zahvalnost. 

Danas je s nama trebao biti i prof. dr. sc. Zdravko Tomac. Umjesto ovdje on je u 

bolnici pa ga pozdravljam u ime svih nas. Imamo veliko zadovoljstvo što je 

umjesto prof. Tomca danas govorio prof. dr. sc. Josip Jurčević, koji je i inače 

trebao predstavljati ovu knjigu, ali je zauzet predstavljanjima svoje najnovije 

knjige. Zvonimir Hodak i Marko Ljubić su i danas pokazali zašto ih smatraju 

ponajboljim hrvatskim kolumnistima. 

Još jedan naš sjajni kolumnist Damir Pešorda, nesuđeni predstavljač na onom 

neodržanom predstavljanju napisao je prikaz knjige iz koga izdvajam: 

„Moram priznati da sam u početku i sam mislio da bespotrebno poteže to pitanje, 

no kako je vrijeme odmicalo, postajalo mi je sve jasnije da je Pečarić dobro 

predosjetio što će se događati. Stalnim povezivanjem Hrvatske s NDH Hrvatska 

je postala svojevrsni talac određenih interesnih, ideoloških i etničkih skupina. 

Uzalud se vlast svake godine po više puta zaklinjala da neće skrenuti s 
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antifašističkog puta, dovoljno je bilo da na nekom stadionu navijači iz protesta 

viknu Za dom spremni, pa da se cijela Hrvatska pribije na stup srama kao 

fašistička. Tomu bi mogla doskočiti samo ona vlast koja je dostatno zrela, 

samosvojna i domoljubna da rehabilitira pozdrav koji sadržajem nikomu 

normalnomu ne može biti sporan, a koji je svojim besprijekornim angažmanom u 

obrani domovine pripadnici HOS-a očistila od svih eventualno negativnih 

konotacija iz prošlosti.“ 

Da imamo takvu vlast ne bi ni nastale mojih šest knjiga: 

Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, Zagreb, 

2015.  

Oba su pala, Zagreb, 2016. 

Pišem pisma, odgovora nema 1. / Navodna Hrvatska zaklada za znanost, 

Zagreb, 2017. 

Pišem pisma, odgovora nema 2. / Je li Akademiji važna znanost? Zagreb, 2017. 

Ništa se još promijenilo nije (s dr. sc. Josipom Stjepandićem), Zagreb, 2017. 

Dnevnik u znaku “Za dom spremni”, Zagreb, 2017. 

Danas, na dan ovog predstavljanja Kazimir Mikašek-Kazo na Kamenjar.com piše 

za njih kako nemaju snage dodatno zaštititi najljepši braniteljski pozdrav „Za 

dom spremni“ već ponižavaju akademika Josipa Pečarića jednog od najvećih 

matematičara u povijesti Hrvatske dozvoljavajući da se s njim našutavaju bijedna 

partijska novinarska piskarala na čelu s veleizdajnicima iz Srpskih novosti, a ti 

isti veleizdajnici debelo su plaćeni iz državnog proračuna. 

Knjige „pišem pisma, odgovora nema 1. i 2.“ poklonio sam Predsjednici RH, 

Predsjednicima Sabora i Vlade i Ministru znanosti, tako se iz njih mogu uvjeriti 

kakvi su napadi zbog ZDS kod nas, kako se napada i moje suradnike, znanstveni 

rad i obitelj. 

A onima na vlasti moramo stalno govoriti i ukazivati na interes hrvatskog naroda. 

Kada ga oni ne provode. Iako je Udruga zagrebački dragovoljci branitelji 

Vukovara poslala mnogima iz vlasti pozivnice na ovo predstavljanje, ja sam u 

nekoliko slučajeva to i sam učinio otvorenim pismima. Na primjer g. Andreju 

Fištravecu gradonačelničeku grada Maribora ili gđi Lori Vidović, pučkoj 

pravobraniteljici RH. 

Neću ovdje navoditi što sam pisao u pozivu pučkoj pravobraniteljici jer je o njoj 

prije dva dana pisao i g. Hodak. Kako je o knjizi sjajan tekst napisao g. Marko 

Ljubić, koji bih želio tiskati umjesto predgovora neke naredne moje knjige i red 

je da ovdje više citiram g. Hodaka: 

"... I tako je naša Lora sa 12 godina staža dobila životnu priliku da pomete pod 

Lijeve naše s HOS-om. “Pripravila“ se Lora, kako bi rekli Zagorci, i otkrila 

Slavici Lukić majku svih istina: ”Pozdrav “Za dom spremni“ je posve jasno 

nezakonit!“ Slavica bi mogla na kraju godine ući u najuži izbor za Pulitzera. Ali 

nisam posve siguran bi li Slavica najpoznatiju svjetsku novinarsku nagradu 

željela uopće primiti. Naime, Joseph Pulitzer, rođen je 1847.g, nešto više od 100 

godina prije rekordnog smaknuća Mile Budaka. Što i nije neki problem. Ali je 

problem što je nesretni Joseph rođen 10. travnja pa bi naša Lora mogla zaključiti 

da je njegovo rođenje “posve jasno nezakonito“. Da je Lora pročitala Zakon o 
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pravima hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata i članova njihovih obitelji od 

12.veljače 2013.g. vidjela bi u članku 2. stavak 1. tko su sve hrvatski branitelji iz 

Domovinskog rata. Između ostalih izrijekom se navodi da su to članovi Hrvatskih 

obrambenih snaga (HOS). Možda Lori fale one tri nesretne godine pa ne zna da 

je Račanovo Ministarstvo uprave priznalo HOS i njegov vojni grb “Za dom 

spremni“ kao legalan i legitiman, a što znači da se smije slobodno koristiti. Ali 

naša Lora je pravnica pa je, da bude ”ziher”, ušla u statističku analizu sudske 

prakse u odnosu na taj pozdrav koji uništio miran i pastoralan san našim 

antifama. Lora ni ne pomišlja da u Pulitzerovoj analizi otkrije u kojem je to 

zakonskom tekstu izrijekom navedeno da je ZDS “posve jasno nezakonit“. Poziva 

se na Visoki prekršajni sud i Ustavni sud RH. Krasno! Međutim, rješenja u 

prekršajnom postupku donose niži prekršajni sudovi. Na žalost po Loru i Slavicu 

tu statistika pokazuje malo više od bikinija. Nedavno je sudac Prekršajnog suda 

u Daruvaru Petar Malivuk oslobodio vukovarskog branitelja Damira Markuša s 

jednostavnim obrazloženjem da je pozdrav “Za dom spremni“ legalan pozdrav 

potvrđen rješenjem Ministarstva uprave RH. I što sad? Jasno je danas i zadnjoj 

budali da je borba hrvatske ljevice, antifa i gledatelja Žikine dinastije protiv 

legendarnog pozdrava iz Domovinskog rata čista utopija. HOS-ovci su ulazili u 

bitke od Vukovara do Dubrovnika s tim pokličem, umirali su s tim pokličem na 

ustima i dobili rat da bi jednog dana Lora Vidović mogla sjesti u fotelju 

pravobraniteljice i s visoka pljuckat po njima. Taj pozdrav koristio se i u NDH. 

Da i što onda? U toj, kako komunjare vole reći “takozvanoj državi“, pjevala se i 

Lijepa naša… plaćalo se kunama pa to Loru ne užasava." 

Kao što vidimo i g. Hodak piše o našem današnjem počasnom gostu.  

O tom suđenju g. Markušu sam i ja pisao u tekstu KAKO NAM HRVATSKA 

VLAST ČESTITA USKRS? koji je bio svojevrsna pozivnica za današnje 

predstavljanje Predsjedniku Vlade RH i Ministru policije. 

Zapravo pokušavam odgovoriti na pitanje je li hrvatska vlast za istinu spremna. 

Zato ću ovo predstavljanje završiti s mojim pokušajem odgovora na to pitanje iz 

te „pozivnice“ Predsjedniku i Ministru:  

„Naš poznati povjesničar prof. dr. sc. Ivo Rendić – Miočević kao da odgovara na 

to već u naslovu svog teksta:  

Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju komunizma. 

Članak počinje izvrsnom raščlambom revionizama u nas: 

Tri su vrste povijesnoga revizionizma u Hrvatskoj. Hrvatski znanstveni 

revizionizam ima za cilj srušiti laži komunističke i srpske historiografije glede 

NDH priznajući i svodeći na istinitu mjeru zločine ustaškoga režima od 1941. do 

1945. 

Srpski negacionistički revizionizam ima zadatak negirati velikosrpski projekt u 

dugom trajanju i zločine počinjene u ime toga projekta.  

Konačno komunistički antirevizionizam, podržavajući srpski negacionistički 

revizionizam, izbjegava povijesnu reviziju bojeći se razotkrivanja istine o biti 

jugokomunističkoga totalitarizma. Huda jama i mnoge novootkrivene masovne 

grobnice, komemoracije u čast političkoga zatvorenika Marka Veselice, itd. Itd. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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razotkrivaju zločinačku bit Titove „diktature s ljudskim licem“ i podrivaju temelje 

vlasti slijednika Komunističke partije Hrvatske (Jugoslavije). 

Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji dovode u 

pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost ide toliko daleko da im 

je danas hit proglašavati hrvatske branitelje fašistima i time rehabilitirati 

fašističkog velikosrpskog agresora u Domovinskom ratu. 

Za postizanje tog cilja najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM SPREMNI HOS-

ovaca i mnogih drugih branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu jer je taj 

pozdrav u sklopu znaka HOS-a koji je odobren u RH, pa tako posredno iskazuju 

svoje nepoštovanje i prema samoj državi. To je utoliko odvratnije jer su hrvatski 

branitelji napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – ZEČEVE. A zapravo i sebe 

svrstavaju u fašiste podržavajući velikosrpski fašizam 

O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski branitelji ANTIFAŠISTI jer su 

pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-ovci i svi oni koji su branili 

domovinu s tim usklikom na ustima. 

Zapravo predsjednik je i sačinio komisiju od koje želi kompromis, što bi rekao 

prof. Rendić-Miočić kompromis između onih koji dovode u pitanje svoju 

znanstvenu moralnost i onih koji je ne dovode u pitanje. Kakav će to „znanstveni 

moral“ biti bit će doista zanimljivo vidjeti. 

A da Vlada misli ozbiljno u tome pokazuje upravo pozdrav ZDS. Prethodne dvije 

vlade su pokušale kazniti Marka Perkovića Thompsona zato što je u Kninu pjevao 

legendarnu pjesmu iz Domovinskog rata Bojnu Čavoglave koja počinje 

pozdravom ZDS. 

„Milicija“ Ministra u sadašnjoj, i prošloj Vladi, Vlaha Orepića dva puta u nepunoj 

godini dana želi kazniti legendarnog ratnog zapovjednika HOS-a Marka Skeju. 

Zapravo je ovaj drugi nedavni zato što je na obilježavanju 26. godišnjice osnutka 

IX. bojne HOS-a ‘Rafael vitez Boban’ okupljene pozdravljao sa ‘Za dom 

spremni’. Meni najupečatljivija poruka Vlade za Uskrs! 

Davorin Karačić, odvjetnik koji je braneći HOS-ovca Damira Markuša na sudu u 

Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’, u Bujici kaže: 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše Jugoslavije. 

(...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ 

ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv 

doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti 

ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata (podcrtao JP)?! Što 

je s hrvatskom kunom, što sa grbom, himnom?! I one su korištene za vrijeme NDH. 

Netko bi se izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti mijenjati čak i krovište Crkve 

sv. Marka,” komentirao je Karačić u emisiji. 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac Malivuk 

Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: “Manje je važno koje je 

nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je profesionalan, predan u svom radu i 

objektivan. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u skladu sa svojom 

savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i donio je odluku 

koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o pozdravu koji su koristili 
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vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je izgovaran u kontekstu obrane 

Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni red i mir…” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti profesionalan, predan 

u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: Može li se to očekivati od hrvatskih 

vlasti? 

Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom kako Komisija 

zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga branitelja koje 

su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom redatelju Jakovu Sedlaru upozorio 

kako se u RH i filmom provodi ta propaganda jer u „hrvatskim“ filmovima nećete 

naći scene zločina koje su činili partizani, već samo scene s ustašama u takvim 

scenama. Tako se u svijesti hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove 

zločine nisu činili partizani već samo ustaše. Dakle i na taj način se postiže 

velikosrpski interes, koji su zapravo provodili komunistički antirevizionisti (taj 

sukob tzv. antifašista a zapravo fašista i branitelja koji su istinski antifašisti vidjeli 

smo i kod dodjele nagrade Grada Zagreba Jakovu Sedlaru, op. JP). 

Jesu li žrtve komunističkog antirevizionizma Plenković i Orepić, ne znam, ali 

treba svakako podsjetiti što je o ZDS govorio ministar Orepić. 

Nedavno je govoreći o HOS-ovoj ploči postavljenoj u Jasenovcu Orepić kazao 

kako je jasno da je "Za dom spremni" ustaški pozdrav, iako su na toj ploči "pod 

križem" imena poginulih u Domovinskom ratu. 

"Niti je NDH uspio uprljati križ, niti će Domovinski rat isprati 'Za dom spremni'. 

Imamo jasne presude i policija se mora držati te prakse", zaključio je Orepić za 

N1. 

Naravno, ne misli na praksu časnog sudca srpske nacionalnosti iz presude 

Markušu, već samo na one presude koje su u skladu s velikosrpskim 

Memorandumom SANU 2. 

Pri tome odgovor i nije krajnje glup kao što je bio onaj poslije proslave u Kninu: 

 “Odgovor trebaju dati povjesničari koji se jasno trebaju odrediti prema 

pozdravu, kao i pravosuđe. Hrvatska policija će, kao i do sada, postupati u skladu 

sa zakonom. Upravo zbog kontroverznih tumačenja, držim bitnim da se to jasno u 

zakonu pozicionira”, kazao je.  

A njegova „milicija“ je željela kažnjavati iako znaju da to po zakonu nije kažnjivo. 

Nekako nas samo podsjećaju na miliciju iz prošle države i onog čuvenog izvješća 

Mostarske milicije o „nepoznatom počinitelju hrvatske nacionalnosti“, zar ne? 

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog odvjetnika 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako 

uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i 

čistoće Domovinskog rata.“ 

Ministru u Vladi RH očito može! A Predsjedniku Vlade RH?“ 

* 

Odaziv tj. ne odaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je organizirala Udruga 

zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u Domu branitelja HVIDRA puno 

nam govori, zar ne? Puno govori i činjenica da je Predsjednica pozdravila 
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sudionike onog predstavljanja koje unatoč tome i nije održano. U više navrata 

upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U današnjem Hrvatskom 

tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog razlaza Predsjednice RH 

i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković protivi takvoj politici. On je, kaže 

Marijačić, skloniji politici Europske unije. Njoj je bliži interes hrvatskog naroda, 

a njemu interes europskih moćnika. Je li to moguće? 
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REPORTAŽA S PREDSTAVLJANJA KNJIGE 

AKADEMIKA JOSIPA PEČARIĆA 

 

HODAK, JURČEVIĆ, LJUBIĆ I MARKUŠ NA 

PREDSTAVLJANJU KNJIGE AKADEMIKA JOSIPA 

PEČARIĆA 
 

Damir Borovčak 
 

U Domu invalida Domovinskog rata Grada Zagreba predstavljena je još jedna 

knjiga akademika Josipa Pečarića s naslovom Dnevnik u znaku 'Za dom spremni'. 

Knjiga je skup pisama i razmišljanja autora u vremenu od kad je započela antifa 

kampanja napada na hrvatski pozdrav "Za dom spremni". 

"Odajmo počast onima koji nisu žalili darovati ono najvrjednije što su imali za 

ono najsvetije čemu su težili neovisnu, slobodnu Hrvatsku. Zastanimo na trenutak 

u mislima sa svim poginulim hrvatskim braniteljima i domoljubima koji Za svoj 

dom i domovinu dadoše život!" tim je riječima započela predstavljanje Zorica 

Gregurić, dragovoljka iz vukovarske bolnice kad je itekako trebalo biti hrabra, 

odlučna i spremna za obranu doma i domovine. 

Danas i nju kao i sve ostale koji su u to vrijeme bili dom spremni braniti, napadaju 

oni koji nikada nisu bili spremni za ništa hrvatsko braniti, ali su uvijek bili spremni 

Hrvatsku rušiti izvana i iznutra. To čine i danas tim bezdušnije, čim im se to 

obilnije plaća iz hrvatskog državnog proračuna. 

A zatim je Zorica Gregurić uvodno pozdravila sve okupljene: "Čast mi je danas 

uz sve vas nazočne pozdraviti i one koji će nam danas govoriti o knjizi Dnevnik 

u znaku „Za dom spremni“, a to su ugledni zagrebački odvjetnik i kolumnist 

gospodin Zvonimir Hodak, poznati kolumnist Marko Ljubić, doktor znanosti 

povjesničar profesor Josip Jurčević, naš počasni gost Damir Markuš te "krivca" 

za današnje okupljanje akademik Josip Pečarić. No prije nego prepustim riječ 

kako se i priliči našem počasnom gostu mogu reći kako su nam upravo knjige s 

ovakvom tematikom nasušna potreba. Kada nas već toliko vraćaju u prošlost 

pokušavajući i nadalje stigmatizirati stoljetnu težnju Hrvatica i Hrvata za 

suverenom i neovisnom državom te nacionalnim identitetom vrijeme je prihvatiti 

izazov te konačno znanstveno, pravno, povijesno i društveno raščistiti i očistiti 

našu povijest od falsifikata, a falsifikatore jednostavno lustrirati. Radikalni potezi 

mnogi će pomisliti no nužni jer svjedočimo svakodnevno upravo bestijalnim 

nasrtajima na bilo kakva iskazivanja hrvatskog nacionalnog identiteta te 

domoljublja. Zato nam i jesu važni uz aktivna djelovanja na pravnom, političkom 

i društvenom planu upravo pisani tragovi, a tko je pozvaniji u tome nego hrvatski 

znanstvenici koji poput akademika Josipa Pečarića žive i dišu Hrvatsku". 

Riječ je potom predana počasnom gostu predstavljanja, vukovarskom dragovoljcu 

Damir Markušu, koji je 1991. iz rodne Moslavine otišao braniti Vukovar, a 

večeras iz Kutine stigao na predstavljanje u društvu svog odvjetnika Davorina 
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Karačića. To je odvjetnik koji ga je na sudu branio i uspješno obranio. Damir 

Markuš se u prepunoj dvorani obratio nazočnima, objasnio zašto nikada nije, a 

niti u buduće ne će odustati od obrane Domovine, pa tako i pozdrava "Za dom 

spremni". 

Kako je odvjetnik Karačić, koji je braneći HOS-ovca Damira Markuša na sudu u 

Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’? 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše Jugoslavije. 

(...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ 

ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv 

doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti 

ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata? Što je s hrvatskom 

kunom, što sa grbom, himnom?! I one su korištene za vrijeme NDH. Netko bi se 

izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti mijenjati čak i krovište Crkve sv. 

Marka,” komentirao je odvjetnik Karačić u jednoj od nedavnih emisija Bujica. 

Svi su predstavljači odlično objasnili zašto "Za dom spreman" nije nikakav 

fašistički već isključivo domoljubni pozdrav. S njim se je branilo i ginulo u 

Domovinskom ratu i to je ono bitno i najvažnije, istaknuto je. Odvjetnik Zvonimir 

Hodak bio je već i ranije posve jasan, kad je u svojoj kolumni pisao o tzv. Pučkoj 

pravobraniteljici Lori Vidović, koja je izjavila kako ”Pozdrav “Za dom spremni“ 

je posve jasno nezakonit!“ Hodak je ukazao koliko je Lora Vidović nažalost loša 

pravnica, tim više što gotovo i ne poznaje sudsku praksu koju je spominjala. 

"HOS-ovci su ulazili u bitke od Vukovara do Dubrovnika s tim pokličem, umirali 

su s tim pokličem na ustima i dobili rat da bi jednog dana Lora Vidović mogla 

sjesti u fotelju pravobraniteljice i s visoka pljuckat po njima. Taj pozdrav koristio 

se i u NDH. Da i što onda? U toj, kako komunjare vole reći “takozvanoj državi“, 

pjevala se i Lijepa naša... plaćalo se kunama pa to Loru ne užasava.", napisao je 

već ranije Hodak a samo još jednom to obrazložio na predstavljanju. 

Profesor dr. Josip Jurčević govorio je o svim okolnostima obrambenog 

Domovinskog rata i jasno zaključio da oni koji u tom ratu nisu sudjelovali u orani 

Hrvatske ili su čak podržavali agresore, danas napadaju hrvatske branitelje i 

njihovu spremnost na obranu doma. Napadi na pozdrav "Za dom spremni" su 

ustvari napadi na one koji su živote položili za svoj dom i domovinu Hrvatsku. 

Akademik Josip Pečarić je istaknuo kako su na predstavljanje pozvani političari i 

posebice Andrej Fištravec, gradonačelnik grada Maribora i Lora Vidović, pučka 

pravobraniteljica RH, oboje zbog nepoznavanja činjenica. Među inim Pečarić je 

zaključio: 

"Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji dovode u 

pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost ide toliko daleko da im 

je danas hit proglašavati hrvatske branitelje fašistima i time rehabilitirati 

fašističkog velikosrpskog agresora u Domovinskom ratu. Za postizanje tog cilja 

najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM SPREMNI HOS-ovaca i mnogih drugih 

branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu jer je taj pozdrav u sklopu znaka 

HOS-a koji je odobren u RH, pa tako posredno iskazuju svoje nepoštovanje i 

prema samoj državi. To je utoliko odvratnije jer su hrvatski branitelji napravili od 

„hrabrih“ srpskih ratnika – ZEČEVE. A zapravo i sebe svrstavaju u fašiste 
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podržavajući velikosrpski fašizam. O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski 

branitelji ANTIFAŠISTI jer su pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-ovci 

i svi oni koji su branili domovinu s tim usklikom na ustima. (...) 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac Malivuk 

Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: “Manje je važno koje je 

nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je profesionalan, predan u svom radu i 

objektivan. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u skladu sa svojom 

savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i donio je odluku 

koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o pozdravu koji su koristili 

vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je izgovaran u kontekstu obrane 

Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni red i mir...” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti profesionalan, predan 

u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: Može li se to očekivati od hrvatskih 

vlasti? Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom kako 

Komisija zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga branitelja koje 

su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom redatelju Jakovu Sedlaru upozorio 

kako se u RH i filmom provodi ta propaganda jer u „hrvatskim“ filmovima nećete 

naći scene zločina koje su činili partizani, već samo scene s ustašama. Tako se u 

svjesti hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove zločine nisu činili 

partizani već samo ustaše. Dakle i na taj način se postiže velikosrpski interes, koji 

su zapravo provodili komunistički antirevizionisti (taj sukob tzv. antifašista a 

zapravo fašista i branitelja koji su istinski antifašisti vidjeli smo i kod dodjele 

nagrade Grada Zagreba Jakovu Sedlaru, op. JP). (...) 

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog odvjetnika: 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje počast 

borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće 

nekome asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće 

Domovinskog rata.“ Odaziv tj. neodaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je 

organizirala Udruga zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u Domu 

branitelja HVIDRA puno nam govori, zar ne? Puno govori i činjenica da je 

Predsjednica pozdravila sudionike onog predstavljanja koje unatoč tome i nije 

održano. U više navrata upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U 

današnjem Hrvatskom tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog 

razlaza Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković protivi takvoj 

politici. On je, kaže Marijačić, skloniji politici Europske unije. Njoj je bliži interes 

hrvatskog naroda, a njemu interes europskih moćnika. Je li to moguće?, zaključio 

je akademik Pečarić. 

Dvorana je bila prepuna poznatih hrvatskih osoba iz javnog i društvenog života, 

koji su sa velikim zanimanjem pratili tumačenja prijepora odnosno razloge 

osporavanja i napadanja pozdrava "Za dom spremni". Kamere Laudato Tv i 

Televizije Z1 pratile su izlaganja. 

Što nas to dijeli od svjetonazora tzv. Pučke pravobraniteljice RH, izjava 

gradonačelnika Maribora, groblja Dobrava nedaleko Tezna, rezolucija Europske 

unije te uvijek spremnih nagodbenjačkih hrvatskih vlasti? Podsjetih se plakata 
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kojeg istu večer spazih svega 50 metara od Doma invalida Domovinskog rata 

Grada Zagreba. Krvavocrvena petokraka, partizanski heroj s kapom i uniformom, 

plakat kao najava nove komedije u Gradu Zagrebu. Petokraka u hrvatske oči, kao 

i 1945. Ostali su za njom potoci krvi poslije Drugog svjetskog rata, s njom su 

započeli potoci krvi početkom obrambenog Domovinskog rata. Suvenir sotonskog 

zla, koji još uvijek antife podmeću, a nitko ne uspijeva da ga trajno ukloni. 

Dapače, plasira se sada kao najnovija komedija, dok trube uokolo kako je fašizam 

za dom spreman biti. Koje li komedije, na račun hrvatskih poreznih obveznika. 
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE U ĐAKOVU 
 

Vjerojatno je nekima čudan naslov knjige koju danas predstavljamo „DNEVNIK 

U ZNAKU 'ZA DOM SPREMNI'. 

A doista se radi o dnevniku mojih tekstova iz prošle godine, a lako se može 

provjeriti da je veliki broj tih tekstova na ovaj ili onaj način povezan s pozdravom 

ZA DOM SPREMNI. 

Prije nekoliko dana predstavljena je moja nova knjiga THOMPSON – 

PJESMOM ZA HRVATSKU koja se također 'vrti' oko pozdrava ZDS, a na 

samom predstavljanju je biskup dr. sc. Vlado Košić rekao: „Uz pjevača Marka i 

akademika Josipa povezuje se pozdrav „Za dom spremni!“.  

Dakle i tako nešto bi bio razlog za taj naslov, zar ne? 

Danas dnevnik u znaku Za dom spremni doživljavamo iz dana u dan. 

Pokazat ću to na primjeru trojice sjajnih hrvatskih kolumnista samo u vremenu od 

tog predstavljanja. 

Ono o čemu godinama pišem i ja i mnogi drugi izvrsno je objasnio naš poznati 

kolumnist (i književnik) Nenad Piskač 27- 10. 2017. na portalu HKV-a:  

Kad su i zašto Hrvati bili i ostali za dom spremni 

Svaki put kad velikosrpstvo pretjera, uči nas povijest 20. stoljeća, u Hrvatskoj se 

iz gnjeva i očaja, hrabrosti i odvažnosti, pojavi obrambeni i antifašistički pozdrav 

za dom spreman. Pozdrav onih koji su spremni suprotstaviti se velikosrpskim 

imperijalnim pretenzijama i njegovim totalitarnim politikama i režimima. Ne 

smeta samozvanim dobro plaćenim dušobrižnicima za dom spremni zbog Pavelića 

i ustaša, ili NDH. On smeta samo i jedino, isključivo i apsolutno zato što 

raskrinkava drugu stranu – razlog ustanka za dom spremnih. A to je velikosrpstvo 

u nasrtaju na Hrvatsku. 

Velikosrbima (koji su na vlasti u Srbiji barem proteklih sto godina) ne odgovara 

normalizacija odnosa s Hrvatskom, jer oni Hrvatsku ne doživljavaju državom, već 

svojim zapadnim oblastima i krajinama. Normalizacija odnosa Beogradu nije im 

odgovarala od 1918., ni u doba monarhističke Jugoslavije, ni u doba Nezavisne 

Države Hrvatske, ni u doba Socijalističke republike Hrvatske, a niti u doba njezine 

slijednice Republike Hrvatske. I Radić im je bio „ustaša“, pa su ga ubili prije 

pojave za dom spremnog pokreta. 

Kad su nam, dakle, srpski fašisti ubili Radića, Hrvati su antifašistički rekli sad je 

dosta, odsad smo za dom spremni, prvom prigodom uspostavit ćemo svoju državu. 

Kad su Hrvati 1941. uspostavili hrvatsku državu, a četnici ju u suradnji s 

talijanskim fašistima odmah napali provodeći genocid nad cijelim krajevima, opet 

se pojavio pozdrav za dom spremni kao odgovor na velikosrpski teror. I treći put 

se pozdrav pojavio 1991. opet u jeku velikosrpske agresije na Hrvatsku. Za dom 

spremni u 20. stoljeću koristio se samo i jedino u okviru otpora širenju srbijanskog 

fašizma i imperijalizma na teritoriju Hrvatske. On je stoga antifašistički i 

obrambeni. I opet će se koristiti kad Hrvatima prekipi, a izgleda da vrije i među 

onima koji su morali iseliti i među onima koji su ostali. 
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I zato oni smutljivci i velikosrpske sluge (judeki i yudeki), koji danas plaše narod 

ovim oslobodilačkim pozdravom, pretvarajući ga u mit, umjesto da rade na 

implementaciji Sporazuma o normalizaciji odnosa sa Srbijom, zapravo slabe 

hrvatski državotvorni otpor prema velikosrpskim pretenzijama i jačaju srbijanske 

planove, koji se mogu iščitati iz aktualnih izljeva patrijarha Irineja, navođenja 

srpskoga jezika u Hrvatski sabor i srbijanske protuhrvatske promidžbe 

financirane od Europske komisije. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/27894-normalizacija-

odnosa-pretvorena-je-u-neometanu-srbizaciju.html  

Naš poznati odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u emisiji „Bujica“ je izuzetno 

emotivno progovorio o pozdravu ‘Za dom spremni’. 

HODAK: BITKU PROTIV ‘ZDS’ NIKADA NEĆE DOBITI! 

“Ako je kuna u NDH bila ‘fašistička’ i ‘nacistička’, a danas je platežno sredstvo, 

onda valjda postoji neka razlika između ove i one kune. Ako se u NDH pjevala 

‘Lijepa naša’, onda također postoji razlika. Svugdje postoji distinkcija, jedino ne 

dopuštaju razliku kada je u pitanju pozdrav ‘Za dom spremni’, kod kojega i jest 

najveća razlika danas i u odnosu na NDH. Od 1941. do 1945. to je bio ‘ustaški 

pozdrav’, a od 1991. do 1995. uz njega se odlazilo u rat boriti i ginuti za 

demokratsku Hrvatsku. Svugdje se može praviti razlika, jedino je ‘ZDS’ uvijek 

‘fašistički’, ‘nacistički’ i ‘klerofašistički’… Napominjem, to je jedina bitka za koju 

s apsolutnom sigurnošću mogu tvrditi da je naši protivnici neće dobiti,“ rekao je 

ugledni odvjetnik i nastavio: 

“Taj pozdrav je znak inata. Svi su šutjeli dok se išlo u rat s tim pozdravom, dok 

smo slušali Thompsona s tim pozdravom, dok su drugi mijenjali imena, postajali 

Hrvoje i prestali biti Jovanović… Hajka na ‘ZDS’ počela je nakon smrti Gojka 

Šuška i kada smo počeli slati ljude u Haag. Autori usklika ‘ZDS’ nalaze se u Hudoj 

jami i drugim grobnicama, a pozdrav iz Domovinskog rata ne može se iskorijeniti 

nikakvim Ustavnim sudom! Uostalom, postoji i nekoliko odluka prekršajnih 

sudova koji su oslobađali krivnje zbog tog pozdrava – u Daruvaru, Zagrebu, 

Kninu…“ poentirao je Hodak ... 

https://direktno.hr/domovina/hodak-ostro-o-josipovicu-stici-ce-ga-pravda-ne-

moze-biti-sveta-krava-hrvatskog-pravosuda-102465/  

Konačno, glavni urednik Hrvatskog tjednika Ivica Marijačić piše (05. 10. 2017.) 

u tekstu USTAVNI SUD OSLONIO SE NA SRPSKU, A NE HRVATSKU 

INAČICU POVIJESTI: 

SDP-ovac Zoran Milanović imao je duboko protunacionalnih poteza, ali teško je 

povjerovati da bi on ikada maknuo spomen ploču poginulim HOS.ovcima s 

pozdravom „Za dom spremni“. Ponajmanje zato što bi to od njega zatražili 

agresori, dakle oni koji su ubili tih 11 mladića na okrutan način. HDZ-ovac 

Plenković to je učinio, i to je njegovo dno dla kao čovjeka i kao Hrvata. Ali ne 

samo to.on polako ali sigurno čini sve kako bi se dodatno dokazao u toj borbi 

protiv ekstremizma u državi i u HDZ-u tako što je sastavio Vijeće za prošlost i 

odmah na početku dao mu zadaću da osudi režim od 1941. do 1945. godine, ne 

spominjući režim koji je trajao deset puta dulje i iza sebe ostavio deset puta više 

hrvatskih žrtava. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/27894-normalizacija-odnosa-pretvorena-je-u-neometanu-srbizaciju.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/nenad-piskac/27894-normalizacija-odnosa-pretvorena-je-u-neometanu-srbizaciju.html
https://direktno.hr/domovina/hodak-ostro-o-josipovicu-stici-ce-ga-pravda-ne-moze-biti-sveta-krava-hrvatskog-pravosuda-102465/
https://direktno.hr/domovina/hodak-ostro-o-josipovicu-stici-ce-ga-pravda-ne-moze-biti-sveta-krava-hrvatskog-pravosuda-102465/
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Plenković je, dakle, stvorio tijelo koje će donijeti odluku koju je on unaprijed 

propisao. Ništa bjednije ne može biti za znanstvenike nego kad im netko propiše 

stav do kojega trebaju doći svojim istraživanjem, Ali kako bi Vijeću za prošlost 

olakšao posao, kako ga ne bi, valjda, ostavio na vjetrometini opravdanih kritika i 

ogorčenja struke i naroda, Plenković se kadrovskim rekonstrukcijama Ustavnog 

suda pobrinuo da takav Ustavni sud dade vjetar u leđa Vijeću za prošlost u 

donošenju unaprijed zadane odluke. I zaista, Ustavni sud iskoristio je jednu 

benignu seosku situaciju u Slavoniji s imenom „Ulice 10. travnja“ da dade 

„konačno rješenje“ o nekim poglavljima povijesti. Nije važno što spomenutih 12 

sudaca znaju manje o povijesti i o tome razdoblju od prosječnog hrvatskoga 

srednjoškolca, a i ono što znaju mahom su velikosrpske podvale koje su stekli 

tijekom komunističkoga obrazovanja. 

Hrvatski tjednik na naslovnici daje slike sudaca Ustavnog suda RH, gdje je taj 

naziv ispisan ćirilicom. Zapravo me to podsjeća na komentar o Ustavnom sudu 

RH koji sam poslao svojim prijateljima: 

Znate li kako se zove Ustavni sud RH? 

- Miroslav Šumanović! 

https://narod.hr/hrvatska/izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-miroslava-

sumanovica-ulici-10-travnja 

I doista je jasno da Miroslav Šumanović svojim izdvojenim mišljenjema (sjetimo 

se i slučaja Josipa Šimunića kada je također izdvojio mišljenje) jedini nastupa kao 

član hrvatskog Ustavnog suda. 

Vratimo se govoru biskupa Košića s predstavljanja. Komentirao sam neka 

reagiranja na njegov govor: 

Govor biskupa Košića su prenjeli mnogi. Srpske sluge su na svoj sluganski način 

komentirali njegov govor na nizu portala. 

Toliko mržnje i ružnih riječi samo pokazuju koliko ih je istina pogodila. Teško je 

biti sluga, zar ne?:) 

Reagiranja je bilo i u Hrvatskom saboru. Kao da se natječu s Ustavnim sudom da 

i oni dobiju svoj naziv ispisan ćirilicom. Zapravo, normalno je da se napada biskup 

Košić kada je njihov crkveni poglavar Irinej koji je i nedavno ponovio riječi koje 

mnogi u takvom Saboru vole čuti: 

“Gdje god žive Srbi, to je Srbija, bilo u Srbiji, bilo u BiH, Vojvodini, Crnoj Gori 

ili u drugim mestima.“ 

Hrvatska bez obzira što spada “u druga mesta“ nije naravno izuzeta od ove 

pastoralne poruke, - komentira u svojoj današnjoj kolumni Zvonimir Hodak. 

Hodak spominje i napade na HRVATSKOG biskupa: 

Ako nakon svega ovog Alojzije Stepinac ikada bude proglašen svetim to će biti 

ujedno i najveće čudo koje mu i inače treba u samoj kanonizaciji. A kad se Irinej, 

nakon ove male povijesne lekcije, ponovno ukaže Hrvatima vidjet ćete ushićene 

hrvatske biskupe kako ne mogu zatomiti ushit i sreću što je najmiliji brat ponovno 

među njima. Jedini koji se neće smješkat je biskup Košić. Neoprezan i iskren, 

kakav već jeste, ovih je dana radio neke simetrije između NDH i fašizma. Naravno, 

naivno vjerujući da ima pravo na svoje mišljenje. Kao i Irinej, na primjer. 

https://narod.hr/hrvatska/izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-miroslava-sumanovica-ulici-10-travnja
https://narod.hr/hrvatska/izdvojeno-misljenje-ustavnog-suca-miroslava-sumanovica-ulici-10-travnja
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Ljevičarski portali sasjekli su ga k’o peršin. Oni malo tolerantniji traže da ga se 

odmah “ušutka“. Ma što god to značilo.  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/da-je-srbija-nekim-slucajem-dobila-rat-tko-

bi-znao-za-aleksandra-vulina-ili-draganu-jeckov/  

Zato ću završiti svoj govor riječima biskupa Košića sa spomenutog predstavljanja: 

Na žalost naša hrvatska politika ili nema snage ili ne zna odgovoriti svim tim 

lažima. Trebalo bi donijeti zakon da svi koji su dizali pobunu protiv RH ne mogu 

sudjelovati ni u kojem obliku u vlasti; zatim bi bilo po meni nužno i da se zatraži 

isplata ratne štete koju je Republika Srbija nanijela RH u svojoj agresiji, i to kao 

uvjet bilo kakvoj potpori za ulazak iste u EU; bilo bi nadalje nužno ukinuti 

povlasticu da srpska djeca u Hrvatskoj uče neku drugu povijest Domovinskog rata 

negoli što je to povijesna istina; bilo bi potrebno također zabraniti ulazak 

huškačima i širiteljima laži u RH, ne samo srpskim ministrima i političarima, nego 

i predstavnicima SPC. Samo bi tako postupala ponosna pobjednica Hrvatska i 

samo bi tako bilo moguće sačuvati ono što je obranjeno u Domovinskom ratu koji 

mora ostati jedini temelj moderne Hrvatske, a što imamo u velikoj mjeri zahvaliti 

hrvatskim braniteljima, među koje svakako ubrajamo i Marka P. Thomspona i 

akademika J. Pečarića. 

 

Josip Pečarić 

  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/da-je-srbija-nekim-slucajem-dobila-rat-tko-bi-znao-za-aleksandra-vulina-ili-draganu-jeckov/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/da-je-srbija-nekim-slucajem-dobila-rat-tko-bi-znao-za-aleksandra-vulina-ili-draganu-jeckov/
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KREŠIMIR MACAN I BISKUP KOŠIĆ 

ILI 

KREŠIMIR MACAN I „ČETVORORED“ 
 

Zvonimir Hodak danas piše i o najnovijem napadu na velikog HRVATSKOG 

biskupa dr. Vladu Košića: 

Postoji Hrvatska udruga za odnose sa javnošću. Što god to značilo. Nešto kao 

drveno željezo. Oni svake godine urbi et orbi u isto vrijeme razvesele svoju, 

uglavnom ljevičarsku javnost, o tome tko je najveći anti-komunikator godine. 

Naravno, Lijeva naša puna je desničara, ognjištara, ustašoida, klerofašista, 

antieuropejaca, nostalgičara, marginalaca i biskupa koji su spremni iznositi svoje 

stavove, a što je protivno duhu sekularizma. Kao što se vidi iz nabrojenog 

“Hrvatska udruga za odnose s javnošću“ ima pred sobom na kraju godine pravi 

“švedski stol“ za izbor onoga koga treba kompromitirati pred “demokratskom 

javnošću“. Ove godine ta čast je pripala biskupu Vladi Košiću iz herojskog i 

nesvrstanog Siska. Grada sve više poznatog po Ikači, novoj SDP-ovoj zvijezdi sa 

istoka. Popularni narodni biskup uvijek, baš uvijek, govori ono što misli. Pitanje 

je koliko je to dobro za njega osobno, ali da je iskreno i pošteno o tome nema 

zbora. Progresivci iz Udruge za odnose s javnošću stavljaju mu na teret krimen 

da je “širio netrpeljivost, pa čak i mržnju prema nekim političkim i društvenim 

skupinama“. Nisu ga optužili da je širio glupost. To su rezervirali za sebe. Javnost 

prije ili kasnije dozna da postoji udruga za odnose s njom. Naravno, takva udruga 

mora i može biti samo ljevičarska, progresivna, liberalna i pomalo nostalgičarska. 

Po mnogima i duboko nepravedna. Promovira kao antikomunikatore godine samo 

desničare, biskupe, klerofašiste, a potpuno zapostavlja vrlo kompetentne kandidate 

kao što su Stazić, Ingrid Mare Marinović, predlagači konzula RH u Americi, Ante 

Tomić, Igor Mandić, Vedrana Rudan, Stipe Mesić itd. Dobro, kod Mesića sam 

malo pretjerao. Stipe je toliko svestran i popularan da je čak nedavno postao 

počasni građanin Sarajeva. To i ne čudi. 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/boze-ne-daj-da-i-maras-ode-na-ustavni-sud-

ili-u-new-york/  

Dodajmo još samo što o tome kaže dr. sc. Nino Raspudić: 

“Meni je jako zabavan ovaj izbor za antikomunikatora godine. Ima jedna udruga 

ovih koji rade u PR-u, naprave izbor za antikomunikatora. Ove godine je to biskup 

Vlado Košić, koji je inače vrlo jasan i razgovjetan, vrlo jasno komunicira, možemo 

slobodno reći da on nije antikomunikator. Možemo reći da je loš, da se ne slažemo 

s njim, ali to je priča o sadržaju, a ne formi poruke i komunikaciji. Ovako to ide – 

on se nama ne sviđa, on i njegova politička stajališta, odredimo ga za 

antokomunikatora godine, a onda se neki drugi kad govore protiv njega kažu 

‘između ostalog izabran je za antikomunikatora godine’. Jedan balon se 

nadograđuje na drugi”, rekao je Nino Raspudić u emisiji Peti dan. 

> Je li Macan napao biskupa Košića jer je javno kritizirao Plenkovićevu politiku? 

https://narod.hr/hrvatska/raspudic-biskupu-kosicu-antikomunikatru-godine-ne-

slazu-se-s-njim-to-prica-sadrzaju-a-ne-formi-poruke-komunikaciji  

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/boze-ne-daj-da-i-maras-ode-na-ustavni-sud-ili-u-new-york/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/boze-ne-daj-da-i-maras-ode-na-ustavni-sud-ili-u-new-york/
https://narod.hr/hrvatska/li-macan-napao-biskupa-kosica-javno-kritizirao-plenkovicevu-politiku
https://narod.hr/hrvatska/raspudic-biskupu-kosicu-antikomunikatru-godine-ne-slazu-se-s-njim-to-prica-sadrzaju-a-ne-formi-poruke-komunikaciji
https://narod.hr/hrvatska/raspudic-biskupu-kosicu-antikomunikatru-godine-ne-slazu-se-s-njim-to-prica-sadrzaju-a-ne-formi-poruke-komunikaciji
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Mislim da je dovoljno rečeno i u ovim navodima, a i puno se tekstova o tome 

može naći po našim portalima, pa doista ne trebam i ja tu nešto dodavati, a i već 

sam o takvim stvarima i pisao: 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-i-dr-sc-stjepandic-biskupu-kosicu-

zbog-istinitosti-vasih-poruka-izlozeni-ste-tolikim-uvredama  

Zapravo dovoljno je pogledati njegov intervju na Laudato TV: 

https://www.youtube.com/watch?v=hX0syLl1P_w  

Ili što misle naši ljudi: 

https://www.youtube.com/watch?v=PofrSJfMZq4 

Kako se „nagrada“ velikom HRVATSKOM biskupu doživljava kao obračun 

Vlade s njim, pogledao sam svoje stare tekstove i pronašao dva pisma g. Macanu 

od prije 18 godina. Evo tih pisama: 

  

Predizborni odjeci i posljedice ponovnog dolaska komunista na vlast 

u Hrvatskoj 
  

Spremnost Hrvatski tjednik, 11. siječnja 2000. 

  

(...)  

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-i-dr-sc-stjepandic-biskupu-kosicu-zbog-istinitosti-vasih-poruka-izlozeni-ste-tolikim-uvredama
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-i-dr-sc-stjepandic-biskupu-kosicu-zbog-istinitosti-vasih-poruka-izlozeni-ste-tolikim-uvredama
https://www.youtube.com/watch?v=hX0syLl1P_w
https://www.youtube.com/watch?v=PofrSJfMZq4
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ČIŽEK I PEČARIĆ 

  
Draga gđo Dugeč, 

Zahvaljujem se na Vašem e-mailu s informacijom o knjizi g. Katalinića: 

  

Naslov:  Fw: Čižek i Pečarić 

Datum:  Tue, 13 Mar 2018 04:59:02 +0100 

Šalje:  Malkica Dugec  

Prima:  Josip PEČARIĆ <pecaric@element.hr> 

  

Dragi i poštovani akademiče Pečariću! U uvjerenju da će Vas zanimati, 

prosljeđujem Vam odlomak iz XXXII. poglavlja 3. sveska knjige prof. Kazimira 

Katalinića "Od poraza do pobjede" a koja će, nadam se, još ove godine biti (kao 

što su to bila i prva dva sveska) predstavljena u Zagrebu. Želim Vam dobro 

zdravlje i još mnogo, mnogo uspjeha u plodonosnom radu otkrivanja istine o 

prošlosti, sadašnjosti a i budućnosti hrvatske zbilje. 

Uz prijateljske pozdrave, 

Malkica Dugeč 

  

From: Katalinic Kazimir  

Sent: Monday, March 12, 2018 9:19 PM 

To: DUGEC Prof.Malkica  

Subject: Čižek i Pečarić 

 

Draga Malkice, iza horizontalne crte nalazi se dio poglavlja gdje se spominje 

akademik Pečarić. 

Pozdrav, Kazimir 

 

A kada mu je bilo najteže, primio je Čižek dvije radosne vijesti: obavijestili su ga 

da je primljen u Društvo književnika Bosne i Hercegovine, kao i da kane u 

Mostaru objaviti njegovu knjigu "Ljekovito trnje". 

Dne 12. kolovoza 2000., održavala je u Zagrebu Hrvatska republikanska 

zajednica, domovinski nastavak emigrantske Hrvatske republikanske stranke, 

svoj IV. redovni sabor. Želeći odati priznanje patniku Čižeku, prisutni su 

jednoglasno prihvatili prijedlog prof. Malkice Dugeč da se prof. Vjenceslavu 

Čižeku ponudi – do tada ne postojeće počasno mjesto u Glavnom odboru stranke.  

I dok se je Čižek sve više približavao onome što nitko ne može izbjeći, prispjela 

je iz tiska nestrpljivo očekivana knjiga "Ljekovito trnje". Kad mu je supruga Zora 

pružila knjigu, pažljivo ju je opipao i uspokojio se je.  

Prvu vijest o njegovoj smrti poslao je elektronskim pismom don Zdravko Čulić u 

subotu, 25. studenog 2000.: 

„Noćas je u gradskoj bolnici u Dortmundu prestalo kucati srce našeg velikog 

čovjeka Vjenceslava Čižeka. To mi je javila pred nekoliko minuta gđa. Zora. 

mailto:pecaric@element.hr
mailto:katalinickazimir79@gmail.com
mailto:mdugec@marcom-net.de
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Ispraćaj ćemo obaviti ovdje u Dortmundu, a bit će pokopan u Sinju.” 

Uz prisustvo četiri svećenika, te u lijesu pokrivenim hrvatskom zastavom, 

ispraćen je iz Dortmunda 29. studenog hrvatski borac i mučenik Čižek, a u ime 

njegovih političkih prijatelja i suboraca oprostila se od njega prof. Malkica Dugeč. 

U Sinju je bio pokopan 1. prosinca, a oproštajne govore održali su Čižekov 

prijatelj s robije Drago Pezer, predsjednik HRZ-a Mario Ostojić, urednica 

"Republike Hrvatske", prof. Iva Bubalo, književnik Stijepo Mijović Kočan i 

akademik Josip Pečarić. 

Drago Pezer se je oprostio od Čižeka u ime svih zeničkih hrvatskih političkih 

robijaša, predsjednik HRZ-a Mario Ostojić u ime Stranke u kojoj je Čižek bio 

počasni član Glavnog odbora, a prof. Iva Bubalo u ime uredništva i suradnika 

časopisa u kojem je Čižek obilno surađivao prije i nakon otmice, sve do svoje 

smrti.  

Stijepo Mijović Kočan je pročitao svoj članak, koji je tog dana, pod naslovom 

"Hrvatski Mandela" objavio u "Slobodnoj Dalmaciji", a u kojem je naveo i 

sljedeće:  

„Ni prema vlastima u samostalnoj Hrvatskoj Čižek nije bio nježan. Prigovarao joj 

je autokratičnost, što ga je stajalo ne samo netiskanih knjiga, a među ostalim i 

memoarskog djela o uhićenju i privođenju, te o životu u zatvoru3, nego i toga da 

se za njega nije u domovini za koju se žrtvovao našla čak ni soba u staračkom 

domu.” 

Akademik Josip Pečarić je govorio o Čižeku, koji je u vrijeme kada je Pečarić bio 

učenik osnovne škole u Kotoru, bio jednu godinu profesor tamošnje gimnazije, 

sve dok ga komunisti nisu protjerali. No, prema Pečarićevu svjedočanstvu, ostao 

je profesorska legenda kotorske gimnazije.  

Akademik Pečarić se je tri mjeseca nakon sprovoda (u predavanju koje je 

21.veljače 2001. održao na Tribini Hrvatskog katoličkog društva prosvjetnih 

djelatnika) ponovno sjetio Čižeka:  

„I danas, kada su oni koji su zatvarali Čižeka, i ne samo njega, u Hrvatskoj na 

vlasti, i svih ovih deset godina u Hrvatskoj je veoma popularan jedan crnogorski 

književnik koji je bio svjedok optužbe na prvom suđenju Čižeku, dok o njemu, 

koji je simbol naše Boke još uvijek malo tko zna. Neovisna Hrvatska je stigla, ali 

za Čižeka nije bilo mjesta u njoj. Domovina ipak nije dala svjetlost oku 

njegovome.” (A svjetlost mu je oduzeta krivnjom tog crnogorskog književnika, 

imenom Jevrem Brković, o kojem ima više podataka u bilješki br.291, odmah na 

početku ovog poglavlja.)  

 

Nakon smrti 

 

Da „I danas, kada su oni koji su zatvarali Čižeka, i ne samo njega, u Hrvatskoj na 

vlasti“ govorio sam tada, a mnogi koji budu čitali ovo pismo povjerovat će da sam 

to rekao danas. Moj Čižek, kao ni ja, ne bi ni danas bio podoban u RH. O tome je 

 
3 Riječ je o knjizi "Među nakotom zloduha". 
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upravo jučer pisao naš veliki kolumnist Zvonimir Hodak u tekstu „Dejana Jovića 

se odrekao čak i Josipović, ali ne i Hrvatsko vojno učilište!“: 

Na učilištu se predaje recimo i matematika. Je li se ikada netko sjetio recimo 

akademika Josipa Pećarića, našeg najpoznatijeg matematičara u svijetu? Je li 

general Pađen pomislio na prof. Josipa Jurčevića, eksperta za Domovinski rat u 

kome je sudjelovao aktivno te napisao nekoliko knjiga o tome. Dobro, prof. 

Jurčević nikada nije došao do tako briljantnih znanstvenih sinteza kao naš Dejan. 

Prva je jugo-sinteza, a druga je izmišljotina da je za odcjepljenje od Jugoslavije 

bilo svega 11,5% Hrvata. Usprkos referendumu od 19. svibnja 1991.g. na koji je 

izašlo 83,56 posto birača te se njih 94,17 posto izjasnilo, jednostavno rečeno, za 

raskid sa Dejanovom Jugoslavijom. Dejana se morao odreći čak i Ivo Josipović 

jer se Dejan navodno zaprepastio kad je čuo trač da je u Srebrenici počinjen 

genocid. Odrekao ga se kao svog analitičara Josipović, ali ga se ne odriče 

Hrvatsko vojno učilište. 

Puni pogodak je i povjesničar Tvrtko Jakovina. Uža specijalnost mu je “titoizam“. 

Svi partizanski zločini u prvih pet godina nakon “oslobođenja“ po njemu su bili 

samo pravedna osveta ogorčenih partizana… pa se može samo pretpostaviti što 

su sve polaznici Hrvatskog vojnog učilišta čuli i naučili od predavača s ovakvim 

sjetno-nostalgičarskim pogledom preko Drine. A pok. Života mora da je ponosan 

što je njegov sin Nenad uspio u onom o čemu je on sanjao u jesen tamo davne 

1991.g. Ne znam da li su se prof.dr. Jurčević i akademik Pećarić kandidirali za 

neku katedru na Hrvatskom vojnom učilištu, ali ako jesu onda su imali izglede 

recimo kao onih 6% koji su se 19. svibnja 1991.g. izjasnili za ostanak u SFRJ. Oni 

preživjeli između tih Dejanovih 6% danas ipak uživaju u činjenici da su baš oni 

ipak na kraju pobjednici. Ponekad je i 6% dovoljno. Naravno, pod uvjetom da 

imaš sreću pa se rodiš ili živiš u Hrvatskoj. I da ti još jugonostagičari predaju 

budućim časnicima HV-a. 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/dejana-jovica-se-odrekao-cak-i-josipovic-ali-

ne-i-hrvatsko-vojno-uciliste/  

Zapravo meni su gori ljudi koji su kao naši, a svojim (ne)ljudskim osobinama 

bacaju ljagu na nas. U nizu tekstova upozoravao sam na današnjeg rektora 

Zagrebačkog sveučilišta Damira Borasa. Nevjerojatna je njegova prljavština da 

napreduje na valu detuđmanizacije i to na takvom fakultetu kakav je Filozofski 

fakultet, gazeći po svom mentoru i njegovoj suradnici koji mu je sve omogućio 

što ima u životu jer je doktorirao poslije 15 godina rada na tom fakultetu u svojoj 

48oj godini života. A mentor je bio idealan za tako nešto jer se radi o Miroslavu 

Tuđmanu. 

Tome sam i ja malo pomogao jer sam bio jedan od pokretača Peticije ZDS. A to 

što se Boras prihvatio osvete na mojoj kćerki pokazuje koliki je moralni pad 

današnjeg rektora, Napominjem da su o tome znali dekani Zagrebačkog 

sveučilišta i da ni njima to nije zasmetalo prigodom njegovog reizbora. Zato mi je 

priča u kojoj je Hodak povezao mene sa našim vojnim učilištem bila posebno 

zanimljiva. Naime poznato je da ja ove godine idem u mirovinu. Poznato je da ja 

objavljujem najveći broj znanstvenih radova u RH. Poznato je da ja odlaskom u 

mirovinu ne želim više pod svojim radovima potpisivati Sveučilište čiji je rektor 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/dejana-jovica-se-odrekao-cak-i-josipovic-ali-ne-i-hrvatsko-vojno-uciliste/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/dejana-jovica-se-odrekao-cak-i-josipovic-ali-ne-i-hrvatsko-vojno-uciliste/
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po mojim kriterijima – dno dna! Mnogi znaju za moju želju da nađem instituciju 

u RH za koju bih bio vezan i poslije umirovljenja. Dakle mogao se netko sjetiti da 

bi to moglo biti recimo i Hrvatsko vojno učilište “Dr. Franjo Tuđman“. Ali nije. 

Koliko sam bio u pravu s Peticijom ZDS pokazuju i najnovija događanja o čemu 

u istom tekstu piše Hodak: 

Sad se sjetite i Irineja, Porfirija, Vulina, Đačića… i sve je jasno. Crkva, HV, 

HAZU, nekad JAZU, pa danas više JAZU nego HAZU. Sve su to institucije u koje 

Hrvati uvijek gledaju s nadom. I neka i dalje gledaju. Kardinal prima Vučića. SPC 

minira kanonizaciju Stepinca. Kardinal kao da ne vjeruje u to pa pita Vučića je li 

to možda istina. HAZU i nadalje ima akademika Josipa Broza Tita, a njezin 

predsjednik smatra da je ZDS protuustavan, ali zvijezda je ok! Sama njemačko-

britanska sumnja da je Tito odgovoran za 570.000 tisuća likvidiranih u 

zločinačkom poraću trebala bi biti dovoljna HAZU čelnicima da se netko u tamo 

barem malo zabrine. Za tobože “ isključivo“ ustaški pozdrav ZDS su spremni 

odmah donijeti osudu. Njih ne zanima što je to bio poklič u Domovinskom ratu i 

prave se da nemaju poima o tome da su u Vojno-povijesnom muzeju u Beču 

izložene kacige hrvatskih postrojbi iz Prvog svjetskog rata s na njima ugraviranim 

natpisom “Za dom“. To se zbilo još davne 1914.g. Možda su i Silobrčić, Rudan i 

ekipa iz HAZU uvjereni da je 10. travnja te godine nastao NDH. Neka još 

pogledaju ispred zgrade Muzičke akademije spomenik Đuri Deželiću iz vremena 

SHS-a na kojem je upisano “Za dom“. Bilo bi zgodno da predsjednik Akademije 

dr. Kusić odvede i svoje i Brozove akademike na vikend u Beč. Ako je preskupo 

onda bar na šetnju do Muzičke akademije. I neka pripaze da im ona famozna 

Beograđanka ne uleti jednog dana u HAZU s kamerama. Misleći da je to još uvijek 

Jugoslavenska akademija znanosti i umjetnosti. I možda žena ne bi bila tako 

daleko od istine. Sjetite se samo koliko se pok. Franjo Tuđman ljutio na 

ljevičarenje naše slavne HAZU! Dok SANU u Francuskoj 1. dovršava novi -

Memorandum 2, naša Akademija se drži stare zagorske mudrosti: ne bi se šteli 

mešati! Međutim, da nismo 5. kolovoza 1995.g. dobili rat još kako bi se u “mešali“ 

u borbi protiv hrvatskog nacionalizma. O Istanbulskoj konvenciji i rodnoj 

ideologiji HAZU će jasno i odgovorno iznijeti svoj stav krajem 2099. ili nešto 

kasnije. Ako bude ranije, siguran sam da će ovi akademici s Kusićem na čelu 

svesrdno podržati uvođenje rodne ideologije. 

 

Zanimljiva mi je, poslije Zaključaka Plenkovićeve komisije što će biti s mojom 

knjigo „Dnevnik u znaku 'Za dom spremni'“. Povodom predstavljanja iste dobio 

sam iz Ureda Predsjednice RH slijedeći dopis: 
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Na kraju, draga gđo Dugeč, vjerojatno će Vas zanimati što je naš poznati 

znanstvenik dr. Davor Pavuna jučer govorio o „Prvom Pečarićevom poučku“: 

https://kamenjar.com/dr-davor-pavuna-spektakularni-intervju/  

 

S poštovanjem, 

Vaš 

Josip Pečarić 
 

 

 

 
4 

  

 
4[1][1] Riječ je o knjizi "Među nakotom zloduha". 

https://kamenjar.com/dr-davor-pavuna-spektakularni-intervju/
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MIROV KOMENTAR MACANOVOG E-MAILA 

Miro mi je poslao svoje komentare Macanovog e-maila o ZDS. 

I Miro na kraju komentira i napade na Thompsona. Ja bih vas ipak na početku 

ovog teksta podsjetio na moj komentar o Thompsonu i predstavljanju knjiga o 

generalu Praljku u Varaždinu: 

Nedavno smo u Varaždinu predstavljali knjige o generalu Praljku (HDZ-ovaca 

nije bilo). Jedan branitelj koji je u Domovinskom ratu radio na registriranju 

dragovoljaca za HV ispričao mi je kako ih u tom gradu nije bilo. Sve do pojave 

Thompsoma i Bojne Čavoglave. Onda su u redovima čekali da se prijave da brane 

Domovinu! I zato je Thompson kriv, zar ne. I zato im smeta ZDS, zar ne? 

Meni je ovo itekako važan podatak i sigurno bi na nekim hrvatskim studijima bila 

izvrsna tema za proučavanje tj. istraživanje i po drugim gradovima. 

Tako bi napadi na Thompsona pomogli da istražimo i taj dio Domovinskog rata 

jer je očito zasluga Thompsona u pobjedi nad fašističkim agresorom još veća iako 

smo i do sada znali da je velika. 

Hodak komentira i pokušaj zabrane njegovog koncerta u Kostreni i reagiranja 

srpskih slugu kada to nije uspjelo: 

Dana 27. travnja Thompson pjeva u Kostreni. Komentari na fejsu dokaz su da je 

teorija evolucije čvrsta k’o armirani beton. Tihana Tomičić je zaprepaštena. Od 

kuda ustašoidni Thompson? Gde je Bora Čorba? Kratko i jasno artikulira svoj 

stav: “Mene je sram!“ Nije sama. Damir Car: “Bome i mene…“ Dejan Ristić: “I 

mene je sram!“ Bojan Vragović: “Zakaj? Pa Kvarner i Rijeka nisu cijepljeni od 

idiota… neka slušaju ako žele“. I tako se razplesale delije nasred zemlje Hrvatske. 

Toliko akumulirane i destilirane mržnje jugo zombija zbog koncerta jednog 

hrvatskog dragovoljca. U svakom slučaju dobro i poželjno za farmaceutsku 

industriju. Tablete za čireve na želudcu idu k’o alva. Puna je Hrvatska raznih 

takvih Tihana, Dejana, Bojana i Pofuka koji nas uvjeravaju kroz svoje medije da 

smo obični sirovi nacionalisti. 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-

svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-

ili-zivi-mrtvaci/  

A u Kostreni su branitelji ponovno nagradili branitelja u ratu i miru Marka 

Perkovića Thompsona. O tome pogledajte u jučerašnjoj Bujici u kojoj je bio gost 

Australski Hrvat i veliki hrvatski slikar Charles Bilich  

 

https://kamenjar.com/charles-billich-ne-cudi-me-sto-su-htjeli-zabraniti-koncert-

komunisti-u-rijeci-vladaju-od-45-godine-zato-sam-i-napustio-jugoslaviju 

(Inače Bilich je autor korica za moju knjigu „Serbian mith about Jasenovac“). 

https://narod.hr/kultura/video-pogledajte-thompsonov-koncert-u-kostreni-

stvarno-je-zapalio-atmosferu-istice-citatelj-narod-hr-a  

Što se tiče g. Macana dovoljno je pogledati samo njegov stav o Bleiburgu: 

PREMIJEROVOM SAVJETNIKU SU LJUDI KOJI DOLAZE NA BLEIBURG 

– NEOFAŠISTI, A KOMEMORACIJA NAJVEĆI NEOFAŠISTIČKI SKUP 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-ili-zivi-mrtvaci/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-ili-zivi-mrtvaci/
http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/tko-god-neoprezno-izade-na-cistinu-sa-svojim-zatucanim-stavovima-odmah-iz-prvog-grmlja-izlaze-the-walking-dead-ili-zivi-mrtvaci/
https://kamenjar.com/charles-billich-ne-cudi-me-sto-su-htjeli-zabraniti-koncert-komunisti-u-rijeci-vladaju-od-45-godine-zato-sam-i-napustio-jugoslaviju/
https://kamenjar.com/charles-billich-ne-cudi-me-sto-su-htjeli-zabraniti-koncert-komunisti-u-rijeci-vladaju-od-45-godine-zato-sam-i-napustio-jugoslaviju/
https://narod.hr/kultura/video-pogledajte-thompsonov-koncert-u-kostreni-stvarno-je-zapalio-atmosferu-istice-citatelj-narod-hr-a
https://narod.hr/kultura/video-pogledajte-thompsonov-koncert-u-kostreni-stvarno-je-zapalio-atmosferu-istice-citatelj-narod-hr-a
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https://narod.hr/hrvatska/premijerovom-savjetniku-ljudi-dolaze-bleiburg-

neofasisti-a-komemoracija-najveci-neofasisticki-skup  

To puno kaže o njemu i o Premijeru kojima su takvi savjetnici, zar ne? 

Ali vas zanima što mi piše Miro. Već ste naučili da su njegovi komentari sjajni, 

zar ne? Evo ih: 

  

Naslov:  Re: Fwd: Re: Fwd: RE: Hochwürdigster Herr Diözesanbischof, 

Datum:  Tue, 1 May 2018 00:09:40 +0200 

Šalje:  Miro B... 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Lijepi pozdrav! Macanov e-mail kojeg ste poslali potaknuo me da se osvrnem na 

nešto s čime već dulje vrijeme očito svi imamo probleme. Tuđman, Šeks, Ustav i 

ZDS. 

 

Često se spominju krivotvorine da je Tuđman bio protiv "za dom spremni". Iako 

nikada nije komentirao javno taj uzvik, barem koliko ja znam, dobro je podsjetiti 

se nekih Tuđmanovih riječi i poslije toga zbrojiti 2 i 2 .. 

 

1) "Zaboravljeni" Tuđmanov intervju za katolički list MI, iz 1992., odmah nakon 

osamostaljenja. Pogledajte što je govorio o NDH i fašizmu u njoj u usporedbi s 

drugim zemljama. Tuđman je uvijek genijalan i aktualan, pa ga najtoplije  

preporučam. https://biramdobro.com/zaboravljeni-intervju-s-prvim-hrvatskim-

predsjednikom-franjom-tudmanom/ 

  

2) Ovdje se mogu naći neke izjave Tuđmana, no meni je posebno važna ona o 

NDH koja je prenesena samo djelomično:  

https://www.vecernji.hr/vijesti/hdz-je-centar-i-dok-sam-ziv-necu-dopustiti-

klerikalizaciju-1168657 

Zato ju u nastavku prenosim u malo duljem obliku kako je objavljena u Hrvatskom 

tjedniku 02.11.2017., str.9, isječak iz Šeksove knjige Državni udar (prvi dio), str. 

388: 

"Gospodo, budimo realni. Mi smo se našli u borbi za hrvatsku državu i mi smo 

bili oslonjeni i morali smo biti oslonjeni prije svega na te elemente hrvatstva koji 

su stradali u NDH, koji su bili povezani s NDH i to je bila većina hrvatskoga 

naroda. Htjeli mi to ili ne, to je bila većina hrvatskoga naroda! I bez tog elementa 

ne bismo bili izdvojili Hrvatsku. A to je s jedne strane jasno da smo tu samostalnu 

Hrvatsku morali uspostavljati na tradicijama antifašizma jer nas taj svijet ne bi 

priznao. To ni jedni ni drugi u HDZ-u, ni ovdje neki za ovim stolom, i u javnosti 

nisu dovoljno bili svjesni toga, da smo mi u takvom položaju i da smo zapravo 

time uspjeli..." 

  

3) Video, Tuđman kod Bolkovića 1992. Ovo se često zlorabi kako bi se pokazalo 

da je Tuđman bio protiv "za dom spremni".  

https://narod.hr/hrvatska/premijerovom-savjetniku-ljudi-dolaze-bleiburg-neofasisti-a-komemoracija-najveci-neofasisticki-skup
https://narod.hr/hrvatska/premijerovom-savjetniku-ljudi-dolaze-bleiburg-neofasisti-a-komemoracija-najveci-neofasisticki-skup
mailto:pecaric@element.hr
https://biramdobro.com/zaboravljeni-intervju-s-prvim-hrvatskim-predsjednikom-franjom-tudmanom/
https://biramdobro.com/zaboravljeni-intervju-s-prvim-hrvatskim-predsjednikom-franjom-tudmanom/
https://www.vecernji.hr/vijesti/hdz-je-centar-i-dok-sam-ziv-necu-dopustiti-klerikalizaciju-1168657
https://www.vecernji.hr/vijesti/hdz-je-centar-i-dok-sam-ziv-necu-dopustiti-klerikalizaciju-1168657
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https://www.youtube.com/watch?v=3Do1nY3JcHk Međutim ako znamo 

kontekst ovoga i imamo na umu da je to javni nastup, jasno je da se ovdje radi o 

ustaškim uniformama koje su se pojavljivale u tek mladoj hrvatskoj vojsci. 

Logična je i takva pojava, jer nakon što 45 godina nismo imali državu koja nam 

je ukinuta (objasnit ću u idućoj točki), ljudi su tada imali uspomenu na jedinu 

slobodnu Hrvatsku koju su znali a to je bila NDH. Zanimljivo, protivnici RH bili 

su isti kao i protivnici NDH - Beograd, partizani, četnici, socijalisti, liberali, što i 

sam Tuđman potvrđuje (pogledati poveznicu iz točke 2 na Večernji list). Ispričao 

mi je jedan čovjek koji je bio 90-ih na predstavljanju Bobetkove knjige, da je 

general Bobetko rekao da je RH neželjeno čedo. No, to smo i tako znali, ali lijepo 

je dobiti potvrdu iz tako visokopozicioniranog izvora. 

 

4) Bujica 11.04.2014., Ante Đapić priča jednu zgodu s Tuđmanom po pitanju za 

dom spremnog Pavelića. Između redaka može se zaključiti kakva je bila situacija 

i kakav je Tuđman stav imao. https://youtu.be/Aa5YF1zb6ss?t=46m23s Tuđman 

je bio za ostvarenje ideala onih mladića koji su ginuli sa "za dom spremni" na 

usnama. 

 

5) Šeks je izjavio, i to mislim baš kod Bujaneca, da je "Za dom spremni" izraz 

HOS-ovog čistog domoljublja. Sjećam se da su prenijeli brojni portali, ali ne mogu 

naći snimku. Ipak pronašao sam tu izjavu u pisanom obliku: 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/seks-hos-je-bila-najhrabrija-i-najelitnija-

postrojba-a-za-dom-spremni-je-izraz-njihovog-cistog-domoljublja-134526/ 

 

6) Uvijek se priča vraća na NDH, pa valja postaviti jednostavno pitanje. Ovdje 

vidimo kovani novac iz 1934. Na prednjoj strani je ustaški simbol, a na poleđini 

piše "ZA NEZAVISNU DRŽAVU HRVATSKU". Ako su ovi 1934. već izdavali 

promotivni novac za NDH, kakve veze sa idejom uspostave NDH imaju fašisti i 

nacisti? Gdje je tada bio Mussolini, a još više i važnije, gdje je bio Hitler? On je 

bio tek u usponu na vlast. Zašto kažem da je Hitler važniji? Zato jer nam stalno 

nameću da smo uspostavljeni voljom fašista i da je to bila fašistička država. 

Zapravo to sigurno nije točno, jer fašisti (Italija) su bili za okupaciju NDH u svojoj 

interesnoj zoni, a ne za njenu samostalnost i cjelovitost. A ni nacisti (Njemačka) 

nisu bili za njenu samostalnost sve do travnja 1941. Kako je to primijetio Tuđman 

90-ih (v. točku 2) : nema socijalističke i liberalne (dakle ljevičarske) stranke koja 

je za uspostavu RH. A čini se da ni 50 godina ranije nacionalsocijalisti, 

internacionalsocijalisti, kao ni fašisti nisu bili za uspostavu NDH. (Vođa fašista 

također je u duši socijalist, a to je jedno vrijeme bio i u praksi, kao i njegov otac. 

I Mussolini i Hitler su ljevičari, iako nam komunisti stalno sugeriraju da su to 

ekstremni desničari). Tek nakon što je Jugoslavija uvela rasne odredbe 1940. i 

pristupila Trojnom paktu (Hitleru) 25.3.1941. uz pristanak Mačeka i hrvatskih i 

slovenskih predstavnika, pa nakon što je to propalo zbog puča, tek tada Njemačka 

nudi Hrvatskoj biti oslonac. Ako mali narod hoće samostalnost, mora dobiti 

naklonost neke velike države. Sve zemlje oko nas već su bile saveznice Njemačke, 

a Italija je prema službenoj povijesti već imala 30 divizija na našem Jadranu (oko 

https://www.youtube.com/watch?v=3Do1nY3JcHk
https://youtu.be/Aa5YF1zb6ss?t=42m32s
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/seks-hos-je-bila-najhrabrija-i-najelitnija-postrojba-a-za-dom-spremni-je-izraz-njihovog-cistog-domoljublja-134526/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/seks-hos-je-bila-najhrabrija-i-najelitnija-postrojba-a-za-dom-spremni-je-izraz-njihovog-cistog-domoljublja-134526/
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200-300 tisuća vojnika, koliko mi niti u Oluji '95. nismo imali), pa se logično 

postavlja pitanje što bi ovi lumeni učinili da su eto baš oni imali priliku voditi 

goloruk narod 1941. nakon raspada Jugoslavije i uz konstantne napade četnika i 

ostataka vojske Kraljevine Jugoslavije? Seljačku bunu po uzoru na Matiju 

Gubeca? Koliko bi trajala ta Hrvatska, bez ikakvog poštenog oružja i neformirane 

vojske? Koliko bi trajao taj narod kad vidimo da smo imali posla s manijacima 

daleko većim od srpskih, koji su za odmazdu znali spaliti cijela sela, sravniti 

gradove, pregaziti države, i koji su paralelno ratovali na više kontinenata? To su 

malo veći "igrači" od naših agresivnih susjeda. No kakve veze ideja i borba za 

NDH uz pozdrav "za dom spremni" ima sa svime time? 

 

7) Jasenovac, naravno. Zašto su protiv revizije? Većina doktorata su 

revizionističke prirode. Tako povijest napreduje dalje. Revizija, revizija, revizija. 

Netko nešto iskopa, napiše, no pronađu se i novi dokazi i argumenti koji bacaju 

novo svjetlo. No, ako se sruši Jasenovac, što im preostaje od hrvatske i ustaške 

genocidnosti? Narod je bio uz NDH. Čak i da je istina sve što o Jasenovcu govore, 

narod o tome nije znao ništa, niti je mogao znati. Jer se nije moglo govoriti. Onaj 

dio naroda koji je "znao", znao je iz komunističkih izvora. A komunistički izvori 

govorili su o više stotina tisuća žrtava još sredinom rata, iako danas znamo da ih 

toliko nije ni prošlo kroz logor. I takvi su na žalost pobijedili. No, ako se iskorijeni 

taj mit, a vidim da se uspješno raspada, što im preostaje? Gdje je taj zločin i 

genocidnost? Ostaje samo na papiru u rasnim zakonima. Rasni zakoni pak nisu 

ono za što ih se predstavlja, i to je jasno svakome tko ih je pročitao. Imala ih je i 

Jugoslavija pa ih to ne smeta. Imali su ih i zapadni saveznici pa ih to ne smeta. 

Zapadne države su do debelo nakon 2.svjetskog rata bile i službeno rasističke. A 

imale su i logore kao Jasenovac, što je uostalom i u SAD-u na suđenju našim 

ljudima koje je Jugoslavija željela pokazano. Ameri su imali logore za Japance na 

Zapadnoj obali, koje su sabrali (sabirni, koncentracijski logor) i potrpali u logore 

iako ovi nisu dizali pobunu protiv SAD-a. Englezi su potrpali Talijane u logore 

isto tako preventivno iako ovi nisu dizali pobunu protiv Engleske. Za Pavelića će 

reći da je kvisling, iako je Pavelić bio prije Quislinga pa stoga jedino Quisling 

može biti Pavelić, a ne obratno. No, Quisling je Hitleru predlagao ujedinjenu 

Europu, zajedničko tržište i zajedničku valutu, predvođenu jakom Njemačkom... 

podsjeća li vas ova ideja na EU i je li EU kvislinška? Nije, naravno. Kvisling je 

rezervni termin ako "fašist" ne poluči željeni učinak. Drugim riječima, ništa 

sporno nema osim tih navodnih rasno i vjerski motiviranih zločina. Kad to padne, 

što im preostaje? 

 

8) Ustav... Nedavno je zagrebački gradski odbor SDP-a (kojeg je godinama vodio 

Bernardić) organizirao antifašistički skup na Trgu žrtava fašizma u Zagrebu. Bili 

su prisutni i bivši predsjednik Josipović, i predsjednik SDP-a Bernardić, dakle šef 

oporbe... i predstavnici Radničke fronte. Došli su i antifašisti iz Istre. A glavni 

motiv je bilo uklanjanje Trga maršala Tita. Donijeli su i zastave - crvene sa srpom 

i čekićem, zatim jugoslavenske sa petokrakom, i zastave Radničke fronte. Niti 

jedne hrvatske zastave, službene niti neslužbene. Policija je osiguravala skup. Na 



302                                      ZVONIMIR HODAK  

 

upite o prekršajima, rekli su da nisu uočili nikakve prekršaje (mislim na simbole). 

Na upit bi li uočili prekršaje da je bilo HOS-ovih zastava, da je bilo transparenata 

"za dom spremni" itd., nisu odgovorili. Ignorirali su upit. Hrvatska spominje 

ZAVNOH u izvorišnim osnovama, ali i odbacuje cijeli taj komunistički sustav. Je 

li onda petokraka protuustavna? Neka se Macan time bavi. U Ustavu RH postoji 

jedan članak na kojeg se svi kolektivno NE žele osvrnuti. Kao da ga preskaču.  

Članak 47. 

Vojna obveza i obrana Republike Hrvatske dužnost je svih za to sposobnih 

državljana. 

Pa dobro, što su radili oni koji su bili "za dom spremni"? 

A i u kontekstu navijanja, u konačnici je uvijek u suštini isto - borba za Hrvatsku. 

30-ih, 40-ih, 90-ih, 2000-ih i danas. Isti uzvik, borba za istu državu, samo je bojno 

polje različito. 

  

9) Što se Macana tiče, imam za njega poruku: Ustavni sud je u presudi Šimuniću 

lagao. Vrhovni sud je lagao. Međunarodni sudovi su lagali. Neki svjedoci (npr. 

Repe) su lagali. Ministar Šprlje je lagao kada je govorio da je zds prekršaj. 

Kusićevo vijeće je totalno irelevantno jer u njemu sjede ljudi koje treba suočiti s 

njihovom prošlošću i s prošlošću njihove obitelji. I Jasna Omejec je dala 

skandalozan intervju pun laži i još prijeti da nikakve revizije neće biti - to je 

otvorena borba protiv povijesti kao znanosti! Oni koji se pozivaju na lažiranu 

povijest - lažu. Oni koji pred dokazima viču da neće biti revizije - lažu. Nitko od 

nas nije glup, niti je nekakav fanatik. A nije ni Macan glup. Postoji istina i postoji 

laž, i svi mi na obje strane jako dobro znamo što je to. Macan se samo treba 

odlučiti hoće li se boriti za istinu, ili mu je draža laž koja će prije ili kasnije 

propasti? Ne citira Macan Kusićevo vijeće zato jer smatra da je vijeće reklo istinu, 

nego zato jer mu ta verzija priče odgovara. A za istinu ga boli briga. On zna što bi 

htio da je istina, i to je to. I to će ponavljati, ma koliko nelogično bilo i ma kakve 

mu argumente servirali. Tko ima obrazovanje i pogledao je što piše u Ustavu i 

iskreno misli da je ZDS protuustavan, taj je ili nezanalica, ili budala. Brine me 

količina takvih u pravnom sustavu. 

Druže Macan, ako su Šeks i Tuđman izjavljivali ovo što su izjavljivali, kako 90-

ih Tuđman tako i Šeks debelo u 21.stoljeću, a oni obojica stoje iza Ustava RH, 

onda to znači da nemate pojma o čemu pričate. Uostalom, Bojna Čavoglave izvodi 

se javno mislim od Stare godine 1991. I Tuđman baš ništa protiv toga nije imao 

za reći? Ni protiv svih mogućih ceremonija HOS-a? I još ih uvrsti u zakon o 

braniteljima? Pa jao, Macane, katastrofalna su vam tumačenja. Nekome možda 

zvuče zgodno, ali kad ih se pokuša staviti u kontekst događaja, ne drži vodu. 

Površnost. 

 

10) S obzirom da već unaprijed znamo da će sve to biti proglašeno ustaškim i kako 

je reklo vijeće i Jasna Omejec - "prima facie simbol mržnje" - najbolji odgovor 

dao im je Thompson: nije nešto loše zato što je ustaško, i nije sve ustaško loše (ne 

sjećam se doslovnog citata, ali ovo je smisao izrečenog). Uostalom, kad govorimo 

o partizanima i komunistima, onda oni rado potežu taj argument. Vrijedi li i za 
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suprotnu stranu? Rekao je istinu, svidjelo se kome to ili ne. No njima silno smeta 

da se kaže jedna važna stvar: ustaše su bili domoljubi, partizani nisu. Onaj tko 

pjeva pjesmicu "Oj Staljine, ti narodni Bože, bez tebe se živjeti ne može" 

jednostavno nije domoljub nego se bori za neke druge interese. Što se tiče 

očekivane floskule "zločini nisu domoljublje" treba reći dvije stvari: prvo istražite 

Jasenovac lopatom, a popise analizirajte računalno, a drugo, i domoljubi su 

sposobni u ime domoljublja počiniti zločine. Uostalom, partizani i četnici su ih 

sve skupa nadmašili pa nitko ne radi probleme oko njihovih simbola. Dakle, 

nemojte o zločinima ako niste iskreni. 

 

Lijepi pozdrav! 

Miro 
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O NAJOGAVNIJIM LJUDIMA 
 

Josip Jović piše: 

Stoljećima su im branili ime, jezik i povijest, otkidali im i cijepali zemlju, 

stoljećima su nad njima vladali stranci. I kad je stvorena samostalna država 

nastavili su im govoriti da su fašisti, razbijali su im spomenike, zatvarali generale, 

zabranjivali pjesme i pjevače, gurali ih tamo gdje ne žele, poprijeko gledali na 

komemoracije nevinim žrtvama, govorili im da su primitivni, nesposobni i 

promašeni, nametali moral koji im je stran i neshvatljiv. 

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-

hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela  

A Ivica Šola: 

Uspjeh naše reprezentacije je jednostavan, kao i kod branitelja, igrali su za nešto 

što ih osobno nadilazi, za obitelj, za vjeru i domovinu. 

https://kamenjar.com/ivica-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson/  

Zapravo Dalić, Modrić i svi Vatreni su pokazali kako se jedino može odgovoriti 

na sve to. Oni su govorili o Bogu, ponosu svog naroda, o braniteljima. Oni su i 

svojom igrom to pokazali. I osvojili su cijeli svijet.  

Npr. kolega sa sveučilišta Southern Illinois University nam piše: 

Dear Colleagues, 

My warm congratulations for Croatian national football team for their 

accomplishment. I was rooting for them all the way. 

Pokazali su kako oni koji su se prodali onima koji su protiv njihovog naroda, a 

koje Sun Tzu naziva najogavnijim ljudima, zapravo krajnje neuspješnim. 

Najogavniji imaju praktično sve medije i vlast u svojim rukama, a Modrić, Dalić 

i Vatreni sruše sve što su najogavniji godinama uradili. 

Zapravo je izuzetan način kako su ih u potpunosti razgolitili pred cijelim narodom. 

Mato mi piše: Sad tek vidim koliki je doseg Tvoje borbe za Thompsona.  

Da, napisao sam tri knjige o Thompsonovoj borbi protiv najogavnijih. On je bio 

jedini na kojemu su stalno lomili zube. A onda su mu se pridružili Dalić, Modrić 

i svi Vatreni. A sada je uz Dalića, Modrića, Thompsona i Vatrenih skoro cijeli 

narod! 

Jedna kolegica mi piše sva ponosna što je za razliku od sramotnog ponašanja 

Vlasti u Zagrebu, Thompson pjevao u Varaždinu. Zabranjivali Thompsona ili ne 

svi pjevaju njegove pjesme. A kako će to tek biti u Livnu: 

https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-

veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural  

I dok mi se do jučer činilo da samo ja pišem o Thompsonu, to sramotno ponašanje 

vlasti i taj bestijalan odnos prema Daliću, Modriću i Vatrenima učinili su da danas 

nema hrvatskog kolumniste koji na piše o Thompsonu.  

Zvonimir Hodak mi je očitao lekciju. Naime poznato je da sam i ja, a i on, često 

upozoravao na „hrabre“ srpske ratnike – zečeve. Međutim, Hodak u najnovijoj 

kolumni govori i o ovim najogavnijim ljudima u RH kao o zečevima. 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/smrt-fasizmu-a-oko-nas-sve-sami-fasisti/  

http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela
http://www.hrsvijet.net/index.php/kolumne/76-gost-kolumne/50980-josip-jovic-hrvatska-je-takvo-sto-prvi-put-vidjela
https://kamenjar.com/ivica-sola-postherojsko-drustvo-i-thompson/
https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural
https://narod.hr/sport/stizu-hrvati-iz-hrvatske-i-cijele-herceg-bosne-bit-ce-to-veliki-spektakl-na-doceku-zlatku-dalicu-u-livnu-izbornik-dobio-i-mural
http://7dnevno.hr/kolumnisti/smrt-fasizmu-a-oko-nas-sve-sami-fasisti/


            ZVONIMIR HODAK  305 

 

Doista kako sam mogao srpske „junačine“ nazivati zečevima, a zaboraviti na 

srpske sluge u RH? 

Hodak im poručuje: 

A sad bi se 90 posto nas koji smo za Vatrene i Thompsona trebali ujediniti s 10 

posto orjunaša, udbomlata, jugonostalgičara… samo zato jer su oni metastazirali 

u sve pisane i elektroničke medije pa ih propale političarke uvažavaju vjerujući 

valjda kako će im se tako preliti malo njihove moći. Malo sutra. Dugo, dugo i 

uzaludno će to čekati. Uostalom, crknut ćemo mi, ali crknut ćete i vi… s time da 

smo mi već sad apsolutni pobjednici. 

Doista pa tko bi želio biti s najogavnijima? Ali u tom Hodakovom tekstu ima nešto 

što ih itekako zabrinjava. Znamo da je Tuđman govorio o 20 posto takvih, Hodak 

je do nedavno spominjao i 30 posto. A sada vidimo da su Dalić, Modrić, 

Thompson i Vatreni tu brojku smanjili na 10 posto. Ako ih je i toliko, jer neki 

spominju pet posto! Pa već internetom kruži lista onih koji pišu ( pišaju ) za strane 

medije i stvaraju sliku o nama. 

Zapravo najogavnijima nije bilo lako. Svi su govorili da se vlast treba ugledati na 

Vatrene. A na vlasti je HDZ. Ipak je to Tuđmanova stranka. Što ako Plenković 

posluša. Odnos prema Thompsonu i Vatrenima na dočeku u Zagrebu pokazao je 

najogavnijima da mogu nastaviti s dosadašnjom politikom. 

Ali sluša ih samo 5-10 posto ljudi. Mladi pjevaju Thompsonove pjesme. Davno 

sam komentirao kako ih Thompson na taj način nauči više o domoljublju od 

cijelog hrvatskog školstva. Sjetite se da nas je Glavni tajnik Akademije prozivao 

u Saboru zbog Peticije ZDS kojom smo branili Thompsona, i sl.  

Plenkoviću ostaje samo Velika koalicija. Pa neka traje dok traje. Valjda su zbog 

naslova jučer u narod.hr dali dobar dio mog intervjua uoči konferencije MIA 

2018: 

https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-prakticno-imamo-veliku-koaliciju  

Plenković može imati veliki problem u Predsjednici. Ovisno o tome kako ona 

odgovori na pitanje koje joj je izravno postavio Marko Ljubić: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-

vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html  

Mene i osobno zanima njen odgovor jer smo s Pantovčaka imali različite 

„vjetrove“ i kada je bio u pitanju pozdrav ZDS, a i moja konferencija (vidi sliku). 

 

Josip Pečarić 

  

https://narod.hr/hrvatska/josip-pecaric-prakticno-imamo-veliku-koaliciju
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/m-ljubic/29900-m-ljubic-predsjednice-vrijeme-je-zagrliti-thompsona-pred-svojim-narodom-i-cijelim-svijetom.html
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AKADEMIK PEČARIĆ: THOMPSON JE NAJAVIO 

‘HRVATSKI GENOCID’ – JASNO JE KOLIKO JE 

VELIK THOMPSONOV ZNAČAJ 
 

„Ne zaboravimo da je Thompson u svojim pjesmama predvidio kakav će biti kraj 

Domovinskog rata. A to je razlog više za mržnju prema njemu. O tom kraju rata 

sam i napisao knjigu: Hrvatski genocid – Napravili zečeve od Srba”, naglasio je 

akademik Josip Pečarić tijekom predstavljanja svoje knjige „Thompson – 

Pjesmom za Hrvatsku“ u Tisnom. 

> Akademik Pečarić SDP-ovom načelniku Klarinu: ‘Nevjerojatno je da Vam 

smeta predstavljanje knjige o Thompsonu – provodite li Memorandum 

SANU 2?’ 

Govor akademika Pečarića s predstavljanja knjige prenosimo u cijelosti: 

 

Dopustite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se don Lazaru Čibariću što 

je omogućio predstavljanje knjige „Thompson – Pjesmom za Hrvatsku“ u dvorištu 

župne kuće. Zahvaljujem se i predsjedniku HAZUDD-a dr. sc. Josipu Stjepandiću 

na izvrsnom predstavljanju. Koliko nas dvojica slično mislimo pokazalo se već 

jučer na predstavljanju u Kaštel Sućurcu u svetištu Gospe na Hladi jer smo obojica 

govorili na temu Branitelji Hrvatskih Vrjednota. Moj govor se već može naći na 

portalu Hrvatsko nebo: 

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-

branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/ 

> Na Thompsonovom koncertu 0,008% ljudi privedeno zbog nedozvoljenih 

simbola, a mediji prenose kao glavnu vijest 

Zapravo su prostori Crkve u Hrvata najbolja mjesta gdje se može predstaviti 

knjiga o Thompsonu, jer Thompson pjeva o onim vrjednotama o kojima nas uči 

Crkva: Ljubav prema Bogu, Domovini, Braniteljima, Obitelji, Ponosu… Zapravo 

možemo shvatiti ovdašnjeg načelnika da je nadoknađujući nedostatke u svom 

obrazovanju kroz čitanje naših tekstova to i razumio pa je zato ‘preporučio’ da se 

ovo predstavljanje održi ovdje. U svom komentaru poslanom i njemu izrazio sam 

svoje zadovoljstvo što se on tako dodatno ‘vaspitava’ i ‘zamjerio’ kolumnisti 

Zdravku Piliću što mu se zbog toga narugao u kolumni Tišnjanima ne treba 

Google. Imaju načelnika! 

https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-

otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika 

Sjetimo se samo prošlogodišnjeg obrazloženja našeg Načelnika kada je jednom 

naveo kao razlog antifašizam, a drugi put popravak kino dvorane i tako uveo u 

politički govor sjajnu definiciju antifašizma u RH: Antifašizam je isto što i 

popravak kino dvorane! Sjajno, zar ne? 

Danas sam odlučio da naglasak mog govora bude THOMPSON JE NAJAVIO 

‘HRVATSKI GENOCID’. I o tome sam govorio u Svetištu Gospe na Hladi: 

„Ne zaboravimo da je Thompson u svojim pjesmama predvidio kakav će biti kraj 

Domovinskog rata. A to je razlog više za mržnju prema njemu. O tome kraju rata 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-sdp-ovom-nacelniku-klarinu-nevjerojatno-je-da-vam-smeta-predstavljanje-knjige-o-thompsonu-provodite-li-memorandum-sanu-2
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2018/08/06/akademik-josip-pecaric-branitelji-hrvatskih-vrjednota-govor-na-predstavljanju-u-kastel-sucurcu/
https://narod.hr/hrvatska/na-thompsonovom-koncertu-0-008-ljudi-privedeno-zbog-nedozvoljenih-simbola-a-mediji-prenose-kao-glavnu-vijest
https://narod.hr/hrvatska/na-thompsonovom-koncertu-0-008-ljudi-privedeno-zbog-nedozvoljenih-simbola-a-mediji-prenose-kao-glavnu-vijest
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
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sam i napisao knjigu: Hrvatski genocid – Napravili zečeve od Srba. Vidi i danas 

čestitku na portalu dragovoljac.com: 

Sretan vam 5. kolovoza, dan kada smo od Srba napravili zečeve 

Podsjećam vas da se radi o parafraziranju riječi Slobodana Miloševića izrečenih 

tjedan dana poslije „Oluje“ kada je za srpsku vojsku rekao da su pobjegli kao 

zečevi. Glavni tajnik HAZU odbio je poslati pozive na predstavljanje te moje 

nepodobne knjige. Zar netko smije rugati se drugu Miloševiću. A to je doista 

strašno, zar ne? Zato me je čovjek prozivao i u Hrvatskom Saboru zbog Peticije 

ZDS kojom smo svojevremeno branili Thompsona i „Bojnu Čavoglave“. 

> Thompson pravomoćno oslobođen za izvođenje “Bojne Čavoglave” s 

pozdravom “Za dom spremni” 

Možda je malo nezgodno da na ovom mjestu govorim o tome kako se nekome 

treba rugati. Ali Bog nije bez razloga stvorio glupane, zar ne? 

Knjiga koju danas predstavljamo treća je moja knjiga o Thompsonu. Sam 

Thompson kaže da sam ga branio više nego što je on branio samoga sebe. To je 

ponovio i nedavno na međunarodnoj matematičkoj konferenciji povodom mog 

70-og rođendana koja se održala u Zagrebu od 4.-8. srpnja kada je bio gost (uz 

Stanka Šarića i Dražena Žanka). Posebnost ove konferencije bila je i to što je ona 

blagoslovljena na samom otvaranju. A blagoslovio ju je i govorio o mom 

domoljubnom radu biskup dr. Vlado Košić. 

> Biskup Košić blagoslovio konferenciju u čast akademika Pečarića: ‘Upoznao 

sam ga kao hrabrog domoljuba, zaljubljenika u Hrvatsku’ 

A zapravo sam samo prepoznao da Thompsona napadaju zbog toga što je svih 

ovih godina bio brana pred nasrtajima na hrvatske vrjednote. Isto kao i biskupa 

Košića. Zato je meni danas srce i svima ali i u Glini gdje na proslavi Dana pobjede 

i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja sudjeluju i biskup Košić i 

Marko Perković Thompson – istinski branitelji hrvatskih vrjednota!“ 

Da, mogli ste sinoć pratiti prijenos iz Gline: 

„Oko 23,15 Thompson je izašao na pozornicu i otvorio koncert izvedbom 

Čavoglava. Tijekom izvođenja ‘Maranathe’ na pozornici mu se pridružio i sisački 

biskup msgr. Vlado Košić dobivši ovacije publike.“ 

https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-

glini-nastup-m-p-thompsona  

> (VIDEO, FOTO) Thompson pred tisućama ljudi zapjevao Bojnu Čavoglave : 

‘Odavde šaljemo poruke ljubavi, zajedništva’ 

S pravom je moje srce bilo i tamo, zar ne? 

A Thompson je sudjelovao u oslobađanju Knina: 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-

u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno  

> Thompson poručio iz Gline: ‘Na današnji dan sam ušao u Knin kao pripadnik 

142. brigade HV, bilo je to časno’ 

A o Thompsonu, Miloševićevih riječi o zečevima i ‘hrvatskom genocidu’ pisao je 

danas u svojoj kolumni sjajni hrvatski kolumnist Zvonimir Hodak u 7Dnevno: 

Nakon srebra iz Moskve i masovnog veselja, smrću Olivera nastupila je masovna 

tuga. Napisao sam na fejsu “pjevač, pjesnik i Hrvat“. 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-pravomocno-osloboden-izvodenje-bojne-cavoglave-s-pozdravom-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/thompson-pravomocno-osloboden-izvodenje-bojne-cavoglave-s-pozdravom-dom-spremni
https://narod.hr/kultura/biskup-kosic-blagoslovio-konferenciju-u-cast-akademika-pecarica-upoznao-sam-ga-kao-hrabrog-domoljuba-zaljubljenika-u-hrvatsku
https://narod.hr/kultura/biskup-kosic-blagoslovio-konferenciju-u-cast-akademika-pecarica-upoznao-sam-ga-kao-hrabrog-domoljuba-zaljubljenika-u-hrvatsku
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/kultura/pratite-uzivo-proslava-dana-domovinske-zahvalnosti-u-glini-nastup-m-p-thompsona
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
https://narod.hr/hrvatska/thompson-porucio-iz-gline-na-danasnji-dan-sam-usao-u-knin-kao-pripadnik-242-brigade-hv-bilo-je-to-casno
http://7dnevno.hr/kolumnisti/nije-u-soldima-sve-psi-laju-a-hrvatska-karavana-prolazi/


308                                      ZVONIMIR HODAK  

 

Ima li uopće potrebe objašnjavati lijevim gnjidama koliko je velik bio pjevač, 

pjesnik i Hrvat… oni to itekako znaju. Tko je od Tomislava Klauškog pa do Ante 

Tomića spomenuo njegovo obećanje da nikada neće pjevati agresoru? No, nije ni 

trebao. Mi ga pamtimo i po toj patriotskoj gesti. Njima je očekivani odlazak dobro 

došao kako bi se još jednom obračunali s Thompsonom. 

… 

> Kolumnist 24sata Tomislav Klauški zlorabio smrt Olivera Dragojevića za 

obračun s Markom Perkovićem Thompsonom 

Ali još uvijek mnogima nije jasan mutni lik Tomislava Klauškog. On kao piše za 

24 sata odnosno 24 časa. Neki možda imaju dojam kako je naš Tomislav samo 

jedan u plejadi lijeve medijske falange. Pogrešno! Tomica je specijalac koji već 

30 godina koliko živi u Hrvatskoj odrađuje specijalne zadatke. … Kaže naš bivši 

Titov pionir: “Sam ton Dalićevih izjava, isključivih i konfliktnih, kojima je branio 

kontraverznog pjevača na tragu su Thompsonovog opusa”. Zašto je MPT 

kontraverzan zna samo progresivac i jugonostalgičar iz 24 sata. Njegov bazični 

cilj je uvijek isti: “Bez Olivera je teško mogla proći i najmanja fešta. 

Thompson je uspio pokvariti najveću feštu zadnjih dvadeset godina“. 

Tu je Klauški prvi puta u pravu. MPT je stvarno uspio pokvariti veselje likovima 

iz mračne jugo-prošlosti i svojim pjesmama te svojim čvrstim i hrvatskim 

nabojem. Thompson u autobusu!!? Koja panika i bijes Klauškog, Denisa Latina, 

a mrak je pao na oči i seljaku Beljaku, ljevičarskim novinarima Anti Tomiću, 

Jurici Pavičiću, Pofuku, Borisu Vlašiću, Vedrani Rudan, Anki partizanki kao i 

Oliveru Frljiću, Žonji, Radi, Teršelički, Dolenčiću… njima je fešta pokvarena. A 

manjina nas od oko 95% veselit će se još godinama. Kao i što ćemo se uvijek 

sjećati Olivera, krhkog i pomalo tužnog i melankoličnog, ali kao čelik čvrstog u 

odluci da agresorima nikada više neće pjevati. Nije u šoldima sve… Psi laju, a 

Hrvatska karavana prolazi…. 

Abraham Lincoln je jednom rekao: “Bolje je šutjeti i biti smatran budalom nego 

progovoriti i odstraniti svaku sumnju.“ 

… 

Činjenica je kako je samo tijekom Oluje bilo ubijeno samo 44 osoba i to tijekom 

ratnih operacija! Više ih danas gine u šumskim požarima. Jedan kanadski časnik, 

neki Lewis MacKenzie, obrađen od HHO, Puhovskog i ekipe izjavio je kako su 

Hrvati tijekom Oluje likvidirali oko 30.000 Srba. 

> Kako je Denis Kuljiš pisao o Oliveru Dragojeviću i Marku Perkoviću 

Thompsonu 

No, Haški se sud zadržao na samo onih 44 ubijena odbivši opservacije naših 

ljevičara kao suprotne utvrđenim činjenicama tijekom postupka. Tako mali broj 

žrtava tijekom najznačajnije hrvatske vojne operacije u povijesti objasnio je nitko 

drugi nego Slobodan Milošević na sjednici Vrhovnog savjeta obrane Jugoslavije, 

14. kolovoza 1995.g.: “Molim vas, šest tisuća Hrvata branilo je Vukovar pola 

godine (Sloba se malo zanio, 1.500 Hrvata je branilo Vukovar tri mjeseca), 

napadala je cijela Prva armija, avijacija, čudo, sva sila koju je imala JNA, a oni 

nisu obranili Knin, kojemu se može prići samo iz tri pravca; nisu ga mogli braniti 

ni 12 sati…Tamo je palo naređenje da svi izađu iz Krajine istog dana, čak bez 

https://narod.hr/hrvatska/kolumnist-24sata-tomislav-klauski-zloupotrijebio-smrt-olivera-dragojevica-za-obracun-s-markom-perkovicem-thompsonom
https://narod.hr/hrvatska/kolumnist-24sata-tomislav-klauski-zloupotrijebio-smrt-olivera-dragojevica-za-obracun-s-markom-perkovicem-thompsonom
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-denis-kuljis-pisao-o-oliveru-dragojevicu-i-marku-perkovicu-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-denis-kuljis-pisao-o-oliveru-dragojevicu-i-marku-perkovicu-thompsonu
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ostvarenog kontakta s hrvatskom vojskom…takva je odluka, kad su imali sve 

uvjete za obranu izazvala egzodus. Sada to treba biti razlogom da Jugoslavija 

jurne tamo braniti te teritorije, s kojih su oni utekli kao zečevi“. Evo odgovora 

zašto je u Oluji poginulo tako malo okupatora. Jer su se okupatori preko noći 

pretvorili u zečeve! 10. siječnja 2014.g. ovu izjavu Slobe komentirao je u 7 Dnevno 

akademik Josip Pečarić: “Drugim riječima, Milošević doista govori o nečemu 

stravičnom: HV je u Oluji od Srba napravila zečeve. Zar je ikada i igdje u povijesti 

napravljen veći i gori genocid od toga? Napraviti od ljudi zečeve! Strašno, zar 

ne? A kako je tek našim srpskim slugama. Od srpskih slugu odjednom postaše 

sluge zečevima… Možda je i dobro što se dr. Tuđman nije vodio biblijskim 

načelom “Oko za oko…“ 

Mahatma Gandhi je lijepo rekao: “Oko za oko i na kraju će cijeli svijet ostati 

slijep.“ 

Po tko zna koji put oduševila me Francuska. Još od mitske revolucije 1789.g. i 

pada Bastille kad su hrabri ustanici osvojili zloglasni zatvor i oslobodili zatočeni 

narod… pa sve do Marseljeze i predivnih stihova.. ”na oružje građani”, 

”Formirajte svoje bataljone”, ”Koračajmo”, ”Neka nečista krv natopi naše 

brazde!” Kad pročitaš ove predivne stihove Claude Josepha onda je svakom 

progresivnom Hrvatu jasno da treba što prije zabraniti i Thompsona i njegovu 

huškačku “Lijepa li si…“ 

> Filip Hrgović: ‘Thompsonu su razglas ugasili unutarnji neprijatelji koji ne žele 

da Hrvatska diše punim plućima’ 

Da ne zaboravim predivnu epopeju o Bastilli. Kad su se ludo hrabri revolucionari, 

njih oko osam tisuća, probili u nebranjenu tvrđavu i od zatočenog i zvjerski 

mučenog naroda tamo zatekli samo sedmoricu “napaćenih“ koji su tog trena ušli 

u povijest, a da toga nisu ni bili svjesni. Četvorica su bili krivotvoritelji novca, 

dvojica mentalno poremećenih ubojica, a jedan je bio kontrarevolucionarno 

raspoloženi grof koji je bio zatvoren zbog pedofilije. Nigdje ni jednog političkog 

zatvorenika tipa Moša Pijade, Josipa Broza ili Mike Špiljka. Kada nisu pronašli 

“napaćeni i mučeni“ narod revolucionari su se hrabro obračunali s upraviteljem 

Bastille markizom de Launaya odrezavši mu glavu te ušli u hrvatsku povijest koja 

sa zavišću gleda na slavne dane 14. srpnja 1789.g. koji je danas opjevani državni 

praznik u Francuskoj. 

… 

Dana 11.kolovoza u pulskoj Areni očekuje se spektakl. Desničarski krkani odmah 

bi pomislili na Thompsona. E’ nećeš razbojniče! Ne trpi Miletić ustaštvo. ”Lijepa 

li si”… malo sutra. Samo zdrava narodna poezija. Na primjer: “Kreće armija, 

najjača na svetu, kreće armija u osvetu i jednom zauvek armija srpska, i jednom 

zauvek sve će da vas smrska!“ Ti prekrasni Bajagini stihovi, kao nekim 

svemirskim GPS, doveli su ga u Arenu. Dok se Thompson oko rijeke Čikole bavio 

Slobinim zečevima, Bajaga je stvarao poeziju budućnosti. 

… 

http://7dnevno.hr/kolumnisti/nije-u-soldima-sve-psi-laju-a-hrvatska-karavana-

prolazi/  

 

https://narod.hr/sport/filip-hrgovic-thompsonu-su-razglas-ugasili-unutarnji-neprijatelji-koji-ne-zele-da-hrvatska-dise-punim-plucima
https://narod.hr/sport/filip-hrgovic-thompsonu-su-razglas-ugasili-unutarnji-neprijatelji-koji-ne-zele-da-hrvatska-dise-punim-plucima
http://7dnevno.hr/kolumnisti/nije-u-soldima-sve-psi-laju-a-hrvatska-karavana-prolazi/
http://7dnevno.hr/kolumnisti/nije-u-soldima-sve-psi-laju-a-hrvatska-karavana-prolazi/
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Kada tako veliki kolumnist kakav je Hodak posveti veliki dio svoje kolumne 

Thompsonu, a ovih dana su svi vrhunski hrvatski kolumnisti pisali o njemu, onda 

je jasno koliki je velik Thompsonov značaj. S druge strane Hodak često piše o 

Miloševićevim zečevima, pa je i meni opravdanje zašto sam u dva navrata uputio 

zahtjev Hrvatskom saboru da se 5. kolovoz proglasi i ‘danom žalosti zbog 

pravljena zečeva od Srba’ i tako na državnoj razini prizna ‘taj stravičan ‘hrvatski 

genocid’ o čemu piše i Hodak. Odgovor nisam dobio! 

Josip Pečarić 

* Hrvatski matematičar i publicist, akademik Josip Pečarić rođen je u Kotoru, 2. 

rujna 1948. 

Diplomirao je 1972., magistrirao 1975. (oboje elektrotehniku), doktorirao je 

1982. matematičke znanosti disertacijom “Jensenove i povezane nejednakosti” 

(Jensen’s and related inequalities). Redoviti je profesor na Tekstilno-tehnološkom 

fakultetu Sveučilišta u Zagrebu, voditelj seminara “Nejednakosti i primjene” na 

Matematičkom odjelu PMF-a i glavni istraživač istoimenog projekta Republike 

Hrvatske. Osim što je redoviti član HAZU, izvanjski član MANU, aktivni je član 

The New York Academy of Science. Jedan je od vodećih svjetskih stručnjaka u 

području teorije nejednakosti, pa u svjetskim referativnim žurnalima (SAD i 

Njemačka) za njega kažu da je “veliko ime u teoriji nejednakosti”. Jedan je od 

deset svjetskih matematičara čiji broj radova danih na MathSciNet-u prelazi 

brojku 500. Najplodniji je hrvatski znanstvenik s blizu 1200 znanstvenih radova 

iz područja matematike, te preko 40-ak publicističkih knjiga, u kojima se bavi 

temama ključnim za razumijevanje stvaranja hrvatske države. 

** Mišljenja iznesena u kolumnama i komentarima osobna su mišljenja njihovih 

autora i ne odražavaju nužno stavove redakcije portala Narod.hr 

 

Izvor: narod.hr 

 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-

genocid-jasno-je-koliki-je-velik-thompsonov-znacaj 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid/  

 

KOMENTAR. O hrvatskim vrjednotama govore i Dalićeve riječi dane u samom 

naslovu teksta s kamenjar.com: 

https://kamenjar.com/zlatko-dalic-netko-je-sustavno-zatomio-sve-sto-je-bilo-

hrvatsko-i-dodu-22-decka-i-u-mjesec-dana-sve-to-poniste/ 

 

  

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid-jasno-je-koliki-je-velik-thompsonov-znacaj
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid-jasno-je-koliki-je-velik-thompsonov-znacaj
https://kamenjar.com/akademik-pecaric-thompson-je-najavio-hrvatski-genocid/
https://kamenjar.com/zlatko-dalic-netko-je-sustavno-zatomio-sve-sto-je-bilo-hrvatsko-i-dodu-22-decka-i-u-mjesec-dana-sve-to-poniste/
https://kamenjar.com/zlatko-dalic-netko-je-sustavno-zatomio-sve-sto-je-bilo-hrvatsko-i-dodu-22-decka-i-u-mjesec-dana-sve-to-poniste/
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PREDSTAVLJANJE LJUBIĆEVE KNJIGE U TISNOM 
 

Dopustite mi da vas na početku sve lijepo pozdravim i zahvalim autoru g. Marku 

Ljubiću i našem župniku don Lazaru Čibariću što su mi omogućili govoriti na 

večerašnjem predstavljanju knjige RASUDBE HRVATSKE DRŽAVNOSTI. 

Na koricama svoje knjige g. Ljubić je izdvojio, uz sjajne komentare biskupa 

Košića i prof. dr. sc. Matka Marušića, i moje riječi: 

"Kolumnist Marko Ljubić u svojim tekstovima, ali i u javnim nastupima, na 

jedinstveni način pokazuje kako se politološka znanost može koristiti u 

objašnjavanju hrvatske zbilje, uočavanju bitnih u odnosu na umjetno i 

manipulativno ponuđene nebitne dvojbe i probleme. On zna tu zbilju predočiti 

širokom krugu čitatelja na način koji je svima razumljiv i blizak. S druge strane 

kako su te raščlambe doista sveobuhvatne i precizne, uvijek sam se pitao zašto on 

nije savjetnik bilo Predsjednice RH bilo u Vladi RH. Njegovi tekstovi i analize 

čine radost i ohrabrenje njegovim čitateljima, mnogim državotvornim Hrvatima, 

pa je nedvojbeno Ljubić jedan od najpopularnijih hrvatskih kolumnista". 

Zapravo organiziranje ovog predstavljanja bila je i obaveza prema Tiščanima i 

zbog tih mojih riječi ali još i više jer je g. Ljubić nedavno spomenut u odgovoru 

g. Načelnika našem župniku: 

„Analizirajući tekstove navedenih autora i onih koji bi predstavljali navedenu 

knjigu...“ 

Naime g. Ljubić je trebao sudjelovati u predstavljanju moje knjige THOMPSON 

- PJESMOM ZA HRVATSKU, ali nije mogao tada doći u Tisno. S obzirom da je 

g. Načelnik jasno stavio do znanja da proučava i Ljubićeve tekstove, dakle 

tekstove zbog kojih sam ja zaključio da bi trebao biti savjetnik Predsjednice RH, 

bilo je prirodno da omogućimo i drugim Tišnjanima da se upoznaju s Ljubićevim 

tekstovima.  

Ja sam osobno pozvao i g. Župana i g. Načelnika: 

Poštovani g. Župane, 

Poštovani g. Načelniče,  

Šaljem vam, poziv na predstavljanje knjige poznatog hrvatskog kolumnista Marka 

Ljubića: RASUDBE HRVATSKE DRŽAVNOSTI. 

Naš Župnik don Lazar Čibarić je poštivajući želju g. Načelnika zakazao to 

predstavljanje u dvorištu župne kuće, kao i u slučaju nedavnog predstavljanja 

moje knjige o hrvatskom branitelju i autoru najpoznatijih budnica iz 

Domovinskog rata Marku Perkoviću Thompsnonu.  

http://www.rudinapress.hr/index.php/2018/07/24/dobili-smo-rat-kad-cemo-

dobiti-mir-nacelnik-jos-jednom-odbio-zupnika-i-knjigu-matematicara-pecarica/  

Knjiga o Thompsonu je već predstavljena i u drugim mjestima pa i u organizaciji 

i u prostorijama braniteljskih udruga.  

Doista je nevjerojatna sličnost stavova koja o Domovinskom ratu i o Thompsonu 

imaju naš Načelnik i Predsjednik Srbije.  

Međutim, u slučaju našeg Načelnika puno se može zaključiti iz teksta kolumniste 

Zorana Pilića: 

http://www.rudinapress.hr/index.php/2018/07/24/dobili-smo-rat-kad-cemo-dobiti-mir-nacelnik-jos-jednom-odbio-zupnika-i-knjigu-matematicara-pecarica/
http://www.rudinapress.hr/index.php/2018/07/24/dobili-smo-rat-kad-cemo-dobiti-mir-nacelnik-jos-jednom-odbio-zupnika-i-knjigu-matematicara-pecarica/
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https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-

otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika 

Naime, g. Pilić u tom tekstu upozorava na nedovoljno obrazovanje g. Načelnika, 

pa je lako moguće da g. Načelnik zbog toga kao i Predsjednik Srbije izjednačava 

Domovinski rat i Drugi svjetski rat. 

Kako je u svom odgovoru g. Načelnik spomenuo kako je proučavao ne samo moje 

tekstove već i tekstove g. Ljubića, lako je moguće da njega već sam naslov knjige 

g. Ljubića u kojem on spominje 'hrvatsku državnost' asocira na ustaštvo (sjetimo 

se samo da su promijenili takav naziv Sabora). 

Zato bi itekako bilo važno da i Vi g. Župane budete nazočni na tom predstavljanju 

i pomognete g. Načelniku u razlikovanju Domovinskog rata i Drugog svjetskog 

rata, jer sigurno nije ni u interesu vaše županije da neko od čelnih ljudi u Županiji 

ima istovjetne poglede na Domovinski rat onima koje je ovih dana izrekao 

Predsjednik Srbije.  

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić  

P.S. Šaljem vam i link na novi župni list u kome imate i tekstove s nedavne 

međunarodne konferencije povodom moga 70-og rođendana: 

http://www.zupatisno.hbk.hr/ZupniList/ZupniListVelikaGospa2018.pdf 

Pozvao sam i ovdašnjeg biskupa. Odgovorio je: 

Poštovani gospodine Pečarić, 

hvala na poslanom e-mailu i pozivu. Nisam u mogućnosti nazočiti predstavljanju 

knjige. 

Pozdravljam s poštovanjem, 

+ Tomislav Rogić, šibenski biskup 

Ni g. Župan ni g. Načelnik nisu odgovorili na poziv. Nisu ni poslali nekoga u 

njihovo ime. Osim možda nekoga kojemu je biti nazočan na ovakvim 

predstavljanjima u opisu radnog mjesta. 

Meni je bilo itekako važan tekst g. Pilića i spoznaja kako naš načelnik nije baš bio 

dobar student. Vidimo da kada piše o meni kao autoru knjige on govori u množini 

o „navedenim autorima“. Treba li uopće spomenuti da je don Lazar točno naveo 

samo jednog autora? Također, iako je hvale vrijedno što g. načelnik analizira i 

moje i Ljubićeve i Stjepandićeve tekstove, ne treba nas iznenaditi – kad znamo 

kakav je bio student – što ih nije razumio, pa je to dovelo do toga da ga je 

kolumnist Pilić ismijao u svojoj kolumni. 

Ili g. Načelnik pripada onim ljudima u RH o kojima piše Zvonimir Hodak u svojoj 

jučerašnjoj kolumni na dnevno.hr. Smeta im, vjerovali ili ne, izjava hrvatskog 

ministra obrane Krstićevića: 

“Domovinski rat nešto najbolje što se Hrvatskoj dogodilo.“  

Hodak komentira: 

Odmah ga je dočekao uvijek budni Marko Biočina iz Jutarnjeg koji je kratkom 

psihoanalizom obrisao pod nesretnim ministrom navodeći: “teško se oteti dojmu 

da je riječ o institucionaliziranoj formi fanatizma“. Marko se blago čudi kako 

netko može krvavi ratni sukob glorificirati. Slažem se. Sve je moglo proći bez rata. 

Komšije su nam nudile da mirno predamo Vukovar. Da se tamo nismo junačili i 

https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
https://sibenski.slobodnadalmacija.hr/kolumne/govoreci-otvoreno/clanak/id/558869/tisnjanima-ne-treba-google-imaju-nacelnika
http://www.zupatisno.hbk.hr/ZupniList/ZupniListVelikaGospa2018.pdf
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tvrdoglavili ne bi ni došlo do Ovčare. Mogli smo biti strpljiviji i ostati živjeti pod 

Slobom, Ađićem i Kadijevićem te čekati da prihvate Z4 i danas imati tri države u 

Lijepoj našoj ili Lepoj njihovoj. Ne znam što bi Biočina pisao o “umjetno 

konstruiranim mitovima devedesetih“ da je ministar Krstičević i izrekao ono što 

je u stvari i mislio. Pobjeda u Domovinskom ratu je nešto najbolje što se Hrvatskoj 

dogodilo. Ne znam što, ali bi naš Marko već smislio modus o “intelektualnom i 

empatijskom nedostatku“ Damira Krstičevića. .(Ne daj Bože da je Ministar 

odgovorio Vučiću tvrdeći, a pozivajući se na Slobu, kako je Franjo bio gori od 

Hitlera jer je napravio najveći genocid u povijesti – načinio je zečeve od Srba, JP) 

Uostalom, da stvar ogolimo do kože, da nije bilo Domovinskog rata ne bi bilo ni 

Bljeska ni Oluje, pa se ni Vučić, Vulin i kompanija ne bi mogli čuditi proslavi 

Oluje kao pura dreku. Kao ni Marko Biočina, uostalom. Marku dižu njegov 

progresivni tlak ognjištarski slogani kao “Dani ponosa i slave, vrijeme kad smo 

bili složni, herojsko doba“ i sl. Psiholog Večernjaka zna da te slogane psiholozi i 

psihijatri nazivaju “optimizmom pamćenja“. Marko je siguran da su to “umjetno 

konstruirani mitovi devedesetih“. Tu Biočina naglo doživljava jaki napad 

empatije prema “onima koji su devedesetih bili izloženi represiji zbog svoje 

nacionalnosti…“ Naravno, ne misli naš Markan na one koji su znatno gore stvari 

doživljavali u SAO Krajinama, Vukovaru, Petrinji, Kninu, Plitvicama, Slunju… 

Kad su Japanci 7. prosinca 1941.g. izveli zračni napad na Pearl Harbor, SAD su 

u roku od dva mjeseca širom SAD-a formirali logore u koje su transferirali 

120.000 Japanaca. Jednostavno, Japan je napao USA. Kao i 15 milijuna 

protjeranih ljudi njemačke nacionalnosti 1945.g. To je uvijek sudbina onih čije 

države izvrše agresiju čineći pritom zločine. Takvu ”brutalnu” sudbinu doživjeli 

su i naši Srbi. Mijenjali su imena, bilo im je malo neugodno kad je raketiran 

Zagreb, kad nam je Martić poslao “zvončiće“ jedva su dobili termin u Mimari, 

kad su došli iz slobodarskog Beograda da zajedno sa Vesnom Pusić zatraže 

odlazak Tuđmana sa vlasti. Kad tvrdoglavi Tuđman nije na to pristao doživjeli su 

civilizacijski šok koji ih ne pušta do dandanas. Dokaz – Vesna Teršelič, Rada, 

Anka partizanka… koje prosto ne mogu da veruju da ustaša Thompson još nije u 

Remetincu. Bez obzira što ne postoji osuđujuća pravomoćna presuda. Nego samo 

oslobađajuće. One, kao i Biočina, predstavljaju našu lijevu intelektualnu elitu te 

znaju ili su čule na placu kako je Marko Porcije Katon prije svakog govora u 

Senatu rekao: “Ceterum censeo Karthaginam esse delendam“ – uostalom, 

smatram da Kartagu treba razoriti. Uostalom, Thompsona treba zatvoriti. I u 

pravu je Markan kad duboko suosjeća s patnjama onih koji su sanjali slobodu 

koju će im na tenkovima donijeti Kadijević, Adđić i Šljivančanin. Naravno, 

hrvatski CK već radi na tome da Bajaga nije autor niti je pjevao lirsku pjesmicu 

“Armija srpska će da vas…“ Ni MPT ne priznaje da je pjevao “Jasenovac i 

Gradiška stara…“, ali on nema logistiku i simpatiju Ivana Jakovčića i Marka 

Biočine. Priznao, ne priznao, pjevao je! Jednog dana će i propjevati. Pojavila se 

na You Tube jedna druga zgodna domoljubna.. Bajaga, Bora Čorba i Dejan Čukić 

u pjesmi upućenoj protivnicima Srbije, a to su Hrvati i Albanci. Krasan pjesnički 

uradak: “Pogledati ih u oči i pucati bez oklevanja e, pomozi nam, Bože!“ Na 

nedostatak ognjištarskog oduševljenja za Bajaginu jugo-sintezu osvrnuo se na 
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Net.hr i suvremeni Dušan Bilandžić u liku Hrvoja Klasića. Hrvojica je 1991.g. bio 

krajnje nehumano mobiliziran (nije se izjasnio u koju vojsku…?). Nije slušao 

krkana MPT nego Bajagu. On mu je bio simbol one druge antimiloševićevske 

Srbije koja se sublimirala u progresivnim stihovima “pogledati ih u oči i pucati 

bez oklevanja e’, pomozi nam Bože.“ Klasni primjerak rigidnog Jugoslavena 

pada u euforiju balkaniku: “U to vrijeme rata slušajući ga htio sam sam sebi 

dokazati da ne ratujem protiv Srba nego protiv zlih ljudi“. Nagradno pitanje: 

protiv koga je to ratovao bliski rođak Mike Špiljka 1991.g? Pobjednik dobiva 

“pozitivnu energiju“ Momčila Bajage na kojoj je “odrastao“ ”istoričar” Hrvoje 

Klasić kako se sam hvali u jugo-pamfletu na Net.hr. No, da se svi zajedno skinemo 

s “lične tragedije“ Momčila Bajage. Neka ojkaju Klasić, Čehok, Jakovčić, 

Biočina, Mara Vilus, Gerovac, Pofuk, Pilsel, Bojana Hribljan, Miletić i svi 

orijunaši i jugo nostalgičari. To je njihov mentalni problem. Onih 500.000 ljudi s 

dočeka srebrenih iz Moskve žele i slušati će Čavoglave i Thompsona. A to je samo 

mali dio onih koji čvrsto vjeruju da su im u ratu neprijatelji bili Srbija i Crna 

Gora, a ne imaginarni “zli“ ljudi. Pa ako opet dođe do “stani, pani“ onda 

intelektualna, salonska, kriptokomunistička i anacionalna peta kolona može 

pokupiti svoje crvene prnje i u novi egzodus na novim traktorima. 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/svoj-glas-digose-bedni-gladni-i-zedni/  

Čitajući Ljubićevu knjigu moći ćete vidjeti sve to o čemu na svoj duhoviti način 

piše Hodak u politološkim analizama Marka Ljubića, tj. moći ćete sami otkriti 

kako se politološka znanost može koristiti u objašnjavanju hrvatske zbilje, tj. zašto 

su te moje riječi i izdvojene na koricama ove knjige. 

Zapravo, Ljubićevu knjigu doživljavam, kako sam naglasio na predstavljanju u 

Zagrebu, kao udžbenik iz koga mogu mnogo više naučiti od onoga što uče na 

fakultetima na kojima imamo razne joviće, jakovine, markovine i slične. To nam 

je sjajno pokazao g. Načelnik pokazujući da Ljubićeva knjiga nije baš lagan 

udžbenik i da se itekako treba pomučiti razumjeti ga.  

Prvo poglavlje ovog udžbenika je: 

HRVATSKA DRŽAVNOST IZMEĐU NACIONALNOG IDENTITETA I 

DRUŠTVENIH PODJELA  

Ljubićeva osnova misao vezana uz 9 studija u ovom poglavlju je: 

Državna politika mora stvoriti pretpostavke ujedinjenja hrvatskog naroda na 

poziciji pobjednika, a ne na uspomeni na žrtvu komemoriranu tijekom nekoliko 

prigodnih dana. Istinu o našim ključnim događajima mora pisati pobjednički 

narod, a ne poraženi zločinac. 

A sam naslov prve studije puno govori: 

Temeljni razdor: Hrvatski suverenizam ili neojugoslavenski regionalizam 

I tako redom imamo poglavlja: 

NEGATORI HRVATSKE DRŽAVNOSTI s 9 studija; 

ILUZIJA HRVATSKE DRŽAVNOSTI S POLITIČKIM SRPSTVOM sa 6 

studija; 

KOST U GRLU – HRVATI BOSNE I HERCEGOVINE sa 7 studija; i 

POLITIČKA KULTURA I KULTURA DRŽAVNOSTI s 8 studija, a završna 

studija je Kako Hrvatsku izvesti na staze nacionalnoga uspjeha? 

http://www.7dnevno.hr/kolumnisti/svoj-glas-digose-bedni-gladni-i-zedni/
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Završit ću ovo izlaganje s riječima autora koje je sam izdvojio iz ovog posljednjeg 

poglavlja: 

U svim fazama razvitka svake, baš svake državnosti, izborni sustav i 

zakonodavstvo ključni su instrumenti upravljanja razvitkom državnoga poretka. 

Nema važnijega od toga, niti postoji alternativa. Drugim riječima, dok je na snazi 

trenutni ustavni i pravni poredak države, baš nitko ni pod kakvim okolnostima ne 

može ostvariti stabilnost društva i države, niti može postići svrhu te stabilnosti – 

razvoj svih društvenih i nacionalnih potencijala. Stabilnost sama sebi ne može biti 

svrhom, niti nosi pozitivno obilježje, ako se svodi na održavanje i reprodukciju 

vladajućega poretka. Takvu stabilnost ima, primjerice, Sjeverna Koreja. 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/12338-predstavljanje-ljubiceve-knjige-

u-tisnom  

 
 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/12338-predstavljanje-ljubiceve-knjige-u-tisnom
http://dragovoljac.com/index.php/razno/12338-predstavljanje-ljubiceve-knjige-u-tisnom
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VRATITI HRVATSKU NARODU: PORTAL 
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ŠTO JE GORE TAMBURANJE ILI ISPIJANJE 

ŠAMPANJCA? 

  
Pročitao sam samo pola naslova o tome što govori predsjednička kandidatkinja 

Kolinda Grabar Kitarović i nisam mogao doći k sebi: 

Kolinda Grabar Kitarović: ‘Neki su tamburali po Americi dok smo mi ovdje 

davali potporu ljudima. 

https://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-neki-su-tamburali-po-americi-

dok-smo-mi-davali-potporu-ljudima/ 

Zašto? 

Prvo sam pomislio da gđa kandidatkinja i trenutna predsjednica ima bračnih 

problema pa prebacuje suprugu što je u ratu samo davao potporu ljudima jer piše 

u množini. 

Zatim sam pomislio da misli na onoga čiji je kandidat dakle na Predsjednika Vlada 

Plenkovića i čuvenu Briselsku bojnu. Nešto slično govori i general Glasnović u 

Bujici: 

http://glasbrotnja.net/general-glasnovic-padao-berlinski-zid-plenkovic-isao-

stazama-revolucije-proucavao-marxa-kardelja/ 

Na kraju sam shvatio da je dr. sc. Miroslav Škoro i kompozitor i pjevač pa svira i 

tamburu uz sve ostalo što on jeste, pa gđa Predsjednica voli isticati tamburicu jer 

joj je za doktorat znanosti trebalo biti prvo predsjednica, a dr. Škoru nije. 

Ipak, valjda joj je jasno da će to svima biti jasno da se radi o tome.  

Pa zašto joj je to trebalo? 

https://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-neki-su-tamburali-po-americi-dok-smo-mi-davali-potporu-ljudima/
https://kamenjar.com/kolinda-grabar-kitarovic-neki-su-tamburali-po-americi-dok-smo-mi-davali-potporu-ljudima/
http://glasbrotnja.net/general-glasnovic-padao-berlinski-zid-plenkovic-isao-stazama-revolucije-proucavao-marxa-kardelja/
http://glasbrotnja.net/general-glasnovic-padao-berlinski-zid-plenkovic-isao-stazama-revolucije-proucavao-marxa-kardelja/
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I onda se sjetih da ima itekako važan razlog za to. 

Bolje je da se priča o Škorinom tamburanju nego o njenom ispijanju šampanjca s 

Carlom del Ponte u trenucima kada su uhitili generala Gotovinu. 

Zanimljivo je da je o tome i o takvim ljudima danas pisao Zvonimir Hodak u 

tekstu KAKO JE SLOBA SMODLAKINE 'SOKOLE' PRETVORIO U 

'ZEČEVE': 

Na fejsu strši jedno jednostavno pitanje: "Zašto Srbi imaju pravo na traume od 

prije 78 godina, a Hrvati nemaju pravo na traume koje su se dogodile prije 28 

godina i kasnije?". Na to pitanje je, međutim, još davno odgovorio Antun Gustav 

Matoš referirajući se na hrvatska legendarna izdajstva i urođena poltronstva. 

Mogli bi započeti od Zvonimirove kletve. Možda je ipak bolje uzeti neki noviji 

primjer. Ono što se dogodilo 7. prosinca 2007.g. Tog je dana "demokratska, 

antifašistička u suštini projugoslavenska Hrvatska" skočila od zadovoljstva na 

svoje rahitične nožice. Lišen je bio slobode Ante Gotovina, ratni pobjednik, čovjek 

koji je 5. kolovoza 1995.g. stavio konačnu točku na hrvatsku državnost. Tadašnje 

Šeksova nadahnuta krilatica "Locirati, identificirati, uhititi i transferirati" je 

razveselila, štoviše razgalila duše naših progresivnih "antifa", JNA penzionera, 

orjunaša, jugo-nostalgičara i petokolonaša. Osjećali su u zraku blaženu 

sigurnost. Dolijao je…! Haag će "zabiti zadnji čavao u lijes Tuđmanove države", 

kako je to kasnije bila proročanski napisala novinarka Jutarnjeg prije izricanja 

drugostupanjske presude. Od tog 7. prosinca 2007.g. karta je krenula sve 

"kriptokomuniste" tako da su prvostupanjsku presudu dočekali kao očekivanu 

kaznu onima koji su se drznuli dirnuti u njihovo "bratstvo i jedinstvo". 

Unatoč razgaljenosti osuđujućom presudom generalu, sama kazna od 24 godine 

robije nekako im se činila kao truli kompromis. No tu je i drugostupanjski sud pa 

im je ostala još uvijek živa nada kako je moguće i povišenje kazne. E, ali onda je 

došao sudac Theodor Meron. On je 19. listopada 2011.g. bio izabran za 

predsjednika Suda za bivšu Jugoslaviju. Zahvaljujući baš njemu drugostupanjska 

presuda je šokirala sve te razgaljene "kriptokomuniste". Donesene su 

oslobađajuće presude za oba generala i to tako da su tri suca bila za oslobađanje 

i nadglasali ona dva koja su bila za osuđujuće presude. Bila je to pobjeda 3:2 ili 

pobjeda u "produžetku"! Dovoljno se prisjetiti mase ljudi koji su dočekali 

generale u Zagrebu na Trgu bana Jelačića ispunjeni iskrenom radošću.  

Međutim, bila je to istodobno i doživotna trauma za sve "kriptokomuniste", 

orjunu, antife i razne EU poltrone. Naime, dok je pobjednički general Gotovina 

bio nesklon životu u blizini šarmantne "ljepotice" Carle del Ponte, raspisana je 

bila za njim potjernica uz sirenski zov od pet milijuna kuna tko ga "odcinka". Ni 

Cinkarna Celje nije mogla konkurirati hrvatskim judama u borbi za jackpot od 

pet milja. Zlobno ću se prisjetiti te parade izdaje, mržnje, lakomosti i želje da se 

jednim udarcem ubiju dvije muhe. Prodati Gotovinu, i k tome još za gotovinu. 

Bivši "najdugovječniji" Tuđmanov ministar Mate Granić tada se, na pitanje što 

bi napravio da vidi na ulici Antu Gotovinu, diplomatski "izvukao" rekavši: "Kad 

bih vidio umirovljenog generala Antu Gotovinu odmah bih nazvao dva broja. 

Prvo bih nazvao premijera Ivu Sanadera i njega informirao, a zatim i Antu Đapića 

(čiji je savjetnik u to doba bio). Policiju ne bih zvao. Nema razloga ne vjerovati 



318                                      ZVONIMIR HODAK  

 

Mesiću i Sanaderu kad kažu da se ne nalazi u Hrvatskoj". Koji rašomon u glavi 

našeg Očenašeka. Mesić je generale Gotovinu i Markača prisilno umirovio, a 

Sanader organizirao harangu i potjeru za Gotovinom. A Mate im vjeruje i 

vjeruje…  

Klasična izdaja nečinjenjem 

Vječni svjedok protiv studenata 1971.g, a kasnije i svjedok u Haagu protiv 

hrvatskih generala, Žarko Puhovski bio je partijski rezolutan: "Naravno da bih 

prijavio. Treba prihvatiti da je to naš sud" (haški !!!)… Danijela Trbović, ocvala 

zvijezda HRT-a, bila je moralna i principijelna: "Ja bih ga prijavila bez ikakvog 

dvoumljenja jer zakon treba poštivati. Nismo se borili da bi netko bio iznad 

zakona. Pametan zna čemu služi pojas. Jest da smo 'od stoljeća sedmog' tu, ali što 

se tiče EU-a, sami smo se doveli u ovu situaciju. Prijavila bih ga zbog građanske 

dužnosti, ali ako bi mi dali novac, 10% bih dala u humanitarne svrhe, a ostalo bih 

sebi donirala". Sanja svraka iz udruge B.A.B.E. tada je izjavila: "Prijavila bih ga 

bez razmišljanja". Kao da je netko od nje tražio da razmišlja! "Što se tiče nagrada, 

ja bih novac jedino uzela da ga dam svojoj udruzi… to bi bilo dobro. Gotovinu 

stavljaju iznad zakona jer Hrvati vole mitove i legende…". Međutim, legendu koju 

sigurno naša Sanja podržava je drug Tito. Mi pak, pomoću Istanbulske 

konvencije, podržavamo našu Sanju i futramo je našom lovom. Spomenimo samo 

kako ni Danijeli Trbović "ljubav" za gotovinom od Gotovine nije nikada naškodila 

na HRT-u. Vjerojatno joj je kod zadnjeg promaknuća i pomogla kao jednoj od 

prvoborkinja za gotovinu od Gotovine. Vesnin brat Zoran Pusić je tada, na pitanje 

bi li "odcinkao" Gotovinu, izjavio: "Bih, zvao bih policiju. Te nagrade, koje nude 

za Gotovinu, Amerikanci i naši, mogle bi se upotrijebiti za mnogo dobrih 

stvari…". 

Prijavili bi ga bili i Radimir Čačić, Damir Kajin, Ingrid Antičević-Marinović… 

Geneza izdaje u Hrvata je dugačka, još od Kralja Zvonimira pa do odlaska 

"gusaka u maglu". Kada su Gotovina i Markač zajedno osuđeni na 42 godine 

zatvora hrvatska politička elita izdajnički je čkomila i mučala, jadna i prestrašena 

od jedne haške bleferice. Klasična izdaja nečinjenjem.  

Izdaja do izdaje. Jučer, danas, sutra… Recimo ona od 20. studenog 1918.g. na 

splitskoj rivi. Evo kako je splitski gradonačelnik dr. Josip Smodlaka dočekao 2. 

bataljon 13. pješadijskog puka Timočke divizije: "Dobro nam došli nepobjedivi 

sokolovi naši! Dobro nam došli osloboditelji naši, ponosni naš cvijete, najljepši i 

najmiliji. Blagoslovljen bio čas kad vas vidjesmo. Blagoslovljena vam svaka stopa 

bila!". "Nepobjedivi sokoli” su, onako usput rečeno, "popušili" brojne bitke i 

ratove - od Kosovske bitke pa nadalje. Jedinu pravu bitku koju su dobili je Cerska 

bitka od 16. do 19. kolovoza 1914.g, kad su srpske snage, pod vodstvom Stepe 

Stepandića, pobijedile austrougarske snage oko planine Cer. Ali za orjunaša 

Smodlaku oni su bili "nepobjedivi sokoli". Dana 20. studenog 1918.g. on im se 

bestidno i poltronski uvlačio, a 7. prosinca 2007.g. mi smo izdali čovjeka koji je 

ponizio "nepobjedive sokole" u zadanom roku od četiri dana. Potrpali su se na 

traktore i otperjali Slobi. Na Vrhovnom savjetu obrane Jugoslavije 14. kolovoza 

1995.g. "nepobedive sokole" pohvalio je i sam njihov vođa Slobodan Milošević: 

"Pobegli su kao zečevi, a sad traže da ih Jugoslavija brani. Više su izginuli u 
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bežaniji sa stanovništvom nego što su izginuli držeći liniju". Tako je Sloba 

Milošević ušao u povijest, između ostalog, i po tome što je Smodlakine "sokole" 

pretvorio u "zečeve".  

No, u jednoj stvari čak je i Milošević pokazao više karaktera od naše političke 

elite. Nije lovio svoje generale po Mesićevom "regionu" i Europi kako bi ih poslao 

u Haag, a sve da bi se uvukao Carli del Ponte. Stoga je drugostupanjska presuda 

Gotovini i Markaču na istoj razini s Olujom jer bez te tijesne i dramatične odluke 

Oluja bi danas iz usta naših petokolonaša bila predmet opće sprdnje - kao nastala 

je na genocidu prilikom osvajanja Knina. Ne bi imalo nikakve veze što je čak i po 

presudi iz Haaga bilo utvrđeno da je u toj vojno-redarstvenoj akciji poginuo 

slovom i brojem - jedan srpski vojnik.  

https://direktno.hr/kolumne/kako-je-sloba-smodlakine-sokole-pretvorio-u-

zeceve-175467/ 

Doista, gđa Predsjednica nas samo tjera da odgovorimo na pitanje: 

ŠTO JE GORE TAMBURANJE ILI ISPIJANJE ŠAMPANJCA? 

 

Josip Pečarić 

  

https://direktno.hr/kolumne/kako-je-sloba-smodlakine-sokole-pretvorio-u-zeceve-175467/
https://direktno.hr/kolumne/kako-je-sloba-smodlakine-sokole-pretvorio-u-zeceve-175467/
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LJUBITELJI SRPSKO-HRVATSKE KOALICIJE 

 
Svašta čovjek može doživjeti ako pokaže da nije zaljubljen u Srpsko-hrvatsku 

koaliciju u RH. 

Već sam naučio da ću s svoje liste u izborno vrijeme skinuti ponekog 

nezadovoljnika mojim pisanjem. Zapravo ih je do sada malo. Jedna gospođa je 

tražila sama, a jednog kolegu s mog bivšeg sveučilišta sam izbrisao sam. 

Povrijedilo ga je moje pismo Žaku: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku 

U pismu i emisiji Bujica ja govorim o Koaliciji na vlasti koja se sveti djeci zbog 

onoga što govore i pišu njihovi roditelji njemu sam Luciferom (Bujanac ☺ ) 

zaveden. 

Naravno da sam eliminirao sa svoje liste sveučilišnog profesora kome je normalno 

da Srpsko-hrvatska koalicija radi tako nešto, a s Luciferom povezuje njihove 

žrtve. Nije samo Rektor Boras sramota tog sveučilišta zar ne? 

Ima i pisama za koje ne znam jesu li vrhunsko ruganje Srpsko-hrvatskoj koaliciji 

ili rezultat neke druge vrste. 

Eve ga: 

Sramite se, kratkovidni Olujuću, Jurčeviću, Mišetiću, Pečariću, Marko Juriču, 

Marko Ljubiću - na što se spali - na onakav gnjusan nastup u Bujici. Držala sam 

do vas i vašeg mišljenja dok se niste pridružili harangi Bujanca i derneka Škore i 

tzv. suverenista Ruže Tomašić, Zekanovića, Glasnovića, T. Sunica, generala 

Sačića ...  

Vjerojatno vas predsjednica nije primila - a i što bi joj vi imali savjetovati - kad 

godinama -zbog svoje visokoumnosti i taštine ne možete osvojiti ni jedno 

zastupničko mjesto - ako vas netko ne stavi na svoju listu.  

Dosta joj je krpelja Mate Granića !!  

Prvo se ruga Predsjednici jer zna koliko sam ja doktora znanosti stvorio, a ona kao 

misli da mi je cilj u životu politika. Pa Predsjednica je pokazala da joj je trebao 

predsjednički mandat da bi doktorirala. A onda i spominje imena koja su u Saboru 

i imaju najviše preferencijalnih glasova. Kad znamo koliko ih ima i prva violina 

Srpsko-hrvatske koalicije – jasno je da se ruga Plenkoviću. 

Na kraju se osvrće i na Predsjedničinog glavnog savjetnika i tvrdi da je on krpelj. 

Predsjedničin glavni savjetnik je KRPELJ. Jasna poruka Predsjednici što misli o 

njoj. 
Uostalom i Hodak na svoj način komentira isto i danas: 

https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-

u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-

vatrenima-176207/ 

Da, piše o današnjoj Hrvatskoj s ovakvom vlasti kakvu imamo, ali spominje i 

glavnog savjetnika Predsjednice: 

Svi oni "rokću" o tobožnje nedostatku demokracije u državi. Tako je "profesorka“ 

Katarina Peović, inače kandidatkinja Radničke fronte na predstojećim 

predsjedničkim izborima, "mrtva 'ladna" izjavila da je "Srbima u Hrvatskoj kao 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19423-pismo-jacquesu-houdeku
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
https://direktno.hr/kolumne/zanimljivo-lepoj-breni-dok-je-pjevala-jugoslovenku-u-zagrebackoj-areni-nitko-nije-iskljucio-struju-kao-onda-thompsonu-na-doceku-vatrenima-176207/
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Židovima u Trećem Rajhu". Analogno toj gluposti ispada da su Židovi u 

Hitlerovoj Njemačkoj bili u koaliciji s Hitlerom i ekipom… Eto, u kakvoj 

nevjerojatnoj državi živimo. Živimo s Katarinom Peović, Dragom Pilselom, 

Matom Kapovićem, Obersnelom, Puhovskim, Granićem (podcrtao JP), Pusićima, 

Sanjom Sarnavkom, Jakovinom koji me nedavno iznenadio udbaškom lucidnošću 

izjavivši za Tuđmana: "On zapravo nikada nije ispao iz svog generalskog šinjela". 

Krivo Tvrtko, krivo! Samo jednom je izašao i to je bilo dovoljno da tvoji pobjegnu 

traktorima kući. Više mu i nije trebalo. Kao predavač na Hrvatskom vojnom 

učilištu on danas širi "istinu" o prvom hrvatskom predsjedniku. Još su samo 

trebali angažirati i Ivu Goldsteina, Sanju Modrić, a možda čak i Lepu Brenu u 

legendarnoj četničkoj uniformi pa da budućim časnicima zapjeva 'Jugoslovenku' 

kao neki dan u zagrebačkoj Areni pred 20.000 oduševljenih poklonika. 

Hodak u naslovu teksta spominje ono povijesno isključivanje mikrofona 

Thompsonu na dočeku Vatrenih. Međutim nitko to još nije komentirao kao Marko 

Ljubić u „Bujici“-  

Naime naš sjajni kolumnist je konstatirao kako je Predsjednica bila u blizini. 

Mogla se suprotstaviti Bandiću i Plenkoviću popeti se na binu i narediti da se 

uključi mikrofon i da Thompson može ispuniti želju Modrića i Vatrenih. 

Da, ali onda ne bi mogla pjevati i nositi kolače Bandiću niti bila kandidatkinja 

HDZ-a. Kao da bi joj oni trebali da je to napravila. 

Zato je Predsjednici, poslije te Bujice s Ljubićem, Modrić kao sin:  

https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-

ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-

je-ko-moj-sin 

A kako je teško biti uz Srpsko-hrvatsku koaliciju i kako se tako lako uplesti u ono 

što je Srbima najviše pomoglo u povijesti govori nam najnovija priča o Hodu za 

život i izborima: 

https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-

odgovorila-sefu-skorinog-stozera 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-

istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot  

https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-

kampanji/  

A zbog Lepe Brene opet samo neki generali imaju petlje protestirati: 

https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-

hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom 

Ali što da ja o tome uopće pišem kad dr. Jure Burić to zna lijepo napisati: 

 

SRAM NAS BILO 

Mi dopuštamo da nam po “Gradu heroja” - napaćenom Vukovaru nekažnjeno 

hodaju zločinci koji su naš grad i naše ljude mučili i ubijali. 

Mi dopuštamo da nam po Dubrovniku nesmetano paradiraju zločinci koji su ovaj 

grad razarali i ljude ubijali. 

https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/sport/kolinda-grabar-kitarovic-iz-osijeka-ujedinimo-se-u-ljubavi-prema-nasoj-domovini-koju-su-nam-dali-dalic-i-nasi-nogometasi-luka-je-ko-moj-sin
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
https://narod.hr/hrvatska/kad-je-istina-u-pitanju-nema-ljutnje-dr-markic-odgovorila-sefu-skorinog-stozera
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19381-hajdi-begovic-nije-istina-da-skoro-nije-htio-pjevati-na-hodu-za-zivot
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://projektvelebit.com/teska-zlouporaba-hoda-za-zivot-u-predsjednickoj-kampanji/
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
https://narod.hr/hrvatska/generali-o-koncertu-lepe-brene-nacionalna-sramota-u-hrvatskom-glavnom-gradu-vijorile-su-se-jugoslavenske-zastave-s-petokrakom
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Mi dopuštamo da nam srpski dragovoljci i ratni huškači što danas tu državu vode 

uz najveće državne počasti zagađuju prostor koji je trebao biti njihov i vrijeme 

koje ih je pomelo. 

Mi dopuštamo da nam po Splitu, Šibeniku, Zadru..... vršljaju oni koji su se iz 

petnih žila trudili okupirati i zgaziti što je naše i nikad njihovo. 

Mi dopuštamo da nam svake godine “šaka jada”- ostarjelih petokrakaških 

prdonja, ali i onih mlađih “sljedbenika revolucije” - po Kumrovcu, uz po Europi 

zabranjenim simbolima, veličaju jednog od najvećih zločinaca Drugog svjetskog 

rata. 

Mi dopuštamo da nam “prikaze” -koje su stavile embargo na naoružavanje 

razoružanog, a napadnutog Hrvatskog naroda - budu savjetnici na Pantovčaku 

“Hrvatskim” predsjednicima. 

Mi dopuštamo da nam se na starohrvatski pozdrav “Za Dom spremni” objesi 

zvono i javno zabrani. 

Mi dopuštamo da nam se ne dopušta u Pulskoj Areni nastup najvećeg 

domoljubnog pjevača. 

Mi dopuštamo da nam se nekažnjeno osrkrvnjuju spomenici heroja Domovinskog 

rata, podvaljuju kukasti križevi na travnjacima 

Mi dopuštamo da se jednom deklariranom katoličkom narodu nametne 

Istanbulska konvencija s rodnom ideologijom i pogubni Marakeški sporazum. 

Mi dopuštamo da nam dezerteri vode državu i ministarstva..... 

Mi dopuštamo..... ma što mi sve dopuštamo.... i što će mo mi sve dopustiti?! 

I ? 

Što se onda čudima da nam po javnim prostorima javno pjevaju partizanske 

budnice odbjegli Šerbedžija, nokautirani Nobilo, “iznenađeni” Končar.... i 

Eurima kite tamburaše priželjkujući vremena koja se na njihovu žalost više nikada 

neće vratiti. 

Što se onda čudimo da nam “pevaljka” napuni Arenu - onu našu Zagrebačku  

dekoriranu petokrakama i yugo zastavama i uz zvuke “Jugoslovenke” 

dovede u trans dijela onih Tuđmanovih 20% što ovu državu nikad nije volilo niti 

želilo. 

I to u najradosniji dio godine - Zagrebački Advent. 

SRAM NAS BILO!!! 

Ravno, 15. prosinca 2019. 

  

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-

koalicije 

 

 

 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19438-ljubitelji-srpsko-hrvatske-koalicije
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GOSTOVANJE NA AUSTRALSKOM RADIJU 3zzz 

 
U nedjelju 2.2,2020. bio sam gost hrvatskog programa australskog radija 3zzz. 

Razgovarao sam s tamošnjim urednikom g. Petrom Gelom.  

Pitao sam ga kako možemo na Internetu odslušati taj razgovor. Odgovorio mi je: 

Našu emisiju možeš poslušati kad otvoriš..www.3zzz.com.au  

Kad otvoriš stranicu na lijevom prozoru piše Listen to a show.. Odaberi Croatia, 

vidi datum nedjelja 02 veljače 2020, program ide od 8-9 na večer i od 9-10..Tamo 

možeš čuti cijeli naš program kao i Tvoj cijenjeni razgovor.  

Dotakli smo se mnogih tema. Australskim Hrvatima je Hrvatska uvijek u srcima 

i uvijek se rado sjetim mojih odlazaka tamo. O tome sam i napisao knjigu 

Pronađena polovica duše / Deset godina s Australskim Hrvatima, Zagreb, 2002. 

Najavili smo i skori izlazak iz tiska engleskog prijevoda knjige: 

J. Pečarić, S. Razum, Razotkrivena Jasenovačka laž, Društvo za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, Zagreb 2018. 

Zahvala za to ide našem sjajnom publicisti g. Damiru Borovčaku, koji je 

organizirao i prijevod prethodne knjige g. Igora Vukića Radni logor Jasenovac. 

Zapravo je povod tiskanja i naše knjige bila hajka koju su u RH vodili svi oni koji 

podržavaju ili su miljenici srpsko-hrvatske koalicije na vlasti u Hrvatskoj. 

Nije napadnut samo Vukić već je smijenjena i urednica HTV-a Karolina Vidović 

Krišto zato što su pozvani sam Vukić i prof. dr. sc. Hrvoje Klasić poznati 

zagovornik srbo-komunističke paradigme u hrvatskoj povijesti. Poznato je da se 

Klasić uplašio i nije došao, a onda im je bila kriva gđa Vidović Krišto. 

Naravno, i naša knjiga je izazvala pristojnu pozornost pa je u nizu tiskovina i u 

zemlji i van nje tražena zabrana samog promoviranja iste.  

O tome se još uvijek govori. Evo jednog pitanja i odgovora iz razgovora s prof. 

dr. sc. Ivom Bancem: 

Crkvi se dosad zamjeralo da sudjeluje i u promociji publikacija koje negiraju 

holokaust i zločine u Jasenovcu?  

Meni takve publikacije nisu poznate. Ako mislite na knjige Vukića, Pečarića i 

Razuma, nije riječ o crkvenim publikacijama premda su one bile predstavljene i u 

crkvenim prostorima. Pored toga, što je mnogo važnije, do istine nećete doći 

potiskivanjem bilo koje publikacije, bez obzira na to je li riječ o Pečariću ili 

Goldsteinu. Uostalom, Crkva je pluralna ustanova, u kojoj su u proteklom stoljeću 

zastupane mnoge opcije – od onih koje je predstavljao mons. Jozef Tiso do onih 

koje je sa strojnicom u ruci zagovarao isusovački guerrillero p. Camilo Torres 

Restrepo. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-

izmislio-pavelic-1298124  

Zapravo sam se i u emisiji zapitao koliko su Srbi u Hrvatskoj, dakle pripadnici 

naroda koji je izvršio fašističku agresiju na njihovu domovinu Hrvatsku, mogli 

popraviti svoj položaj da su prihvatili svojevremenu sugestiju tadašnjeg novinara 

njihovih novina „Novosti“ da svoje spoznaje o logoru Jasenovac tiskaju oni. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-izmislio-pavelic-1298124
https://www.vecernji.hr/vijesti/ivo-banac-i-dalje-se-relativizira-zds-koji-je-izmislio-pavelic-1298124
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Dakle razgovarali smo o g. Vukiću, koga je nedavno spomenuo i dr. sc. Damir 

Pešorda:  

Kada bih u suvremenoj Hrvatskoj trebao izabrati Hrvatinu, to jest normalnog 

političkog Hrvata - onda bi mi prvo na um pao netko kao Petar Mitrikeski. Ili 

Zlatko Hasanbegović. Ili Peđa Mišić. Ili Igor Vukić. Po svemu različiti ljudi, osim 

po odnosu prema Hrvatskoj. Koju, kranjčevićevski rečeno, boljim pojmom grle 

Hrvatsku od etničkih Hrvata i katolika. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-

hrvatine.html 

Danas je g. Vukić predsjednik Društva za istraživanje trostrukog logora 

Jasenovac, koje je i izdavač naše knjige. 

Društvo mi je dalo potporu i povodom hajke na mene zbog Peticije ZDS kojom 

smo 2015. branili Thompsona i “Bojnu Čavoglave”. Kao slučajno su od tada 

problem postali i članovi moje obitelji i moj znanstveni rad, svjetski priznati 

matematički časopisi itd. Desetak knjiga sam napisao o tome, a jedna je nastala i 

zbog nevjerojatnog prozivanja u Hrvatskom saboru od Glavnog tajnika HAZU 

zbog Peticije ZDS. 

Nedavno sam pisao o problemima koje je imao Član suradnik HAZU prof. dr. sc. 

Mario Grčević: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-

napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica 

Dakle, na prof. Grčevića pokrenuta je hajka i zbog toga što mi je dao potporu zbog 

te hajke na mene povodom ZDS. Očito drugačiji pogled na etičnost od onoga koji 

je HAZU prije par godina manifestirala u HAZU, zar ne? 

Istina, odmah poslije prvih napada na Peticiju ZDS slično, zapravo još gore su se 

ponašali veći dio povjesničara sa Zagrebačkog Filozofskog fakulteta. O tome se 

tada doznalo zahvaljujući prof. Bancu.. O tome je pisao poznati kolumnist i 

vrhunski odvjetnik Zvonimir Hodak: 

Oni su bili zauzeti svetom borbom Filozofskog faksa protiv krucijalnog problema 

RH – pokličem ZDS. Povjesničari s Filozofskog fakulteta ističu u svom proglasu 

da bi potpisnike peticije ZDS znanstvenike, sveučilišne profesore i akademike 

trebale ocijeniti nadležne institucije. Vjerojatno su se sa sjetom sjetili partijskih 

ćelija, gradskih komiteta, SUBNORA i kaznenih sudova bivše Juge. Drugovi se 

digoše na zadnje noge! K’o u idilično doba, recimo, sedamdeset i prve godine. 

Kažu drugovi: “U ovom slučaju to bi značilo da su potpisnici ove peticije trebali 

podastrijeti primjere uporabe ovog ustaškog pozdrava prije pojave ustaškog 

pokreta. Budući da to nisu učinili, odstupili su od temeljnih načela znanstvenog 

rada i time doveli ne samo svoj ljudski nego i znanstveni kredibilitet u pitanje. U 

tom ćemo smislu predložiti njihovo isključenje iz svih strukovnih udruga hrvatskih 

povjesničara“. Kako iza ovog ljevičarskog pamfleta nije stao prof. dr. Ivo Banac, 

za očekivati je da će prijava protiv njega ići izravno vojnom sucu Ivanu Fumiću, 

a ostale potpisnike trebalo bi “prevaspitati“. Bože! 2015. g., a recidiv komunizma 

je galvaniziran u glavama “hrvatskih povjesničara.“ Radi se o 30-ak profesora 

na čelu s predstojnikom Odsjeka za povijest dr. Tvrtkom Jakovinom i glavnim 

režiserom hajke Hrvojem Klasićem. Evo ljudi koji, zahvaljujući nikad provedenoj 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-hrvatine.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33395-d-pesorda-hrvatine.html
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19888-predsjednici-o-njenoj-ulozi-u-napadu-na-fakultet-hrvatskih-studija-i-novinara-marka-jurica
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lustraciji, još žive u sferi javne i svake druge osude svih onih koji ne misle kao 

oni. Dr. Damir Agić, dr. Neven Budak, dr. Ivo Goldstein, dr. Ivica Prlender, dr. 

Borislav Grgin, dr. Iskra Iveljić, dr. Bruna Kuntić Makvić, dr. Mirjana 

Matijević-Sokol, dr. Nenad Moačanin, dr. Drago Roksandić, dr Mario Strecha, 

dr. Božena Vranješ-Šoljan i da ih ne nabrajam baš sve. Nije sporno što drugovi 

i drugarice imaju svoj stav. Skandalozno je što ljevičarske perjanice s jednog u 

suštini neokomunističkog faksa odmah traže isključenje neistomišljenika iz svih 

strukovnih udruga te dovode u pitanje kako njihov znanstveni tako i ljudski 

kredibilitet. To su nasljednici i sljedbenici Mladena Zvonarevića koji je 

sedamdeset i prve javno, zajedno s Jožom Horvatom i Gustavom Krklecom, tražio 

zatvaranje studenata i svih onih koji su potpisali Deklaraciju o nazivu i položaju 

hrvatskoga književnoga jezika. Za razliku od tih idiličnih vremena, danas 

kriptokomunisti mogu pucati samo na osobni i znanstveni kredibilitet te tražiti: 

“van s njima iz svih strukovnih udruga”. I tako drug do druga, eto nam povijesna 

udruga! 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552 

Kao što vidimo tada se kao nepodoban pokazao dopisni član naše akademije dr. 

Ivo Banac pa se on još tada morao pravdati: 

"U vezi s izjavom povjesničarskih udruga o kojoj sam pisao prošlog tjedna, Novi 

list (6. rujna) objavio je članak novinara L. Tomičića u kojemu se tvrdi da sam 

jedini na Odsjeku za povijest bio protiv ove izjave. Činjenica je da je uz izjavu od 

oko 35 anketiranih (u nekim mailovima ima ih više, u nekima manje) 17 bilo za, 

dodatna 3 s rezervama oko pojedinih točaka, 1 protiv, a 15 se nije izjasnilo. Kao 

uvijek, poluinformacije su specijalitet ideologiziranih medija i njihovih suflera.“  

http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/  

O tme smo razgovarali i na Radiju 3zzz. Zapravo bit će zanimljivo je li našoj 

Akademiji takav stav i zahtjev na izbacivanje povjesničara iz strukovnih udruga 

nešto pozitivno, tj. hoće li netko od spomenutih postati i akademik. Sve bi to bilo 

sukladno sa spomenutim napadom na nas pokretače Peticije ZDS u Hrvatskom 

saboru. Pogotovu sada kada znamo da je nedavno na sudu dano za pravo 

Thompsonu i „Bojni Čavoglave“!, dakle svima nama na koje je pokrenuta hajka i 

koji do danas imamo probleme zbog toga. 

Naravno ima danas u RH onih koji imaju mnogo više problema zbog borbe za 

hrvatske interese. Govorili smo i o novinaru Marku Juriču  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-

hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-

protuhrvatski-kontinuitet.html 

https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-prvi-dio/  

https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-drugi-dio/  

I o smijenjenom direktoru gimnazija Krešimiru Mihajloviću: 

http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-

muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-

traje 

http://www.dnevno.hr/kolumnisti/zvonimir-hodak/i-hitler-nas-je-gledao-829552
http://www.jutarnji.hr/kako-unistiti-palmiru/1414740/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/d-dijanovi/33492-d-dijanovic-je-li-za-hrvatsko-pravosude-cetnistvo-zastite-vrijedno-pravno-dobro.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-protuhrvatski-kontinuitet.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peorda-damir/33489-d-pesorda-protuhrvatski-kontinuitet.html
https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-prvi-dio/
https://projektvelebit.com/smicanje-ustasa-drugi-dio/
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
http://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19980-nastavak-muke-prof-kresimira-mihajlovica-senzacionalna-sudska-trakavica-jos-uvijek-traje
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http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-

i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca 

Naravno, razgovarali smo i o drugim temama kao što je veličanje komunističkih 

simbola, vidjeti npr. 

https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-

festival-nekulture 

https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-

simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman 

Ali i o nedavnim predsjedničkim izborima. Ponovo sam naglasio kako je jedino 

Miroslav Škoro ukazivao na fašističku agresiju Srbije u Domovinskom ratu, dok 

se drugi glavni kandidati ne usude koristiti ni riječ „agresija“. Zato treba 

spomenuti da danas, slično Škori, govore i na nekim portalima koji ga nisu 

podržavali tijekom kampanje. Zato pogledajte portal narod.hr spominje 

„nacističku paradržavu takozvanu Republiku Srpsku Krajinu“: 
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-

vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-

srpskoj-dalmaciji 

  

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-

radiju-3zzz 

 

 

 
  

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/19994-mladen-pavkovic-sramota-i-dalje-mu-sude-zbog-slika-gotovine-i-markaca
https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-festival-nekulture
https://narod.hr/hrvatska/podcast-davor-dijanovic-rijecki-crveno-transvestitski-festival-nekulture
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman
https://narod.hr/hrvatska/barbara-jonjic-meni-je-petokraka-u-rijeci-zapravo-simbol-toga-kako-ja-svoje-vlasti-zaprave-neman
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
https://narod.hr/sport/napustio-hrvatsku-nakon-sloma-nacisticke-krajine-vucicev-tabloid-o-nogometasu-rodenom-u-kninu-koji-tvrdi-kako-se-rodio-u-srpskoj-dalmaciji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
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STO MOJIH KNJIGA, ZAGREB, 2020. 

 

ONO ŠTO NE MOGU ZEČEVI MOGU NJIHOVE 

SLUGE U RH? 

(3.) 

 
Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na Tvom pismu predstavnicima HGU i Croatia Recordsa.  

Moram priznati da bi me iznenadilo da oni pozitivno reagiraju na njega, tj. da 

reagiraju na napade na Marka Perkovića Thompsona koji traju već dvadeset 

godina. O korijenima Thompsonofobije još je 23.10.2002. pisao don Anđelko 

Kaćunko. Šest godina kasnije su hrvatski intelektualci pisali otvorena pisma 

pokušavajući zaštititi Thompsona.  

Ali Ti si u pravu kada uz velike napade na „Bojnu Čavoglave“ vezuješ uz godinu 

2010. Naime, od vremena velikosrpskog Memoranduma SANU 2. ta pjesma i 

pozdrav ZDS su na udaru svih srpskih slugu u RH a u cilju oslobađanja Srbije od 

optužbi za agresiju na RH. Zato je na nož dočekana 2015. i naša Peticija ZDS 

kojom smo branili tu pjesmu i samog Thompsona. Prije toga je napadnut i veliki 

hrvatski domoljub i proslavljeni nogometaš Josip Šimunić. 

Tko ih je napadao, tj. tko je tako sprovodio Memorandum SANU 2.? 

VLAST! 

A koga brane predstavnici HGU i Croatia Recordsa. Gđu Lisac koja je pjevala po 

pozivu Predsjednika RH i koji je preuzeo odgovornost za njenu izvedbu hrvatske 

svetinje!  

Zato ne vjerujem da će oni prihvatiti Tvoju molbu. Lako je braniti nekoga koga 

brani vlast. Trebalo je 20 godina braniti Thompsona od stalnih napada svih vlasti 

u tom razdoblju! Trebalo je braniti Šimunića. HOS-ovce da i ne spominjem. 

Ponavljam ono što sam napisao u prethodnom tekstu s istim pitanjem u naslovu: 
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„A zapravo se moramo upitati kako je moguće da na tako odgovornim dužnostima 

možemo imati ljude kojima ništa ne znači ovo o čemu im je pisao g. Karačić, 

kojima ništa ne znači ni Domovinski rat ni žrtva koju su podnijeli ljudi poput 

Žarka Manjkasa Crvenkape. Kako je moguće da oni i poslije toga mogu obnašati 

te dužnosti?“ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-

njihove-sluge-u-rh-2 

To na svoj način kaže i naš veliki odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u 

svojoj današnjoj kolumni: 

Iz svoje "prirodne baze" - Visokog prekršajnog suda - javlja se stalna dopisnica 

Slavica Lukić. Naime, Odjel za javni red i mir tog suda odlučio je da jednom 

zauvijek skine s dnevnog reda "klerofašistički" usklik "Za dom spremni". Nadam 

se da časni suci znaju da je Ministarstvo uprave u mandatu Ivice Račana 

registriralo HOS kao regularni dio HV-a pa time i njegov znak ZDS. I sad oči 

"napredne javnosti" željno očekuje da devet sudaca jednoglasno lansira ZDS na 

"đubrište istorije". Taj "revolucionarni" zadatak treba se obaviti baš u vrijeme 

kad je identificirano tijelo hrvatskog branitelja zvanog Crvenkapa iz Bogdanovca 

koji je nastradao u tzv. "štafeti smrti". Na odori mu je oznaka HOS-a i "Za dom 

spremni". Možda ga već legendarno vijeće u sastavu Siniša, Branka i co. 

posthumno kazni zbog uznemiravanja javnosti. Poznato je, naime, da javnost prije 

ili kasnije dozna da je bila uznemirena. 

Naime, kaj? Našlo se na tom sudu vijeće u sastavu Anđa Ćorluka kao 

predsjednica, članice Ivanka Mašić i Mirjana Margaretić koje su potvrdile 

prvostupanjskog presudu Prekršajnog suda u Šibeniku kojom je Thompson 

oslobođen krivnje zbog pozdrava ZDS. Naravno, presuda nije dobila prolaz na 

sudu. Zapela je na tzv. evidenciji sudske prakse. A tu sudsku praksu tvore Branka 

Živković, Siniša Senjanović i kompanija. 

Sad se Odjel za javni red i mir treba kao glasačka mašina očitovati tako da se na 

Brankinom i Sinišinom sudu ne može iz presedanskih razloga donijeti presuda 

kojom se Thompson ili bilo tko drugi oslobađa zbog pjevanja ili klicanja tog 

"klerofašističkog pozdrava". Pozdrava pod kojim je ova država obranjena i 

pozdrava kojeg se branitelji neće odreći jer je bio njihov ratni i pobjedonosni 

simbol. Uzalud vam trud svirači, za drugog su dunje žute... Za sada je čvrsta 

partijsko-dogmatska jezgra "popušila". Troje sudaca je bilo za stav Ćorlukinog 

vijeća, troje za čvrsti partijski stav, a troje se valjda "ne bi štelo mešati". I sada 

"sleduje" novi sastanak, ali ovaj puta opće sjednice svih sudaca i "sudija". 

Visoki prekršajni sud je posljednju pravomoćnu presudu protiv ZDS donio u ljeto 

prošle godine, a njom je bio kažnjen makarski pjevač Mario Roso. Obrazloženje 

te presude je skoro pa revolucionarno. Tipično obrazloženje poraženih u 

Domovinskom ratu koji su, kartaški rečeno, došli na štih. Čitajte i križajte se!!! 

Kažu "mudri i progresivni" suci: "Činjenica da je navedeni pozdrav dio autorskog 

umjetničkog dijela ne mijenja činjenicu da simbolizira mržnju prema ljudima 

drugačije vjerske i etničke pripadnosti, manifestaciju rasističke ideologije kao i 

podcjenjivanje žrtava zločina protiv čovječnosti te da je protivna Ustavu". 

https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
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Što su to autori uopće željeli reći i kome? U pozdravu ZDS koji se koristio u 

Domovinskom ratu nije bilo nikakve općenite mržnje prema ljudima druge vjerske 

i etničke pripadnosti, a najmanje rasizma i podcjenjivanja žrtava zločina! Mržnja 

prema četnicima jer su druge vjerske i etničke pripadnosti? Oni koji su klali na 

Ovčari, razarali Vukovar, Škabrnju, okupirali 1/3 države, natjerali Crvenkapu u 

"štafetu smrti", u Lovasu natjerali mještane da uđu u minsko polje i tako ubili 85 

civila. Ti njihovi postupci za ove suce očito nisu bili iz mržnje niti su smjeli izazvati 

ikakvu mržnju naših branitelja!!! 

Samo na Visokom prekršajnom sudu postoje suci koji se čude k'o pura dreku da 

netko ne ljubi one koji su u tri dana poubijali u Srebrenici 8300 muškaraca. Oko 

20.000 tisuća ljudi ubijeno je u posljednjem ratu kao i više od 400 djece o kojoj 

Frljić i ekipa ne rade posjećene predstave u Kerempuhu. Dragi drugovi i 

drugarice suci Visokog prekršajnog suda, nema tog Ustava ni kaznenog i 

prekršajnog propisa koji će pobjednički narod natjerati da voli one koji su nas 

napali, okupirali, ubijali u našoj zemlji i našoj državi. Vi bi, iz svojih sigurnih i 

mekih fotelja, vjerojatno htjeli da im se naši branitelji još i ispričaju što su uopće 

išli u rat protiv četnika, JNA i pobunjenih Srba. Vas razumije jedino Vučić! 

Međutim, Vi ćete, kad vam bude suđeno, odletjeti jednog dana na krilima smrti u 

oblake, a pobjedonosni ZDS ostat će zauvijek i pratit će vas na vašem putu u 

oblake. 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-

odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/ 

S. poštovanjem, 

Josip Pečarić 

(5.) 
 

Mnoge u RH zanima tko su sve masoni. Tako se uz ime jednog od njih spominje 

i Thompson, jer mu je – valjda – najvažnije što je u životu napravio vezano uz 

Thompsona. Tako ga spominje i Zvonimir Hodak: 

Masonstvo se sada širi kao korona virus u Hrvata. Pojaviše se informacije kako 

imamo tri nova "zaražena": Nevena Budaka, Tvrtka Jakovinu i Krešimira 

Dolenčića... Tako barem tvrde na fejsu. Dvojica su profe na Filozofskom faksu u 

Zagrebu. Osim u masoneriju vjeruju i u Tita i partiju. Vjeruju i u Sorosa i njegove 

donacije. Treći je navodno Šokre Dolenčić. On pak ne vjeruje nikome. Zato je i 

ištekao struju Thompsonu pred pola milijuna ljudi koji su dočekali Vatrene na 

povratku iz Rusije. A on je dočekao njih... 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-

odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/ 

Ništa manje razloga je da se zbog Thompsona prozovu i spomenuti profesori s 

Filozofskog fakulteta, jer oni su u izravnoj vezi s postupkom protiv Thompsona i 

Bojne Čavoglave. Naime, u svezi s tom optužbom je bila i Peticija ZDS, a ovi 

profesori su sudjelovali u zahtjevu s Katedre za povijest da se sve povjesničare 

koji su svojim potpisima branili dostojanstvo hrvatskih branitelja i njihovog 

pozdrava isključe iz strukovnih organizacija. 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
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Ali priča o Thompsonu i masonima je mnogo dublja. Već sam u pismu Miru 

Banoviću spomenuo kako je glavni napad na Thompsona zbog Bojne Čavoglave 

i ZDS počeo s pojavom Memoranduma SANU 2., a prije toga je kako i Hodak 

kaže i 'HOS regularno registriran i to od Račanove vlade' i njegovi simboli. A o 

Thompsonofobije je don Anđelko Kaćunko pisao 2002. godine. 

Mnogi su me upozoravali da je glavni razlog njegova pjesma E, MOJ NARODE 

u kojoj spominje i masone: 

 

Od vremena još od Krista 

Nova lica, scena ista 

Vražje sile se trude 

Da nas ne bude 

 

Antikristi i masoni 

Komunisti ovi, oni 

Šire sotonske fraze 

Da nas poraze 

E, moj narode, e, moj narode 

 

Činjenica da se radi o profesorima koji se spominju ili su u igri da postanu redoviti 

članovi HAZU to se u javnosti pokrenulo pitanje pripadanja raznim sličnim 

društvima i njihovim ulogama u raznim pitanjima. Tako je na portalu 

dragovoljac.com zanimljivo pitanje dano u samom naslovu članka: 

Upravljaju li masoni hrvatskim medijima, kulturom i Kurikularnoreformom? 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-

hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom 

U članku se pitaju o ulozi masona u kurikularnoj reformi ali i o ulozi Rotarijanaca: 

Međutim, ne i Bero Jelinić, član Rotary kluba Zagreb Medvedgrad, koji okuplja 

vrlo utjecajne osobe poput diplomate Gordana Akrapa, rektora Damira Borasa, 

liječnika Stipislava Jadrijevića, bivšeg HDZ-ovog saborskog zastupnika Nediljka 

Matića, bivšeg SDP-ovog ministra Vedrana Mornara, HSS-ovca Božidara 

Pankretića, glumca Borisa Svrtana, te Josipa Roglića, inače sina tajkuna Branka 

Roglića, osobe koja je postala poznata kao sponzor obnove rodne kuže Mike 

Tripala i osoba koja je bila svojevrsni pokrovitelj političkih pretrčavanja Drage 

Prgometa. 

Jelinić i Nacional su iz određenih razloga lansirali u eter masonstvo i šefa DORH-

a i interes usmjerili u sasvim drugom smjeru. Takav razvoj događaja za mnoge je 

očita naznaka da bi i glavni urednik Nacionala, uz članstvo u Rotary kluba Zagreb 

Medvedgrad, mogao biti članom jedne od masonskih loža u Hrvatskoj? 

Zanimljivo je da su danas i Boras i Budak kandidati za izbor u HAZU, a i Jakovina 

je rado viđen gost u Akademiji, 

O Borasovoj kandidaturi napisao sam niz tekstova rugalica. Objavljeni su na 

portalu dragovoljac.com, kao i knjiga „Borasa za akademika“: 

http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/20336-upravljaju-li-masoni-hrvatskim-medijima-kulturom-i-kurikularnom-reformom
http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf
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Zato je itekako zanimljivo pitanje utjecaja akademija, odnosno pitanje 

povezanosti masona i akademija. Tog pitanja se dotiče i veliki hrvatski kolumnist 

i nekadašnji glavni urednik one doista slobodne Slobodne Dalmacije Josip Jović 

u tekstu Jelenić otplovio, tko su utjecajni masoni u ostalim visokim institucijama? 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-

masoni-u-ostalim-visokim-institucijama 

Tako Jović kaže: 

Znamo, primjerice, to da su članovi Svjetske akademije znanosti i umjetnosti koju 

je osnovao Rimski klub, jedna od najmoćnijih masonskih loža, Stjepan Mesić, 

Nadan Vidošević, Ivo Josipović, Budimir Lončar i, u novije vrijeme, Davor 

Bernardić. Bivša predsjednica je članica Trilateralne komisije. Novopečeni 

predsjednik potvrđuje kako je i do njega stigao masonski zov. 

Još 1994. pod vodstvom Nenada Porgesa, tada savjetnika u Vladi, osnovana je 

loža zvana “Ilirija” koja je kao najpogodnijega budućeg predsjednika nominirala 

Mesića, koji će to i postati šest godina poslije.  

Zanimljivo društvo, zar ne? 

Potražio sam popis članova iz RH. Na Internetu se može naći i to: 

http://www.worldacademy.org/view/general-

listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_

locality= 

Zapravo je bilo zabavno vidjeti da su članovi te akademije glavne osobe iz HAZU 

koje spominjem a povodom Peticije ZDS i napadima na mene, moju obitelj, moje 

suradnike pa čak i znanstvene časopise od kojih su dva Q1 časopisi. 

(Vidjeti npr. moje knjige: Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska 

zaklada za znanost, Zagreb, 2017. str. 245.;Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je 

li Akademiji važna znanost, Zagreb, 2017. str. 212.; Matematika, pjesme i 

nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347.; Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 

2019, pp. 317.) 

Bolje da i ne spominjem ulogu predsjednice (i njeno članstvo u Trilaterali što 

spominje Jović) u napadima na „Bojnu“ i ZDS. I o tome imam knjige: Dva pisma 

koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406.; 

Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Kad čovjek sve to vidi može samo zaključiti: 

Još su dobro prošli i Thompson i „Bojna Čavoglave“, zar ne? 

 

Josip Pečarić 

 

(6.) 

(THOMPSONOFOBIJA) 

 
Pitaju me zašto nisam, kada sam pisao o spominjanju masona u Thompsonovoj 

pjesmi E, MOJ NARODE, dao u prilogu tekst don Anđelka Kaćunka o 

Thomsonofobiji napisan iste 2002. godine. (Hrvatsko slovo, 23. 10. 2002. i 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-masoni-u-ostalim-visokim-institucijama
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20322-jelenic-otplovio-tko-su-utjecajni-masoni-u-ostalim-visokim-institucijama
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
http://www.worldacademy.org/view/general-listing?search_api_views_fulltext=&field_address_country=HR&field_address_locality=
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Hrsvijet, 20. 06. 2007. Tekst sam objavio i ja u knjizi „Propade im crvena 

Hrvatska“, Zagreb, 2015. str. 203-208.) 

To je itekako zgodno ponovno pročitati jer je u to vrijeme „Bojna Čavoglave“ bila 

„zločin“ jer je u Domovinskom ratu, pa sve do današnjih dana ledila krv u žilama 

sudionicima fašističke srpske agresije na Hrvatsku i njihovim podupirateljima u 

Hrvatskoj. To je očito i iz Kaćunkovog teksta gdje on spominje "osvetoljubiva 

pjesma 'Čavoglave' koja priziva osvetu i borbu. 

Pozdrav ZDS im je postao zločinački pozdrav tek poslije Memoranduma SANU 

2.: 

O provoditeljima Memoranduma SANU 2 možete čitati iz tjedna u tjedan u 

tekstovima Zvonimira Hodaka. A njima je gotovo uvijek meta i Thompson. Jest 

da je veliki strah u kostima i Bojna, ali ipak Memorandum je obaveza koju ne 

mogu ignorirati: Evo što o svemu tome piše Hodak i danas. Počinje s  

'Desni centar je obična izlizana floskula' 

Pantovčak su lijevi već osvojili i euforično pomolili glave iz svojih ljevičarskih 

brloga ne čekajući proljeće. Tako je suradnica hrvatskog Tanjuga, odnosno Hine, 

Sandra Bartolović prerano zakukurikala uvjerena da su ona i njeni istomišljenici, 

kartaški rečeno, napokon došli na štih. Sigurna u Vladu "desnog centra" u svom 

primitivnom ljevičarenju naša Sandra piše: "Zemlja u kojoj inkvizicija spaljuje 

lutke duginih obitelji zaslužuje isključivo izobilje korona virusa i nestašicu 

zaštitnih maski". Na stranu činjenica da je Hina polako postala Tanjugova sestra 

blizanka i da je ta transformacija prošla nezapaženo, onako ispod radara. 

To što se Vlada RH pravi mutava na ovakav ispad Sandre samo je dokaz da je 

"desni centar" obična izlizana floskula. Hinina suradnica nema pojma o 

referendumu "U ime obitelji" kada se 70% građana opredijelilo za definiciju 

braka između muškarca i žene. To se odnosi i na definiciju obitelji, a sad nam iz 

Tanjuga Sandra javlja o napadu na "duginu obitelj". Hrvatski ljevičari izgubili su 

rat 5. kolovoza 1995. godine, ali zato danas vladaju Hrvatskom i preko SDP-a i 

preko HDZ-a. Svojedobno su obje stranke bjesomučno napadale referendum "U 

ime obitelji", ali narod ih nije podržao pa su popušili. Danas preko Ustavnog suda 

promoviraju "duginu obitelj" kao da se referendum nikada nije ni održao.  

Samo se u Hrvatskoj isplati izgubiti i rat i referendum. I zato trebaju promjene, 

novi ljudi i nove vizije. Kovač, Tomasović, Škoro, Penava, Stier, Brkić... Oni 

trebaju i moraju postaviti sanitarni koridor raspojasanim ljevičarima koji su 

uvjereni da ih je napokon karta krenula. Prvi hrvatski vojnik koji je dao život za 

RH bio je Josip Jović iz Imotskog. Naravno da to Bartolovićka ne zna. Ali i da zna 

ona bi vjerojatno zazivala generala Kadijevića (iz Imotskog) da dođe spašavati 

"duginu obitelj" ili Stazića s crvenom zvijezdom na čelu.  

I što sad? Referendumom smo definirali što je brak i obitelj. U Imotskom su na 

karnevalu spalili istospolnu zajednicu s djetetom Stazićem. Ljevičari su se odmah 

digli na zadnje noge kako je stravično spaljivati "dijete". Međutim, to "dijete" je 

bio Stazić. Stvarno, jadno djetešce! Sad treba zbog nečije sujete i taštine ukinuti 

satiru. Podnositelj kaznene prijave protiv onih koji su organizirali karneval u 

Imotskom je Bauk (komunizma koji baulja RH). Bravo Arsene! On savršeno 

osjeća što je satira, a što kazneno djelo. Klasična satira na koju se valjaju od 
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smijeha za njih je samo kad Pupovčeve Novosti na naslovnici objave sliku glave 

Thompsona između srpa i čekića na kojoj se lijepo vidi kako iz pjevačevog vrata 

teče krv. Isto vrijedi i za predstavu notornog Frljića u Kerempuhu kad on u 

predstavi stavlja živim suvremenicima biskupu Bogoviću, Thompsonu, Željki 

Markić i Hasanbegoviću praseće maske na glavu, pričešćuje ih kokainom i na 

kraju ubija metkom u potiljak. Vrhunska ljevičarska "satira" je kad "dete" Stazić 

cmizdri "jer su u svibnju 1945. godine naši obavili posao šlampavo". 

Film "Ministarstvo ljubavi" izruguje se udovicama branitelja Domovinskog rata, 

Portal Index kod dolaska tijela svetog Leopolda Mandića u RH, opisuje to kao 

"nekrofilske orgije", a spaljivanje krnje s likom Kolinde, Tuđmana i Bozanića za 

ljevičare je vrhunska satira. Mesićevi gnjusni vicevi o Tuđmanu odmah nakon 

njegove smrti ljevičarima su bili tako smiješni. Još se valjaju od smijeha i Arsen i 

Sandra i Sanja Modrić kad su "Novosti" našeg Pupija Crkvu hrvatskih mučenika 

u Udbini nazvali "nacionalnim smetlištem". Urnebes je kad Frljićeva glumica 

vadi iz vagine hrvatsku zastavu, kad Frlja "režira" kako na pozornicu iznose kip 

svetog Ivana Pavla II. s natpisom "zaštitnik pedofila" pa prikazuje oralni seks s 

kipom. Kad netko postavi pitanje u kojoj zemlji mi to živimo onda se orkestrirano 

javljaju Sandre Bartolović, Sanje Modrić, Žonje, Rudanice i započinje 

prožvakano lamentiranje o opasnosti od ekstremne desnice, fašizma, šovinizma... 

Pri tome potpuno zaboravljaju da je rat u RH započeo čvrsti "antifašist" Slobodan 

Milošević. 

Samo se neke smije pljuvati i spaljivati 

Imamo novu ažuriranu aplikaciju u Hrvatskoj koga se smije pljuvati i spaljivati. 

Tuđmana, Plenkovića, Kolindu, Bozanića, "desničare", Crkvu... ali "dete" 

Stazića, Tita, Pupovca...nikako jer je to onda odmah govor mržnje i šovinizam. 

Beljakovo "čuđenje" o samo 100 ubijenih emigranata od strane UDB-e, e to je 

vrhunska satira. Oduševljava me po tko zna koji put i legendarni podoficir 

JNA Ante Tomić. Jedini je on shvatio pravu dimenziju "dugine obitelji". Jedini je 

on shvatio kako produžiti kratku pamet. Kaže: "Čitav Generalski zbor nije 

napravio nešto tako hrabro i odvažno kao ovaj par. Njihovo junaštvo, vjerujte, 

veće je od Oluje i Vukovara"(!!!). Ne smješkajte se cinično. Naš Ante to zaista 

iskreno vjeruje. 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-

da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/ 

O posebno zanimljivoj manifestaciji Thomsonofobije iz vremena kada je to 

definirao don Kaćunko piše mi Miro Banović: 

 

Naslov:  "Za dom spremni" na Jelačićevom trgu 2003. 

Datum:  Sat, 29 Feb 2020 23:18:51 +0100 

Šalje:  Miro Banović  

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

Slučajno sam naišao na video, snimku dočeka zlatnih rukometaša sa svjetskog 

prvenstva, 2003. godine. Netko mi je rekao da su tada rukometaši tražili (i pjevali) 

zajedno s Thompsonom i Bojnu Čavoglave. Ne znam je li to istina, tu snimku nisam 

nigdje vidio (ako je uopće snimljeno). Međutim, ima ova gdje rukometaši s 

https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
https://direktno.hr/kolumne/sve-sto-se-dogada-u-hrvatskoj-navodi-na-zakljucak-da-se-bivsi-komunisti-kao-dosljedni-ateisti-ne-daju-krstiti-argumentima-184175/
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Thompsonom pjevaju "Lijepa li si". U sred pjesme Marko Perković Thompson s 

pozornice 3x viču "ZA DOM" a narod 3x odgovara "SPREMNI". 

Video je dugačak, ovo je poveznica na taj  

trenutak: https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215 (ako je poveznica ispravna 

trebalo bi vam otvoriti video na 1 sat 43 minute i 35 sekundi). 

Ako malo vratite natrag, i pogledate i ostale kadrove s prepunog Trga bana 

Jelačića, vidjet ćete da je ogromna zastava koja ima grb s prvim bijelim poljem 

gore kraj bana. Takvih zastava ima i po ostatku trga, zajedno i sa svakakvim 

drugim varijantama hrvatskih povijesnih zastava. 

Podsjećam, u to vrijeme predsjednik je bio ustaša Mesić, premijer Račan, to je 

početak veljače 2003. 

A zapravo o tome slučaju sam pisao i prvi upozorio da će se Srpsko-hrvatskoj 

koaliciji na vlasti dogoditi isto kao kada su rukometašima zabranili nastup 

Thompsona na proslavi tog svjetskog prvenstva. O tome sam pisao u knjizi  

MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, ali knjiga nije bila zanimljiva 

čitateljima. Valjda im nije jasno da se pjesme odnose na Thompsona, a nogomet 

na vatrene i da je tu upravo Thompson veza i s nogometašima i rukometašima. 

Poglavlje NOGOMET, THOMPSON i MATEMATIKA je na str. 249-340, a 

recimo već u tekstu THOMPSONA NE ŽELE NA DOČEKU VATRENIH! Dana 

je najava ponavljanje priče s dočeka rukometaša – svjetskih prvaka: 

Kada je 2003. rukometna reprezentacija osvojila svjetsko prvenstvo željeli su da 

im pjeva Thompson. Zabranili su, ali su ga svjetski prvacii pak 'prošvercali'. I 

zapjevao je Bojnu Čavoglave. Evo što sam o tome napisao u tekstu: Neka pate kad 

im smeta, Hrvatska je prvak svijeta! Hrvatsko slovo, 28. veljače 2003.:  

Prema Vjesniku od 5. veljače, za eksces na dočeku rukometne reprezentacije 

Hrvatske, kazao je da bi morao provjeriti, ali misli da se „nikad pred tolikim 

brojem ljudi, ruka nije dizala na ustaški pozdrav… Čak je tri puta Thompson 

uzviknuo „Za Dom“, a masa mu uglas odgovorila: „Spremni“.  

„Pozdrav „Za dom spremni!“, „uči“ nas Slavko Goldstein u Novom listu od 6. 

veljače, „oproštajni je pozdrav Europi i najkraći put prema povratku u 

međusobno klanje na Balkanu, sve dok nas i odande ne izbace.“ 

Kakve li tek duševne boli podnose Goldsteini, vjerujući da nas neki mogu izbaciti 

i s njihova Balkana? 

Vidimo kako je još Slavko Goldstein tada upozoravao sve i u Srbiji i njihove sluge 

u RH da je ZDS ono što treba biti glavna meta napada na Domovinski rat i 

Hrvatsku. 

Potpuno drugačija priča je bila kada je u naslovu knjige bilo i ime glavnog 

protagonista Josipa Šimunića (Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, 

str. 362.). Ogromna posjećenost, uz veliku reportažu jednog “Nacionala”. 

Vjerovali ili ne*? 

https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-

spremni-i-rusili-plenkovica/  

Da je riječ matematika u naslovu knjige „opasna“ za čitatelje pokazala je 

„sudbina“ knjige Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, pp. 317. 

https://youtu.be/D_Sz69JBq6g?t=6215
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
https://www.nacional.hr/u-srcu-hvidra-e-slavili-ustaski-pozdrav-za-dom-spremni-i-rusili-plenkovica/
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Naime, knjiga na najbolji mogući način pokazuje koliki su poslušnici hrvatski 

političari, pa čak i oni koji su nekakvi znanstvenici. Napali su i časopise koji su 

po svjetskim mjerilima među najboljim hrvatskim znanstvenim časopisima i koji 

su Q1 časopisi, a sve zbog ZDS i Bojne Čavoglave. Sve zbog Memoranduma 

SANU 2 koji hrvatski političari moraju vjerno provoditi. Knjiga je posvećena 

njihovim žrtvama – časopisima, a na predstavljanje su se bojali doći i oni koji su 

među najzaslužniji za uspjeh tih časopisa.  

Da, ta THOMSONOFOBIJA čuda stvara, zar ne* 

 

Josip Pečarić 
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SRPSKO-HRVATSKA KOALICIJA I DON JOSIP 

DELAŠ 

 
Jedan kolega iz Splita komentira moj prethodni tekst U IME NARODA - 

DRŽAVA I CRKVA PROTIV DON DELAŠA, III.: 

Odlično, Josipe! Poznajem don Delaša dobro, to je jedan divan čovjek i svećenik! 

Tekst je objavio portal narod.hr: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21030-u-ime-naroda-drzava-i-crkva-

protiv-don-delasa-iii 

Meni je posebno znakovito to što taj slučaj sjajno demaskira srpsko-hrvatsku 

koaliciju koja vlada Hrvatskom. Umjesto da napadaju one koji krše zakon što su 

tako zorno pokazali snimci napada na crkvu, njima su problem oni koji su branili 

upad u crkvu onih kojima je rečeno da ih tamo ne žele. 

Iako sam o tome pisao u prethodnim tekstovima ipak itekako je važno što o tome 

piše naš sjajni odvjetnik i kolumnist Zvonimir Hodak u tekstu Komunjare silom 

žele na misu don Joze Delaša, a vjernici im ne daju: 

To je, naravno, uvijek izazivalo najtvrđu boljševičku mržnju na Crkvu. Zato se ne 

treba čuditi kad jedan notorni Matija Babić nazove javno Isusa "židovskim 

zombijem", a Sveti Križ "nekim ku*cem". I to na Veliku subotu u državi u kojoj 

živi 86 posto katolika koji slave Uskrs. Osobno me boli ona stvar za njegov 

"progresivni" portal. Ali, recimo, novinarku Živanu Živković koja se htjela 

ugurati u crkvu i mobitelom snimiti održavanje mise u Splitu ništa ne boli 

(ponajmanje pričepljena ruka), ali zato ona voli Matiju. Ona je Matijina "žena 

rebro...čiju je on pojeo jabuku". Razglašujući na svom portalu Živanine 

pretrpljene strahote podigao je takvu medijsku hajku kakvu nisu znali prirediti ni 

Joža Manolić ni drugovi u kožnatim kaputima još tamo u "demokratskom 

socijalizmu". 

Atipična situacija za zemlju koja se obračunala s komunizmom 

Situacija je krajnje atipična za jednu zemlju koja se na bojnom polju "obračunala 

s komunizmom". Na jednoj strani dobili smo same pravovjerne partizane, biskupa, 

Stožer civilne zaštite, masone, Slobodnu Dalmaciju, Jutarnji, Večernji, HINA-u, 

a na drugoj neposlušnog župnika don Jozu i rijetke, ali ratoborne vjernike. 

Čitajući Jutarnji od 14. travnja ugledah naslov: "Napadačima prijeti pet godina 

zatvora, a župnika štiti Kanonski zakonik". Autor teksta je Saša Ljubičić. U 

musaku je umiješan i "sociolog religije", notorna komunjara, Ivica Maštruko. 

Kad sam ugledao članak pomislih kako je Živana u frci jer joj prijeti pet godina 

zatvora. Međutim, čitajući članak uvidjeh o čemu se tu radi. K'o iz filma Stanlio i 

Olio na slici se jasno vidi pet do šest osoba kako pokušavaju silom prodrijeti u 

crkvu. Svi pedantno drže "socijalnu distancu" od dva milimetra. Živana je 

spriječila da "napadači" zatvore vrata crkve tako da je gurnula svoju desnu nogu 

između dvaju krila vrata, a ostali "progresivci", k'o u grupnom seksu, jurišaju na 

vrata. "Napadači" iznutra drže kvaku i ne daju "napadnutima" da silom uđu na 

misu. 

Povijesna transformacija i neočekivani obrat 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21030-u-ime-naroda-drzava-i-crkva-protiv-don-delasa-iii
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21030-u-ime-naroda-drzava-i-crkva-protiv-don-delasa-iii
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Sad vidite povijesnu transformaciju na djelu. Komunjare silom žele na misu don 

Joze Delaša, a vjernici im ne daju. Jedna vrsta neočekivanog obrata. Iz foto arhive 

"napadnutih" vidi se da je u crkvi poštovana "socijalna distanca" i to je s pravnog 

aspekta zakonito, pa i odgovorno ponašanje vjernika. Ono što je Nacionalni stožer 

tražio, to su vjernici za vrijeme mise i poštivali. Međutim, to što su ultra lijevi 

"intelektualni proleteri" željeli doći do "dobre medijske robe", a što im nije 

uspjelo, to je njihov problem. "Dobra medijska roba" je i svaka sjednica užeg 

kabineta Vlade RH, ali ni Živani ni drugim medijskim ekipama ne pada ni na 

pamet da se silom probiju na tu sjednici jer to od njih traže njihovi, u pravilu, 

ljevičarski urednici. 

Netko će reći da se kod mene radi o laganoj paranoji. Vladaju ljevičari, urednici 

su ljevičari, golubovi su ljevičari, nevladine udruge su uglavnom lijeve itd. No, 

analizirajte činjenice pa možda produžite svoju kratku pamet. Recimo, urednik 

Otvorenog na HRT-u Denis Latin, ultra je ljevičar; urednik Obzora u Večernjaku 

Goran Gerovac, ultra ljevičar; glavni urednici Večernjeg, Jutarnjeg, Slobodne, 

Novog Lista, RTL-a, Nove TV, N1, svi su prononsirani lijevo orijentirani medijski 

djelatnici. Treba li još nabrajati? I sad, kad naša Živana krene razvaljivati 

"klerofašiste" onda samo Generalićevi hlebinci mogu očekivati objektivno 

prezentiranje onoga što se zaista dogodilo. Napokon su hrvatski pravoslavci 

odlučili demaskirati hrvatske katolike koji su se drznuli jedan sat posvetiti na misi 

Isusu Kristu. U taj sat vremena lijevi talibani, iako socijalno distancirani, 

izvrgnuli su se "općoj opasnosti". Otvrdnuli su oni bježeći četiri godine po 

šumama i gorama od "nadmoćnog neprijatelja". 

'Ovoga nije bilo ni u komunizmu' 

Reprizu smo imali na sam Uskrs. Policajci u civilu su sprečavali ulazak vjernika 

u crkvu na Sirobuju... "Zatucani klerosi" skandirali su: "Ovoga nije bilo ni u 

komunizmu".  

https://direktno.hr/kolumne/komunjare-silom-zele-misu-don-joze-delasa-

vjernici-im-ne-daju-191140/ 

Da, zapravo nema velike razlike tko je iz srpsko-hrvatske koalicije glavni u RH. 

Kada je Milanović bio premijer tada je pater Ike Mandurić štitio hrvatske 

branitelje od nasrtaja hrvatske policije na crkvu sv. Marka.  

Zapravo je nevjerojatno kako je velika uloga „Bujice“ i „Hrvatskog tjednika“ u 

širenju istine o mnogo čemu pa i o ovom slučaju. 

Zato su stalno na udaru.  

Meni su posebno bili zanimljivi predsjednički izbori. Upravo je u nizu emisija 

„Bujice“ pokazano kako je Milanović Plenkovićev kandidat. To je sigurno znala 

bivša predsjednica ali je unatoč anketama po kojima bi u drugom krugu i nju i 

Milanovića pobjedio Škoro ipak pomogla da se eliminira Milanoviću opasni 

kandidat. U knjizi VRATITI HRVATSKU NARODU koja je dana na portalu 

dragovoljac.com nalazi se niz tekstova koji govore o tome, govore o onome što i 

danas možete naći na portalu narod.hr. Da, slika govori više od riječi: 

Meni je zato zabavno vidjeti kako su oni koji su pomagali Milanoviću glasujući 

za bivšu predsjednicu ogorčeni na Škoru ili „Bujicu“. 

https://direktno.hr/kolumne/komunjare-silom-zele-misu-don-joze-delasa-vjernici-im-ne-daju-191140/
https://direktno.hr/kolumne/komunjare-silom-zele-misu-don-joze-delasa-vjernici-im-ne-daju-191140/
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Sjećam se jednog reagiranja u Hrvatskom tjedniku pod naslovom „Čestitke Škori, 

postigao je što je želio, doveo je komuniste i Milanovića na čelo države. Da, 

gornja slika zorno pokazuje kako se autorica opravdava za svoje zasluge u tome. 

Ili doista misli da je na toj slici Škoro a ne Plenković. Ali sjajno je kako je ona 

pobrojala sve koje su krivci što je na toj slici po njoj Škoro a ne Plenković: 

Bujanec, Hasanbegović, Olujić, Mišetić, Radelić, Domazet-Lošo, Jurčević, 

Zekanović, Pečarić, Tomašić,.. Zapravo vidi se da je itekako pratila „Bujice“ i 

nabrojala sudionike te emisije koji su joj krivci što je tadašnja predsjednica bila 

kandidat Plenkovića tj. Pupovca. 

Još me je više obradovao jedan prijatelj koji je izravno optužio Bujanca 

(“Apologija Bujanca i njegove Bujice“), jer eto „njegova Bujica je u dobrom 

dijelu pridonijela padu jedne plemenite žene“. 

Nisam mogao vjerovati da je ono o čemu sam govorio i pisao o bivšoj predsjednici 

nešto za što se može definirati kao plemenito. Naime u spomenutoj mojoj knjizi 

možete naći i dio: 

Nedavno sam povodom Izbora bio pozvan gostovati u „Bujici“ i „Podcastu 

Velebit“.: 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4 (blizu 37,000 pregleda) 

https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg (preko 32,000 pregleda). 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4
https://www.youtube.com/watch?v=xdE_tQ_LBgg
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U obje emisije sam govorio o tome da je osveta o kojoj sam Vam pisao i u gornjem, 

ali i u drugim pismima, počela poslije Vašeg napada na Peticiju ZDS.  

Vjerojatno će Vam biti posebno zanimljiv dio s Podcasta kada sam se slatko 

nasmijao na Juričevu priču kojom je komentirao te moje tvrdnje.  

Naime, on je ispričao i događaj kada je on izgubio posao na toj televiziji kada se 

narugao onima koji napadaju pozdrav ZDS. Rečeno mu je da je zahtjev došao iz 

Vašeg ureda. 

Doista sam se morao nasmijati. Toliko me je to podsjetilo na onu priču kada je 

Demonsten pao s krova. Okupili se ljudi oko njega i upitaše ga:  

-Da dovedemo doktora? 

- Ne, dovedite mi nekoga tko je pao s krova, odgovorio je. 

Kada sam to spomenuo prijatelju njemu to nije ništa značilo.  

Meni je osveta djeci zbog navodnih grijeha roditelja dno dna, a očito mom 

prijatelju to je nešto plemenito! 

Jasno mi je zašto moj prijatelj koji na taj način razumije pojam plemenitost, više 

rado ne sluša Bujicu.  

A Bujica je natjerala i danas Stožer, zajedno s Hrvatskim tjednikom, da objasne 

da nisu svi umrli zbog korona virusa. Vidjeli smo da postoje i oni koji drugačije 

misle, a vrhunski su stručnjaci. Na kraju vidjeli smo preko don Josipa Delaša 

pravo lice Srpsko-hrvatske koalicije. 

 

Josip Pečarić 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21104-srpsko-hrvatska-koalicija-i-don-

josip-delas 
 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/21104-srpsko-hrvatska-koalicija-i-don-josip-delas
http://dragovoljac.com/index.php/razno/21104-srpsko-hrvatska-koalicija-i-don-josip-delas
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ODGOVOR DR. SC. STIJEPU MIJOVIĆ KOČANU 
 

Naslov:  Odgovor Kočanu 

Datum:  Mon, 19 Aug 2019 08:55:54 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

DRAGI STIJEPO, 

PRENIO SAM POZDRAVE. 

U SVEZI MOJIH KOMENTARA O KOJIMA PIŠEŠ ŠALJEM TI LINK NA 

NAJNOVIJI TEKST ZVONIMIRA HODAKA.  

NARAVNO "OBRAĐUJEMO" ISTO I NA SLIČA NAČIN:) 

 

LIJEVOM NAŠOM 

 

JESAM LI PREKRŠIO ZAKON JER PLAĆAM U USTAŠKIM I ZLOČINAČKIM 

KUNAMA? 

 

Autor 

Zvonimir Hodak 

 

Glavni “glazbeni“ urednik RH g. Vučić nedavno je blago i dobronamjerno poslao 

poruku susjednoj “ustašiji“: ”Pevaju nam Čavoglave, prete se da će nas njihova 

ruka da stigne i u Srbiji… Šta je ovo bre! Pobedili smo u Kosovskoj bitci i nedavno 

u “Oluji“, a oni i dalje prete”. 

 

Naravno, kolumnu treba pročitati cijelu:) 

 

https://direktno.hr/kolumne/jesam-li-prekrsio-zakon-jer-placam-u-ustaskim-i-

zlocinackim-kunama-164664/ 

Pozz 

Joško 

(…) 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/kolumne/jesam-li-prekrsio-zakon-jer-placam-u-ustaskim-i-zlocinackim-kunama-164664/
https://direktno.hr/kolumne/jesam-li-prekrsio-zakon-jer-placam-u-ustaskim-i-zlocinackim-kunama-164664/
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REVIZIONISTI U HAZU, ZAGREB, 2020. 

 

 

PISMO PROF. DR. SC. IVU RENDIĆ-MIOČEVIĆU 

 
Poštovani kolega Rendić-Miočević, 

 

Zahvaljujem Vam se na podršci u ovim teškim trenutcima Vašeg života; kao i na 

poslanom članku koji je objavljen na portalu HR Svijet, a Vijenac ga je odbio 

(???):  

Oslobađanje povijesne istine od antirevizionista / Skica za drukčiju noviju 

hrvatsku povijest / Tko se boji znanstvenoga povijesnog revizionizma? 

Vaš tekst doista govori o predstavnicima – kako kaže prof. Tuđman - propale 

povijesne paradigme one jugo-komunističke. 

A radi se o paradigmi koju propagiraju oni za koje je veliki hrvatski književnik 

rekao da STRASNO MRZE SVOJ NAROD. 

Stalno im za prikrivanje te njihove mržnje, njihovih zločina i zločina njihovih 

roditelja služi optuživanje svih i svega za ustašluk. 

A dr. sc. Dubravko Ljubić (doktor pravnih znanosti!) piše o NDH slijedeće: 

Promatrajući režim NDH kao povijesnu činjenicu, korektno je kazati da taj režim 

ne treba demonizirati ni više ni manje nego u istoj mjeri sa svim drugim tadašnjim 

marionetskim režimima. Sadržajno režim NDH se u bitnom po ničem nije 

razlikovao od primjerice onog u Quislingovoj Norveškoj, Pétainovoj Francuskoj, 

a da ne govorimo o Horthyjevoj Mađarskoj, Antonescuovoj Rumunjskoj, ili 

Bugarskoj cara Borisa III. Jedini režim s kojim se NDH nije mogla usporediti bio 

je onaj u Srbiji. Teško se komparirati s režimom koji je u samo godinu i pol dana 

uspio deklarirati svoj teritorij očišćen od Židova. Svoj slavni domet, koji se 

sastojao prema povijesnim izvorima u 27.000 ubijenih i 8.000 deportiranih osoba, 
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spomenuti režim je obilježio i prigodnom edicijom poštanskih maraka adekvatnog 

sadržaja. Sa takvim mentalnim sklopom je doista nemoguće bilo što uspoređivati. 

https://projektvelebit.com/antifasisticka-farsa-poraz-zdravog-razuma/  

Zapravo dr pravnih znanosti pokazuje koliko sam u pravu kada sam o njima 

govorio kao o SRPSKIM SLUGAMA! 

O tome zapravo govori već naslov teksta u Hrvatskom tjedniku od 21. 5. 2020.: 

KAD ZNANSTVENICI PROGOVORE, ŠARLATANI BJEŽE U MIŠJE RUPE. 

Izdvojimo: 

Kako su ugledni povjesničari dr. Nikica Barič i dr. Davor Marijan, svaki u svome 

slučaju, razotkrili svu intelektualnu bijedu i neznanje šarlatana Hrvoja Klasića i 

Mirjane Kasapovič 

Dr. Nikica Barić pomeo je pod s povjesničarom Hrvojem Klasićem dokazavši mu 

da je amater koji izmišlja i ne koristi se izvorima ni literaturom... 

Dr. Davor Marijan podučio je Mirjanu Kasapovič, stručnjakinju za ideološke 

procjene iz doba SKJ, koja ga je prozvala za revizionizam da 'bez revizije i 

revizionista historija bi i dalje bila samo štura politička događajnica kombinirana 

sa zbirkom mitova u čije se posvećene istine ne smije dirati 

Zapravo i ovi hrvatski povjesničari kažu isto što mi je napisao predsjednik DHK-

a prof. Đuro Vidmarović: 

Naslov:  Odg: Fwd: TUĐMAN IM JE RODONAČELNIK POVIJESNOG 

„REVIZIONIZMA“(PISMO HAZU) 

Datum:  Sat, 23 May 2020 16:56:23 +0200 

Šalje:  dvidmarovic 

Prima:  'Josip Pecaric' <pecaric@element.hr> 

 

Zahvaljujem na obavijesti. Na žalost, siguran sam da se moji nekadašnji profesori 

Ljubo Boban, Jaroslav Šidak, Ljerka Kuntić, Mirjana Gros, Nada Klaić, Dionizije 

Sabadoš… stide njihovih današnjih nasljednika. 

 

I veliki hrvatski kolumnist odvjetnik Zvonimir Hodak u najnovijoj kolumni 

spominje predstavnike propale jugo-komunističke paradigme na način koji oni 

jedino i zaslužuju. Ruga im se: 

Gledam kviz HRT-a ''Tko želi biti milijunaš'' s Tarikom Filipovićem. Kandidati 

su solidnog znanja. Ali, zna ''znanje'' i HRT. Lukava i dvosmislena pitanja, puna 

zamki i navlakuša. Nekako vjerujem da kod sastavljanja pitanja pomaže njihov 

''kućni'' povjesničar Hrvoje Klasić. Tu su još Jakovina, Markovina, Goldstein...  

Recimo, teorijica na kojoj egzistiraju gore navedeni ''istoričari'' je i ona o 

''agresiji'' Hrvatske na BiH. Koliko je o tome zamračenih papira i prolivene tinte 

raznih jugo proroka. Klasić, Jakovina, Mesić, Josipović i da ih ne nabrajam 

dalje... Pitanje glasi: ako su Hrvati počinili agresiju na BiH, zašto napadnuti 

muslimani nisu bježali u Srbiju, a ne u Hrvatsku? Zašto je oko 500.000 

Tuđmanovih navodnih ''žrtava'' zbrisalo u hotele diljem RH i preko Hrvatske u 

Njemačku? Zašto je preko Hrvatske dolazilo oružje u BiH, ali i mudžahedini...?  

https://projektvelebit.com/antifasisticka-farsa-poraz-zdravog-razuma/
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https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-

pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-

kojoj-je-on-to-vojsci-195202/ 

A vidim da i Vi na sličan način govorite o jednom od njih: Komesar Markovina. 

Jedan prijatelj mi je u komentaru poslao i link na dio u kome ga citirate: 

https://www.youtube.com/watch?v=UvHJAM0uYgY 

Naravno, posebno mi je drago što ste spomenuli i nešto o čemu sam i sam često 

pisao: 

 U istome Vijencu prozvani autor tvrdi da se A. Pavelić u predratnome razdoblju 

može ocijeniti kao antifašist. Istina! Naime imao je protivnika – kraljevu fašističku 

diktaturu. Štoviše, danas u Hrvatskoj inkriminirani (bez potrebitoga zakona) 

pozdrav „Za dom spremni“ kojim se Pavelić koristio u svezi s Ličkim ustankom 

1932. antimonarhofašistički je poklik. 

Nedavno sam u prepisci s jednim našim povjesničarem iskazao svoje 

nezadovoljstvo i s njihovim interpretacijama ZDS. Oni po pravilu prihvaćaju 

tvrdnju o fašističkom pozdravu. Evo nekih mojih komentara: 

A već sam polemizirao i s jednim Vašim kolegom koji zna da je Pavelić bio na 

čelu ustaša i domobrana, koji je objavio kako su njegovi domobrani imali zastavu 

i tvrdili da je ZDS domobranski pozdrav, ali je njemu Pavelić toliko minoran i 

nebitan u tome, pa se valjda on nije usudio protusloviti tome u objasniti im da je 

to ustaški pozdrav. Ali zato je valjda svim hrvatskim povjesničarima to jasno pa 

im je ZDS ustaški pozdrav. Na žalost meni kao matematičaru je to glupo bez 

obzira što se svi slažete u tome! 

 

A što se tiče ZDS i naših povesničarima smiješno mi je kada vidim da nikome nije 

palo na pamet da je samom Paveliću itekako to bio domobranski pozdrav jer mu 

je bilo draže da je prihvaćen mnogo šire u narod, a to je i potvrđeno u NDH jer 

su ga Ustaše koristile samo godinu dana.  

 

To me i dalje uvjerava da vi kalkulirate i pazite da se ne zamjerite što ja 

razumjem... Drugo je ZDS zbog kojega sam imao frontalni napad na sve oko 

mene. Vidiš da im je i sada ZDS veći problem i od Jasenovca.  

 

Vi ste profesore Rendić-Miočeviću jedan od rijetkih koji niste kalkulirali! 

 

S poštovanjem,  

Vaš, 

Josip Pečarić 

 

 

 

 

 

https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-kojoj-je-on-to-vojsci-195202/
https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-kojoj-je-on-to-vojsci-195202/
https://direktno.hr/kolumne/ljevicari-olajavaju-krsticevica-ratnog-generala-i-pobjednika-ali-ne-pitaju-kako-je-do-stana-u-centru-zagreba-dosao-matula-a-u-kojoj-je-on-to-vojsci-195202/
https://www.youtube.com/watch?v=UvHJAM0uYgY
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LIJEPO JE BITI REVIZIONIST 

 
TALK show Ćirilica na srpskoj Happy TV vjerojatno je najgledanija dijaloška 

emisija u susjednoj državi, U najnovijoj Ćirilici je, pak, glavna tema bila Hrvatska, 

a snimka emisije od 28. siječnja objavljena je na YouTubeu pod nazivom 

“Tuđmanov krvavi plan - nitko nije odgovarao za zločine nad Srbima”: 

https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-

pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala  

S ponosom sam doznao da sam i tamo, kao i u RH ponovo proglašen 

revizionistom: 

„(Savo) Štrbac je spomenuo revizionističku knjigu Josipa Pečarića i Stjepana 

Razuma o “Razotkrivanju jasenovačke laži”, kao i filoustaške filmove Jakova 

Sedlara, kojega je opisao kao “čovjeka svjetskog glasa”. 

I sam sam o mom revizionizmu govorio na predstavljanju knjige jer doista je 

velika pohvala kada vas prozivaju ljudi koji se bore protiv revizije povijesti 

stvorene u jugo-komunističkoj totalitarnoj državi. S obzirom na tu današnju hajku 

očito je koliko su svjesni da im ta lažna povijest predstavlja kulu od karata što je 

tako simbolično pokazao njihov propagandist s Filozofskog fakulteta Klasić kada 

je pobjegao od TV sučeljavanja s Igorom Vukićem.  

Vidim da je i o tome pisao g. Josip Frković; 

http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-

istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/  

Izdvojio je i ono o revizionizmu u knjizi Goldsteinovih i glavnom revizionisti dr. 

Franji Tuđmanu, pa i onu usporedbu tog veličanja moga revizionističkog rada:  

„Po izmišljanju bi Tuđmanu u nekim aspektima eventualno mogao konkurirati 

njegov kolega, također akademik Josip Pečarić.“ 

Na istom portalu tiskan je i tekst Mladena Pavkovića MOGU LI PEČARIĆ I 

RAZUM KNJIGU O JASENOVCU PROMOVIRATI U BEOGRADU? 

http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-

u-beogradu/  

Ipak su oni koji su protiv revizije povijesti u RH napredniji jer su tražili zabranu 

predstavljanja. Dakle oni i oni kojima služe u Srbiji razlikuju se samo u nijansama. 

Zapravo to je meni sjajno pokazao nekadašnji predsjednik Društva izraelsko-

hrvatskog prijateljstva g. Mihael Mišo Montilju. Bilo je to prije dvadeset godina i 

predavanja hrvatske pravednice među narodima o Stepincu u prostorijama 

Montiljeva Društva. Na odlasku sam se predstavio g. Montilju i bio iznenađen 

kada je on počeo hvaliti moj tekst objavljen u Hrvatskom slovu za koji je tvrdio 

da ga treba prevesti i na hebrejski i na engleski tako da ga mogu čitati i u Izraelu. 

Jednom mlađem članu svog društva rekao je da sam ja „veliki prijatelj Židovskog 

naroda“. Uvijek sam mislio da je ono što je g. Montilja posebno navelo za takav 

stav bio moje razmišljanje o ponašanju Židova u RH. To je dano i u mojoj knjizi 

„Srpski mit o Jasenovcu“ iz 1998., str. 172.: 

„Ipak činjenica da je Tuđmanova knjiga napadana zbog citiranja Prnjatovića, a 

nisu na isti način napadane spomenute knjige tiskane u Beogradu, jedino je 

https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala
https://amp.index.hr/article/2060030/u-vucicevoj-omiljenoj-emisiji-dva-sata-pricali-o-hrvatskoj-evo-najvecih-provala
http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/
http://www.tjedno.hr/knjiga-akademika-pecarica-i-dr-razuma-donosi-konacnu-istinu-o-18-600-logorasa-u-jasenovcu-i-1360-smrtno-stradalih/
http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-u-beogradu/
http://www.tjedno.hr/mogu-li-pecaric-i-razum-knjigu-o-jasenovcu-promovirati-u-beogradu/
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moguće objasniti spoznajom o teškom položaju Židova u Srbiji kroz cijelu 

povijest i zabrinutost Židova diljem svijeta za sudbinu Židova u današnjoj Srbiji. 

Vjerojatno je i cilj najnovijih tiskanja ovih izjava u Beogradu – pritisak na 

Židove.“  

Zapravo Montiljevo reagiranje ne iznenađuje. Bio je Židov i volio Hrvatsku. Taj 

tekst nisu napali oni drugi koji su postali Židovi poslije Jugoslavenstva, ali već 

slijedeći moj tekst su napali. 

O najnovijem ponašanju nekih židovskih udruga u RH pogledajte izvrsnu 

raščlambu hrvatskog književnika i kolumniste Javora Novaka: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-

smrti-ne-cu-pitati.html  

Kada su Srpske novosti uz revizionizam (povijesti napisane u zločinačkom 

totalitarnom sustavu) započele hajku na samo predstavljanje knjige Razotkrivena 

Jasenovačka laž posebno su upozorili i na Peticiju ZDS. 

https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-

dvorani 

Zanimljivo je da u napadima po svijetu izostavljaju autore (jedan je akademik, a 

drugi doktor znanosti). Očito tamo netko ima malo soli u glavi.  

Zapravo napadati pozdrav s kojim su mnogi branitelji obranili svoju domovinu od 

fašističke agresije kakvu smo imali u Domovinskom ratu je čist rasizam. Ali zar 

nije rasizam bila i zabrana Hrvatima da se brane od strane UN-a (Embargo na 

uvoz oružja). Taj rasizam imamo i danas – pogledajte nastup Zvonimira Hodaka 

u jučerašnjoj Bujici ili: 

 https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-

evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/  

Hodak je vrstan odvjetnik, ali evo i razmišljanja jednog doktora pravnih znanosti. 

Dr. sc. Dubravko Ljubić u dijelu teksta nazvanog “Za dom spremni” nije pozdrav 

kaže: 

Izraz kojega su u svom grbu imale legitimne vojne postrojbe hrvatske vojske ne 

sadrži nikakav pozdrav. Pozdrav je uvriježeni način iskazivanja blagonaklonosti 

pri susretu ili rastanku dvije ili više osoba. Verbalno, to je iskazivanje kratke riječi 

ili fraze svojstvene određenoj kulturi, a u fizičkom smislu može se manifestirati 

kroz različite gestikulacije. Izričaj sa grba HOS-a je poruka, slična onoj koju 

primjerice američki marinci nalaze u izrazu sempre fi koji znači uvijek vjeran; 

vjeran Bogu, zemlji. Prema tome, takva poruka ne može se dovoditi u kontekst 

bilo kakvog značenja vezanog uz neke sadržaje iz prošlosti. Ona se, s obzirom na 

vrijeme svog nastanka, isključivo može tumačiti kao spremnost podnošenja žrtve 

za obranu samostalnosti i cjelovitosti domovine predstavljene kroz pojam doma i 

nikako drugačije. 

https://projektvelebit.com/u-ime-naroda-za-narusavanje-bratstva-i-jedinstva/  

Naravno hrvatska vlast bi mogla zaustaviti ova i slična protuhrvatska djelovanja. 

A ona ih financira pa ne čudi što Hodak kaže: 

"Presudu još nismo dobili u pisanom obliku, nego smo je samo vidjeli po 

portalima. Naravno, Europski sud za ljudska prava nije je poslao hrvatskim 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-smrti-ne-cu-pitati.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/j-novak/31135-j-novak-na-dan-oceve-smrti-ne-cu-pitati.html
https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-dvorani
https://www.portalnovosti.com/promocija-revizionisticke-knjige-u-crkvenoj-dvorani
https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/
https://direktno.hr/direkt/hodak-direktno-pisao-sam-simunicevu-tuzbu-o-zds-evo-zasto-ju-europski-sud-ljudska-prava-odbio-razmat-145716/
https://projektvelebit.com/u-ime-naroda-za-narusavanje-bratstva-i-jedinstva/
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portalima; to im je lansirao netko tko ima pristup tim informacijama, iz 

Ministarstva pravosuđa." 

Naravno, kada već neki u hrvatskim vlastima mogu pokazivati svoj rasizam prema 

Hrvatima, zašto ne bi i taj sud: 

„Sud navodi da je Šimunić, "poznati nogometaš i idol mnogim navijačima morao 

biti svjestan mogućeg negativnog utjecaja na ponašanje publike i da se morao 

suzdržati od tog". 

Jasno je rasizam njihova tvrdnja da Šimuniću ne smije biti važna obrana svoje 

domovine od fašističke srpske agresije, pa nije smio ponavljati poklik onih koji su 

je svojom krvlju obranili. 

Da imamo hrvatsku vlast – ona bi znala odgovoriti na ovakvu uvredu hrvatskog 

naroda. Ali kako će kada i sami sudjeluju u njoj! 

 

Akademik Josip Pečarić 

 

 http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-

lijepo-je-biti-revizionist/  

 

  

http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-lijepo-je-biti-revizionist/
http://hrvatskonebo.com/hrvatskonebo/2019/01/31/akademik-josip-pecaric-lijepo-je-biti-revizionist/
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ODGOVOR DR. MARKU JUKIĆU 
 

Poštovani dr. Jukiću, 

Zahvaljujem Vam se na Vašem komentaru mog pisma dr. Marušiću koje je tiskano 

na kamenjaru: 

https://kamenjar.com/tri-glavne-tocke-na-kojima-se-i-danas-rusi-hrvatska-

drzava-su-stepinac-jasenovac-i-domovinski-rat/  

Vaše pismo mi je posebno zanimljivo što daje neke naslove i od Vaših tekstova: 

Poštovani akademiče Pečarić, 

Dobar dan. Ispričavam se na smetnji, vaše pismo prof. Matku Marušiću me 

potaklo na javljanje. Pokrstili ste Matka u Marka pa se jedan Marko javlja. 

Osobno Vam se zahvaljujem na vašoj borbi za Hrvatsku, za nacionalni identitet i 

istinu. Mnogo ste napravili u razotkrivanju laži i podvala koje nam se serviraju 

(Haški sud i drugo). 

Pročitah vaše lijepo i poticajno pismo prof. Matku Marušiću pa sam slobodan 

predložiti da se organizira simpozij: Istinom protiv laži, na kojem bi se 

argumentirano osporile laži o Jasenovcu, Jadovnom, Stepincu... Imamo dovoljno 

kvalitetnog materijala, imamo povjesničare i druge kvalificirane stručnjake pa ne 

bi trebalo biti poteškoća. Nažalost HAZU (JAZU) ne želi pokrenuti sveobuhvatno 

istraživanje, ne želi braniti nacionalne interese i istinu (za njih je to dnevna 

politika). Naši neprijatelji su našim novcem objavili preko tisuću naslova s lažima. 

Svako dvije godine organiziraju takozvane naučne skupove i ponavljaju laži, na 

Velebitu podižu obilježja i stvaraju novi mit - Jadovno. 

Naš narod je jako zaboravan pa ga treba stalno podsjećati knjigama, 

predavanjima, člancima, filmovima, simpozijima, obilježavanjima obljetnica i 

obilascima povjesnih hrvatskih mjesta. 

Molim vas razmislite o mom prijedlogu. 

Lijep pozdrav i želim vam dobro zdravlje. 

Sa štovanjem dr. Marko Jukić 

P. S. Ja sam kolega od Matka. Pišem za portal Hrvatske udruge Benedikt, 

https://hu-benedikt.hr/?cat=162 i croative.net (DA SE NE ZABORAVI i osvrti na 

društvena zbivanja) 

Evo naslova NEKIH objavljenih članaka: 

Muzej u Jasenovcu je nacionalna sramota!, Sunday, 30 September 2018 20:05 

Jadovno i Šaranova jama – Kontraverze i manipulacije, Monday, 3 September 

2018 15:17 

Jasenovac – crtica o „povjesničaru“ Slavku, Wednesday, 29 August 2018 15:44 

Komunističko-četnička manipulacija o broju žrtava Drugog svjetskog rata, 

Thursday, 23 August 2018 17:40 

Četnički dernek u Srbu 2018., Sunday, 29 July 2018 20:46 

Četnički derneci po Hrvatskoj – do kada?, Monday, 23 July 2018 21:55 

Od čega se ogradio HRT?, Sunday, 3 June 2018 21:41 

Do kada će se u Srbu slaviti genocid nad Hrvatima?, Thursday, 27 July 2017 9:00 

Kome smeta dr. Zlatko Hasanbegović?, Sunday, 18 September 2016 17:10 

https://kamenjar.com/tri-glavne-tocke-na-kojima-se-i-danas-rusi-hrvatska-drzava-su-stepinac-jasenovac-i-domovinski-rat/
https://kamenjar.com/tri-glavne-tocke-na-kojima-se-i-danas-rusi-hrvatska-drzava-su-stepinac-jasenovac-i-domovinski-rat/
https://hu-benedikt.hr/?cat=162
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Četnički zločini 27. srpnja 1941. godine!, Sunday, 17 July 2016 21:21 

Kome smeta HOS-ova ploča u Jasenovcu?, 28. 8. 2017. itd. 

Da borba protiv laži ostavljena je nama kojima povijest nije struka, a povijesna 

znanost je u rukama onih koji promiču jugo-komunističku paradigmu u povijesti. 

Suočeni smo s onim, a to zapravo i Vi konstatirate, o čemu je nedavno pisao dr. 

Razum, navodeći riječi Đura Zatezala: “Gospodine Razum, Vi ste me svojim 

predavanjem dotjerali korak do groba! Ali ništa zato! Mi smo svoju istinu proširili 

po svijetu, i na engleskom jeziku, pa vi ne možete sada tu više ništa promijeniti!” 

Predlažete simpozij? Ne jedan. Seriju takovih simpozija. I to bi bio samo djelić 

potrebnoga. 

Spominjete i moje knjige o Sudu u Haagu. Bilo ih je doista poprilično. Ali tada je 

i dr. Milan Vuković organizirao seriju znanstveno-stručnih skupova o Haagu. 

Naše Otvoreno pismo tridesetak biskupa i akademika VS UN-a, koje je 

supotpisalo nekoliko tisuća naših ljudi, podržala je tada i Predsjednica Vlade, a 

njen Ministar vanjskih poslova je obećao dijeliti to pismo na Generalnoj Skupštini 

na sastanku u Ministarstvu na kojem smo bili nazočni akademik Dubravko Jelčić, 

biskup Valentin Pozaić i ja. Sjećam se njihovog zadovoljstva u Ministarstvu kada 

smo im rekli da je pismo poslano i svim veleposlanstvima u RH. Na žalost takva 

pomoć je izostala kada su u pitanju bili Hrvati iz BiH. Znamo epilog: samodarje 

našeg velikana generala Praljka. 

A ni mi za ovo nemamo potporu od vlasti u RH. Pogledajte samo što danas o tome 

Piše Zvonimir Hodak: 

Histerična borba protiv ZDS-ni (kojoj je podlegla i predsjednica) u stvari je borba 

protiv onih koji su iz ljubavi prema Hrvatskoj ginuli u postrojbama HSP-a kao i 

onih koji i danas svoje osjećaje, pa i spremnost za Hrvatsku žele javno izricati. 

Odricanjem od pozdrava ZDS predsjednica se odrekla barem oko tisuću 

dragovoljaca koji su poginuli s tim pozdravom na usnama. Još snažniju poruku 

poslala je preko Mate Granića poslavši ga na proslavu ”vojske Republike Srbije” 

u muzej Mimara. Bila je izložba zečeva u muzeju Mimara. 

https://direktno.hr/kolumne/saborski-zastupnik-zeljko-glasnovic-navodno-

primio-prijetece-pismo-s-metkom-148131/  

Draži su im zečevi, kako ih je 'nazvao' Milošević, od naših branitelja. 

Naravno, u obranu Predsjednice uključio se i HDZ koji je svoju poslušnost prema 

zečevima pokazao kada je skidana ploča u Jasenovcu, a i formirajući podobnog 

Vijeća za suočavanje s prošlošću s unaprijed postavljenom zadaćom o očuvanju 

postignutih laži iz doba NDH i zabranom povezivanja otvorenih pitanja o kojima 

piše dr Marušić s fašizmom u Prvoj Jugoslaviji. Predsjednica je ispunila zadaću 

pokazala je da je bliska HDZ-u tj. da su joj draži zečevi od branitelja. Time je 

zasigurno osigurala podršku HDZ-a i njihovog najvažnijeg saveznika Pupovca, da 

ne kažem Vučića- 

https://kamenjar.com/jandrokovic-protiv-predsjednice-grabar-kitarovic-se-vodi-

dosta-prljava-kampanja/  

Očito je koliko je teško to što radimo i želimo raditi kada imamo takve političare. 

S poštovanjem, 

Josip Pečarić  

https://direktno.hr/kolumne/saborski-zastupnik-zeljko-glasnovic-navodno-primio-prijetece-pismo-s-metkom-148131/
https://direktno.hr/kolumne/saborski-zastupnik-zeljko-glasnovic-navodno-primio-prijetece-pismo-s-metkom-148131/
https://kamenjar.com/jandrokovic-protiv-predsjednice-grabar-kitarovic-se-vodi-dosta-prljava-kampanja/
https://kamenjar.com/jandrokovic-protiv-predsjednice-grabar-kitarovic-se-vodi-dosta-prljava-kampanja/
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KAROLINA VIDOVIĆ KRIŠTO 
 

KAROLINA VIDOVIĆ KRIŠTO naslov je moje nove knjige: 

 

 

 
Napisana je u znak potpore gđi Vidović Krišto u povodu njene kandidature na 

ovim izborima. Zapravo, poznavajući je i nisam siguran da je ona prilikom svojih 

nastupa i dijeli onima koji uživaju u njenim nastupima. 

A takav nastup bio je ponovno ovaj jučerašnji u „Bujici“. Kao i uvijek gđa Vidović 

Krišto oduševila je sve gledatelje. Pogledajte emisiju  

BUJICA 29.06.2020. KAROLINA VIDOVIĆ KRIŠTO I ROBERT PAULETIĆ 

- ŠKORINI FAVORITI ZA DALMACIJU! 

https://www.youtube.com/watch?v=bzOmWOZZSdE 

Ja se nalazim u ugodnoj poziciji da o mojoj knjizi govori netko tko uopće ne piše 

o njoj. Mislim na sjajnog kolumnistu Zvonimira Hodaka koji je jučer pisao i o gđi 

Vidović Krišto: 

Karolina je rođena u Vukovaru. Diplomirala u Njemačkoj i radi na HRT-u. 

Magistra znanosti, a uskoro će i doktorirati. Poliglot, a zamjerila se "lijevoj 

demokratskoj javnosti" upornom i beskompromisnom borbom protiv pedofilije. 

Zašto baš protiv pedofilije? Pa ima četvero maloljetne djece, a oni malo bolje 

upućeni dobro znaju da iza homoseksualaca stupaju pedofili. U Nizozemskoj su 

osnovali stranku "Martijn" koja je od 2006-2010. g. bila registrirana pod nazivom 

"Stranka susjedske ljubavi, slobode i različitosti". Naravno, uz deklariranu 

podršku hrvatskih "ljevičara". Uglavnom, uspješna novinarka jednog je lijepog 

https://www.youtube.com/watch?v=bzOmWOZZSdE
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dana zbog svojih stavova odletjela s HTV-a na ulicu. Direktor Radman zaključio 

je da je borba protiv pedofila jedan od oblika "klerofašizma". Godine bitke i sud 

ju je vratio u "Katedralu duha". Svako jutro dolazi na posao, ne dobiva radne 

zadatke, odlazi kući i prima plaću. Za to vrijeme HRT-om drmaju Denis Latin, 

Maja Sever i niz nostalgičara za neprežaljenom Jugom. S takvom saborskom 

zastupnicom dobili bi svi osim pedofila. I zato treba Karolinu Vidović Krišto 

izabrati u Sabor. Zbog naše i vaše djece. Usput rečeno, 26. lipnja "Stranica 

potpore Karolini Vidović Krišto" s više od 40.000 tisuća potpore je ugašena na 

Facebooku. Spužvica radi k'o mrav. 

https://direktno.hr/kolumne/evo-sto-zena-i-ja-mislimo-o-nadolazecim-izborima-

a-i-poneka-rijec-o-sarajevskom-sindromu-198876/ 

O tome kako joj je ugašena Stranica potpore prijateljima sam već pisao. Dovoljno 

je pogledati ovaj i njen prethodni nastup u „Bujici“  

(https://www.youtube.com/watch?v=NXcfRyT3Sgo, preko 65,000 pregleda) ,  

ili kako je ismijala Plenkovićevu ministricu „kulture“  

(https://www.facebook.com/DNEVNIK.hr/videos/peto-su%C4%8Deljavanje-na-

portalu-dnevnikhr/645981499318147/ ) 

pa će svima biti jasno zašto stranica gđe Vidović Krišto ima toliku potporu i zašto 

su je ugasili.  

Kad se nekoga bojiš, to Ti jedino i ostaje, zar ne? 

A da, pišem o mojoj knjizi KAROLINA VIDOVIĆ KRIŠTO. Ostalo je samo 

nekoliko dana kada možete biti nazočni tamo gdje ona i nastupa. Ne zaboravite: 

TRAŽITE JOJ KNJIGU! 

 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22122-karolina-vidovic-kristo-naslov-

je-moje-nove-knjige 

 

  

https://direktno.hr/kolumne/evo-sto-zena-i-ja-mislimo-o-nadolazecim-izborima-a-i-poneka-rijec-o-sarajevskom-sindromu-198876/
https://direktno.hr/kolumne/evo-sto-zena-i-ja-mislimo-o-nadolazecim-izborima-a-i-poneka-rijec-o-sarajevskom-sindromu-198876/
https://www.youtube.com/watch?v=NXcfRyT3Sgo
https://www.facebook.com/DNEVNIK.hr/videos/peto-su%C4%8Deljavanje-na-portalu-dnevnikhr/645981499318147/
https://www.facebook.com/DNEVNIK.hr/videos/peto-su%C4%8Deljavanje-na-portalu-dnevnikhr/645981499318147/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22122-karolina-vidovic-kristo-naslov-je-moje-nove-knjige
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22122-karolina-vidovic-kristo-naslov-je-moje-nove-knjige
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SJAJAN KOMENTAR IZBORNIH REZULTATA DAO 

JE STJEPAN TUĐMAN 

 
Vjerojatno sam već više puta spomenuo bliskost mojih i promišljanja Stjepana 

Tuđmana. To i ne čudi jer se radi o jednom tuđmanisti i sinu čovjeka koji je stvorio 

današnju Hrvatsku s kojim je on i stvarao HDZ. I dok se mnogi iščuđavaju 

premoćnom pobjedom HDZ nad SDP-om Štefu to ništa nije čudno. 

Već sam u tekstu TKO JE IZBORNI POBJEDNIK PUPOVAC ILI 

PLENKOVIĆ? spomenuo njegovu tvrdnju:  

Plenković je ukrao HDZ i odveo ga u krilo Partije! 

Nema dvojbe da i među glasačima SDP-a ima puno onih koji su svjesni toga što 

tvrdi Stjepan. S druge strane mnogo je onih državotvornih Hrvata koji nisu svjesni 

ponizne poslušnosti Plenkovića u odnosu na Pupovca. Pri tome uopće nije važno 

ili je možda i gore ako to od njega traže svjetski moćnici koje on bespogovorno 

sluša. Već sam pisao kako sam na ispraćaju velikog Božidara Alića na 

Krematoriju razgovarao sa dva državotvorna Hrvata kojima je veći problem bio 

Škoro nego Pupovac. Zamolio sam ih da mi „za lijek mojoj duši“ daju bar jedno 

ideološku odluku koju je Plenković donio a da mu to prije toga preko medija nije 

naredio Pupovac. Moja duša je ostala bez tog toliko mi važnog lijeka!  

O mom lijeku nije puno mislio ni veliki Hrvoje Hitrec koji u svom komentaru 

izbora kaže: 

Pupovac je sada u više nego komfornoj situaciji, oba njegova mentora ostadoše 

na vlasti i proslava 27. srpnja bit će veličanstvena, okretat će se janjci na ražnju 

kao hrvatski svećenici 1941. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/34555-h-hitrec-govorim-o-

mogucoj-uskoj-suradnji-hdz-a-domovinskog-pokreta-i-mosta.html 

Zašto? 

Po struci znam da nije mentor onaj koji radi ono što mu student naredi. Može biti 

samo obratno, zar ne? 

Nije mi pomogao ni moj veliki prijatelj Josip Jović koji svoj komentar završava 

ovako: 

Andrej Plenković sada sastavlja svoju novu vladu. Sastavit će je uz potporu 

predstavnika nacionalnih manjina. No kako ti manjinski predstavnici nemaju puni 

demokratski legitimitet, jer su praktički izabrani prije izbora, ostaje upitno hoće 

li onda i sama Vlada imati demokratski legitimitet? 

https://www.hkv.hr/vijesti/politika/34565-jovic-i-borovcak-o-rezultatima-izbora-

za-hrvatski-sabor.html 

Zašto? 

Pa zbilja mi nije jasno postavljanje pitanja legitimiteta kada se zna tko je prvi 

čovjek pobjedničke Srpsko-hrvatske koalicije, zar ne? 

S druge strane u komentaru koji je u istom članku Damir Borovčak mi ne 

uskraćuje tako važan lijek pa kaže: Zaključno, tresla se brda, rodili se ponovno 

Plenki i Pupi. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/34555-h-hitrec-govorim-o-mogucoj-uskoj-suradnji-hdz-a-domovinskog-pokreta-i-mosta.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/34555-h-hitrec-govorim-o-mogucoj-uskoj-suradnji-hdz-a-domovinskog-pokreta-i-mosta.html
https://www.hkv.hr/vijesti/politika/34565-jovic-i-borovcak-o-rezultatima-izbora-za-hrvatski-sabor.html
https://www.hkv.hr/vijesti/politika/34565-jovic-i-borovcak-o-rezultatima-izbora-za-hrvatski-sabor.html
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Teško se složiti i sa „sugestijom“ Mladena Pavkovića iz naslova njegovog 

komentara: 

ČEKA SE JOŠ DA POPULARNI PUPI POSTANE MINISTAR BRANITELJA 

http://www.tjedno.hr/ceka-se-jos-da-popularni-pupi-postane-ministar-branitelja-

i-to-pitanje-bit-ce-rijeseno/  

Zašto? 

Iz istog razloga. Zašto bi bio SAMO ministar netko tko je prvi čovjek pobjedničke 

Srpsko-hrvatske koalicije! 

Moram priznati da me je iznenadio dragi prijatelj Zvonimir Hodak. On koji je 

davno govorio o ljevičarkom HDZ-u ipak se nadao da je HDZ nekakav desni 

centar: 

Plenković je obrisao pod s Berom, a na neki način i s njegovim Titom iako mu to 

nije bio cilj. Renata Raič je na fejsu zabezeknuta: "Prva izlazna anketa: Ovaj 

narod je bolestan ili su ovi izbori teška namještaljka". Slažem se s našom 

Renatom. Čim je Bero bez šalabahtera bubnuo "Tito" svima je bilo jasno da Bero 

dobiva - po nosu! HDZ, 62 +3 iz dijaspore, Retard 41, Škoro 15, MOST 9...itd. 

Zna se čemu sam se nadao i što sam pisao, ali bojim se da sam ostao na tankom 

ledu. Želio sam jednu jaku desnu opciju na čelu s HDZ-om i Škorom. Sada, nakon 

što je SDP kao Titanic tresnuo u gornji dio sante leda, na vidiku se nazire ista 

trulež kao i do sada. Plenković može birati s kim će u koaliciju. To sad ne mora 

biti Škoro. Može nas opet "razveseliti" s Pupijem, Štromarom, Radinom, 

Kajtzijem, manjincima. 

https://direktno.hr/kolumne/na-izborima-se-iskristalizirao-lex-bero-a-skorin-

tajnik-umjesto-uvjetovanja-plenkovicu-bolje-da-je-dao-pravu-poziciju-vidovic-

kristo-199784/ 

A Stjepan mi samo nastavlja ono što je rekao u „Bujici“, tj. upozorava da i među 

glasačima SDP ima puno inteligentnih ljudi koji su uvidjeli koliko im nije 

pametno biti uz ono krilo KPJ koji predvodi zagovornik jednog od najvećih 

zločinaca u povijesti JB Tita, već je mnogo bolje biti uz onoga koji predvodi drugo 

krilo KPJ, a u spomenutom tekstu sam već upozorio kako je Plenković prihvatio 

savjete Slavka Goldsteina kako se treba odreći Tita, a braniti „antifašizam“ koji i 

Trump naziva crvenim fašizmom.  

Da je to tako Stjepan me upozorava na činjenicu da su ankete davale i jednom i 

drugom krilu Partije, dakle i HDZ-u i SDP-u onoliki broj glasova koliko su one i 

dobile.  

Samo je Bernardićevo svrstavanje u desetog svjetskog zločinca učinila da mnogi 

SDP-ovci glasuju za vođu drugog krila Partije. 

Glasovi nisu izgubljeni - ostaju u kući, zar ne?  

 

Josip Pečarić 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22231-sjajan-komentar-izbornih-

rezultata-dao-je-stjepan-tudman 

 

 

http://www.tjedno.hr/ceka-se-jos-da-popularni-pupi-postane-ministar-branitelja-i-to-pitanje-bit-ce-rijeseno/
http://www.tjedno.hr/ceka-se-jos-da-popularni-pupi-postane-ministar-branitelja-i-to-pitanje-bit-ce-rijeseno/
https://direktno.hr/kolumne/na-izborima-se-iskristalizirao-lex-bero-a-skorin-tajnik-umjesto-uvjetovanja-plenkovicu-bolje-da-je-dao-pravu-poziciju-vidovic-kristo-199784/
https://direktno.hr/kolumne/na-izborima-se-iskristalizirao-lex-bero-a-skorin-tajnik-umjesto-uvjetovanja-plenkovicu-bolje-da-je-dao-pravu-poziciju-vidovic-kristo-199784/
https://direktno.hr/kolumne/na-izborima-se-iskristalizirao-lex-bero-a-skorin-tajnik-umjesto-uvjetovanja-plenkovicu-bolje-da-je-dao-pravu-poziciju-vidovic-kristo-199784/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22231-sjajan-komentar-izbornih-rezultata-dao-je-stjepan-tudman
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22231-sjajan-komentar-izbornih-rezultata-dao-je-stjepan-tudman
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DRUKER, PORTAL DRAGOVOLJAC.COM. 

 

 
LIJEVOM NAŠOM 

 

DA JE LAŽ O 667 UBIJENIH CIVILA PROŠLA IMALI 

BI Z4 HRVATSKU - DRŽAVU U DRŽAVI, A ONI KOJI 

SU TO PODMETNULI HAAGU SAD SU UGLEDNI 

GRAĐANI 

ZVONIMIR HODAK 
 

Nema sumnje, Zoran Milanović je osoba mjeseca. Pitanje je samo kojeg sve? Kad 

je izabran za predsjednika RH jedna "draga" raznobojna "gospoja" uputila mi je 

ljupku poruku preko "fejsa" koja je otprilike glasila: "Hodak, jeste li sada 

zadovoljni? Podržavali ste Milanovića i doveli ga na Pantovčak". 

 

12.10.2020.  

 

Naravno, znano je da sam podržavao Miroslava Škoru i u kolumni, i u Bujici, kao 

i u Budnici, a Zokija sam mogao dovesti na Pantovčak jedino kao taksist ili 

turistički vodič. Naime, "gospoju" je iznervirala moja tvrdnja da je Zoki, uz 

ćirilične ploče u Vukovaru, neprocesuiranje ubojstva maloljetnog branitelja 

Vukovarca Pajkića, protivljenje izručenju Perkovića i Mustača, ručka s Matijom 

Babićem koji je zamrčio ozbiljnu lovu u Indexu itd., imao i nekoliko istupa koje 

smo bezuspješno godinama očekivali da dođu iz HDZ. Ali oni su se, kao svi koji 

se stide nekih svojih ranijih postupaka, "samozatajno" izgubili u kompromisnoj 

"zoni sumraka". Istakao sam, naime, dvije Milanovićeve geste. U prvoj velikoj 

imigrantskoj krizi na kratko je zatvorio granicu sa Srbijom, a na njihovu poviku i 

optužbe izjavio je bez okolišanja kako su Srbi "šaka jada".  
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Zatim se dogodilo opet jedno novo "događanje naroda" u BiH. "Ogorčeni i 

obespravljeni narod" iz istočnog Mostara počeo je paliti kuće po zapadnom 

Mostaru kako bi se "ogrijao i protestovao" protiv visokih cijena grijanja u svom 

dijelu grada. Milanović se u roku odmah našao na licu mjesta da pomogne smiriti 

stanje, ali tamo je naletio na njihovu Daliju, Jasmilu Žbanić, koja mu je onako 

liberalna, miroljubiva i gostoljubiva prosiktala "Marš u Hrvatsku!". 

Tako je pokvarila pastoralnu idilu koja vlada između Hrvata i Muslimana u 

Mostaru, a koju su godinama stvarali i strpljivo gradili naši "velikani" Mesić, 

Josipović, Banac i toliki drugi (samo što ti drugi nisu još proglašeni bosanskim 

počasnim građanima). Žbanić je u Berlinu osvojila "Zlatnog Medveda" i kad je 

god trebala lovu za svoje filmove našao bi se neki "medved" u HAVC-u da joj 

"dade lovu", a ona nam je to vratila s "marš u Hrvatsku". Trenutno "medvedi" u 

Lijepoj našoj nisu previše popularni, ali su, kao i uvijek, zaštićeni od svake javne 

kritike. 

No, vratimo se mi našem Predsjedniku. Opet mi piše jedna čitateljica: “Gospon 

Hodak, grozno je kad ljudi ovak' prek' noći mijenjaju mišljenje“. Kratko sam joj 

napisao: "Draga gospođo, mišljenje ne mijenjaju samo mrtvaci i budale." 

 

Govori li predsjednik RH Zoran Milanović istinu ili se radi o jeftinoj ideologiji? 

Jedna druga čitateljica moje kolumne pita: "Govori li predsjednik RH Zoran 

Milanović istinu ili se radi o jeftinoj ideologiji?" 

Mišljenja sam da, bez obzira na to što “službe“ znaju ili imaju o njegovoj ulozi u 

"dubokoj državi" (čiji gornji i manji dio izranja iz mora afera), sve što je do sada 

izrekao stoji k'o puška. Je li izmišlja, laže ili podvaljuje kad kaže "da novinari na 

jugonostalgičnom portalu Index.hr i nisu novinari, nego agitatori?" 

Laže li kad kao prvi iz naše političke elite na vlasti demaskira lik i djelo notornog 

Žarka Puhovskog? Ovo "demaskira" shvatite uvjetno. Mislite li da urednici na 

RTL-u, u Večernjem, Jutarnjem, na HRT-u, Novoj TV, u Slobodnoj Dalmaciji i 

drugim medijima ne znaju za Žarka, "doživotnog" svjedoka na suđenju 

"Hrvatskom proljeću" 1971. godine, ili za Žaru koji je, s Čičkom nosio "belu 

knjigu" Haškom sudu, po kojoj su u "Oluji" Hrvati ubijali Srbe i to čak 667 srpskih 

civila. 

Ne samo to, nego su ih i razoružali. Kad je obrazlagao svoju "belu knjigu", 

Puhovski je na Haškom sudu bio doslovno ismijan. Na temelju nekih drugih 

dokumenata Sud je prihvatio mogućnost da su u čitavoj akciji "Oluja" nastradala 

42 srpska civila. Tako je "Dokumenat P2402" koji su priložili Puhovski i Čičak 

završio u "smeću". Bio sam prvi hrvatski odvjetnik koji je branio u Haagu i ne 

mogu zaboraviti, u tih godinu dana, koliko sam puta bio zapitan kako to da samo 

Hrvatska sama prikuplja i šalje dokaze protiv svojih optuženika dok svi drugi šalju 

dokaze i dokumente kojima potvrđuju nevinost svojih optuženika. 

To je već klasična priča o hrvatskoj legendarnoj izdaji o kojoj je toliko puta pisao 

Anton Gustav Matoš. Da je ta laž o 667 ubijenih civila prošla, danas bi imali Z4 

Hrvatsku, tj. državu u državi, a oni koji su to "kukavičje jaje" podmetnuli Haagu, 

danas su u Hrvatskoj ugledni građani, komentatori, humanisti i veliki borci za 

liberalnu demokraciju i ljudska prava. Nema događaja koji potresa RH, a da ne 
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slušamo Puhovskog i njemu slične neizliječene "jugoviće" kako ih komentiraju iz 

svog jugo-ljevičarskog ugla. 

Što je Žare radio u kolovozu 1972. godine? 

Što se tiče onog "Što je Žare radio u kolovozu 1972. godine?", tu imamo našeg 

Roberta Bajrušija da nam otvori krmeljave klerofašističke oči. On je ustao u 

obranu Puhovskog i tako smo, po tko zna koji put, opet dobili "Spašavanje vojnika 

Ryana". Od te "plahte na dvije strane" možda je jedino vrijedno da je Žare 

potvrdio kako je proces bio farsa, a sudac Milenko Mihaljević doslovno se ravnao 

prema Titovoj maksimi kako se "ne treba držati zakona kao pijan plota". Je li onda 

predsjednik Milanović lagao kad je rekao da je Puhovski bio svjedok optužbe, da 

je jedan dan svjedočio sedam sati, da je proširio krug tzv. "kontrarevolucionara" 

s imenima izvan optužnog akta? Nije! Je li lagao da su svi optuženi otišli "u 

Lepoglavu i Gradišku staru"? Nije! 

Moja supruga, tada 18-godišnja brucošica prava, otišla je "samo" na dva mjeseca 

u Vukomerec. Treba samo malo "uroniti" u ondašnje isječke iz Vjesnika, 

Večernjeg, Večernjih novosti, NIN-a... Sve će biti jasnije. Znači svjedočenje 

protiv ”Proljećara iz 1971. godine” (studenata) i pokušaj miniranja obrane naših 

generala u Haagu nisu nikakva izmišljotina Milanovića. Za to znaju čak i mnogi 

potpuno apolitični građani RH. Unatoč svemu tomu, Žare već više desetljeća pali 

i žari sa svih TV ekrana u Lijepoj njihovoj, javlja se u svim dnevnim i noćnim 

tiskovinama, a svi se prave ludi - i HDZ i SDP, HNS... Svi osim Zorana 

Milanovića. Drugo je pitanje zašto on to danas govori. O tome neka nagađaju 

drugi. Siguran sam da ima promišljeni razlog kao što sam siguran i da će se kad-

tad obrušiti i na poneke istaknutije desničare, pa i ognjištare. Ja sam skoro pa 

ponosan što me je draga "gospa" prokazala da sam ga "gurnuo" na brdo 

Pantovčak. Dobro misli Marcel Holjevac: "Puhovski je posljedica neprovedene 

lustracije. Ni u jednoj drugoj bivšoj komunističkoj državi, osim u ovima koje su 

proizašle iz bivše SFRJ, taj ne bi smio ni prismrditi na TV". 

I dok ovu kolumnu sričem slovo po slovo, neki zaguljeni ognjištar šalje mi zgodnu 

reklamu "Best buy". Slika Žareta i otrovan tekst: "Najbolji u Hrvatskoj od 1971. 

godine. Muče vas Hrvati? Okruženi ste ustašama? Bojite se genocida? Vašim 

mukama došao je kraj! Svjedok Žarko, efikasno svjedoči protiv bilo kojeg Hrvata 

na domaćim i međunarodnim sudovima. I zapamtite - ustaše se ne događaju 

nekom drugom!". 

Već "dugo" nisam pisao o ljevičarskim farizejskim kriterijima, dupljacima i 

lažnim moralistima. Davne 1998. godine lijeva aktivistica, a kasnije tobožnja 

heroina, Ankica Lepej je kao službenica Zagrebačke banke otkrila službenu 

bankovnu tajnu i objavila senzacionalnu vijest. Ankica, ali Tuđmanova, imala je 

na svom računu iznos od 200.000 njemačkih maraka. Znači današnjih 100 tisuća 

eura. Dobila je, naravno, otkaz i ušla u povijest cinkanja kao heroina. Čak je za 

vrijeme Mesića ili Josipovića ušla i na Pantovčak. Ništa čudno. Na Pantovčak 

ionako odlaze "zaslužni", a isluženi kadrovi kako bi si prije penzije još malo 

podigli društveni rejting. Sve je to izraslo u veliku državnu aferu. Davor Butković 

i Jelena Lovrić, na čelu lijeve medijske falange, tjednima su cijedili medijski 

limun. Sve do zaborava. 
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No, ovih je dana Jutarnji objavio da ljevičarska aktivistica, članica raznih 

nevladinih udruga, ima ušteđevinu od 150.000 eura i 11.000 dolara, kao i lijepi 

paket dionica u jednoj od najvećih kapitalističkih multinacionalnih kompanija T-

Comu. Naša Rada Borić je istaknuta pripadnica radničko-antikapitalističkog 

pokreta Nova ljevica. Lako se tako boriti za radnička prava. Kad su radnici i razni 

drugi preostali idealisti malo zinuli na toliku lovu, Rada im je "lepo" objasnila. 

Ona je godinama radila u Finskoj, a iz Finske se ne možeš vratiti bez barem 

150.000 eura. Nije ona kriva što neobaviještena raju srlja u Irsku, Njemačku, na 

Novi Zeland... U Finskoj je radila i na finsko-hrvatskom rječniku. Nije sramota 

raditi i zaraditi. Zašto oni koji su zapalili čak do Novog Zelanda ne napišu, recimo, 

novozelandsko-australski rječnik? Bilo bi im lako da nisu lijeni, u obje je zemlje 

isti jezik - engleski. 

Reciklirajmo još jednom čuvenu Harrimanovu tezu o tome koje su svari 

najvažnije u politici. Dakle, nakašlja se Harriman, pa izreče: "U politici su važne 

samo dvije stvari. Prva je novac, a druge se ne mogu sjetiti". 

Crvena Rijeka s tugom, duboko ganuta, nijemo je gledala, s knedlom u grlu, kao 

se demontira biblijska "crvena zvezda". Nakon skidanja radnici su ispili Heineken 

na čijoj se zelenoj limenci također sjajila crvena zvijezda. Koja simbolika! Zeleno 

i crveno će vladati uskoro Hrvatskom, uzdišu u Rijeci. Možda bi i bilo tako da 

nema Žuje koja je bojama pivo Torcide i BBB-a. Dakle, tom tužnom i emotivnom 

događaju nazočio je i jedan dosadni fotić kojem su oči bile pune suza dok je 

snimao potresnu scenu. Tada mu je iznenada prišao drug Nemanja i onako ganut 

i neubrojiv naredio da odmah izbriše slike ili će... Fotić je potom, demokratski 

samosvjesno, odmah zapalio u Novi list i navodno ispijao limenku za limenkom 

Heinekena. 

Ta famozna zvijezda postavljena je, navodno, u spomen na partizane, njih 2800 

koji su polovicom travnja i početkom svibnja 1945. godine. pali u bitci za Rijeku. 

Znam još od Jasenovca do Jadovnog da je našim "osloboditeljima" Ahilova peta 

baš matematika. Nisam htio zamarati Klasića, Jakovinu i Markovinu o pravom 

broju poginulih jer bi u tom slučaju taj broj narastao na barem 280.000 poginulih 

boraca. Ali javio se u Večernjem od 8. listopada dr. sc. Wollfy Krašić, povjesničar 

koji prenosi što o tom "herojskom" događaju misli Marino Micich, direktor arhiva 

u Muzeju Rijeke u Rimu. Kako je ta instalacija sadržavala 2800 crvenih krhotina 

u spomen na isto toliko partizanskih žrtava, Micich je upozorio, pozivajući se na 

relevantnu historiografsku literaturu, da poginulih partizana nije bilo više od 350. 

Ali bilo je ipak znatno više ukupno poginulih. "Pametni i mudri", partizani su u 

prve redove natjerali zarobljene domobrane kao "topovsko meso". Ti vojnici, koji 

su u vojsku NDH išli po sili zakona, bili su ispred partizana kao "živi zid". 

Naravno, bez oružja, izloženi njemačkim mitraljezima. To su ti naši i Nemanjini 

heroji. Briga Nemanju i njegovo riječko društvo za Rezoluciju Europskog 

parlamenta od 19.n rujna 2019. godine o važnosti europskog sjećanja za 

budućnost Europe u kojoj se jugoslavenski komunistički režim našao na popisu 

totalitarnih diktatura. 

Čudno? Kome? Samo političkim elitama u Hrvatskoj! Režim koji nas je još od 

1945. godine učio o milijun žrtava u Jasenovcu, da bi kasnije taj broj smanjio na 
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oko 700.000 tisuća, a i do danas nije znanstveno utvrđen točan broj jer bi bio 

šokantan za sve one koji su ga desetljećima "bildali" u političko-propagandne 

svrhe. Mislim da se on kreće tu negdje oko 86.000 tisuća. Dakle, u hrvatskoj 

državi se mirno gleda na falsificiranje žrtava, pa stoga ni ne čudi toliki broj 

krhotina na Nemanjinoj "zvezdi" za poginule partizane.  

"Svijetlu" partizansku tradiciju iz bitke za Rijeku 1945. godine je u listopadu 

1991. godine JNA ponovila u Lovasu na istoku Hrvatske. Prema materijalima 

Haaškog suda i Amnesty Internationala, JNA je natjerala 50-tak mještana u 

minsko polje da ga "očiste". Pri tome je 21 osoba poginula, a 14 je bilo teško 

ozlijeđenih. Zašto trošiti municiju i trenirati strijelce kad se isti efekt može postići 

"ratnim lukavstvom" po kojem su partizani postali poznati i u vicevima. 

"U pucnjavi na Jahorini, ranjen muškarac iz Banja Luke..." 

Negdje u Bosni na "fejsu" javljaju: "U pucnjavi na Jahorini, ranjen muškarac iz 

Banja Luke." Prvi komentar: "Svaka čast majstore! Pogoditi nekoga na Jahorini 

iz Banja Luke!". 

Idemo malo u 1938. godinu. Evo jedan sjajan citat iz Krležinog djela "Na rubu 

pameti". Koliko li kobne sličnosti s "državom u državi", sa slovenskom... 

Fenomenalna monodrama koju danas izvodi Dragan Despot. Evo što je direktor 

Domaćinski: "Gospodin generalni je zapravo, kao šef i poslodavac, pedantno 

zanovijetalo, on svojom pučkoškolskom kulturom gnjavi okolinu već godinama, 

ali njegov potpis vrijedi te gnjavaže. Taj glupan, zaokupljen svojim vlastitim 

zvrndanjem, kao zvrk na praznom stolu, ne čuje nikog drugog do sama sebe, a u 

svoje je vlastito dostojanstvo zaljubljen. Taj čovjek o svom vlastitom znanju i 

mudrosti misli u superlativima i tako docira komorama, rektorima, sveučilištima, 

štampi, dobrotvornim društvima, delegacijama, strankama, slikarima, javnom 

mišljenju, jednom čitavom društvu". 

On je gospodin generalni, koji je bio, koji je vidio, koji je čuo, kojem su na 

najvišem administrativnom mjestu nešto rekli, koga su odlikovali, kome su pribili 

spomen ploču, kome su skovali spomen plaketu, koji je proputovao, koji se lično 

osvjedočio, koji je uvjeren da je tome tako i da će tako ostati: "da sila Boga ne 

moli", a "tko je jači taj kvači". Što se promijenilo? Samo godina i stoljeće... 

Pitali Slovenca kako su uspjeli da Slovenija bude najčišća zemlja u Europi. Kaže 

Slovenac: "Dođe nam jedna žena dva puta tjedno pa sve očisti". 

 

https://direktno.hr/kolumne/da-laz-o-667-ubijenih-civila-prosla-imali-bi-z4-

hrvatsku-drzavu-drzavi-oni-koji-su-podmetnuli-haagu-210239/  

https://kamenjar.com/hodak-da-je-laz-o-667-ubijenih-civila-prosla-imali-bi-z4-

hrvatsku-drzavu-u-drzavi/  

Pogledajte i: 

https://narod.hr/hrvatska/kako-rtl-hrt-i-dr-za-politicku-analizu-koriste-svjedoka-

u-montiranim-politickim-procesima  

https://hrvatskonebo.org/2020/10/12/zasto-ekstremni-ljevicari-bijesne-na-

milanovica/knjige  

 

https://direktno.hr/kolumne/da-laz-o-667-ubijenih-civila-prosla-imali-bi-z4-hrvatsku-drzavu-drzavi-oni-koji-su-podmetnuli-haagu-210239/
https://direktno.hr/kolumne/da-laz-o-667-ubijenih-civila-prosla-imali-bi-z4-hrvatsku-drzavu-drzavi-oni-koji-su-podmetnuli-haagu-210239/
https://kamenjar.com/hodak-da-je-laz-o-667-ubijenih-civila-prosla-imali-bi-z4-hrvatsku-drzavu-u-drzavi/
https://kamenjar.com/hodak-da-je-laz-o-667-ubijenih-civila-prosla-imali-bi-z4-hrvatsku-drzavu-u-drzavi/
https://narod.hr/hrvatska/kako-rtl-hrt-i-dr-za-politicku-analizu-koriste-svjedoka-u-montiranim-politickim-procesima
https://narod.hr/hrvatska/kako-rtl-hrt-i-dr-za-politicku-analizu-koriste-svjedoka-u-montiranim-politickim-procesima
https://hrvatskonebo.org/2020/10/12/zasto-ekstremni-ljevicari-bijesne-na-milanovica/knjige
https://hrvatskonebo.org/2020/10/12/zasto-ekstremni-ljevicari-bijesne-na-milanovica/knjige
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JOŠ JEDAN PREDSJEDNIK DRŽAVE – REVIZIONIST? 

 

(PREDSTAVLJANJE KNJIGE „REVIZIONISTI U HAZU“) 
 

Dopustite da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste i pored svih ovih 

ograničenja došli na današnje predstavljanje.  

Velika zahvalnost ide don Damiru Stojiću koji nam je omogućio ovo 

predstavljanje.  

Korice knjige je napravio opet sjajno moj prijatelj Branko Hrkač, Veliko hvala 

Branko! 

Veliko hvala i predstavljačima mojim prijateljima koji su vam svojim govorima 

prikazali na najbolji mogući način ovu knjigu. To su književnik i kolumnist Mate 

Kovačević, koji je bio najmlađi osnivač HDZ-a ali je uvijek ostao u novinarskoj 

struci, novinar i publicist Vjekoslav Krsnik, prvi glavni urednik HINE čovjek koji 

me je svojim tekstovima o Australskim Hrvatima natjerao da počnem intenzivnije 

razmišljati o položaju nas Hrvata u ondašnjoj državi poznatoj po imenu 

Srboslavija i novinar i publicist Igor Vukić, predsjednik Društva za istraživanje 

trostrukog logora Jasenovac, društva kojemu i sam pripadam.  

Često se autori na kraju predstavljanja knjiga samo zahvale nazočnima i onima 

koji su zaslužni za nastanak i predstavljanje knjige. Ja ću ipak napraviti i jedan 

izuzetak pa ću se zahvaliti i jedinom kome sam osobno poslao pozivnicu, a što su 

i objavila jedino dva portala koja još uvijek rado objavljuju moje tekstove 

dragovoljac.com i bezcenzure.hr: 

Poštovani g. Predsjedniče RH, 

Oprostite što Vam ovu pozivnicu nisam poslao na vrijeme nego tek danas dva 

dana prije predstavljanja knjige o revizionistima u HAZU. Knjiga je o dvojici 

revizionista (hrvatski PREDSJEDNIK AKADEMIK Franjo Tuđman i ja) koje su 

takvim proglasili otac i sin Goldstein još u njihovoj knjizi „Holokaust u Zagrebu“. 

Otac Goldstein je bio Vaš posebni savjetnik u vrijeme kada ste bili predsjednik 

Vlade RH. Njegov sin je u to vrijeme postao veleposlanik u Parizu poslije 

žalosnog pokušaja da postane akademik. Vjerujem da i ja imam nekakve zasluge 

što je tada spriječena velika sramota za Akademiju i izbor takvog kandidata, ali i 

veliki plus za nju jer je – vjerujem – to bio i prvi poraz tadašnjih vlasti u kojima 

ste Vi bili predsjednik Vlade. 

Iako bi se nekome moglo učiniti da je ovaj poziv provokacija - on to nije. Naime 

tek sada vidimo priopćenje Radničke fronte ogorčene Vašim izjavama, kako kažu 

“skandalozne izjave predsjednika Milanovića o antifašizmu”. 

Priopćenje počinje ovako… 

“Milanovićeva izjava kako ‘ne mogu svi biti antifašisti’ na koju je dodao ’da su 

većina ljudi domobrani i da je to dobro’ predstavlja neistinu i opasnu relativizaciju 

koja pridonosi rastućem revizionizmu.“ 

https://www.dnevno.hr/vijesti/radnicka-fronta-osudujemo-skandalozne-izjave-

predsjednika-milanovica-o-antifasizmu-1583113/  

https://www.dnevno.hr/vijesti/radnicka-fronta-osudujemo-skandalozne-izjave-predsjednika-milanovica-o-antifasizmu-1583113/
https://www.dnevno.hr/vijesti/radnicka-fronta-osudujemo-skandalozne-izjave-predsjednika-milanovica-o-antifasizmu-1583113/
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S obzirom da očito i Vi pridonosite radu nas revizionista, sigurno nije pošteno da 

i Vama ne pošaljem ovu Pozivnicu. 

Srdačno Vas pozdravlja 

Dr. sc. Josip Pečarić,  

redoviti član HAZU 

izvanjski član DANU 

http://bezcenzure.hr/vlad/za-predsjednika-rh/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/obavijesti/23383-poziv-predsjedniku-

rh-na-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazzu  

Mislim da je i predsjednik našeg društva g. Vukić zadovoljan pojavom još jednog 

uglednog revizioniste u RH koji je kao i jedan od dvojice revizionista iz HAZU 

predsjednik RH. Naime, u pozivnici koju sam poslao i g. Milanoviću navedene su 

izjave dane i na koricama knjige koji navode osude takvih revizionista od 

„stručnjaka“ za revizionizam: 

Andrej Plenković: „Nulta je tolerancija na revizionizam “ 

Ivo Goldstein: “Dr. Franjo Tuđmana je rodonačelnik povijesnog revizionizma“ 

„Po izmišljanju bi Tuđmanu u nekim aspektima eventualno mogao konkurirati 

njegov kolega, također član HAZU, velecijenjeni akademik Josip Pečarić.“ 

Milan Bulajić: "Ideologiji genocida Cohen-Pečarić" (naziv poglavlja u knjizi) 

„Pečarićeva knjiga Srpski mit o Jasenovcu, uz Cohenovu je najantisrpskija knjiga 

u povijesti.“ 

Vidimo da je prvi od tih „stručnjaka“ predsjednik Vlade Plenković. On je uvijek 

i dosljedno potvrđivao tu svoju ulogu u obrani tekovina revolucije. Spomenut ću 

samo njegovu komisiju za obranu zvijezde petokrake i osudu ZDS (tj. Vijeće za 

suočavanje s prošlošću). On je i „maknuo“ spomen-ploču hrvatskim braniteljima 

jer je na njoj grb HOS-a koji je odobrila ova država. Pisao sam mnogo prije ove 

spoznaje o Milanovićevom revizionizmu kako je Milanović svojim izjavama o toj 

spomen-ploči samo pomagao Plenkoviću da bi ga se uoči izbora prikazalo kao 

hrvatskog domoljuba. 

Kao podpredsjednik HNES-a sudjelovao sam u etičkoj osudi Milanovića, 

tadašnjeg predsjednika Vlade, za veleizdaju. Napisao sam i niz drugih tekstova u 

osudi njegovih postupaka kao predsjednika Vlade.  

Ali činjenica je da je on i tada imao nekih domoljubnih poteza. To konstatira i 

Zvonimir Hodak u svojoj jučerašnjoj kolumni (Hodaku je Milanović osoba 

mjeseca): 

U prvoj velikoj imigrantskoj krizi na kratko je zatvorio granicu sa Srbijom, a na 

njihovu poviku i optužbe izjavio je bez okolišanja kako su Srbi "šaka jada".  

Zatim se dogodilo opet jedno novo "događanje naroda" u BiH. "Ogorčeni i 

obespravljeni narod" iz istočnog Mostara počeo je paliti kuće po zapadnom 

Mostaru kako bi se "ogrijao i protestovao" protiv visokih cijena grijanja u svom 

dijelu grada. Milanović se u roku odmah našao na licu mjesta da pomogne smiriti 

stanje, ali tamo je naletio na njihovu Daliju, Jasmilu Žbanić, koja mu je onako 

liberalna, miroljubiva i gostoljubiva prosiktala "Marš u Hrvatsku!". 

http://bezcenzure.hr/vlad/za-predsjednika-rh/
https://www.dragovoljac.com/index.php/obavijesti/23383-poziv-predsjedniku-rh-na-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazzu
https://www.dragovoljac.com/index.php/obavijesti/23383-poziv-predsjedniku-rh-na-predstavljanje-knjige-revizionisti-u-hazzu
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Ja bih dodao da sam iskoristio jednu njegovu izjavu o ratu u BiH i tome kako su 

ih Hrvati spasili od genocida koju tada hrvatski političari, a valjda i danas, nisu 

smjeli izreći da bih mu, prije oslobađajuće presude našim generalima, napisao 12 

pisama s prijedlogom da predloži generala Gotovinu za Nobelovu nagradu za mir. 

Na kraju to je dovelo i do u SAD nagrađenog filma „Oluja“ u kome se ponavlja 

prijedlog za Nobelovu nagradu. O tome govori i moja knjiga: Nobelova nagrada 

za 'Oluju'. Knjiga je objavljena na portalu dragovoljac.com. Teško je u državi u 

kojoj je problem pozdrav branitelja ZDS, a nisu problem simboli onih koji su 

izvršili fašističku agresiju na nju (zvijezda petokraka i kokarda) tiskati knjigu u 

kojoj tadašnji američki veleposlanik govori o fašizmu agresora, zar ne? Uostalom 

poznato je da su Milanović i Gotovina u dobrim odnosima. 

U svakom slučaju mislim da je zato bilo u redu pozvati Predsjednika RH, a ne i 

Predsjednika Vlade RH bez obzira što je bilo očito da se Milanović neće pojaviti 

na ovom predstavljanju. Uostalom ni kao predsjednik Vlade nije mi odgovarao na 

spomenuta pisma pa ih je ipak bilo toliko, a nije odgovorio ni na pismo u kojem 

sam tražio da pomogne u prikazivanju spomenutog filma “Oluja”. Vjerojatno će i 

knjiga “Druker” na kojoj radim biti objavljena samo na Internetu. Završit ću je s 

ovim tekstom koji sam i nazvao JOŠ JEDAN PREDSJEDNIK DRŽAVE – 

REVIZIONIST? 

A kada sam već spomenuo knjigu koju nisam mogao tiskati, a ima ih popriličan 

broj, spomenut ću dvije koje su tiskane i koje imamo ovdje zajedno s knjigom 

koju predstavljamo. To su knjige Sto mojih knjiga i Karolina Vidović Krišto. Prva 

knjiga je posvećena dragom prijatelju i velikom hrvatskom domoljubu Stanku 

Šariću povodom njegovog šezdesetog rođendana, a druga je itekako povezana s 

ovom koju predstavljamo jer i u njoj govorimo o napadima na gđu Karolinu 

Vidović Krišto. Govori i o napadu na nju zbog toga što je kao urednica HTV-a 

pozvala u emisiju g. Vukića. Naime ona je napravila veliki grijeh jer je pozvala i 

prof. dr. sc. Hrvoja Klasića za kojega je morala znati da nije stručnjak za tu 

problematiku već, kao tipični zastupnik jugo-komunističke paradigme u hrvatskoj 

povijesti, o tome piše samo pamflete. Karolina je ponovo trebala biti najurena s 

posla jer je trebala znati da se Klasić neće usuditi doći na sučeljavanje s g. 

Vukićem najvećim današnjim istraživačem Jasenovca. Doista su s pravom na 

HTV-u procijenili da bi takvo sučeljavanje hrvatske i jugo-komunističke 

povjesnice bilo pogubno za pamflete Klasića, Goldsteina, Markovine, Jakovine i 

drugih, zapravo za njihovu podršku Srpsko-hrvatskoj koaliciji na vlasti. Ipak nisu 

uspjeli u pokušaju da se Karolina Vidović Krišto kazni gubitkom posla. Samo joj 

nisu više dali da na HTV-u javno nastupa. A za to im se moramo zahvaliti jer su 

postigli – kako to obično i biva – ono što se ni u snu nisu nadali jer gđu Karolinu 

danas slušamo mnogo više kao zastupnicu u Hrvatskom saboru.  

Zapravo, knjiga je trebala biti moj prilog njenoj kampanji za ulazak u Sabor, mada 

je jasno da joj takva pomoć nije ni trebala jer je vrlo brzo prepoznata kao najveći 

zastupnik domoljubne misli u državi. 

 

HVALA! 

https://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-jos-jedan-predsjednik-revizionist   

https://narod.hr/kultura/akademik-pecaric-jos-jedan-predsjednik-revizionist
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SLOBODAN LANG / PEŠORDA O LANGU, PORTAL 

DRAGOVOLJAC.COM. 

 

IPAK JE TO SRPSKO-HRVATSKA KOALICIJA 

 
Ivica Marijačić je u „Bujici“ o napadu na Vladu mladog Danijela Bezuka: 

“Svi iz njegove obitelji, uključujući i oca i stričeve, branili su Vukovar, branili su 

Hrvatsku. Njegov je stric poginuo kao jedan od najvećih heroja Vukovara, kao 

pripadnik HOS-a. On dolazi iz obitelji koja je sve dala za Hrvatsku. Sada imamo 

situaciju da predsjednik Vlade Hrvatske države demonizira, uz političke stranke i 

medije – i taj milje iz kojeg dolazi mladić, neizravno i njegovu obitelj… A što 

nudi kao nadomjestak, kao alternativu? Nudi koaliciju sa SDSS-om, s onima koji 

su napadali Vukovar, s okupacijskim gradonačelnikom Vukovara – Vojislavom 

Stanimirovićem. To nije samo politički promašaj, to nije samo sumrak pameti, to 

je, po mom mišljenju, mentalni poremećaj. Obitelji kojoj je netko poginuo za 

Vukovar, suprotstavlja se okupacijskog gradonačelnika! Zar to može normalan 

hrvatski čovjek danas prihvatiti?”, 

https://narod.hr/hrvatska/marijacic-plenkovic-obitelji-kojoj-je-netko-poginuo-za-

vukovar-suprotstavlja-okupacijskog-gradonacelnika  

U njemu imamo i Plenkovićevu priču o „govoru mržnje“ tj. obnavljanu 

„verbalnog delikta“ Srpsko-hrvatske koalicije koja vlada Hrvatskom. I ovaj 

tragični događaj je pokazao da je u toj koaliciji i bivši Savez komunista. Međutim 

ako želite pročitati nešto o istinskom govoru onih koji mrze Hrvatsku to, kako 

smo već naučili, ponajbolje možete vidjeti u tekstovima Zvonimira Hodaka. Pa 

tako i u današnjem: 

 

RADIKALIZACIJU HRVATSKE POLITIČKE SCENE POČELI SU JOŠ 

PUPOVAC, STAZIĆ, KEKIN, BELJAK I... 

https://narod.hr/hrvatska/marijacic-plenkovic-obitelji-kojoj-je-netko-poginuo-za-vukovar-suprotstavlja-okupacijskog-gradonacelnika
https://narod.hr/hrvatska/marijacic-plenkovic-obitelji-kojoj-je-netko-poginuo-za-vukovar-suprotstavlja-okupacijskog-gradonacelnika
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U Hrvatskoj je sve, baš sve moguće. Mi smo država puna nemogućih 

mogućnosti. Godinama ljevičari šire govor mržnje i nikome ništa. Onda, preko 

noći, premijer prokaže govor mržnje i on se odmah pretvori čak i u terorizam 

https://direktno.hr/kolumne/radikalizaciju-hrvatske-politicke-scene-poceli-su-

jos-pupovac-stazic-kekin-beljak-i-211045/  

Plenković govori to što govori jer je svjestan da narod sve više i više razumije ono 

što mu u svom odgovoru kaže Miroslav Škoro: 

Ako sam ja desničar jer mi ne pada na pamet koalirati sa strankom ratnog 

zločinca Hadžića osuđenog na međunarodnom sudu u Haagu, vjerujte mi, 

ponosim se time kao nikad dosad. To me čini većim štovateljem ljudskih prava i 

'Europejcem' nego što ste Vi ikada bili. A Vas samo pukim političkim licemjerom 

i manipulatorom odvojenim od bilo kakve ljudskosti i osobne savjesti. 

https://direktno.hr/direkt/skoro-postovani-premijeru-kada-se-plasiralo-da-je-

moja-kim-ann-srpkinja-koja-je-navodno-pisala-za-cetnicke-novine-jeste-li-

osudili-govor-mrznje-211000/  

U svom tekstu o „govoru mržnje“ ja sam se narugao Plenkoviću.  

Naravno, mi ne otkrivamo „toplu vodu“. Još je kineski filozof i ratnik Sun Tzu 

nazvao najogavnijim ljudima one koji pomažu neprijateljima da pobjede bez 

oružja. Kod nas je to još drastičnije jer se to događa poslije veličanstvene pobjede 

u Domovinskom ratu. Pobjede koja je natjerala Slobodana Miloševića da svoju 

vojsku usporedi sa zečevima. Zato Plenkoviću nije bio „govor mržnje“ kada mu 

je u Hrvatskom saboru rečeno da je veleizdajnik. A istina najviše boli, zar ne? 

Vjerovali ili ne Plenković misli da je „govor mržnje“ počeo tek napadom na njega: 

“Je li motiv, primjerice, bio likvidacija predsjednika Vlade?” upitao je retorički 

predsjednik Vlade, poručujući da po njemu već četiri godine “bacaju mržnju i 

blato” i prozivajući izravno kao krivce svoje političke protivnike s desne strane 

spektra, sve frakcije Domovinskog pokreta, Ivana Penavu, Karolinu Vidović 

Krišto, Miroslava Škoru, ali i predsjednika države Zorana Milanovića, kao 

ultimativnog krivca, koji je navodno sve započeo, nabacujući blato na njega. 

https://kamenjar.com/visnja-staresina-opasnosti-plitke-politizacije-napada-na-

trgu-svetog-marka/  

Uslijedio je odgovor: 

MILANOVIĆ PLENKOVIĆA NAZVAO NARIKAČOM I PORUČIO MU DA 

IDE MAMI AKO NIJE U STANJU PODNIJETI PRITISAK 

Predsjednik Republike Zoran Milanović osudio je u subotu napad na policajce na 

Markovu trgu, ocijenivši reakciju premijera Andreja Plenkovića kao "seansu 

narikanja muškarca od 50 godina", a od njega je zatražio i odgovor na pitanje na 

što je mislio kad ga je prozvao za širenje mržnje. 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23469-milanovic-

plenkovicu-ako-nisi-u-stanju-podnijeti-pritisak-idi-mami  

Na neki način pokazuje mi koliko sam bio u pravu kada sam napisao tekst-rugalicu 

o Plenkovićevoj „priči“ o govoru mržnje: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23458-dirljiva-plenkoviceva-ljubav-

prema-prijateljskom-fasistickom-agresoru  

https://direktno.hr/kolumne/radikalizaciju-hrvatske-politicke-scene-poceli-su-jos-pupovac-stazic-kekin-beljak-i-211045/
https://direktno.hr/kolumne/radikalizaciju-hrvatske-politicke-scene-poceli-su-jos-pupovac-stazic-kekin-beljak-i-211045/
https://direktno.hr/direkt/skoro-postovani-premijeru-kada-se-plasiralo-da-je-moja-kim-ann-srpkinja-koja-je-navodno-pisala-za-cetnicke-novine-jeste-li-osudili-govor-mrznje-211000/
https://direktno.hr/direkt/skoro-postovani-premijeru-kada-se-plasiralo-da-je-moja-kim-ann-srpkinja-koja-je-navodno-pisala-za-cetnicke-novine-jeste-li-osudili-govor-mrznje-211000/
https://direktno.hr/direkt/skoro-postovani-premijeru-kada-se-plasiralo-da-je-moja-kim-ann-srpkinja-koja-je-navodno-pisala-za-cetnicke-novine-jeste-li-osudili-govor-mrznje-211000/
https://kamenjar.com/visnja-staresina-opasnosti-plitke-politizacije-napada-na-trgu-svetog-marka/
https://kamenjar.com/visnja-staresina-opasnosti-plitke-politizacije-napada-na-trgu-svetog-marka/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23469-milanovic-plenkovicu-ako-nisi-u-stanju-podnijeti-pritisak-idi-mami
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23469-milanovic-plenkovicu-ako-nisi-u-stanju-podnijeti-pritisak-idi-mami
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23458-dirljiva-plenkoviceva-ljubav-prema-prijateljskom-fasistickom-agresoru
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23458-dirljiva-plenkoviceva-ljubav-prema-prijateljskom-fasistickom-agresoru
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Kada govorimo o „novom“ Milanoviću obavezno treba pročitati tekst velikog 

hrvatskog kolumniste Josipa Jovića. Svoj tekst Jović završava riječima: 

Trenutno se Milanović osjeća kao progonjena zvjerka. Može se tješiti time da u 

pravoj javnosti stoji puno bolje nego u medijskoj, što više govori o stanju medija 

nego o njemu. 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23476-peda-grbin-je-

zarobljen-starom-matricom-jugokomunisticke-ideologije-a-milanovic-

kompleksnija-licnost-nego-sto-se-cini  

Ali vratimo se Marijačićevom nastupu u „Bujici“. Svakako treba pročitati cijeli 

tekst o toj emisiji. Ja ću se ovdje osvrnuti na ono što nije dano u tekstu a bilo je u 

Bujici: rasprava o nazivu koalicije koja danas vlada Hrvatskom.  

Naime, Marijačić je smatrao da umjesto Hrvatsko-srpska koalicija treba koristiti 

naziv Hrvatsko-četnička koalicija.  

Međutim, danas je sve više autora koji postaju svjesni činjenice da nije Plenković 

glavni u toj koaliciji, već je najvažniji čovjek Milorad Pupovac. Pogledajte npr. 

najnoviji Krsnikov tekst koji je u autorovom originalu imao naslov: Je li nakon 

farse u Negoslavcima Plenković ustupio premijersku dužnost Miloradu Pupovcu: 

https://www.tjedno.hr/krsnik-plenkovic-plese-kako-pupovac-svira/  

Niz autora upozorava kako ta koalicija sprovodi velikosrpsku politiku danu 

Memorandumom SANU 2. Osobno sam odavno odao priznanje srpskoj politici 

koja je uspjela da oni koji sprovode tu njihovu politiku u RH budu oni koji vladaju 

Hrvatskom. Njihov vođa je Milorad Pupovac koji javno govori što Vlast u 

Hrvatskoj mora raditi, a Plenković to poslušno izvršava. 

Taj naziv sam koristio još mnog prije Predsjedničkih izbora. Recimo u knjizi o 

tim izborima VRATITI HRVATSKU NARODU  

(http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Pecaric_vratiti_Hrvatsku_narodu.p

df ) taj naziv se koristi blizu stotinjak puta, tj. koristi se u nizu tekstova. Nekima 

je to ime dano u nazivima: 

 Kaptol uz srpsko-hrvatsku koaliciju, Ljubitelji srpsko-hrvatske koalicije i 

Pobjeda srpsko-hrvatske koalicije.  

Naziv sam koristio u tekstu objavljenom i u Hrvatskom tjedniku, 2. siječnja 2020. 

koji je također dan u toj knjizi. 

U njoj je i tekst mog tadašnjeg nastupa u „Bujici“: 

Imamo vlast i oporbu koje su se zapravo ujedinile - smatra akademik i dodaje: - 

Imamo srpsko-hrvatsku koaliciju, a to govore i mnogi drugi… Ja namjerno kažem 

srpsko-hrvatsku, a ne hrvatsku-srpsku. jer zna se da je na čelu te koalicije ipak 

Pupovac! Svaka čast Srbima, oni su uspjeli u tome da hrvatska vlast i oporba 

sprovode velikosrpski ‘Memorandum 2’ SANU-a.” 

Zbog svega toga mislim da je poštenije vladajuću koaliciju u RH i dalje nazivati 

SRPSKO-HRVATSKA KOALICIJA. 

 
http://bezcenzure.hr/vlad/ipak-je-to-srpsko-hrvatska-koalicija/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23502-ipak-je-to-srpsko-hrvatska-

koalicija  

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23476-peda-grbin-je-zarobljen-starom-matricom-jugokomunisticke-ideologije-a-milanovic-kompleksnija-licnost-nego-sto-se-cini
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23476-peda-grbin-je-zarobljen-starom-matricom-jugokomunisticke-ideologije-a-milanovic-kompleksnija-licnost-nego-sto-se-cini
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23476-peda-grbin-je-zarobljen-starom-matricom-jugokomunisticke-ideologije-a-milanovic-kompleksnija-licnost-nego-sto-se-cini
https://www.tjedno.hr/krsnik-plenkovic-plese-kako-pupovac-svira/
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Pecaric_vratiti_Hrvatsku_narodu.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/Pecaric_vratiti_Hrvatsku_narodu.pdf
http://bezcenzure.hr/vlad/ipak-je-to-srpsko-hrvatska-koalicija/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23502-ipak-je-to-srpsko-hrvatska-koalicija
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23502-ipak-je-to-srpsko-hrvatska-koalicija
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ZAVRŠNI TEKST 
 

Nedavno sam čestitao Thompsonu rođendan: 

 

Naslov:  SRETAN ROĐENDAN MARKU PERKOVIĆU THOMPSONU 

Datum:  Tue, 27 Oct 2020 22:17:27 +0100 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

SRETAN ROĐENDAN MARKU PERKOVIĆU THOMPSONU  

Zapravo je današnji rođendan našem Thompsonu na poseban način čestitano jer 

je danas objavljen tekst s jučerašnjeg nastupa generala Ivana Tolja u „Bujici“, a 

general Tolj je autor Pisma hrvatskih generala kojim je branjen i Thompson i 

njegova legendarna pjesma „Bojna Čavoglave“. Evo teksta tog nastupa, kap i 

Pisma 16 hrvatskih generala. 

Sretan Ti rođendan Marko! 

Tvoj, 

Josip Pečarić  

 

Priložio sam I tekst generalovog nastupa, kao I pismo 16 generala.  

O tome pismu govori I Hodak u svojoj kolumni od 02. 11. 2020. Pa je dajem u 

prilogu. Zapravo zanimljivo je usporediti ono što u njoj piše Hodak s onim što 

sam pisao u knjigama s kojima sam završio prethodno poglavlje: DRUKER i 

SLOBODAN LANG / PEŠORDA O LANGU. 
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PRILOZI 

 
LIJEVOM NAŠOM 
 

NA MILANOVIĆEVOJ SAM STRANI JER 

DEMASKIRA LAŽNE KRIPTOKOMUNISTIČKE 

PROROKE 
 

 
Autor 

Zvonimir Hodak 
 

Korona drma temeljima Lijepe naše. Do sada sam, ovako priprost i naivan, 

vjerovao da Arenu u Zagrebu može napuniti samo Mišo Kovač. Malo 

morgen... "Vrimena" su se promijenila. Danas Arenu mogu napuniti samo 

Lepa Brena i Vili Beroš. Koliko smo samo ne tako davno napadali Ivu 

Sanadera zbog gradnje naših "arena" u Zagrebu, Splitu itd. Sada bi se 

netko od "intelektualnih proletera" tj. naših dičnih novinara trebao 

ispričati "Ćaći". 
 

On je, gradeći rukometne Arene, zapravo proročanski gradio "bolnice na kraju 

grada" i pokazao da je uvijek bio vizionar. Kad su u prošlu subotu najavili da se u 

nedjelju "sat vraća", Ćaća je reagirao refleksno: "Ja sat ne vraćam"... Kad je 

domaća "demokratska javnost" predložila da se u roku odmah uvede policijski sat, 

"dragi Ivo" je navodno poručio: "Neka ga uvedu. Ja ga neću nositi..!" 

Pitat će se netko od kud' sad Sanader? Neki dan sam u sudskom kafiću čuo nečiji 

bas bariton: "Kak' nam je bilo dobro u vrijeme Ive Sanadera"... Pomislih, čovjek 

je u pravu. Onda nije bilo verbalnog rata između dva politička brda. Stipe i “dragi 

Ivo” bili su jedna glava u dva tijela. Čim je naš Stipe nanjušio da hrvatski generali 

već tradicionalno spremaju državni udar brzo i efikasno su dobili "pakrački 

dekret". Danas je pak kaos. Predsjednik napustio doktrinu "naoružanog naroda" 

pa s Pantovčaka rafalnom paljbom "šiba" po premijeru tako da se čak i njegovi 

ateisti križaju i krste. 

Šesnaest hrvatskih generala poslalo je otvoreno pismo hrvatskoj javnosti da 

je upoznaju s time što oni misle o HOS-u i pozdravu “Za dom spremni“. Međutim, 

Milanović ih nije hitno umirovio. Možda zato što su svi već davno umirovljeni. 

Zanimljivije je kako lijeva medijska falanga nije o tom pismu 16-orice generala 

"obavijestila" širu javnost. Nisu to generali iz famoznog "Generalskog zbora", oni 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
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su režimski, progresivni. Riječ je više o nekim "generalićima", koje nitko ne 

predlaže kod imenovanja ulica, podjela visokih priznanja niti za izradu spomenika 

na Baniji... Dakle, riječ je o generalima Ivanu Tolj, Ivanu Kapular, Andriji 

Hebrangu, Davoru Domazetu Loši, Josipu Čuletiću, Željku Šiljegu, Žarku 

Toleu, Marinku Krešiću, Mili Ćuku, Rajku Dumančiću, Ljubi Ćesiću 

Rojsu... Nema kod njih "po šumama i gorama". 

 

Recimo, general Josip Čuletić - 'general-turist' 
Recimo, general Josip Čuletić. On je u vrijeme borbi za Vukovar u nekom avionu 

za zaprašivanje od komaraca skoro svaku noć nadlijetao položaje Tomićeve 

"herojske" JNA i bacao bojlere. Da, bojlere, napunjene eksplozivom. Kompas su 

mu bile zvijezde. Naravno, ne crvene. Al' je to nekakvo herojstvo... Sigurno je 

veće onih generala koji su cijeli rat proveli u logistici. Jednom sam sreo u gradu 

Josipa Čuletića i onako ga usput zapitao što sad radi. "Pa ja sam ti sad 'general-

turist', putujem po zemlji za koju sam se srčano borio..." 

E, zemljo Hrvatska, da je ikada došlo "otvoreno" ili "zatvoreno" pismo 

generalima kojim je Tuđman osobno rekao da je "zabranio" HOS , ZDS i 

"priznao" da je Sloba ok, onda bi to pismo odmah osvanulo na naslovnim 

stranicama Jutarnjeg i Večernjakovog Obzora. 

Naravno, ni jedan od šesnaest generala nije ni do koljena Dejanu Joviću, 

otvorenom Jugoviću, koji je višestruko pisao i govorio da je referendum o 

samostalnosti Republike Hrvatske, u kojem su se građani sa 97,14 posto izjasnili 

za samostalnost, bio neistinito prezentiran jer se većina građana izjasnila za 

ostanak u Jugoslaviji. I dok je Josip Čuletić "general-turist", naše Dejanče predaje 

mladim generacijama vojnika na Ratnoj školi dr. Franjo Tuđman koja je u stvari 

postdiplomski studij za najviše časnike. Međutim, Dejanče je faca. On je ujedno i 

profesor na Fakultetu političkih znanosti, glavni urednik fakultetsko-znanstvenog 

časopisa "Politička misao", predsjednik Upravnog vijeća "Instituta za razvoj i 

međunarodne odnose" u Zagrebu... 

Na imaginarnoj srpskoj ljestvici najutjecajnijih, pozicioniran je kao jedan od deset 

najmoćnijih Srba "u ceo svet". Nedostaje mu možda još jedino da napiše knjigu 

"Lik i delo Save Štrbca, sudije iz Zadra" koji se rukama i nogama borio protiv RH, 

a sada prima hrvatsku mirovinu, i to tri puta veću od one koju prima u Srbiji?! I 

čudi li se još uvijek netko zašto je više od 3300 branitelja diglo ruku na sebe i 

izvršilo samoubojstvo? Usprkos svim tim “silnim privilegijama“ o kojima nas 

"levičarska štampa" iz dana u dan brifira. 

U Vukovar su se vratili npr. oni koji su tvrdili da su u vojsci RSK služili civilni 

vojni rok. I nisu lagali. Rokali su nam po civilima. 

Gledam na fejsu sliku pokojnog mitropolita Amfilohija Radovića, "čo'eka od 

mira i vere", s križem na prsima i pištoljčinom u ruci. Da netko objavi sliku 

biskupa Vlade Košića s plastičnim dječjim pištoljem, naš dobri papa Franjo bi 

zaključio da naš popularni Vlado nije "dobar papa-trijarh".  
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Dobri Amfilohije je umro. Pokoj mu duši, Gospodine! Prije toga je "sredio" zadnje 

izbore u Crnoj Gori i u svom manastiru formirao novu prosrpsku Vladu. U boj u 

boj za narod svoj... 

  

Joe Biden vodi u svim državama, osobito u Novoj Gvineji, na Kubi i u 

sjeverozapadnoj Hrvatskoj 
Donald Trump je prava crvena krpa za naše “medijske djelatnike“. Ne daju se 

Bajruši, Trkanjac, Krasnec, 6. lička... Po njima Joe Biden vodi u svim državama, 

osobito u Novoj Gvineji, na Kubi i u sjeverozapadnoj Hrvatskoj.... Zato se 

Borislav Ristić ne da krstiti. Provocira progresivce iz Obzora tvrdeći :“Trump je 

na putu da Bidena pobijedi s većom razlikom nego Hillary Clinton. 

Ako se to slučajno dogodi, a sigurno će se i dogoditi, slijedi val ili "talas" teških 

"psikičkih" slomova naših nadobudnih ljevičara. Ovaj put proći će bez poznatih 

lijevih medijskih transakcija. Iako je 98 posto medija u SAD-u protiv 

"neotesanog" Donalda, regularnost izbora pod kompetencijom je Vrhovnog suda 

SAD-a. U SAD-u su sada birači protiv liberalnih, ljevičarskih, uglavnom 

"uglednih" medija... Želim pobjedu birača i još jedan mandat Trumpu! Na 

zadovoljstvo demokratskog svijeta... 

U jadranskom je akvatoriju održana je zajednička vježba HRM-a i Američke šeste 

flote pod hrvatskim geslom "Zajedno smo jači" i pod američkim geslom "Zajedno 

smo slabiji". 

Svidio mi se jako Jurica Pavičić sa svojim liliputanskim komentarom. On je 

književnik, filmski kritičar, nogometni znalac, prevodilac iz šupljeg u prazno, 

Titov nostalgičar, član udruge "Naš Hajduk", simbolični dioničar Hajduka i 

skroman kakvim ga je sveti Duje sklepao. Kada bih iznio sve Juričine lokalne 

dosege ne bi ostalo mjesta ni za njega ni za njegov obračun s Igorom Štimcem. 

Za one koji ne luduju za balunom, Igor je bivši igrač, hrvatski reprezentativac s 

kojim je Hajduk osvojio zadnje prvenstvo Hrvatske. S druge strane, Torcida ima 

jedan veliki "feler". Izrazito je nacionalno orijentirana, što često pokazuje svojim 

velikim transparentima na sjeveru Poljuda. 

Što se tog nacionalnog naboja tiče, Torcida je daleko ispred drugih navijačkih 

skupina u Lijepoj našoj. U čemu je onda problem? Jurica cmizdri što: "Hajduk 

danas nije Titov partizanski klub, kad se na dresu nosila crvena zvijezda koju je 

Igor Štimac 'skinuo u Sydneyju'". Naš simbolični dioničar zaključuje: "Naš 

Hajduk bio je uspješan u najvažnijem, da ljudi kao Štimac više ne mogu ni blizu 

klubu." 

Da je Štimac u Australiji znao što mu se zbog crvene zvijezde sprema, pronašao 

bi, kao što su Riječani pronašli, najviši neboder u Splitu i tamo izložio sve dresove 

sa zvijezdama i tako ih simboličkim vjetrom otpuhnuo u Titovo partizansko doba. 

Ako je i od zagriženog jugo-nostalgičara Jurice, malo je previše. Hrvatski 

raspoložena Torcida na jednoj strani, a na drugoj strani samo partizani ala Jurica 

Pavičić, Ante Tomić, orijuna. Srećom, vrijeme ih gazi. Došlo je novo vrijeme kad 

Dinamo i Hajduk zajedno rješavaju tko je najbolji. Kao recimo u Škotskoj, Celtic 

i Glasgow Rangers... 
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Boby Charlton je jednom rekao: "Ako je istina da su nogometaši robovi onda 

molim da me se odmah pošalje na tu robiju". 

 

Verbalni rat dva 'politička brda' u Hrvata se nastavlja 
Verbalni rat dva "politička brda" u Hrvata se nastavlja. Uvrede već polako postaju 

dio neformalnog rječnika u novo-normalnoj eri. Lekarka, bully, šmrkavac, rastao 

u tom humusu i gnoju, jel' se moja baba rukovala sa zaraženim Novakom 

Đokovićem, štićenik i lojalni sluga tog režima... 

"Tvrd jezik" je ono što slušamo iz dana u dan. No, ako je taj "zastoj u 

komunikaciji", kako ga neki nazivaju, nešto najlošije što nam se događa onda 

odmah potpisujem neka nastave do mile volje. Uzmimo npr: multietničku 

Francusku. Tamo ubijaju i režu glave ljudima, sve u ime Alaha i proroka 

Muhameda. Naime, prilikom uhićenja napadač je vikao Allahu Akbar, ali 

francuska policija za sada još uvijek ”ne zna” koji je motiv napada. Marcel 

Holjevac cinično zaključuje: "Tko se dovoljno dugo pravi blesav, na kraju takav 

i ostane." 

Zato je UFC borba Milanovića i Plenkovića politička "kamilica" i dobar trening 

za obojicu prema onome što još čeka Francuze. Kad nabrijana Katarina Peović 

za "Tačno.net" izvali da je "Deklaracija o Domovinskom ratu predstavlja 

kolekciju mitova i poluistina", onda to, u maniri Ivana Šibera, zvuči 

"neodgojeno". 

Naime kaj, stari "šumski" komunista Ivan Šiber odmah se svrstao, k'o i Tito, 

među "nesvrstane" tj. protiv Milanovića. On misli "da predsjedniku ne treba više 

ispada jer djeluje neodgojeno..." 

Ono što bivše komunjare nikada nije zanimalo je - istina. Majka svih pitanja je jel' 

predsjednik RH govori ili ne govori istinu? Kad im postaviš to pitanje odmah 

postaju mutavi... Dakle, što se tiče notornog svjedoka Puhovskog, Milanović 

govori čistu destiliranu istinu. Barem sam desetak puta pisao, cinkao i ukazivao 

na domaće "ploveće kazalište", na lika koji je samo zahvaljujući neprovedenoj 

lustraciji svakodnevno na svim televizijama k'o propovjednik istine, dobrote i 

poštenja. Kao vrhunska moralna vertikala hrvatskog društva. Mogao sam, 

zahvaljujući svom "autoritetu", pisati i tisuću puta, a da to uvijek ostane "ubod 

komarca". Ali kad je Puho, u svom lažnom samopouzdanju, dirnuo u "stršljana", 

ovaj ga je jednim zamahom otpuhnuo u povijest. I zbog tog demaskiranja lažnih 

kriptokomunističkih proroka tako da napokon hrabro iznese o njima istinu, ja sam 

na Milanovićevoj strani. Napokon, tko dvolične farizejske ljevičare bolje poznaje 

od njega? 

I još nešto. Novo normalno. Korona. Ona je u stanju revidirati izborne rezultate i 

"zdrmati" više premijera nego predsjednika. Funkcija predsjednika u RH, što sada 

znači Milanovića, u usporedbi s premijerskom funkcijom, sinonim je za "godišnji 

odmor". Plenković rudari po svakodnevnim političkim rupama, a predsjedniku 

države ostavljeno je da glumi "fikus", što Milanović očito ne želi. Tako Milanović 

sad prvi puta radi tzv. "društveno koristan posao", kako su nekada govorili u Jugi 

Jelena Lovrić, Davor Butković, Inoslav Bešker, Nino Pavić i ostali lijevi 
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medijski magovi, a Plenkovića čeka Churchillova izreka: krv, znoj i suze. Zato 

neka Milanović nastavi javno otkrivati istinu i nazivati stvari pravim imenom. To 

je dobro za mentalno zdravlje nacije. Sad napokon "pseudo-progresivce" ne 

razvaljuju ustaše, klerofašisti, katotalibani i ognjištari, nego osoba njihovog do 

jučerašnjeg bezrezervnog povjerenja. Put kojim su ga vodili do Pantovčaka činio 

im se lagan i ravan. No, nisu primijetili kako je uzbrdica velika. 

'Ako vidiš roba koji spava, ne budi ga, možda sanja o slobodi' 

Evo i lijepog citata Hassana Haidara Diaba, mog "fejs" prijatelja: "Kažu mi, ako 

vidiš roba koji spava, ne budi ga, možda sanja o slobodi." 

To je kazao je jedan od najvećih pjesnika, književnika, filozofa i mistika Gibran 

Khalil Gibran. A sloboda je more... 

U Zagorju je oboren rekord u skoku u dalj. Frajer skočio do dućana po kruh, a 

našli ga u birtiji sedam kilometara dalje. 

Policija uhapsila ženu: "Gospođo, zašto ste tukli muža bejzbol palicom?" 

"Nisam ga tukla, pitao me da igramo bejzbol i ja sam ga slučajno udarila palicom” 

odgovori. 

"Pa zar dvadeset i osam puta?", začuđeno upita policajac. "Pa kad ne znam 

pravila", odbrusi žena. 

”Znaš tata, danas smo u školi učili o Edisonu. Izumio je prvi uređaj koji govori", 

reče sin. 

”Sine, prvi uređaj koji govori izmislio je Bog, a ime mu je žena. Edison je izmislio 

prvi koji se može ugasiti”, zaključi otac. 

Umro Staljin pa u Rusiji proglasili desetodnevnu žalost. Zove jedna Ruskinja 

Centralni komitet da pita je li dozvoljen seks u danima žalosti? Odgovorni drug 

joj odgovara da je seks dozvoljen, ali samo s vlastitim mužem. Na pitanje zašto 

samo sa svojim mužem, odgovorili su joj: "Da tuga bude veća!" 

 
https://direktno.hr/kolumne/na-milanovicevoj-sam-strani-jer-demaskira-lazne-

kriptokomunisticke-proroke-212642/  

 

 

  

https://direktno.hr/kolumne/na-milanovicevoj-sam-strani-jer-demaskira-lazne-kriptokomunisticke-proroke-212642/
https://direktno.hr/kolumne/na-milanovicevoj-sam-strani-jer-demaskira-lazne-kriptokomunisticke-proroke-212642/
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LIJEVOM NAŠOM 

  

POSTAJE SVE JASNIJE DA KOMUNIZAM JOŠ 

UVIJEK NIJE POBIJEĐEN, ONI SE DANAS ZOVU... 
 

 
Autor 

Zvonimir Hodak 
 
Gledajući već drugi puta, ali i zadnji, "Ćirilicu" na TV Happy Milomira 

Marića, mnoge stvari su mi postale bistrije. Bolje shvaćam na prvi pogled 

"zbunjujuću" misao Dobrice Ćosića: "Mi lažemo da bismo obmanuli sebe, 

da utešimo drugoga, lažemo iz samilosti, lažemo iz stida... da sakrijemo 

svoju bedu... laž je vid srpskog patriotizma...". 

 

17.05.2021.  

 
Johan Bosnić, gost u zadnjoj "Ćirilici" rodio se negdje u Americi ili Kanadi kao 

Hrvat. Za vrijeme rata devedesetih Srbi su ga uvjerili da je on Srbin "iz dna kace". 

I sad on na "srpsko-engleskom" jeziku neukim balkančerosima objašnjava 

"međunarodnu" definiciju genocida. Bolje rečeno, zašto se u Srebrenici nije 

dogodio ili, kako on kaže, desio genocid. Kod genocida, mudro se nakašlja naš 

John, "najpre se ubijaju žene i deca, deca da ne bi kasnije postali vojnici koji će 

da ubijaju Srbe, a žene da ne bi rađale decu koja će kad odrastu opet da kidišu 

(pogodili ste!) - na Srbiju". A u Srebrenici se desio anti-genocid, podučava nas 

John "iz dna kace". "Tamo su naoružani Srbi u tri dana poubijali oko osam i pol 

hiljada Muslimana, a da među njima nije bilo ni jedne žene ni ženskog deteta... I 

gde je tu genocid?", zavapi Johan Bosnić. A ja se ponovno sjetih najiskrenijeg 

Srbina svih vremena Dobrice Ćosića: "lažemo iz stida... da sakrijemo svoju bedu". 

No, jedno se mora priznati. Mi Hrvati nikada nismo uspijevali sakriti svoju bijedu. 

Zato je Srbija bila apsolutni pobjednik Drugog svjetskog rata. Sjetite se 

Nedićevog brzojava Hitleru kako je Srbija prva "Judenfrei" država u Europi. 

Sjetite se slika kneza Pavla Karađorđevića u paradnoj uniformi s Adolfom 

Hitlerom, sjetite se četnika i čiča Draže, vjernih partnera Hitlera i Mussolinija 

koji su nakon pada Italije masovno, bez službenog prelaznog roka, prelazili u 

partizane. Danas su četnici i Draža Mihailović u Srbiji proglašeni antifašistima, 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/


            ZVONIMIR HODAK  371 

 

pa tako Draža ima ulicu u Kragujevcu, a četnici su postali moderna "napredna 

stranka". Tako to rade "pobjednici" u Prvom i Drugom svjetskom ratu... 

A mi Hrvateki? Kod nas još traje lov na crne fašiste, ustaše, Juru i Bobana, 

Thompsona, Čavoglave... Dobro, ima kod nas i pozitivnih stvari. Nije sve samo 

crnilo. Recimo, ako bude po prognozama i pravdi pa na lokalnim izborima u 

Zagrebu pobijedi Tomašević, evo nama opet Trga Maršala Tita. "Stari" se opet 

vraća među vladajuće. Druga etapa bi mogla biti inicijativa ultralijevih da se 

Zagreb preimenuje u Titograd. To je tzv. "istorijska nužnost", objasnit će nam 

razni Klasići, Jakovine, Markovine i Goldsteini. Samo trebaju biti uporni u 

ponavljanju svog lažnog stava. Baš kako je naučavao Goering. Pedeset i više 

godina su nas uvjeravali kako je Zagreb 8. svibnja 1945. g. zaista bio oslobođen. 

Zašto nas onda u ovo vrijeme krize ne bi još lakše uvjerili da je Tito bio zaslužan 

heroj koji treba dobiti natrag svoj najljepši trg u Zagrebu kao i da bi bilo najbolje 

Zagreb preimenovati u Titograd u spomen na velikana naše antifašističke borbe 

koja je završila svirepim komunizmom. 

Možda ipak "radikalni" purgeri pomoću Hercegovaca i Bosanaca sačuvaju "status 

quo" ili kako neki vole kazati "status quo vadis". Ljevičari su navodno nedavno 

proveli u Zagrebu među Zagrepčanima jednu neobičnu anketu s pitanjem: 

"Smetaju li vam u Zagrebu Hercegovci i Bosanci?". Njih 14% odgovorilo je sa 

"DA", a čak 86% odgovorilo je "Neka nas". To ne bi bilo loše za rezultate 

zagrebačkih izbora. Međutim, bojim se da će se tu ipak nešto pitati i Tomaševića, 

a možda i agenciju Initiative d.o.o. u vlasništvu srpske I&F grupe iz Beograda 

koja vodi njegovu kampanju. Zanimljivo je kako ljevičari ne mogu bez Beograda. 

Jedan tvrdi cinik na fejsu upozorava: "Pozdravi ujutro svaku budalu na ulici jer 

on sutra može biti tvoj gradonačelnik!". 

 

Povijesni revizionizam je nazvati trg po čovjeku koji je ubijao u 

Hrvatskoj 
Uporni, tvrdi i nepokolebljivi borci protiv tzv. povijesnog revizionizma su bez 

prave konkurencije. To su mahom naši globalisti, liberali i jugo-nostalgičari. Bilo 

bi ipak pomalo dosadno navoditi uvijek ista imena. Sve su to ljudi malih čela, ali 

velikih načela. Pitam se nije li povijesni revizionizam vratiti na Trg Republike 

Hrvatske čovjeka koji je ubijao u Rusiji, Španjolskoj i najviše u Hrvatskoj. 

Čovjeka koji se nalazi na svakoj iole relevantnijoj listi ratnih zločinaca dvadesetog 

stoljeća? Nadalje, nije li grubi povijesni revizionizam uspoređivati četnike koji su 

1991. g. klali u Vukovaru i desne političke stranke u Lijepoj našoj? Takva pitanja 

muče i super senzibilnog Freda Matića zvanog "punjena ptica". On, onako mudar 

i analitičan, izjednačava deranje maloljetnika pred Borovim selom s klanjem na 

Ovčari, u Bolnici, Borovu selu... Jesu li su ti klinci ikada ikoga postrojili, odvezli 

iz bolnice na Ovčaru, ubili, odvezli trideset tisuća zarobljenika u logore širom 

Srbije...? Shvaćam da je Fredu s obzirom na njegovu pamet i poziciju teško 

shvatiti razliku između nenaoružane i ogorčene mladeži i onih koji su zaista 

vjerovali da će im Slobo poslati salate, a oni će klati Hrvate. I klali su "en masse" 

kako bi rekao Krleža.  
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Titovi su nam komunisti četrdeset i pet godina prali mozak s NOB-e epopejama, 

klasnim neprijateljima, samoupravljanjem, nesvrstanošću itd. Neka mi netko 

navede i opiše rezultate i jedne bitke između partizana i Nijemaca ili ustaša u kojoj 

su pobijedili. U svim megalomanskim ofenzivama opisivao se "nadmoćni" 

neprijatelj i kako su im "naši borci" pobjegli, usput spašavajući ranjenike što im 

je bio i glavni razlog za povlačenje i bježanje. Ali, da nije bilo ranjenika, bilo bi 

jao fašistima... Dokle god još i dan danas katedrama povijesti na hrvatskim 

filozofskim fakultetima "drmaju" likovi kao što su Klasić, Goldstein, Jakovina i 

Markovina, povijest će nam ostati "prazna ploča" iliti "tabula rasa".  

Uz takvu revizionističku povijest gledali smo u doba komunizma kultnu srpsku 

seriju "Povratak otpisanih" i morali se diviti herojima koji metu pod s priglupim 

fašistima. Istodobno smo neki od nas koji smo malo dublje začeprkali po 

povijesnim činjenicama (koje nisu bile lako dostupne) već u to vrijeme saznali 

kako je npr.: "herojski" Beograd pao u ruke grupi od samo devet njemačkih 

vojnika na čelu s kapetanom Klingerbergom, a tijekom Drugog svjetskog rata 

ubijena su bila u Beogradu bila čak dva njemačka vojnika. Međutim, naši 

historičari i dalje pričaju svojim studentima bajke o Drugom svjetskom ratu na 

ovim prostorima i o bivšoj Jugi. U svojoj knjizi "Deceptions of World War II" ili 

"Obmane Drugog svjetskog rata" William B. Breuer opisuje ovaj podvig koji je 

12. travnja 1941.g. izvela grupica motor-biciklističke jurišne satnije njemačke SS 

Panzer divizije "Dash Reich"... Sve ostalo ste vidjeli u seriji "Povratak otpisanih".  

 

Borbu za prava radničke klase zamijenila je borba za klimatske 

promjene 
Pa ako je pad Beograda bio po svemu operetna povijesna crtica s "ovih prostora", 

današnji "povratak otpisanih" to sigurno nije. Postaje sve jasnije da komunizam 

još uvijek nije pobijeđen. U današnjem pakovanju on se zove "nova ljevica". I 

nekako mi se čini da će se "otpisani" najprije vratiti u Zagrebu. Srećom neće biti 

"oslobađanja", kao 8. svibnja 1941. g. Uz novu ideologiju moderne njemačke i 

austrijske ljevice koja je borbu za prava radničke klase zamijenila borbom za 

klimatske promjene, ekologiju, zbrinjavanje otpada, ljudska prava marginalnih 

skupina (LGBTQ) itd., u Hrvatskoj, a napose u Zagrebu, galvanizirala se oko 

Tomaševića čvrsta sekta onih koji fanatično vjeruju da su njihovi slavni predci 

legendarne 1945. g. zaista dočekani kao svjetlo na kraju tunela. A to je u stvari 

bio "brzi voz koji je jurio punom brzinom uskim tunelom" na one naivne tada, ali 

i danas. 

Tko to ne vidi neka samo pogleda kako su se uz sposobnog, ali izmanipuliranog 

Tomaševića zdušno svrstali razni prikriveni jugo-nostalgičari kao Urša 

Raukar, Rada Borić, Vili Matula, Mima Simić, Mile Kekin s drugaricom.... i 

čekaju svoj povratak na vlast. Ako u svojoj političkoj naivnosti i lakomislenosti 

dopustimo da grupacija "Možemo" Zagreb uvede u taj liberalno-

kriptokomunistički tor onda ćemo se na kraju sa sjetom spominjati pok. Bandića. 

A Sava će tada napokon opet poteći nizvodno. Nama malo iskusnijima neće tada 

preostati ništa drugo nego da sjednemo uz obalu Save i čekamo, kao što kaže 
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kineska mudrost, da tijela naših neprijatelja jednog dana zaplove nizvodno i prođu 

kraj nas. Zato smo supruga i ja ocijenili kako nam u Zagrebu ostaje samo jedno 

ime koje bi možda moglo poljuljati jeftini trijumfalizam i najezdu lijevih 

skakavaca - Miroslav Škoro. Za tridesetak sati vidjet ćemo je li je on taj? Usput, 

šteta za Davora Filipovića što je kandidat HDZ-a, stranci koja bi u koaliciji s 

Jelenom Pavičić Vukičević sigurno pljeskala ponovnom povratku Trga Maršala 

Tita. 

Dok pišem ovu kolumnu javio mi se Radeljak. Tvrdi da ima informaciju o 

kandidatu liste "Možemo" Vili Matuli. Naime, priča se u tzv. glumačkim 

krugovima kako si je pok. Marlon Brando za života umišljao da je on Vili Matula 

- član Centralnog komiteta Saveza komunista Hrvatske. "Ma ne izmišljaj, Vili da 

je bio član CK SKH?", rekoh Dikanu. "Ne, ne, istina je. Pričao mi je pok. 

Miljenko Smoje", ustraje Dikan. 

 

Jovan Rašković bio je 'mala beba' prema Pupovčevima... 
Javlja Branimir Bradarić iz Vukovara: "Na listama u Vukovaru više Srba nego 

Hrvata". I sad se ti ljuti kad komšije tvrde da je Vukovar njihov grad. Frekventni 

autobusni promet između dva "bratska" naroda mogao bi doći glave Penavu. 

Njima je to je nešto k'o vikend shopping u Hrvatskoj. "Kupit ću ti farmerke kad 

budu opet neki izbori u Lepoj njihovoj". Kako sada nitko ne postavlja pitanje 

"kako mogu u Hrvatskoj glasovati oni koji u njoj ne plaćaju porez?" Ili neka 

drugarica iz Borova Sela kojoj smeta "vaših dvanaest redarstvenika".  

Naš Dragan Crnogorac tiskao je predizborni plakat na ćirilici: "Reci NE Oluji!". 

Nitko od "ustaša" ni da pisne na to. Izborno povjerenstvo je sigurno navuklo 

"ćebe" preko glave. Doći će na red i Gotovina. Bosnić je maher za genocid... itd. 

itd. Da je netko Tuđmanu tamo negdje 1996-97. g. prorekao da će ratni gubitnici 

tiskati predizborne plakate na ćirilici protiv Oluje, on bi sigurno vrlo burno 

reagirao. Ovaj današnji HDZ s Plenkijem na čelu gleda sve to sasvim 

blagonaklono i bez riječi. Konačno on je, ne u taktičkoj, već u dugoročnoj 

strateškoj i ideološkoj koaliciji s Pupovčevim SDSS-om. A mi i dalje glumimo 

ratne pobjednike. Sve me to podsjeća na onu pošalicu: lako je glumiti orgazam. 

Hajd' odglumi erekciju. 

Psihijatar Jovan Rašković iz 1990-91. g. bio je "mala beba" prema ekipi 

okupljenoj oko Pupovca. Jovan sve to gleda gore među oblacima, krsti se tri prsta 

i promrsi sebi u bradu: "Svaka čast junaci!. Mi smo bili 'amatersko društvo' prema 

ovima. Ušli u Vladu, našima se isplaćuju milijunske odštete. Svi naši, počevši od 

Save Štrbca, uredno primaju penzije. Država nam financira tjednik Novosti, a mi 

im s našim novinarima vadimo džigericu. Nismo im isplatili ni dinara, ni kune za 

ratnu odštetu, a ni nećemo. Hrvatski jezik smo im službeno pretvorili u 

bunjevački. Svaka čast našima. Bravo naši!".  

I sad bi, nakon sveg iznesenog, trebalo nešto i zaključiti. Teško. Bolje je ispričati 

jedan zgodan karakterni zagorski vic. 

"Štef, hajd' da vidimo kak' stojiš z matematikom. Ak' imaš sto litri vina i ja te 

prosim da mi daš 36 litri, kuljke bu ti ostalo?". "Sto litri!" spremno odgovori Štef. 
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Ne podsjeća li vas ovo barem malo na nekakav dug Srbije prema RH? Recimo, 

potražujemo 45 milijardi dolara. Ako nam plate 50%, koliko nam još duguju? 45 

milijardi... 

 

Nerealno je očekivati od Izraela da prešuti na tisuće ispaljenih 

palestinskih raketa 
Izrael i Palestinci su u novom sukobu. Evo kako nas o tome prosvjetljuje 

naš Silvek Tomašević, "vječni" dopisnik Večernjaka iz Rima. Špranca mu je još 

iz "samoupravnog socijalizma". Kaže Silvek: "Reagirajući na provokacije 

Palestinaca s tolikom žestinom, Izrael je počinio veliku grešku". Sad malo o 

činjenicama. Palestinci su, uz mali poguranac iz Irana, ispalili na Tel Aviv oko 

1700 raketa i to potpuno neselektivno. Gdje padnu, padnu. Na škole, vrtiće, 

bolnice. Pazite, preko 1700 raketa. To je ta "provokacija". Naravno, Hamas sluša 

Teheran koji se, silaskom Trumpa sa svjetske scene, naglo probudio. Bojim se da 

se radi o vulgarnoj žrtvi običnih ljudi koje žive u Gazi. Raketirati Tel Aviv, 

Jeruzalem i očekivati od do zuba naoružanog Izraela da to odšuti i predloži 

mirovne razgovore isto je tako realno k'o kad Zagorca zamoliš da ne pije. Sve sad 

ovisi o Joe Bidenu je li spreman vratiti nuklearni sporazum s Iranom ili će Iran 

isprazniti svoje raketne rezerve testirajući preko Hamasa koliko Izrael može 

kontrolirati sam sebe.  

A narod u Gazi? Silvek za to ima vječno spreman ljevičarski odgovor. Kao alibi 

pronalazi svjedoka, nekog "uglednog" ljevičarskog docenta sa sveučilišta Johns 

Hopkins Vali Nasr, navodno velikog stručnjaka za Srednji Istok koji mudro 

podučava Silveka i nas da Izrael "ne zna pred palestinskom krizom reagirati 

drugačije nego grubom silom". Pazite, Palestinci ispale prvi više od 1700 raketa 

po izraelskim gradovima i kibucima, a oni odgovorili grubom silom. "Svjedok" 

našeg Silveka mora biti porijeklom iz Zagorja jer je kod njih klasična izreka: "Ak' 

je do svjedoka, krava je naša...". 

 

https://direktno.hr/kolumne/postaje-sve-jasnije-da-komunizam-jos-uvijek-nije-

pobijeden-oni-se-danas-zovu-232742/  

 

  

https://direktno.hr/kolumne/postaje-sve-jasnije-da-komunizam-jos-uvijek-nije-pobijeden-oni-se-danas-zovu-232742/
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LIJEVOM NAŠOM 
 

NAKON IZBORA U ZAGREBU JUGONOSTALGIČARI 

VJERUJU DA SU SADA DOŠLI NA ŠTIH, ALI... 

 

 
Autor 

Zvonimir Hodak 
 
Subota 29. svibnja, Chelsea-Manchester City u ligi za prvake, a dan kasnije 

"Možemo" protiv Škore u "ligi za bedake". Miroslavu Škori ni moj glas 

neće pomoći, ali srećom ni odmoći. Naime, moja malenkost misli da je ovo 

"pripetavanje" jedna prilično prozirna farsa. 
 

Mainstream mediji su pomalo ofucani pojam. Nešto kao "glavna struja" u 

medijskom prostoru. Kod nas to znači "vulgarno ljevičarenje". Uzmite u ruke bilo 

Jutarnji bilo Večernji bilo Novi list, Slobodnu, Globus, Nacional, Novosti, pa čak 

i ako bacite pogled na tzv. off-medije Index, Telegram, Net hr... Svi su otvoreno 

za Možemo, a protiv Škore. I sad Škoro, koji je htio-ne htio postao nekakav lider 

desne opcije, vodi bitku protiv lijevog "Možemo". Sjetite se Trumpove sudbine. 

Izbore nije dobio Joe Biden nego liberalni i lijevi američki mediji. Prema tome, 

hrvatski mediji "kaljektivno" (kako to kažu Rusi) pljuckaju i sotoniziraju jednog 

kandidata navijajući za drugog. A vi koji čitate ovo štivo sami proniknite zašto se 

po jednom stalno pljucka, a za drugog žestoko navija. Evo samo jednog primjera: 

koliko ste puta čuli ili pročitali laž "dok smo se mi ovdje borili protiv agresora 'on' 

je, umjesto na front, otišao u SAD...". Nema teorije da netko napiše istinu kako je 

''on'' otišao u SAD 1989. godine, da je rat počeo u jesen 1991. godine., te se je 

''on'' vratio 1992. godine u razrušeni Osijek... Ako odemo malo u prošlost vidjet 

ćemo kako je lijevi kandidat na neku prestižnu političku funkciju u Hrvatskoj, 

nakon Tuđmanova odlaska, izgubio protiv desnog samo jednom - u slučaju Ive 

Josipovića protiv Kolinde Grabar-Kitarović. Njega ni "lijeva medijska falanga" 

nije mogla pogurati zbog njegovih poltronskih istupa u BiH i Izraelu. I zato svaki 

desni kandidat na izborima u Zagrebu mora biti svjestan da sudjeluje na izborima 

za "bedake".  

Evo, listam Večernjak i Jutarnji. Postavili pitanje našim političkim analitičarima: 

favoriziraju li mediji Možemo? Ma neeee!!! Zašto bi? Ha, ha! Još kako lijeva 

medijska falanga favorizira ljevičarsku stranku. Mateja Šobak se blago čudi 

"čudnim" reakcijama: "Čim ih mediji toliko podržavaju, tu nešto ne valja. Svakih 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
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deset minuta članak o Tomislavu Tomaševiću... "Naša Mateja dala je riječ 

Draganu Bagiću, Ankici Mamić i Damiru Jugo da nas prosvijetle. Iz njihovih 

izjava evidentno je da su simpatizeri Tomislava Tomaševića i Možemo. To je kao 

da daš mikrofon navijačima Hajduka da ti objasne zašto ozbiljna većina sportskih 

novinara navija za Hajduk. Odgovor se unaprijed zna: zato jer je najbolji! Zato jer 

Mamić kupuje suce... itd. Tako pitaš: "favoriziraju li mediji Možemo?" pa daš 

riječ Draganu Bagiću. Možda su nam relevantniji odgovor na to pitanje mogli dati 

Vili Matula i Urša Raukar... 

Zašto ne pitaju recimo prof. dr. Josipa Jurčevića ili komentatore Ivana Hrstića 

i Milana Ivkošića. E, tu je lijeva redakcija oprezna. Bolje da "cijenjenim" 

čitateljima "vrući krumpir" objasne onako "analitički" oni za koje su sigurni da su 

bar "simpatizeri" Možemo. 

Ako "njihovi" pobijede odjednom će nestati i "uhljeba", i kriminala, i nepotizma, 

i korupcije i svega ostaloga što se sada stavlja Škori na teret. Sjetite se samo da, 

ni nakon briljantne pobjede u "Oluji", Franjo Tuđman nije mogao pobijediti u 

Zagrebu. Oni koji su 1945. godine u opancima zauzeli Zagreb, tada su u finim 

mekanim cipelama "Šimecki" opalili vritnjak Tuđmanu i HDZ-u. Jednako tako bi 

njihovi nasljednici danas lako mogli poslati u povijest Škorine gradonačelničke 

snove uz gromoglasno navijanje lijeve kriptokomunističke elite okupljene oko 

"Možemo". A tada, evo nama brzo natrag i ljubljenog maršala. Kad bi mogli, oni 

bi i Bana promijenili za Savu Kovačevića. 

Podsjećam kako je nakon izbora 3. siječnja 2000. "iz tunela punog desetgodišnjeg 

mraka izašla zvijezda petokraka na glavi Stipe Mesića...". Narod je napokon bio 

"odahnuo" od "lopovske" privatizacije, dvije stotine Tuđmanovih bogataša i ratnih 

profitera. Tada se otkrilo i "golemo Tuđmanovo bogatstvo" u vidu 200 tisuća 

maraka u banci za objavljene knjige, a Mesić je pobjedničke generale generalno 

pomeo i pripremio ih za Haag. Nekoliko mjeseci kasnije, u toj tada "djevičansko 

čistoj demokraciji", ipak se pojavila prva pukotina. Ministar Slavko Linić 

potpisao je prodaju hotela u Dubrovniku. Bura u čaši vode? Mislite? Neven 

Barač, bankar iz Dubrovnika, kaže: "SDP je Goranu Štroku hotel od 80 milijuna 

dao za milijun maraka". Tadašnja ministrica turizma Pave Župan Rusković 

rezignirano je dala ostavku. Nitko tada nije ni spomenuo "lopovsku privatizaciju". 

Goran Štrok je, u stilu Vilija Matule, kasnije na tim hotelima navodno zaradio 

oko 50 milijuna eura. "Istraživački" (?) novinari poput Davora Butkovića i 

Jelene Lovrić... te lijevi tjednici Globus i Nacional o svemu tome samo su mučali. 

"Možemo" tako i ubuduće, sve dok su mediji u 98 posto slučajeva "naši". Bolji 

naši nego vaši! Zagrebačkom špicom orit će se pjesma kad se na binu popnu Urša 

Raukar, Vili Matula, drugarica Rada, Rade i familija, wannabe predsjednica 

Vlade Sandra Benčić, Nebojša Zelić, Teodor Celakoski, Mima Simić... A 

Zagreb, naš novi Titograd, će zasjati. Neće mu biti ravna ni Banja Luka. Sretni 

građani tada će se sami javljati da pomognu... 

Evo jedan šaljivi prijedlog. "Ako ubacite cjepivo u pivo i otvorite barove i kafiće, 

za tjedan dana cijela država će biti procijepljena". Samo pokušavam pomoći... 

Kupili smo napokon od Francuza avione marke Rafale. Neki se mršte. Koliko bi 

vrtića mogli za taj novac izgraditi, koliko nevladinih udruga nahraniti. E, da nam 
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je još aktivan Buda Lončar, imali bi još uvijek embargo UN-a pa nam avioni ne 

bi ni trebali. Što nas briga što su komšije samo ove godine podigli svoju vojnu 

gotovost za 44 posto... 

Milan Ivkošić se u Večernjaku prisjeća vremena kada smo pred trideset godina 

dočekali agresiju do zuba naoružanih komšija s lovačkim puškama i u tenisicama. 

Oni bi i danas parolu "mir s vama braćo...", pa "pomoz' Bog, junaci...", ali i mi 

smo nešto naučili. 

Naučili smo da uz srce moramo imati i oružje. Sve dok imamo takve susjede koji 

još uvijek "skromno i ponizno" sanjaju o srpsko-slovenskoj granici. Stoga je i 

dalje aktualna ona stara latinska "Si vis pacem, para bellum"(ako želiš mir, 

pripremaj se za rat). Pacificirana i nostalgična hrvatska ljevica i dalje vjeruje 

floskuli da sve treba rješavati "samo razgovorom i pregovorima". Nakon što nas 

je ljevica 2000. godine razoružala, a generale poslala u Haag te deložirala vojsku 

iz gradova, vrijeme je za jedan plus, barem s polovnim Rafale "avijunima" kako 

bi to rekla Tanja Torbarina. San o "Velikoj Srbiji" nije nestao niti će tako skoro 

nestati. Uostalom, narod koji ne želi plaćati svoju vojsku prije ili kasnije morat će 

plaćati tuđu. A to bi "oni" možda i željeli. Da ponovno još jednom dobijemo neku 

JNA, jedinstvo naroda i armije, da se ponovno bacaju "bele lale" po tenkovima na 

putu na zapad... 

Sjetih se jednog pisanog ispita na Filozofskom faksu u Zagrebu. "Napišite nešto, 

na sažet način, o naredna tri pitanja. 1. religija; 2. seksualnost; 3. misterija. Najvišu 

ocjenu dobila je studentica koja je napisala: "Bože moj, trudna sam. Ali s kime?". 

Porječkao sam se sa suprugom. Da prekinem neugodnu tišinu pitam je mogu li 

gledati TV? I ona je shvatila da mora malo popustiti pa reče: "Možeš, ali nemoj 

ga paliti". I bolje da sam je poslušao. Bila je neka repriza s finala Eurosonga. 

Eurosong u šmrkanju. Pobjednik je optužen za šmrkanje za vrijeme finala. 

Pobjednici goli do pasa, jedan se rasplakao, drugi da ga utješi, ljubi ga u usta... 

Sodoma i Gomora. Liberalna Europa u svojoj poltronskoj gluposti spremna je na 

sve. Baš sve. Jeb.... se za staru ofucanu kur*etinu Europu. No zar i mi stari 

europski narod - koji je za ove našmrcane homiće bio Antemurale Christianitatis 

t.j. predziđe kršćanstva još od 1519. godine kad nam ga je dao papa Lav X. - 

moramo ići tim putem? Pouka, slušaj suprugu k'o svaki pravi muškarac. Sjetih se 

kakva je definicija muškarca u mojoj Lici. Kažu: "Pravi muškarac napuni ženi 

ormar garderobom toliko da se drugi muškarac ne može sakriti u njemu".  

Gledajući finale Eurosonga shvatio sam koji je najkraći put do ludnice? Samo 

skreneš! Nakon finala Eurosonga upoznaju se plavuša i kirurg. Kaže on: "Ja sam 

plastični kirurg", a ona će: "Jooooj! Pa izgledate mi k'o pravi!". 

Dok ne doznam u nedjelju navečer rezultate zagrebačkog "eurosonga" furam se 

na ofucani humor. Ipak, zaintrigiralo me jedno zanimljivo razmišljanje Ivana 

Hrstića u Večernjaku. Na koji će se način bitka za Zagreb preliti u bitku za 

Hrvatsku? I hoće li uopće? 

Možda neće još ove nedjelje na lokalnim izborima, ali ne sumnjam u to u 

budućnosti. Ta "majka svih bitaka" je na vidiku. Osjeća se iz dana u dan u zraku. 

Nakon što smo zadrijemali nakon Oluje 1995. godine uvjereni da smo završili sve 

bitke za Hrvatsku, sada polako shvaćamo kako nam je ostalo još ne-izborenih 
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bitaka. Ne samo s komšijama, nego i s Pupijem, orjunom, jugonostalgičarima, 

Bruxellesom... Svi oni vjeruju da su, kartaški rečeno, došli na štih. Ali i mi 

"možemo" - misleći pritom na čitavu Hrvatsku. Lijepo im je napisao pok. Denis 

Kuljiš nakon što je pročitao njihove "parole". Vi Možete k... Ako možete vi, lijeva 

parolaška sekto, onda možemo i mi koji smo vas pomeli u maturalnom roku od 

četiri dana 5. kolovoza neke drage godine. 

Svoju građansku dužnost sam obavio nakon kišnog tenisa. Kako je krenulo s 

kišom, ovo ljeto nećemo pocrniti nego zahrđati. Nakon što su mi dali listić trebao 

sam sjesti kraj jednog gospodina sa slamnatim šeširom na glavi. Rekao sam 

mladim djevojkama na izbornom mjestu da ću pričekati dok se “slamnati šešir“ 

odluči. Vidio sam da su začuđene pa sam im objasnio: "Oprostite, ali ne želim da 

itko vidi kako zaokružujem Miroslava Škoru!". Svi su tada prasnuli u smijeh. 

Čitam na fejsu još jednu ciničnu misao Winston Churchilla: "Osnovna razlika 

između ljudi i životinja je u tome što životinje nikada ne bi dopustile da ih vodi 

najgluplji u čoporu". 

Treba vjerovati čovjeku koji je dobio Nobela za književnost i slovi kao najveći 

britanski političar u povijesti. Sjetite se samo tko nas je sve vodio nakon 

Tuđmanove smrti. Sjetite se i danas onih koji nas uvjeravaju da farmaceutska 

industrija želi ljudima zdravlje. Kao da kažete da vojna industrija želi mir u 

svijetu. Već pomalo zaboravljeni Trump u četiri godine nije pokrenuo ni jedan rat 

u svom mandatu. Umjesto Nobela za mir dobio je Šimecki u tur... Niste čuli ni 

jednog američkog generala da je pustio suzu za Trumpom. U četiri godine otvorio 

je preko sedam milijuna novih radnih mjesta, ali se vojna industrija slabo "tržila", 

kak' bi rekli Zagorci. 

Svojedobno je Nobelovac Gunther Grass napisao da su Hrvati i Srbi zajedno 

poubijali 250.000 u Srebrenici i Tuzli. Zaboravio Grass da su se u Tuzli 

Muslimani i Hrvati zajedno borili protiv Srba pa se postavlja pitanje da se možda 

naš Gunther nije napušio Grassa? 

Nedjelja 20.30 sati. Lokalni izbori su iza nas. "Triumf" HDZ-a. U Zagrebu i Splitu 

ispali su iz vlasti. Škoro će shvatiti da je jedna godina ozbiljnog bavljenja 

politikom premalo za potpunu pobjedu. Sad ima još tri godine do novih izbora i 

dovoljno vremena da shvati gdje je pogriješio te da se razvija. Šteta što uz njega 

nije bila i Karolina Vidović Krišto jer je njezin potencijal jači od onog nekih 

njegovih najbližih suradnika. Ivan Penava je potvrdio svoj gradonačelnički 

mandat u Vukovaru. Sad Plenki ima u Vukovaru, uz Ivana Anušića, još jednu 

"tvrdu kost" u grlu. HDZ je godinama poltronski "šopao" debele guske u tzv. 

nevladinim udrugama, napose one lijeve ili krajnje lijeve. Kad se tomu pripoje i 

ogromni iznosi koji su se slijevali od Sorosa i "liberalnih" stranih gospodara pa 

svemu tome doda našu "lijevu medijsku falangu" onda vam je jasno da se 

Benčićka nije zaletjela s prognozom "HDZ će uskoro biti regionalna stranka". Na 

tom "putu svile" pridružit će se SDP-u. Ako se HDZ-ovi senatori i Andrej 

Plenković na vrijeme ne trgnu, za par godina Hrvatska bi doista mogla postati u 

pravom smislu te riječi "lijeva naša...". 
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Sjećam se kad je naš Stipe Mesić prvi puta putovao u "inostranstvo" kao 

predsjednik RH. Tražio je da ide s dva aviona. "Zašto?" pitali su iz protokola. 

"Zato, ako mi prvi pobjegne!". 

 

https://direktno.hr/kolumne/nakon-izbora-zagrebu-jugonostalgicari-vjeruju-da-

su-sada-dosli-stih-234373/ 
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PREDSTAVLJANJE KNJIGE 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA: HRVATSKI POLITIČARI I ZDS 

 

 
 

Vjerojatno je mnogima čudno što se knjiga 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA predstavlja u vrijeme kada je počela ruska agresija na 

Ukrajinu i kada su hrvatski političari počeli pozdravljati sa ZA DOM SPREMNI. 

Istina oni kažu SLOBODA UKRAJINI, što je i razumljivo jer i jedan i drugi 

pozdrav znači spremnost davanja života za svoj narod, a hrvatskim političarima 

je lakše to izgovoriti za Ukrajinu jer nitko ne očekuje da bi oni doista dali život za 

ukrajinski narod, a za one koji su to spremni za hrvatski narod još nisu sigurni 

hoće li oni koje slušaju inzistirati da se takve i kazneno goni. Ne mogu ni biti 

sigurni kada vide kako se te gazde nadaju da će postići kompromis s agresorom 

na štetu Ukrajine. Putin im se otvoreno ruga i prijeti im pa pokazuje i svoj 

„humanizam“: Otvorit ćemo humanitarne prolaze iz opkoljenih gradova do Rusije 

i Bjelorusije gdje možemo zatvarati one koje kažu da smo u ratu s Ukrajinom. Ili 

samo žele iskoristiti Ukrajince da 'hrabri' ruski vojnici imaju ljudski štit od 

Ukrajinaca, o kome je Putin već i govorio.  
Vratimo se ovim mojim uobičajenim pogrješkama i očitom nerazlikovanju 

pozdrava u Ukrajini i Hrvatskoj kojima se pokazuje spremnost davanja svojih 

života za slobodu domovine. 
Da nije žalosno, bilo bi smiješno danas gledati kako su u Hrvatskoj najglasniji oni 

koji su protiv ZDS i Domovinskog rata kako viču 'Sloboda Ukrajini'. Čak i 

objašnjavaju da je istina u Drugom svjetskom ratu korišten i jedan i drugi ali je 

povijesno prednost na ukrajinskoj strani. Naravno i to je glupavo kada znamo da 

je ZDS iz pjesme tj. Himne hrvatskih mornara stare tisuću godina. Ne pada im na 

pamet usporediti „gladomor“ nad Ukrajincima i „Križni put“ hrvatskog naroda – 
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zločine Staljina i Tita koji su među najvećim zločincima u prošlom stoljeću. Još 

smješnije je kada znamo da je sa ZDS izborena pobjeda u Domovinskom ratu, a 

uvjereni smo da će i Ukrajinci pobijediti agresora u ratu. Hoće, ali to je tek pred 

njima. 
O istovjetnosti pozdrava SLOBODA UKRAJIN i ZA DOM SPREMNI lijepo se 

može razlučiti iz današnje kolumne Zvonimira Hodaka; SAD KAD JE 

PRAVOSLAVNI DUH IZAŠAO IZ BOCE U KOJU ĆE SE TEŠKO VRATITI, 

VIDIMO SVU GENIJALNOST PREDSJEDNIKA TUĐMANA 
 Hudak prvo podsjeća na Domovinski rat i genijalnost predsjednika Tuđmana što 

tek očekujemo od Ukrajinaca, kao i na one koji su podržavali Miloševića u srpskoj 

naci-fašističkoj agresiji a danas viču SLOBODA UKRAJINI i drže figu u džepu: 
Te scene bude sjećanja na Domovinski rat, još jedan pravoslavni džihad na tuđe 

tlo. Provališ, osvojiš, protjeraš stanovništvo, sve razrušiš i osnuješ svoju državu 

u tuđoj, pod krinkom zaštite svog stanovništva. Sve je to za nas već "deja vu", ali 

zato nije nimalo manje tragično i strašno. Zanimljivo je kako su parapolitičke 

organizacije (Srpska i Ruska pravoslavna crkva) odmah blagoslovile svoje 

"heroje" koji kasnije završe u Haagu ili pred nekim novim međunarodnim 

kaznenim sudom. 
Sjajna razmišljanja Marcela Holjevca vode nas natrag u 1991. Ukrajina traži 

suđenja za ruske ratne zločine. Sjetite se kako smo i mi to tražili tijekom 

Domovinskog rata. Naivno smo vjerovali kako će svijet prepoznati tko je u stvari 

bio agresor i razaratelj naše domovine. Međutim, odmah po osnivanju suda u 

Haagu cijelo to suđenje se pretvorilo u političku farsu traženja ravnoteže krivnje 

pod parolom kako je zločina bilo na obje strane pa zato treba individualizirati 

krivnju i da se ne smije suditi samo agresoru. 
Treba osvijestiti veličinu političkog genija predsjednika Tuđmana 
Kasnije je ta ista međunarodna zajednica tražila od nas da se vlast odrekne HOS-

ovaca koji su među prvima uzeli u ruke oružje i branili Hrvatsku jer su navodno 

to bile probuđene ustaše čije simbole treba zabraniti. Naravno, takav stav su 

međunarodnoj zajednici nametnule srpske službe i domaći jugo-nostalgičari. 

Srećom, tada je Tuđman još bio živ pa nije na to nasjedao, a nije im to srećom 

uspjelo ni do danas. 
Ukrajinci znaju tko je "The wrong boy next door". U Ukrajini se bar zna da su svi 

Rusi koji tamo žive na strani Putina, a Ukrajinci za neovisnost i mir u svojoj 

zemlji. U vrijeme Domovinskog rata srpske obavještajne službe i domaći jugo-

nostalgičari, orjunaši i izdajice stalno su gurali tezu kako su Tuđman i Milošević 

vodili "dogovoreni rat", kako se želi uspostaviti ustaška država, kako su ugrožene 

sve manjine koje žive u Hrvatskoj, kako se prisilno pokrštavaju vjernici 

pravoslavne vjere itd. itd. 
Iako je nezahvalno i opasno vuči paralele između dva rata jer su okolnosti uvijek 

donekle drugačije, ipak, iz današnje perspektive rata u Ukrajini, treba još jednom 

osvijestiti veličinu političkog genija predsjednika Tuđmana i ljudi oko njega koji 

su u još gorim okolnostima – s embargom na uvoz oružja, nesklonošću ukupne 

međunarodne zajednice i tek u fazi stvaranja vlastite države – uspjeli pobijediti u 

Domovinskom ratu i ostvariti samostalnost, mir i prosperitet Hrvatske. 
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(…) 
Neka danas netko predloži Vijeću sigurnosti da se uvede embargo na kupnju 

oružja Ukrajini i Rusiji i da je taj netko još i državljanin Ukrajine. Bio bi odmah 

smješten u jednu zdravstvenu ustanovu na kraju zapadnog dijela Zagreba. Sad 

kad je pravoslavni duh izašao iz boce u koju će se teško (a moguće nikada više) 

vratiti, vidimo svu genijalnost Tuđmana. Sad samo zamislite da nije bilo njegovog 

taktičnog i strpljivog stvaranja gardijskih brigada, pregovaranja s Miloševićem 

kako bi kupio vrijeme dok se ne pripremimo za rat, i da nismo zaokružili svoju 

državu Bljeskom i Olujom, što bi bilo danas od "Lepe njihove"? Bolje ne 

zamišljajte! I onako je previše crnila. Radije maštajte kako se Putinu iznenada 

dogodio ruski Majdan… 
Njega je još Horacije proglasio za "Hostis humani generis" odnosno 

"Neprijatelja ljudskog roda". 
U nastavku Hodak daje usporedbu ZDS i SLAVA UKRAJINI: 
O pozdravima ZDS i Slava Ukrajini 
Ima jedna upadljiva simetrija između Ukrajine i Lijepe naše. To su povijesni 

pozdravi ZDS i Slava Ukrajini. Kako piše novinar Inoslav Bešker koji povijest 

politike ima u malom prstu, Slava Ukrajini je doslovni citat stiha progonjenog 

nacionalnog preporoditelja Tarasa Ševčenka. Pjesmu je napisao 1840.: "Naša 

misao, naša pjesma, neće umrijeti, neće propasti… odatle ljudi naša slava, Slava 

Ukrajini". Od tada je taj stih postao nacionalno geslo za vrijeme ukrajinske 

nacionalne revolucije 1918.-1921. Istih godina kad su "hrvatske guske" odgegale 

u beogradsku maglu. 
Naravno, 1921. Ukrajinska Narodna Republika dočekala je "slobodu" pod 

čizmom Crvene armije. Taj pozdrav koristile su i pristaše Stepana Bandere (jedan 

od vođa ukrajinskog nacionalnog pokreta u zapadnoj Ukrajini koji sam definira 

ukrajinski nacionalizam: «Ideja ukrajinskog nacionaliste, nacionalističkog 

pokreta, nije istoznačna terminu sa Zapada. Ukrajinski nacionalni pokret nema 

ništa zajedničko s nacizmom, fašizmom ili nacional-socijalizmom. Ukrajinski 

nacionalizam se bori protiv imperijalizma, protiv totalitarizma, protiv rasizma i 

bilo kojeg oblika diktature te zagovaranja nasilja. Termin ukrajinski nacionalist 

istovjetan je terminu ukrajinski patriot, koji je spreman boriti se za slobodu svoga 

naroda i žrtvovati sve za svoj narod, žrtvovati sve što posjeduje» - 
https://hr.wikipedia.org/wiki/Stepan_Bandera - zapravo istovjetno definiciji 

hrvatskom nacionalizmu, JP) koji je naravno bio fašist. Stara, već znana priča. 

Kad Ukrajina poklekne onda će na površinu isplivati ruski i ukrajinski Krausi 

rokćući protiv pozdrava Slava Ukrajini. Stari su to Staljinovi demokrati. Oni znaju 

čekati… Mi smo naše neprijatelje otpravili s ZDS kući, a oni čekaju, ponizni i 

strpljivi neko novo klanje. ZDS nije kamenčić u njihovim opancima nego kompleks 

Kninske tvrđave i sjećanje na dane slave 5. kolovoza 1995. Stoga "Slava i 

Hrvatskoj"… 
https://direktno.hr/kolumne/sad-kad-je-pravoslavni-duh-izasao-iz-boce-u-koju-

ce-se-tesko-vratiti-vidimo-svu-genijalnost-predsjednika-tudmana-262830/  
Doista je nevjerojatno da je knjiga 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA tiskana danas tako da je i njeno predstavljanje zapravo 

https://hr.wikipedia.org/wiki/Ukrajina
https://hr.wikipedia.org/wiki/Stepan_Bandera
https://direktno.hr/kolumne/sad-kad-je-pravoslavni-duh-izasao-iz-boce-u-koju-ce-se-tesko-vratiti-vidimo-svu-genijalnost-predsjednika-tudmana-262830/
https://direktno.hr/kolumne/sad-kad-je-pravoslavni-duh-izasao-iz-boce-u-koju-ce-se-tesko-vratiti-vidimo-svu-genijalnost-predsjednika-tudmana-262830/
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još jedna mogućnost da se da podrška ukrajinskom narodu. Za to sam zahvalan 

Croatiji Records koja je pomogla tiskanje knjige iako 'Bojna Čavoglave' nije tada 

bili omiljena hrvatskim političarima. A je li se to promijenilo tek ćemo vidjeti. 
Josip Pečarić 

 
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29838-predstavljanje-knjige-

bojna-cavoglave-thompsonofobija-hrvatski-politicari-i-zds   

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29838-predstavljanje-knjige-bojna-cavoglave-thompsonofobija-hrvatski-politicari-i-zds
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29838-predstavljanje-knjige-bojna-cavoglave-thompsonofobija-hrvatski-politicari-i-zds
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AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ – ŽIVOTOPIS 

 
Akademik Josip Pečarić rođen je 2. rujna 1948. godine u Kotoru. Tamo je završio 

osnovnoškolsko i srednjoškolsko obrazovanje, a 1972. diplomirao na 

Elektrotehničkom fakultetu u Beogradu s radom iz područja nuklearne fizike. Na 

istom fakultetu je i magistrirao 1975. godine, a 1982. obranio doktorsku 

disertaciju iz područja matematike s naslovom Jensenove i srodne nejednakosti.  

Nakon završenog studija radio je u Geomagnetskom institutu u Grocki te od 1977. 

kao asistent fizike na Građevinskom fakultetu u Beogradu. Godine 1987. se s 

obitelji preselio u Zagreb te zaposlio na Tekstilno-tehnološkom fakultetu 

Sveučilišta u Zagrebu kao izvanredni profesor matematike. Od 1990. radi kao 

redoviti profesor na istom fakultetu, od 1996. kao redoviti profesor u trajnom 

zvanju. Umirovljen je 2018. Danas je istraživač Matematičkog instituta 

Sveučilišta RUDN u Moskvi (Rusija). 

Od 2000. godine je redoviti član Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti, od 

2016. inostrani je član Dukljanske akademije nauka i umjetnosti 

Za doprinos u znanosti je 1996. godine dobio Državnu nagradu za znanost 

(prirodne znanosti), te je 1999. odlikovan ordenom Reda Danice hrvatske s likom 

Ruđera Boškovića. 

Akademik Josip Pečarić je jedan od vodećih svjetskih stručnjaka u području 

matematičkih nejednakosti. Jedan je od najproduktivnijih svjetskih matematičara 

s više od 1250 objavljenih ili prihvaćenih za tisak radova u matematičkim 

časopisima. Također je i najcitiraniji hrvatski matematičar, a ima preko 220 

suradnika iz zemlje i svijeta (na svjetskim bazama ima: Google Scholar: citata: 

11533, H-index: 40; MathSciNet: publikacija: 1314, citata: 6043, H-index: 25; 

Scopus: publikacija: 771, citata: 6271, H-index: 34; WoS: publikacija: 782, citata: 

5820, H-index: 31). 
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Prema istraživanjima sa Sveučilišta Stanford u Kaliforniji (SAD) Pečarić je po 

broju objavljenih radova na 2537. mjestu njihove liste od 160,000 svjetskih 

znanstvenika, a prvi iz RH je 7146.  

Osim velikog broja članaka u međunarodnim matematičkim časopisima, autor je 

ili koautor 40 monografija. O jednoj monografiji je u poznatom časopisu Amer. 

Math. Monthly, July-August 1991, poznati matematičar D. Pedoe objavio cijeli 

članak, a izdavačka kuća Element pokrenula je seriju „Monographs in 

inequalities“ u kojoj je do sada tiskano 19 monografija. 

Osnivač je seminara Matematičke nejednakosti i primjene na Matematičkom 

odjelu Prirodoslovno-matematičkog fakulteta, Sveučilišta u Zagrebu, i s tog je 

seminara do sada izašlo preko četrdeset doktora matematičkih znanosti. Danas 

ovaj seminar također ima i svoj dio na Sveučilištu u Splitu. Niz godina gostovao 

je na Abdus Salam school of mathematical sciences in Lahore pa i u Pakistanu 

ima niz svojih učenika koji rade po tamošnjim sveučilištima. Akademik Pečarić 

ima preko 230 suradnika iz cijeloga svijeta. 

Godine 1998. pokrenuo je međunarodni znanstveni časopis „Mathematical 

Inequalities and Applications” (izdavač Element, Zagreb), koji je već nakon dvije 

godine izlaženja uvršten na Scientific Citation Index Expanded (SCIE). Taj 

časopis je postao prvi hrvatski časopis na SCIE listi i danas je Q2 časopis a bio je 

i Q1 dok je na Scopusu Q1 časopis. Kasnije je pokrenuo još dva časopisa – 

„Journal of Mathematical Inequalities“ (danas je također Q2 a bio je i Q1 časopis) 

i „Operators and Matrices“ – koji su i na CC listi i na SCIE listi. Na listi najboljih 

hrvatskih znanstvenih časopisa (prema bazi Scopus) sva tri časopisa su visoke 

plasirani (ova dva Q1/Q2 su prvi i peti). Pokrenuo je i časopis „Fractional 

Differential Calculus“ koji je od ove godine na Scopusu. Glavni urednik je i novog 

časopisa „Pakistan Journal of Mathematical Sciences“. 

Osim toga, član je uredništava ili recenzent brojnih međunarodnih časopisa. Kao 

pozvani ili plenarni predavač akademik Josip Pečarić je održao mnoga predavanja 

na međunarodnim konferencijama, a povodom njegovog 60-og rođendana je 

2008. godine u Trogiru održana međunarodna konferencija „Mathematical 

Inequalities and Applications 2008“. Tu konferenciju su slijedile: 

1) Mathematical Inequalities and Applications 2010, Lahore, Pakistan, 

March 7-13, 2010., Pakistan 

2) Mathematical inequalities and nonlinear functional analysis with 

applications, July 25-29, 2012, Jinju, South Korea. 

3) U lipnju 2014. godine (22.-26. lipnja) u Trogiru se pod pokroviteljstvom 

Razreda za matematičke, fizičke i kemijske znanosti HAZU održala 

konferencija pod nazivom „Mathematical Inequalities and Applications 
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2014 – One thousand papers conference“ u čast akademika Josipa 

Pečarića povodom objavljivanja više od 1000 znanstvenih matematičkih 

radova, 

4) Slijedeće godine je održana konferencija Mathematical Inequalities and 

Applications 2015, 11-15 November, Mostar, BiH 

5) Tri godine kasnije je u Zagrebu održana međunarodna konferencija MIA 

2018 povodom njegovog 70-og rođendana..  

Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je posvećen jedan broj 

časopisa „Banach Journal of Mathematical Analysis“, Vol. 2, No.2 (2008). Riječ 

je o međunarodnom znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC listi, a u tom 

posebnom broju članke su objavili i posvetili ih akademiku Pečariću mnogobrojni 

svjetski matematičari. Intervju koji je tamo objavljen (str. 163-170) objavljen je i 

na kineskom u časopisu Mathematics 3 (2012), 245-249. Nekim Pečarićevim 

istraživanjima (inače citiranih i u časopisu “Nature”, a s P.T. Landsbergom 

objavio je članak u časopisu Phys. Rev., A35 (1987), 4397–4403.) posvećen je i 

članak "Accentuate the negative", Math. Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-446. 

kojeg je napisao Peter Bullen, profesor emeritus sa Sveučilišta u Vancouveru. 

Akademik Pečarić poznat je i po svom publicističkom radu. Objavio je više od 

120 publicističkih knjiga.  
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